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VĚNOVÁNÍ 

 

Tato kniha je věnována všem těm, kteří pochopí … 
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Veškerý materiál, v této knize obsažený, byl doplněn 

informacemi o jeho původu. Kvůli censuře, velká část 

těchto zdrojů byla z internetu odstraněna, takže nemohou 

být použity na dokreslení zde předloženého textu. 
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SLOVNÍČEK POUŽITÝCH VÝRAZŮ 

 

24/7 24 hodin denně, 7 dnů v týdnu 

ADE Antibody-dependent enhancement (Zesílení, závislé na protilátkách) 

ADL Anti-Defamation League, židovská organizace (Liga proti hanobení) 

AI Artificial Intelligence (Umělá, počítačová inteligence) 

AMA American Medical Association (Americká lékařská asociace) 

ANTIFA Antifašistické hnutí 

AU, AK Atlantic Union (Atlantická unie, dnes Atlantický koncil) 

BATF 
Bureau of Alcohol, Tobacco and Firearms (Úřad pro alkohol, tabák a 

střelné zbraně 

BIC Banking International Code (Mezinárodní kód bankovnictví) 

BIS Bank of International Settlements (Banka mezinárodních úmluv) 

BLM Black Lives Matter (Černé životy jsou cenné) 

Bot Od ‘robot‘ 

BRICS 
Společenství zemí: Brasilie, Rusko, Indie, Čína (China) a jižní Afrika 

(South Africa) 

CDC Center for Disease Control (Centrum pro kontrolu nemocí) 

CEPI 
Coalition for Epidemic Preparedness Innovations (Sdružení pro vylepšení 

připravenosti na epidemie) 

CERN 
Conseil Européen pour la Recherche Nucléaire (Evropská organizace pro 

atomový výzkum) 

CFR Council on Foreign Relations (Rada pro zahraniční vztahy) 

CIA Central Intelligence Agency (Ústřední zpravodajská agentura) 

Cloud Oblak, servery na ukládání informací 

DARPA 
Defense Advanced Research Project Agency (Agentura pro pokročilý 

obranný výzkum, vojenský výzkum v Pentagonu) 

DEA Drug Enforcement Administration (Administrace proti drogám) 

Deep state Neviditelná (nebo tajná) sestava, neviditelná garnitura, neboli globalisté 

DEW Direct energy weapon (Zbraň se soustředěnou energií) 

DHHS 
Department of Health and Human Services (Ministerstvo zdravotnictví a 

sociálních služeb) 

DIA Defense Intelligence Agency (Obranná zpravodajská agentura) 

DoD Department of Defense (Ministerstvo obrany) 

EIB European Investment Bank (Evropská investiční banka) 

EMA European Medicines Agency (Evropská agentura léků) 

EMF Elektromagnetické frekvence 

EPA 
Environmental Protection Agency (Agentura pro ochranu životního 

prostředí) 

ESA European Space Agency (Evropská vesmírná agentura) 

Executive Order Výkonný příkaz 

FBI 
Federal Bureau of Investigation (Federální úřad pro vyšetřování, neboli 

americká národní rozvědka) 
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FDA Food and Drug Administration (Úřad pro kontrolu potravin a léčiv) 

Federal Reserve Federální reserva, soukromá centrální banka 

FEMA 
Federal Emergency Management Agency (Federální agentura nouzové 

řízení) 

Free trade Volný obchod, bez celních poplatků 

GATT 
General Agreement on Tariffs and Trade (Všeobecná dohoda o celních 

poplatcích a obchodu) 

GDP Gross Domestic Product (Hrubý domácí produkt) 

GE General Electric, firma 

GMO Genetically modified organism (geneticky změněný organismus) 

HAARP 
High Frequency Active Auroral Research Program (Vysoko-frekvenční, 

aktivní polární výzkumný program) 

Hispanikové 
Obyvatelé Jižní Ameriky, tak zvané latinské Ameriky. Často smíšenci 

s Indiány. Podobně jako ‘Latinos‘. 

HIV Human immunodeficiency virus (Lidský vir nedostatečné imunity) 

IMF International Monetary Fund (Mezinárodní měnový fond) 

IRS Internal Revenue Service (Vnitřní příjmová služba, neboli daňový úřad) 

ICAN Organizace Roberta F. Kennedyho, ml. 

IT Internet technology (internetová technologie) 

Latinos 
Obyvatelé Jižní Ameriky, tak zvané latinské Ameriky. Často smíšenci 

s Indiány. Podobně jako ‘Hispanikové‘. 

LGBTQ+ 
Lesbian, gay, bisexual, transvestite, queer and other (Lesby, 

homosexuálové, bisexuálové, trannies, podivní, neboli vadní a další) 

MAGA Make America Great Again (Udělejme Ameriku znovu velkou) 

MERS 
Middle East Respiratory Syndrome (Syndrom horních cest dýchacích ze 

Středního východu) 

MIT 
Massachusetts Institute of Technology (Technologický institut státu 

Massachusetts) 

MRC5 
Nebo WI-39, tkáň z lidských zárodků, nazývaná ‘fetal cells‘, nebo také 

‘diploid cells‘ 

mRNA Messenger RNA (posel RNA) 

NAFTA 
North American Free Trade Agreement (Severoamerická dohoda o volném 

obchodu – beze cla a poplatků) 

NAM National Academy of Medicine (Národní akademie mediciny) 

Nanobot Od nanorobot 

NASA 
National Aeronautics and Space Administration (Národní správa letectví a 

vesmíru) 

NED National Endowment for Democracy (Národní nadace pro demokracii) 

NEJM New England Journal of Medicine (Novoanglický žurnál medicíny) 

Neocon 
Neo-konzervativní člověk, ale taky to může znamenat neo-convict, neboli 

usvědčený zločinec 

NIAID 
National Institute of Allergy and Infections Diseases (Národní ústav alergií 

a infekčních nemocí) 

NIH National Institutes of Health (Národní ústav pro zdraví) 
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NSA 
National Security Agency (Národní bezpečnostní agentura, neboli americká 

národní rozvědka) 

NSAID Non-steroidal, anti-inflammatory drugs (Nesteroidní, protizánětlivé léky) 

NWO New World Order (Nový světový řád) 

OSHA 
Occupational Safety and Health Administration (Správa bezpečnosti a 

ochrany zdraví při práci) 

OWS Occupy Wall Street (Okupovaná Wall Street) 

PLO People’s Liberation Army (Lidová osvobozenecká armáda) 

PCR Test Viz RT-PCR Test 

Pentagon Vojenské vedení v Americe, vojenský výzkum 

POTUS President of the United States (President Spojených států) 

Psy-op Psychologické operace, neboli akce 

RAF Royal Air Force (Britské vojenské letectvo) 

RFID Radio frequency identification (Radio frekvence identifikace) 

RIIA 
Royal Institute for International Affairs (Královský institut pro mezinárodní 

záležitosti) 

RT-PCR Test 
Reverse transcription polymerase chain reaction (Obrácená transkripce 

polymerázové řetězové reakce) 

SARS 
Sudden Accute Respiratory Syndrome (Náhlý, akutní syndrom horních 

dýchacích cest) 

SCOTUS Supreme Court of the United States (Nejvyšší soud Spojených států) 

Smart grid Chytrá mřížka, neboli chytré zasíťování 

Spike protein Hrotová bílkovina 

SPION 
Superparamagnetic Iron Oxide Nanoparticles (Superparamagnetické 

nanočástice kysličníku železa 

SWIFT Počítačový program, používaný pro finanční transakce 

Tavistock Tavistock Institute of Human Relations (Tavistock ústav lidských vztahů) 

UWF United World Federalists (Sjednocení světových federalistů) 

VAERS 
Vaccine Adverse Event Reporting Systém (Systém hlášení ublížení 

vakcínami) 

WEF World Economic Forum (Světové ekonomické fórum) 

WHO World Health Organization (Světová zdravotnická organizace) 

WI-39 
Nebo MRC5, tkáň z lidských zárodků, nazývaná ‘fetal cells‘, nebo ‘diploid 

cells‘ 

Woke 
Odvozeno z černošského slangu, znamená to být ostražitý proti rasovým 

předsudkům a společenským nerovnostem, jako sexismus, či práva LGBT. 

World Bank Světová banka 

WTC World Trade Center (Světové obchodní středisko) 

WTO World Trade Organization (Světová obchodní organizace) 
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KAPITOLA 1 

JAKÝM ZPŮSOBEM BYL VYTVOŘEN KORONAVIRUS 

3. března 2021 

Názory, v této a v další kapitole předložené se značně liší od toho, co nám současná lékařská 

věda předkládá k uvěření. Ale jak říká významný epigenetik, Dr. Bruce Lipton, PhD., který 

objevil skutečnou funkci DNA a zjistil, že pouze 1% všech nemocí jsou dědičné, bude to 

trvat aspoň 25 let, než bude tento nový přístup pochopen. 

Do té doby je pro nás alopatická (běžná) medicína víc nebezpečná, než pomocná. 

Už to je mylné tvrzení, že viry a bakterie jsou nesmírně nebezpečné a že způsobují skoro 

všecky nemoci. To začalo někdy v 19. století s Louisem Pasteurem, který tvrdil, že nemoci 

jsou způsobeny mikroorganismy, které se jaksi záhadně do nás dostanou zvenčí. 

Až teprve na smrtelné posteli přiznal Pasteur, že záměrně lhal a že jeho teorie je nepravdivá. 

Potvrzuje to i jeho deník, který byl v současné době vydán americkou universitou 

v Princetonu. 

Jenže to přiznání přišlo pozdě. Farmaceutický průmysl viděl v jeho závěrech možnost 

snadného zisku a chopili se jejich propagace jako hladový kusu vuřtu. A pak nás celých 200 

let otravovali škodlivými injekcemi, které vůbec na nic nepomáhají, pouze škodí. 

Vezměte si malý příklad. Když naočkujeme na příklad jednu větev stromu, pak ta část, která 

do sebe nové látky vzala, se začne chovat podle těchto instrukcí a plody budou ty stejné, jako 

byly na stromě, z něhož jsme to očko vzali. 

Stejně tak je to s očkováním člověka: přijme do sebe očkovací látku a její instrukce 

převládnou cokoliv již má v těle. A protože v očkovací látce bývaly oslabené viry dané 

nemoci, tak tuto nemoc do sebe převezme. 

Jenže injekčním způsobem administrace byl právě ošizen náš imunitní systém, takže nemůže 

reagovat, neboť je uzpůsoben na přijímání škodlivých látek ústy, nebo nosem. Proto proti 

novému jedu nezakročí a tento se může v podpůrném prostředí lidského těla vyvinout ve 

skutečnou, plnohodnotnou nemoc. To je očkování! 

Představa bakteriální teorie a Kochovy předpoklady 

Takže ta myšlenka1, že ve vzduchu poletující nakažlivé viry, které se venku rozmnožují a 

poté infikují toho, do koho vniknou, není pravdivá. Žádné viry nebyly ještě nikdy nikým 

izolovány (očištěny od četných přísad) a ani není prokázáno, že vůbec existují. Jinými slovy, 

nikdo v celém světě ještě nikdy neizoloval ani jeden jediný virus. A proto nikdo v celém 

světě ještě nedokázal, že viry opravdu způsobují nemoci, které jsou jim přičítány. 

Mnoho lékařů dělalo pokusy s množstvím různých virů, ale nebyli schopni způsobit ani jednu 

nemoc tím, že vpravili cizí viry do jiného, zdravého člověka. Velmi zajímavý pokus byl 

proveden během první světové války na Gallopsově ostrově v americkém státě 

Massachusetts, kdy bylo obrovské množství virů Španělské chřipky injekčně dáno více než 

stovce pacientů ve Státní nemocnici, ale žádný z nich neonemocněl. 

Stejně tak nebyl nikdo ještě schopen prokázat, že viry jsou opravdu infekční a že splňují 

podmínky Kochových předpokladů, které jsou základní kámen hodnocení infekčních nemocí. 
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Jak již bylo napsáno dříve, Kochovy předpoklady jsou: 

• Ten stejný mikro-organismus musí být pozorován v každém případě stejné nemoci; 

• Musí být izolován a pěstován v čistém prostředí; 

• Když je tento čistý vzorek naočkován zdravým zvířatům, musí způsobit tu stejnou 

nemoc; 

• Ten stejný mikro-organismus musí být možno z nemocného zvířete znovu získat. 

Ne, nikdo nebyl schopen splnit tyto předpoklady, protože až do dnešního dne, virologové 

nikdy neizolovali žádný mikro-organický patogen. A protože ho nikdy neizolovali, PCR testy 

ho ani nemohou zjistit. A tak namísto virů hledají malé kousky genetického materiálu 

z odumřelých buněk, což je naše součást a může být nalezena v každém z nás. Tyto částice 

nelétají vzduchem a nikdo je nemůže ‘chytit‘ tak, jako nikdo nemůže ‘chytit‘ od nikoho 

jiného odřené koleno. 

Staré buňky odumírají, nové se neustále rodí 

Apoptóza je druh naprogramovaného úmrtí buněk, ke kterému dochází při jejich změnách 

(morfologie) a při jejich zničení. Naše buňky umírají na denní bázi. Každý člověk ztratí asi 

50 až 70 miliard buněk každý den, kvůli apoptóze. 

Buňky mohou zahynout přirozenou smrtí, anebo mohou být zničeny hladověním, 

nevyrovnaností pH systému, mentálními starostmi a stresem, vlivem jedů nebo těžkých kovů 

a z jiných důvodů. A tak jak hynou, v obrovském množství, stejně rychle jsou nahrazovány 

buňkami novými. Říká se, že každých sedm let máme zcela nové tělo! 

Jak buňky hynou, jejich DNA a RNA materiál se rozbije na tisíce malých částeček, které 

nemohou být použity k vytvoření nových buněk a tak jsou jako odpad z našich těl odstraněny. 

Bakteriím se někdy říká mikrozymy, což je skupina mikro-organismů, která zahrnuje i fungus 

a tyto pojídají zbytky mrtvých buněk. Jsou v podstatě něco jako úklidová četa našeho 

organismu. Až sní všecek odpad, pak i s ním vyjdou z těla ven. Ale nikdy není tento proces 

opačný, že by do nás bakterie vnikly zvenčí. 

Když je tělesný organismus něčím otráven, pak dochází k ještě většímu hynutí buněk a 

mikrozymy nejsou schopny všecek odpad odstranit. Přebytek těchto látek pak pronikne do 

krve a bílé krvinky jsou na tuto skutečnost upozorněny. 60% našich bílých krvinek jsou tak 

zvané neutrofily. 

Tyto prvně analyzují škodlivé látky, neboli ‘antigeny‘ v krvi, aby si proti nim mohly vyrobit 

protilátky, neboli ‘antibodies‘, stejného druhu. Protilátky způsobí, že se škodlivý materiál 

slepí a neutrofily je pak do sebe vsáknou asi tak, jak to dělá vysavač. 

Jiná teorie říká, že první produkt buněčného rozkladu jsou naše vlastní mýdlová rozpouštědla, 

vytvořená na bázi bílkovin přímo uvnitř buněk. Tato rozpouštědla jsou vypuštěna do krve, 

aby napřed pročistila všechen odpad a zneutralizovala jedy, v případě, že je prostředí příliš 

nebezpečné pro bakterie, které by takový zásah nepřežily. 

Konečná část takové čistky, kdy jsou bakterie a viry odstraněny z těla se děje pomocí rýmy, 

chřipky, nebo běžného nachlazení. Toto všecko jsou znaky naší toxicity, která dosáhla takové 

míry, že bakterie, bílé krvinky, rozpouštědla a do jisté míry i někteří paraziti a fungus museli 
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provést jakýsi druh generálního úklidu. Ovšem jestliže dojde k takové toxicitě, která by 

všecky tyto částice zničila, pak musí vypomoct viry a ty odstraní nebezpečný materiál. 

Jak probíhá očista těla s pomocí virů? 

Jestliže jsou viry zapotřebí, pak celý proces probíhá následovně: prvně jsou aktivovány 

virální bílkovinové částice, které jsou obsaženy v buňkách. Náš genom určí, jaký typ virů je 

k očistě těla zapotřebí. Virální bílkovina se pak přemístí do buněčného jádra, kde jsou 

postupně potřebné viry vytvářeny. Hotové viry opustí jádro, ale zůstávají v buňce, zatím co 

dochází k vývoji jejich DNA nebo RNA. Když je buňka plná virů a nemůže je už dále udržet, 

pak se roztrhne a viry se vyrojí ven. Roztržená buňka ale není zničena a snadno se zacelí. 

Tato skupina virů je pak v činnost 72 hodin. Ke konci, když je již vyčerpána, buňky vyrobí 

další skupinu, s rozdílným očistným mechanismem. Druhá četa virů odstraní to, co první 

nezvládla. 

Pak jsou škodlivé látky vypuzovány z těla spolu s viry a jinými pomocnými mikro-

organismy, které je napřed do sebe obsáhly. Vyjdou ven skrze kýchání, kašel, pot, 

vyměšování a také skrze horečku. Očistné orgány jsou: 

• Pokožka a moč – odstraňují přebytečnou vodu a soli; 

• Plíce – odstraňují přebytečnou vodu a kysličník uhličitý; 

• Játra – odstraňují žlučové pigmenty, které pak mohou být pozorovány ve stolici; 

• Ledviny a moč – odstraňují přebytečnou vodu a soli. 

Tím pádem existuje pouze jedna nemoc a to je toxemie, neboli otrava 

Zde si musíme uvědomit, že třeba příznaky otravy alkoholem jsou shodné s příznaky běžné 

chřipky. Při otravě alkoholem, která rovněž není nakažlivá, dochází též k vypuzování velkého 

množství jedů z těla. Podobnost tohoto mechanismu s různými jinými nemocemi ukazuje na 

nevyhnutelnou skutečnosti, že je pouze jedna ‘nemoc‘, která může zasáhnout různé orgány a 

vytvořit potřebu odstranění škodlivých látek z těla. Tato nemoc je toxemie. Je to ve 

skutečnosti snaha našeho organizmu o odstranění jedů, za účelem obnovy zdraví. 

Proti toxemii není možno očkovat a stejně tak proti ní nejsou žádné léky. 

Proč farmaceutické firmy věří svým vlastním výmyslům? Na to je snadná odpověď: protože 

jsou v tom podporovány lékařskou vědou. Ten problém je, že 97% všech vědců souhlasí 

s názorem těch, kteří přispívají na jejich výzkumný projekt. Neboli – souhlasí s názorem těch, 

kdo je platí. A studenti lékařství jsou ve školách učeni, aby nikdy nezpochybňovali studijní 

materiál. 

Chřipky a elektromagnetismus 

Jak již bylo psáno ve 2. dílu, v Kapitole 39, kanadský astronom Ken Tapping dokázal v r. 

2001, že epidemie chřipek za posledních 300 let byly v souladu s vrcholky sluneční 

magnetické aktivity. Rovněž bylo zjištěno, že šíření chřipek probíhalo obrovskou rychlostí 

přes velké vzdálenosti během pouhých pár dnů, což není možno obhájit teorií o nakažlivosti, 

kdy se nemoc šíří od člověka k člověku. 

My všichni jsme električtí tvorové a jako takoví jsme součástí celosvětového elektrického 

pole. Všichni si vyrábíme svoji vlastní elektřinu, která polarizuje ruce a nohy záporně vůči 
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míše, zatím co trup je kladný. Se záporně polarizovanýma nohama se pak pohybujeme po 

záporně polarizované Zemi. 

Od dob, kdy byla na světě zavedena elektřina, spolu s použitím střídavého proudu, byla 

přirozená magnetická aktivita naší Země potlačena. To také způsobilo mnohem více 

chřipkových epidemií než dříve, jak již bylo popsáno ve zmíněném 2. dílu, v Kapitole 39. 

Každý další krok v zavádění elektřiny a dnes s přídavkem bezdrátové technologie, přináší s 

sebou chřipkovou epidemii, nebo lépe řečeno příznaky, připisované chřipce. Dnes už jsme 

došli tak daleko, že máme sezónní chřipku každý rok. 

A bude to ještě horší2, protože s použitím 5G technologie, která je napůl tajně instalována po 

celém světě (ale ne v bohatých částech), příznaky, podobající se chřipce jsou hojné. Elektro-

magnetické vlny přímo ovlivňují náš buněčný základ, kde způsobují nevyváženosti takového 

rozsahu, že buňky musí používat viry (exosomy) na vyčištění a odstranění škodlivého 

materiálu, který je tímto vlivem vytvořen. 

Pulzující milimetrové vlny jsou schopny otrávit náš organismus a zničit jak imunitní systém, 

tak i nervovou soustavu. Už 4G technologie je známa tím, že způsobuje rakoviny, leukemii a 

jiné nebezpečné nemoci, včetně neplodnosti a genetických změn. 5G je mnohem a mnohem 

horší. 

Tyto důležité informace nejsou nikde publikovány, protože by ohrozily prodej a používání 

mobilních telefonů. A také – pro některé lidi mají peníze větší cenu, než lidské životy. 

Takže chřipka není nakažlivá 

Byly provedeny četné pokusy, které zkoušely dokázat nakažlivost chřipky a jiných nemocí 

skrze blízký kontakt a kapičky hlenů, ale všecka tato snaha se ukázala bezvýsledná. Do 

dnešního dne nebyli virologové schopni předložit jeden jediný důkaz, že se chřipka šíří skrze 

kontakt mezi lidmi. 

Byly pokusy se zvířaty a s lidmi, ale teorie nakažlivosti nebyla nikdy dokázána. 

Při jednom takovém pokusu, kdy posbírali všecko, co nemocní vykašlali a dokonce přidali i 

hleny z nosu a tekutinu z očí a tuto směs dali zdravým lidem formou injekcí – nikdo z nich 

neonemocněl. 

Vytírali jim tím nos, oči a hrdlo a přesto, žádný z nich neonemocněl. Pak nechali nemocné 

sedět spolu se zdravými a povídat si a dokonce došli tak daleko, že nemocní museli dýchat do 

hrdla těch zdravých a přesto, žádný z těch zdravých neonemocněl. 

Obrna byla testována podobným způsobem samotným Státním zdravotním oddělením státu 

New York během epidemie obrny v r. 1949. Použili jak lidi, tak i zvířata. Zdraví byli 

vystaveni vlivu nemocných, jejich hrdla a nosy byly průběžně potírány tím, co ze sebe 

vydávali nemocní, což mělo obsahovat infekční viry. Ale ani jeden případ obrny nebyl tímto 

způsoben. 

Takže se zdá, že ta nejnakažlivější nemoc je mentální nemoc, kdy se všichni hromadně 

bojíme nějaké vymyšlené, údajně nakažlivé choroby. A přitom ta jediná nemoc je toxemie, 

která není nakažlivá ani v nejmenším. 
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A co je zánět? 

Dr. T.C. Fry říká: „Při zánětech, jedy se obvykle shromažďují v některém orgánu, nebo 

v jednom určitém místě, kde čekají na hromadné odstranění. Toto místo se zanítí kvůli 

neustálému dráždění škodlivým materiálem. Když takový zánět existuje, říkáme, že se jedná o 

‘-tidu‘, jako na příklad apendicitida (zánět slepého střeva), tonsilitida (zánět mandlí), 

hepatida (zánět jater) nebo nefritida (zánět ledvin). Koncovka ‘tida‘ je obvykle přidávána ke 

jménu zaníceného orgánu, nebo tkáně. 

„Tyto zvláštní patologické stavy vzniknou pokaždé, když si naše tělo zvolí odstranit přílišné 

množství škodlivých látek skrze určitý orgán. Zatím co pacient pokračuje ve svém ničení, jeho 

tělo se snaží vypudit škodlivé látky ven skrze zasažený orgán.“ 

Takže zánět je obranná činnost našich těl proti životu-ohrožující situaci. Dalším nástrojem je 

také horečka, která dokazuje zvýšenou a intenzivní snahu, vyvíjenou na vyčištění a opravu 

poškozeného místa. Nadměrná energie, která je na tuto činnost potřebná, je používána na 

úkor energie, normálně používané na trávení, pohyb, přemýšlení a jiné činnosti. 

Zde se jedná o snahu našeho těla uzdravit se a když lékaři nesmyslně předepisují antibiotika, 

přičemž viní bakterie namísto jedů, tak nám vlastně ubližují a brzdí naše uzdravení. 

Až po třech dnech trvání horečky je doporučováno ji snižovat. 

Jak s tím souvisí koronavirus? Jak byl zjištěn a testován? 

Americká organizace CDC říká, že koronavirus není k dispozici – že prostě není. Jejich spis3, 

nazvaný ‘Nový koronavirus (2019-nCoV), diagnostický panel RT-PCR v reálném čase‘ 

(Novel Coronavirus (2019-nCoV) Real-Time RT-PCR Diagnostic Panel), který nese datum 

13. července 2020 říká na straně 42 v části, nazvané ‘Performance Characteristics‘, že: 

„Protože v době navrhování testu a provedení této studie nebylo k dispozici žádné množství 

izolovaného viru 2019-nCoV, byly diagnostické testy, navržené na jeho zjištění prováděny 

s pomocí charakterizovaných zásob in vitro přepsaného RNA v plné délce … přidané do 

roztoku, který obsahoval lidské A549 buňky a virové transportní medium (VTM), za účelem 

napodobení klinického vzorku.“ 

Zde je záměrně použita kryptická mluva, které není snadné porozumět. Na příklad, ‘přepsané 

RNA‘ (transcribed) znamená, že se jedná o syntetický, umělý genetický materiál, který má 

být údajně shodný s tím, který má virus. Není jisté jak mohou vědět, že je shodný, když 

skutečný virus nebyl ještě nikým izolován. Jakým způsobem byl tento syntetický virus získán 

není rovněž vysvětleno. 

Tento uměle vyrobený genetický materiál je dále smíchán s jiným genetickým materiálem 

z ‘lidských A549 buněk‘. A549 buňky jsou adeno-karcinogenní lidské alveolární bazální 

epiteliální buňky! To jsou rakovinné buňky z plicních sklípků, což znamená rozkládající se, 

odumírající buňky, které byly smíchány dohromady s ‘virovým transportním mediem‘, což je 

v podstatě vývar z hovězího masa s přidanými antibiotiky a anti-fungálními látkami. 

A to je, jak byl navržen PCR test na zjištění korony! Je to hnusné a naprosto šílené! Zde je 

snaha zjistit přítomnost nějakéhokoronaviru z netopýra a k tomu je používán materiál 

z rakovinných lidských plic a z nemocných kravských buněk, které jsou otráveny antibiotiky 

a jinými chemikáliemi. 
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Izolovaný virus Covidu-19 neexistuje, ani jiné viry 

Britská vláda přiznává, že izolovaný Covid-19 virus neexistuje a píšou to dokonce na jejich 

oficiální stránce. Poslali dopis různým vládám a laboratořím, kde se dovolávají pomoci, ve 

snaze vypátrat, jestli někdo nemá nějaké studie, které by potvrdily existenci tohoto viru. 

Chtějí jak studie, tak jakékoliv jiné informace, ale neobdrželi nic, protože žádné takové 

informace nejsou. Nikdo ještě Covid-19 virus neizoloval a po pravdě, nikdo neizoloval ani 

žádný jiný virus. 

Dr. Stefan Lanka vypsal odměnu 100 000 Euro tomu, kdo by dokumentoval existenci 

jakéhokoliv izolovaného viru – zatím se nikdo o tuto cenu nepřihlásil. 

Do dnešního dne nebyli virologové schopni izolovat SARS virus z nemocného člověka, z 

netopýra, nebo z jiného zvířete a ani nebyli schopni přijít s neporušeným a kompletním 

genetickým řetězcem toho viru. Jejich představa o složení genetického řetězce rovněž nebyla 

nikdy potvrzena. I když je pravda, že existuje velmi jednoduchý způsob pro zjištění délky 

genetické řady, tak nebylo možno tímto způsobem dokázat existenci a přítomnost celkového 

genetického řetězce SARS viru, ani žádného jiného viru. 

Důkaz o existenci infekčního koronaviru 

Dr. Andrew Kaufman vysvětluje, jakým způsobem byl ‚důkaz‘ o existenci koronaviru získán: 

„Vzali nějakou tekutinu z plic nemocných lidí a z tohoto nechutného vzorku, který 

obsahoval nejrůznější odpad a který byl v podstatě rozkládající se tkáň z těžce nemocných 

lidí, z toho sekvencovali malé kousky. Pak porovnali tyto kousky s tím, co získali stejným 

způsobem z jiného viru, který rovněž nebyl izolován (přečištěn) a našli nějaké shody.“ 

Tak málo stačilo na vyhlášení pandemie, na nucené testování a později očkování. 

Z Austrálie přišla zpráva, že se jim podařilo izolovat SARS-CoV-2 virus z 58. letého člověka 

z Wuhanu v Číně. Sepsali to v dokumentu, nazvaném ‘Izolování a rychlé sdílení nového 

koronaviru, 2019‘ (Isolation and Rapid Sharing of the 2019 novel coronavirus …4), kde 

píšou: 

„Elektronkové mikrografické snímky rozporcovaných VERO/hSLAM 

buněk ukázaly vesikuly, vázané na cytoplasmickou membránu, obsahující 

částice koronaviru. Po několika neúspěšných pokusech získat viriony 

s charakteristickými špičatými povrchovými bílkovinovými hroty bylo 

zjištěno, že přidáním trypsinu do buněčné směsi bylo možno okamžitě 

upravit morfologii (zjev) virionů.“ 

Přeloženo do srozumitelné řeči, zde přiznávají, že našli částice čehosi, co považovali za 

koronavirus, ale nevypadalo to přímo jako kresby grafiků, vystavované na internetu, protože 

to nemělo ony známe bílkovinové hroty. Tím, že do buněčné směsi přidali trypsin, což je 

enzym slinivky břišní, který rozpustil části bílkovinového povrchu a zanechal občasné špičaté 

tvary, to celý zjev zlepšilo. Neboli – pak to vypadalo víc jako ty počítačové obrázky. 

To je způsob, jak je dnešní věda vytvářena: pomocí falšování, zkreslování a lží. 

Ta stejná zpráva podává jakousi historii viru. Údajně má virus více než 99,99% shodnou 

sekvenci s veřejně dostupným SARS-CoV-2 genomem z Wuhanu. Podle takového 
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vychloubání by si někdo mohl myslet, že vědci měli k dispozici celých 30 tisíc párů genomu 

z Wuhanu a tyto byly shodné s 30 tisíci párů genomu z Austrálie. To ale nebyl ten případ. 

Počítačová výpomoc 

Co ve skutečnosti udělali bylo, že ten úkol zadali počítači. Vložili do něho vzorek a zadali 

požadavek, aby počítač vyhledal potřebné. A protože už měli asi 50 milionů úlomků 

buněčného RNA od člověka z Wuhanu, počítač si z nich mohl vybrat co bylo potřeba a 

seřadit jednotlivé informace tak, aby byly stejné jako zadaný vzorek. 

Něco takového je možno vysvětlit tím, že si představíme, že počítač dostal jako vzorek text 

divadelní hry ‘Hamlet‘. Pilně se dal do práce a ze všech těch milionů úlomků textu a 

jednotlivých slov, které měl k dispozici, dal dohromady přesnou kopii této divadelní hry 

s přesností na 99,99%. 

Pouhá 0,01% chyba, ke které došlo, byla zanedbatelná. 

Ale řekněme, že zadáte počítači jinou předlohu, tentokrát to bude ‘Macbeth‘. Samozřejmě, 

počítač je schopen i tento text sestavit, nakonec má 50 milionů úlomků textu, ze kterých si 

může vybrat co chce. Jednou za čas udělá i počítač chybu. ale ten rozdíl, 0,01% je opět 

zanedbatelný. 

To je taky důvod, proč existuje tolik mutací tak zvaného viru. A pak poskládá ze stejné 

hromady slov a úlomků textu scénář divadelní hry ‘Macbeth‘. 

Různé studie, publikované v lékařské literatuře popisují správný postup při izolaci a 

charakterizaci genomu. Ale kde ten genom vzít? 

To je jednoduché. Je ho možno získat tím stejným způsobem, že se vezme velká hromada 

částic, tyto se vloží do počítače a pilný digitální pracovník vytvoří to, čemu vědci říkají ‘in 

silico‘ genom. Pak tento ‘in silico‘ genom standarizují proti prvnímu SARS viru, který byl 

získán tím stejným způsobem, s použitím ‘in silico‘ genomu, získaného z ‘in silico‘ viru. 

Co znamená výraz ‘in silico‘? To znamená teoretický, imaginární, pomyslný, nebo 

domnělý. Žijeme ve světě fantazie, který se obléká jako věda. 

Takový genetický materiál, který pak testují, je možno najít v genetické databázi. Jedna 

z hlavních sekvencí, která je nejčastěji na tyto testy používána je shodná s 90 lidskými 

sekvencemi a dalšími 90 sekvencemi mikrobů, fungusu a jiných organizmů. 

Takže naši vědci ve skutečnosti testují kousky genetického materiálu, o kterém vůbec neví 

odkud přišel a který může znamenat cokoliv. 

Když to celé shrneme, tak není ani jedna studie a nikdy ani nebyla tohoto viru, nebo 

kteréhokoliv jiného viru, která by používala správně izolovaný a správně sekvencovaný virus. 

A jestliže nemůže být virus správně izolován, pak není absolutně možno dokázat, že 

způsobuje nemoci, které jsou mu připisovány. 

Jak to, že jsme potom na existenci Covidu-19 uvěřili? 

Uvěřili jsme na Covid-19, když jsme viděli, jak v Číně padají lidé na zem a třesou se jako 

osika. Ale nikde jinde ve světě neměl nikdo tyto příznaky, což jsme opomenuli. Jak to, že 

jsme tomu pak mohli uvěřit? 
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A vůbec, bylo to, co se dělo v Číně následek nějaké chřipky, anebo šlo o jiný vliv? Bylo to 

skutečné, anebo to byla jen součást propagandy, psy-op, jednoduchý divadelní trik? 

Tisková agentura Reuters, což je největší dodavatel zpráv, když ne ten jediný, je vlastněna 

firmou Thomson Reuters, která je v partnerství s firmou BlackRock (finanční plánovaní a 

investice). Thomson Reuters vlastní 8% akcií firmy Pfizer a 6,8% akcií firmy AstraZenca. 

Reuters pilně propaguje falešné historky o všech těch nebezpečných, zmutovaných a 

nakažlivých odrůdách Covidu-19, které zabijí miliony lidí, pokud nejsou očkováni. Lživě 

tvrdí, že viry neustále mutují a že to je činí horší a horší a straší nás s novými druhy po celém 

světě. 

Jako tisková agentura, Reuters dodává informace všem novinám, televizním stanicím a jiným 

mediím po celém světě. Proto všichni z nich říkají, píšou, hlásají a zpívají to stejné. Proto 

jsme snadno a levně desinformováni. Proto většina z nás vůbec neví co se děje a o co jde. 

A skoro to vypadá, že se tito lidé za jejich lži ani nestydí. 

Najdou se ale i takoví, kteří argumentují, že i když vědci ten virus nikdy neměli, že to 

neznamená, že nemáme pandemii! Jó, v pořádku, chlapci a děvčata. Pandemii máme, jen co 

je pravda. Jenže ta pandemie je mediální, politická, finanční, psychologická, ale ne zdravotní. 

 

1 https://www.bitchute.com/video/YKktYdEGBRnP/ 
2 https://www.bitchute.com/video/9z0E4ZxaQbbr/ 
3 https://www.fda.gov/media/134922/download 
4 https://onlinelibrary.wiley.com/doi/full/10.5694/mja2.50569 
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KAPITOLA 2 

OČKOVÁNÍ A TESTOVÁNÍ – TO VŠECKO JE PODVOD 

9. března 2021 

Dokázat existenci viru1 s Kochovými předpoklady, popsanými v předešlé kapitole znamená, 

že napřed musí být laboratorně vypěstován vzorek, který je pak naočkován zdravému zvířeti 

a to musí dostat tu stejnou nemoc, jakou způsobil vzorek předtím. Jenže tyto tak zvané viry 

nejsou nikdy pěstovány ve zdravém a výživném prostředí, za účelem získání naočkovatelné 

látky. 

Současný způsob ‘kultivace‘ virů je založena na pěstování buněk v rozkládajícím se mase, 

kde jsou zbaveny veškeré výživy a když jsou blízko zániku, pak jsou přidána antibiotika a 

jedy, které tyto buňky otráví ještě víc. 

Když pak se vyhladovělé a otrávené buňky rozpadnou a tento odpad v sobě má i hrotové 

bílkoviny, které viry samy vyprodukovaly, pak tyto jsou považovány za virus. Enzymy a 

jedy, které byly přidány k této směsi vyžerou otvory v povrchu buněk, takže pak vypadají 

jako že mají na sobě hroty a vědci jsou šťastní, protože právě získali jejich koronavirus. 

Očkování je na tom stejně 

Očkování je vyráběno stejným způsobem. Na příklad, očkování firmy AstraZeneca má 

v popisu, že obsahuje ‘smíšené, nemnožící se adenovirový vektor z opice, kódující hrotovou 

glyko-bílkovinu SARS-CoV-2, geneticky změněné ledviny z lidského zárodku, jiné 

geneticky změněné organismy a Polysorbát 80‘ kromě dalších jedů a jiných škodlivých látek. 

To znamená, že bylo vzato rozkládající se maso z opice, přidány části ledvin z potraceného 

dítěte a přihodili k tomu jiné geneticky změněné organismy. Pak je tam Polysorbát 80, což je 

pochybný emulgátor, o kterém se ví, že způsobuje rakovinu, genetické mutace a má škodlivý 

vliv na reprodukční orgány, nemluvě o tom, že dráždí pokožku. Většina lidí má na tento jed 

alergii. 

Jak říká Dr. Tom Cowan, „Živé, virologické očkování je vyráběno v rozkládajících se 

buňkách. Pak je trochu očistí, s pomocí nějakých dalších jedů, odfiltrují nějaké částice, 

přidají jiné, stabilizované jedovaté přísady (73 přísad, mnoho z nich škodlivých) a to 

naočkují lidem.“ 

Na příklad, opičí virus, SV-40, který je rakovinotvorný, byl nalezen v očkováních proti 

obrně. Mnozí si mysleli, že tam byl dodán záměrně, ale to nebyl ten případ. Když bylo 

očkování pěstováno v opičí vláknině, nebylo možné tuto látku vyloučit, protože je tak 

podobná viru obrny, že od ní nejde odlišit. A tak to tam nechali a doufali, že si toho nikdo 

nevšimne. 

Kochovy předpoklady v praxi 

Dr. Andrew Kaufman popisuje snahu prokázat tak zvanou koronavirovou teorii testováním 

domnělého ‘viru‘ na myších. Je jasné, že vzorek byl získán pomocí dříve popsaných 

pochybných výrobních postupů. Výsledky testů byly následující: 

• 37% geneticky změněných myší, které dostaly tuto injekci, měly reakci; 

• 20% obyčejných, divokých myší, které dostaly tuto injekci, měly reakci; 

• 20% geneticky změněných myší, které dostaly destilovanou vodu, měly reakci. 
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Skoro se zdá, že myšky reagovaly víc na šok ze vpichu jehly než na to, čím byly očkovány. 

Jejich veškerá reakce spočívala ve ztrátě váhy a z mírně štětinovité srsti. 

Ovšem – ztráta na váze není přece příznak Covidu-19! 

Co jsou příznaky Covidu-19? Pitva by to měla zjistit 

Jestliže existuje krizová zdravotní situace, pak každý, jehož smrt je podezřelá, má být pitván. 

Ale v případě současné Covid-19 krize byl tento požadavek zrušen a pitva byla ve skutečnosti 

celosvětově zakázána. Nejspíš to byla snaha utajit skutečné příčiny úmrtí. 

Přesto, dvě studie, týkající se pitev, byly zveřejněny: 

• Italská studie, 38 pacientů (Carsana, publikováno ve ‘The Lancet‘, 8. června 2020) 

Rozšířené poškození alveol (vzduchové váčky), nekróza pneumocytů, hyalinních 

membrán, vnitřní otoky (ucpání), metaplazie (před-rakovinné buňky) krevní sraženiny 

v malých arteriálních cévkách. 

 

• Německá studie, 12 pacientů (Wichmann, Annals of Internal Medicine, 18 srpna 

2020) 

Rozšířené poškození alveol, hyalinní membrány, metaplasie, plicní embolie (krevní 

sraženina). 

Pitva shora zmíněných myší zjistila vnitřní zápal plic s převládající infiltrací makrofágů. 

Ovšem makrofágy, což je druh bílých krvinek nebyly přítomny u pitvaných lidí. A naopak, u 

myší nebyly nalezeny hyalinní membrány, nebo otoky, žádná metaplazie, žádné krevní 

sraženiny. 

Takže celý projekt na obhájení korony nedokázal nic. Skoro žádné myši nevykazovaly 

podstatné příznaky nemoci, což znamená, že nebyl splněn ani jeden z Kochových 

předpokladů, i když navenek byl propagován pravý opak. 

PCR test je také podvod 

Testování na koronu je další podvod v plándemickém scénáři. Množství těch, kteří zemřeli na 

Covid je množství lidí, kteří zemřeli s Covidem, ale nejsou to ti, kde příčina smrti byl Covid, 

bez ohledu na skutečnou nemoc, na kterou zemřeli. A když si uvědomíme, že PCR test je 

velice snadno manipulovatelný, takže pak každý testovaný je pozitivní, pak ta vysoká čísla 

nemocných a zemřelých vůbec nic neznamenají. 

A zatím co se všichni věnují Covidu a jeho vlivu, nikdo si nevšímá, že 1,5 milionů lidí 

zemřou každý rok na tuberkulózu a zhruba stejný počet zemře ročně na srdeční nemoci. 

Ten první problém s PCR testem je, že test nehledá virus korony, který nikdy nebyl izolován. 

Test hledá v nosním hlenu částečný genetický materiál, který je shodný s 90 známými 

lidskými sekvencemi a s asi 90 jinými sekvencemi bakterií a mikroorganizmů, včetně 

motorového oleje, říční vody, kiwi ovoce, kozy, ptáka, Coca Coly, papaya ovoce a jablečné 

šťávy. Tyto všecky testovaly jako pozitivní na PCR testu. 

Ta věc je, nikdo nebyl schopen najít opravdový virus Covidu-19, protože tento neexistuje, ale 

přesto ho stále dál hledají. To ovšem snižuje těch hrozných 2 milionů úmrtí, která jsou 

v současné době hlášena, na nulu. 
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Druhý zjevný problém stran těchto testů je ten, že jsou vědecky nesmyslné. PCR test je 

nástroj na diagnózu. Jeho vynálezce Kary Mullis sám řekl ještě předtím, než byl jako na 

objednávku odstraněn ze světa (někteří tvrdí, že to byla vražda), že test pouze zjistí 

přítomnost nukleotidové sekvence, ale nemůže vyhodnotit kolik toho materiálu je ve vzorku 

obsaženo a jestli takové množství je schopno způsobit onemocnění, nebo ne. 

To je důvod, proč musí každý vzorek být tolikrát zvětšen, aby ho test vůbec zaznamenal. 

Když PCR test namnoží vzorek více než 25x, pak se objeví i sekvence jiných genetických 

materiálů, které ani nejsou hledány, což je nazýváno falešný pozitivní výsledek. PCR test má 

86% falešných pozitivních nálezů! Když je ale po laboratořích žádáno, aby vzorek namnožily 

na 40 cyklů a když se nic neobjeví, což je skoro nemožné, pak tomu říkají negativní 

výsledek. 

PCR test nehledá nemoc. Hledá určitý RNA vzorec, což je na tom to nejhorší. A ještě ke 

všemu ten RNA vzorec, který hledá, není schopen způsobit někomu nemoc. To znamená, že 

je to čistý případ lékařského amatérismu; je to lékařské voodoo. Anebo taky podvod. 

Testování nás rovněž ohrožuje zdravotně. Nejen že byly na testovacích tyčinkách zjištěny 

nanočástice, jinde živé nano-žížaly, zvané Morgelony a někde dokonce i radioaktivní 

materiál, který je schopen manipulovat naši mysl. Je rovněž podezříváno, že některé testování 

je skryté očkování. 

Dnes už vychází najevo, že ti, kteří byli opětovaně testováni mají mozkové nádory a jiní 

umírají na krvácení do mozku. Testovací tyčinky pro domácí použití obsahují kysličník 

etylénu, což je rakovinotvorná látka, která může způsobit rakovinu mozku, lymfoidní 

rakovinu, leukemii, sterilitu a poškození nervového systému, viz krátké video2. 

A u nás chceme testovat děti ve školách každý týden? 

Kam se poděla všecka ta chřipka? 

Podle internetové stránky WHO, sezónní chřipka zabije ročně od 290 000 do 650 000 lidí po 

celém světě, podle její intensity. Ale letos je to jiné. V Americe je úmrtnost na chřipku 

snížena na pouhá 2% předešlých let. 

Irský zdravotní správce říká: „letos není žádná chřipka.“ Bloomberg hlásí, že v Australii 

chřipka docela zmizela. A v Británii jí mají pouhých 10% dřívějšího objemu. Některé země 

dokonce přestaly úmrtí na běžnou chřipku počítat. 

Britská vláda má na jejich oficiální internetové stránce prohlášení, že „Od 19. března 2020 

není dále Covid-19 v Anglii považován a infekční nemoc se značnými  následky. Toto je 

založeno na větším množství informací, které se týkají úmrtnosti (celkově nízká) a rovněž 

existuje v současné době větší uvědomění a specifické, citlivé laboratorní testy.“ 

1. dubna 2021 hlásily britské noviny ‘The Telegraph‘, že už nebudou karantény. Británie se 

rozhodla postupovat proti Covidu stejně, jako proti chřipce. 

Opravdu? 

Ne, samozřejmě, se to nestalo. Asi to byl nějaký vtip! To proto, že koronavirus není zdravotní 

nouzový stav. Je to politický, mediální, finanční a psychologický podvod. 
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Celkový počet veškerých úmrtí ve Spojených státech mluví za všecko, viz níže. Takže – je 

nějaká zvýšená úmrtnost na koronu, anebo je to celé propaganda? 

Rok Úmrtnost  Rok Úmrtnost 

2015 2 712 630  2018 2 839 205 

2016 2 744 248  2019 2 900 689 

2017 2 813 503  2020 2 487 350 

 

Očkování a jeho prospěšnost 

To, že je živá nemoc naočkována lidem je totální šílenství. Znamená to zabíjet jednu nemoc 

nemocí druhou. Myslet si, že když si necháme napíchat jed, že získáme odolnost poté, co si 

vyvineme protilátky proti té oné nemoci, je přinejmenším bláznivost. 

Zde je očkováním míněno naše staré očkování, jak jsme je znali. Současná očkování jsou 

zcela jiná. Zde je spoléháno na to, že teorie o očkování je správná a funguje, což není pravda. 

Už to, že vyvinout očkování trvá. I současná očkování, vyprodukovaná v rekordním čase, 

jako na běžícím pásu, zabrala několik týdnů, než byla navržena, vyrobena, vyzkoušena a 

vyprodukována. Během té doby byla původní nemoc dávno pryč. Budou tato očkování 

účinná i proti změněným druhům této chřipky? Těžko. 

Říkat novým, farmaceutickým, injekčně3 doručovaným přípravkům ‘očkování‘ je v zásadě 

nesprávné. To není žádné očkování a ani není očekáváno, že nás bude chránit proti chřipce. 

Jsou to mechanické jednotky, neživé a neléčivé. Je to umělý patogen, který je nám injekčně 

dopraven k tomu účelu, abychom onemocněli. Může být spíš nazýván genetickým 

inženýrstvím. 

Tyto tak zvané vakcíny jsou schopny přímo způsobit roztroušenou sklerózu, Gehrigovu 

nemoc, Alzheimera, pokročilé rakoviny, paralýzu, tachykardii a mnoho jiný nemocí, včetně 

té ultimativní: smrti. 

Dr. Sheri Tenpenny říká4, že očkování firem Johnson & Johnson a AstraZeneca používají 

tkáně z potracených lidských zárodků; Pfizer a Moderna jsou mRNA. Ode všech čtyř je 

očekáváno, že vytvoří hrotovou bílkovinu (spike protein). Hrotová bílkovina vytvoří 

přerušení v krevní mozkové bariéře, takže může proniknout přímo do mozku, kde bude 

ohrožovat FUS gen, nebo způsobí mutaci bílkoviny TDP43. 

Jestliže je FUS gen napaden, to vyprodukuje amyotrofickou laterální sklerózu, nebo 

rakovinu. Jestliže je bílkovina TDP43 donucena zmutovat, to může vyústit v celou škálu 

degenerativních neurologických problémů, nazývaných degenerace temporálního mozkového 

laloku. Tyto jsou na příklad Alzheimerova nemoc a demence, včetně asi pěti dalších 

degenerativních nemocí. 

Cizí mRNA je do tak zvaného očkování přidáno k tomu účelu, aby donutilo lidské buňky 

vyrábět patogen, neboli jed. Ode dne, kdy je člověk ‘očkován‘, tyto buňky neustále vyrábějí 

tento jed, přesně podle toho, jak byly naprogramovány. Imunitní systém se s tímto jedem 

musí nutně dát do boje, až do úplného vyčerpání, přičemž napadá své vlastní buňky, které má 

správně chránit. To vyústí v auto-imunní nemoci, které nakonec vyhrají a naprostá porážka 

imunitního systému se nazývá AIDS. 
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Další škodlivé vlivy 

Injekčně dopravený materiál rovněž způsobuje tak zvaný anafylaktický šok. Tento šok 

nastane po naočkování cizích bílkovin, i když je jejich množství naprosto minimální. 3-4 

týdny po první injekci se člověk stane přecitlivělý na tu druhou. To je důvod, proč ta druhá 

injekce musí být dodána nejpozději do 3 týdnů, kdy je náš systém ještě schopen ji vstřebat. 

Zdravotní agentura (NHS) poslala dopis nemocnicím, ve kterém žádají, aby ti, kteří mají 

dostat druhou dávku byli přeloženi ze 3 týdnů až za 12 týdnů. V dopise říkají, že takto budou 

ochráněni ti, kteří by jinak byli ohroženi. 

To je samozřejmě lež. 

Lékařská věda ví už od r. 1903, že 3-4 týdny stačí na to, aby byla vyprodukována 

anafylaktická přecitlivělost. Takže jestliže bude druhá dávka odložena o 12 týdnů později, 

většina očkovaných to nemusí přežít. 

Tento anafylaktický šok nikdy neskončí. Jakmile jednou očkovaný člověk utrpěl anafylaxi, 

jeho chemická podstata je změněna a nemůže se nikdy vrátit do normálního stavu. Jsou 

známí lidé, kteří i po letech od první serové injekce byli stále přecitlivělí. 

Ti, kteří již dostali tuto injekci dříve jsou citlivější než ti, kteří ještě nebyli očkováni. Druhá 

injekce má zcela jiné příznaky než injekce první. To hlavní je, že okamžité způsobí potlačení 

nervového systému. 

Jako příklad: z domov pro důchodce nazvaného ‘The Commons‘ ve městě Syracuse v New 

Yorku, James T. Mulder hlásí, že za celý rok 2020 neměli ani jedno úmrtí na Covid, i když 5 

lidí dostalo chřipku. 

Ale v prosinci 2020 obdrželi Pfizerovo očkování, které dostali jak důchodci, tak i 

ošetřovatelé a další personál. Za dva týdny poté, lidé, kteří dříve chodili, nemohli chodit; ti, 

kteří dříve mluvili, nemohli mluvit. Lidé, kteří dříve přemýšleli byli v deliriu a popletení. 14 

lidí zemřelo za ty 2 týdny. „A v jiných domovech je to stejné,“ dodává. 

Lékaři říkají, 

Dr. Sherri Tenpenny vysvětluje5 vliv mRNA vakcín. Aby mohly být patentovány, musel být 

napřed změněn tvar hrotové bílkoviny. Takto geneticky změněná bílkovina má samozřejmě 

špatný vliv na lidský organismus, protože náš systém genetické změny nesnáší. Dr. Tenpenny 

říká, že tímto způsobem vytvořené protilátky mohou způsobit následující: 

• Hrotová bílkovina přímo napadne plicní tkáň a zničí ji; 

• Zabrání protizánětlivým makrofágám v činnosti, takže lidé dostanou cytokinovou 

bouři a zemřou; 

• Protilátky, takto vyrobené se budou neustále množit; nové a nové protilátky budou 

vytvářeny stále znova a to tak dlouho, jak dlouho bude člověk žít; 

• Protilátky napadnou některé buňky v mozku; 

• Napadnou také centrální nervový systém, vnitřní mitochondriální membránu a nervy 

motorické funkce, což způsobí, že lidé budou trpět debilizující únavou, budou se silně 

třást a nebudou schopni chůze; 

• Protilátky rovněž napadnou slinivku a způsobí cukrovku. 
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Až teprve za 48 týdnů po očkování začnou být zjevné první auto-imunitní nemoci. 

Dr. Lee Merritt říká6, že při testování mRNA injekcí na zvířatech, byly očkovány kočky a 

jejich imunitní systém cizí látku nerozpoznal. Ta se proto rozmnožila bez nejmenších potíží a 

ze začátku se zdálo, že zvířata byla v pořádku. 

Ovšem později, když byly vystaveny skutečné nemoci, která do jejich těl vnikla opět 

nerozeznána imunitním systémem a rozmnožila se bez potíží, všecka zvířata zahynula, 

přemožena sepsí a selháním srdce. To stejné se stalo s fretkami, kdykoliv byl tento pokus 

opakován. 

Obě lékařky, Dr. Tenpenny a Dr. Merrill souhlasí s tím, že lékařský průmysl se stal zbraní. 

Miliardáři, jako Rockefeller a jemu podobní podporují Dr. Fauciho skrze Billa Gatese a tento 

zděšený mužík tím získává miliony a miliony dolarů, které používá na financování výzkumu 

po celém světě. To on platil HIV výzkum a také laboratoř ve Wuhanu, která vyrobila 

koronavirus. 

Skrze tyto peníze získal Dr. Fauci obrovskou moc a kontrolu málem nade všemi 

nemocnicemi. Ze své pozice potlačuje možnosti lékařů léčit Covid-19 pacienty osvědčenými 

prostředky, zakazuje ověřené a známé léky a propaguje očkování. Lékaři nevidí tuto situaci 

rádi, ale protože vesměs pracují pro nemocnice, není moc toho, co by mohli dělat. 

Nedávno se Fauciho ptali, jestli už byl testován. „Ale kdepak! Na co! Vždyť nemám žádné 

příznaky nemoci,“ odpověděl. Jestlipak by to i nám prošlo? 

Nemoci, způsobené očkováním 

Všichni očkovaní jsou víc a více nemocní. Mnozí začali krvácet z mozku již 2-3 dny po 

očkování. Nemoci, které lékaři nikdy v životě nezažili, jako je Guillain-Barré syndrom 

(trvalé, extrémní vyčerpání), mozková žilní trombóza a jiné, jsou dnes časté. 

Dr. Tenpenny říká, že v Americe bylo 3000 úmrtí v důsledku očkování za pouhé 3 měsíce. 

Lidé se hrnou nechat se očkovat, čímž svěřují své životy a budoucnost farmaceutickým 

firmám, což jsou ve skutečnosti hromadní vrahové, kteří již zabili miliony po celém svět a 

platili za to vysoké, soudně-určené pokuty. 

To znamená jen jedno, že je každý soud shledal vinnými. A my slepě věříme tak 

nespolehlivým lidem a firmám? 

V Americe7, ve státě Severní Karolína zjistili, že existují dva druhy očkování. Zaměstnanci 

Walgreensovy lékárny tam prodali zákazníkům lahvičky se slanou vodou namísto očkování. 

Balení bylo naprosto stejné, ale uvnitř byl neškodný roztok. 

Tato chyba byla zjištěna o něco později, což dává pocit, že jen někteří zaměstnanci o dvojím 

vydání injekcí věděli. Je tím snad myšleno, že skutečné očkování je pro nás a neškodný 

roztok pro některé vybrané? 

Nemoci, považované za infekční 

Všecky tak zvané nakažlivé nemoci nejsou ve skutečnosti vůbec nakažlivé a žádné očkování 

nepotřebují. Taky to nejsou žádné nemoci. Jsou to těžké případy nějakého vitamínového či 

minerálového nedostatku, otravy, nebo genetické poruchy, jak ukazuje tabulka níže. 
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Nemoc: Nedostatek nebo porucha: 

Příušnice Vitamín B 

Spalničky Vitamín A 

Zarděnky Vitamín A 

Plané neštovice, pásový opar, rotavir 

obrny, zápal plic 
Vitamíny A, D 

Tetanus Vitamín A 

Černý kašel Vitamín D (léčeno vitamínem C) 

Chřipka Vitamín D, zinek 

Zánět mozkových blan Vitamíny C a D 

Papillomavirus Vitamíny B, C, zinek 

Kurděje Vitamín C 

Pelagra Vitamín B 

Klusavka / Visna Genetická porucha 

Syfilis Otrava rtutí, arsenikem 

Legionářská nemoc Běžný zápal plic 

Burkittův lymfom Přemístění chromozomu 

Rakovina Podvýživa, jedy 

Rakovina děložního hrdla Změna chromozomu, asi z kouření 

AIDS Podvýživa, drogy, léky proti AIDS 

 

POZNÁMKA: Bylo zjištěno, že 80% koronavirových pacientů mělo nedostatek vitamin D. 

Proč tolik pytlů na lidské mrtvoly? 

Zaměstnanci zasilatelské firmy8 FedEx hlásí zasílání statisíců obalů na lidské mrtvoly, které 

jsou rozesílány z jejich skladišť. Bedny a bedny těchto plastikových pytlů jsou rozesílány – 

kam? Nikdo neví. Proč? Kdo je rozesílá? 

Škoda, že ten, kdo ty bedny filmoval neukázal taky kam jsou adresovány. Je možné, že by 

nám to hodně řeklo. 

Možná nám připravují další divadelní představení. Hory a hory mrtvol v těchto obalovinách 

budou pak filmovány po celém světě. Musíme být opatrní, může to být další psy-ops 

divadelní představení a propaganda, ale taky to může být skutečné ohrožení. 

Podívejte se na krátké video9, kde jeden z ‚mrtvých‘ už to nemohl vydržet a zapálil si 

cigaretu, anebo jiný pytel na lidské tělo oživl a kde člověk nese tento pytel i s tělem jakoby 

nic nevážil. 

 

 

 

1 https://www.bitchute.com/video/YKktYdEGBRnP/ 
2 https://rense.com/general96/covid-19-test.php 
3 https://odysee.com/@TruthHertz:2/onceweretheliving:9 
4 https://www.bitchute.com/video/AZ1yDLlY0kL0/?list=notifications&randomize=false 
5 https://www.brighteon.com/3ef68971-87ad-4ac5-9a1c-8552364d8ccd 
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6 https://humansarefree.com/2021/01/dr-lee-merritt-animal-studies-mrna-technology-all-animals-died.html 
7 https://www.nydailynews.com/coronavirus/ny-covid-vaccine-mixup-caolina-walgreens-20210417-

miz5ssyo5feqpdcc3bhcbxsbma-story.html 
8 https://www.bitchute.com/video/ksWHL7XMofpO/ 
9 https://rense.com/general96/outrageous-covid-dead-bodies-hoax-exposed.php 
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KAPITOLA 3 

TAJNÉ PLÁNY GLOBALISTŮ, SAMOZŘEJMĚ PROTI NÁM 

16. března 2021 

Politikové z bohatých zemí1 vždy zkoušejí přesvědčit ty z chudých zemí, aby co nejvíce 

šetřili, aby zbytečně nepodporovali veřejné služby, tolik potřebné pro lid a aby dali co 

největší volnost velkým nadnárodním firmám a bohatým investorům. Tento systém se nazývá 

novo-liberalismus a vede k ochuzování lidí a ke zničení národů. V současné době se zdá, že 

začíná pronikat i do bohatších zemí a jako rakovina se rozšiřuje i všude jinde. 

Jedna ze zásad těchto rádců je vydávat co nejméně peněz na veřejné služby, i když výdaje na 

válku mohou být někdy zvýšeny. To se podobá někomu, kdo chce zhubnout a tak si usekne 

ruku, aby méně vážil. 

Takové vlády pak nedávají žádné peníze na školy a zdravotnictví, takže učitelé, lékaři a 

zdravotní personál ztrácejí zaměstnání, lidé jsou nemocní, děti nevzdělané. Cesty jsou 

neudržované, odpadky všude kolem, chudí bezdomovci posedávají po cestách a stanují 

v parcích. 

Tam, kde se šetří, nouze, nedostatek a bída následují. To platí vždy a všude a je možné, že se 

to bude brzy manifestovat i v Evropské unii a v Americe. Nezapomínejme, že u nás se 

právem říkalo: ‘Kdo šetří, má za tři … roky tuberu.‘ 

Další návnada pro chudé země je odstranění finančních zábran a možnost proudění cizích 

financí volně do státu. To dává možnost cizím investorům beztrestně skoupit cokoliv chtějí. 

Volná finanční výměna s jinými státy je rovněž propagována. Přitom se ale neříká, že když 

není nad takovou situací dozor, pak mohou stejnou rychlostí proudit peníze ze státu ven, což 

vytváří nevyváženost a finanční problémy. Je to jakoby byla u člověka vyváděna krev ze žil 

někam ven, mimo jeho tělo. 

Privatizace je další hřebíček do rakve národa 

Je to jakoby se někdo rozhodl prodat rodinné klenoty za inflační peníze. Zprivatizovat státem 

vlastněná odvětví, jako jsou voda, elektřina, energie, pošty, zdravotnictví a jiné služby, které 

jsou pro národ naprosto nutné, je návod na velké problémy. Globalisté budou sice tvrdit, že 

když jsou tyto firmy v soukromých rukou, že jsou daleko efektivnější, ale to je pouhá 

propaganda. 

Podívejte se třeba na privatizované zdravotnictví. Amerika má nejvíc zprivatizované 

zdravotnictví ze všech zemí světa a je to kolos, který je nepružný, je nesmírně drahý, spoléhá 

na drahé technické vymoženosti, ale doopravdy neléčí. 

Anebo Německo, které zprivatizovalo pošty a prodalo je firmě DHL. Ta většinu poboček 

zrušila a poštovní služby předala za úplatek místním obchodníkům, čímž způsobila, že služby 

jsou nevyhovující, pomalé a nespolehlivé. Mnoho zásilek se ztratí a pak má město, kde žije 

50 000 obyvatel pouze jednu jedinou skutečnou poštu, kde jsou poštovní zaměstnanci, kteří 

současně s vyřizováním zásilek nemusí prodávat prádlo, nebo oblečení, péct pizzu, či 

nespravují auta. Každý takový obchod má jinou sazbu, jiné otevírací hodiny. 

Pak se může stát, že v opravářské dílně od vás vezme pracovník špinavýma rukama peníze a 

řekne: „Postavte to támhle ke dveřím, oni až pro to přijedou, tak ví, kde to hledat.“ A když se 
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zeptáte, stejně jako se zeptal jistý člověk v Německu, který toto zažil: „A nesebere to 

někdo?“ tak pracovník v montérkách mávne rukou a odpoví: „Příliš se bojíte. Tady se 

nekrade.“ Což nemusí být pravda. 

Když byly porovnávány ocelárny, tak ty nejefektivnější z nich byly vládou vlastněné firmy 

v Jižní Koreji a na Tajwanu. Oproti tomu, v Bolivii byly zprivatizovány vodní toky a cena 

vody se okamžitě ztrojnásobila, takže již tak chudí lidé se stali ještě chudšími. 

Bývalý Sovětský svaz to taky zažil 

S koncem Sovětského svazu se do země nahrnuli západní ekonomičtí ‘poradci‘ a ti 

přesvědčili novou ruskou vládu, aby přešla na plnou verzi kapitalizmu, což je vlastně odrůda 

novo-liberalismus. Mělo to děsivé následky. Chudoba vzrostla po celé zemi a zachvátila asi 

70 milionů lidí. Životní úroveň klesla, délka života se snížila zhruba na úroveň, jakou by 

měla ve válce. V r. 1992 stál chléb 100krát víc než rok předtím. Hrstka oportunistů uchvátila 

dříve státem vlastněné podniky jako byly plynárny a produkce oleje a stali se z nich přes noc 

milionáři. 

Teprve po letech mnozí pochopili, že do této situace bylo Rusko natlačeno schválně, za 

účelem jeho zničení. 

Z toho můžeme vidět, že šetření a ignorování lidských potřeb se nevyplácí a vede ke zkáze 

národa. Ovšem když se zamyslíme – to je přesně ta situace, ve které se dnes nachází i Česká 

republika. I u nás se privatizovalo a privatizuje ve velkém, i u nás se šetří na lidech a na 

službách veřejnosti a cizí kapitál kupuje co se jim zlíbí. 

Jak se říká v Americe, komunisté kradli, to je pravda, ale kradli pomalu, protože na to měli 

čas. Ti, co přišli po nich kradou mnohem víc, protože musí pospíšit, neboť neví, jako dlouho 

nový systém vydrží. 

Může to být ještě horší, přesně podle plánu 

Globalisté údajně zjistili2, že během nucené karantény došlo k podstatnému snížení 

kysličníku uhličitého (CO2) a jiných škodlivých látek v ovzduší. To nebezpečí je, že se budou 

zkoušet držet tak zvané ‘Pařížské smlouvy o změně klima‘, což je sbírka nesmyslů, které 

bývalý americký president Trump zavrhl a od smlouvy odstoupil. 

Zato Biden neměl nic jiného na práci, než tento zločinný plán podpořit. Pařížská smlouva3 má 

zhruba následující body: 

• Snížení celosvětového obsahu CO2 (nikdo jim není stavu vysvětlit, že je pro nás 

nutný); 

• Podpora kontroly porodnosti pomocí potratů a prostředků proti početí; 

• Rovnoprávnost mezi pohlavími, vyzdvihování žen, podpora homosexuality; 

• Vytvoření udržitelného rozvoje, což zahrnuje 17 bodů, z nichž ten hlavní je snížení 

lidské populace o 90%, takže na světě zbude jen 10% současného stavu. 

Tyto choré mozky chtějí naprosto zničit veškerý průmysl, který používá ‘fosilní palivo‘ a 

vůbec nechápou, že se o žádné fosílie nejedná, že tyto zdroje se stále obnovují a není nutné se 

starat o to, jak dlouho nám vydrží, protože jsou prakticky nevyčerpatelné. Chtějí všecko 

nahradit čistou elektrickou energií, ale kde ji budou brát, to neříkají a ani to neví. 

18



Ve své neznalosti vědy a technologie si myslí, že pomocí sluneční energie, větrných a 

vodních elektráren budeme schopni nahradit spalování uhlí, oleje, benzinu a plynu. 

Zapomínají, že sluneční energie je určitou část roku nulová, jako třeba na podzim a v zimě, 

kdy slunce často vůbec nesvítí, což je přesně to období, kdy je jí nejvíc zapotřebí. 

Výroba energie pomocí větru je nesmírně drahá, jako všecko, co globalisté podnikají. Jednak 

jsou ty obrovské stožáry, které mají uvnitř i výtah, nesmírně náročné na postavení. Kvůli 

ničivým a korozivním povětrnostním podmínkám musí být vyráběny z drahých materiálů. 

Motor, nebo motory, používané na natáčení lopatek jsou poruchové a spravit, nebo vyměnit 

je v té výšce stojí miliony. Stožáry se často kácí a pak je celá investice pryč. 

A vodní energie nás není stavu vytrhnout. 

Takže budoucí stanice pro elektrická vozidla bude vypadat 

tak, jako na obrázku: elektrické napájení, poháněné 

dieselovým motorem. To je logika dnešní doby. 

A tito lidé nám chtějí vládnout 

Tito lidé, jejichž mozek zjevně neobsáhl všecky znalosti 

žáků 6. třídy, nám dnes diktují izolovat se doma, nosit hadry 

přes obličej a nechat se očkovat smrtelnými jedy. Přesně 

podle jejich úmluvy z r. 2021 v Davosu, ve Švýcarsku 

stahují celý svět do plánované záhuby a málokdo chápe, že 

se rozhodli všecko tady na Zemi zničit, včetně nás 

samotných a pak to všecko vybudovat nové, lepší a pokud 

možno v laboratořích. 

Je to přesně podle oné staré pověsti, kdy bájný páv shořel na popel a pak se z toho popele 

znovu zrodil a vzlétl ke slunci. Tihle naivkové té pohádce opravdu věří a dokonce ji považují 

za důležitou symboliku, podle které plánují naši budoucnost, Chtějí zničit všecko co je, 

roztrhat to na cucky, spálit a rozdupat a věří, že pak z těch trosek vznikne nový svět, krásný a 

dokonalý. 

Dokonalý samozřejmě jen pro ně; pro nás je plánován otrokářský řád. 

Možná tomu nevěříte, ale pak si uvědomte, že to je, jak je dnes vysvětlováno i stvoření světa: 

kdesi ve vesmíru nastal obrovský výbuch a z něho se zrodila naše překrásná planeta se vším 

všudy. To je fantazie hodná pětiletého dítěte. Podle této teorie, když půjdete na auto 

vrakoviště a hodíte tam bombu, tak až prach sedne a všecko se utiší, tak tam budou stát samé 

nové a naleštěné sporťáky a limuzíny. 

Vláda tajných spolků 

Tajné spolky, jako třeba zednáři, kteří si rádi říkají ‘svobodní‘ zednáři a přitom jsou asi tak 

svobodní jako vězni v okovech, tito lidé ochotně rozšíří kdejakou lež a provedou každý 

příkaz, i ten nesmyslný, když jim to jejich vedení dá za úkol. Jsou to v podstatě prosťáčkové, 

kteří uvěřili, že jedině nějaký spolek jim může pomoct v životě něčeho dosáhnout. Dělá jim 

nesmírně dobře, když na schůzích sedí oni, obyčejní lidé, vedle presidentů, zákonodárců, 

nebo jiných významných osobností současné doby a tito všichni jsou jejich ‘bratři‘. 
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Tito lidé nejsou nikdy věrni svému národu a ani nemohou být, protože při vstupu do tajného 

spolku přísahají pod hrdelním trestem věrnost spolku. A pak, následkem mohutnému mytí 

mozků, tuto věrnost do písmene dodržují. 

Až teprve od 30. stupně je členům tajných lóží vyjevena celá strašlivá pravda, že kniha, na 

kterou přísahali je satanská bible, že uctívaný nadpřirozený vládce je Satan-ničitel a že oni, 

jeho věrní stoupenci plní jeho příkazy. V té době už jsou ale tak zpracováni, že to všecko 

vezmou jako samozřejmost a poctivě dál slouží svým nadřízeným, kteří jim zadávají čím dál 

tím náročnější a inkriminující úkoly. Ovšem když budou dobře sloužit, vše zůstane navždy 

utajeno. 

Tito lidé pak obsazují většinu míst ve vládách všech zemí, jsou ve vedení velkých firem a ve 

významných společnostech, kam se postupně dostanou často bez valných znalostí a 

schopností, pouze pomocí protekce, kdy jeden druhému pomáhá šplhat nahoru. 

To je ten pravý důvod, proč všechny státy světa skáčou jako paňácové podle diktátu odněkud 

shora, neznámo odkud. 

Snad jediná možnost, jak těmto lidem odebrat moc je, když přestanou být tajní. 

Zveřejňováním jejich záměrů a identifikací osob, které k nim patří se postupně naučíme 

rozeznávat důvody pro jejich často nesmyslná, nebo přímo zkázonosná rozhodnutí. Měli 

bychom je odhalovat a spravedlivě jim a jejich spolkům připisovat následky toho, co dělají. 

Měli bychom pátrat, který politik je členem tajných spolků a zabránit mu aby škodil národu. 

Ovšem pak nás asi Amerika zbombarduje. 

Americký president John F. Kennedy ve svém posledním proslovu mluvil o tom, že existují 

tajné spolky a že mají nekalé záměry. Byl odhodlán tyto spolky zničit. Do týdne poté byl 

mrtev. 

WEF, OSN, WHO a jim podobné jsou též jejich součástí 

Shromáždění boháčů4, významných osob a politiků se na konferenci WEF v Davosu, které 

předsedal Klaus Schwab rozhodlo, že ‘do roku 2030 nebudeme vlastnit nic, vůbec nic a 

budeme šťastni.‘ Budeme šťastni, protože nás zjevně chtějí udržovat nadrogované. 

Nebudeme prý mít žádné dluhy, ale taky nebudeme mít nic, za co bychom dlužit mohli. Nic 

nám nebude patřit. Chtějí nám vzít všecko co vlastníme, včetně aut a strčit nás do 

koncentračních táborů, které nazývají ’15-minutová města‘, kde je všecko dostupně za 15 

minut chůze. Cokoliv budeme potřebovat k životu si budeme půjčovat a nic nám nebude 

patřit, dokonce ani naše děti. Ty převezme stát a vychová je. 

Podle jejich rozhodnutí se svět už nikdy nevrátí k tomu, co byl před rokem 2020. Schwab 

sám napsal: „Nic se už nikdy nevrátí k tomu ‚zvrácenému‘ pocitu normálnosti … Rozšíření 

infekčních nemocí byla unikátní příležitost jak vyvolat strach, napětí a hromadnou hysterii.“ 

Mezi účastníky letošní konference nechyběl Bill Gates, Anthony Fauci, Angela Merkel, 

francouzský president Emmanuel Macron a mnoho jiných významných osobností dnešní 

doby. 

Jejich celosvětový experiment v sociálním inženýrství se opravdu povedl, protože během 

několika málo měsíců bylo veškeré lidstvo uvrženo do totalitárního režimu, který požadoval 
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dodržování nelidských nařízení, prý aby bylo ‘zastaveno šíření viru‘. A přitom je vědecky 

dokázáno, že postup onemocnění horních cest dýchacích a chřipek není možno zastavit 

ničím. 

Přesto byly na nás jejich nesmyslné požadavky nanuceny a lidé opravdu poslechli a ještě 

dělali policajty jeden druhému, donášeli na své sousedy a své bližní. 

Podle účastníků konference WEF v Davosu, to hlavní je vybudovat v lidech důvěru. 

Z nějakého důvodu potřebují nutně náš souhlas s tím, co proti nám plánují. Je možné, že se 

jedná o nějaké spirituální důvody, což je něco, čemu my nerozumíme, zato oni zjevně ano. 

Proto používají do detailu promyšlenou propagandu, když ne přímé mytí mozků, navrženou 

nejlepšími odborníky na psychologii. 

Užíváním nadnesených výrazů jako jsou ‘rovnoprávnost, udržitelnost, spolupráce‘, v nás 

zkoušejí vyvolat pocit, že jsme součástí rozhodování, že máme jakési slovo ve hře. A zatím si 

o nás myslí, že jsme ‘zbyteční jedlíci‘ a chtějí nás vyhubit – ale s naším souhlasem! 

Schwab napsal5 ve své knize s názvem „Covid-19: The Great Reset“: 

„Aspoň 4 miliardy ‘zbytečných jedlíků‘ by měly být eliminovány do roku 2050 

pomocí různých válek, hladovění a organizovaných epidemií, používajících 

smrtelné, rychle-působící nemoci. Energie, potrava a voda pro ty, kteří nepatří 

k elitám by měly být jen pro přežití. S tím začneme u bílé populace v Západní 

Evropě a v Severní Americe a postupně to rozšíříme na ostatní rasy. Populaci 

Kanady, Západní Evropy a Spojených států zničíme rychleji než lidi na jiných 

kontinentech, až do té míry, až množství lidstva dosáhne zvládnutelnou úroveň 

jedné miliardy, z čehož 500 milionů budou Číňané a Japonci. Tito jsou vybráni 

proto, že to jsou lidé, kteří byli celá staletí pod přísnou vládou a jsou zvyklí 

poslouchat autoritu na slovo.“ 

Tyto troufalé plány6 potvrzuje i rozvědčík a informátor z britské tajné služby MI-6, Dr. John 

Coleman, když ve své knize ‘Conspirators Hierarchy‘, píše: 

„Ti, kteří vlastní tuto planetu a vládnou jí, považují lidstvo za mrtvou váhu, než 

jako služebníky a sexuální otroky … Ti, kteří nepatří k elitám budou sníženi na 

úroveň a chování zvířat, bez vlastní vůle a takto budou snadno rozděleni a 

kontrolováni. Manželství bude nezákonné a rodinný život, jak ho dnes známe 

nebude existovat. Děti budou rodičům odebrány v ranném dětství a vychovány 

jako majetek státu.“ 

Co je ten plán 

Aaron Russo byl americký filmový producent a podnikatel. Když dostal rakovinu a zbývalo 

mu jen pár měsíců života, rozhodl se varovat lidstvo před tím, co je plánováno. Znal se velmi 

dobře s jedním z Rockefellerů, který mu postupně vyjevil některé podstatné informace. Tak 

na příklad mu řekl již 11 měsíců před 9/11, že se stane něco velikého a že budou obviňováni 

Arabové a Amerika pak napadne Afganistán a po něm Irák, kde zaberou jejich olejová pole a 

zbudují vlastní vojenskou základnu. A pak půjdou po Venezuele. 

Řekl, že vinit z toho útoku nějaké lidi v jeskyních (Osama bin Laden) je naprostá hloupost a 

stejně tak je nesmyslná ‘válka proti teroru‘. Ale je to způsob, jak může americká vláda 
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ovládat své lidi. 9/11 bylo naplánováno a provedeno lidmi z americké vlády spolu s bankéři, 

za účelem vyvolání strachu v lidech, aby je donutili podřídit se všemu, co jim vláda 

nadiktuje. Další záměr byl začít válku proti teroru. V této válce, kde není žádný skutečný 

nepřítel, nemůže být ani žádný vítěz a pak se válka potáhne do nekonečna. 

Hlavní plán těchto lidí je vytvořit jednu, celosvětovou vládu, kde budou vládnout bankéři. 

Evropské Euro a evropská Ústava jsou jednou ze součástí tohoto plánu a americká Ústava 

tomu bude brzy přizpůsobena. Americký dolar bude nahrazen měnou, která se nazývá 

Amero. V tomto systému bude mít každý v sobě implantovaný identifikační čip, na kterém 

budou všecky jeho informace a všecky jeho finance. Hotovost celosvětově zmizí. 

Samozřejmě, když má někdo všecky peníze v digitálním čipu, bankéři z něho mohou vybírat 

kdykoliv a cokoliv chtějí. Jestliže řeknou, že jim někdo dluží na daních, tak si to jednoduše 

sami vyberou. A když někdo bude proti něčemu protestovat, tak jednoduše jeho čip vypnou a 

ten člověk zůstane bez peněz a bez jídla. Tímto způsobem se z lidí stanou jejich otroci. 

Když Russo Rockefellerovi oponoval a řekl, že nesouhlasí se zotročováním lidí, tento mu 

odvětil: „Proč s tím máš problém? Proč se těch lidí zastáváš? Co je v tom pro tebe? Starej se 

o svůj vlastní život, dělej to nejlepší, co můžeš pro sebe a pro svoji rodinu. Ti lidé nejsou nic, 

jsou to jen lidé.“ 

A jindy řekl: „Teď je všecky musíme přesvědčit, že socialismus je to stejné, jako 

kapitalismus. Jakmile se staneme socialistickou zemí, pak jsme ve skutečnosti 

komunistický stát.“ 

Při jiné příležitosti se zeptal, co si Russo myslí o rovnoprávnosti žen. Ten mu odpověděl 

všeobecně, že ženy mají právo dostávat stejný plat za práci jako muži, načež se Rockefeller 

rozesmál a řekl: 

„My, Rockefellerové jsme toto hnutí vytvořili. Dostali jsme je do tisku a do 

televize a měli jsme pro to dva důvody: předně, nemohli jsme zdaňovat pouze 

polovinu lidské populace, potřebovali jsme zdanit všecky. A za druhé, dostali 

jsme děti do škol o hodně dřív a mohli jsme je indoktrinovat po libosti a naučit 

je, co si mají myslet. Taky jsme tím rozložili rodinu, protože chceme, aby děti 

viděly školu jako svoji rodinu, nebo stát, či jinou oficiální autoritu a ne rodiče, 

kteří by je učili a vedli.“ 

Aaron Russo zemřel za několik měsíců po tomto rozhovoru. Budiž mu země lehká. 

Celé historické video s českými titulky je zde7. 

1 https://www.globalresearch.ca/shock-therapy-how-austerity-privatisation-destroy-nations/5747662, 
2 https://humansarefree.com/2021/02/secretive-international-banking-group-may-enforce-great-reset-green-

agenda-on-world.html 
3 https://www.lifesitenews.com/news/trump-were-getting-out-of-very-unfair-paris-climate-agreement 
4 https://humansarefree.com/2021/03/decoding-davos-the-global-endgame.html 
5 https://rense.com/general96/klaus-schwab.php 
6 https://www.rt.com/news/527518-tornado-czech-republic-videos/ 
7 https://www.youtube.com/watch?v=Vv05BausEGs 
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KAPITOLA 4 

KDO JE PŘIPRAVEN ODEJÍT Z EVROPSKÉ UNIE? 

19. března 2021 

Je podivné, že lidé stále nechápou o co jde: Evropská unie je čistě fašistický stát, kde vládnou 

nadnárodní korporace a někteří vybraní boháči, kde jednotlivé státy nemají žádný význam, 

žádný vliv, imaginární volební právo, a nulovou možnost sebeurčení. 

Dokonce i plán na budoucí rozdělení Evropy je navržen tak, že část naší republiky spadá do 

Německa, další část do Polska, my zachytíme jiný kousek Německa a možná část Rakouska, 

nějaké to Maďarsko, jinde kousek pozbydeme. 

Chtějí takto celou Evropu rozdělit na různé čtverce, obdélníky, či jiné geometrické útvary a je 

jim jedno, jaké lidi takto dají dohromady, jaké vztahy tím navodí a jak to tamnějším 

obyvatelům bude vyhovovat. 

Evropské heslo ‘United in Diversity‘ neboli Spojeni v rozdílnosti, je totální nesmysl. 

Už to byl naprostý nesmysl, dát dohromady různorodé státy, z nichž každý má svoji vlastní a 

vesměs rozdílnou Ústavu, své vlastní a vesměs rozdílné zákony, své vlastní a vesměs rozdílné 

zvyky, zákonodárství, platební tabulky a směrnice, cenové ohodnocení, mentalitu, soudržnost 

a všecko ostatní, co dělá stát státem. 

Ještě kdyby fungovali jenom jako spojovací složka, která by všechny státy slučovala pouze 

administrativně, tak by takový záměr byl možná pochopitelný. Ale to, že dnešní EU 

členským státům diktuje co můžou dělat, na což nemá právo, že je zkouší pokutovat za 

nedodržení jejích nesmyslných příkazů a zákazů, že jim přikazuje co se smí a co se nesmí a 

tím překračuje často jejich vlastní zákony, to už je příliš! To bychom neměli dovolit. 

Prý to bylo dáno do kupy za účelem obchodu! Ale – můžeme obchodovat s kým chceme? 

Můžeme vyvážet své výrobky? Kdepak, ani nápad! Dokonce nám diktují co smíme 

produkovat, co smíme vyrábět, jaké potraviny smíme pěstovat, co smíme vyvážet a co 

musíme draze kupovat zvenčí. Staré a osvědčené věci nahrazují novými, neosvědčeným a 

pokud možno škodlivými. 

Na příklad žárovky: ty staré naprosto vyhovovaly, ale EU si vzala do hlavy, že jsou 

neekonomické a v rámci šetření je nahradili neefektivními a daleko více nebezpečnými 

svítidly. Důvod? Asi si někteří členové ve vedení EU, na to zavedli už předtím v Číně, či 

v jiném koutě světa výrobu, pak změnili zákony a dnes z nás rejžují prachy vlevo vpravo. A 

úspora veškerá žádná, protože vysoká cena žárovky a její skutečná trvanlivost (ne ta, co je 

uvedena na obalu) ji už předem vylučuje. 

Ještě ke všemu, tam kde se přehnaně šetří, nedostatek brzy následuje. I když pravda, tady 

skutečně o šetření nejde. Výroba je drahá, používá mnohé těžko dostupné a škodlivé 

materiály, ničí zdraví lidí, zamořuje ovzduší a znečišťuje okolí tam, kde se vyrábí, tak 

jaképak šetření? 

A tak bychom mohli jít bod od bodu. 

Článek Jaroslava Tichého ‘Kdo je připraven odejít z EU, není ohrožen1‘ má naprostou pravdu 

a je to vážné varování pro celý národ. 
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Jsou zde ovšem určité pochybnosti, jestli naše vláda a vládní orgány a také velká část našich 

ekonomů opravdu rozumí problému HDP – HNP v článku zmiňovaném a co to pro nás 

znamená v dlouhém běhu. Kdyby tomu totiž rozumněli, tak by nás nikdy nemohli vědomě do 

takové šlamastyky dostat. 

Špatné hospodaření se táhne jako červená nit 

To, že jsou zisky cizích firem vyváženy do zahraničí spadá do podobné kategorie – neznalost 

správné formulace obchodních smluv (tady by se měli naši právníci a výkonní hodnostáři 

zastydět), nevědomost o tom, jak dohlížet na dodržování smluvních podmínek a možná i 

podbízivost cizím raubířům. Takže zde se opět jedná buď o značný nedostatek vědomostí, 

anebo o nějakou tajnou agendu. 

To, že cizí globalisté ve spojení se Světovou bankou a IMF a za pomoci podplatných 

sluníčkářů u nás v republice z nás zkoušejí udělat zemi třetího světa, je víc než zjevné. 

Ono se to rýsovalo už i za komunistů, jenomže to bylo hodně tajeno. Jako nástroj byla tehdy 

používána RVHP. Když tato ‘Rada‘ rozhodla, klíčový průmysl s vysoce odborným 

personálem, pracující ve specializované budově, která byla postavena na plovoucím pontonu 

kvůli odrušení veškerých vlivů zvenčí, byla přesunuta z Berouna na nejvýchodnější cíp 

Slovenska a původní odborný personál měl být přeškolen a zařazen do obuvnického 

průmyslu. Anebo šicí stroje Lada, ty vyvezli, pokud vím, do Rumunska. Proč? 

To mluví o vlastizradě a ne o obchodním tahu.  

Bylo těch podvodů mnoho a dnes je pokračováno ve stejném duchu. Za tu tak zvanou 

‘privatizaci‘ mělo hezkých pár lidí při nejmenším sedět, ne-li viset. 

Nový hladomor? 

S Evropskou unií je to ještě o to horší, že chtějí, abychom byli hladem. Jestli to není někomu 

zjevné, pak neumí přemýšlet. To je rovněž záměr globalistů, všecky vyhladovět, abychom se 

dožadovali jejich pomoci a volali po jedné světové vládě, po jednom celosvětovém Reichu. 

Takže když EU má stejné záměry jako globalisté, tak je to jedno a totéž a my máme veškeré 

důvody být velice podezřívaví a nesmírně opatrní. 

Po pravdě, většina dnešních států (včetně Německa, Ameriky, Francie, atd.) je v tak strašné 

situaci, že je div, že ještě drží pohromadě a je to zaviněno pouze neschopnými vládami. Už 

jen to, jak hluboko Česká republika a Slovensko klesli, když vstoupili do EU a začali skákat 

podle toho, jak jim byrokrati z Belgie pískali. 

Kdysi naprosto samostatné státy, dnes patolízalsky omezujeme zemědělskou výrobu, 

usekáváme jednotlivá průmyslová odvětví – přesně jak psáno ve shora zmíněném článku 

pana Tichého. 

Udělali z nás poskoky Západu. Udělali z nás levnou pracovní sílu pro ziskuchtivé západní 

hrabivce, snížili nás na otroky, které ještě dále ponižují podřadnými potravinami ve smyslu 

dumpingu, které nám sem milostivě dovážejí za přemrštěné ceny. A přitom se ze všech sil 

snaží, abychom nepochopili, jak obrovskou cenu naše mozky, naše ruce, naše vynalézavost, 

odhodlanost a loajálnost pro ně doopravdy mají. 
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Kdo vyhraje, ten prodělá 

Všechny státy, které vstoupily do Evropské unie na tom prodělaly a ještě ke všemu ztratily 

svoji samostatnost a možnost vlastního rozhodování. A když budou všecky tyto neschopné 

vlády sjednoceny do ještě většího celku, do jedné, celosvětové říše, to pak bude ryzí 

katastrofa. 

Co se týče výše příjmů ve formě dotací z EU do ČR, tam to číslo, ve shora zmiňovaném 

článku uvedené, není správné. To proto, že tyto dotace z větší části nejdou nám, Čechům a 

Slovákům a našim firmám, ale jdou do kapes cizím firmám, které na našem území operují a 

cizím velkostatkářům, kteří obhospodařují naši půdu. Pro cizí firmy jsou za peníze z EU 

dlážděny příjezdové cesty, vytvářeny lepší podmínky, stavěny budovy a cokoliv jiného. A my 

sami a naši vlastní podnikatelé nedostávají málem nic. 

Pro nás zbývá jen platyty, platyty, platyty! 

Lidi, už byste se konečně měli probrat a opustit tuto troskotající loď, která se nadnešeně 

nazývá Evropská unie. Coudenhove-Kalergi byl blázen a šílenec, když navrhl tento nesmysl, 

jehož cílem je vyhubit původní obyvatelstvo, zrušit veškeré hranice, zničit národní 

uvědomění, odstranit řeči jednotlivých národů, odstranit jejich nářečí, kulturu, etnické zvyky 

a zgleichschaltovat všecky na jakousi beztvárnou směs neslučitelných potmavlých míšenců, 

kteří se pětkrát denně klanějí Allahovi. 

Vždyť EU si už uzákonila – určitě aniž by se koho ptali – že mohou kteroukoliv část svých 

členských států výhodně prodat cizím investorům. Výhodně pro koho? 

Když si uvědomíte, že se rozhodli, že veškeré dluhy jednotlivých členských států budou 

spláceny všemi státy společně, takže když se Francie zadluží nad limit, my všichni to budeme 

splácet, jaké pocity to ve vás vyvolá? My všichni budeme takto zodpovídat za neschopnost a 

nezodpovědnost cizích vlád, které se zabředly do dluhů a – Česká republiko, pomoz! 

Slovensko, pomoz! 

Vždyť to celé je naprostý nesmysl a pro členské státy EU je to vlastizrada. Kdo kdy splácel 

dluh jiného národa? Chcete splácet státní dluh Německa? To je záležitost při nejmenším na 

sto let, pokud ovšem mezitím nepřibydou dluhy další. 

Jak prospěšná je Evropská unie? 

Kdybyste viděli kolik obrovských budov, plných byrokratických darmožroutů v Bruselu a 

jinde financujete, kteří vám bezostyšně ujídají z vašeho vlastního krajíce, nakupují ve 

speciálních, levných obchodech a těší se nejrůznějším výhodám, tak byste už dávno s tímto 

skoncovali. 

Kdybyste je viděli, jak přecházejí z jedné kanceláře do druhé, lejstra pod paží (aby se neřeklo, 

že se flákají), důležitým hlasem krákají o nesmyslných námětech, donekonečna sčítají čísla, 

která nic neznamenají a pak si za zavřenými dveřmi přichystají nějaké nové rozhodnutí, 

nějakou novou směrnici, nebo omezení a to všecko v náš neprospěch, už dávno byste 

v Evropské unii nebyli. 

Škoda, že se kvůli nesmyslné koroně nedá cestovat. Radila bych každému udělat si do 

Bruselu a do Štrasburku výlet a prohlédnout si dobře ten nabubřelý Babylon, který tak 

poctivě kopírují. 
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Shora zmiňovaný článek má naprostou pravdu: je nutné z tohoto svazku vypadnout. Takové 

spojení není pro naše dobro, ani nám nepřináší prospěch, nebo užitek. Takové spojení je jako 

když se jedna ovce domlouvá se smečkou vlků co bude k večeři. 

A nečekejte, že se to udělá samo, nebo že to někdo udělá za nás. Je nutno, abychom se 

všichni zapojili a proti tomuto lichvářskému a neschopnému spolku se postavili. 

 

 

1 http://www.nwoo.org/2021/03/19/kdo-je-pripraven-odejit-z-eu-neni-ohrozen/ 
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KAPITOLA 5 

NEŽÁDOUCÍ REAKCE NA VAKCÍNU PROTI COVIDU-19 

5. dubna 2021 

Evropská agentura pro léčiva, ‘Eudra Vigilance1‘ vydává bezpečnostní informace o lécích a 

shromažďuje také jejich nežádoucí vedlejší účinky. Kromě léčiv, jejich database má na 

seznamu současná očkování proti Covidu-19 a uvádí vedlejší účinky pro celou Evropu. 

Hlášení nežádoucích účinků má být povinné od konce června 2022, což znamená, že zatím je 

stále ještě dobrovolné. Ovšem – ptal se vás kdy lékař jakou reakci jste měli na lék, který vám 

předepsal? Nejspíš ne. Takže je pravděpodobné, že se vás ani v budoucnu nebude ptát, ledaže 

byste ho k tomu přiměli. 

Každý lékař musí zpracovat značné množství pacientů za den, takže sporné, že by našel čas 

na přídavnou činnost hlášení vedlejších účinků na léky a očkování. 

EudraVigilance internetová stránka byla založena za účelem zlepšení veřejného zdraví, aby 

dohlížela na bezpečnost léků a rovněž má za úkol zvýšit průhlednost pro zúčastněné strany a 

pro veřejnost. Ovšem jejich stránka je velice zmatená, nesnadno ovladatelná a velmi obtížná 

na navigování. Získat tam praktické údaje je obtížný a dlouho trvající úkol. 

Informace ke 20. březnu 2021 pro čtyři současná očkování: 

• COVID-19 mRNA Moderna vakcína (CX-024414) 

1 076 úmrtí and 7 030 ublížení na těle; 

• COVID-19 mRNA Pfizer-BioNTech vakcína (Tozinameran, Comirnaty) 

2 906 úmrtí and 111 508 ublížení na těle; 

• COVID-19 AstraZeneca adenovirová vakcína (Chadoxi NCOV-19) 

592 úmrtí and 80 642 ublížení na těle; 

• COVID-19 mRNA Johnson&Johnson vakcína (Janssen, AD26.COV2.S) 

2 úmrtí and 33 ublížení na těle. 

Všecko dohromady to dává 4 576 úmrtí a 199 213 ublížení na těle. Ublížení na těle sestávala 

hlavně ze srdečních a mozkových mrtvic, krevních poruch, nemocí horních cest dýchacích, 

žaludečních, střevních a psychiatrických potíží a jiných problémů. 

Johnson & Johnson (J&J) očkování se zatím ještě neprojevilo, protože je používáno mnohem 

kratší dobu než zbývající tři. 

Ruské očkování, Sputnik V. nevykazuje velké množství škodlivých vedlejších účinků, což 

může být jeho plus, ale také to může být způsobeno komunikačními mezerami. Moc toho o 

tomto očkování není známo. Před časem začali ruští výrobci jednat s AstraZeneca firmou o 

společném programu, protože jejich očkování jsou si jaksi podobná, neboť jsou obě založena 

na adenovirovém vektoru. 

Nový způsob2 genetického inženýrství umožňuje Rusům upravit Sputnik V. proti 

zmutovaným druhům koronaviru během pouhých dvou dnů. Různé obměny Covid-19 viru 

byly opravdu v poslední době zjištěny po celém světě. To samozřejmě vzbuzuje starost, jestli 

všecka současná očkování budou vůči nim také účinná. 
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Jak s tím jedná Amerika 

Americké CDC uvádí3 za první tři měsíce roku 2021 skoro dvojnásobek úmrtí z důvodů 

očkování, než co bylo úmrtí na veškerá očkování za posledních 10 let. Ke dnešnímu dni 

zaznamenali 1 776 mrtvých následkem očkování, což není mnoho, ale protože ne všecka 

úmrtí jsou hlášena a ne všecka jsou zaregistrována, ten počet může být mnohem vyšší. 

Dr. Gary Null píše4, že u všech očkování, Pfizer, AstraZeneca, Moderna a Johnson&Johnson, 

jsou ženy nepoměrně více postiženy než muži. Zatím pro to není vědecké vysvětlení. 

Adenovirové očkování firmy AstraZeneca je obzvláště hrozné. V Evropě je používáno teprve 

2 měsíce a již způsobilo obrovské množství ublížení na těle a úmrtí. 

Shora zmíněný autor považuje evropský systém EudraVigilance za spolehlivější, než je 

americký VAERS. Má za to, že americký systém je víc zkoruptovaný, než jeho evropský 

protějšek. Je totiž známo, že jen asi 1% až 10% následků očkování jsou do systému VAERS 

hlášeny. To by znamenalo, že skutečný počet úmrtí, způsobených očkování proti COVIDu-19 

v Americe by byl něco mezi 17 760 a 177 600. 

Hlášení informací do systému VAERS je rovněž dobrovolné. Ale poměrně málo Američanů 

ví, že taková database existuje. Lékaři a jiní profesionálové nejsou povinni hlásit ublížení na 

těle, nebo úmrtí. Návštěva lékaře v Americe je velmi drahá a ne každá pojišťovna ji plně 

hradí. Takže nechcete ještě více zatěžovat svoji peněženku tím, že byste platili lékaře za to, 

aby nahlásil vedlejší účinky nějakého léku, nebo očkování. 

Tady je rovněž nutno zohlednit dobře známé tajnůstkářství a nedostatek průhlednosti 

organizací CDC a FDA, spolu s jejich značným záporným vlivem na media. A samozřejmě, 

media vždy ochotně zkreslí jakékoliv hlášení, aby bylo ve prospěch farmaceutických firem, 

protože tam jsou peníze, je tam hodně peněz i pro ně, jak na reklamy, tak na úplatky. 

Takže se můžeme jen dohadovat, jak moc z toho se vztahuje i na evropský systém hlášení 

vedlejších vlivů léků a očkování. Je zcela možné, že oba dva jsou na tom stejně. 

Testování očkování a bezpečnostní studie 

Již ta skutečnost, že za posledních 32 let nebylo žádné očkování testováno, by nás měla 

zneklidnit. Evropská komise to určitě taky ví a přesto povolili všecka nová očkování 

k použití. Historicky důležitý5 soudní případ byl podán Robertem F. Kennedy v r. 2018 a 

tehdy vyšla tato smutná pravda najevo. A i když Kennedy soud vyhrál, nedošlo k žádném 

zlepšení. Ve skutečnosti, nestalo se vůbec nic. Vše pokračuje dál stejně jako předtím. 

Ten skutečný důvod proč jsou vakcíny nuceny lidem jsou pouze peníze a nic jiného. Žádné 

vakcíny nefungují, protože jsou založeny na špatné teorii. Jejich výrobci to velmi dobře vědí, 

ale protože jsou levné na výrobu a tím pádem jsou pro ně snadné peníze, tak vyrábějí a 

propagují očkování stále dál. Očkování nemusí být testováno k tomu, aby bylo schváleno 

k použití. Nejsou požadovány studie, hodnotící jejich bezpečnost, jako je tomu u léků. Tyto 

přídavné požadavky zaberou příliš mnoho času, snahy, personálu, zdrojů a tuny a tuny 

administrativní práce. To všecko odpadá, když přijde na očkování. 

A i tam, kde jsou očkování testována, jsou testy navrženy tak, aby výsledky splnily 

očekávání. Ta hlavní páka je udělat testovanou látku líbivou pro ty, kteří její použití povolí a 

rychle se vším na trh. Takže ať už testují nebo ne, není mezi tím valný rozdíl. 
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Když přijde na očkování, výrobce není právně postižitelný 

Další nevýhoda očkování je nulová zodpovědnost výrobce. Už v 1980. letech, farmaceutické 

firmy byly skoro zbankrotovány, kvůli početným soudům, které proti nim vedli ti, kterým 

jejich léky a očkování ublížily. Tehdy se v Kongresu dožadovali finanční podpory, kterou 

opravdu dostali, i když s tím tehdejší president Ronald Reagan nesouhlasil. 

Kromě peněz si ještě vymohli imunitu vůči jakémukoliv právnímu zákroku proti nim, 

v souvislosti s očkováním. To bylo uzákoněno a od té doby nemohou být farmaceutičtí 

výrobci soudně stíhání kvůli ublížení, které jejich očkování způsobí. 

Takže v případě jakýchkoliv zdravotních potíží, způsobených jejich jedy, včetně úmrtí, 

nemáme na světě zastání. 

Bill Gates se pilně staral, aby stejnou právní imunitu získal i v cizině, než tam svá očkování 

vyvážel. Sám to veřejně přiznal. 

Tehdejší americký president Ronald Reagan se zjevně necítil dobře ohledně celé záležitosti a 

proto v r. 1986 založil ‘Národní fond pro děti, poškozené očkováním‘ (National Childhood 

Vaccine Injury Act), který byl podporován daňovými poplatníky a který vyplácel jakousi 

náhradu očkováním postiženým dětem. 

To samozřejmě odstranilo poslední zbytky zodpovědnosti z farmaceutických firem, které pak 

měly volnou ruku vyrábět jakýkoliv jed si usmyslely, když ho důvěřivá populace přijala. Od 

svého založení zaplatil ‘Národní fond‘ přes 4 miliardy dolarů vybraným obětem očkování a 

další miliony dolarů ve formě vyrovnání jsou přidávány každý měsíc. 

Jak ‘bezpečné‘ je očkování 

Pfizer dnes požaduje6, aby se země, kam vyváží svá očkování, zavázaly použít své osobní 

vlastnictví, což představuje bankovní vklady, vojenské základny a budovy svých vyslanectví 

jako záruku vůči předpokládaným soudům kvůli ublížení na těle očkováním proti Covidu-19. 

Zkoušejí předat zodpovědnost za jedy, které vyváží do světa, na vlády jednotlivých států. To 

je samozřejmě neslýchané zneužívání moci, ne-li vydírání a velice odvážný podvod. 

Ovšem ti, kterým očkování uškodí stejně u žádného soudu neobstojí. A to proto, že žádná 

pojišťovna nebude krýt ublížení něčím, co je pokusné. A nezapomeňte, všecka nová 

očkování proti Covidu-19 jsou pokusná, neboli experimentální! 

Ve skutečnosti to žádná očkování nejsou 

Z lékařského a právního hlediska7 tato ‘očkování‘ žádná očkování nejsou. Nejsou schopna 

zabránit, aby někdo nebyl infikován a už vůbec nedokážou zabránit rozšíření nemoci. 

Očkovaní si všichni vyvinou tu nemoc, proti které byli očkováni, včetně mnoha dalších 

zdravotních potíží. Takové výrobky nemají být nazývány očkováním. 

A ještě ke všemu se jedná o genetickou terapii. I Pfizerova žádost o patent na jejich mRNA 

očkování je popisuje jako ‘genetickou terapii.‘ 

Očkování je ve slovníku popisováno jako ‘produkt, který povzbudí imunitní systém člověka 

k tomu, aby si vytvořil imunitu proti určité nemoci a posléze ho proti této nemoci ochrání‘. 

Ovšem ani Moderna, ani Pfizer, nebo kterýkoliv jiný výrobce očkování neříká, že to je, co 
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jejich ‘očkování‘ zaručuje. Po pravdě řečeno, při testování vůbec imunitu netestují! To proto, 

že jejich výrobky imunitu nepodporují ale ničí ji. 

Všecka tato tak zvaná ‘očkování‘ byla navržena pouze na to, aby při onemocnění Covidem 

zmírnila příznaky infekce. Právní následky takového podvodu jsou nesmírné. 

AstraZeneca je maličko jiná 

Očkování firmy AstraZeneca8 není prohlašováno přímo za genetickou terapii, i když genetiku 

člověka také ovlivní. Není ale daleko za ostatními, když přijde na vedlejší škodlivé účinky. 

Nadměrná srážlivost krve je jedním z nich, ale jsou i jiné, je celý seznam toho, čím lidem 

ubližují. Jejich očkování nebylo v Americe povoleno ani jako nouzové řešení, ale zato je 

hojně rozšiřováno organizací WHO a Billem Gatesem v Evropě a jinde. 

Asi 20 zemí již zastavilo očkování tímto produktem. Tyto byly: Itálie, Francie, Německo, 

Australie, Kanada, Dánsko, Švédsko, Holandsko, Bulharsko, Irsko, Luxembourg, Iceland, 

Litva, Estonsko, Kypr, Venezuela, Jižní Afrika, Indonesie, Thajsko, Filipíny. Ale pak některé 

obrátily a znovu začaly očkování používat a také vychvalovat. Prý jeho kladný vliv vyváží 

riziko. A ihned se vyskytli další, kteří veřejně hlásali, že srážlivost krve nebyla prokázána, že 

to musí být napřed vyšetřováno … a zatím, pokračujte v očkování! 

Takže když větší množství předtím zdravých lidí náhle zemře na srdeční, nebo mozkovou 

mrtvici těsně po očkování, to není dostatečný důkaz jeho vedlejších škodlivých vlivů! 

Britský systém hlášení9 zaznamenal celkem 713 úmrtí a 495 345 ublížení na těle 

následkem použití experimentálních vakcín firem Pfizer a AstraZeneca. Přesto odmítají 

očkování zastavit, navzdory všemu varování zdravotními profesionály a jinými odborníky. 

 

1 http://www.adrreports.eu/en/index.html 
2 https://www.rt.com/russia/519926-sputnik-formula-update-gene-technology/ 
3 https://wonder.cdc.gov/vaers.html 
4 https://www.globalresearch.ca/can-we-trust-america-covid-19-vaccine-injury-statistics/5741377 
5 https://olis.leg.state.or.us/liz/2019R1/Downloads/CommitteeMeetingDocument/168629 
6 https://tapnewswire.com/2021/03/dont-expect-compensation-if-you-are-injured-by-covid-19-vaccine/ 
7 https://www.lewrockwell.com/2021/02/joseph-mercola/covid-19-mrna-shots-are-legally-not-vaccines/ 
8 https://childrenshealthdefense.org/defender/20-countries-suspend-astrazeneca-vaccine/ 
9 https://healthimpactnews.com/2021/uk-refuses-to-suspend-astrazeneca-covid-shots-as-other-nations-have-95-

new-deaths-recorded-this-week-in-the-uk-following-az-covid-shots/ 
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KAPITOLA 6 

KATASTROFÁLNÍ VLÁDA JOE BIDENA 

3. května 2021 

Již během prvních pěti dnů1 jeho vlády dokázal podvodně dosazený president Joe Biden 

vyřadit ženy z existence a zastavit budování zdi podél hranice s Mexikem, která měla 

zabránit lavině nezákonných migrantů. 

Také zničil Keystonský projekt na vybudování potrubí, které mělo dopravovat ropy z Kanady 

do Mexického zálivu, kde se nacházejí rafinerie. Tento projekt zaměstnával 10 000 lidí a 

dalších 60 000 pracovních příležitostí bylo v podpůrných odvětvích, jako jsou hotely, 

stravování, benzinové stanice, obchodní domy, obchody s potravinami a jiné obchody, které 

všecky sloužily těm, kteří na projektu pracovali. 

Tím, že práci, která byla již delší dobu v průběhu zastavil, nejen že ohrozil ještě více 

americkou ekonomii, ale také ekonomii Kanady a projevil tím ke Kanadě značnou neúctu. 

Během krátké doby2 jeho presidentování, vydal Biden celkem 52 Výkonných příkazů 

(Executive Orders), z nichž většina byla zaměřena na zrušení toho, co zavedl předešlý 

president Trump. Pro porovnání této neuvěřitelné píle s činností jiných presidentů, za čtyři 

roky presidentství vydal Trump 39 těchto příkazů, Obama jich vydal 34 a George Bush ml. 

13. Takže kdybychom situaci posuzovali podle množství vydaných Výkonných příkazů, 

Amerika se jeví více jako diktátorský stát, než jako republika, což má být. 

Vládní příkaz je způsob vydání federálních vládních pokynů samotným presidentem. Jakmile 

je jednou takový příkaz uveden v platnost, pak jeho trvání může být ovlivněno pouze tím, že 

je oficiálně zrušen nebo odvolán, prohlášen soudně za nezákonný, anebo když jeho termín 

vypršel, pokud byl předtím stanoven. 

Joe Biden dále úspěšně odstranil ženy ze sportů, ze vzdělání a z dalších odvětví tím, že 

povolil, aby muži, oblečení za ženy, anebo se za ně vydávající, soutěžili proti skutečným, 

biologickým ženám na stejné úrovni. Slova jako ‘otec, matka, bratr, sestra, švagr‘ a podobná, 

která určují rodinné vztahy, byla nahrazena výrazy jako ‘rodič, dítě, sourozenec, příbuzný 

sourozenec‘ a podobnými. To je v přímém souladu s požadavky polo-šílených revolučních 

elementů BLM. Dnes na příklad je těhotná žena nazývána ‘těhotnou osobou‘, čímž přestala 

být ženou. Zjevným cílem těchto nesmyslů je zničení rodiny. 

Ne že by Biden naprosto ignoroval ženy. Myslel na ně, když prohlásil, že armáda se musí 

zaměřit na výrobu těhotenských oděvů pro ženy u letectva a také změnit požadavky na jejich 

účesy. Vskutku problémy na presidentské úrovni! 

Emigrační vlna nežádoucích přivandrovalců z jižní Ameriky a kdoví odkud, kteří se hrnou 

přes mexické hranice nabyla na mohutnosti poté, co Biden barbarsky odstranil všecky 

zábrany, které předtím Trump zavedl a udržoval ve funkci. 

Jeho poslední naschvál se týká územních zákonů (zoning laws). Tyto zákony slouží 

v Americe při územním plánování, kdy jsou části země rozčleněny do tak zvaných zón. Tato 

území mohou být obytná nebo průmyslová, smíšená a jiná. Biden plánuje zrušit zónu ‘jedno-

rodinných domů‘, čímž by bylo povoleno stavět v těchto oblastech i jiná obydlí. To by 

prakticky zničilo veškerá předměstí (suburbs), což jsou ta nejvíc žádoucí místa kvůli poměrné 

privátnosti a bezpečí. 
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V těchto místech mají být budovány více-rodinné jednotky, které mají být vyhrazeny pro 

chudinu, pro nezaměstnané, pro ty, kteří jsou na podpoře, z nichž velká část jsou nežádoucí 

elementy v každém okolí. A pak se z kdysi prestižních předměstí stanou další ghetta. 

Nedávno byl rovněž ustanoven ‘společenský poplatek‘ za vylučování kysličníku uhličitého. 

Všichni živí tvorové vydechují kysličník uhličitý, takže ode všech je očekáváno, že budou 

platit tuto přídavnou daň. Takže tento příkaz pohoršil mnohé a dvanáct států (Arizona, 

Arkansas, Indiana, Kansas, Montana, Nebraska, Ohio, Oklahoma, South Carolina, Tennessee 

and Utah) podalo hromadné obžalování samotného presidenta. 

Ovšem jsou i takoví, kteří Bidenův názor sdílejí, jako na příklad John Kerry, jeho pověřenec 

při jednání o změnách klimatu. Tento fanatik nedávno prohlásil: „musíme naprosto 

odstranit kysličník uhličitý ze vzduchu.“ Má v úmyslu odstranit ho na nulu! 

Takže se člověk diví, jestli tento člověk vůbec prošel základním školským vzděláním a jak – 

k čertu – vůbec získal právnický diplom. Co je v tom za podvod? 

Afganistán 

Takže cokoliv3 dobrého Trump začal, Biden zničil. Někteří mohou říkat, že udělal aspoň 

jednu dobrou věc a to je, že skutečně odvolal vojáky z Afganistánu a skončil tím válku v této 

zemi. Ale to není pravda. Ne, nemíní osvobodit tuto ubohou zemi od vojenského dozoru. 

Smluvně musí americká vojska Afganistán opustit do určitého data, což se opravdu stane. 

Ale na jejich místa bylo již najato 18 000 ‘podnikatelů‘, neboli žoldáků, kteří tam zůstanou 

do nekonečna. Někteří z nich jsou místní, ale další přišli z jiných zemí a asi třetina jsou 

američtí občané. Tito všichni tam budou v nějaké formě napořád, prý aby bojovali 

s Talibanem a zabránili jeho jednotkám zničit maková pole, o což se Taliban pokusil již v r. 

2004. 

Díky těmto makovicím produkuje Afganistán 90% celosvětového heroinu a je uznáván jako 

největší světový výrobce hašiše. Maková pole kryla v roce 2004 přes 1300 km2 země a 

během vojenské okupace ke dnešnímu dni k tomu přibrala další 2000 km2. To proto, že 

vojáci jsou tam ve skutečnosti na to, aby chránili nezákonnou výrobu drog, hlídali maková 

pole s kulomety v rukou a dohlíželi, aby úroda nebyla zničena. 

To stejné se stalo ve Vietnamu, kde během trvání americké vojenské okupace došlo 

k obrovskému nárůstu výroby opia. 

Opium a jiné drogy jsou ten nejvýnosnější obchod našich samozvaných ‘elit‘, kteří mají 

z toho nezákonného podnikání neuvěřitelné příjmy. A nejen že získávají finančně, ale ještě 

používají drogy na nás, aby nás na ně navykli, včetně návyku na cigarety, alkohol a jiná 

narkotika. 

Tím chtějí docílit abychom veškerou píli a všecky své schopnosti soustředili na otrockou 

službu tomuto návyku, zatím co budeme ignorovat všecko ostatní, naše rodiny, naše vlastní 

plány a zájmy, až do doby, kdy nás to jejich zlo zničí. 

Je známa skutečnost, že ti chytřejší, bystřejší, odvážnější a schopnější z nás, ti skuteční 

pionýři jsou první, kteří tomuto zlu propadnou. Kvůli své progresivní povaze jsou 

pochopitelně více zvídaví a chtějí všecko zkusit a probádat. Jsou pod mylným dojmem, že 
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mohou kdykoliv přestat. Kdo ví, kolik milionů budoucích vědců, doktorů, vynálezců a 

zlepšovatelů bylo tímto způsobem záměrně odstraněno ze světa. 

Dělá jen to, co mu přikážou 

Navzdory své nedostatečné mentální kapacitě dělá Joe Biden v roli presidenta všecko, přesně 

podle příkazů tak zvaných ‘elit‘ a nic jiného. Je to ve skutečnosti poskok globalistů. 

Vykonává jejich plány, střeží jejich obchodní zájmy a kroutí zákon kterým směrem je 

potřeba, aby jim to vyhovovalo. 

A oni na oplátku dělají co mohou, aby před občany Ameriky a před celým světem skryli 

skutečnost, že ten hlavní člověk tam nahoře není nic jiného než zkaženec a dement. Tím 

způsobem ho zároveň snadno manipulují jak se jim zlíbí a jejich vláda nad Amerikou a 

částečně i nad celým světem je dokonalá a nikým neohrožovaná. 

Na Bidenově první4 tiskové konferenci došlo k několika okamžikům, kdy naprosto nedával 

smysl. Na příklad, řekl: „A ta druhá věc, kterou děláme, chtěl bych dodat,“ jenže pak se sám 

přerušil a začal z jiného konce: „Nepředkládám vám příliš dlouhou odpověď? Protože 

kdybyste chtěli detaily…“ a začal cosi mumlat. 

Také prohlásil, že přišel do amerického Senátu před 120 lety. „A teď vám řeknu něco 

pohoršujícího,“ řekl při jiné příležitosti, ale pak zapomněl o čem mluvil a začal brblat: 

„Takže ten nejlepší způsob jak něco udělat je, jestliže vy, když to, co považujete za blízké a je 

vám to drahé, takže – uuh, uum – jako být schopen to – uuh – ve skutečnosti …“ 

A nakonec jednoduše oznámil: „Lidičky, odcházím,“ a skutečně odešel, čímž všecky 

naprosto šokoval. 

Nejen že všecky otázky, které se chtěli reportéři ptát musely být dodány předem (nejspíš aby 

byl čas nainstalovat odpovědi do teleprompteru), ale tam, kde se konference měla zabývat 

bezúhonností voleb, nebo problémy na mexické hranici, Severní Koreou a Čínou, Biden 

blábolil o vakcínách proti COVIDu, o uniích, které podle něho vybudovaly Ameriku, o 

instalaci trubek a o hornících, o stavu silnic a o jiných nesouvisejících záležitostech. 

Mnohé odpovědi četl z předem připravených poznámek slovo od slova, aniž by se namáhal 

zvednout hlavu, aby aspoň působil dojmem, že mluví volně, což není chování, vhodné pro 

tiskovou konferenci. Také měl k dispozici tahák, na kterém byly fotografie jednotlivých 

reportérů spolu s jejich jmény a číselným označením pro rychlou orientaci. Neuvěritelné! 

A když k tomu přidáme jeho chování na veřejnosti, kdy je zachycen na videu a na 

fotografiích jak osahává a očichává malé děti a ženy (viz obrázek níže) – je možné takové 

chování ignorovat? Je vhodné pro amerického presidenta, aby se choval jako zvrhlík? Věřím, 

že ani president té nejzaostalejší země na světě by si něco takového nedovolil. 

Psychiatrická analýza 

Úředně ověřená5 doktorka psychiatrie Carole Lieberman, která analyzovala Bidenovo 

chování řekla, že na to není potřeba psychiatra, abychom jasně viděli, už po jeho první 

tiskové konferenci, že je spolehlivě něco v nepořádku s jeho myšlením, pamětí a jinými 

věcmi. Mluvila prý o těchto problémech už dávno, ještě před volbami, zkoušela lidi varovat, 

ale na nic to nebylo. Podle jejího názoru prochází Joe Biden začínajícími fázemi demence. 
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Za posledních šest měsíců se také hodně zhoršil. Jedno znamení jsou jeho oči, ten prázdný 

pohled, když se dívá z podia na celé shromáždění. Taky se usmívá v nevhodnou dobu a už 

během presidentské kampaně se z ničeho nic zeptal: „kde to jsem?“ Řekl to mnohokrát a 

často se jevil jako opravdu fyzicky ztracený a popletený. 

 

Místo-presidentka Kamala Harris rovněž trpí na nevhodné úsměvy a podivný, nevázaný 

smích. Mnozí se často zmiňují o jejím hysterickém smíchu, který se objeví obzvláště tehdy, 

když je rozčilená, když lže, když dává najevo nedostatek morálky, když ví, že se právě 

projevuje proti společenským a právním zákazům, nebo když ví, že to, co propaguje udělá 

celou situaci horší. 

I u ní je to nemoc, nervová porucha, zvaná pseudobulbární vliv, známý rovněž jako 

emocionální neudržitelnost. Ti, kteří touto poruchou trpí se mohou buď nevhodně smát, nebo 

plakat. Často mají i jiné nemoci, jako jsou skleróza, mrtvice, traumatické zranění mozku. 

Alzheimerova nebo Parkinsonova nemoc. Nezdá se, že by Harrisová něčím takovým trpěla, 

ale – co když ano? 

1 https://allnewspipeline.com/By_Day_5__Biden_Killed_70000.php 
2 https://www.cnn.com/interactive/2021/politics/biden-executive-orders/ 
3 https://www.zerohedge.com/political/unclear-if-over-18000-contractors-will-ever-leave-afghanistan-pentagon 
4 https://nationalfile.com/senior-moments-7-times-biden-made-no-sense-during-his-first-press-conference/ 
5 https://sputniknews.com/analysis/202103271082468718-vacant-stare-inappropriate-smiles-us-psychiatrist-

analyses-bidens-performance-at-1st-presser/ 
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KAPITOLA 7 

VRBĚTICE – FAKTA A DOHADY A CO MNOHÝM UNIKLO, 1. část 

13. května 2021 

To, co se stalo ve Vrběticích je nejspíš každému dobře známo. Že je tato záležitost dávána do 

souvislosti s výbuchy munice v Bulharsku a s případem Skripala a jeho dcery v Anglii také 

mnozí z nás už určitě slyšeli. A že to všecko provedlo několik členů ruské elitní jednotky 

GRU č. 29155 pod vedením velitele Andreje Averžanova a možná taky Denise Sergějeva, to 

taky už víme. Další dva ze zúčastněných na této akci byli údajně Alexander Miškin a Anatolij 

Čepiga, oba vyznamenaní nejvyšším státním uznáním, ‘Hrdinové Ruska‘. 

A hned zde, stejně jako celý případ Skripal, to začíná mocně skřípat. 

Takže nás zkoušejí přesvědčit, že ruská elitní jednotka, obsahující přední odborníky a dva 

národní hrdiny se vypravila do České republiky, aby tam, v odlehlé části, v poměrně špatně 

hlídaném bývalém vojenském objektu vybuchla sklad munice? Prý byli vybaveni falešnými 

pasy a nakonec přes všecku svou elitnost a přes všecky své znalosti a zkušenosti to všecko 

zvorali a lidově řečeno zprasili. Dává vám to smysl? Mně ne! 

Předně, cestovat na falešný pas není doporučováno. Tam, kde držitele takového pasu na 

hranicích pouze z dálky neodmávají, je vždycky možnost, že na podvod přijdou. Rozhodně 

není doporučováno cestovat na falešný pas přes hranice, do cizího státu. A že by Rusko 

poslalo zasloužilé členy své elitní jednotky do českého zapadákova (omlouvám se tamnějším 

obyvatelům) aby vyčistili jeden sklad s municí? 

‘Prý se obávali, že tyto zbraně a náboje do nich půjdou na Ukrajinu‘. 

No to je další argument jako hrom. Proč by se báli něčeho takového? Vždyť v tom prvním 

skladě bylo nějakých 50 tun munice. To je jako plivanec do moře, proti tomu, co na Ukrajinu 

posílá Amerika. Copak ještě nikomu nedošlo že to, co se děje na Ukrajině je americká a 

NATO provokace vůči Rusku? Je to čistě jejich záležitost a tak si své lidi z ukrajinské vlády, 

což jsou všecko zrádci ukrajinského lidu, také podporují a vyzbrojují. 

Na internetu můžeme najít celé stohy dokumentů, které toto tvrzení potvrzují. Jeden z nich1, 

vydaný Cato Institutem v r. 2018 popisuje, jak američtí znalci cvičí ukrajinské jednotky na 

západní Ukrajině. Washington rovněž povolil prodej zbraní tamtéž, kdy první část byla 

odeslána v r. 2017 a měla hodnotu 41,5 milionů dolarů. Ale prý to byly pouze malé zbraně, 

čistě obranného charakteru. 

Druhá část, odeslaná v r. 2018 byla v hodnotě 47 milionů dolarů a obsahovala protitankové 

rakety a spoustu jiných ničivých zbraní a výbušnin. Že chystají válku, je víc než zjevné. 

Takový tank nemůžete přece využít na lov lesní zvěře. 

A jako přídavkem2, americký Kongres odsouhlasil dalších 250 milionů ‘vojenské pomoci‘ 

pro Ukrajinu, která měla obsahovat protiletecké radary a špionážní systémy, bezpilotní 

letadla, neboli dróny, bojovná vozidla, komunikační zařízení, vojenské lékařské potřeby, 

kybernetické obranné zařízení a další ničivé zbraně pro letectvo, námořnictvo a pěchotu. A to 

všecko včetně výcviku. 

Pomoc Ukrajině až do r. 2020 stála Ameriku 1,5 miliard dolarů, takže to je nějaké množství 

vojenského haraburdí, které obdrželi. 
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A my tady mluvíme o skladu zbraní a munice v nějakém odlehlém místě v České republice, 

kam prý Rusko (leda tak v záchvatu šílenství) poslalo své elitní, dekorované, zjevně velmi 

schopné, obratné a odvážně rozvědčíky, aby tam vybuchli obskurní sklad se zbraněmi a 

s municí? Ti, kteří s takovou dětinskou naivností přišli, včetně pochybné internetové stránky 

Bellingcat3, která tyto a podobné nesmysly propaguje, by zasloužili abychom se jim vysmáli 

přímo do obličeje. 

Vojenská ‘pomoc‘ Ukrajině 

Již za Obamovy vlády4 dosáhla vojenská ‘pomoc‘ Ukrajině hodnoty 68 milionů dolarů (2015) 

a 27 milionů dolarů (2016). Obsah všech těchto dodávek byl označen jako smrtící zbraně. 

V současné době5 je plánováno přesunout na Ukrajinu řízené střely protileteckého systému 

Patriot, které se nacházejí na polském území. Americký president Biden odsouhlasil dalších 

125 milionů na to, aby Ukrajina mohla dále chránit své hranice. 

Chránit své hranice – proti komu? Vždyť je nikdo neohrožuje a nejméně ze všech je ohrožuje 

Rusko. Veškeré manévry, které Rusko provádělo byly na jejich vlastním území a podle 

oficiálního prohlášení ruské ambasády v Americe, ‘neohrožovaly žádnou zemi‘. 

Ovšem situace na Ukrajině dokazuje, že je to NATO, které zhoršuje tamnější poměry svým 

provokativním chováním, i když Ukrajina nespadá pod členské země této organizace. Pak 

tam samozřejmě nemají co dělat. 

Nesmíme zapomenout, že všecky zbraně, na Ukrajinu dodávané, nejsou proti venkovnímu 

nepříteli, ale proti jejich vlastním lidem, kteří s jejich korupčním režimem nesouhlasí a chtějí 

se připojit k Rusku. A tak je tento místní konflikt s úspěchem zveličován a zneužíván na 

vyvražďování Slovanů. 

I Kanada se zúčastnila a překotně svými dodávkami zbraní podporovala hromadné vraždění 

bezbranného obyvatelstva v Donbasu. Další byla Litva, která na Ukrajinu poslala těžké 

kulomety, ozbrojené vozy, protitankové zbraně, 7000 Kalašniků, včetně 150 tun munice! 

Takže o co vlastně šlo v těch Vrběticích6? 

• 16. října 2014 před 10. hodinou dopoledne se z objektu č. 16 ozval nejprve slabý 

výbuch a po něm vypukl požár. Byli přivoláni požárníci, kteří když se dověděli, že 

budova obsahuje střelné zbraně a munici, tak zase rychle odejeli, aniž se pokusili 

požár hasit. Za to byli později presidentem vyznamenáni. Později celá budova 

vybuchla. Uvnitř se nacházející dva zaměstnanci firmy Imex Group, což byl nájemce 

budovy, zahynuli a jejich vozidlo bylo roztaveno až na pár ozubených koleček 

z převodovky. 

• 17. října byly v okolí slyšet další výbuchy, které pokračovaly i v několika 

následujících týdnech. 

Jen tak na okraj: myslí si snad někdo, že elitní ruská jednotka pod vedením dvou 

zkušených znalců a obsahující dva zasloužilé ruské hrdiny tam někde v lese tábořila a 

kousek po kousku odpalovali některé výbušniny? Jak jinak je možno zdůvodnit 

náhodné výbuchy tohoto druhu. Oficiální vysvětlení říká, že výbušniny padaly ze 

stromů a lesní zvěř některé odpálila – jak se na ty stromy dostaly a přitom 

nevybuchly? 
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• 23. – 24. října byli evakuování obyvatelé z okolí skladu. 

• 3. listopadu vláda rozhodla, že na místo výbuchu přijde stovka vojáků, kteří budou 

celý prostor střežit. Trochu pozdě, ale přece. 

• 21. listopadu byly nalezeny ostatky lidských těl. DNA test potvrdil, že to byli dva 

zaměstnanci firmy Imex Group, do té doby pohřešovaní. Je zde ovšem další problém 

k zamyšlení: vozidlo, ve kterém tito lidé přijeli bylo zpráškováno až na pár koleček 

z převodovky, ale ostatky jejich těl se zachovaly! Není to zajímavé? 

• 3. prosince ráno došlo k výbuchu skladu č. 12, který byl vzdálen 1,2 km od místa 

původního výbuchu. Další obyvatelé z nejbližšího okolí byli evakuováni. 

Takže – co myslíte: potloukaly se tam ty elitní ruské jednotky někde v okolí celou tu dobu a 

bavily se odpalováním munice? A vůbec, jak se do oploceného a prý i hlídaného bývalého 

vojenského prostoru dostali v prvním případě? Prý tam byly nainstalovány kamery – byli tito 

lidé zachyceni na videozáznamech? Anebo zařízení zrovna jako náhodou nefungovalo? Či se 

to opomnělo prozkoumat? 

A to ještě ke všemu, po prvním výbuchu byl v celém prostoru kvůli bezpečnosti vypojen 

elektrický proud. Fungovaly potom kamery a jiná údajná zabezpečovací zařízení? 

Kdyby už ty sklady zničili Rusové, jak říkají oficiální zprávy, jak to, že tyto lidi nikdo nikdy 

z okolních obyvatel neviděl? Byli to přece cizinci, někdo si jich musel všimnout. Přišli snad 

v Rusku na to, jak udělat člověka neviditelného? 

Anebo je dnes každý tak nepozorný, že kromě televizní obrazovky nevnímá nic jiného? Čím 

se v lese živili? Snad jim stačily nějaké keksy a voda z potoka? Našly se stopy po jejich 

tábořišti? Přece museli mít oheň, tou dobou už byla řádná zima. 

Taky je záhada jak tito lidé, cizinci a neznalí místní řeči a zvyků, našli obě budovy, které 

neměly označení a nijak jinak se nelišily od ostatních. Znalci tvrdí, že bez důkladné znalosti 

celého objektu není možno ty budovy identifikovat. Měli snad naši záškodníci pomocníky 

uvnitř firmy? Kdo to byl? Pátralo se po těchto lidech? 

Jak vidíte, otázek se najde spousta, ale odpovědi žádné. 

Co s tím má co dělat Skripal a jeho dcera 

A ještě ke všemu je této elitní jednotce s falešnými pasy přičítán na vrub případ otrávení 

dvojitého špionážního agenta ve výslužbě, Skripala a jeho dcery v Anglii, který je opět 

záhada sama. 4. března 2018 byli oba dva nalezeni na lavičce v parku v podivném stavu, 

údajně otráveni zákeřným ruským jedem, zvaným Novičok. 

Není jasné, v jaké formě jim byl tento jed dodán, prý snad jako tekutina. Také jeden policista 

byl záhadně otráven a převezen do nemocnice. 

V té době se zrovna nacházeli v Anglii nějací dva Rusové, kteří jako náhodou přijeli 3. 

března do města Salisbury, kde se tento případ odehrál a den na to (kdy byli Skripalovi 

otráveni) se tam znovu vypravili, načež odletěli zpět do Moskvy. 

Tito byli ihned prohlášeni za členy oné prestižní elitní ruské jednotky a to za dva dekorované 

hrdiny, Miškina a Čepigu. To, že měli platné a nefalšované ruské pasy pod zcela jinými 

jmény, nic nevadilo. Stejně tak bylo opomenuto, že jeden z nich byl povoláním něco jako 
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kuchař – asi se jel do Salisbury podívat kvůli světově známému ‘Salisbury steaku‘ (stejk), i 

přes to, že ten steak zas tak valný není. 

Anglická vláda prohlásila otravu agenta Skripala a jeho dcery za útok proti Anglii; mají 

zřejmě bujnou fantazii. Žádali po ruské vládě vydání těchto dvou údajných agentů, zatímco 

Rusové opakovaně požadovali mít možnost mluvit přímo se Skripalovými, což bylo pokaždé 

zamítnuto. Rusové rovněž chtěli vzorek použitého jedu, aby tento mohli prozkoumat, což 

bylo rovněž zamítnuto. 

Anglická ambasadorka v Moskvě prohlásila, že Londýn neposkytne Rusku žádné informace, 

ani otisky prstů podezřívaných, nebo čísla jejich pasů, čísla viza a cokoliv jiného. A hned na 

to britská vláda promptně vykázala ze země 20 ruských diplomatů. Další země se k nim 

přidaly a celkem 153 ruských diplomatů se z donucení vrátilo zpátky do Ruska. Česká 

republika si samozřejmě musela přihodit a poslali zpátky domů tři. 

Celý svět, jako jeden velký osel tím vyhlásil válku Rusku. 

Samozřejmě, když policie vnikla do pokoje v hotelu, kde zmínění dva Rusové přebývali, 

našli tam zbytky jedu! Aby ne, vždyť to je jeden z jejich triků, vždycky najít patřičné důkazy. 

5. dubna, když otevřeli Skripalův dům, našli policisté uvnitř pouze dvě mrtvá morčata a jednu 

pološílenou kočku. Ubohá zvířata byla celý měsíc Skripalova pobytu v nemocnici, bez 

potravy. 

A v srpnu 2019, skoro o rok a půl později byl stejným jedem otráven další policista. Že by se 

ruská elitní jednotka vrátila? Anebo se tam někde potulovali a čekali na další příležitost? 

Ovšem nesmíme zapomínat, že již rok před tím, 30. června 2018 došlo k otravě tím stejným 

jedem v anglickém městě Amesbury, které je jen nějakých 10 km na sever od Salisbury. 

Tehdy byli otráveni muž a žena. Charlie Rowley údajně našel v popelnici skleničku 

s voňavkou, kterou této ženě daroval a ona si jejím obsahem potřela zápěstí. To nepřežila, 

zato Charlie se uzdravil. 

Jed byl opět zkoumán a zase – nebylo to nic jiného než nám již známý Novičok! Jak to tam ti 

Rusové všecko dostali? A že by tam jezdili stále dokola a otravovali neznámé lidi? To nezní 

pravděpodobně. 

Co všem jaksi záhadně uniklo 

Všem v tomto případě uniklo, že jed pokaždé zkoumala britská vládní vojenská laboratoř 

(Defence Science and Technology Laboratory), která se nachází v průmyslovém parku Porton 

Down, který je hned vedle města Salisbury. To byli ti, kteří prohlásili použitý jed za Novičok. 

Tato vojenská laboratoř je posledních 100 let považována za jednu z nejtajuplnějších a 

nejdivnějších vojenských výzkumných center v Anglii. V Porton Down zabírá asi 2 800 

hektarů a spolu s ní se tam nacházejí další soukromé a komerční vědecké laboratoře. 

Takže Salisbury – Amesbury – Porton Down, všecko od sebe vzdáleno kam by jeden 

kamenem dohodil. Není divu, že nechtěli Rusům vydat vzorek jedu a žádné jiné informace. 

Potřebovali přece prvně chránit svou vlastní kůži. Co kdyby Rusové přišli na to, že jed byl 

jejich vlastní? 
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Výbuchy i v Bulharsku a pokus o otravu zbrojařů 

O rok později, v dubnu a květnu 2015 se podle pochybné stránky Bellingcat a jiných 

papouškujících medií ruská elitní jednotka se dvěma dekorovanými členy přesunula do 

Bulharska, kde údajně vybuchla zbrojařskou továrnu EMCO a pokoušela se otrávit jejího 

majitele Emiliána Gebreva, spolu s jeho synem a s vedoucím výroby. 

Museli to být určitě oni, protože se ubytovali v hotelu v těsné blízkosti a vyžádali si pokoj 

s výhledem na budovu továrny. Kamera na parkovišti dokonce zachytila jednoho z nich, jak 

v se v převleku a dokonale namaskován za někoho jiného procházel mezi auty – určitě to byl 

on, protože o několik hodin později došlo k pokusu o otrávení shora zmíněných tří osob. 

Tito tři útok jedem přežili, načež došlo k dalšímu pokusu, ale ani ten nebyl úspěšný. Opět tam 

byli nějací Rusové v dohledu a opět sledovali továrnu pohledem z okna hotelu. Možná to byli 

ti stejní. Dokonce jeden z nich, údajně plukovník Alexej Kapinos se v době pokusu o otravu 

nacházel pouhých 300 km od místa, kde se to událo. 

Podle některých zdrojů a hlavně podle Bellingcat je to jasný důkaz jeho viny. Bohužel, 

nejsou uváděna přesná data a místa pobytu všech zainteresovaných členů prestižní ruské 

jednotky. Snad aby se nezjistilo, že se vůbec neshodují se zákeřnými pokusy vůči Gebrevovi 

a jeho továrně. 

Bulharský soud7 vzal všecko za platné a odsoudil v nepřítomnosti tři ruské občany, podezřelé 

z těchto činů. Soud prohlásil, že zmínění cestovali na falešné dokumenty a vydávali se za jiné 

lidi. Když se ptali majitele EMCO továrny Gebreva jestli si myslí, že ho Rusové zkoušeli 

odstranit kvůli munici, kterou přechovával ve Vrběticích, tento řekl, „ledaže by se spojili 

s mými místními nepřáteli.“  

Stránka Bellingcat dále viní ruskou elitní sabotážní jednotku č. 29155 z toho, že způsobili: 

• připojení Krymu k Rusku (zjevně jim unikla dvě referenda, která byla pokaždé přes 

90% pro připojení); 

• pokusy o destabilizaci v republice Moldova (2014), což není jasné jak to mohli 

stihnout, když se skoro dva měsíce flákali v českých lesích v okolí Vrbětic; 

• nepodařený pokus o vládní převrat v Montenegru (2016); 

• špionážní operace v Švýcarsku (2016-2017); 

• destabilizační operace ve Španělsku během referenda o odtržení Katalonie (2017). 

Kdyby opravdu elitní ruská jednotka zkoušela něco takového provést a vybuchnout nějaký 

sklad na českém venkově, tak by Vrbětice a pár okolních vesnic už nebyly na mapě a vůbec 

nikoho by nevěděl odkud ta rána přišla. 

Kdyby měli opravdu v úmyslu otrávit Skripala a jeho dceru, tak by ji dostali hned v Moskvě, 

než za ním ten den odletěla a ani Skripal by už dnes nežil. A jejich smrt by byla z 

‘přirozených důvodů‘ a ne kvůli nějakému vulgárnímu jedu, který možná ani neexistuje. 

Pokus o vládní převrat v Montenegru by nebyl neúspěšný a Katalonie by byla touto dobou 

samostatná. To je, jak funguje rozvědka: tiše a smrtelně. 

Ví vůbec takový osel, který obhospodařuje stránku ‘Bellingcat‘ a od kterého záhadně všecka 

veřejná manipulativní media opisují, co je to ‘elitní sabotážní jednotka‘? Zjevně ne. 
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Ale zpátky k Vrběticím: dynamit 

Napřed musíme projednat8 téma dynamit. Dynamit je úžasně účinná výbušnina, která je 

vyrobena z nitroglycerinu, absorpční hmoty jako je třeba jíl a ze stabilizačních látek. 

Maximální životnost dynamitu při dobrých skladovacích podmínkách je jeden rok. Poté 

začne nitroglycerin vytékat z absorpční látky a je doporučováno krabice s těmito 

výbušninami otáčet po čase spodem nahoru a zpět, aby nedošlo k nahromadění nitroglycerinu 

na dně. 

Postupem času se na jednotlivých tyčinkách se začnou tvořit krystaly, což způsobí, že celá 

věc je ještě víc citlivá na úder, tření, nebo změny teploty. Na něco takového pak se stačí 

škaredě podívat a hned vybuchne. Čerstvý dynamit je poměrně odolný při zacházení, ale 

starší dynamit je velice nebezpečný. 

Co se tam doopravdy stalo 

Takže se zdá, že ve Vrběticích došlo toho dne k následujícím událostem: v budově č. 16 se 

nacházela zásilka munice, která měla být odeslána zahraničnímu zákazníkovi. Jednatel firmy 

Imex Group, Petr Bernatík přišel den před výbuchem do skladu, aby stav zásilky 

zkontrolovat. Tisk jeho chování považoval za nezvyklé, jinými slovy za podezřelé a jednatel 

byl později opravdu krátkodobě vězněn, spolu s jeho otcem, bývalým jednatelem firmy. 

Firemní právník Radek Ondruš vypovídá, že v jeho chování nebylo naopak vůbec nic 

neobvyklého. Do funkce jednatele totiž spadá osobní prohlídka každé jednotlivé zásilky. To 

proto, že on sám musí podepsat převodní papíry, čímž za správnost celé operace ručí. 

Bernatík našel na obalu zasílaného zboží nějaké administrativní nesrovnalosti a proto tam 

druhý den poslal dva zaměstnance, aby zboží přeštítkovali. Tito se vypravili do skladu, 

vybaveni potřebnými pomůckami a buď tam s něčím pohnuli, s čímž hýbat nebylo radno, 

nebo jim něco spadlo, či se tam nacházel starý dynamit a došlo k menšímu výbuchu, který 

způsobil požár. Když oheň hořel dost dlouho, to už oba zaměstnanci asi nebyli naživu, pak 

celá budova vybuchla. 

Vedení firmy Imex Group bylo tím určitě šokováno, stejně jako zbytek světa. A pak si nejspíš 

někdo u firmy vzpomněl co ve skladu bylo navíc, co tam být nemělo a co bylo nebezpečné. A 

také si vzpomněl, že to stejné se nachází v další budově, č. 12, kterou firma také pronajímala. 

Možná se tato osoba (nebo osoby) zkoušely dostat do touto dobou těžce hlídaného prostoru a 

usvědčující důkazy odstranit. Je jisté, že se jim to nepovedlo a tak aby zneškodnili hazardní 

látku a nevystavili se těžkému soudnímu stíhání a možná i doživotnímu žaláři, budovu č. 12 

prostě vybuchli. 

Je ale také možné, že vybuchla sama, protože časování výbušné nebezpečné látky, která se 

tam podle této úvahy mohla nacházet, což byl nějaký druh dynamitu, bylo podobné jako 

v budově č. 16 a sebenepatrnější změna ji přivedla k výbuchu. 

Jak říká pisatel článku9 a znalec vojenských poměrů na stránce PravýProstor, Lumír Němec, 

ve Vrběticích se jednalo o nedostatečné zabezpečení objektu. Ať už selhala fyzická, nebo 

elektronická kontrola objektu, výsledek byl ten stejný. V ozbrojených sborech, kde sám 

sloužil řadu let, dobře sledoval, jak jsou zabezpečeny muniční sklady, jaký mají režim, jak 

jsou nastaveny kontrolní mechanizmy. Je děsivé, že pro civilní sektor neplatí stejná pravidla. 
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A k tomu musíme přičíst tu skutečnost, že na našem území jsou skladovány zásoby munice 

zahraničních firem a nikdo ani neví komu jsou určeny, nebo kdo je jejich majitel. 

Další porušení zabezpečení objektu a právní nedostatky 

Jako další10, v tomto bývalém vojenském prostoru bylo dovoleno trénování automobilových 

závodníků a dokonce se tam v r. 2010 odehrály automobilové závody. To je samozřejmě 

obrovské riziko pro sklady s municí, protože kdyby takový vůz najel do budovy, anebo by 

jinak ohrozil zboží tam skladované, mohlo by dojít k vážné katastrofě. 

Když se o této skutečnosti dověděl zlínský hejtman Stanislav Mišák, velmi se podivil, 

protože o něčem takovém nebyl informován. Jak to, že o tom nevěděl? Jak to, že o tom 

nevěděly ostatní úřady, starostové jednotlivých vesnic a policie? Prý to není v jejich 

pravomoci. 

Aha! A čí pravomoci to potom je? A když to pak vybuchne tak to taky není v jejich 

pravomoci, když tam lidé ztratí život? 

Podle hejtmana byl celý prostor vyčleněn jako vojenský objekt, takže podle zákona nemuseli 

hlásit co tam je a co se tam děje. Pravda, ale v případě vojenského objektu je tento spravován 

armádou a ta dobře ví, jak s čím zacházet a jaké předpisy dodržovat. Ti pak mají svoji vlastní 

požární jednotku a svá vlastní zabezpečení. 

Tento bývalý vojenský objekt, který sice v r. 2014 byl ještě spravován Vojenským 

technickým ústavem, zjevně vojenské předpisy a zásady nepovažoval za povinné, anebo se 

nehledělo na jejich dodržování. 

Jak jinak by se mohlo stát, že v r. 2009 uzavřeli první nájemní smlouvu (a druhou v r. 2011) 

s firmou Imex Group, která skladuje munici, což znamená dynamit a jiné nebezpečné látky a 

pak hned na to, v r. 2012 povolit v jiné budově firmě Biochemie z Bohumína zpracování 

raketového paliva? Raketové palivo je vysoce hořlavé a proto musí být převáženo navlhčené. 

Obvykle se musí znehodnocovat spálením, což produkuje množství nebezpečných splodin a 

ohrožuje to životní prostředí. 

Raketové palivo 

Zpracování11 raketového paliva chemicky na čistý chloristan amonný je revoluční proces 

firmy Biochemie, v podstatě neškodný a velmi efektivní a ještě o hodně výnosnější. Palivo je 

rozemleto a louženo ve vodě. 

Pevný chloristan amonný se tím rozpustí, pak je roztok přefiltrován a jeho pevná složka, což 

bývá guma a hliník je vysušena a uskladněna. Krystaly chloristanu amonného jsou pak 

odfiltrovány a rovněž vysušeny. Firma má zákazníky po celém světě, protože jejich přístup 

ke zpracování nebezpečné látky je naprosto unikátní a jak řečeno, efektivní. 

Přesto vznikly obavy12 z nebezpečného základního materiálu pro tento proces a bylo pátráno, 

kdo výrobu Biochemii povolil. Snad Ministerstvo průmyslu a obchodu? Ministerstvo obrany? 

Některý úřad ve zlínském kraji? Ne, nakonec bylo zjištěno, že povolení vydala policie! 

Ovšem co s takovým rozhodnutím má policie co dělat? Má snad speciální jednotky na řešení 

problémů s vysoce hořlavými a výbušnými látkami a s chemickým materiálem? Mají její 

zaměstnanci přesné směrnice a školení k tomuto účelu? Kdo z nich o těchto záležitostech 

41



rozhoduje? Jak to, že krajské vedení nemá co rozhodovat o nakládání s nebezpečným 

materiálem, se zbraněmi a s výbušninami na svém vlastním území a ani o nich neví, že tam 

jsou? 

1 https://www.cato.org/commentary/washington-quietly-increases-lethal-weapons-ukraine 
2 https://www.defenseone.com/technology/2020/06/us-will-send-ukraine-another-250m-weapons-gear-and-

other-aid/166088/ 
3 https://www.bellingcat.com/ 
4 https://www.atlanticcouncil.org/blogs/ukrainealert/lethal-weapons-to-ukraine-a-primer/ 
5 https://www.politico.com/news/2021/04/21/us-weapons-ukraine-russia-483908 
6 https://www.e15.cz/domaci/zemanovi-lide-pry-pomahali-zbrojari-z-vrbetic-vyvazet-zbrane-1145096 
7 https://www.theguardian.com/world/2020/feb/21/three-russian-men-charged-with- 
8 https://en.wikipedia.org/wiki/Dynamite 
9 https://pravyprostor.cz/kauza-vrbetice-ukazala-absolutne-nedostatecne-zabezpeceni-objektu/ 
10 https://www.idnes.cz/zpravy/domaci/babis-munice-sklad-vrbetice- 
11 https://zlinsky.denik.cz/zpravy_region/raketove-palivo-chteji-recyklovat-u- 
12 https://www.novinky.cz/domaci/clanek/ve-vrbeticich-hrozilo-i-zapaleni-raketoveho- 
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KAPITOLA 8 

VRBĚTICE – FAKTA A DOHADY A CO MNOHÝM UNIKLO, 2. část 

16. května 2021 

Již před osmi lety bylii majitelé Imex Group obviněni soudem, že vyvezli na Slovensko skoro 

sto samopalů a pár desítek tisíc nábojů. (Pro Jánošíka?) Bylo to považováno za porušování 

předpisů o zahraničním obchodu s vojenským materiálem a Bernatíkovým hrozilo až 8 let 

vězení. 

Nakonec byli viny zproštěni a osvobozeni, protože jak soud uznal, povolení skutečně měli. 

Že nebylo přesně od toho úřadu, od kterého si soud myslel, že má být, je něco jiného. 

V těchto záležitostech panoval opravdu chaos, jak i sám soud uznal. Ale jiný názor mělo 

Ministerstvo průmyslu a obchodu a zcela jiný názor měla policie. Takže – kdo má pravdu? 

Soud nakonec rozhodl, že ‘pokud v tomto případě bylo něco špatného, tak to bylo na 

ústředních orgánech výkonné a zákonodárné moci‘. 

A tento problém přetrvává i dnes. Není jasné kdo uděluje jaká povolení, není stanoveno kdo 

má o vydání takového povolení být uvědoměn. Správa jednotlivých okresů a krajů není 

informována o tom, co se na jejím území děje a už vůbec nevědí, jak to zjistit. Jedna instituce 

nezná pravomoc té druhé a licencování je málem tajná záležitost. 

Dokud toto není napraveno a sjednoceno do jasné a zjevné šablony, tak si z nás všichni 

ostatní kolem dokola budou nadále dělat boxérský ring. 

Jako slon mezi porcelánem – anebo poslušný paňáca? 

I když premiér Babišii v r. 2014 veřejně prohlásil, že výbuchy ve Vrběticích byly způsobeny 

technickými nedostatky a vinil firmu samotnou za tyto přehmaty, letos mu nic nebránilo 

v tom, aby nesmyslně a bez nejmenších důkazů neobvinil Rusko z teroristického činu. 

Na pochybném základě svého vlastního prohlášení, které bylo samozřejmě podporováno 

zrádnými mediemi a při naprostém nedostatku jakýchkoliv důkazů vypověděl několik 

ruských diplomatů z území republiky. 

Rusko samozřejmě odpovědělo tím stejným tónem a dvě desítky našich diplomatů 

přicestovaly zpátky domů. A vůbec, proč jich tam bylo tolik? Jsme přece malý stát a když do 

každé země vyšleme takové množství draze placeného personálu, to se prodraží! 

Je obzvlášť zajímavé, že Babiš toto učinil pouhých deset dnů poté, co Spojené státy 

oznámily, že vypoví 10 ruských diplomatů a to prý kvůli tomu, že ruští hackeři údajně vnikli 

do amerických vládních počítačů. Podle Američanů asi nikdo jiný nemá hackery než Rusko. 

Minulou sobotuiii se Premiér Babiš dokonce vytasil s návrhem pro ostatní vedoucí států 

Evropské unie, aby vypověděli aspoň jednoho ruského diplomata, ze solidarity s Prahou, 

která byla tak hrozivě zasažena smrtícím útokem na sklad munice v r. 2014. 

Co je na tomto článku zajímavé, jsou názory čtenářů. Uvádím některé z nich: 

md74 – co je to za mizernou lasičku. Dělá jakoby to byl žert vyhnat diplomaty. Rusko by 

mělo celou českou ambasádu vykopnout, přerušit styky s těmito vazaly Spojených států; 

s takovým spodkem společnosti. 
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amike – Babiš by si měl uvědomit, že byl zvolen českým lidem a ne lidmi z jiných 

evropských zemí. Když ty, Babiši, jednáš podle příkazů Ameriky a Británie, to je tvoje 

vlastní korupční nevlastenecká záležitost, ale prosím tě, nezkoušej rozšiřovat svoji rasistickou 

nenávist na další země tím, že se mícháš do jejich mezinárodních záležitostí. 

Kernel.panic999 – Babiš je zklamání. Zatím neexistují vůbec žádné důkazy o tom, že by 

Rusové byli zúčastněni na těch výbuších a přesto chce vyhnat ještě více diplomatů. PCR říká, 

že není žádný důkaz, že by ti dva podezřelí vůbec kdy vkročili do tohoto prostoru a proto 

není možno je nijak spojovat s tím, co se stalo. Rosatom byl již vyloučen z NPP nabídky a 

celé to nedává smysl, prosazovat nefunkční názory. Může to být velice škaredé, kdyby 

Rusové začali používat obchod jako zbraň. 

Ladyshadow – Hej, blbej, myslíš že někdy něco vyřešíš, když budeš jednat jako rozmazlené 

děcko – tvoje hra na solidaritu není o nic lepší než ty sankce. 

Max75 – Z Ameriky, to by mne zajímalo jaké informace má špionáž Spojeních států na 

tohoto Babiše chlapa, že ho přiměli aby se choval jak se chová. 

Boj s Ruskem? Proč a zač a nač? 

Prosím, uvědomte si, že dokud bylo Rusko Sovětským svazem, že se všichni na Západě 

mohli přerazit, jak byli pro-ruští a kamarádští. V Americe se Stalinovi neříkalo jinak než 

‘strýček Joe‘ a kdo se vyjádřil proti SSSR, měl to ihned v posudku (znám konkrétní případ 

vojenského lékaře). 

Západní tisk nikdy nedokumentoval, co se doopravdy v Sovětském svazu dělo, protože ve 

skutečnosti byl komunismus výtvorem kapitalistů ze Západu a ti dělali co mohli, aby tento 

monstrózní a nelidský systém udrželi při životě. 

Ale jakmile komunismus padl, nálada se obrátila. Dnes je Rusko považováno za nepřítele, 

z Putina udělali druhého Hitlera a všecko ruské je zakázáno. 

Důvod je jednoduchý: komunismus jim poskytoval jedinečnou možnost vpadnout do Ruska a 

vybrakovat je. Koupit všecko co je dobré, zničit konkurenci, vybrakovat přírodní zdroje a 

obohatit se. Jinými slovy, udělat to stejné, co udělali u nás. 

Putin jim to zatrhl. Postavil se na odpor, dostal se přes embargo a dokonce na něm ještě 

vydělal a získal pro národ cenné hodnoty, když byli donuceni přijít s vlastní výrobou 

produktů, dříve dovážených. Rusové ve skutečnosti se západními kapitalisty řádně vyběhli a 

dobře tak. Proto jim tito dnes nemohou přijít na jméno a media popuzují proti Rusku co jim 

hlasy stačí. 

Rusové také neváhají bránit své příznivce, viz Syrie. Už za komunismu u nás bylo zjevné, že 

i když to nebyl přátelský režim a protekcionismus byl národním heslem, tak Sovětský svaz na 

nás nekladl žádné nároky. Sice jsme se ve školách povinně učili rusky, což byla nejspíš naše 

vlastní snaha zalíbit se sovětskému vedení, protože v Rusku se ve školách už tehdy učila 

Angličtina, ale nebyli jsme nuceni tuto řeč přijmout za úřední mluvu. Nebyla nám brána naše 

historie, naše národní zvyky, naše názory – až na ty politické, samozřejmě. 

Je pravda, že k nám celý Varšavský pakt v čele se Sovětským svazem v r. 1968 vtrhl jako 

smečka hladových psů a my jsme si mysleli, že to bylo kvůli Dubčekovi, který hlásal 

‘socialismus s lidskou tváří‘ a nejradši by obnovil soukromé podnikání, protože komunismus 
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nás zavedli do slepé uličky, zakončené vysokou zdí. Možná to nebyl přímo Dubček, ale jiní, 

co byli kolem něho. 

Proč k nám tehdy vlastně vlastně přijeli? 

Tenkrát k nám Varšavský pakt a Rusové přijeli ze zcela jiného důvodu, o kterém se skoro 

nikde nemluví. Měli jsme mezi sebou zrádce, kteří se tajně dohodli zaprodat republiku 

Západu, když se tento zkoušel vetřít co nejblíž ruským hranicím. Už měli odstraněny zábrany 

na hranicích a západní vojenští stratégové, převlečeni za turisty to k nám chodili obhlížet. 

V tajných skladech měli čeští spiklenci umístěny zbraně a tajné vysílačky jely naplno. To byl 

ten pravý důvod, proč k nám tehdy ta vojska vtrhla: aby zabránili našemu převzetí Západem. 

Kdyby to neudělali, tak jsme ten nepořádek ze Západu mohli mít v zemi o pár desetiletí dříve. 

A dneska je tady máme, celý Západ se vším všudy, NATO vyzbrojené až po zuby, hrozba 

nekonečné války a našeho zotročení. Co nám přinesli? Drsné americké filmy, které koruptují 

mysl a způsobují strach a depresi, západní propagandu na bázi strachu, pornografii, krádež 

stěžejního průmyslu a banek cizími chytráky za Rothschildovy peníze, vyvlastnění rodné 

země přímo pod našima nohama, diktát Evropské unie, zákazy, příkazy, rozhodnutí, roušky, 

karanténu, očkování, které žádné očkování není a udělá z nás blbce a tupce, ovladatelné na 

dálku počítačem – pokud ovšem na ně dřív nezemřeme. 

Kdybychom se drželi Ruska, měli bychom ochranu proti nim všem. Kdybychom si neřezali 

větev, na které sedíme, vedlo by se nám mnohem líp. Když byl Krym zpátky připojen 

k Rusku, tak se platy zaměstnanců navýšily 9x oproti ukrajinské hladině. Myslíte že by 

obyvatelé Krymu pak chtěli přejít zpátky pod Ukrajinu? 

Obchodní válka 

Ale představte si, co kdyby se Rusko opravdu odhodlalo k obchodní válce a vypnulo nám 

dodávky plynu. Pak budeme bez topení, zmrzat v zimě jako králíci v lese, choulit se jeden 

k druhému v naději, že brzy přijde jaro a že do té doby nezmrzneme. 

Po pravdě řečeno, nevím přesně, co Česká republika kupuje z Ruska; nevím přesně jaké je 

naše vzájemné obchodní spojení, ale kdyby se na nás Rusko opravdu řádně naštvalo, určitě 

bychom to pocítili na mnoha místech. Rusko to pravděpodobně neudělá, zato Amerika by to 

udělala jako na obrtlíku a ještě by nás z vděčnosti zbombardovala. I Anglie by to udělala jako 

na povel a zvalchovali by nás zrovna tak. Francie by se určitě ráda přidala, o Turecku ani 

nemluvě, a tak dále. 

A my toto provokujeme? My musíme být totální šílenci, když nechápeme odkud je nám chléb 

mazán a odkud je nám ujídán. 

Nemyslete, že nás někdy Západ přijme za sobě rovné. Nikdy! Ta nadutá cháska anglánů, 

anglo-sasů a jiných povýšenců v nás vidí podestýlku ve chlévě, pokud nás vůbec vnímají. Pro 

ně zůstáváme navždy za železnou oponou, vidí v nás cosi cizího a nepochopitelného a proti 

tomu nepomůže nic, vůbec nic. 

Když je budeme ohromovat svými schopnostmi a znalostmi, svými vynálezy a patenty, tak 

nás na chvilku budou zdánlivě vnímat a pak nám to všecko budou zkoušet ukrást, nebo při 

nejlepším koupit pod cenu. Když budeme podlízaví, budou nás o to víc kopat a pohrdat námi 

– v takovém případě právem. 
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To jsou lidé, se kterými když mluvíte, tak se na vás dívají mrtvýma očima a přitom vás 

nevidí. Pro ně jste vzduch! Je to hrozný pocit. Ne, s těmito lidmi nechceme nic mít. V nich 

není srdce, nejsou tam lidské city, chápání druhých, soucit, soudržnost – nic z toho. 

Samozřejmě, ne všichni jsou takoví. Běžní lidé jsou po celém světě zhruba stejní jako my, 

někteří trochu lepší, jiní trochu horší. Tak jako my sami. Ale ti, které mám na mysli jsou 

bohužel v pozicích moci a v současné době rozhodují o tom, jestli zítra budeme jíst či ne, 

jestli budeme zdraví, či ne, jestli budeme dál nosit roušky a trpět v domácím žaláři a jestli 

přežijeme, či ne. 

Lidé si to běžně neuvědomují, ale ve skutečnosti je Rusko ta poslední a jediná zábrana na 

cestě postupujícího zla. Ještě nedávno měli pomocníky v Americe, v Německu a v Japonsku, 

ale tyto ochranné valy padly za oběť západním psychopatům (od války stále okupované 

Německo a Japonsko jsou demonizovány a je snaha je vylidnit, viz Fukušima, nezákonní 

přivandrovalci aj.).  

Takže ať už si myslíme o Rusku cokoliv, je to naše jediná zbývající ochrana a měli bychom si 

toho být vědomi. 

Bližší vysvětlení je možno najít ve 2. dílu této publikace, kapitola 21, ‘Skutečný důvod pro 

boje v Syrii‘. 

 

i https://zpravy.aktualne.cz/domaci/zbrojar-z-vrbetic-chce-po-statu-miliony-za-sve- 
ii https://www.nytimes.com/2021/04/24/world/europe/arms-merchant-russia-assassination-squad.html 
iii https://sputniknews.com/europe/202105081082832922-babis-asks-eu-leaders-to-expel-at-least-1-russian-

diplomat-in-solidarity-with-prague/ 
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KAPITOLA 9 

GENETICKÉ ZNIČENÍ LIDSTVA JE PATENTOVÁNO 

19. května 2021 

Hlavní šéfové firmy1 Pfizer již diskutovali možnost zvýšení cen jejich očkování pro ty časy, 

kdy koronavirus přestane být pandemií a stane se trvalým stavem. To znamená, že očekávají, 

že korona zde zůstane navždy! 

Je rozhodně velmi podivné, že tato firma má tak obrovské zisky z léku, který vyvinula na 

příkaz (a tím pádem s podporou) federální vlády jako řešení celosvětové krize. Tady je 

zjevný nedostatek etického smýšlení. 

Jak tyto injekce fungují 

New yorkský lékař, Dr. Vladimir Zelenko přiznává2, že jeho očkovaní pacienti toho vpichu 

litují. Litují, že nechali očkovat sebe, nebo členy své rodiny. Dr. Zelenko říká, že očkování 

fungují tak, že: 

„Každá mRNA buňka, která se dostane do našeho těla vytvoří mnoho kopií 

hrotové bílkoviny (spike protein). Tím způsobem naše těla začnou vyrábět 

biliony hrotových bílkovin, které přejdou do krevního oběhu a způsobí zranění 

cévám. Proto slyšíme tolik o krevních sraženinách, modřinách, mrtvicích a 

plicních infarktech. Podle současné studie může velké množství hrotové 

bílkoviny způsobit pouze škodu a ještě otravuje celý systém. Nesmíme 

zapomenout, že tato vakcína nebyla nikdy povolena pro použití na lidech; bylo 

vydáno pouze nouzové oprávnění. 

„Vědci očkují zvířata mRNA injekcemi již celé dlouhé roky, se smíšenými 

výsledky. Tam, kde byla uspokojivá imunitní odezva, tam se současně vyskytlo 

hodně komplikací v závislosti na (přehnaném množství) protilátek a hodně 

pokusných zvířat zahynulo, když přišlo do styku se skutečným virem, protože 

jejich imunitní systém zareagoval přehnaně. Ale doposud nebyla ani jedna 

dlouhodobá studie na lidech. Proto nemůžeme zhodnotit poměr rizika proti 

zisku, protože nevíme, co je riziko a nevíme co je v tomto případě zisk. Takže 

nemáme dost informací.“ 

To bylo potvrzeno3 prestižním Salkovým institutem, který právě vydal vědeckou zprávu, kde 

oznamují, že hrotová bílkovina Covidu je to, co způsobuje zranění cév a mozkové mrtvice, 

srdeční infarkty, krevní sraženiny a mnohé další. Všecky čtyři v současné době používané 

vakcíny nutí naše buňky vyrábět hrotovou bílkovinu a tuto vypustit do krevního oběhu. To 

zaplaví naše těla miliony hrotových bílkovin, z nichž všecky jsou velmi škodlivé. 

Nesmíme ovšem zapomenout, že k tomu účelu byly tyto tak zvané ‘vakcíny‘ navrženy, aby 

obsahovaly přesně ty látky, které dnes lidi zabíjí. Lživé tvrzení vakcínových výrobců a jejich 

propagandistů, kteří hlásají, že hrotová bílkovina je neúčinná a neškodná, jsou pouhá 

propaganda k podchycení těch, kteří jsou neinformovaní, nebo nerozumní natolik, že se 

nechají očkovat. 

Po pravdě řečeno4, všecka očkování proti Covidu-19 způsobují krevní sraženiny, protože 

biologicky činné struktury hrotové bílkoviny vždy způsobují srážlivost krve. Tyto sraženiny 
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pak cestují do mozku, do srdce, do plic a do jiných orgánů, kde způsobují mrtvice, srdeční 

infarkty, plicní embolie a mnoho dalších problémů. 

Výzkum na myškách5 zjistil, že hrotová bílkovina sama, bez přítomnosti jakéhokoliv viru, 

nebo virální kopie stačí na to, aby způsobila chřipku a také značnou zánětlivost plic a 

pravděpodobně i cytokinovou bouři, což je smrtelná odezva imunitního systému, kdy tento 

začne útočit na své vlastní buňky a tkáně, ve snaze zničit škodlivou látku. 

To znamená, jestliže je hrotová bílkovina patogenická sama o sobě a její funkce nespočívá 

pouze v tom, aby získala přístup do našich buněk, to je pak důvod, proč všichni očkovaní 

dostanou Covid a někteří z nich jsou velmi nemocní. 

Výsledek je ublížení na těle a vůbec nic prospěšného 

Skutečnost, že mRNA očkování donutí naše buňky vyrábět hrotovou bílkovinu, což je jed pro 

náš systém, dělá tyto injekce smrtelné, bez ohledu na množství protilátek, které jsou tímto 

způsobem vyprodukovány. A ještě navíc, ani jedna z tak zvaných vakcín nemá vůbec žádný 

kladný vliv, nezkouší zabránit onemocnění a nezkouší snížit množství úmrtí na Covid. 

Ten skutečný problém je, že smrtelné následky nejsou ihned zjevné. Podle odborníků to může 

trvat rok a i déle, než uvidíme genocidu, kterou tyto nebezpečné injekce způsobily. 

Doktor Richard Fleming, který v 1990. letech zjistil, že záněty způsobují srdeční nemoci, 

nedávno prohlásil: „Uměle vyrobené hrotové bílkoviny v (tak zvaných) vakcínách také 

způsobují záněty. Tyto vakcíny nemají žádné statisticky prokazatelné výhody, ale 

způsobují záněty a srážlivost krve, Lewyho tělíska (demens) a nemoc šílených krav.“ 

Každý, kdo6 ještě dovede přemýšlet sám na svých by měl pochopit, že když ty injekce nemají 

sebemenší kladný vliv, ale zato způsobují mnoho škod, že to jsou smrtící zbraně proti lidstvu. 

Je to ohrožení životaschopnosti lidské rasy, už kvůli jejich přídavným škodlivým vlivům na 

lidské DNA. Tím, že z nás vytvoří ‘geneticky změněné organismy‘, nesou s sebou možné 

katastrofální následky pro naše zdraví. A jelikož tyto genetické změny jsou přenosné na další 

pokolení, pak dnešní vakcíny ohrožují budoucnost celé lidské rasy. 

Zákon a právní následky 

A nejen to: tím, že se staneme ‘geneticky změněnými‘, přestáváme z právního hlediska být 

lidmi, protože genetická změna, způsobená těmito injekcemi z nás dělá majetek vlastníka 

patentu na jedovatou látku, kterou očkování obsahují. Stáváme se takto majetkem někoho, 

koho ani neznáme; stali se z nás otroci na život. 

Nejvyšší soud v Americe7 již rozhodl, že jestliže je cokoliv umělého, co není od přírody, 

v našem genomu, pak kdokoliv vlastní patent na tyto umělé části, vlastní současně část, 

anebo celého takového člověka. To znamená, že Bill a Melinda Gatesovi, americké 

Ministerstvo obrany a mnoho jiných mohou doslova vlastnit živého člověka. Jestliže náš 

genom do sebe pojme tento umělý kód, pak se podle zákona stáváme majetkem těchto lidí a 

organizací. 

A již se vyskytly soudní případy, které toto rozhodnutí potvrzují. I živý organismus je možno 

patentovat, neboli: „živý, uměle vyrobený mikroorganismus je patentovatelná látka ve 

smyslu ‘výroby‘ nebo ‘složení hmoty‘, v souladu se zněním Patentového zákona z r. 1952. 
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Skutečnost, že organismus, který je záhodno patentovat je živý, není překážka 

patentovatelnosti.“ 

I lidské geny (mRNA a DNA) mohou být patentovány, jak se ukázalo při výzkumu rakoviny. 

Firma, zvaná Myriad Genetics izolovala umístění a sekvenci přirozeně se vyskytujících genů 

(BRCA1 a BRCA2). Mutace těchto genů jsou v souladu s výskytem rakoviny prsou a 

vaječníků. Myriad patentovala tyto geny již v r. 1994, což jim dalo výhradní právo 

provozovat genetické testování rakoviny. 

Od té doby bylo patentováno již asi 2000 lidských genů, což znamená, že majitelé těchto 

patentů ty geny vlastní. Samozřejmě, to je v Americe. Ale jak víme, že nejsou podobné 

zákony i v jiných zemích, anebo že nemohou být zavedeny? Také bychom si měli uvědomit, 

že cokoliv je v Americe, dostane se postupně i všude jinde. Když měla Amerika karanténu, i 

my jsme měli karanténu; když měli injekce, měli jsme je také. Jsme opravdu rozdílní od 

nich? 

Nemluvě o tom, že americké patenty na tak zvaná ‘očkování‘ platí po celém světě. 

Hlášené škodlivé vlivy a úmrtí 

Škodlivé účinky vakcín8 proti Covidu-19 pouze v Evropě, k 17. květnu 2021 jsou 

následovné: 

Očkování Počet ublížení Věk Pohlaví 

Pfizer 179 658 75% mezi 18-64 lety 73% žen 

Moderna 25 849 
60% mezi 18-64 lety 

28% mezi 65-85 lety 
71% žen 

AstraZeneca 222 071 80% mezi 18-64 lety 73% žen 

Johnson&Johnson 4 162 77% mezi 18-64 lety 70% žen 

CELKEM 431 740   

 

Počet úmrtí k 8. květnu 2021, pouze v Evropě je 10,570 

V Americe, jejich VAERS systém9 uvádí k 6. květnu 2021 pouze 3 317 úmrtí následkem 

injekcí proti Covidu-19. Ovšem soudě podle znalých pozorovatelů, VAERS hlásí pouze 1% 

až 10% skutečného stavu. To znamená, že skutečný počet úmrtí je někde mezi 33 000 a 330 

000 Američanů, kteří zemřeli následkem těchto injekcí. 

Takže je možné předpokládat, že 50 000 Američanů bylo již zabito injekcemi proti 

Covidu. 

Když porovnáme10 množství zemřelých následkem očkování s předcházejícími roky, tak 

podle systému VAERS dostaneme následující čísla: 

Rok 
Počet úmrtí na 

očkování 

 
Rok 

Počet úmrtí na 

očkování 

2014 135  2018 162 

2015 142  2019 181 

2016 175  2020 147 

2017 120  2021 3317 
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Rok 2021 vykazuje značný nárůst úmrtí a nesmíme zapomínat, že máme teprve květen. Ještě 

celá větší část roku nás čeká. 

Je to smutné; je příliš mnoho obětí jejich vlastní bláhovosti a důvěry v očkování. Tak na 

příklad, 57. letý muž se posmíval těm, co jsou proti vakcínám a zemřel za sedm dní po J&J 

smrtící injekci; zdravý atlet kolem 18 let dostal po injekci proti Covidu krevní sraženiny do 

mozku; 48. letý chirurg je mrtev po Moderna injekci poté, co se posmíval těm, co jsou proti 

očkování a napsal své vlastní úmrtní oznámení, a tak dále. 

Na internetové stránce11 jsou fotografie některých obětí této genocidy. 

A proč vůbec očkovat? Korona byla jen obyčejná chřipka, jak je máme každý rok a už 

v květnu minulého roku zmutovala natolik, že zanikla. Jediný rozdíl oproti předchozím 

chřipkám je, že byla tentokrát mnohem mírnější! Počty nemocných a mrtvých byly 

nemorálně navýšeny, což už dnes taky víme. Z části to bylo zaviněno nefunkčními testy, 

které byly nastaveny tak, aby v každém případě přinesly požadované výsledky. 

Vezměte si na příklad12 americkou armádu, která má 1,4 milionů vojáků. Z tohoto počtu měli 

za celý rok 2010: 424 úmrtí při autonehodách; 238 úmrtí z jiných důvodů a 24 úmrtí na 

koronu. A přesto je chtějí všecky nuceně očkovat! 

Nenechte se od nich obelhávat! Nevěřte jejich propagandě! 

 

1 https://tapnewswire.com/2021/05/pfizer-executive-admits-that-they-their-vaccine-is-not-designed-to-end-the-

pandemic-but-to-turn-it-into-an-endemic/#wrap 
2 https://rumble.com/vgknrr-doctor-explains-vaccine-regret.html 
3 https://www.afinalwarning.com/517354.html 
4 https://www.naturalnews.com/2021-04-13-april-13th-vaccine-antibodies-cause-blood-clots-in-the-brain-lungs-

and-heart.html 
5 https://lockdownsceptics.org/2021/04/28/coronavirus-spike-protein-alone-may-cause-lung-damage/ 
6 https://humansarefree.com/2021/04/mrna-vaccines-may-edit-your-genes.html 
7 https://thecovidblog.com/2021/04/27/ 
8 https://healthimpactnews.com/2021/10570-dead-405259-injuries-european-database-of-adverse-drug-

reactions-for-covid-19-vaccines/ 
9 https://humansarefree.com/2021/05/vaers-4000-increase-in-vaccine-deaths-in-2021-so-far-vs-the-entire-year-

of-2020.html 
10 https://www.virginiastoner.com/writing/2021/5/4/the-deadly-covid-19-vaccine-coverup 
11 https://healthimpactnews.com/2021/6000-increase-in-reported-vaccine-deaths-1st-quarter-2021-compared-to-

1st-quarter-2020/ 
12 https://anti-empire.com/amp/the-plague-of-death-in-the-entire-us-military-1-4-million-men-there-have-been-

24-covid-deaths/ 
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KAPITOLA 10  

NEMOCI A ÚMRTÍ, ZPŮSOBENÁ TAK ZVANÝMI VAKCÍNAMI 

24. května 2021 

Všechna současná očkování jsou mnohem nebezpečnější, než si dokážeme představit. Nejen 

že ti, kteří jsou očkováni dostanou koronavirus, ale také tuto nemoc přenášejí na druhé kolem 

sebe, ať už tito očkovaní jsou, nebo ne. Zatím není známo jak je to docíleno, ale trvalá 

nakažlivost očkovaných byla již mnohokrát potvrzena. 

Podle britského výzkumu1 je očekáváno, že další vlna koronaviru dostane buď do nemocnic 

nebo do rakve 60-70% všech očkovaných. Ne, to nebudou ti neočkovaní, kteří na to doplatí; 

to budou ti, co se bláhově nechali očkovat – a teprve teď nám o tom říkají! 

Dr. Michael Yeadon, dřívější vicepresident farmaceutické firmy Pfizer a jejich hlavní 

vědecký pracovník považuje2 všecko to, co bylo podniknuto na zastavení koronaviru za 

prokazatelně falešnou vládní propagandu a to včetně lží o nebezpečných odrůdách korony, 

které se mají dostavit v budoucnu. Říká, že je velká pravděpodobnost, že se zde jedná o 

obrovské spiknutí vládnoucích vrstev proti nám, obyčejným lidem, které může vyústit v cosi, 

co daleko předčí krveprolití všech válek a masakrů 20. století. Je to jednoduše genocida! 

Podle něho, 

• Nepřipadá v úvahu, aby budoucí verze Covidu-19 byly mnohem nebezpečnější 

a náš imunitní systém by se s nimi nedokázal vypořádat. A přesto, vlády a 

media rozšiřují tuto lživou informaci po celém světě. 

• Farmaceutické firmy již začaly vyvíjet další a další vakcíny pro tyto ‘budoucí 

mutace‘. Plánují nás očkovat s ještě většími dávkami jejich škodlivých, 

nefungujících a naprosto nepotřebných jedů. 

• Zdravotní agentury jako je v Americe FDA a v Evropě Evropská agentura pro 

medicínu již oznámily, že jelikož další, přídavné injekce budou podobné jako 

ty původní, jejich výrobci nebudou muset provádět žádné testování, ani 

klinické studie a nebudou muset žádat o povolení. To znamená, že pak nás 

mohou očkovat kravským hnojem a projde jim to. Také nás mohou očkovat 

znova a znova, s použitím látek, které ničí naše zdraví a mění naši genetiku. 

• Pomocí očkovacích pasů, společně s bankovním znovunastavením pod 

záhlavím ‘Great Reset‘ nás naši vládci připravují na ultimativní diktátorský 

systém, do kterého nás chtějí uvrhnout. Musíme bojovat ze všech sil proti 

těmto záměrům, jinak se náš život změní na hotové peklo. 

Dr. Yeadon dodává, že když přijde na koronu, všecky vlády lžou ohledně naprosto všeho. 

Ten výmysl, že lidé bez příznaků nemoc roznášejí, je naprostý nesmysl. Karanténa je 

neúčinná a ve skutečnosti pouze škodí. Roušky nemají žádnou ochrannou schopnost a opět, 

způsobují jejich nositelům pouze újmu na zdraví. 

To všecko co se děje není pouhý oportunismus; to je spiknutí, protože všecky vlády propagují 

to stejné. Všecky propagují tu stejnou agendu, která způsobuje pouze škodu jak jejich zemím, 

tak jejich lidu. To jediné, co od toho můžeme očekávat je celosvětová genocida. 

Biotechnologie poskytuje nekonečné množství způsobů, jak ublížit, nebo dokonce zabít 

miliardy lidí. Takže přišli s jakousi historkou, kterou rozšířili pomocí vždy ochotných medií, 
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pak potlačili veškerou opozici tím, že cenzurují internet, což je dnes naše jediná možnost, jak 

zveřejnit své názory. A pak začali neinformovanou populaci očkovat. Každý si myslel, že se 

jedná o stejné očkování jako bylo kdysi, ale to nebyl ten případ. 

Jiní lékaři rovněž varují 

Světově známý3 německo-thajsko-americký mikrobiolog Dr. Sucharit Bhakdi má stejný 

názor jako Dr. Yeadon. I on je přesvědčen, že hysterie kolem koronaviru je založena na lžích 

a že vakcíny jsou pouze na to, aby způsobily celosvětovou katastrofu a zničily lidskou 

populaci. 

Dr. Bhakdi varuje před nastávající pohromou a volá po okamžitém zastavení tohoto 

globálního pokusu a po kriminálním vyšetřování těch, kteří zavedli karantény, nošení roušek 

a následovně vakcinaci. 

Jako další, Dr. Lee Merritt otevřeně přiznává4, že: „v této době zabíjíme lidi. Zabíjíme je tím, 

že jsme jim neřekli o vitaminu D a o jiných, levných léčebných prostředcích. A zabíjíme je 

v nemocnicích, kde jsou léčeni nevhodným způsobem.“ 

Říká, že to všecko je pyramida. Na samém vrcholku jsou hlavní lékaři, kteří vedou celá 

oddělení a administrativu, hlavně v nemocnicích. Tito si nedovolí otevřeně protestovat, 

protože by přišli o zaměstnání. Dr. Anthony Fauci (který na nás karanténu, roušky a injekce 

nanutil), jednotlivé nemocnice a výzkumná střediska uplácí Rockefellerovými a Gatesovými 

penězi a ten by se rychle o jejich odstranění postaral. 

Pod nimi se v pyramidě nacházejí běžní lékaři, kteří mají děti ve školách, dluhy na splácení, 

hypotéky na dům, studentské půjčky (ty mohou v Americe být 100 000 dolarů a vyšší), takže 

si nemohou dovolit ztratit místo, nebo jejich oprávnění k praktikování medicíny. 

Ale jsou i takoví, kteří se proti tomu všemu postavili a radši dali výpověď, než by pomáhali 

těmto lžím a propagandě. My všichni bychom měli udělat to stejné. My všichni bychom měli 

protestovat proti této tyranii. 

Co je to vlastně očkování? 

Očkování je definováno5 jako molekula, která když je injekčně vpravena do těla, tak dá 

podnět k tvorbě protilátek proti té určité nemoci. Současná očkování skutečně tvorbě 

protilátek napomáhají, to se jim nedá upřít. Ale jednak protilátky neposkytují žádnou ochranu 

proti nemocem a ještě ke všemu bývá jejich přemnožení smrtelné. 

Jako další, spolu s touto molekulou (samozřejmě, že je těch molekul víc než jedna) jsou do 

nás vpraveny genetické instrukce, které přikazují našim buňkám, aby neustále produkovaly 

hrotovou bílkovinu. A hrotová bílkovina je přesně ten cizí prvek, který způsobuje nemoc 

zvanou koronavirus, proti kterému jsou protilátky vytvářeny. 

Takže očkování nám způsobí chřipku! Problém je v tom, že uměle dodané instrukce našim 

buňkám nemají časové omezení, tím pádem výroba protilátek teoreticky nikdy neskončí. Pak 

dojde snadno k jejich přemnožení a to je konec, jak říká doktorka Sherri Tenpenny. 

Časování je rovněž důležité. Od dob, kdy lidé dostali druhou injekci, což bylo celosvětově 

někdy v lednu-únoru, to může trvat 4-6 měsíců, než těla očkovaných vyrobí dostatečné 

množství hrotové bílkoviny. Pak to zabere dalších 4-6 měsíců, než dojde k namnožení 
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patřičných protilátek. V té době bude koncentrace hrotové bílkoviny dostatečně vysoká a pak 

uvidíme neuvěřitelné následky ve formě těžkých nemocí a úmrtí. 

Samozřejmě, zrádci lidu ve vládách celého světa budou toto zkoušet vysvětlit jako další vlnu 

koronaviru, což bude lež. Musíme být na toto připraveni, protože tady jde o záchranu lidské 

společnosti a o záchranu našich duší. Ti, kteří tyto injekce dostanou se stanou roboty, neboli 

polo-lidmi. Bude jim ublíženo i po spirituální stránce, kdy může dojít k jejich zatracení, když 

bude očkováním záměrně zničena jejich nesmrtelná duše. 

Mechanismus ublížení hrotovou bílkovinou 

V dnešní době rozeznáváme celkem 36 různých druhů koronaviru a o sedmi z nich je známo, 

že mohou infikovat člověka. Zřejmě k tomu byly laboratorně upraveny. Všechny tyto viry 

jsou s námi již asi 60 let a ty infekční asi 18 let. Tak proč najednou taková panika kolem 

jednoho z nich, který navíc byl mimořádně mírný? 

Viry ve skutečnosti nejsou nakažlivé. Je to pouze jejich malá část, nám známá hrotová 

bílkovina, která dokáže vyvolat v člověkovi příznaky nemoci. Ale farmaceutické firmy vzaly 

malou genetickou část viru a tuto dopravily injekčně do těla, což spustilo produkci tak 

zvaných ne-neutralizujících protilátek, jak již bylo popsáno dříve. 

Tyto namísto aby hrotovou bílkovinu obsáhly a doručily ke zničení, tak způsobí tak zvané 

protilátkové zesílení (antibody-dependent enhancement, ADE). To je situace, kdy protilátky 

sice rozeznají nebezpečného vetřelce a navážou se na něj, ale nejsou schopny zabránit 

infekci. 

Takže namísto aby protilátky dopravily škodlivou látku makrofágám ke zneškodnění, což je 

jejich úkol, zachovají se jako ‘trojský kůň‘ a umožní tomuto jedu aby vnikl do našich buněk a 

tam se začal rozmnožovat. A protože rozmnožování nenese s sebou žádné časové, nebo 

kvantitativní omezení, tak může pokračovat prakticky do nekonečna, protože genetické 

instrukce zůstávají v platnosti napořád. 

Tím stejným způsobem dopraví protilátky nebezpečnou bílkovinu i do plic, kde se tato 

zachytí na plicní tkáni a odtud útočí na plicní buňky. To je ještě víc zhoršeno tím, když 

člověk nosí roušku, která zabraňuje volnému vycházení škodlivých látek z těla výdechem. 

Dnes i CDC přiznává, že 80% těch, kteří onemocněli, byli věrní nositelé roušek. 

Na cestě do plic6 napadne hrotová bílkovina vnitřní stěny tepen. Tyto se zanítí, ztvrdnou a 

stanou se nepružnými. Bílkovina dále naruší mitochondrii, což je naše výroba energie. 

Mitochondrie jsou malé organely, které jsou uvnitř každého svalu a produkují látku, zvanou 

ATP (adenosine triphosphate) a ta je pro nás to, co benzín pro auto. Srdce, coby největší sval 

má velké množství mitochondrií a jejich napadení způsobí rozsáhlé škody. 

Jestliže se hrotová bílkovina připojí k nějakému orgánu, způsobí jeho zničení; jestliže se spojí 

s naším buněčným DNA, pak natrvalo změní naši genetiku, což není možno vrátit zpět. 

Jestliže vnikne do krevního toku, způsobí výron cytokinů, které přitáhnou bílé krvinky, tak 

zvané B-buňky, za účelem vytvoření protilátek. 

Jakmile jsou B-buňky aktivovány, je to napořád a nikdy nepřestanou vyrábět protilátky, které 

postupně zničí plíce, játra a ledviny. Bylo dokonce zjištěno, že protilátky se mohou dostat 

přes krevní zábranu i do mozku a zaútočit i tam. 
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Uvědomte si tu nesmírnou horlivost: v současné době je po celém světě vyvíjeno asi 160 

vakcín. 89 z nich jsou již testovány na lidech. Žádná z nich není a nebyla povolena 

k používání, takže do nich mohou farmaceutické firmy dát co chtějí a zabít kolik lidí se jim 

zlíbí, protože nenesou právní zodpovědnost za způsobené škody. 

To celé je hotová tragedie! 

Právní a finanční důvody pro očkování dětí 

Ten důvod, proč je zde snaha očkovat děti, což je z lékařského hlediska naprostý nesmysl, 

nebo spíš zločin, je v podstatě právnický a finanční. Zřejmě si farmaceutické firmy nejsou 

zcela jisty, že se později nebudou muset vzdát části svých obrovských příjmů nahrazováním 

škod očkovaným a tak se zkouší zajistit skrze vládní programy. 

Na to, aby očkovaní mohli požadovat náhradu za ublížení na těle, nebo úmrtí, kterou jim 

podle zákona farmaceutické firmy nejsou povinny poskytnout, musí být každé očkování 

přijato vakcínovým soudem a zařazeno do vakcínového odškodňovacího programu (Vaccine 

Injury Compensation Program). To ale není snadné, protože tento program je pouze pro 

škody, které očkování způsobí dětem. A proto nesmyslně a zločinně dnes očkují i děti. 

S tím jsou ještě další problémy, protože soudně nebylo zatím určeno, co spadá pod ublížení 

na těle. Je to krvácivost, nebo krevní sraženiny, či srdeční mrtvice? Jakmile toto není přesně 

definováno, zaniká nárok na finanční odškodnění. Další problém je, že veškeré peníze na 

odškodnění tímto programem čítají dnes pouhých 18 miliard dolarů, což spolehlivě nebude 

dost na pokrytí množství případů, způsobených dnešními očkováními. 

Dr. Tenpenny je toho názoru, že postupem času bude vybráno jedno z nových očkování, které 

ještě nemá na seznamu velký počet obětí a bude snaha pro ně dostat FDA (a Evropské) 

povolení k používání pro populaci. 

Jestliže bude toto povolení uděleno, pak budou mít zaměstnavatelé zákonem dané právo 

požadovat po svých zaměstnancích, aby byli očkováni. A pak je s námi zle. To všecko se 

vztahuje i na Evropu, protože jak v Americe, tak ve zbytku světa. 

Proč jsou v očkováních použity lipidy (tuky)? 

Genetická část viru7, zvaná mRNA je velmi nestálá. Aby zajistili, že je dostanou neporušené 

na správné místo, byly vloženy do ochranného tukového obalu. K tomuto účelu byly použity 

tři druhy tuků, které ale nebyly ještě nikdy použity pro lidí. O jednom z nich je totiž známo, 

že je pro člověka jedovatý. A co udělají všecky tři dohromady, to neví už vůbec nikdo. 

Kdyby došlo k synergistické reakci, ten výsledek by byl velmi špatný pro všecky očkované. 

Onen škodlivý tuk je polyetylen glykol a je znám tím, že způsobuje těžké alergie, které 

mohou vyvolat anafylaktický šok. Uvnitř lidského těla se má tukový obal rozpustit a uvolnit 

mRNA, což jsou instrukce, podle kterých začnou naše buňky vyrábět hrotovou bílkovinu. 

Clif High a problém s nakažlivostí očkování 

Clif High je tvůrcem počítačového programu, který vyvinul v r. 1997 a který je schopen 

předvídat budoucnost. Vyhodnotí to, co se pravděpodobně stane na podkladě klíčových 

výrazů, posbíraných na internetu. Původně byl tento program využíván na předpověď 

finančních trhů, ale tentokrát byl použit na předpověď tak zvané pandemie. 
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Podle něho8 je zcela možné, že očkování je přenosné z očkovaných na neočkované právě 

kvůli tomu, že způsobuje tvorbu hrotové bílkoviny. Tato bílkovina je ‘skládaná‘, což 

znamená, že obsahuje priony. To jsou malé kousíčky bílkovin, které je naše tělo schopno 

přijmout. Putují skrze celý organizmus až do mozku, kde způsobují nemoc šílených krav. 

Během 16 týdnů od očkování můžeme očekávat, že začne docházet k podstatné mentální 

degeneraci všech očkovaných. 

A protože mnoho lidí na vysokých místech bylo očkováno a nebude nikdo kdo by je nahradil, 

to způsobí obrovské problémy po celém světě. Zdravotní personál bude jeden z prvních, kteří 

utrpí těžké ztráty, protože byli očkováni jako první. 

Další možnost9 proč dochází k nakažení neočkovaných těmi očkovanými může být ta, že 

vpichem injekce se cizí mRNA nedostane přímo do buněk, ale mezi ně. Náš systém nesnáší 

mRNA mezi buňkami; to pro něj signalizuje problém a proto okamžitě zahájí očistnou akci. 

Je možné, že právě odstraňováním cizího materiálu dojde k vylučování cizích mRNA jak 

slinami, potem, dýcháním a jinými cestami, což způsobí, že neočkovaní mohou dostat tyto 

látky do těla, třeba skrze pokožku. I když samotné mRNA má bez obalu velmi krátkou 

životnost. 

BLM, Antifa, komunisté a jim podobní v Americe jsou prakticky vyřízeni, protože kvůli 

jejich rasově zaměřenému nářku byli jedni z prvních, kdo byli očkováni. Proto budou taky 

mezi prvními, kteří očkování podlehnou. Jenže než budou docela zničeni, budou se zkoušet 

mstít těm, kteří jim očkování dodali a to může být velmi vážné. 

Co může pomoci proti očkování 

Když se podíváte10 na očkovací látku pod mikroskopem, tak s překvapením zjistíte, že ta věc 

je živá! Jako obranu před přímou nákazou je možno použít HEPA filtr na pročišťování 

vzduchu. 

Na pročištění organismu a na rychlé odstranění poškozených, nebo mrtvých buněk pomáhá 

údajně antioxidant Carbon 60 Fullerene (C60). Nemá žádné vedlejší účinky, je protizánětlivý 

a ochraňuje mozek, kde by tukové částice z očkování měly tendenci působovat problémy. 

Něco podobného docílí terapie, používající červené světlo, která snižuje záněty. 

Rifeho generátor11 (vynalezl ho Američan Royal Rife) může rovněž pomoci, ale je nutno znát 

správné frekvence. V tomto směru je možná snadnější použít tak zvaný Scenar12, což je malá 

jednotka, vynalezená v Rusku. Obojí zařízení jsou energetické pulsující přístroje a mohou 

v některých případech zničit hrotovou bílkovinu v těle. 

Časový odstup 

Podle předpovědi Clifa High ze 23.4.2021, letos v červnu se budeme blížit politice a 

ekonomii. Víc a více lidí bude trpět vedlejšími účinky očkování a postupně dojdou k poznání, 

že jim tento zásah asi zkrátí život. A pak začnou napadat ty, kteří na ně očkování, 

distancování, testování, roušky, karanténu a všecko ostatní nanutili. 

Do září tohoto roku budou všecky tajnosti odhaleny a to způsobí celosvětovou revoluci, která 

bude horší než všecko to, co dnes dělá Antifa a BLM. Všichni ti, kteří tyto příkazy a zákazy 

propagovali, budou napadáni, politici, lékaři i media. Víc a více příznaků bude zjištěno a 

přibyde velké množství lidí, kteří proti tomu všemu budou otevřeně protestovat. Když lékaři 
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nebudou schopni pomoct, lidé se budou shlukovat do skupinek a společně hledat alternativní 

řešení. 

Israel, který má asi 90% obyvatel očkovaných Pfizerovou mRNA vakcínou bude s největší 

pravděpodobností naprosto zničen do září 2024. Už za pár dalších měsíců se z očkovaných 

stanou dementi a i když pak budou mnozí ještě pár let vegetovat, nebudou k ničemu. To bude 

obrovská zátěž pro stát a pro jeho zdravotní péči. 

Jediná naděje pro očkované je, že vakcíny nemají dlouhou trvanlivost. Pfizer i Moderna 

napřed měli jedno očkování, teď mají druhé a už mluví o třetím a čtvrté přijde brzy na to. Je 

možné, že budou chtít čtyři očkování každý rok. To je samozřejmě dobrá zpráva, která 

ukazuje, že jejich očkování nejsou trvalá a proto je musí obnovovat. 

Jen doufejme, že do třetí injekce většina očkovaných pochopí o co jde a ty další si už nikdo 

napíchat nenechá. Je jisté, že odpor proti vakcínám vzrůstá celosvětově. Je potřeba, aby 

narostl ještě více a lidé přestali věřit těmto pochybným, šarlatánským metodám, které nikdy 

nefungovaly. 

Proč si myslíte že bylo očkování pro děti povinné? No přece aby se nepřišlo na to, že 

nepomáhá, ale škodí. Když všecky děti byly očkovány, nebylo žádné srovnání s těmi 

neočkovanými. Byl to podvod od samého začátku. 

 

1 https://tapnewswire.com/2021/04/third-covid-wave-will-kill-or-hospitalize-60-to-70-people-who-took-both-

the-vaccine-doses-says-official-uk-govt-model/ 
2 https://www.lifesitenews.com/news/exclusive-former-pfizer-vp-your-government-is-lying-to-you-in-a-way-

that-could-lead-to-your-death 
3 https://healthimpactnews.com/2021/german-microbiologist-they-are-killing-people-with-these-covid-vaccines-

to-reduce-the-worlds-population/ 
4 https://forbiddenknowledgetv.net/dr-lee-merritt-forced-vaccines-are-a-holocaust-level-crime-against-

humanity/ 
5 https://forbiddenknowledgetv.net/dr-sherri-tenpenny-explains-how-the-depopulation-covid-vaccines-will-start-

working-in-3-6-months/ 
6 https://www.bitchute.com/video/6V7embPgClBI/ 
7 https://www.youtube.com/watch?v=8iaKAWWGyWI 
8 https://www.bitchute.com/video/Rtu5tstNtJSk/ 
9 https://www.bitchute.com/video/VJ4A4yu0veDA/ 
10 https://www.bitchute.com/video/JNjZNPvB2XjX/ 
11 https://generatorgrid.com/db/search/rife%20frequency%20generator%20for%20sale 
12 https://scenar.com.ru/en/ 
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KAPITOLA 11 

KULT KOVIDIÁNŮ A JEHO VLIV NA SOUČASNOU MEDICINU 

27. května 2021 

2. března 2021 se guvernér1 amerického státu Texas, Greg Abbott rozhodl skončit se všemi 

ochrannými opatřeními proti Covidu-19, včetně karantény a nošení roušek a přikázal otevření 

všeho podnikání na sto procent. Jeho rozhodnutí bylo považováno za ‘extrémně nebezpečné‘ 

a podle presidenta Joe Bidena ukazovalo na neandertálský způsob myšlení. Všichni očekávali 

dokonalou katastrofu, varovali před rizikem a hrozili se následků. 

A zatím se nestalo vůbec nic z toho, co bylo předpovídáno a najisto očekáváno. Texas 

prosperuje stejně jako předtím a množství nemocných a umírajících se nijak nezvyšuje. 

Jednoduše řečeno, tato změna neměla žádný vliv na výskyt korony. Z přiloženého grafu 

můžete vidět, že v porovnání s pěti dalšími státy byl na tom Texas naprosto stejně – až na 

jednu špičku na Floridě a v Georgii. 

 

A protože2 obyvatelé v Peasterském nezávislém školním okrsku (Peaster Independent School 

District) nebyli spokojeni s učením dětí na dálku přes počítač, vynutili si otevření škol již 

začátkem školního roku 2020. Roušky nebyly povinné a ani školní lavice nebyly od sebe 

oddáleny. Všecky společenské a sportovní události se odehrávaly stejně jako každý jiný rok a 

za stejných podmínek. 

Výsledek byl překvapující pro ty, kteří na hrůzostrašnost korony opravdu věří. Nevyskytly se 

žádné těžké případy Covidu, až na běžná drobná onemocnění během chřipkové sezóny (3 

učitelé a 7 studentů z celkového počtu 1228, kde je 11 žáků na každého učitele) a nikdo 

nemusel do povinné karantény. Nebyla žádná úmrtí. 

To potvrzuje jen jedno, že karanténa, roušky, společenské distancování, uzavírání obchodů a 

jiná násilná opatření nebyla vůbec na nic a neměla nejmenší vliv na průběh ‘nemoci‘. Bylo to 

pouze k našemu ponížení, abychom viděli jak málo znamenáme, na zničení mezilidských 

vztahů, na zbankrotování drobných obchodů (velké mega-koncerny zůstaly otevřeny, nebo 

bylo možno objednávat potřebné přes internet), na zničení ekonomické základny našich zemí, 

na vyčerpání našich úspor a následovné zadlužení. 
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Jak říká Dr. Michael Yeadon, který přes 20 let pracoval jako místoředitel farmaceutické 

firmy Pfizer: „Zkuste přemýšlet o tom, proč nám všecky vlády lžou i v těch nejmenších 

detailech. No přece proto, že nás chtějí zahubit i s našimi rodinami, příbuznými a přáteli.“ 

Je možné, že něco takového každý z nás nechápe a bude tuto smutnou skutečnost 

zpochybňovat, když ne nahlas, tak aspoň ve své mysli. Ale uvědomte si, jen proto, že vy sami 

byste nikdy nic takového neudělali, to neznamená, že neexistují loupeže, vraždy, znásilnění a 

jiné zločiny. 

V případě uměle vytvořené mediální pandemie korony se skupina nesmírně bohatých bláznů 

a psychopatů spojila dohromady a myslí si, že když nás, které považují za zbytečné jedlíky 

bude míň, že nebudeme ujídat z ‘jejich‘ stolu, nebudeme spotřebovávat ‘jejich‘ nerostné 

bohatství a tím pádem se oni budou mít o to líp. Ve své krátkozrakosti si neuvědomují, že 

čím více lidí, tím více nápadů a tím více geniálních řešení na každou situaci. 

Stejně tak kvůli své omezenosti nechápou, že spolu s menším množstvím lidí bude i méně 

odběratelů pro jejich zboží (touto dobou vlastní skoro všecku výrobu a prodej) a pak budou 

jejich firmy mohutně ztrácet na výdělcích a veškerý pokrok ustrne. 

Covid, coby kult na naše zotročení 

Někteří nazývají Covid-19 a všechnu tu šaškárnu kolem něho, kultem. A opravdu, je to kult a 

sice kult smrti. V každém kultu je vždy snaha prvně vymýt mozky lidem natolik, aby věřili 

všemu, co je jim předkládáno. Velké úsilí je věnováno tomu, aby netoužili po ničem jiném, 

než co se jim nabízí, aby rádi odevzdali tomuto pochybnému spolku všecko co vlastní a ještě 

s sebou do kultovní vazby přitáhli i své děti. 

Existuje šest3 podmínek pro vymytí mozků členům kultu: 

1. Členové kultu nesmějí vědět co se doopravdy děje a jak jsou postupně, krůček po 

krůčku měněni. Také nesmí znát celkový program a jeho dosah. Vzpomeňte si, napřed 

to byla drsná a hrozivá propaganda, strašení s koronavirem, i když pomalu ustupoval, 

pak přišla karanténa, strach z druhých, neustálé testování zdravých lidí. Karanténa 

měla být pouhé dva týdny, pak to byly měsíce, následovalo pár dnů volna a znova, 

tuhá karanténa, zákaz cestovat za poslední patník ve vesnici, zavřené hranice. Pomalu 

to utužovali, postupně přidávali dny a týdny, až z toho byl rok. 

2. Okolní vlivy musí být pod dozorem a obzvláště je nutno věnovat pozornost 

volnému času jednotlivců. Neustálá kontrola dodržování předepsaných příkazů, 

udržování strachu před nákazou a tím pádem udržování strachu z druhých lidí. Denní 

bombardování mediální propagandou, která z každého z nás vytvořila samostatné 

infekční oddělení, což způsobilo morbidní zaobírání se nemocemi a smrtí a zabralo 

nám veškerý volný čas. 

3. Systematické vytváření pocitu bezmocnosti. Vedoucí kultu, který většinou bývá 

sympatická a charismatická osoba (že by Fauci? ale kdepak!), je postupně nahrazen 

jednotkami televizních zdravotních odborníků, kteří neustále pečetí nutnost osobní 

ochrany, nabádají k nekonečnému dodržování nesmyslných a často protichůdných 

vládních příkazů a potvrzují převládající názor, že bez povolení nesmí člověk dělat 

nic, vůbec nic. Záchytná centra jsou budována pro ty, kteří by se zkoušeli chovat 

volně a svobodně a třeba by si někam nezodpovědně vyjeli na výlet. 
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4. Manipulace systému odměn a trestů. Jednotliví členové kultu se natolik obávají 

kritiky druhých, že se radši poctivě schovávají za rouškou, sedí doma, aby nebyli 

potrestáni a když jim vláda udělí nějaký ten bakšiš, jsou nesmírně vděčni. Vůbec 

nechápou, že vláda, která to všecko způsobila, by měla hradit veškeré ztráty, které 

utrpěli a to v plné hodnotě a ne hodit poškozeným pár občasných šesťáčků. 

5. Kultovní ideologie nesmí být zpochybňována. Kritika jakéhokoliv druhu není 

dovolena a je přísně censurována. Pouze kultovní názor smí převládat a všecko ostatní 

jsou konspirační teorie. Veškerá logika je démonizována a názory skutečných 

odborníků jsou potlačovány. Jakékoliv změny podléhají rozhodnutí vedení kultu, 

anebo vládním příkazům. Některé složky kultu dokonce uvádějí do provozu záchytná 

centra pro nevěřící, nebo protestující členy. 

6. Hypnotické ovlivňování a kontrola stravy. Veškeré hromadné kultovní akce jsou 

ovlivňovány světelnými a zvukovými efekty, které používají přeblikávající světla, 

spolu se zvukovou frekvencí, což vytváří hypnotický stav. V současném případě je 

něco takového produkováno v hojné míře televizí, která je odborník na hypnózu 

diváků. Člověk v hypnóze pak přijme jakoukoliv předloženou myšlenku za naprostou 

pravdu, aniž by ji podrobil kritice zdravého rozumu. Z potravin jsou propagovány 

sladkosti, ovoce a maximálně zelenina, zatím co bílkoviny jsou zavrhovány. To proto, 

že jednostranná a nedostatečná strava napomáhá fyzickému i psychickému oslabení 

člověka a snadnému převedení do hypnotického stavu. 

Je jasné, že s odříznutím veškerých informací zvenčí, systematickým potíráním kritiky a 

kritiků a neustálou propagandou, která opakuje do nekonečna jedno a to stejné a ještě k tomu 

přidává nějaký ten hypnotický vliv, ztratí členové kultu schopnost rozpoznat pravdu ode lži a 

snadno uvěří všemu, co je jim předkládáno, obzvláště když to říkají ‘odborníci‘ v televizi. 

Kult Kovidiánů je kult smrti a genocida lidstva 

Skoro všecky kulty většinou slouží nějakému dalšímu záměru, který mnohdy nebývá znám 

ani samotnému vedení kultu. Jako na příklad náboženský kult ‘Peoples Temple‘, který založil 

pochybný kazatel Jim Jones a který i se všemi členy vycestoval z Ameriky do Guajany, byl 

určen k hromadné likvidaci, neboli genocidě, čemuž také podlehl. 

Další náboženský kult ‘Branch Davidians‘ v Texasu byl rovněž určen k likvidaci a opravdu 

byli napadeni americkými vládními jednotkami BATF a vyvražděni i s dětmi. 

Kult ‘Heaven’s Gate“ v Kalifornii, což byl UFO-náboženský kult, údajně spáchal hromadnou 

sebevraždu, anebo spíš to tak bylo vysvětlováno. Kult ‘Ordre du Temple solaire‘ (Řád 

slunečního templu) ve Francii byl rovněž vyvražděn, i když nutno dodat, že někteří ojedinělí 

členové prý opravdu spáchali sebevraždu. 

Takže jak asi dopadne kult Kovidiánů? Ta snaha je stejná a je více než zjevná pro ty, kteří 

mají oči k vidění a uši k slyšení: genocida všech, anebo aspoň velké většiny. 

Genocida se4 skládá z několika bodů, které jsou nutné pro úspěch. Posuďte sami, kolik 

z těchto bodů již vešlo v platnost: 

1. Klasifikace, neboli označení. Jelikož se jedná o útok proti celé lidské populaci, jsme 

všichni označeni jako problematická skupina, která musí být sledována, kontrolována, 

omezována a ochuzena natolik, aby byli závislí na státu. Proto karantény. 
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2. Symbolizace. Ti, kteří nesouhlasí jsou vyčleněni a postaveni na pranýř, v dohledu 

všem. Když nenosí roušky, zjevně protestují, na pranýř s nimi. 

3. Diskriminace. Zákony a vládní ustanovení zamítnou jakákoliv práva vyčleněné 

skupině. Ještě větší odlišení je možno docílit pomocí vakcinačních průkazů. 

4. Dehumanizace. Ti, kteří jsou proti rouškám, karanténě a očkování, jsou označeni 

jako konspirační teoretikové, fanatici, sobečtí psychopati, blázni, záškodníci a pod. 

5. Organizace. Plány na genocidu jsou prozkoumávány a vyzkoušeny, viz Gatesův 

Event 201 a spisy OSN Agenda 21, Agenda 2030. 

6. Polarizace. Protestující skupiny jsou odděleny od zbytku obyvatelstva. Media mají 

v tomto směru značně pomocný vliv. Emocionální vydírání pomocí výroků jako že 

tím, že se nenechají očkovat ohrožují zbytek lidstva. 

7. Stíhání a tresty. Označení jedinci jsou izolováni, možná i vězněni. Často je jim 

zabaven majetek, musí mít na oblečení označující symboly (podobně jako Židé za 2. 

světové války). 

8. Vyhubení. Masakry jsou nazývány vyhubením, protože ti, co se odmítali podřídit 

diktátu nejsou považováni za lidi. Odstranění všech volně myslících lidí. Umlčení 

opozice pomocí násilí a vražed. Snad proto tak mnoho virologů, biologů a biochemiků 

v poslední době záhadně zemřelo? 

9. Popírání. Ti, kteří toto všecko způsobili a provedli popírají, že šlo o masakr a 

genocidu. Skrývají důkazy a viní oběti za všecko, co se stalo. 

Takže je to jasné, buď my, nebo oni. Nás je víc, ale oni mají policii a armádu, což mnohé 

může zastrašit. Ale ani policisté, ani vojáci nebudou stát na straně těch, kteří jsou proti nim 

samotným a proti jejich rodinám. 

Zde je potřeba pouze jedno: aby o tom všem, co se na nás chystá co nejvíc lidí vědělo a aby 

se na základě těchto informací dovedli včas rozhodnout na čí straně stát. 

Kultovní postup – zákaz pravdivých informací 

Kanadským lékařům5 je už teď nestydatě vyhrožováno samotnou kanadskou vládou, aby 

náhodou nemluvili proti současné politické zdravotní teorii. Je jim přikazováno, že musí 

v každém případě respektovat ‘veřejné zdravotní příkazy a doporučení‘. Jinými slovy, nesmí 

říkat pravdu, nebo své vlastní názory. 

Začátek této snahy se datuje do časů starého Johna D. 

Rockefellera (na obrázku) před více než sto lety, který použil 

svoji moc a hlavně peníze na to, aby postupně označil léčbu 

bylinami, přírodními přípravky, homeopatií a jinými 

holistickými způsoby za šarlatánství a nahradil ji léčbou 

chemickými farmaceutickými drogami. 

Proč to udělal? Jeden z důvodů je ten, že velká většina 

farmaceutických přípravků je vyráběna z ropy a Rockefeller tou 

dobou vlastnil skoro všecku ropu v Americe. Ten druhý důvod 

byl, že nás už tehdy chtěl všecky vyhubit. Asi si myslel, že on 

sám, jediný a jeho skupina mají právo žít na této planetě; že ji vlastní. 

Nebylo snadné přesvědčit tehdejší americké lékaře, aby zavrhli tradiční, holistickou medicínu 

a začali předepisovat chemické přípravky. A tak začal tím, že počátkem minulého století 

 
John D. Rockefeller 

Zdroj: Wikipedia 
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koupil část německé farmaceutické firmy I.G. Farben, která se později neslavně vyznamenala 

ve 2. světové válce výrobou válečné chemie. 

Jako další, s pomocí najatého agitátora zaútočil na americký Kongres, aby je přesvědčil, že 

způsoby léčby amerických lékařů nejsou vždy ‘vědecké‘. Navrhoval pověřit dozorčí 

organizaci AMA (American Medical Association, což je monopol), aby udělovala oprávnění 

k činnosti pouze těm lékařům, kteří získali vzdělání pouze v určitých, předem oprávněných 

školách a kteří používají správné léčebné metody. 

Když toto prosadil, pak začal těmto oprávněným školám dodávat peníze, za což oplátkou 

požadoval změnu učebního materiálu, odstranění přírodních léčebných prostředků a jejich 

nahrazení chemickými přípravky. 

Rockefeller se spojil s Carnegiem, což byl další zbohatlík a tak zvaný loupeživý baron stejně 

jako Rockefeller sám (robber barons se jim říkalo) a společně začali kampaň v mediích proti 

přírodním prostředkům a proti přírodním léčebným metodám. Zařídili, aby jednotliví lékaři, 

kteří nechtěli přijmout nové způsoby léčby, byli napadáni a někteří i vězněni. 

To platí i v současné době: když lékař nevykazuje dostatečně vysoké množství předepsaných 

farmaceutických léků, anebo nedoručí dostatečné množství pacientů do nemocnic, dostane se 

snadno do konfliktu s farmaceutickými firmami a může přijít o oprávnění provozovat 

medicínu. S největší pravděpodobností to dnes platí celosvětově. 

Rockefeller se nespokojil s agitací v Americe, ale zahájil stejnou akci i v Německu, kde 

rovněž uspěl, i když nutno říct že ne úplně. Dokonce i v Číně zkoušel to stejné, ale tam se 

údajně nikam nedostal. Snad tam byla tradice příliš silná, anebo nebyly finance na drahé 

chemické léky. 

Postupem let uvěřili lékaři tomu, že farmaceutické drogy opravdu účinkují. Není čemu se 

divit, výuka ve školách byla ve skutečnosti drsná reklamní kampaň na tyto výrobky a když 

otevřete ‘Merck Manual‘6, což je obrovská sbírka popisu všech nemocí, jejich příznaků a 

léčby, které se nadneseně říká ‘Lékařská bible‘ (na internetu dostupná), tak nenajdete žádné 

stopy po léčbě bylinami, homeopatií, masážemi, nebo jinými přirozenými metodami. 

Pro některé jsou peníze důležitější 

Tím byla ovšem převedena snaha pomoci lidem ke zdraví na snahu o co největší finanční 

zisk. Když si uvědomíme proč při všem tom výzkumu ještě nebyla objevena léčba rakoviny, 

tak odpověď je jednoduchá: léčba rakoviny současnými povolenými oficiálními metodami 

dnes stojí v Americe 150 000 – 300 000 dolarů, což je pro nemocnice, pro lékaře a pro 

farmacii zisk. Léčba bylinami, jak je radí Dr. Hulda Clark, stojí možná stovku. 

Další rozdíl je, že léčba současnými povolenými oficiálními metodami nemusí pacienta 

vyléčit a často ho dokáže i usmrtit, kdežto léčba správnými, doporučenými bylinami ho 

dokáže uzdravit a to bez vedlejších účinků. 

Proto je dnes snaha spíše nemoci pěstovat, vyvolávat nové, přídavné a ne někoho vyléčit. Co 

by si počal farmaceutický průmysl, školy a lékaři, kdybychom byli všichni zdraví? 

V Americe na to měli výstižný vtip: Mladý, právě promovaný lékař přijel na dovolenou 

k rodičům. Jeho otec, taky lékař musel někam narychlo odejet a tak mu svěřil ordinaci i 

s pacienty. Když se vrátil, ptal se, jak se synovi vedlo a tento mu vyprávěl co se v jeho 
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nepřítomnosti dělo. „Byl tady jeden zvláštní případ,“ povídá, „pan Ten-a-ten přišel s jeho 

problémem, tak jsem ho prohlédl a bylo mně to hned jasné. Předepsal jsem mu lék a během 

dvou dnů byl vyléčen z dlouholeté nemoci.“ 

Otec se chytil za hlavu a zděšeně vykřikl: „člověče, cos to provedl! Vždyť ten člověk celá ta 

léta platil tvoje školy.“ 

Korona jako ‘moneymaker‘ (zlatý důl) 

Stejně tak7 i současná korona je pro mnohé části lékařské vědy jeden velký zlatý důl. Žádná 

opatření proti této nemoci, zákonem ustanovená a někdy i policií vymáhaná nefungují, ale 

zato vydělávají někomu miliardy na miliardy. 

Podle novin ‘Wall Street Journal‘ se koronavirový průmysl rozrůstá jako houby po dešti. 

Stejně tak přibývá množství produktů, které je možno proti této ‘hrozné nemoci‘ 

s minimálními příznaky a s minimální úmrtností používat, jako jsou filtry, diagnostické 

pomůcky, přístroje na sledování, laboratorní vybavení, testy, nové a nové léky, očkování, 

nové léčebné terapie a kdoví co jiného. 

Takže jsou obavy, že kvůli těmto obrovským, nevídaným ziskům koronavirová pandemie 

nikdy neskončí. A my všichni, kteří to nějakým způsobem platíme, budeme o to víc ochuzeni. 

Dokonce i media na tomto strašákovi neuvěřitelně získávají, takže se nemůžeme divit, že ani 

oni nebudou chtít s takovým skvělým námětem přestat. 

Farmaceutický průmysl chce své zisky jen zvyšovat 

Jedno je jisté, farmaceutický průmysl si za žádnou cenu nechce nechat ujít zisk. A protože ve 

skutečnosti nejsou nikým kontrolováni co do výšky cen za jejich léky, tak ceny jejich 

výrobků dosahují neuvěřitelných čísel. Mnohé léky jsou přepláceny o 1500% a prodávají se 

za mnohem více peněz než by stálo zlato stejné váhy. My si bláhově myslíme, že ty léky jsou 

vyrobeny pro naše ozdravění, ale to není pravda; ten hlavní záměr je pouze finanční zisk 

výrobce, distributora a prodávajícího. 

Proto ten, kdo jednou začne s jedním lékem, zůstane většinou navždy nemocný. Ten první lék 

možná na něco trošičku pomůže, ale protože jako každý jiný má vedlejší účinky, způsobí 

něco jiného, na což bude potřeba další lék. Ten udělá to stejné a tak se počet léčiv na nočním 

stolku začne zvyšovat, až jim nakonec pacient podlehne. 

Znám osobně 98 let starou ženu, která je naprosto zdravá, má bystrou hlavu, nic jí neunikne a 

nic před ní neskryjete; její zrak postřehne všecko. Ale nebere ani jeden lék. Nedávno měla 

nějaké potíže, šla k lékaři a ten jí předepsal asi tři přípravky. Její vnuk si je našel na internetu 

a všecky je vyházel do smetí. A tak se musela uzdravit sama na svých. Je ale nutno říct celou 

pravdu: tato osoba bere potravinové doplňky, jako jsou multivitaminy a minerály a i některé 

vitamíny a minerály zvlášť. 

A také znám lidi polovinu jejího stáří, kteří šílí, když není oběd přesně v poledne na stole, 

protože oni si přece musí každý den ve stejnou dobu, na vteřinu přesně vzít tabletku na 

snížení krevního tlaku. Jiní zase terorizují všecky dokola kvůli tabletkám na štítnou žlázu, 

které se přece taky musí brát přesně na minutu, injekcím proti depresi, lékům proti 

chudokrevnosti a jiným nesmyslům. 
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Někteří lékaři jsou dokonce navždy umlčeni 

Hádejte co mají všichni lékaři na obrázku společného. Odpověď: nagalase! 

 

Všichni zemřeli předčasně8 a nedobrovolnou smrtí, neboli byli zavražděni, zhruba v letech 

2015 až 2017, v Americe. U mnohých byla snaha zakrýt důvod úmrtí a jejich smrt byla 

prohlášena buď za sebevraždu, nebo za nehodu, asi aby se nepřišlo na společného 

jmenovatele. 

Ten společný jmenovatel se zdá být enzym nagalase, i když veřejná media tuto teorii popírají 

jak mohou. Také není snadné dokázat pravdivost nebo i nepravdivost mnohých těchto zpráv, 

protože většina informací byla z internetu odcenzurována. 

Velká část těchto lékařů léčila přírodními prostředky, vitamíny a minerály, což je vždycky 

trnem v oku oficiální medicíně v Americe. I dnes jsou lékaři toho druhu napadáni, jejich 

ordinace prohledávány policií, počítače a dokumentace zabavovány. V Evropě toto není 

zatím tak rozšířeno, i když si mně stěžoval majitel obchodu s bylinami v Německu, že ne 

německé úřady, ale Evropská unie mu tak znepříjemňuje život, že bude muset obchod zavřít. 

Bílkovina nagalase je vylučována rakovinovými buňkami a nádory. V těle nemocného 

člověka zastavuje přeměnu Gc bílkoviny, kterou známe pod názvem vitamin D na účinnou 

látku, která (aktivuje makrofágy, GcMAF (Gc Macrophage Activating Factor)) má schopnost 

postupující nemoc zastavit a zhoubné buňky zničit. Tím, že je vitamin D takto zbaven 

účinnosti, je zabráněno imunitnímu systému aby správně fungoval. Něco takového dokáže 

zavinit nejrůznější nemoci, od autismu, přes cukrovku, HIV, až po rakovinu. 

Jeden z těchto9 lékařů, Dr. Jeff Bradstreet ve státě Georgia je pozoruhodný, protože úspěšně 

léčil injekcemi vitamínu D ve formě GcMAF pacienty s autismem. Do sporu s úřady se dostal 

kvůli tomu, že tato léčba nebyla kontrolní organizací FDA povolena a to údajně proto, že 

nejsou vědecké důkazy, že opravdu pomáhá. A protože výroba GcMAF není ze stejného 

důvodu licencována (nikdo na ní nedělá těžké peníze), tak prý jsou obavy, že výrobní 

technologie není v souladu se současnými požadavky. 

Podle oficiálních zpráv, Dr. Bradstreet vyléčil z autismu asi 2000 dětí a pak, 19. června 2015 

spáchal sebevraždu. Jeho ordinace byla prohledána, prý za účelem ‘odhalení důkazů o 

kriminální činnosti a zabavení kontrabandu‘ a také kvůli zjištění, jestli se tam nenacházejí 

jiné výrobky, které by byly nezákonné tím, že by byly upraveny, nebo špatně označeny. 
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Takže když si do láhve odlijete saponát na umývání nádobí a neodstraníte původní štítek, tak 

je to trestný čin. Je pravda, že vždycky je nutné něco takového správně označit, aby nedošlo 

k omylům, ale že by to měl být trestný čin, to už je příliš. 

Ten hlavní problém s bílkovinou nagalase je ten, že tito lékaři přišli na to, že je 

přidávána do všech očkování. Takže všecka očkování, jak je zde máme, už mnoho 

dlouhých let obsahují – kromě jiných škodlivých přísad, jako jsou rtuť, nikl, antibiotika, 

monosodium glutamát, formaldehyd – ještě rakovinotvorný přídavek: nagalase! 

Také právníci jsou umlčování 

Německý soudce10 Christian Dettmar ve Výmaru (Weimar) zakázal výmarským školám, aby 

po studentech požadovaly nošení roušek. Rozhodl se pro toto řešení po vyslechnutí důkazů, 

které hodnotily vědecké výsledky nošení roušek a společenského distancování. Prohlásil, že 

psychické, fyzické a spirituální zdraví dětí je těmito zásahy ohroženo a že příkazy toho druhu 

ohrožují nejen práva dětí, ale i jejich rodičů. Dále citoval podmínky německé Ústavy, která 

má občanům zaručovat ‘volný vývoj osobnosti a její celistvost‘. 

Za to mu byl dům, kancelář, auto a veškerý soukromý majetek prohledán policií a všechna 

elektronika zabavena. Byl také obviněn, že ‘zneužívá zákon‘. To, že pro své rozhodnutí 

použil odborné svědky, profesorku a lékařku Dr. Ines Kappstein, profesora psychologa Dr. 

Christofa Kuhbandner a profesorku biologie, Dr. Ulrike Krämmerer mu nepomohlo. 

Německo vytáhlo do boje 

Na internetu11, na společenských stránkách se objevil seznam zrádných politiků, které tento 

dokument současně odsuzuje k smrti. Seznam vyvolal řádnou odezvu a německá policie sama 

spěchala obviněné varovat. Dnes vyšetřují odkud tento seznam přišel. Vypadá to, že na 

seznamu jsou ti, kteří souhlasili s další karanténou a s nošením roušek. 

Německý ministr Horst Seehofer prohlásil, že takové záležitosti je nutno brát vážně. Asi je 

taky na seznamu. 

 

1 https://www.aier.org/article/why-is-everyone-in-texas-not-dying/ 
2 https://hotair.com/jazz-shaw/2021/03/10/checking-texas-school-district-schools-never-closed-n380571 
3 https://www.zerohedge.com/covid-19/covidian-cult-exposed-six-conditions-mind-control 
4 https://lbry.tv/@hennamaria:3/10-stages-of-genocide:6 
5 https://www.lewrockwell.com/2021/05/no_author/message-to-doctors-by-ontario-college-of-physicians-

surgeons-shows-desperation-to-silence-them/ 
6 https://www.merckmanuals.com/ 
7 https://www.naturalnews.com/2021-02-12-big-covid-trillion-dollar-industry-profit.html 
8 https://www.politifact.com/factchecks/2017/apr/04/blog-posting/doctors-deaths-were-not-connected-fake-

news-websit/ 
9 https://www.forbes.com/sites/emilywillingham/2015/07/09/government-search-of-autism-doctor-bradstreets-

office-related-to-experimental-autism-treatment/?sh=693ca7bfb07e 
10 https://anti-empire.com/german-judge-ruled-compulsory-muzzling-for-children-was-unconstitutional-then-

his-house-was-raided/ 
11 https://www.rt.com/news/522407-german-mps-death-list-lockdown/ 
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KAPITOLA 12 

OČKOVANÍ ÚDAJNĚ ROZŠIŘUJÍ OČKOVÁNÍ – ANEBO JE TO 5G? 

30. května 2021 

Zatím se neví, jakým způsobem je to docíleno, ale zdá se, že očkovaní opravdu rozšiřují 

očkování na ty, se kterými přijdou do přímého styku. Toto se projevuje u žen a to krvácivostí, 

kdy i ty, které jsou po přechodu, anebo i malá děvčátka, začnou krvácet. Těhotné ženy, 

obzvláště v prvních 3 měsících těhotenství, většinou potratí. 

Jaký vliv má očkování na nenarozené děti v dalších měsících těhotenství, není zatím známo. 

U mužů tento vliv vyvolává bolesti ve varlatech a jsou obavy, že celkově u obou pohlaví 

dojde k neplodnosti. 

Dr. Lee Merritt vysvětluje1, že rozšiřování očkování je záměrné. Americká universita Johns 

Hopkins vydala dokument, kde projednávají tato infekční, samovolně se rozšiřující očkování. 

Podle nich, očkovali pokusně malou skupinku lidí a ti opravdu přenesli očkování na jiné, 

neočkované. Dostavila se krvácivost, potraty – prostě, neočkovaní měli stejné příznaky jako 

očkovaní. 

Snaha o vyprodukování nakažlivých očkování se táhne už mnoho let. Na příklad, byl pokus 

omezit přemnožení myší s použitím očkování, které se rozšiřovalo tekutinami, které 

očkovaný tvor vyměšoval. V případě myší se rozšiřovalo s mateřským mlékem a bylo 

zaměřeno na zničení vaječníků. Několik myší bylo očkováno a velká část zbytku od nich 

očkování ‘chytila‘. Mnoho myší tímto způsobem postupně zahynulo a nové se nerodily. 

Ovšem to stejné se děje i se současnou vakcínou proti koroně. Tak na příklad, jistá matka 

jednoměsíčního dítěte byla očkována. Poté, když dítě kojila, toto dostalo trombocytidu, 

neboli krevní sraženiny (jednoměsíční dítě a krevní sraženiny!), které podlehlo. 

Současná očkování jsou nedobrovolná genetická manipulace, říká Dr. Merritt. Tímto 

způsobem je nám dodáván genetický materiál, který podnítí naše buňky, aby produkovaly pro 

nás jedovatou hrotovou bílkovinu. Očkování nezůstane v rameni, ale rozšíří se do celého těla. 

Obzvláště se soustředí v pohlavních orgánech a ženské vaječníky to naprosto zničí. Tisíce žen 

již bylo učiněno neplodnými v Africe, skrze Gatesova neověřená očkování. Tam si to 

vyzkoušeli a dnes to uplatňují na nás. 

Čím je doopravdy korona způsobena? 

Dnes již víme2, že S1 sub-protein způsobuje přesně ty nemoci, které jsou přičítány koroně, 

aniž by k tomu byly zapotřebí jakékoliv viry. Ne celá hrotová bílkovina je nebezpečná, pouze 

její součást S1. Když dali injekčně tuto část myškám do ocásků, to se rychle rozšířilo do 

celého těla a vyprodukovalo to příznaky, které jsou připisovány právě koronaviru. 

Tato bílkovina je geneticky změněna, aby ji lidský organismus byl schopen přijmout. 

Původně nebylo možno žádným způsobem udělat tuto látku funkční v pokusných zvířatech, i 

když nám tvrdili, že ze zvířat tato nemoc vzešla. Proto bylo nutno ji laboratorně upravit, takže 

jakmile se dostane do živého organizmu, pronikne do ACE2 přijímačů (receptors), které 

máme v nosní dutině a skrze ně se dostane do mozku, do plic a jinam. 

Vaječníkové a varlatové tkáně obsahují velké množství těchto přijímačů, tam pronikne 

bílkovina velmi snadno a drží se tam ve velkém množství. 
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Každý, kdo dostane Covid (koronu) a je mladý, se velmi rychle uzdraví. Otázka ovšem je, 

jestli tím nebyla zničena jeho schopnost rozmnožování. Budou tito mladí lidé vůbec schopni 

mít později děti? Farmaceutická firma Pfizer sama veřejně prohlásila, že očkování způsobí 

hotovou pohromu na pohlavních orgánech – sami nás varovali, jen aby mohli později říct, 

‘však jsme vás upozornili, ale vy jste mermomocí chtěli očkování‘. 

Jejich vlastní dokument3 ‘A Phase 1/2/3, Placebo-Controlled … Study‘ přiznává přenosnost 

očkování z očkovaných na neočkované. V kapitole ‘8.3.5.3. Pracovní vystavení‘ píšou, že: 

„Pracovní vystavení nákaze vznikne, když se osoba dostane do neplánovaného přímého 

kontaktu s tím, kdo byl předmětem našeho pokusného vakcinačního testu. Tito lidé mohou být 

zdravotní pracovníci, členové rodiny a jiní, kteří se vyskytují v okolí účastníka našeho 

pokusu.“ (Poznámka: nesmíme zapomínat, že všecka tato očkování jsou pokusná a nejsou 

doopravdy povolena žádnou kontrolní organizací.) 

Bylo již mnoho takových případů. Očkovaný muž přišel domů, jeho stará matka od něho 

chytila očkování, dostala patřičnou nemoc a na ni zemřela. 

Pfizer požaduje, aby o každém přenesení očkování z osoby na osobu byli okamžitě 

uvědoměni. Zdůvodňují to tím, že účastníci pokusného očkovacího testu se stanou vysoce 

infekční a budou něco rozšiřovat (neříkají co) a tato látka vyvolá druhotné záporné úkazy 

v lidech, kteří nikdy očkováni nebyli. 

Rovněž v jejich dokumentu4, který je značně nesrozumitelný a obtížný na pochopení (snad 

záměrně?) varují, že jedovatá látka způsobí potraty a u kojících matek smrt dítěte. 

Ovšem proč to všecko neřekli očkovaným před tím, než jim injekci píchli!? 

Existuje vůbec korona? 

V laboratořích se pokoušeli testovat tekutinu z plic nemocných, ale žádnou koronu tam 

nenašli. Ještě dodnes ji také nikdo na světě neviděl a neizoloval. V plicích nemocných sice 

objevili chřipku typu A a B, ale žádný koronavirus. Je zcela možné, že žádná virová epidemie 

nikdy nebyla a že tak zvaný Covid je obyčejná chřipka. Mohla být laboratorně upravena na 

biologickou zbraň, a pak záměrně rozšířena ve Wuhanu, v italské Lombardii a snad i v New 

Yorku. Media pak z těchto ojedinělých případů vytvořila epidemii a celý svět ji propadl. 

K tomu je nutné si uvědomit, že čínské město Wuhan bylo první na světě, které mělo 

dokonalou síť 5G technologie a podobně tomu bylo v Lombardii. Na příklad, ve Slovinsku 

vůbec žádná korona nebyla, ale tam také nemají žádné 5G. Co když ta látka, o které Pfizer 

píše, že je nakažlivá a je samovolně rozšiřována, se šíří s pomocí 5G mikrovlnné radiace? 

Johns Hopkins má dnes možnost molekulárního tištění hrotových bílkovin, které může 

snadno v laboratoři vytisknout, umístit do drónů a rozšířit kamkoliv je libo. Tato nová 

technologie spolu s infekčním očkováním jim dává obrovské možnosti. To je, co také 

projednávali na Gatesově shromáždění v říjnu 2019, nazvaném ‘Event 201‘. 

Takto vytvořené bílkovinové nanočástice nepotřebují dotek, aby se přenesly na druhou 

osobu, i když je ho rovněž možno využít. Nemusí na nás nikdo ani dýchat, či kašlat. Jestliže 

jsou nasypány shora, dostanou se dovnitř skrze kůži, anebo vdechnutím. 

Dr. Merritt přiznává, že dnešní věda je naprosto znehodnocena; nikdo neví co dělá a co tím 

doopravdy dociluje. Na příklad PCR test, který nefunguje, je přesto stále používán. Tento test 
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hledá něco, co je náš běžný genetický materiál a vesměs to také najde a přitom není schopen 

vyhodnotit množství látky, kterou nalezl. Takže když najde jednu jedinou molekulu toho, co 

hledal, na příklad koronavirus, hlásí koronavirus. To, že nalezená částice je pouze malý 

zlomek celého viru a že vůbec nemusí být účinná a že testovaný člověk nemá žádné příznaky 

nemoci, není bráno v úvahu. 

Takové rozhodování o zdravotním stavu člověka na základě nefunkčního testu je zločin – je 

to zločin ve jménu vědy! Je to šarlatánství! 

Zamoření krve a zombie populace 

Dr. Pierre Gilbert řekl v proslovu5 ke shromáždění Zednářů již v roce 1995 mezi jiným, že: 

„Při biologickém zničení se vyskytují organizované zmatky v magnetickém poli. 

Toto, spolu s infekcemi, které takto navodíme, způsobí zamoření krve celého 

lidstva, což vyprodukuje infekční nemoci. Pomocí nových zákonů zajistíme, aby 

bylo očkování povinné pro všecky. Skrze očkování pak budeme mít dokonalou 

kontrolu všech lidí. 

„Očkování bude obsahovat tekuté krystaly, které se dostanou do mozkových 

buněk a zůstanou tam jako miniaturní přijímače elektromagnetických vln. My 

pak budeme vysílat velmi nízké frekvence, kvůli kterým nebudou lidé schopni 

myslet a stanou se z nich žijící mrtvoly, neboli zombie. Nemyslete si, že toto je 

pouhý plán; již to bylo vyzkoušeno ve Rwandě.“ 

A důkazy pravdivosti se již vyskytují: očkovaní lidé zjistili, že paže, do které byl proveden 

vpich, je magnetická. Viz video zde6. 

To ovšem neznamená, že pouze nízko-frekvenční elektromagnetické vlny budou na očkované 

vysílány. Nově zavedená 5G síť umožní dokonalé ovládání mysli, vsouvání cizích myšlenek 

do mozku a odstraňování myšlenek našich vlastních. Proč jinak by byla 5G síť tak překotně a 

přitom napůl tajně instalována po celém světě? A proč je velice nebezpečné mluvit nebo psát 

o 5G v souvislosti s koronou? Proč jsou takové diskuze okamžitě censurovány, lidé 

pronásledováni a dokonce i odstraňováni? 

I na článek, jako je tento, v němž je o 5G pouhá zmínka, může být okamžitě zaměřen útok 

elektromechanických ‘znalců-snaživců‘, kteří budou dodávat výpočty, zhodnocení, předpisy 

a normy, jen aby snížili účinnost napsaného textu. Možná také proto, aby se při tom 

pochlubili, co všecko vědí. 

Zkušenosti z Austrálie 

 Samovolně se rozšiřující7 vakcíny byly v minulosti používány pro očkování zvířat, kdy 

pouze několik zvířat bylo očkováno a ten zbytek od nich očkování ‘chytil‘. Je to výhodné, 

protože nemusí být očkováno každé zvíře zvlášť. Tento způsob je rovněž využíván na 

kontrolu populace na příklad myší, které se dokážou přemnožit a napadat domácí zvířata a 

dokonce i lidi, jak se dnes děje v Austrálii, viz krátká videa zde8. 

Se samovolně se rozšiřujícími9 vakcínami přišel již někdy ve 1940. letech australský virolog 

a držitel Nobelovy ceny Frank Macfarlane Burnet. Jeho vakcíny byly úspěšně použity proti 

králíkům, kteří v té době doslova zamořili zemi. Očkování zastavilo funkci jejich imunitního 

systému, neboli vyvolalo v nich AIDS, čemuž postupně podlehli. 
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Burnet byl přítel Williama Gatese, což byl otec současného Billa Gatese, který kráčí 

v otcových stopách ve snaze vyhubit většinu lidské populace. Gates starší nejenže byl 

vedoucím spolku ‘Plánované rodičovství‘, který plánoval rodičovství s pomocí potratů a 

kastrace. Spolu s Burnetem navrhli a zaplatili vztyčení obrovských kamenů v Georgii10 

(Georgia Guiding Stones), na kterých je zaznamenán zednářský plán na vyhubení lidstva. 

Americká laboratoř na vývoj biologických zbraní ve Fort Detrick zaplatila Burneta za vývoj 

vakcíny, kterou chtěli v r. 1947 rozšířit v Číně a která měla udělat tamnější populaci 

neplodnou. Protože si ale nebyli jistí, jestli se vakcína nerozšíří do celého světa, tak od toho 

záměru upustili. 

V r. 1967 napsal Burnet knihu ‘Snesitelnost života‘ (Endurance of Life), kde propagoval ortel 

smrti za účelem okleštění lidské společnosti od nežádoucích osob, včetně mentálně 

nemocných. Obhajoval potraty za účelem výběrového řízení příbytků do lidské společnosti. 

Také propagoval eutanázii (usmrcení), což zahrnovalo usmrcení starších osob a invalidů, 

kteří již nemohou být produktivní. Jak se dalo očekávat, jeho kniha nebyla přijata s nadšením. 

Hippokratova přísaha a Norimberský kodex 

Má vůbec někdo nárok plánovat takové zásahy proti lidem jako je povinné očkování, které se 

přímo příčí Hippokratově přísaze11, kterou mají lékaři skládat při ukončení studia? Je pravda, 

že to nejsou lékaři, kteří nás nutí nechat se povinně očkovat. Jsou to politikové a ti si možná 

naivně myslí, že jsou zproštěni zodpovědnosti, když tuto přísahu neskládali. Snad se také cítí 

nevinní, když jednají z rozkazu někoho jiného, kdo je ovládá. 

Pořád ještě všichni tito provinilí spadají pod Norimberský kodex z r. 1947, který kromě 

Ameriky, Anglie, Francie a Sovětského svazu odsouhlasilo 19 dalších národů a dnes je 

prakticky platný po celém světě. I když to není přímo zákon, je to etický příkaz pro správné 

chování při jakýchkoliv pokusech, které používají lidské jedince. 

Jenže – kolik těhotných žen bylo uvědoměno o tom, že po očkování mohou potratit a pak že 

zůstanou neplodné jen kvůli injekci proti jakési chřipce? 97 ze 106 očkovaných při jednom 

testu potratilo. Kolik mladých lidí bylo upozorněno, že skončí se srdečními nemocemi, nebo 

dokonce mrtví? Kolik starších příjemců bylo varováno, že mohou zemřít? Ani jeden z nich. 

Ani jedna oběť tohoto pokusu nevěděla o nebezpečí, které s sebou tyto injekce přinášejí. 

Dokonce ani lékaři sami nebyli zpraveni o tom, co mohou tyto injekce způsobit. Přílohový 

leták byl často čistý, nepotištěný kus papíru. A mnohé z následků nevědí ani výrobci sami, 

protože ty injekce jsou pokusné, jsou součástí obrovského experimentu na lidstvu a nikdo na 

světě nemůže předvídat co způsobí. A to, co mohou způsobit po čase už vůbec nikdo neví. 

Samozřejmě, na takový pokus se vztahují podmínky již zmiňovaného Norimberského 

kodexu, který zdůrazňuje důležitost informování pokusné osoby o tom, co se s ní bude dít a 

přikazuje okamžité přerušení pokusu při sebemenším ublížení na těle. 

Kodex také zdůrazňuje nutnost srovnání podstoupeného nebezpečí s humánní důležitostí 

řešeného problému a jiné body, které mnozí lékaři zamítli coby pokyny pro barbary, protože 

je považují za samozřejmé. Celý text deseti zásad Norimberského kodexu je zde12. 

Tím pádem jak roušky, tak povinné distancování, karanténa, uzavírání obchodů a všecky 

ostatní nesmyslné příkazy na obranu proti jakési pochybné koroně jsou v přímém rozporu 
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s Kodexem – kromě toho, že jsou v rozporu s Ústavou mnoha států. A ti, kteří nás donutili 

tyto příkazy dodržovat jsou právě ti barbaři, pro které byl Kodex napsán. Měli bychom se 

postarat, aby byli podle těchto deseti zásad souzeni a taky potrestáni. 

Co když se očkování opravdu rozšíří nežádoucím způsobem? 

Nejen že rozšiřování očkování mezi lidmi takovým zákeřným způsobem, kdy je přenášeno 

z očkovaných na neočkované bez jejich souhlasu, není vůbec etické a mělo by být 

považováno za přímý ozbrojený útok, stejně jako je tomu ve válce. Jestli se opravdu něco 

takového děje, pak by měli být jak výrobci, tak i propagátoři těchto vakcín postaveni před 

vojenský soud. 

Je zde ovšem ještě další nebezpečí – co když se očkování rozšíří mezi domácí zvířata a ta 

vyhynou? Pak nebude žádné maso a my budeme strádat o chlebě s bramborami. 

A co když se očkování rozšíří i na hmyz a ten vyhyne? Pak nebudou včely a tím pádem 

nebude opylování a pak nebude ani chléb, ani brambory. 

A pak budeme všichni hladem. 

Nemyslete si, že jsme od toho daleko a že se to nemůže stát. Už dnes zřídkakdy vidíte včelu a 

některé státy začaly ochraňovat vosy v naději, že aspoň část opylování zastanou. Ovšem jak 

vidím všude kolem, na jaře jsou stromy plné květů a létě ani jeden plod, tak mám za to, že je 

to marná snaha. 

Nakažlivost elektromagnetickými frekvencemi 

U blízkých partnerů, nebo v rodinách, či při intimním styku je přenos očkování snad jaksi 

pochopitelný, když přimhouříme obě oči. Ale došlo k němu i tam, kde nebyl přímý styk 

jednoho člověka s druhým. Nemuseli spolu ani mluvit, ani se držet za ruce, ani se poplácávat 

po zádech, nebo se líbat. 

Bylo hodně úvah o mechanismu, který přenos očkovací látky provádí a snad ten 

nejpravděpodobnější způsob se zdá být přenos elektromagnetickými frekvencemi. Když 

očkovaní i neočkovaní mají ty stejné příznaky, pak možná ani nejde o přenos očkování 

samotného, ale o cizí vliv, který tyto příznaky způsobuje a který může produkovat výsledky, 

totožné s očkováním. 

Krvácení z nosu, celková krvácivost, menstruační problémy, migrény, krevní poruchy jsou 

přesně to, co vliv mikrovlnného záření způsobuje živým tvorům. Postupně pak se přidá 

leukemie, rakoviny a celá spousta dalších nemocí. 

Jako na příklad, v Anglii dnes mají epidemii rakoviny! Pročpak asi? Někteří uvažují, že je to 

kvůli nedostatku lékařské péče, ale to není tak jisté. Lékařská péče ještě dodnes neví jak 

opravdu rakovinu vyléčit než ji barbarským způsobem vyřezat, spálit, otrávit a zničit. 

Spoléhají na to, že rakovina zahyne dříve než člověk, což nemusí vždycky fungovat. 

Je pravda, že spolu s očkováním do sebe očkovaní dostávají nano částice, možná kovové, 

možná krystalické, které fungují jako anténa a mikrovlny přímo přitahují. Ti neočkovaní tyto 

částice v sobě správně nemají mít, ale co když i oni už je nějakým způsobem dostali do těla? 

Nesmíme zapomenout, že chemtrails už tady máme více než dvacet let a jestliže jejich hlavní 

součást bylo aluminium, pak by se ani nebylo čemu divit. 
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Takže je zcela možné13, že vakcínová frekvence je na nás vysílána ze všech těch 5G antén, 

které byly překotně instalovány, zatím co my jsme byli drženi zavřeni doma, v karanténě. 

Snad abychom tu aktivitu neviděli? 

Stránka, která registruje 5G antény v České republice je zde14 a na Slovensku zde15. 

Naše DNA je nejen vysílačka, ale i přijímací anténa 

DNA (deoxyribonukleická kyselina) je považována za základ lidského těla. Je to rovněž 

přijímací a vysílací energetická stanice. Francouzský virolog, nositel Nobelovy ceny Luc 

Montagnier, který tento energetický přenos prokázal, došel k závěru, že „ve vysokém zředění 

vodní lázně indukují bakteriální a virové DNA sekvence nízko-frekvenční elektromagnetické 

vlny.“ Krátce řečeno, naše DNA je jako anténa. 

V dokumentu z r. 2010, nazvaném ‘DNA vlny a voda‘ Montagnier popisuje, jak nádobka 

s vodou, ze které odfiltroval všecky bakterie a jiné živé organismy, stále dál vydávala ultra 

nízké elektromagnetické vlny. Když vedle ní postavil jinou nádobku, ve které byla voda, 

která žádné frekvence předtím nevydávala, tato postupně začala ty stejné frekvence vydávat. 

A když vzal základní bílkoviny, nukleotidy a polymery, což jsou stavební látky DNA a dal je 

do čisté vody, tyto vytvořily skoro perfektní kopii původního DNA. Jediná možnost, jak 

k těmto úkazům mohlo dojít byla ta, že DNA návod je nějakým způsobem vklíněn do vody 

samotné, neboli zůstává v její paměti. Že voda má paměť je už dnes známo a je mnoho 

důkazů, které toto potvrzují. 

Už i naše ‘na zdraví‘, když si připíjíme, svědčí o moudrosti našich předků, kteří tím dávali 

pokyny vodě, jak se má v našem organismu zachovat. 

Transhumanizace? 

Konspirační detektiv David Icke říká, že i když může existovat nějaký chemický element, 

který je přenášen z očkovaného člověka na člověka neočkovaného, ten hlavní a podstatný 

přenos je formou energetického vlivu, skrze elektromagnetické frekvence. Současná 

očkování, která jsou syntetická, jsou navržena k tomu, aby změnila naši DNA anténu natolik, 

aby byla schopna přijímat pokyny skrze elektromagnetické signály. 

Pátral vůbec někdy někdo po tom, odkud všichni ti nemocní přicházejí? Jestli to náhodou 

nejsou skupiny lidí, kteří bydlí v blízkosti 5G antény? Sledoval někdy někdo tuto souvislost? 

Věřím, že spíš ne než ano. 

Ti, kteří dostali očkování mají jejich DNA anténu přepolarizovanou, takže mohou přijímat a 

vysílat různé druhy informací, což je zamyká do tak zvané Chytré mřížky (Smart Grid) a 

stávají se součástí snahy o transhumanizaci lidstva. 

Transhumanizace je pokus o předělání lidí na roboty, kteří sice jaksi žijí, pohybují se a mluví, 

ale nemyslí. Očkovaní se takto stávají součástí projektu na zrobotizování lidské společnosti, 

kdy budou postupně ovládáni tak zvanou umělou inteligencí (AI), která bude kontrolovat 

jejich myšlenky a odstraňovat ty nevhodné, pokud by jaké byly. Bude jim přidávat cizí 

vzpomínky a odstraňovat vzpomínky jejich vlastní. Jinak řečeno, bude je manipulovat. 

Toto je snad největší pokus, který doposud naši manipulátoři provedli, za účelem vymytí 

mozků, změnění našeho chápání a ovládání naší mysli. Současně tím mění i to, kdo jsme a 
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snad mění i naši spirituální podstatu. Je docela možné, že tak zvané ‘očkování‘ nás zbaví i 

nesmrtelné duše. 

Jak se vyjádřil kdosi16, kdo byl právě očkován při testování jedné z vakcín: „Někdo zabil 

Boha. Necítím již Boha – moje duše je mrtvá.“ 

Více než před 100 lety prohlásil architekt, společenský reformátor, filosof, esoterik a 

vizionář, Rudolf Steiner: 

„V budoucnu bude duše odstraněna pomocí medicíny. Pod záminkou 

ochrany zdraví dají lidem očkování, které dostanou jak nejdříve to bude 

možné, snad hned při narození, takže nebudou schopni chápat duševno a 

spiritualitu.“ 

Neboli: ztratí svou nesmrtelnou duši. Pak už nebudou rozumět vyšším myšlenkám. 

Co na to všecko asi řekne naše Země? 

Nejsme to jen my, kteří jsme všemi těmito elektromagnetickými a chemickým pokusy 

ovlivněni. Naše Země je zaváděním stále výkonnějších mikrovlnných antén nesmírně 

ohrožena. Její přirozená rezonance, která existuje mezi zemským povrchem a ionosférou a je 

známá jako Schumannova resonance (7 Hz) je narušena a to všecko se určitě promítá 

nějakým způsobem zpátky na nás. 

Už dnes je na zemi několik míst, kde nefunguje zemská přitažlivost, letadlům a lodím tam 

vypovídají přístroje a je podezříváno, že se letadla mohou zřítit a lodi potopit, stejně jako 

v Bermudském trojúhelníku. Severní a jižní pól už dávno nejsou na svém místě a severní pól 

to dokonce od jisté doby bere poklusem, prý zhruba 50 km za rok, směrem na Sibiř. 

Podle některých je naše Země živý tvor, který cítí s námi, s lidskou populací a těžko nese 

všecko to krveprolití a ubližování svým chovancům. 

Všechen ten elektromagnetický vliv tady na zemi ještě ke všemu vyzařuje do magnetosféry, 

kde se odráží a dopadá zpět na Zemi. Problém je, že signály, vysílané ze Země jsou po 

odražení od magnetosféry tisícinásobně zesíleny. Takže pouhá jedna polovina Wattu vyslaná 

do éteru ze severní polokoule stačí na to, aby tento signál mohl být přijat na jižní polokouli. 

A když se signál odrazem od magnetosféry vrátí zpět na severní polokouli, je opět mnohokrát 

zesílen a tak stále dokola. Takže jsme neustále bombardováni stále se zesilujícími 

elektromagnetickým vlnami, což je nesmírně škodlivé pro veškeré živé tvory i pro rostliny a 

přírodu. Ohrožuje to naše zdraví a ohrožuje to naše přežití. 

Vrácený signál má jinou frekvenci, která je vždy ve formě násobků 60 Hz. Takže se má za to, 

že na cestě zpět na zem do sebe přibírá informace ze zemské elektrické sítě. To by ovšem 

znamenalo, že tato síť vyzařuje neustále do magnetosféry, kde je její signál neúměrně zesílen 

a takto se vrací zpátky k nám na zem. Něco takového může být vážné ohrožení všeho života 

na Zemi. 

Snad proto si globalisté budují podzemní bunkry, aby se tam skryli před následky svých 

vlastních nerozumných činů? 

Jenže když to vezmeme z jiné strany, tam nahoře, v magnetosféře, vysoko nad námi, je 

zjevný zdroj značného množství elektrické energie. Ještě nikdo to nepochopil, snad jenom 
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Nikola Tesla, jehož výzkum je stále ještě utajován. Co když jsme to vzali za špatný konec? 

Co když jsme měli namísto výroby elektrické energie tuto čerpat z vesmíru? Je to rozhodně 

možné a je také možné, že tato skutečnost je utajována záměrně. Jak jinak by chamtiví 

globalisté získali své miliardy a biliony, než když nás budou okrádat? 

Takže dnes nám dávají 4G, 5G, dokonce i 6G a všecko špatné frekvence – kam se řítíme? 

Odpověď je zjevná: do záhuby. Ale jste ochotni vzdát se mobilu i když vám zjevně a 

prokazatelně škodí na zdraví? Dnes má mobil skoro každý, včetně dětí, což je hrůzostrašné. 

Důvod je jednoduchý, dříve nebylo vůbec snadné sehnat v Československu pevnou linku do 

domu a ten kdo ji měl, ji dokonce mohl někomu darovat, nebo odkázat v poslední vůli a 

někdo jiný ji mohl zdědit. 

Ten záměr za tím mohl být jednoduchý: až si všichni Češi a Slováci koupí mobily, za pár let 

přestanou otravovat. Mozkové nádory, leukemie, rakoviny, neplodnost a změny DNA se o to 

postarají. 

 

1 https://thenewamerican.com/covid-vaccine-shedding-hurting-unvaxed-dr-lee-merritt-explains/ 
2 https://www.bitchute.com/video/zpD5WqpoqfXx/ 
3 https://tapnewswire.com/2021/04/stay-away-from-the-vaxxed-it-is-official-from-pfizers-own-documents/ 
4 https://media.tghn.org/medialibrary/2020/11/C4591001_Clinical_Protocol_Nov2020_Pfizer_BioNTech.pdf 
5 https://brandnewtube.com/watch/dr-pierre-gilbert-contaminating-the-bloodstream-will-be-enforced-by-law-

1995_nf2RZbkZpVRLNW5.html 
6 https://twitter.com/TinaMar0923/status/1389027545316724740 
7 https://www.ncbi.nlm.nih.gov/pmc/articles/PMC4732410/ 
8 https://www.zerohedge.com/geopolitical/you-cant-escape-smell-mouse-plague-biblical-Proportions-overruns-
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9 https://rense.com/general96/self-spreading-vaccines.php 
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12 http://www.forumek.cz/documents/texts/1_6.pdf 
13 https://thefreedomarticles.com/covid-vax-transmission-phenomenon-frequency-change/ 
14 https://rlan.ctu.cz/en 
15 https://cms.law/en/int/expert-guides/cms-expert-guide-to-5g-regulation-and-law/slovakia 
16 https://beforeitsnews.com/prophecy/2020/09/theyve-killed-god-i-cant-feel-god-anymore-my-soul-is-dead-

after-the-vaccine-urgent-read-2514214.html?fbclid=IwAR3oSCRJxlNVGk8-

PABjvieSOVKTKD79ccmUO0557l64eZ48h-89z6-kvRQ 
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KAPITOLA 13 

ZÁHADNÁ DOBA VELKÝCH ZMĚN, KTERÝM TAK MÁLO ROZUMÍME 

2. června 2021 

Je to všecko málem jako vymyšlený příběh: jsme uprostřed čehosi, něco se děje, všichni to 

víme, všichni to cítíme, tušíme to, ale nevíme, co to je. Žádná z předpovědí, určených pro rok 

2012 se nesplnila a zatím – cosi se děje, cosi se mění a ani my sami nejsme zdaleka ti stejní 

lidé, jako jsme byli před deseti lety. 

Celosvětová politická situace urychluje celkový nepokoj, ničí naši svobodu pomocí 

železných zákonů, příkazů a zákazů. Krade nám naši svobodnou vůli, zbavuje nás volného 

rozhodování, žene mezi nás neviditelné zdi koncentračních táborů, jakoby měli jen málo 

času, do kdy musí toto celosvětové ničení, které ve svých chorých mozcích naplánovali, 

dokončit. 

A matka Země je odmítá poslouchat, protestuje proti jejich bláznivým nápadům a dodává 

nám více sucha, více záplav, více zemětřesení a více všeho toho, co vůbec nepotřebujeme. 

Je taky možné, že rok 2012 se neodehrál v námi uznávaném roce 2012. Co když někdo 

posunul kalendář a my se teprve k roku 2012 blížíme, aniž bychom o této změně věděli. 

Kdesi jsem četla, že jeden z anglických králů chtěl, aby jeho vláda začínala rokem, který má 

na konci nulu a proto posunul kalendář o několik let. Mohl to být třeba Karel II (vládl 1660-

1685), Jiří III (1760-1820), Jiří IV (1820-1830), William IV (1830-1837), nebo Jiří V (1910-

1936). Je těžké určit, který z nich to byl. 

A co když existovalo víc králů a vládců, kteří si přáli, aby jejich vláda začínala v roce s nulou 

na konci? Je to naprostá hloupost, ale lidé jsou někdy zvláštní. 

Jako další, jak si můžeme být jisti, že v dávné historii byly roky opravdu počítány správně, 

tak, jak je vedeme my dnes? Co když něco vynechali tady, přidali jinde a odpočetli ještě 

jinde? 

Teď je možno přímo cítit z ovzduší nesouhlas všech historiků a historických společností, 

kteří by na mne rádi křičeli, pokud možno jednohlasně: „co to je za hloupý nápad?!“ Asi by 

těžce bojovali za svoji pravdu, nazvali by mne ignorantem, ponižovali by mne a kdyby mohli, 

tak by na mne i plivali, protože podle jejich názoru byly roky vždycky počítány svědomitě a 

těmi nejlepšími vědci oněch dob. 

Pffff … 

Byly skutečně ty roky počítány tak nesmírně svědomitě? Je možno to nějak prověřit? Jak je 

potom možné, že se právě blížíme nějakému kritickému bodu a procházíme značným 

množstvím toho, co bylo předpovídáno pro rok 2012 a přitom tyto situace neexistovaly kolem 

úředně potvrzeného a notářsky ověřeného a všemi sledovaného roku 2012? 

Věci se začaly dít 

Uvědomte si třeba1 ty houfy kobylek, které zaútočily na úrodu v Argentině a snad i 

v Paraguayi. Říkají, že tento strašlivý hmyz dokáže cestovat až 105 km za den. Při takovém 

postupu mohou sežrat všecko od Irska až po Řecko během načisto pár týdnů. Ten hmyz je 

rozhodně horší než daňový úřad a to je co říct! 
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Krátce předtím2, ten bídný, krátko-rohý hmyz ničil úrodu v Indii, kde požral všecko, kam se 

dostal. Samozřejmě, Indie vinila Pakistán, že hmyz záměrně pěstovali a jak se dalo čekat, 

Pakistán vinil Indii z toho stejného. 

Ale i jiné země měly to neštěstí, že je tento zlořád navštívil. Afganistán, Irán, některé africké 

a arabské státy byly rovněž vybrány jako zásobárny pro mraky těchto nedožraných, 

nepřátelských a násilnických bzučáků. Prý těch potvor může být až 40 milionů na čtvereční 

kilometr a jsou schopni sežrat píci, která by uživila 2 000 krav. To je neuvěřitelné! 

Písek se rovněž sype všude 

Písek ze Sahary také zcela běžně cestuje a často navštěvuje své přátele i přes Atlantik, až v 

Americe. Je to písek, který smetou větry z povrchu Sahary a vynesou ho nahoru, do velkých 

výšek. Tam pak může zadarmo cestovat kam ho větry nesou. 

Někdy bývá nalezen i v Anglii, ve střední Evropě a jinde, ale letos si to namířil přímo do 

Ameriky. Vědci říkají, že je to běžné a že k tomuto úkazu dochází každoročně v květnu-

červnu. Jenže letos bylo písku, který se vydal na cesty, o hodně víc než jindy. Snad se Sahara 

stěhuje? Krátké video, jak takový písek cestuje je zde3. 

Snad bychom v tom neviděli nic zlého, kdybychom nevěděli, že mezi lety 1960 a 1966 

provedla Francie 17 jaderných zkoušek právě na Sahaře. Stalo se tak poté, co Alžír vyhrál 

osmiletou válku o svoji nezávislost. Že by se jim Francouzi mstili za to, že se od nich odtrhli? 

Takže ten písek ze Sahary může být i radioaktivní. A to už přestává být zábavné. 

Zemětřesení 

Zemětřesení je také4 mnohem více než jindy. Kalifornie si užila svůj díl 5,8 zemětřesení 

koncem června, které následovalo po mexickém zemětřesení 7,4 Richterovy stupnice. Letos 

bylo koncem června v Kalifornii a v sousední Nevadě 2267 zemětřesení během pouhých 

sedmi dnů. 

Celosvětová seismická aktivita je celkově hrůzostrašná. Každý měsíc dochází ke stovkám 

zemětřesení 4,0 Richterovy stupnice a výše. Podívejte se sami, nastavitelná tabulka je zde5. 

Velký kaňon6 v Yellowstonském parku v Americe je víc a víc horký. Správa parku teď varuje 

návštěvníky, protože povrch země je tak horký, že může roztavit i obuv. A opravdu, některé 

tenisky už tam byly roztaveny: je to jako kráčení po hořícím uhlí, jak to dělají indičtí fakiři. 

Teploty v údolích tam bývají o 14-16°C vyšší, než na okolních vrcholcích a podlaha celého 

útvaru se každoročně zvedá o 15 mm už mnoho let. Častá drobná zemětřesení a občasné 

výstřiky gejzírů upozorňují na to, že obrovská sopka dole v podzemí je činná a že 

je připravena dát to najevo i mnohem radikálnějším způsobem. Ryby to už dávno vzdaly, 

nemohly snést to horko a většina z nich zmizela. 

Kdyby tato sopka vybuchla, jakože se to někdy v budoucnosti s největší pravděpodobností 

stane, pak se nebudou smát ani Evropané, o tolik tisíc kilometrů dále. Celý svět bude zasažen. 

Také záhadná radiace 

Amerika má další7, nevysvětlitelný problém a to je gama záření. Je ovšem zcela možné, že je 

to celosvětový problém, pouze lidé v jiných zemích to nesledují stejně pilně, a mnohdy o tom 
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možná ani neví. Mohou být i takoví, kteří o tom dobře ví, ale protože jsou politicky správní a 

ještě k tomu nesmělí, netroufají si vyjít ven s něčím tak nepopulárním. 

V České republice je radioaktivita sledována Státním ústavem radiační ochrany8, který 

kontroluje provoz jaderných elektráren a pracovišť, která používají ionizační záření. Přesto se 

najdou místa, která daleko zahanbí Černobýl. Autor shora zmíněného článku říká, že ale není 

čeho se obávat, o čemž můžeme směle pochybovat. I nízké záření po delší době oslabí lidský 

organizmus a způsobí vážné nemoci. 

Gama záření v Americe je značné. Jen od 1. ledna 2020 do 30. června bylo celkové gama 

záření navýšeno o 1 895 703 663 dávek za minutu (dpm). To dělá 433 998 dpm za každou 

jednotlivou hodinu, po celé zemi. To je obrovský nárůstek! Celková radiace v Americe je 

43,2 miliard dpm, což je neuvěřitelně vysoké číslo. 

To znamená jen jedno, že za posledních asi 75 let jsou Američané neustále otravováni 

neviditelným a smrtícím, vládou ochraňovaným vrahem ve formě zvyšované radiace. 

Psychopati, kteří na běžné lidi vypouštějí tyto kmitočty nemají nejmenší zájem o zdraví 

národa, což je více než zjevné. 

Ve skutečnosti nás chtějí všecky mrtvé, zatím co oni sami si ponechají své vily, služebnictvo, 

labužnické tabule, soukromá letadla a teplá místa u vlády, nebo u velkých korporací. V jejich 

omezenosti si neuvědomují nesmyslnost a neuskutečnitelnost těchto dětinských plánů. 

Potom se ovšem není čemu divit, že je tolik lidí nemocných. Mnoho z nás má velmi špatný 

imunitní systém, což může být způsobeno právě radiací. Nakonec – to je co radiace dělá, 

nemůže jinak. Takže mnozí mohou být takto denně rentgenováni, aniž by to věděli, aniž by to 

chtěli a to všecko jen proto, aby věda a technologie mohly postupovat kupředu. Jenže postup 

za takovou cenu je sice postup, ale určitě špatným směrem. 

Ozonová díra nás nezklamala 

Je zde ale taky9 jedna dobrá zpráva – aspoň jedna. Určitě každého potěší, když se doví, že 

ona obrovská ozonová díra nad arktickou částí země se sama zahojila a je nyní uzavřena. 

Nejmenovaní vědci mají za to, že její otevření bylo způsobeno neobvyklými větry, které po 

několik týdnů držely zmrzlý vzduch přímo nad Severním pólem. Jak dlouho zůstane zavřena, 

než nás s ní znovu začnou strašit, to není možno zatím určit. 

Další nejmenovaní vědci se baví představami, že chloro-fluoro-uhlíky, halony, hydro-chloro-

fluoro-uhlíky a další jedy, které dnešní průmysl používá při výrobě ledniček, vzdušných 

chladicích zařízení, laků na vlasy a v jiných průmyslových procesech, že přispívaly 

k vytvoření tohoto otvoru. 

Nějak záhadně jim všem uniklo – podezřívají ledničky a laky na vlasy a úplně zapomněli na 

sopky, lesní požáry, elektrárny, které spalují uhlí, atomové výbuchy, chemtrails a jiné 

škodlivé vlivy, které samozřejmě zhoršují úroveň vzduchu, který dýcháme. Jinými slovy, tito 

oslové (proto je nejmenují) viní můj lak na vlasy, že způsobil ozonovou díru a přitom si 

nevšimli sopky, na kterou se denně koukají z okna obyváku. 

Můžeme být ale rádi, že konečně přestanou vinit ubohé krávy a jiná zvířata za to, že zadní 

částí těla vydávají přebytečný vzduch. Snad jednou přestanou vinit i nás za to, že dýcháme a 

tím pádem vydechujeme kysličník uhličitý (CO2), přestanou vinit auta, kterými jezdíme, naše 

75



ledničky a jiné chladicí zařízení, plus dětské plínky, mravence, ptáky, včely a ryby … a 

zbytek všeho života na světě. 

Protože když všecko funguje zhruba stejně jako to fungovalo předtím a přesto se ozonová 

díra sama zahojila, pak je jasné, že tyto drobnosti ji způsobit nemohly. Není to zjevné? Krávy 

stále dál vypouštějí plyny, prasata a ovce také, my taky a ještě ke všemu pořád dál dýcháme, i 

když špatně, kvůli povinným rouškám. Na světě je pořád dostatek kysličníku uhličitého, 

takže všecka ta zeleň může růst a prosperovat. 

Auta stále jezdí sem a tam, i když nám to vlády zkouší vysokými cenami benzinu znemožnit 

a já stále používám můj lak na vlasy. Děti dále znečišťují pleny, nemluvě o dalších tvorech, 

jako jsou mravenci, ptáci, včely a ryby, kteří taky jaksi prosperují. 

Ale moment – co když roušky skutečně změnily složení vzduchu a kvůli tomu se mohla 

ozonová díra uzdravit a uzavřít? To je uvažování hodné hlavních NASA vědců. Nejspíš něco 

takového začnou brzy hlásat do světa. 

Letěli jste někdy letadlem? 

Věřím, že ano. Takže letadlo se snáší k zemi a bude přistávat. Už se dostalo pod mraky a 

můžete vidět zemi pod vámi. A nenajdete tam nic, co by mohlo připomínat města, řeky, 

cesty, mosty, auta a už vůbec ne lidi. Nejste schopni nic z toho rozeznat. Pouze velké lány 

polí se jeví jako barevné útvary a nic jiného. Shora je naše planeta prostě neobydlená. Tak 

malí jsme! Tak málo znamenáme! Tak malí, nedůležití, nepatrní a triviální my lidé jsme ve 

srovnání s tím obrovským prostorem nad námi a s celým vesmírem. 

Takže kdyby vám kdo řekl, že váš lak na vlasy způsobuje skleníkový vliv, nebo ozonovou 

díru, tání ledovců, či hromadné vymírání velryb, či cokoliv jiného, vysmějte se mu. 

Zemské magnetické pole a severní pól 

Ta poslední záležitost10 je magnetické pole naší Země. Toto magnetické pole totiž slábne. 

Během posledních 200 let jsme ztratili asi 9% jeho síly. Zemské magnetické pole je velmi 

složitý mechanismus a rozpíná se mnoho tisíc kilometrů do vesmíru. Ochraňuje nás od 

kosmického záření a od nabitých částic ze slunce, kterým se říká solární větry. Tyto nabité 

částice, které jsou zachyceny ve vnitřním Van Allenově pásu, jsou drženy na svém místě 

právě pomocí zemského magnetického pole. Kdyby toto ochranné pole ztratilo více síly, 

hodně naší elektroniky by mohlo být vyházeno na smetiště a spolu s ní všechna AI (Artificial 

Intelligence). 

Velké území, kde je podstatně snížena magnetická intensita se vytvořilo v moři, mezi Afrikou 

a Jižní Amerikou. Říká se mu Jiho-Atlantická anomálie (South Atlantic Anomaly). K němu 

se přidalo ještě další území, které vzniklo během posledních 5 let a které se rozkládá na 

jihozápad od Afriky. Tato nová anomálie se vyvíjí s neuvěřitelnou přičinlivostí a nikdo neví, 

čím je způsobena. Satelity a letadla, která by skrze takové územím letěla, mohou mít kvůli 

tomu vážné technické poruchy. 

A jakoby to nebylo dost, Severní zemský magnetický pól11 se vydal na pochod a postupuje 

směrem k Sibiři. Nepohybuje se pomalu, spíš běží, protože od počátku 21. století se pohybuje 

rychlostí asi 50 km za rok. Jeho protějšek, Jižní magnetický pól se pouze vláčí, při 10 km za 

rok za stejné období. Někteří vědci předvídají, že si ty póly mohou dokonce vyměnit svá 
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místa. Údajně je to naprosto běžné a občas se to stane – zhruba každých sto tisíc let, nebo 

nějak tak. 

Něco takového by určitě znamenalo obrovské změny. Je snad možné, že by světové 

kontinenty naprosto změnily počasí a v Grónsku bychom pěstovali bychom banány a 

pomeranče, zatím co Afrika by byla zavalena sněhem? A jak rychlá by byla ta přeměna – 

bylo by to rychlostí blesku, bum-prásk! anebo by se to táhlo měsíce a roky, asi tak, jak rychle 

vaří hrnec s vodou, když na to čekáte? 

Také prý má dojít k celkovému oslabení zemského magnetického pole, což bude mít velmi 

vážné následky. Jak vážné? Nikdo neví, ale protože strach dneska mává celým naším světem, 

tak se asi máme hodně bát, i když nakonec o nic nepůjde. 

Pravděpodobné vysvětlení 

Jak říká Soren Dreier12: My všichni jsme elektromagnetické bytosti, vybavené každý svým 

vlastním elektromagnetickým podpisem. To způsobuje, že někteří citlivější z nás se mohou 

telepaticky spojit s jinými i přes velké vzdálenosti a někdy i přes časové zábrany. To 

vysvětluje hojení na dálku, sledování na dálku (remote viewing) a podobné činnosti. S tím 

množstvím strachu, který je dnes neustále pumpován do lidstva na celé planetě, naše Země na 

to musí nutně nějak reagovat. 

Málem každý má dnes mobil, který je rovněž elektromagnetický a antény pro tyto mobily 

předčí lecjaké jiné elektromagnetické zařízení. A jakoby to nestačilo, s 5G technologií se 

elektromagnetické zamoření planety podstatně zvýší, čímž dojde k nikdy nevídaným výškám 

těchto škodlivých vlivů. My doopravdy nevíme, jaký vliv bude mít 5G na naši Zemi. A 

přesto, nedá nám to a pořád dál si zahráváme s ohněm. 

Někteří jsou toho názoru, že Země není mrtvá hmota. Je to živá bytost, které se někdy říká 

Planetární bytost. Jestli je to pravda, pak rozhodně musí reagovat na škody, které jí ve své 

nerozumnosti a nepředvídavosti způsobujeme, ať už atomovými výbuchy, HAARP činností, 

radary a teď k tomu připočteme 5G a podobné vlivy. Je docela možné, že Země reaguje i na 

množství lidského utrpení, na množství prolité krve, se kterou se nikdy nešetřilo ve válkách a 

při mnohých jiných příležitostech. 

Musíme si přiznat, že myšlenky, plány, činnost a snaživost mnohých z nás nejsou vždycky 

morální a lidstvu prospěšné. Někteří z nás dokážou být taková monstra, že by zahanbili i 

skupinu Frankensteinů a Godzil, včetně pár stovek Drakulů. Země, jestliže je živý 

organizmus, toto určitě ví a snad proto reaguje s notnou dávkou záporné činnosti. 

Samozřejmě, že pak reagovat bude – co jiného můžeme očekávat? Nakonec, byli jsme s ní 

dáni dohromady, takže jsme v jistém slova smyslu společníci a kámoši – my a naše máma 

Země, jak se říká. 

Vždycky poznáte, když je váš blízký přítel nebo přítelkyně nešťastný, anebo naopak šťastný. 

Tak i naše Země dobře ví, jestli se smějeme či pláčeme a je zcela možné, že se nějakým 

způsobem směje či pláče spolu s námi. 

Již po 9/11 došlo k velké změně v lidském vědomí. To bylo datum, kdy poprvé strach ovládl 

celosvětovou populaci. Byl to strach z neznáma, strach ze tmy v místech, kde bylo vždycky 

světlo. Strach z neočekávaných změn a z jejich ještě méně očekávaných následků. Tento 
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strach vytvořil podstatný celosvětový vliv, měřitelný vědeckými přístroji. A není se čemu 

divit, když miliony a miliony lidí se současně začaly bát – to bylo obrovské množství strachu. 

A bojí se od té doby stále dál. 

To, co se stalo ve Wuhanu a všecko, co následovalo, pouze zvýšilo množství strachu v lidech. 

A ještě dále, celková politická situace, media – samozvaní ‘odborníci‘, jasnovidci a proroci 

dnešní doby, spolu se ‘šedou eminencí‘ tak zvaných ‘elit‘, což jsou všecko krvežízniví 

bastardi a psychopati nejhoršího druhu, ti všichni zkoušejí snížit spokojené vibrace matky 

Země a jejích obyvatel na co nejnižší, na záporné, a srazit nás všecky do hlubin deprese. 

Je na čase tuto sabotáž zastavit. Je na čase si uvědomit co se děje a postavit se proti tomuto 

nesmyslnému stavu, plnému šílenství a bláznivých příkazů, které jsou na nás uvalovány. 

Je na čase přestat se konečně bát. 

(Jen tak na okraj: nesmějte se tomu, ale globalisté, údajně chtějí opravdu naši Zemi zničit. 

Mají totiž v úmyslu přestěhovat se na Mars, nebo na Venuši, nebo na některou jinou planetu a 

proto se tak pilně věnují výzkumu Vesmíru a dělají pokusy s meziplanetárními lety. Až toto 

všecko vylepší, pak odletí někam do Vesmíru a naši planetu vybuchnou! Asi jim není dost 

dobrá!) 

1 http://endoftheamericandream.com/archives/really-bizarre-things-are-happening-all-over-the-globe 
2 https://www.bbc.com/news/world-asia-india-52804981 
3 https://www.newsweek.com/enormous-cloud-dust-africa-sahara-texas-louisiana-florida-1511110 
4 https://www.express.co.uk/news/world/1300547/california-earthquake-latest-update-usgs-magnitude-damage-

big-one-us-ring-of-fire 
5 http://ds.iris.edu/seismon/eventlist/index.phtml 
6 https://edition.cnn.com/2020/06/24/weather/arizona-california-heat-forecast-grand-canyon-shoes-

trnd/index.html 
7 https://www.veteranstoday.com/2020/07/11/gamma-radiation-in-america-2020-8/ 
8 https://www.idnes.cz/technet/veda/cernobyl-zareni-spad-mereni-gama-7714-10-hammerhead-hh-nejdek-

jachymov-zatez-znecisteni.A190626_220210_domaci_top 
9 https://www.zerohedge.com/markets/largest-ozone-hole-ever-recorded-over-north-pole-has-finally-healed-

itself-closed 
10 https://watchers.news/2020/05/20/swarm-weakening-earth-magnetic-field-split-up-south-atlantic-anomaly/ 
11 https://watchers.news/2019/01/12/north-magnetic-pole-rapidly-migrating-towards-siberia/ 
12 https://sorendreier.com/the-magnetic-field-anomaly/ 
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KAPITOLA 14 

OČKOVÁNÍ Z NÁS DĚLÁ MAJETEK VLASTNÍKA PATENTU 

5. června 2021 

Dr. Carrie Madej se ptala1 svých pacientů a známých, jestli vědí o někom, kdo má problémy 

s krvácením, menstruační poruchy, nebo jiné potíže od té doby, kdy byl ve styku 

s očkovaným člověkem. Během 12 hodin obdržela zprávu od 700 postižených. Takže zde 

máme farmaceutické firmy, které dobře věděly, že přenos očkování z člověka na člověka 

bude problém a nikdy o tom nikomu neřekly, ani zdravotním pracovníkům ne. 

A ještě ke všemu se zdá, že nakažlivost vakcín ani nikomu nevadí. Jednotlivé vlády, WHO a 

CDC organizace, Evropské kontrolní orgány – nikdo z nich s tím nemá problém. Firma Pfizer 

dokonce nehlásí srdeční mrtvice jako vedlejší účinky jejich očkování. A vůbec nikdo je za to 

nekárá, nestíhá a nepožaduje to po nich. Všem je to naprosto jedno! 

Jestliže ale proti tomuto hromadnému zlu nic neuděláme a nevystoupíme proti současným 

šílenostem, pak ten život, který nás čeká bude dokonalá hrůza, hotové peklo, které není 

možné ani běžnými slovy popsat. A čeká to nejen nás, ale hlavně naše děti. 

Setkání podnikatelů nebylo kvůli podnikání 

Dr. Madej se v r. 2014 zúčastnila konference pro podnikatele, kam byla přizvána jako jedna 

z deseti lékařů. Na místo byli všichni dovezeni autobusy a poté byla budova uzamčena a 

jejich mobily byly deaktivovány. Schůze se zúčastnilo velké množství významných osob 

z různých technologických odvětví, neboli Big Tech. Byli tam také zástupci CNN a jiní 

zpravodajové. 

Konference ale neměla nic do činění s obchodem, prodejem a podnikáním. Jednalo se hlavně 

o tom, jak změnit chování lidí ve státě Georgia, kteří prý jsou příliš rasističtí a proto je nutno 

je zmanipulovat na multi-kulturní přikyvovače. Za tím účelem chtěli vpravit do lidského 

systému něco, o čem neřekli co to je, ale měla to být látka, injekčně doručená, která používá 

biologické sensory. Tyto sensory měly natrvalo zaznamenávat a hlásit skrze internet 

biologické informace těchto lidí, jako je krevní tlak, hladina cukru v krvi, ale také jaké pocity 

člověk má a na co myslí. 

Rovněž byl zájem o monitorování pohlavní aktivity, o to, jestli je člověk plodný, kdy si čistí 

zuby, jakou poslouchá hudbu a jak hlasitě ji nechává hrát, jestli pije alkohol, užívá léky, nebo 

bere drogy a jak moc se baví. 

Detektor lži, rovněž obsažen, měl být napojen přímo na policejní stanici a tímto způsobem 

měli být vyhodnocováni případní ‘zločinci‘ dříve, než nějaký zločin spáchají. S takovým 

systémem, kdybyste stáli v několikahodinové zácpě na dálnici a občas zakleli, nebo si ty 

nadávky jen mysleli, policie o tom bude ihned vědět a bude vám to přidáno k posudku. 

To je způsob, jak ztratit veškerou svobodu a veškeré soukromí. A když těchto sensorů, neboli 

nano-bots (od slova robot), které nás mají 24 hodin denně celý rok špehovat bude dostatečné 

množství, pak budeme v sobě mít celý internet. Budeme přímo napojeni na internetový oblak 

(cloud) a budeme moci přijímat a posílat e-maily pouhými myšlenkami. Takto můžeme být 

neustále ve spojení se svými přáteli a napojeni na každý telefon, mikrovlnku, pouliční lampu, 

ledničku a jakékoliv jiné zařízení. Ten problém je, že to nebudeme schopni ani na chvilku 

vypnout. 
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Pomocí počítačů pak chtějí tyto informace analyzovat, takže budou o každém z nás vědět 

naprosto všecko, včetně kolikrát za den chodíme na stranu, kde nás tlačí bota, nebo co si 

myslíme o sousedovi. Když zalžeme, i kdyby to byla nepatrná lež, jako na příklad říct 

někomu, že už jedeme v autě na schůzku a zatím si teprve doma oblékáme kabát, dostaneme 

okamžitý bodanec, asi skrze mobil a ta lež půjde na náš záznam. 

Všecky ty drobné lži budou jednou za čas sečteny a pak z toho vyjdeme buď jako dobrý a 

poslušný člověk, anebo jako vzdorovitý zlotřilec. A úměrně tomu buď dostaneme 

společenský kredit, či digitální peníze, anebo nám bude společenský kredit zkrácen, 

nebudeme smět cestovat a peníze nám budou vybrány z účtu. 

Bill Gates také financoval program, který navazuje naši osobu na historii očkování, který se 

nazývá TrustStamp. V současné době je tento program zkoušen v Africe. Jakmile ho budou 

mít vyvinutý a vyzkoušený, pak bude snaha ho vnutit i nám. 

Zmíněná konference, které se Dr. Madej zúčastnila měla být údajně obchodní jednání, ale jak 

vidíme, přesto, že byli přítomni hlavně podnikatelé, řešily se tam zcela jiné záležitosti než 

obchodní. Když to Dr. Madej zjistila, chtěla odejít, ale nemohla: budova byla zajištěna, všude 

stráže, mobil nefungoval, auto neměla a ani nevěděla kde se nachází. 

Co víme o koronaviru? 

Koronavirus je pouhá záminka k tomu, aby nás donutili nechat se očkovat. Covid-19 byla 

obyčejná chřipka, neobvykle mírná, která skončila někdy v květnu minulého roku. Od té 

doby je to záležitost pouze politická a mediální. 

Je pravda, že je velké množství lidí nemocných, ale jejich příznaky jsou tak různé, že to spíš 

vypadá, že nějakým způsobem dostáváme několik různých jedů do systému, možná celou 

škálu jedů a každý z nich produkuje určité následky, které všecky dohromady jsou vydávány 

za Covid-19. 

Když si uvědomíme2, že onen virus, který má tuto nemoc způsobovat nebyl nikdy izolován, 

jak můžeme věřit tomu, že nemocní opravdu trpí koronou? A jak vůbec ten virus tak zvaní 

vědci získali? Podle Dr. Madej vzali někde ve Wuhanu tekutinu z infikovaných plic nemocné 

osoby a z tohoto vzorku dostali jakýsi genetický materiál. Vzali tyto kousky a prohlásili, že to 

vypadá jako něco, co může lidem způsobovat nemoci. Byl to sice pouhý dohad, ale nikomu to 

nevadilo. 

Tyto informace byly zadány do počítače a ten doplnil co chybělo a tak získali jakýsi 

genetický kód. Ostatní vědci s tím souhlasili, nikdo neprotestoval a tak tento kód prohlásili za 

virus, Covid-19. Tím pádem byl koronavirus označen na základě souhlasu zúčastněných a ne 

na základě vědeckého výzkumu a prokazatelných důkazů, což je čistě amatérský přístup. 

V současné době, s pomocí pochybných očkování zkoušejí donutit naše vlastní buňky, aby 

vyráběly ten stejný genetický materiál, který našli v plicích nemocného člověka a který 

považují za nebezpečný virus. 

Když naše tělo vidí tento kód, tak okamžitě rozpozná, že není od přírody, ale že je umělý. 

Proto byl použit trik, aby lidské tělo tuto látku přijalo. Byla použita další, zcela nová 

technologie, která se skládá z nano částic a sice nano tuky a hydrogel. Jakmile se tyto 

dostanou do těla, potlačí funkci imunitního systému, čímž mu zabrání, aby na nově dodaný, 
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umělý materiál zaútočil. Na jak dlouho je náš imunitní systém takto držen v šachu? To ještě 

nikdo neví. Možná i napořád. 

Mezitím si naše tělo přečte umělé instrukce, tímto způsobem dodané a začne vyrábět tu 

stejnou škodlivou látku, kterou získali z plic nemocného člověka ve Wuhanu. A když 

převrácený transkriptázní enzym (reverse transcriptase enzyme) vpraví tyto informace do 

našeho genomu a tím změní naši genetickou stavbu, tak je to navždy. 

Jak víme, že nová očkování potlačí imunitní systém? To je jednoduché – samotní výrobci to 

přiznávají v jejich literatuře. Jinak by totiž lidské tělo nepřijalo syntetický kód. 

Co se tady děje?! 

Měli bychom si uvědomit celkovou situaci a ne sledovat pouze detaily. Způsob testování na 

Covid je naprostý nesmysl a skuteční vědci by se nám po právu vysmáli, že takovým 

pochybným výsledkům věříme. Běžné chřipky se vytratily a skoro neexistují. Celková 

úmrtnost by nám měla cosi říct tím, že je stejná jako každý jiný rok, ne-li o trošku nižší. Dá 

se ovšem očekávat její zvýšení, jak je zřejmé z dokumentu, který byl dán dohromady na 

základě informací z prestižního Kochova Institutu3 a Paul-Ehrlichova Institutu4 v Německu. 

Níže přiložena je pouze jeho shrnutí ve formě tabulky; podrobnější informace a vysvětlení 

najdete přímo na zdrojové stránce5. 

 

Co obsahuje nové očkování 

Všechny ty injekce, tak zvaná očkování obsahují genetický kód, který je tímto způsobem do 

člověka vpraven. Přídavná nano technologie funguje jako anténa a je docela možné, že 

očkovaní vyzařují nějaké frekvence, což ovlivňuje lidi kolem nich a vyvolává příznaky, 

shodné s těmi, které jsou připisovány očkování. Ona obávaná nakažlivost očkování nemusí 

být založena na rozšiřování virů, nebo bakterií, či jedů ale na přenášení elektromagnetického 

signálu. Nová nano-technologie je velmi snadno ovlivnitelná elektromagnetickými vlnami. 

81



Obstarejte si měřič elektromagnetických frekvencí a uvidíte, že v současné době jsme všichni 

pod značným vlivem. Změřte váš dům, mobil, wi-fi a všecko elektrického, co máte. Tady je 

ve hře něco úplně jiného než nějaký koronavirus; ten je pouhá zastírací kampaň. 

Je jisté, že 5G frekvence vyvolají v lidech naprosto stejné příznaky jako má tak zvaný Covid. 

Všecky elektromagnetické frekvence vždy způsobovaly to, čemu říkáme ‘chřipka‘ a co lidé 

před elektrizováním země prakticky neznali. 

Současná situace je ještě víc zhoršena tím, že dnešní vlády nemají skutečný zájem o zdraví a 

budoucnost svých lidí. Po celém světě převládá názor, že vlády skutečně nevládnou. Zdá se, 

že existuje jiná skupina, která ty vlády z pozadí ovládá. A tito tajní manipulátoři do nás chtějí 

za každou cenu vpravit ony injekce, aby nás mohli napojit na síť umělé inteligence (AI) a 

udělat z nás lidské roboty, bez mozku, bez iniciativy, bez vlastních nápadů. 

5G a mikrovlnná radiace 

Vědci z italského Oddělení nukleární a sub-nukleární a radiační fyziky spolu s vědci stejného 

zaměření z Michiganu a z Moskvy vypracovali zhodnocení vlivu 5G technologie na výskyt 

koronaviru v kůži. Podle nich mohou být 5G milimetrové vlny vstřebány dermatologickými 

buňkami, které pak fungují jako antény a přímo přitahují další mikrovlnné frekvence. Tyto 

pak přenášejí do dalších buněk, kde jejich vliv způsobí koronavirus. 

Tvar těchto milimetrových vln je stejný, jako šestihranný nebo pětihranný základ DNA. Když 

proděraví tekutinu v buněčném jádru, pak jsou k zaplnění děr vyprodukovány přídavné šesti a 

pětihranné základny. Tyto základny se spojí dohromady a vytvoří strukturu, která je stejná 

jako koronavirus.  

Výsledky studie6 byly sepsány v článku s názvem ‘5G Technology and Induction of 

Coronavirus in Skin Cells‘ (5G technologie a induce koronaviru v kožních buňkách), který 

vyšel v ‘Žurnálu biologických regulátorů a homeostatických agentů‘. Ale i když je možné 

najít nadpis článku na internetu, je u něho poznámka, že článek sám byl stažen a tím pádem 

je neplatný. Jako důvod je udáváno, že vyjádření některých vědců, kteří tyto výsledky 

hodnotili a odsouhlasili, bylo zmanipulováno! Ten pravý důvod je, že pravda se současným 

lhářům ani trochu nehodí. Všimněte si sami, jak je všecko o 5G censurováno. 

Konference Světového kongresu jednala pouze o genetické manipulaci 

V r. 2015 se Dr. Madej zúčastnila konference ‘Světového kongresu‘ (World Congress7), kde 

byli vědci z celého světa a kupodivu, všichni mluvili pouze o manipulaci lidské genetiky. 

Probírali CRISPR technologii, což je systém, který je rovněž použit v nových ‘očkováních‘. 

Pomocí této technologie je možno psát přímo do lidského genomu a napsaný text je pak 

možno číst jako knihu. 

Proto je dnes Gates podepsán v genomech všech očkovaných, spolu s jinými vědci. Jsou tam 

i jejich e-mailové adresy a dokonce vkládají do genů i novou abecedu. To je velmi 

nebezpečné, protože slova mají obrovský vliv a pokroucená slova mají pochybný vliv. 

Už kdysi dávno zkoušel jeden ze zakladatelů genomiky, Dr. Craig Venter patentovat některé 

geny a enzymy v mozku, ale jeho důvody nebyly uznány, protože to, co je přirozené, co je 

vytvořeno přírodou, není patentovatelné. Proto vyrobil umělý, syntetický gen a teprve tehdy 

uznal Nejvyšší soud v Americe jeho patentovatelnost. Výsledek byl jejich prohlášení: 
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„… jakýkoliv organismus, včetně celého člověka, může být 

patentován, jestliže obsahuje jeden jediný syntetický gen.“ 

A protože umělé, syntetické geny jsou obsaženy v novém očkování, tak všichni očkovaní 

jsou patentovaní, stejně jako každý jiný nový produkt a mají svého majitele, což je vlastník 

příslušného patentu, podepsaný v jejich genomu. Stali se tím otroky majitele patentu. 

Existuje proces, který se skládá ze čtyř bodů, který je při genetické manipulaci používán k 

tomu, aby si vynálezci zajistili vlastnictví a tím pádem i příjem z umělé, patentované bytosti: 

1. Jména vědců, kteří vlastní patent musí být uvnitř umělého genu jako vodoznak. Proto 

všichni tento umělý gen ‘podepisují‘. 

2. Abeceda a slovosled musí být změněny. Jak bylo řečeno, slova mají obrovskou moc. 

3. Tři zprávy musí být vloženy do umělého genu ve formě vodoznaku a nikdo neví co 

tyto zprávy jsou. Je to identifikační tajemství. 

4. Tajný e-mail musí být přidán, aby bylo možno spojit se s tím, kdo tohoto geneticky 

změněného člověka vlastní a vrátit tuto osobu majiteli. 

Zákon, že lidé mohou být patentováni a vlastněni tím, komu patent patří, je platný po 

celém světě. 

Vliv slova a myšlenky je mocný 

Vliv slova a lidských pocitů na vodu zkoumá Japonec Masaru Emoto. Když budete na vodu 

mluvit, anebo o ní myslet kladně, krystaly budou krásné a upravené. Záporná mluva a špatné 

myšlenky vytváří krystaly zmatku a chaosu. A stejně tak voda chemicky nebo mechanicky 

ovlivněná, nebo taková, na kterou je působeno elektromagnetickými frekvencemi, ta též tvoří 

chaotické krystaly, nebo žádné. 

My sami se skládáme z více než 80% vody. Dovedete si představit jak špatný vliv má 

dlouhodobá záporná manipulace na nás a na naše těla? Znám člověka, který měl láhev 

s pitnou vodou vedle počítače, kde denně sledoval videa a zprávy o současné situaci. Ty byly 

většinou záporné, jak víme. Když se později té vody napil, chovala se jako jedovatá. Mohl pít 

vodu kdekoliv v bytě, ale ne tu, která byla vedle počítače. 

Ukázky krystalické vody, zmanipulované slovně, nebo pocitově jsou níže: 
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Otrokářské plány do budoucna 

Astrofyzik Neil deGrasse Tyson říká zcela veřejně a bez ostychu, že „někdy v letech 2025-30 

budeme mít nano-bots, které budou nahlížet do mozku a dokážou se napojit na internetový 

mrak (cloud). A tak budeme moci myslí stahovat celé knihy …“ 

Tyson, stejně jako Ray Kurzweil (vedoucí Google), spolu s Elonem Musk a Dr. Craigem 

Venter jsou transhumanisté a podle jejich výroků také ateisté. Věří, že se z nich takto stanou 

Bohové, že budou stvořitelé nás, obyčejných lidí. 

Craig Venter sám prohlásil na konferenci pro vědce a fyziky: „Co je to Bůh? Bůh tvoří. My 

také můžeme tvořit, takže jsme Bohové a toto je způsob, jak vytvoříme na Zemi nový život. 

My sami se vypracujeme a změníme všecko ostatní.“ 

Co chtějí měnit? Chtějí udělat z lidí syntetické, patentované bytosti, vpravit do nich AI a 

udělat z nich žijící kybernetické stroje. Venter oznámil lékařům, že jejich práce bude zrušena 

během 10-15 let, protože v té době si bude moct každý stáhnout jakýkoliv lék do těla přímo 

z internetového oblaku. To je také záměr současných ‘očkování‘, která jsou schopna umožnit 

okamžitou dodávku léku přímo do těla, na základě vyslaného signálu. 

Co je ten signál, nikdo neví. Může to být 5G signál, nebo naše myšlenky, nebo mobil. A 

stejně tak stažený lék může být uklidňující prostředek, nebo cokoliv jiného, třeba i jed. 

A pak budeme tímto způsobem tajně kontrolováni, aniž bychom o tom věděli. Ti, kteří budou 

označeni za špatné, nedostanou zaměstnání, které budou chtít, nedostanou se na školy, 

nedostanou půjčky, o které budou žádat. Budou si myslet, že mají smůlu a vůbec nebudou 

vědět, že to je způsob trestu za to, jací jsou a jak myslí. Možná se nikdy nedozví, že všecko 

v nich, včetně jejich pocitů a myšlenek je tajně někým sledováno a zaznamenáváno do 

počítačového posudku. 

V současné době přešli naši tajní manipulátoři do útoku. Spěchají se vším, protože se možná 

bojí, že lidé prohlédnou jejich intriky a postaví se proti nim. Ale je také možné, že končí 

jejich období působnosti a jestliže nedocílí dokonalé ovládání nás všech, tvrdě za to zaplatí. 

My všichni jsme byli stvoření k obrazu božímu a proto máme v sobě obrovské množství 

energie, která je měřitelná. Naše srdce je ten nejsilnější orgán a je stotisíckrát mocnější 

elektricky a pět-tisíckrát mocnější magneticky než mozek. Náš vliv je obrovský a je škoda, že 

ho nevyužíváme proti těmto gangsterům, kteří jakoby ani srdce neměli, anebo je nemají na 

správném místě. 

Současná situace není správně podchycena 

V současné době se nacházíme v krizové situaci. Všechny kontrolní předpisy, které 

zaručovaly kvalitu byly zrušeny, bezpečnost léků a injekcí není nikým sledována, je to zelená 

pro všecky zločince. Když řeknou, že je produkt ‘bezpečný‘, tak přímo lžou. A ještě ke 

všemu manipulují statistické údaje natolik, že nikdo neví, co je skutečnost. Všecka pokusná 

zvířata, na kterých byly nové injekce zkoušeny, zahynula. Takže namísto testů na zvířatech 

jsme teď my, lidé, ti pokusní králíci. Jste srozuměni s tím, že jste laboratorní experiment? 

Jsme sice v krizové situaci, ale nikdo nerespektuje podmínky, které tento stav předepisuje. 

Podmínky krizové situace podle zákona vyžadují, aby vláda státu sama najímala dodavatele a 
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kupovala potřebné produkty. Takže vláda sama měla objednávat testovací sady, roušky a 

očkování a sama měla vše potřebné rozšiřovat skrze vládní organizace. Neexistuje, abyste si 

koupili roušky v lékárně, anebo aby vám nějaká klinika dala očkování – to všecko má 

v nouzovém stavu vykonávat pouze vláda sama a její složky. A reklama na tyto produkty a 

jejich propagování nejsou už vůbec tímto zákonem povoleny. 

V Americe je výrobou očkování pověřeno Ministerstvo obrany. Tito najali mnoho dalších 

firem, které pověřili vývojem vakcín a tyto firmy jsou všecky ve spojení se špionážní 

organizací CIA. Od nových vakcín je požadováno jen aby zabránily pozitivnímu PCR testu, 

ale vůbec nikoho nezajímá, jestli budou lidé dál nemocní, jestli budou muset do nemocnice, 

nebo jestli zemřou. A aby se zajistili, že PCR testy očkovaných jsou skutečně negativní, tak 

vydali příkaz, aby u těchto lidí bylo používáno nižší namnožení vzorku než u neočkovaných. 

Je to prostě podvod na podvod. 

Naši manipulátoři nás ovládají strachem a panikou. To je důvod, proč k nám začali vozit 

nežádoucí a zločinné emigranty z nejzaostalejších zemí světa, proč začali vytahovat rasismus, 

fašismus, homosexualitu a všecko ostatní. Jednak je to snaha rozdělit nás na různé tábory, ale 

hlavně: vytvořit v lidské populaci vysokou hladinu strachu a pocitu bezmocnosti. 

Doporučuji podívat se na velmi krátké video8, kde se ovce postaví hlídacímu psovi, který na 

ni doráží. Občas se prý taková ovce vyskytne. Nakonec to ovce vyhraje jen tím, že tam stojí a 

psa sleduje a nenechá se jeho řáděním příliš zastrašit! 

Nové ‘očkování‘ je biologická zbraň 

Pět lékařů se sešlo9, aby společně vytvořili video, ve kterém volně hovoří o svých názorech 

na současná nová očkováni. Tito jsou: Dr. Larry Palevsky, Dr. Sherri Tenpenny, Dr. Carrie 

Madej, Dr. Lee Merritt, Dr. Christiane Northrup. 

Všichni z nich souhlasí s tím, že něco je rozšiřováno mezi lidmi, co ještě nebylo zjištěno co 

to je a ovlivňuje to hlavně ženy, které začnou krvácet. Kojícím matkám to zarazí mléko, 

těhotné ženy potratí. Někteří zasažení mají krvácení z nosu, modřiny po těle, krevní 

sraženiny. U mužů to způsobuje otoky pohlavního ústrojí a jeho bolestivost a u všech 

dohromady neplodnost. 

Dr. Christiane Northrup 

Dr. Northrup považuje očkování za druh biologické zbraně. „To není běžná imunizace,“ říká. 

„Je to cosi, co nutí naše tělo vyrábět umělou bílkovinu. Naše tělo ji začne vyrábět a neumí 

přestat. Pak tato škodlivá umělá bílkovina může být obsažena ve slinách, v krvi a v jiných 

vyměšovaných látkách a snad tímto způsobem dokážou očkovaní infikovat i ty neočkované.“ 

Dr. Lee Merritt 

Dr. Merritt má za to, že hrotová bílkovina (spike protein) může být přenesena i vzduchem. 

Samozřejmě, že existuje také přenos blízkým stykem. A co priony? Priony jsou špatně 

poskládané bílkoviny, které mohou přenést jejich špatně skládaný tvar na běžné bílkoviny 

stejného druhu. Způsobují smrtelné a nakažlivé neuro-degenerativní nemoci jak v lidech, tak i 

ve zvířatech. Jedna z nich je nemoc šílených krav. Způsob přenosu není zatím znám. 

Očkování dále obsahuje nanočástice tuků, ve kterých je uzavřena látka zvaná Matrix-M, která 

sama o sobě může ošálit imunitní systém i bez patogenu. Je to látka, vyrobená z kůry stromu 
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v Jižní Americe, která způsobuje krvácení, zničení lymfocytů a mnoho jiných potíží. Proč je 

přidávána do očkování, není známo. Ale je zjevné, že příliš mnoho lidí krvácí, mozek jim 

krvácí, žaludek nebo střeva, některým teče krev i z nohou, což všecko může být způsobeno 

jak tímto výtažkem, tak i hrotovou bílkovinou. 

Dr. Larry Palevsky 

Dr. Palevsky říká hned na začátku, že tak zvané ‘očkování‘ není vůbec žádné očkování. 

Očkování má chránit proti infekci, ale to není to, co tyhle injekce dělají. Však ani nebyly 

k tomu účelu navrženy. Každý, kdo kdy pracoval na návrhu a výrobě těchto injekcí 

dosvědčuje, že nebyly vyrobeny za účelem ochrany proti nemoci. Tím pádem ani nemohou 

zabránit získání a přenosu Covidu. 

Když sledujeme literaturu z r. 2020, tak zjistíme, že lidé měli nejrůznější potíže, jako jsou 

plicní onemocnění včetně zápalu plic, trpěli nedostatkem kyslíku, měli vysoký krevní tlak, 

nebo příliš nízký krevní tlak, velkou srážlivost krve, mrtvice, srdeční problémy, ztrátu chuti a 

čichu, neurologické potíže – nic z toho nemůže být způsobeno virovým onemocněním. To 

všecko je klinické vyjádření otravy krve. 

A přitom vědecká literatura říká, že jakási hrotová bílkovina jakéhosi viru tyto příznaky 

způsobuje. Pak tato hrotová bílkovina není přirozená látka. Je to uměle vyrobená biologická 

zbraň a žádný virus. Je to cosi, co je k viru přidáno, anebo je to přidáno k něčemu jinému. 

Takže jak může někdo souhlasit s tím, že je do něho injekčně vpraveno něco, co způsobí, že 

začne sám vyrábět podstatnou část této biologické zbraně, hrotové bílkoviny, která způsobuje 

všecky tyto nemoci? 

Nedávno zjistila Dr. Tenpenny, že v některých nových očkováních jsou ještě další, přídavné 

druhy mRNA. Takže jak říkají, že lidé něco roznášejí – všecko je možné, vždyť my vůbec 

nevíme, co je v těch injekcích obsaženo. Myslíme si, že je to hrotová bílkovina, ale ve 

skutečnosti nemáme zdání co je to. Ani nevíme, jestli produkce této bílkoviny někdy skončí a 

stejně tak nevíme, jestli ji vylučujeme slinami, potem, vydechujeme skrze plíce, nebo ji 

vydáváme ven nějakým jiným způsobem. 

Tukové nanočástice nebyly nikdy předtím použity v injekcích. Ty jsou schopny doručit 

jakýkoliv materiál, který je k nim přidán, přímo do mozku, do srdce, do plic, do ledvin, do 

jater, do spermií a do ženských reprodukčních orgánů. To všecko je nesmírně riskantní a 

nebezpečné! Vůbec nevíme, co je v současné době přenášeno, jakým způsobem je to 

přenášeno a správně bychom měli všichni proti tomu protestovat. 

„Ženy jsou ty jediné co v tom mohou něco udělat,“ říká Dr. Palevsky. „Jako dětský lékař 

jsem většinu života spolupracoval s matkami a mohu říct, že ženy lépe cítí, co se děje s jejich 

těly, než kdokoliv jiný. A toto je genocida. To je zbraň hromadného ničení a proto se musíme 

ozvat. Všichni ti očkovaní jsou pro ty ostatní nebezpeční a správně by měli být odstraněni 

z lidské společnosti; měli by být karanténováni, dokud neztratí schopnost infikovat druhé.“ 

Dr. Carrie Madej 

Dr. Madej vysvětluje, že v očkování firmy Pfizer a Moderna (Johnson&Johnson také) jsou 

mimo jiné látky také tukové nano částice, což je naprosto nová technologie. Jsou to 

v podstatě malé částečky počítačových bitů; podle ní je to hotový sci-fi10 materiál. Přidali to 
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tam proto, že naše tělo je nesmírně inteligentní a okamžitě by na cizí látku zaútočilo a zničilo 

ji. Tyto nano částice dokážou potlačit imunitní reakci a vydrží v těle mnoho a mnoho let. 

Bude celou tu dobu náš imunitní systém udržován nefunkční? Kdoví. 

Dodané částice mají schopnost wi-fi napojení přes internet, nebo telefon a mohou přijímat a 

vysílat energii, impulzy, zprávy a jiné informace. Budou sledovat naše biologické cykly, 

sbírat informace o našem systému, kontrolovat náš zdravotní stav a kdoví co jiného. A to 

nemáme jistotu, že je není možno zvenčí, na dálku ovládat. 

V poslední době, se všemi 5G anténami kolem jsme vystaveni většímu a většímu množství 

elektromagnetické energie. A to všecko, co lidem naočkovali funguje jako anténa, která tyto 

vlny přitahuje. Na příklad hydrogel, ten je také v očkování obsažen a produkuje svoji vlastní 

voltáž, která je mnohem vyšší než mnohé jiné elektromagnetické vlny. 

Když změříte třeba telefon, budete překvapeni, jak vysoké frekvence vydává. Je to mnohem 

více než před rokem a to je jen pouhý telefon. Když si muž položí notebook na klín, tak již po 

15 minutách bude počet jeho spermií o 50% nižší. A když si mladý, zdravý člověk přiloží 

mobil k uchu, po krátké době se jeho červené krvinky změní na nenormální, dlouhé, 

šňůrovité útvary. 

Dr. Sherri Tenpenny 

Farmaceutické firmy zkoušejí vyvinout očkování proti koronaviru již od r. 2002, ale nikdy 

nebyly schopny prokázat jeho bezpečnost a proto je nemohly uvést na trh. Všechna testovaná 

zvířata těžce onemocněla, nebo zahynula. Proto dnes testují očkování na lidech. Je to vlastně 

jeden velký pokus a ti očkovaní jsou jeho oběti. 

Veřejně oznámený záměr za novými injekcemi byl ten, že jestliže bude vyrobena bílkovina, 

vytvoříme si proti ní protilátky a příště, až se objeví nějaký koronavirus, protilátky ho 

zneutralizují. Ale ve skutečnosti to může dopadnout zcela jinak. Bílkovina se může připoutat 

k povrchu našich buněk. Anebo může projít procesem, kterému se říká transfekce, připoutat 

se ke DNA a neodvratitelně je změnit. 

Při běžném očkování, tak jak jsme je znali, se protilátky chopily škodlivého materiálu a 

doručily ho bílým krvinkám k odstranění. Byl to automatický proces, ani jsme o něm 

nevěděli. Jenže s neustále vyráběnými protilátkami proti hrotové bílkovině je to jiné – když je 

protilátek příliš mnoho, mají škodlivý vliv, obzvláště na plíce, ledviny, játra a srdce. 

Imunologové v Kalifornii zkoušeli zjistit, jestli takto vyrobené protilátky zaútočí pouze na 

viry, anebo jestli nemohou napadnout i tělesné orgány. Do 55 vzorků s tkání z různých 

orgánů přidali protilátky proti hrotové bílkovině a zjistili, že u 28 druhů tkání došlo k reakci. 

To znamená, že protilátky jsou schopny napadnout 28 různých částí našeho těla. 

Ten největší vliv měly na mitochondrii, což jsou malé organely uvnitř každého svalu, které 

nám dodávají energii. A protože srdce je ten největší sval, který máme, je jich tam nejvíc. 

Proto napadení srdce protilátkami můžeme najisto očekávat a opravdu, zprávy z celého světa 

lékaři hlásí jako hlavní reakci na nová očkování napadení srdce, záněty srdce, srdeční mrtvice 

a jiné srdeční poruchy. 

Ovšem stejně tak se protilátky mohou dostat i do mozku a napadnout tam asi tři, nebo čtyři 

druhy tkáně, jak zjistili imunologové v Kalifornii. 
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Dr. Tenpenny popisuje11 několik způsobů, jak mohou nové injekce proti Covidu-19 způsobit 

těžké nemoci, nebo i úmrtí: 

• Injekce mohou způsobit smrt vlivem anafylaktického šoku, což je životu nebezpečná 

alergická reakce na jed, který obsahují, v tomto případě polyetylen glykol (PEG). 

• Hrotová bílkovina zabrání činnosti protizánětlivých makrofágů, zvaných M2. 

• Neustále vyráběná hrotová bílkovina se může navázat na povrch orgánů a způsobit tak 

zvané autoimunitní nemoci. Ničí cévy, vedoucí do plic a škodí mnoha orgánům. Také 

se může přiřadit k lidskému DNA a změnit je – na co je změní, to nevíme. 

• Hrotová bílkovina se dokáže navázat na ACE2 přijímače (receptory) na povrchu 

spermií a ve vaječnících, čímž způsobí neplodnost. 

• Hrotová bílkovina rovněž může způsobit záněty mozku a přerušení ochranné krevní 

bariéry, což vede k neuropatologii a degeneraci mozku. 

• Hrotová bílkovina dokáže škodit FUS genům a zmutovat TDP-43 bílkovinu, což 

může způsobit amyotropickou laterální sklerózu, nebo degeneraci čelního laloku a 

jiné chronické degenerativní neurologické nemoci, včetně rakoviny. 

• Adenoviry, použité v injekcích Johnson & Johnson a AstraZeneca mohou způsobit 

rakovinu. Tyto injekce rovněž vylučují trans-geny, které mohou způsobit smrtelné 

vedlejší účinky následkem přímého genetického materiálu, který se může sloučit 

s naším DNA a vytvářet anti-DNA protilátky. 

• AstraZeneca injekce jsou známy tím, že způsobují smrtelné krevní sraženiny. 

• Protilátky mohou značně ublížit asi 28 orgánům, jak již bylo řečeno, což může 

navodit mnohanásobné autoimunitní nemoci, nebo kolaps mnohých orgánů. 

• Ti, kteří již byli dříve očkováni proti chřipce, mají zvýšenou možnost dostat Covid 

chřipku a na ni i zemřít. 

• Přílišná tvorba protilátek způsobuje značně zvýšenou náchylnost i na jiné nemoci. 

• Může dojít ke zvětšení lymfatických uzlin, což má dlouhodobé škodlivé následky. 

• Protilátky, vytvořené v lidech, kteří již prodělali Covid chřipku způsobí výskyt 

nových, zhoubných zmutovaných virů. 

Všechny tyto body jsou do detailu probrány ve shora uvedeném dokumentu. 

1 https://www.bitchute.com/video/lxuOoe5mbXco/ 
2 https://earthheroestv.com/programs/collection-ma_yl7llbuq 
3 https://npgeo-corona-npgeo-de.hub.arcgis.com/ 
4 https://corona-blog.net/sicherheitsberichte-des-paul-ehrlich-instituts/ 
5 https://corona-blog.net/2021/03/02/dramatischer-anstieg-der-todesfaelle-unter-senioren-seit-beginn-der-

corona-schutzimpfungen/ 
6 https://www.theothersideofmidnight.com/wp-content/uploads/2020/07/NIH-16th-July-2020-5G-Technology-

and-induction-of-coronavirus-in-skin-cells-.pdf 
7 https://www.worldcongress.com/ 
8 https://www.youtube.com/watch?v=b9_qtp_FvDQ 
9 https://www.youtube.com/watch?v=8iaKAWWGyWI 
10 Sci-fi je zkratka pro ‘science-fiction‘. To je obvykle futuristická literární a filmová forma, která spekuluje o 

jiných způsobech života, umožněných technologickou změnou. Pojednává často o Ufonech a zahrnuje filmy 

jako ‘Star Trek‘, ‘Resident Alien‘. ‘Borderland‘, nebo ‘Spaceman‘ a knihy typu ‘I, Robot‘, ‘Cryptonomicon‘, 

‘Neuromancer‘, ‘Fahrenheit 451‘. 
11 https://rense.com/general96/20-mechanisms-of-injury.php 

 

88



KAPITOLA 15 

CO JSME DOCÍLILI SE VŠEMI TĚMI NÁSILNÝMI OPATŘENÍMI? 

8. června 2021 

Je to trochu déle než rok, co nás začali strašit s jakýmsi nesmírně škodlivým virem, který se 

postupem času ukázal být obyčejná chřipka. Úměrně nesmyslná opatření proti této nemoci 

byla okamžitě navržena po celém světě zaráz, jako by to všechno bylo centrálně řízeno. 

Oproti oficiálním opodstatněním měla všecka tato opatření pouze škodlivý vliv a ještě ke 

všemu byl za tím vším zjevný esoterický, neboli okultistický význam. Byli jsme tím srovnáni 

na úroveň poslušných pejsků s náhubkem na tlamičce, kteří vždycky poslechnou, co jim 

páníček přikáže a náš tajný vztek na to všecko nám ani trochu neprospíval. 

Na příklad, karanténa 

Už dávno je víc než zřejmé, že karanténa víc ublížila, než pomohla. Ovšem její skrytý 

význam byl zabránit lidem, aby se spolu stýkali, což je druh psychologického nátlaku. Ještě 

v tom byl další, okultistický význam, kdy jsme byli dáni na úroveň vězňů, zločinců, nemluvě 

o snaze zabránit, aby se mezi lidmi rozšiřovaly pravdivé informace. 

Neúčinnost karantény1 byla potvrzena německou studií na mnichovské univerzitě, kde 

statistikové zjistili, že není žádná souvislost mezi karanténou a klesajícím počtem 

nemocných. Bodejť, aby byla, když je infikovanost měřena nefunkčním testem, který 

vyhodnotí přesně to, co si v laboratoři nastaví. Prostě dostali příkaz, že má být míň 

nemocných a tak nastavili PCR testy na nižší počet cyklů a hned jich bylo míň. 

I jiné studie potvrdily to stejné a profesor Jay Bhattacharya z významné Stanfordské 

univerzity veřejně prohlásil, že karantény jsou „jeden z nejhorších veřejných omylů za 

posledních sto let.“ 

Další studie, která pronikla z německého Ministerstva vnitra potvrzovala, že karanténa může 

zabít mnohem více lidí než koronavirus už jen proto, že vážně nemocní nemají potřebnou 

zdravotní péči. A opravdu, německé nemocnice (jako všecky ostatní) byly poloprázdné, u 

vchodu byli vojáci, kteří rozhodovali, kdo do budovy smí, či nesmí vstoupit. Jednotlivé 

pokoje byly poloprázdné, pacienti vesměs žádní – vím to přímo od známého z Německa. 

Městem jezdila sanitka sem a tam, křížem krážem a neustále houkala na poplach. Ale ke 

vchodu do nemocnice nikdy nedojela! Můj známý bydlel hned naproti jediné nemocnice ve 

městě a sanita se tam nikdy neobjevila. Pouze vytvářela planý poplach na ještě větší 

zastrašení těch, kteří nesledují televizi! 

Už jen to2, že v jihoamerickém Peru měli tu nejpřísnější karanténu ze všech a taky měli 

nejvyšší počet úmrtí. Začali s karanténou dříve než všichni ostatní a dokonce používali 

armádu na její udržování. Vojáci se samopaly hlídali ulice a útočili na každého, kdo se 

objevil venku. A přece si nepomohli, obrovské množství lidí zemřelo. Nejspíš zemřeli hlavně 

na osamělost, protože Jihoameričané, tak jak je znám, jsou velmi společenští, žijí napůl na 

ulici, v těsném kontaktu se svými sousedy, neustále brebentí dohromady a když už nejsou 

venku, tak aspoň vyloženi v oknech sledují, co se děje. 

Jenže podle globalistů poklesl údajně v době karantény obsah CO2 a jiných splodin ve 

vzduchu, což považují za prospěšné pro naše klima. Takže hrozí nebezpečí, že budou chtít 

karanténu za každou cenu opakovat. 

89



Na co jsou roušky? No přece na nic! 

Už hezky dlouho je známo, že roušky, coby ochrana proti nemoci jsou naprosto neúčinné, ale 

zato značně škodí jejich nositelům a způsobují přídavné nemoci, jmenovitě bakteriologický 

zápal plic a odumírání mozkových buněk. To je obzvláště škodlivé u dětí, kterým se vyvíjí 

mozek a proto potřebují dostatečné množství kyslíku. Bez kyslíku jim buňky v mozku 

odumírají a už nikdy nejsou nahrazeny. 

Americká studie3 z University v Louisville porovnávala informace, hlášené organizací CDC 

z různých ročních období. Zjistili, že roušky neměly vůbec žádný vliv na rozšíření nemoci a 

že jejich dlouhodobé nošení (více než 4 hodiny denně) způsobuje dehydraci a nemoci. Lidé 

začnou trpět bolestmi hlavy, začnou se potit a mají problémy s koordinací. 

V rouškách, prozkoumaných pod mikroskopem byly nalezeny hrozivé, žížalovité útvary a 

většina z nich byla živá, viz obrázky níže. 

 

Roušky také vytváří plíseň 

Lidé v Indii trpí4 v současné době výskytem plísní. Napřed to byla černá plíseň, pak bílá a 

teď dokonce žlutá. (Že by Čína?) Mnozí viní Covid-19, jiní příliš mnoho léků, další 

cukrovku. Ale jak říká Dr. Vernon Coleman, něco takového se dalo očekávat a plíseň je 

zaviněna nošením roušek. Však houby a plíseň rostou jen v tmavých a vlhkých místech, což 

je přesně to prostředí, které rouška skýtá. V Indii jsou lidé velmi chudí, používají stále dokola 

jednu a tu stejnou roušku a při vysokých teplotách, které tam převládají, bakterie, včetně 

plísní doslova bují. 

Roušky mají být použity sterilní, jedna na jedno použití. A zatím je lidé povalují v autě, nebo 

po kapsách, v kabelkách, dotýkají se jich neustále rukama a to všecko je nesmírně 

nehygienické. Všichni to tak děláme a tím pádem jsou roušky úplně na nic. 

A ještě ke všemu bylo zjištěno, že roušky obsahují další přídavný element a to jsou 

nanočástice grafenu. Grafen je super-tenká forma uhlíku, strukturou podobná grafitu a je to 

jeden z nejpevnějších materiálů. Neví se přesně proč je tento materiál v rouškách obsažen, ale 

je jisté, že grafen škodí plicím a korona je plicní nemoc, takže svojí přítomností může grafen 

snadno toto onemocnění způsobovat. 

Nikdo neví, jak moc je grafen škodlivý a přesto je používán. Je lehký, tuhý a takřka 

nezjistitelný. Jeho vdechování se rovná vdechování uhelného prachu, písečného prachu, nebo 

azbestu, které všecky způsobují těžká a smrtelná plicní onemocnění. Jakmile se miniaturní 

částečky tohoto materiálu dostanou hluboko do plic, plicní potíže následují. 

Také kysličník etylenu, který je jedovatý a rakovinotvorný, je přidáván jak do roušek, tak i na 

testovací tyčinky na Covid. A my, jako ti největší blázni, chceme dvakrát do týdne testovat 

děti ve školách? Snad abychom se jich zbavili, nebo je aspoň řádně zmrzačili! Ten, kdo chce 
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toto zavádět nemá ponětí o zdravotních záležitostech a už jen proto by mu měla být odebrána 

veškerá pravomoc. 

Testování na Covid-19 

Na Slovensku zjistili5, že testy na Covid jsou znečištěny nano částicemi hydrogelu a lithia. 

Lithium je použito v tukovém povrchu nano-botů, které jsou vloženy do hydrogelu 

k doručení do těl testovaných, nebo očkovaných. Tukový povrch je nutný k přelstění 

imunitního systému, který by jinak promptně rozpoznal cizí škodlivé látky a zaútočil na ně. 

Přední odborníci říkají, že to všecko jsou samovolně se rozmnožující biologické zbraně. 

Testovací vatové tyčinky na Covid-19 jsou další pokus farmaceutických firem, prováděný na 

lidech. Pokaždé, když někomu vytřou nosní dutinu, tak se testovaný člověk vystavuje 

biologickému pokusu, aniž by se ho kdo ptal na souhlas. Vatové části jsou záměrně 

znečištěny různými přísadami ve formě chemikálií, nebo i jedů, živých nano-organismů, a 

dokonce i výbušniny byly objeveny a také látky na změnu našeho DNA. Ta snaha změnit 

lidskou rasu na hybridy, což je část člověka a část umělého robota, stále přetrvává. 

Vkládají do nás tímto způsobem digitální operační systém, stejně jako do počítače. A tak jako 

počítač chtějí i nás napojit na internet a my pak budeme tímto čistě technickým zařízením 

kontrolováni a ovládáni na každém kroku. 

PCR test je čistý terorizmus! Je to válečný čin! 

Skrze tento test se cizí, neznámé DNA a RNA stávají součástí genetického systému, který 

svou přítomností zároveň mění. Zároveň jsou dodány miliony cizích bílkovin do organismu. 

Dostanou se tam také nano-boty, které se dokážou samy složit dohromady, ale mohou se také 

rozložit na části a složit do jiného seskupení, anebo se samovolně rozmnožovat. Používají 

energii hostitele jako baterii a převádějí jeho tělesné teplo na elektřinu. A když člověk spí, tak 

jako správný parazit používají informace, uskladněné v mozku. 

Hydrogel je další součást. Je to patentovaný biosensor, který sleduje tělesné, emocionální a 

psychické procesy a hlásí je neznámo kam, kde je nějaký druh AI shromažďuje a analyzuje. 

Tento systém je rovněž použitelný k převádění digitálních financí. Je to vysoce pokročilý 

elektromagnetický přenos, který je do nás vpravován PCR testy a vakcínami. 

Při testu samotném může snadno dojít k ublížení, které způsobí krvácení z mozku, nebo 

výtok mozkové tekutiny a jiná zranění. Jedna z největších obav je o ublížení tzv. ‘šišince‘, 

což je malá, ale nesmírně důležitá žlázka přímo v mozku. Šišinka produkuje hormon 

melatonin, který má přímý vliv na spánek a také na stav našich kostí a jiných tělesných 

orgánů a také nás spojuje s vyššími spirituálními světy. Při jejím poškození přestaneme 

chápat vyšší myšlenky, čili: ztratíme lidskost. 

Během testu je vatová tyčinka otáčena v nose, čímž snadno dojde k zanešení všeho cizího, co 

k ní bylo přidáno, do nosní dutiny. Tato část nosu je od mozku oddělena pouze tenkou, 

prostupnou kostí, která se nazývá cribriformová plotýnka a má v sobě otvor. Takže vložené 

cizí prvky se snadno dostanou přímo do mozku. 

Na Slovensku rovněž zjistili, že jakmile je hydrogel přenesen do vhodného prostředí, což jsou 

naše sliny, nebo nosní sliz, začne ihned vytvářet trojúhelníkové krystaly, které se rozrostou na 

trojrozměrné objekty a tyto začnou prostupovat tkáně v těle. Fotografie jsou na stránce zde6. 
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Dále bylo zjištěno, že hydrogel zničí veškeré krevní buňky, se kterými přijde do styku. Tyto 

se pak shlukují a vytvářejí krevní sraženiny, které způsobují těžké zdravotní potíže. Různé 

druhy hydrogelu jsou schopny vytvořit podivné tvary a lithium umožňuje jejich funkci jako 

anténa, takže mohou vysílat a přijímat elektromagnetické signály. 

Tímto způsobem je rovněž možno na dálku ovládat naše vlastní tělesné buňky a tělesné 

funkce. Všechny tyto struktury jsou magneticky přitahovány k magnetickému poli shora 

zmíněné šišinky. 

Lithium je kovový prvek a je jedovaté. Dokáže zablokovat funkci šišinky a ve vyšších 

dávkách ji může naprosto zničit, čímž dojde k trvalému poškození mozku a nervové 

soustavy. 

Bylo zjištěno, že protilátky, obsažené ve slinách těch, kteří prodělali koronavirovou infekci 

mohou tyto umělé, hydrogelové krystaly zničit. Stejně tak Ivermectin byl shledán v tomto 

směru pomocný. Nejspíš z toho důvodu je zakázán. 

Lidé, kteří v sobě tyto patentované umělé částice mají, se tímto stávají patentovanými objekty 

a vlastnictvím majitele patentu. Přestávají být svobodní jednotlivci a stávají se otrokem 

někoho jiného, kdo – podle soudního rozhodnutí – je fyzicky vlastní. 

PCR test nás může také očkovat 

Jak bylo zjištěno7, PCR test může rovněž obsahovat očkování proti Covidu. Se vzrůstajícím 

počtem odpůrců tohoto očkování se zákeřné organizace, které nás podle jejich řečí chrání a 

podle jejich skutků ohrožují, jako je WHO, CDC a NIH, rozhodly přidat očkování do 

vatových tyčinek pro PCR testy. 

Toto bylo potvrzeno výzkumnými pracovníky v Johns Hopkins Universitě, kteří vyvinuli 

miniaturní jednotky, zvané Theragrippers na doručení očkovací látky do těla člověka, 

testovaného na Covid. Johns Hopkins rovněž přiznává, že tyto nano-jednotky jsou do těla 

dopraveny na vatových tyčinkách, kde se jeví jako drobné částice prachu. 

A tak jako8 zázrakem, množství koronaviru začalo celosvětově klesat. Jenže ten důvod není 

to, že by bylo méně nemocných; ono je jich naprosto stejné množství jako předtím. Ale PCR 

testy byly upraveny na menší počet cyklů a tím pádem jdou čísla dolů. 

Předtím, když korona řádila plnou parou, to byly opět testy, které to způsobovaly, protože 

byly nastaveny na vyšší počet cyklů, kdy každý testuje pozitivní na cokoliv, co je zrovna 

hledáno. Je možné, že snižování koronavirových případů je snaha o prokázání účinnosti 

vakcinačního programu. 

Také u těch, kteří byli očkováni jsou PCR testy upraveny na nižší počet cyklů, aby se jevili 

jako zdraví. Jenže ani to nefunguje, protože skoro všichni očkovaní onemocní, buď hned, 

nebo později a hodně z nich taky zemře. 

Možná kvůli příliš9 mnoha stížnostem na nepřesnost a nespolehlivost PCR testů se dnes věda 

uchyluje k používání psů na zjištění nemocných s koronou. Speciálně vycvičení pejskové 

daleko lépe poznají přítomnost látky, na kterou jsou vycvičeni a jejich přesnost prý je 94%. 

Podle badatelů vydávají lidé, nemocní koronavirovou chřipkou, zvláštní zápach, který pes 

okamžitě rozpozná. 
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Jak bezpečná jsou očkování? 

Israelská organizace10, skládající se z různých zdravotních odborníků vydala zprávu11, ve 

které hodnotili vliv Pfizerova očkování na lidský organizmus. Prohlásili, že tyto injekce 

způsobují zranění skoro každému orgánu v lidském těle. Je to katastrofální ublížení na těle, 

které zavinilo neuvěřitelné množství úmrtí. Ještě nikdy nezabilo žádné očkování tolik lidí. 

Během prvních 10 dnů měli 288 očkovaných mrtvých a přitom oficiální hlášení jejich 

Ministerstva zdravotnictví přiznávalo pouze 45 úmrtí. Proč pak museli očkovat 95% celého 

národa než pochopili škodlivost očkování? O co tady jde? 

Není se čemu divit12, že očkování mělo tak strašlivé následky, protože oproti tomu, co 

výrobci tvrdili, žádná z těchto čtyř vakcín (Pfizer-BioNTech, Moderna, Johnson & Johnson, 

AstraZeneca) není ani bezpečná, ani účinná. Tyto injekce nebyly rovněž nikdy schváleny pro 

použití žádnou z kontrolních organizací. Byly povoleny pouze pro použití v současném 

nouzovém stavu. K takovému povolení bylo nutno dokázat minimálně 50% účinnost 

očkované drogy, což nejen že je nedostatečné, ale výrobcům se to snadno podařilo, protože 

záznamy z laboratorních testů jednoduše zfalšovali. 

Všecky tyto injekce jsou ve skutečnosti smrtící výrobky a je to zločin, že jsou stále ještě 

používány na lidech. Žádná z nich nesplňovala podmínky, stanovené kontrolními agenturami. 

Většina očkovaných onemocněla a mnozí i zemřeli buď okamžitě, nebo o pár dnů či týdnů 

později a přesto, nikdo proti tomu nic neudělal. Ani americká FDA, nebo evropská EMA tyto 

nebezpečné drogy nezakázala. Co je s nimi v nepořádku? 

Neměli bychom zapomenout, že žádná z těchto injekcí nás neochraňuje před nemocí, proti 

které měly být vyvinuty. Výrobci sami přiznávají, že injekce jsou pouze k tomu, aby zmírnily 

vliv nemoci, až ji dostaneme. Jistě, ten vliv nemoci spolehlivě zmírní, když nás tím vpichem 

zabijí; pak je nám naprosto jedno, jestli nás něco bolí, nebo trápí. 

A nejen že nás vpichy nechrání ale ještě nám mohou způsobit celou škálu přídavných 

nemocí, včetně nemoci šílených krav, což je degenerativní neurologické onemocnění, které 

z očkovaných udělá chodící mrtvoly bez zájmu, bez paměti, bez kousku lidskosti. 

Jsme očkovaní proti své vůli 

Kdyby všichni očkovaní věděli, co tato očkování obsahují a co mohou způsobit, většina 

z nich, ne-li všichni, by se očkovat nenechali. Takže jsou vlastně očkováni proti své vůli, což 

je v přímém rozporu nejen s Norimberským kodexem, ale ještě s mnoha jinými smlouvami a 

také s ústavami nejrůznějších států a jinými vládními a právními dokumenty. 

Tito lidé nebyli nikdy uvědoměni o tom, co tato injekčně vpravená látka obsahuje, že jsou 

v ní buňky z potracených lidských zárodků, škodlivé chemikálie, plasty, které nikdy 

nevyjdou ven, nanočástice s počítačovými schopnostmi, HIV a rakovinové zárodky. Nikdo 

jim nevysvětlil, že umělé mRNA změní jejich vlastní DNA a udělá z nich patentovatelného 

tvora, který přestal být člověkem a stal se majetkem toho, kdo vlastní patřičný patent. Neřekli 

jim, jaké škodlivé následky tento vpich s sebou přináší, jak moc lidí už na to zemřelo, že je to 

pokusná droga a oni sami jsou pokusní králíci v jedné velké, celosvětové laboratoři. 

A nakonec i ti očkovaní se musí nadále dusit za hadrami, vyrobenými ze škodlivých 

materiálů, do kterých byly uměle vpraveny parazitní nano-žížaly, jedovaté chemikálie, nebo 

radioaktivní materiál. Stále dál musí být testováni, nesmí do mnohých obchodů bez potvrzení 
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o testu, nesmí se stýkat s příliš mnoha dalšími, ať už očkovanými či neočkovanými, že budou 

zmagnetováni a že ještě ke všemu tu nemoc, proti které byli očkováni, přenáší na druhé. 

Takže co tím všichni ti očkovaní získali? Nic, vůbec nic, než zničení vlastního zdraví a často 

podstatné zkrácení života. 

Lidský život zřejmě nemá cenu 

A to ještě ke všemu13 mnohá tato ‘očkování‘ obsahují buňky z nenarozených lidských 

zárodků. Ženy, které si nechaly udělat potrat byly v záznamech vedeny jakože podstoupily 

‘břišní hysterektomii‘. Během operace byly současně sterilizovány a živý lidský zárodek byl 

jednoduše strčen do lednice, kde čekal na rozkouskování za účelem použití v ‘očkováních‘! 

Tyto nenarozené děti byly přitom naprosto v pořádku a ponechány na místě, vyvinuly by se 

ve zdravé lidské tvory. Je toto normální chování pro lidskou společnost? Je potrat člověka 

lidumilný a etický čin? 

V poslední době je rovněž víc a více případů transplantování orgánů z mrtvých jedinců těm 

živým. Některé transplanty s sebou přinášejí ještě něco, co nikdo neví co to je, ale může to 

být část duše původního majitele. Obdarovaní dostávají stejné myšlenky, mají chuť na stejná 

jídla, do nekonečna se jim promítají poslední minuty života mrtvého dobrodince. Co když i 

očkovaní dostanou spolu s lidskými zárodky do sebe část jejich duše? Jaký vliv to na ně bude 

mít? Zůstanou dále ti stejní lidé? A není to tak náhodou kanibalismus? 

Kontrolní úřady by měly zakročit 

Kontrolní úřady14, jako je americká FDA a evropská EMA měly už dávno zakročit a zastavit 

veškeré očkování. Množství úmrtí již dosáhlo nevídané výše, v Evropě se blíží 15 000 

mrtvých a čítá statisíce nemocných a v Americe je to aspoň 50 000 mrtvých a přesto se nic 

neděje, očkuje se stále dál. Lidem a i lékařům je stále dál nalháváno, že toto všespasitelné 

očkování je naše jediná záchrana proti nemoci, která je pouhá chřipka. 

Byly napsány petice, které vyzývaly kontrolní orgány, včetně WHO a CDC k zastavení této 

genocidy. I v České republice byla zaslána petice vládě, kterou censura okamžitě z internetu 

odstranila, ale na Parlamentních Listech se udržela15. Přesto, nic tím nebylo docíleno. Hlas 

lidu zřejmě nemá tu váhu, což znamená, že i vlády jsou součástí spiknutí proti lidstvu, že tuto 

genocidu podporují a v žádném případě nemají na mysli naše dobro. A proto jsou počty 

mrtvých a nemocných neustále manipulovány a lékaři jsou zrazování od správného hlášení 

vedlejších účinků a úmrtí, jen abychom se nedověděli pravdu. 

Lidé sami měli napřed pátrat a teprve pak se nenechat očkovat 

Když chcete vyhodit něco, co už nepotřebujete, tak to jednoduše vezmete a vyhodíte. A za 

týden to hledáte, protože to přece jen někdy potřebujete. Takže než něco vyhodíme, je třeba 

napřed přemýšlet a vesměs čekat – čas sám ukáže, jestli může být ona věc někdy potřebná. 

Vyhodit je to snadné, šup – a je to pryč. Takže vyhodit něco je snadné a rychlé. Proto s tím 

nikdy nespěchejte. 

Stejně tak není radno spěchat s jakýmkoliv drastickým zásahem a očkování je jeden z nich. 

Očkování je drastický zásah, protože vpichem, neboli invazivním způsobem je do těla 

vpravena látka, o které nic nevíme a nemusí o ní nic vědět ani lékař, který očkování provádí a 

kterému tolik věříme, že mu svěřujeme do ochrany své vlastní zdraví. 
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A přitom nás příroda vybavila vším, co potřebujeme. Máme v sobě vlastní nemocnici i 

s personálem. Postupně se uzdravíme z lecjakých nemocí; jsme tak dokonalí! Že to neumíme 

plně využívat, je něco jiného. To je, kde bychom měli zabrat a ne dát zodpovědnost za naše 

zdraví a za náš život někomu jinému, kdo pobíhá po budově v bílém plášti a má na svou 

MUDrost glejt. I malíři pokojů nosí bílé pláště a někde i kominíci. To neznamená, že před 

bílým pláštěm padneme na sedací část a předáme mu – třeba i proti jeho vůli – péči o náš 

vlastní život. 

Jak mohli lidé uvěřit16 v nesmyslná očkování, když výrobci vakcín jsou zákonem chráněni 

proti soudnímu stíhání kvůli škodám, které jejich výrobky napáchají? Nikdo je nesmí soudit. 

Když někomu v nemocnici uříznou zdravou nohu namísto té nemocné, může z nich soudně 

vymáhat náhradu. (Ne že by mu ty peníze nohu znovu koupily.) Po výrobcích očkování nelze 

žádat nic, vůbec nic a je na to zákon, což je samo o sobě na úrovni zločinu a jasně nám to 

naznačuje, že jsou pro to nejspíš pádné důvody. 

To, že skoro všechny farmaceutické firmy mají nechvalnou minulost, se kterou není radno se 

chlubit, která je poseta soudy za ublížení na těle a úmrtí, způsobená jejich výrobky, na to se 

taky nikdo záhadně neohlížel. Že o tom nevěděli? Pak se už vůbec neměli nechat očkovat, 

když nevědí s kým jednají. 

Snaha vyrobit očkování proti koronaviru se táhne už asi 20 let a nikdy nikdo nedocílil nic, co 

by bylo použitelné. Všecka pokusná laboratorní zvířata na jejich pokusy doplatila životy. A 

najednou – ejhle – vakcína, jakoby z nebe spadla. Tentokrát z toho pokusná zvířata vyvázla 

snadno, protože na pokusy byli použiti lidé! Svět je jich plný, řekli si výrobci vakcín, a nic 

nám nemohou, protože jsme chráněni zákonem. A pak očkovali vlevo-vpravo. 

Vakcíny nejen že nebyly testovány, ale ani žádná dokumentace o jejich výrobě a záznamy 

z jakýchkoliv prvních zkoušek nejsou k dispozici. To celé je jedno obrovské tajemství. Ani 

lékaři nebyli informováni a tím pádem nevědí, co v těch očkováních je. Předložili jim stejnou 

propagandu jako nám a lékaři, donuceni poslouchat farmaceutické firmy pod hrozbou ztráty 

oprávnění praktikovat medicínu, těm lhářům (snad ze zvyku) uvěřili. 

Veškeré informace o současných očkováních a o jejich škodlivosti jsou i dnes zkreslovány. 

Nikdo neví skutečný stav ublížení na těle a počet úmrtí. Nikdo neví, co tyto jedy způsobí 

dlouhodobě. Očkování nejen že nikoho nechrání proti nemoci, ale způsobuje další, přídavná 

onemocnění, z nichž mnohá jsou daleko horší než korona sama. Všecky účinné léky byly 

odstraněny a zakázány. Censura nesouhlasících názorů a varování přímo bije do očí. Tu nelze 

přehlédnout, je to horší než bývalá komunistická propaganda, kterou všichni tak dobře 

známe. A přesto, tolik z nás na tyto zjevné lži uvěřilo a nechali se hrdinně očkovat! 

Ale byli jsme předem upozorněni 

Globalisté nás vždycky upozorní předem. Vždycky nám dají signál, na který můžeme 

zareagovat. Musíme ovšem umět tyto signály číst a rozumnět jim. Jako na příklad, už před 

několika týdny se roznesla zpráva, že jen některé ampulky s očkovací látkou obsahují 

skutečné očkování a jiné v sobě mají pouze destilovanou vodu. Jelikož každá injekce 

obsahuje registrační číslo, k němuž jsou později možná připojeny osobní informace toho, kdo 

ji dostal, někde v neznámu, kde tyto informace sledují, budou velmi dobře vědět kdo dostal 

skutečnou věc a kdo ne. Takže je to test, je to obyčejné testování, někteří dostanou skutečnou 

věc, jiní placebo. A všichni z nich jsou pokusná laboratorní zvířátka. 
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Na první pohled se to zdá být nevinný omyl, anebo chyba při výrobě. Ale co když je to ještě 

ke všemu na to, aby mohli později říct: „Ty vedlejší účinky nemohly být z očkování. Vždyť se 

podívejte, tihle byli taky očkovaní a jsou naprosto v pořádku.“ 

Americká Národní knihovna medicíny17 (National Library of Medicine) má mezi svými spisy 

dokument, který pojednává o informovaném souhlasu očkovaného s očkováním a o riziku, 

které Covid-19 očkování představuje tím, že zhoršuje i jiné klinické nemoci. V tomto 

dokumentu se říká přímo, že: 

„Vakcíny proti Covid-19 mohou zcitlivět očkované k daleko horším nemocem, 

než kdyby očkováni nebyli. Očkování proti SARS, MERS a RSV nebyla nikdy 

povolena k použití a informace o jejich vývoji a testování vzbuzují vážná 

mechanistická znepokojení: tyto vakcíny byly navrženy empiricky … (proto) bez 

ohledu na způsob vpravení do těla mohou zhoršit Covid-19 nemoc skrze posílení 

protilátek. Toto riziko bylo dostatečně skryto v zápisech o klinických zkouškách.“ 

To není žádná konspirační teorie! To je oficiální, vládní organizace, která varuje! 

„Takže neříkejte, že jsme vás nevarovali! To, že jste to nebrali vážně, je vaše věc!“ řeknou 

nám jednou globalisté. 

Dokonce18 i sám Bill Gates nás jaksi varoval. Na začátku videa říká otevřeně: „ … jsou tam 

věci, které jsou geneticky změněné a my je dáme malým dětem do ramene …“ 

Jak video pokračuje, tak jsou vypočítávána ublížení na těle očkováním a předváděny ukázky 

následků. Americké děti jsou dnes očkovány hned od narození a zhruba do 3 let dostanou 

celkem asi 70 různých očkování, z nichž žádné nepotřebují. Proto mají děti následující 

potíže: 1/6 má potíže s učením, 1/9 má astma, 1/10 má mentální nemoc, 1/13 má těžké alergie 

na potravu, 1/20 jsou epileptikové, 1/50 mají autismus, 1/400 mají cukrovku. 

Podle vlastních zkušeností si myslím, že je to ještě o značný kus horší. 

Globalisté nás vždy varují předem 

Další varování byly Olympijské hry v Londýně, v r. 2012. Úvodní mega představení 

zahrnovalo lékaře a sestry, tančící kolem tří stovek nemocničních postelí, na kterých byly 

malé děti. Vydávali to za poctu britskému zdravotnictví, ale ve skutečnosti to byla nesmírně 

morbidní scéna, viz video19. 

Napřed sestřičky a lékaři tančili a děti skákaly po posteli. Všichni se zjevně radovali. Pak dali 

děti spát, dvě do jedné postele a na scénu vnikla skupina černých postav se zvířecími, 

rohatými, či ušatými hlavami a tito se plížili podél postelí se spícími dětmi. Přivezli jakousi 

obrovskou klec (na amerických hranicích s Mexikem jsou dnes děti migrantů drženy 

v takových klecích). Mělo to snad znázorňovat špatné sny, ale pro toho, kdo je jen trochu 

obeznámen s taktikami globalistů, je to zjevná satanská symbolika. 

Na scéně se začaly objevovat zrůdy, některé vylézaly přímo z postelí. Černé, rohaté postavy 

spolu se zrůdami útočily jak na děti, tak na ošetřovatelky a lékaře, kteří se jich zjevně báli. 

Scénu začala dominovat obrovská postava, celá v černém, se zlým obličejem a svítícíma 

očima. Osvětlené náznaky pyramid a zednářské znaky lemovaly celý okruh. Černé postavy a 

zrůdy pronásledovaly děti, zatím co lékaři a sestry cvičili spartakiádu. Ženské postavy, celé 

v černém a s černým deštníkem, stylu Mary Poppins se začaly předvádět uprostřed. 
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Černé postavy a zrůdy postupně opustily scénu, nebylo jasné co je k tomu vedlo. Všichni se 

uklidnili, chvilku společně cvičili spartakiádu a pak byly děti zpátky v postelích, po dvou a 

sestřičky, spolu s Mary Poppins postavami je ukládaly ke spánku. Doprostřed scény byl 

promítnut obrázek spícího nemluvněte, které také mohlo být mrtvé. 

To všecko je obrovská symbolika a není pro nás ani trochu dobrá. Jasně to ukazuje co přijde a 

co taky přišlo. Podívejte se na video a posuďte sami. 

Protilátky nebo T-buňky? 

Očkování je nám přesto stále dál vnucováno, prý kvůli protilátkám. Dnešní vědecký svět je 

doslova posedlý protilátkami proti nemoci, ale tyto nemají zdaleka ten význam, co je jim 

přičítán. To nejdůležitější z imunitního systému jsou tak zvané T-buňky, neboli paměťové 

buňky, což je druh bílých krvinek, které se vyvíjejí v kostní dřeni. 

Těmto buňkám velmi škodí stres, nedostatek spánku a nedostatek slunce. To, co podporuje 

jejich činnost je vitamín D, plus vitamín C a ze všech ostatních věcí: česnek! 

Uvědomte si, jak důkladná a zrádná je celá tato koronavirová akce: přehnaný důraz na 

nedůležité protilátky, nedostatek slunce kvůli karanténě a trvalý stres ve formě strachu 

z nějaké pomyslné nemoci, jejíž existenci ještě nikdo nedokázal. 

Nová studie zjistila20, že lidé, kteří přišli do styku s Covidem a přitom nebyli infikováni, tím 

dodali svým T-buňkám dostatek informací k tomu, aby byli proti této nemoci imunní. A to i 

tehdy, když neměli žádné protilátky. Takže se dá čítat s tím – a skutečně zodpovědní lékaři a 

vědci to potvrzují – že velká většina z nás všech už jsme proti koronaviru imunní. 

Významný profesor Montagnier řekl … 

Francouzský virolog21, nositel Nobelovy ceny Luc Montagnier prohlásil ve videu, že: 

„Protilátky jsou to, co způsobuje, že je infekce posílena. Je to tak zvané 

zesílení na bází protilátek a to vytváří varianty, které pak jsou odolné vůči 

očkování. Očkovat lidi takhle hromadně, to je obrovská chyba. Je to vědecká 

chyba, stejně jako medická chyba. 

„Sleduji to všecko a vidím, jak ve všech zemích ty křivky s očkovanými stoupají 

a jsou těsně následovány křivkami úmrtí,“ říká profesor. „V Institutu jsem 

dělal pokusy s očkovanými a viděl jsem jasně, jak protilátky v nich vytvářejí 

různé varianty této nemoci.“ 

Česká mikrobioložka Soňa Peková řekla … 

Při rozhovoru22 s českým vydáním CNN, Dr. Soňa Peková prohlásila: „Nemyslím, že ty 

vakcíny budou fungovat. Byly vyvinuty proti něčemu, co už dávno neexistuje … Neznáme 

jejich dlouhodobou bezpečnost. Nemám obavy z okamžitých problémů, ale z toho, co se stane 

za 5 nebo 10 let.“ 

Dr. Peková říká, že chápe, že farmaceutické firmy jsou na tom finančně špatně, kvůli příliš 

četným soudům, kdy jejich léky někomu ublížily. Takže potřebují finanční podporu. Ovšem 

geneticky změněné vakcíny a revoluční návrhy nových očkování – něco takového by nemělo 

být používáno. Zde nemáme dost zkušeností. 
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Říká dále, že to, co se objevilo loni na podzim a v zimě byly jiné chřipky, než korona. Každá 

nová vlna chřipky byla způsobena něčím zcela jiným a postupně odešla. Kdyby to totiž byly 

mutace jedna druhé, pak bychom to poznali, ale to nebyl ten případ. Bylo to něco jiného, byla 

to umělá věc a viry, které ji způsobily, byly geneticky změněny. 

Sama se očkovat nenechá. 

Propaganda ve velkém 

A propaganda postupuje stále dál. Nejen že jsou lidé agitováni, aby se nechali očkovat. Jsou 

jim slibovány odměny, zadarmo jídlo, zadarmo pivo, finanční příspěvky, lepší zaměstnání a 

jiné. Propaganda se zaměřila i na děti, které agitují, aby se nechaly očkovat, viz video23. 

Kreslená zvířátka v něm skáčou a radují se, že konečně budou mít vakcínu! Děti asi po ničem 

jiném netouží tak moc, jako nechat se očkovat! 

Část textů písně, která toto video doprovází je níže: 

„Nechám si dát vakcínu a budu zase fit … budeme plánovat samé 

bláznivosti, které jsme předtím nemohli dělat … jakmile budou všichni 

očkováni, to bude divoké … nemohu se těch očkování dočkat …“ 

Jak moc ubozí můžeme být!? 

1 https://www.zerohedge.com/covid-19/german-study-finds-lockdown-had-no-effect-stopping-spread-covid 
2 https://anti-empire.com/peru-worlds-strictest-lockdown-and-worlds-highest-death-rate/ 
3 https://www.newswars.com/huge-new-study-concludes-masks-did-not-slow-covid-spread-in-us/ 
4 https://www.vernoncoleman.com/blackfungus.htm 
5 https://tapnewswire.com/2021/05/slovakia-report-covid-tests-contaminated-with-nanotech-hydrogels-lithium/ 
6 https://z3news.com/w/covid-19-pcr-tests-implanting-electromagnetic-transmission-system-remote-control/ 
7 https://tapnewswire.com/2021/04/johns-hopkins-university-confirms-you-can-be-vaccinated-with-a-pcr-test-

even-without-knowing/ 
8 https://www.zerohedge.com/covid-19/why-new-covid-cases-are-crashing 
9 http://www.womensystems.com/2021/05/sniffer-dogs-are-94-accurate-at.html, 
10 https://www.afinalwarning.com/517220.html 
11 https://www.the-people-committee.com/translated 
12 https://www.naturalnews.com/2021-06-01-fda-cdc-lied-about-vaccine-efficacy.html 
13 https://www.lifesitenews.com/news/babies-were-aborted-alive-placed-in-fridge-to-harvest-cell-lines-used-in-

some-vaccines-researcher?utm_source=featured&utm_campaign=standard 
14 https://www.naturalnews.com/2021-05-24-fda-ethically-obligated-to-pull-covid-injections-off-the-

market.html 
15 https://www.parlamentnilisty.cz/arena/nazory-a-petice/Petice-Otevreny-dopis-lekaru-vlade-parlamentu-a-

mediim-k-tzv-koronavirove-krizi-639298 
16 https://childrenshealthdefense.org/defender/reasons-not-getting-covid-vaccine/ 
17 https://pubmed.ncbi.nlm.nih.gov/33113270/ 
18 https://tapnewswire.com/2021/06/the-horrific-vaccine-scandal-courtesy-of-ihunt-thanks/ 
19 https://www.youtube.com/watch?v=v1-VURXl6NY 
20 https://anti-empire.com/new-study-exposure-to-covid-19-confers-immunity-even-when-not-infected/ 
21 https://rairfoundation.com/bombshell-nobel-prize-winner-reveals-covid-vaccine-is-creating-variants/ 
22 https://greatgameindia.com/sona-pekova-coronavirus-artificially-engineered/ 
23 https://www.bitchute.com/video/uUBsSU1sNaRK/ 
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KAPITOLA 16 

NEBEZPEČÍ Z ČÍNY: ČÍNA JE NÁŠ VZOR 

12. června 2021 

Už ne ‘Sovětský svaz je náš vzor‘ a ‘se Sovětským svazem na věčné časy‘. V současné době 

převzala úlohu Sovětského svazu Čína. To, co je dnes v Číně, to je opravdu náš vzor, protože 

to stejné je plánováno i pro nás, pokud se nepostavíme na řádný odpor a nezamítneme všecky 

nabídky a lákadla globalistů na jeden velký komunistický ráj na zemi. 

Evropská unie1 už připravuje podmínky a v prosinci 2020 podepsala smlouvu s Čínou, kterou 

nazvali ‘Souhrnná dohoda o investicích‘ (Comprehensive Agreement on Investment), aniž by 

k tomu evropský Parlament dal svůj souhlas. Podle této dohody mají mít evropské výrobní 

podniky přístup k čínským trhům. 

Je očekáváno, že na příklad automobilový průmysl, soukromé zdravotnictví a počítačové 

služby budou mít možnost využívat Číňany na práci v těchto oborech. Tím pádem půjdou 

zaměstnání z Evropy do Číny a postupně se tam nejspíš přesunou i výrobní podniky. 

Je to zjevná snaha vyvézt evropskou výrobu do Asie. Prý jsou evropské zaměstnanecké 

zákony příliš přísné, je obtížné dát výpověď neschopnému zaměstnanci a Evropané vcelku 

nedovedou pracovat tak, jako Číňané, kteří nereptají a poslušně pracují od úsvitu do setmění 

a za minimální mzdu. Evropští pracovníci by si prý hned stěžovali, že práce je na ně příliš 

těžká, že pracují příliš dlouhé hodiny a údajně jsou schopni soudit svého šéfa, když není 

všecko tak, jak by chtěli. 

Těžko říct, jestli je to všecko pravda. Ale je jisté, že v komunistické Číně vládne tvrdou pěstí 

otrokářský řád, který nemá s nikým slitování, takže Číňanům nezbývá nic jiného než mlčet a 

poslouchat. I když nutno dodat, že i tam se mnozí začínají bouřit a protestují. 

Jako příklad čínských pracovních podmínek, před několika lety založili inženýři a jiní 

techničtí pracovníci v Americe ‘Spolek sedmnácti‘. Jednalo se o akt soucitu se sedmnácti 

kontrolory kvality v čínské továrně na ledničky. Vedení dostávalo stížnosti od uživatelů na 

kvalitu tohoto zařízení (což je víc záležitost návrhu a ne technické kontroly) a tak jednoduše 

zavedli svých sedmnáct inspektorů kvality za budovu do polí a tam je nechali zastřelit. 

V současné době2 je v Evropské unii asi 585 firem, které produkují své zboží v Číně. Bylo 

očekáváno, že asi 60% z nich své podnikání tamtéž ještě víc rozšíří a nutno přiznat, že EU 

tento přístup podporuje. Mnohým z nich podnikání v Číně vyneslo značné výhody, protože 

zatím co celá Evropa a Amerika stagnovala, lidé seděli zavřeni doma v karanténě a 

nepracovali, Čína fungovala naplno. Průmyslová kolečka se točila stále dál, čímž tato země 

získala obrovský nádskok před zbytkem světa. 

To samozřejmě není pro nás ani trochu dobré. 

Čínská kolonizace zbytku světa 

Když vezmeme v úvahu dobyvačné plány komunistické Číny, která používá Západ pouze na 

to, aby se od něho naučila, zcizila potřebné patenty a poté, až se bude cítit soběstačná, chce 

dobýt celý svět a vládnout nám všem. Tento plán není žádné velké tajemství. Čínský 

místopředseda vojenské komise a generál ‘Lidové osvobozenecké armády‘, Či-Haotian, který 

se aktivně zúčastnil potlačení protestů na Tiananmenském náměstí, tento plán popsal při 
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proslovu k hlavním čínským důstojníkům a generálům již v r. 2005, viz překlad v Kapitole č. 

38, ve 2. dílu tohoto souboru knih. 

Takže se zdá, že Evropská unie si Čínu předchází. To ale není dobrý tah a vůbec to nesvědčí 

o jejich dobrých politických schopnostech. Spíš to ukazuje na další snahu pokazit co se dá. 

Když totiž evropské firmy budou vyvážet svoji produkci do jiné země, zbavují tím své vlastní 

občany pracovních příležitostí a přitom budují prosperitu cizímu národu, jehož přátelské 

úmysly mohou být časově a jinak omezené, jak již psáno. Zavádějí produkci jinde, předávají 

zdarma občanům cizí národnosti svá výrobní tajemství, učí je své výrobní postupy a zvyšují 

tím jejich znalosti, které tam zůstanou, i kdyby později firmu vyvezli zpátky domů. A 

všechny ty znalosti a vědomostí mohou být eventuelně v budoucnu použity proti nim, ve 

formě konkurence. 

To je zhoubná obchodní strategie. Je rovněž vidět, že evropští politikové neznají mentalitu 

Číňanů a hazardují takto se svými vlastními cennými znalostmi a zkušenostmi. V Číně, když 

firma dostane zakázku, pro kterou potřebuje dodávky zboží od jiných dodavatelů, tak toto 

zboží, nebo produkci objedná hned od několika firem. Každému dodavateli ale zadá jen část 

zakázky a žádnému z nich nevyjeví kolik toho zboží bude celkem potřeba. A už vůbec jim 

neřekne kdo jiný na stejném projektu pracuje a od koho zakázku mají. 

Tak obrovská je tam konkurence, že by jim okamžitě někdo jiný celou zakázku ukradl, takže 

musí držet všecko v tajnosti a hlídat i své odpadky, aby z nich nebylo možno něco vyčíst 

Další omyl je, myslet si, že Čína je opravdu o tolik napřed před Západem. Když se jedná o 

západní firmu, která tam převeze svoji produkci a své odborníky na její zavedení, to je něco 

jiného. Tam pak přijde i expertíza, patřičné zařízení, instrukce jak co vyrábět, automatické 

stroje, atd. Ale když objednáte produkt od existující, čínské firmy, dodáte jim výkresy a 

přesné specifikace a oni na to „ano, ano, máme už nastavenou automatickou produkci, všecko 

funguje perfektně.“ 

Když tam pak přijedete na kontrolu, tak tam v obrovské hale sedí hromada děvčat, které pilně 

na vaší zakázce pracují a bosí chlapci s košíky běhají od jedné k druhé a přenášejí výrobek 

z jedné operace na tu další. To je jejich automatizace, to je jejich adaptace japonského 

‘kaizen‘ systému, tolik obdivovaného na Západě. 

Hodně naší potravy může být z Číny 

Není to pouze nízká cena výrobků, která láká západní podnikatele do Číny. Jako další, velmi 

důležitý faktor je možnost používat materiály, nedovolené ve vlastní zemi. V Číně mohou 

odvážní západní podnikatelé pálit plasty, natírat produkty škodlivými barvami, používat 

chemikálie jinde zakázané, zamořovat vodu a okolí, zbavovat se odpadu jak si zamanou. 

To ovšem je velmi škodlivé nejen pro Číňany, ale i pro nás. Pro nás proto, že hodně potravin 

je dnes dováženo právě z Číny. Je to těžko uvěřitelné, snad proto, že je to tak dobře tajeno, 

ale hodně našeho jídla přichází právě odtud. 

Jak víte, každý produkt musí mít na sobě napsáno, z čeho se skládá a kdo ho vyrobil. Jenže 

když budete vyrábět na příklad lečo s uzeninou v konzervě, maso může přijít z Argentiny, 

rajčata z Číny, papriky z Mexika – což všecko jsou země, které musí tvrdě bojovat se škůdci, 

kteří tyto produkty napadají a pochopitelně k tomu používají velké množství chemie, u nás 
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často nepovolené (v Mexiku se ještě používá DDT). Přesto, až to lečo dáte dohromady se 

vším všudy, konečný produkt bude mít na sobě napsáno, že byl vyroben v České republice. 

A ještě ke všemu, jednotlivé části do tohoto leča dodané obsahují pouze to, co do nich přidal 

poslední článek jejich výrobního řetězce. Takže když sedlák v Číně postříká rajčata těmi 

nejjedovatějšími chemikáliemi a pak je prodá do velkoskladu, velkosklad do nich nic dalšího 

nepřidal a pak se na štítku objeví pouze nápis ‘rajčata‘ a všecko to, co na ně bylo použito 

předtím, je ignorováno. 

Jindy zase Čína pošle zásilku rajčat do Itálie, k firmě, která produkuje konzervy s rajčaty. 

Tato firma k čínským rajčatům přidá něco málo ze svých vlastních, úředně požadovaných 

20% postačí, oštítkuje konzervy svými vlastními nálepkami a ejhle – hned tu máme 

nakládaná rajčata z Itálie a doslova za babku. 

Když jsem byla v 90. letech na návštěvě v ČR, tak jsem se podivila, když jsem v obchodě 

viděla český konzervovaný hrášek, který stál víc, než dovoz stejného produktu z Itálie. 

Dneska vím proč to tak bylo. Ten hrášek nebyl z Itálie, ale z Číny. Pouze 20% obsahu 

vyrostlo v italské půdě. 

Problém s dovozem potravin z Číny je značný. Nejen že Číňané často pěstují zeleninu hned 

vedle průmyslových center, kde desítky komínů chrlí denně černá oblaka škodlivých splodin 

k obloze. Ale ještě ošetřují úrodu jedovatými postřiky, což by u nás nebylo dovoleno. Ani 

sami nevědí, co používají, nalijí všecko do kanistru, třeba i smíchají několik jedů dohromady 

a každá rostlinka dostane své, aby je brouci nesežrali. 

To je, kde se nám nevyplácí chamtivost západních podnikatelů, kteří přemístili výrobu do 

Číny, protože tam nemusí dodržovat přísné ekologické zákony. 

Dnes dokonce je povoleno konzervování zeleniny radioaktivním ozařováním a nemyslete, že 

to není praktikováno i v Evropě. Byla o tomto procesu sepsána smlouva a velká většina 

členských států OSN potvrdila svůj souhlas podpisem. Podlé mých zkušeností, ozařované 

potraviny se kazí zevnitř. Navenek jsou pořád pěkné, ale uvnitř začínají hnít a když je člověk 

sní, je mu velmi zle. 

Amerika už to zažila a zničilo ji to 

Jestli bude Evropa pokračovat po stopách Ameriky, která už vším tím prošla, a bude stejně 

překotně vyvážet výrobu ze země, pak dopadne velmi špatně. V Americe to začalo 

nenápadně, někdy v 1970. letech. Občas některá firma zmizela, ale její výrobky byly dál 

k sehnání, takže tomu nikdo nevěnoval pozornost. Ale s časem začalo mizet víc a více firem. 

Velcí podnikatelé, menší firmy – ti všichni to balili a stěhovali se jinam. 

Ne ve všech státech světa měli stejný úspěch, protože přestěhovat firmu, zaučit cizí personál, 

který mluví cizí řečí není ani snadné, ani levné. V některých zemích, jako třeba v Jižní 

Americe, je obyvatelstvo líné, do práce je musí honit. Zmetkovitost z výrobních podniků 

v Mexiku je obrovská a je obtížné vypátrat, jestli je to vlivem výroby samotné, nebo 

převozem do Států. 

Ale Číňané jsou snaživí a přičinliví, takže se většina vrhla právě tam. A pak se všichni 

američtí výrobci snažili jak jen mohli, aby přesídlením firmy zlevnili výrobu a zvýšili své 

vlastní zisky na úkor druhých a postupně vyvezli skoro všecko. 
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Dnes není v Americe prakticky žádná výroba. Ocelárny jsou pryč i přes protesty dělníků, 

kteří stáli u zamčených vrat a domáhali se vstupu – i přesto je vyvezli, neznámo kam. Dnes 

mají v Pittsburghu namísto firem, poskytujících zaměstnání, překrásné parky a výroba oceli 

není žádná; všecko se dováží. Firmy, které zaměstnávaly stovky pracovníků rovněž opustily 

americkou půdu a přesídlily se neznámo kam, za moře. Obrovské textilní továrny dnes zejí 

prázdnotou a jsou předělávány na bytovky, nebo bořeny. 

Pro vystudované lidi je velmi málo pracovních příležitostí a mnozí z nich skončí u 

McDonalda, kde s univerzitním titulem zručně opékají hamburgery. Bývalí profesionální 

piloti instalují kabelovou televizi a lidé s doktorátem prodávají mobily, životní pojistky, nebo 

Bible. Mnohé dodávkové firmy mají svá zákaznická centra, nebo technickou podporu na 

druhém konci světa a velmi často jejich operátorům není snadné rozumět, protože žvatlají 

napůl v jejich mateřštině. 

Jak mně řekla jednou filipínská obsluha u benzinové pumpy, když jsem se chystala 

nastartovat a nepostřehla jsem, že motor už jel: „iť janiň, iť janiň.“ Znamenalo to „it’s 

running,“ neboli že motor už jede. 

Co z toho vznikne za pár let? 

Pomalu se začínají3 projevovat následky krátkozrakého plánování – anebo je to zákeřná akce? 

Nikdo nechtěl špínu a odpad, spojené s výrobou kovů a tak to skryli v Číně. Čína skoupila 

celosvětově obrovské množství dolů, odkud bere základní suroviny, který doma zpracovávají. 

Nikdo jiný to nechtěl dělat, tak se toho chopili. 

Touto dobou Čína produkuje 90% vší oceli, včetně vzácných kovů a mají na tom obrovské 

zisky. Zamořují sice svoji vlastní zemi, ale zároveň nás všecky drží pod krk. Co budeme 

dělat, když nebudeme mít základní materiál? 

Výroba aut je obzvlášť ohrožena4 a jsou obavy, že do dvou let nebudou žádná nová auta ke 

koupi. Na příklad, jediný výrobce plastových součástek pro auta v Americe zavřel výrobu a 

ti, kteří tyto součástky prodávali také tak. Takže dnes musí celá Amerika do Evropy, kde je 

jedna jediná firmička, která obsluhuje jak Ameriku, tak Evropu. Takže co uděláme? Půjdeme 

opět do Číny a zavedeme výrobu tam? 

Polovodiče jsou rovněž nedostupné, taky jsou vyráběny v Číně. A protože všichni jako 

oslové zavřeli kvůli Covidu-19 produkci a s velkými obtížemi ji po několika měsících 

rozjížděli znovu, hodně dodavatelů mezitím beze stopy zmizelo a dnes začíná být nedostatek 

skoro všeho. 

Čína to dobře ví a připravuje se na budoucnost 

V Americe zcizili5 Číňané cokoliv se zcizit dalo a v Evropě určitě taky. Patenty, vynálezy, 

laboratorní procesy, technologické informace, to všecko bylo ukradeno a vyvezeno do Číny. 

Během posledních let se doslova vrhli na zemědělství a kradli všecko, od zemědělských 

strojů, zařízení, vybavení, až po osivo. Neunikly jim ani geneticky změněná semena, která 

produkuje firma Monsanto. 

Čínský student Vej Kiang Žang, který v Americe studoval biotechnologickou úrodu se 

nějakým záhadným způsobem dostal do speciální místnosti, kde byla tato semena 

přechovávána a ukradl tam vzorky, reprezentující 75 milionů dolarů ve výzkumu. 
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Doma v Číně chtějí Číňané upravit 16,5 milionů akrů, což je zhruba velikost Irska, na ornou 

půdu. Vědí dobře jak důležité jsou potraviny, takže zatím co my pěstujeme rostliny na palivo, 

anebo necháváme pole ladem, či budujeme ‘travnaté prostory‘, Čína vyrábí potravu a 

pravděpodobně plánuje později zásobovat celý svět. 

Za tím účelem také skupují nejrůznější firmy jak zemědělské, tak ze všech dalších odvětví. 

Touto dobou vlastní jak výrobní firmy, tak i přístavy a památky – prostě koupí cokoliv, jen 

aby získali informace, přístup k průmyslovým tajemstvím a tím nadvládu nad námi. 

Jedna třetina všech mezinárodních studentů v Americe, což je asi 360 000 osob, jsou Číňané. 

Mnozí z nich mohou být skuteční studenti, jiní jsou špioni a s největší pravděpodobností jsou 

všichni členové komunistické strany, která čítá 90 milionů hlav, z nichž všichni jsou pevně 

odhodláni zničit Západ a zavést komunismus po celém světě. 

Kde není možno technologii ukrást, čínská vláda použije jejich ‘Plán tisíce talentů‘, kdy 

pozve cizí odborníky a zaplatí je, poskytne jim laboratoře, dílny a všecko potřebné na to, aby 

vyrobili jejich vlastní, čínskou obdobu požadovaného produktu. 

Tak na příklad, před časem najali inženýry od japonské firmy Seiko, aby jim zkonstruovali 

čínskou obdobu hodinového strojku. Jakmile měli základní návrh hotov, zadarmo ho rozdali 

svým vlastním výrobcům a dnes má Seiko tvrdou konkurenci v úměrně kvalitních, ale 

mnohem levnějších hodinách z Číny. 

Amerika byla doslova šokována, když bylo v r. 2020 zjištěno, že čínská vláda finančně 

podporuje výzkum na amerických universitách a platí vybraným profesorům neuvěřitelné 

částky za to, že jim výsledky jejich práce předají. Někteří z nich jsou také přemístěni do 

Číny, kde jsou pro ně vytvořeny podmínky pro další výzkum. V letech 2008-2016 získali 

takto asi 60 000 odborníků, převážně zemědělských. Vybudovali pro tyto lidi celá města 

zbrusu nových domů, včetně všeho potřebného, kde hodlali usídlit je a ty další, kteří měli 

přijít. 

Jsou na tom obyčejní lidé v Číně dnes o hodně líp než dříve? 

Číňané sami6 si ale touto konjunkturou nějak moc nepomohli. Jejich společenský systém je 

oficiálně diktatura proletariátu, neboli diktatura komunistické strany, která je mnohem 

krutější, než byl komunismus u nás. No a v podstatě je to pořád diktatura. 

To je, co se říká navenek Ve skutečnosti ale je jejich systém kapitalistický. Běžní lidé nemají 

žádnou cenu, jsou vesměs nesmírně chudí, takže nic moc se nezměnilo od dob Mao Ce 

Tunga. Velké množství odpůrců je drženo v koncentračních táborech a u Ujgurů, kteří jsou 

Muslimové, je zjevná snaha je vyhubit. Asi jeden tisíc koncentračních táborů byl vybudován 

pro tyto lidi přímo v jejich oblasti, kde jsou vězněni, podrobováni násilné indoktrinaci a 

nucené, otrocké práci. Jsou ale také znásilňováni a mučeni a jsou na nich prováděny pokusy 

bez jejich souhlasu. 

Jakékoliv náboženství je zakázáno a dokonce byl vydán příkaz odstranit náboženské obrázky, 

nebo symboly z lidských obydlí. 

Dříve měl hlavní vedoucí firmy 3x tolik, co obyčejný pracovník; dnes má 3000x tolik peněz. 

Peníze jsou dnes všecko, co v Číně má cenu a lidé neváhají si je vydělávat jakýmkoliv 

způsobem. 
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Na vesnicích není žádné zaměstnání a lidé velmi strádají. Ve městě mohou vydělat víc peněz, 

ale nastěhovat se tam nemohou. Jednak ceny nemovitostí jsou příšerně vysoké, za miniaturní 

domek v Pekingu se platí přes 30 milionů korun. 

Co je horší, nově příchozí do měst nemají nárok na žádné sociální zabezpečení, což znamená, 

že nemohou posílat děti do škol, nemají lékařskou péči a všecko ostatní, co s tím souvisí.  

Čína vytvořila svět, který není vhodný pro lidi. Censura je neuvěřitelně mocná, lidé si ani 

netroufnou o většině věcí mluvit. Kritizovat vládu, ať už místní, nebo hlavní vedení státu, je 

naprosto nepřípustné. 

Národ disinformátorů a udavačů 

Jako příklad, někdo dal na internet článek o tom, jak je těžké se uživit mimo hlavní města a 

hlavní výrobní centra. Článek popisoval, jak lidé dojíždějí 1,5 hodiny tam a 1,5 hodiny 

zpátky každý den, v přeplněném vlaku poté, co ve městě odpracovali 12 hodin denně. To, co 

vydělají jim často tak tak pokryje hypotéku. 

Už druhý den byl z internetu tento článek odstraněn a možná jeho autor uvězněn. Takže 

všecko, co v Číně čtete na internetu je připraveno pro vás a neobsahuje to ani kousíček 

odklonu od toho, co si vláda přeje, aby lidé věděli. 

V současné době7 byly zavedeny speciální telefonní linky na to, aby občané hlásili ty, kteří 

by cokoliv kritizovali, anebo by popisovali historické události jinak, než jaká je vládní verze. 

Číňané jsou podněcováni, aby nahlásili i své přátele, sousedy či spolupracovníky, kdyby se 

v jakémkoliv smyslu vyjadřovali jinak, než je vládou diktováno. 

Čínský president Si Tin-pching dále zrušil časový limit na presidentský úřad, takže volby 

odpadají a on zůstává presidentem na doživotí. Před pouhými pěti lety vládlo v Pekingu 

sdružené vedení a různé odlišné názory byly běžně vyjadřovány jeho 9 členy vedoucího 

výboru. To vše dnes skončilo. 

Celá čínská situace se tím velmi podobá knize George Orwella, ‘1984‘. Internetoví fandové 

dokonce zjistili, že od té doby, co se Si prohlásil za doživotního presidenta, není možno 

v Číně zadat datum ‘1984‘ do vyhledávače. 

Fanatismus ve velkém 

Nenávist k Americe je neuvěřitelná. Děti jsou učeny nenávisti už ve školách a někdy je cvičí 

tím, že je nechávají bojovně propichovat oštěpem zavěšený pytel, naplněný vycpávkami, 

který má představovat Ameriku. I když proti jednotlivým Američanům běžní lidé nic nemají 

a dobře s nimi velmi dobře vycházejí, jejich zášť proti této zemi je skoro fanatická. 

Velký nátlak na lidi dělá také jejich systém ‘sociálního kreditu‘. Je to systém, který 

započítává všecko, co člověk dělá, dobré i zlé. Tisíce, možná i miliony kamer v ulicích a 

v obchodech, které mají rozlišovací schopnost na obličeje, toto podporuje tím, že každý 

občan je neustále sledován. Jestliže se zachová nesprávně, ihned je mu ze společenského 

kreditu odebráno. 

Na příklad koupit si cigarety, nebo alkohol, okamžitě zkracuje kredit. Po určitých intervalech 

je hladina kreditu hodnocena a podle ní člověk buď má dobré zaměstnání, nebo je bez práce, 

buď má byt, anebo ne a tyto tresty se vztahují na naprosto všecko, co lidé k přežití potřebují. 
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Nejen rozlišení obličeje8 a národnostní příslušnost je v Číně sledována, ale také pomocí 

různých zařízení jsou zjišťovány emocionální pocity u lidí. To je prováděno jednak skrze 

náramky, které současně měří teplotu, krevní tlak a jiné zdravotní náležitosti. Ale také jsou 

k tomu účelu používány kamery, kdy stačí pouhé 3-4 vteřiny a elektronický systém 

zaznamená psychologický stav sledovaného, jestli je vyrovnaný, nebo rozčilený, v depresi, 

nebo se zlobí, ale také jeho tělesnou teplotu, počet tepů, pohyby očí a jiné. 

Tato technologie je v Číně využívána i u uchazečů o zaměstnání, nebo na cestách, kde jsou 

zbudována místa na zastavení provozu a sledování lidí v autech. Jakmile je zjištěno, že někdo 

je víc nervózní, to stačí jako důvod pro prohledání auta, nebo zadržení cestujících. Také ve 

věznicích je tento systém hojně využíván. 

Militaristická propaganda je velmi silná a plakáty, propagující službu v armádě jsou časté. Do 

r. 2025 chce Čína odstranit závislost na západní technologii v klíčových odvětvích. Do té 

doby čítají, že jednak zcizí ze Západu všecko, co potřebují, anebo je to západní firmy samy 

dobrovolně naučí, takže pak už Západ nebudou potřebovat. 

To je zřejmě doba, kdy se chystají vojensky napadnout Ameriku a po ní i nás. Chtějí vyhubit 

většinu lidstva biologickými zbraněmi, které s neuvěřitelnou pílí vyrábějí a rozmístit po 

celém světě Číňany. Aspoň to je ten plán, podle již zmíněného proslovu generála Či-

Haotiana. 

Nás se to netýká! Nás se to netýká? 

Možná si řeknete, to je Čína, to se nás netýká. To ale není pravda. Čína je první, je to 

zkušební provoz, je to generální zkouška na hlavní představení a po nich přijdeme na řadu my 

všichni ostatní. Nesmíme zapomínat, že to všecko, co se teď děje je celosvětové; to je, ten 

‘Nový světový řád‘ globalistů, otrokářský systém bez výjimky, pro všecky. 

Uvědomte si, že všude, ve všech zemích zaráz přestaly firmy platit zaměstnancům zdravotní 

pojistky a začaly tyto platby strhávat z platů. Po celém světě zaráz zavedly firmy přídavné 

penzijní pojištění, které potom vykradly. Ohromení z 9/11 bylo také celosvětové a protesty 

proti smrti George Floyda začaly všude  ten stejný den. Současná plándemie také začala 

všude zaráz a všecka opatření byla naprosto stejná. 

Je toho mnohem víc a všecko naprosto stejné po celém světě. To znamená, že ti stejní lidé, 

kteří manipulují Čínu, manipulují i naši vládu a všecky ostatní vlády a je to jen otázka času, 

než se všecko to protilidské svinstvo nahrne z Číny i k nám. 

A pak si vždycky vzpomenu na tu hroznou symboliku, když pražská primátorka Krnáčová 

předala čínskému prezidentovi klíče od města Prahy a Prezident Zeman s ním podepsal 

dohodu o spolupráci. Co bylo dohodnuto? Na co se to vztahovalo? Kde jsou výsledky nebo 

snad důsledky? 

A co znamenalo nabubřelé gesto předání klíčů od města? Něco takového není jen tak 

zanedbatelné. Znamená to snad, že jsme se už tehdy dobrovolně vzdali do čínského područí? 
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1 https://sputniknews.com/asia/202103131082327910-critics-may-rage-but-they-are-powerless-to-stop-major-

eu-china-investment-deal-author-says/ 
2 https://www.zerohedge.com/geopolitical/more-european-firms-onshoring-china-offshoring-complicates-

bidens-decoupling-plan 
3 https://www.youtube.com/watch?v=kua9I49rcCQ 
4 https://tapnewswire.com/2021/06/no-cars-for-sale-in-two-years-from-now/ 
5 https://www.agweb.com/news/business/technology/while-america-slept-china-stole-farm 
6 https://www.youtube.com/watch?v=py7ew8zeIVE 
7 https://newspunch.com/china-creates-hotline-to-report-citizens-who-criticizes-the-state-or-misinterprets-

history/ 
8 https://www.lawenforcementtoday.com/coming-to-america-china-now-using-emotion-recognition-technology-

to-arrest-people/ 
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KAPITOLA 17 

REKORDNÍ POČTY NEMOCNÝCH A MRTVÝCH 

14. června 2021 

EudraVigilance1, což je databáze Evropské Unie, která shromažďuje informace o lécích a 

očkováních a sleduje jejich následky, zaznamenala pouze v Evropě k 5. červnu 2021 

13 867 mrtvých a 1 354 336 ublížení a nemocí 

a to všecko následkem čtyř používaných vakcín proti Covidu-19. Takže máme 1,3 milionů 

nemocných a skoro 14 tisích mrtvých – to není nic jiného než genocida! A nikdo na to nic 

neříká, nikdo proti tomu nic nedělá, očkování pokračuje stále dál a je mohutně propagováno. 

Vlády mlčí, anebo nabádají k očkování – co je s nimi se všemi v nepořádku? 

V Americe2 je 700 hlášených úmrtí pouze za minulý týden. A jelikož jejich VAERS systém 

uvádí pouhé 1% až 10% skutečného stavu, tak se dá čítat, že těch, kteří za jeden jediný týden 

zemřeli na očkování může být až desetkrát tolik. 

Už to by nás mělo upozornit, že se děje něco velmi podivného. 

Vedoucí3 globální náborové firmy, která se specializuje na hledání a najímání zaměstnanců 

pro olejářský průmysl a pro dolování a obchod s plynem informuje, že právě dostal 

požadavek na stovky, možná tisíce nových pracovníků do všech oddělení. Vedoucí těchto 

firem totiž hodnotili situaci s očkováním a rozhodli, že všechny očkované bude nutno do 3 let 

nahradit. 

A na druhé straně4 Bloombergova univerzita americké zdravotní instituce Johns Hopkins 

požaduje, aby byli použiti roboti a dróny na donucení populace k očkování. Každého chtějí 

očkovat! Není to podivné? Myslíte že takové instituce mají opravdu zájem o naše zdraví a 

prosperitu? 

Tato universita navrhla a vyrobila samovolně se rozšiřující očkování, v zoufalé snaze rozšířit 

tento jed tak jako každou jinou nakažlivou nemoc, mezi všecky lidi. Navrhují přidávat 

vakcíny do potravy, do léků a nejspíš za chvíli jimi bude prosycen i toaletní papír. 

Tyto choré mozky dále požadují, aby satelity sledovaly, kde je na zahrádce pěstována nějaká 

potrava a tuto postříkaly Roundupem. Jejich molekulární 3D tisk dokáže vychrlit obrovské 

množství hrotových bílkovin (spike protein) a naočkovat všecky, jak tady jsme, takže to 

chtějí za každou cenu uplatnit. Obzvlášť když z toho mají zisk. 

Z toho je vidět5 pouze jedno, že jsou zoufalí a že jim někde teče řádně voda do bot. Po 

pravdě, ta voda jim už sahá až po sedací část těla. Musí být něčím neuvěřitelně strašlivým 

ohroženi a to ohrožení je časově vázáno, jinak by se neuchýlili jen tak k otevřenému boji. 

Ještě nikdy, co naše historie pamatuje, nebylo takové zlo pácháno beztrestně na lidech a 

s podporou všech světových vlád. 

Ještě nikdy nevládlo zlo v takovém rozsahu jako dnes. Než kromě válek, samozřejmě. Ovšem 

toto je také válka a v té válce jsme my všichni ten nepřítel. 

Rozšiřování nemocí letadly? 

Zpráva z března6 2021, kterou vydal Aeronet pojednává o nákladním Boeingovi 757, patřícím 

firmě DHL, registrovanému ve Velké Británii, který odstartoval z německého Lipska a 
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odletěl směrem na Brno. Tam dorazil ve výšce 11 278 metrů a udělal celkem čtyři elipsy, 

jednu jako druhou, přímo nad jižní částí Brna. Potom zase odletěl zpátky. Nezdálo se, že by 

měl v úmyslu přistát a ve skutečnosti by to z výšky 11 km ani nešlo. Takže co tam kdesi 

v oblacích hledal? A proč nad Brnem? 

Když někdo vidí dopravní letadlo, tak si hned řekne ‘balíky a pošta‘. Ale co když to nebyly 

balíky a pošta? Co když to byly jedovaté chemikálie, které tam Boeing rozprašoval? 

V současné době je hodně výskytu nemocí, přičítaných koroně v Republice – co když toto je 

ten zdroj? 

Podle těch, kteří sledují dnešní leteckou dopravu jsou již delší dobu pozorovány podivné 

přelety a kroužení letadel nad Evropou, které začaly zhruba v té době, jako koronavirová 

‘epidemie‘. Má to snad nějakou souvislost? Je to snad důvod pro větší výskyt této chřipky? 

Vyšetřuje někdo tyto záležitosti, anebo je to jako obvykle ignorováno? 

Vzpomínám si, v r. 2005 jsem byla na návštěvě v ČR. Bydleli jsme tehdy blízko západního 

okraje Prahy. Každou noc kolem půlnoci přeletělo nad námi letadlo. Neletělo v rovné čáře, 

jak mají letadla přikázáno, aby nedošlo ke srážkám, ale létalo v kruhu. Přeletělo a zase 

odletělo. Asi za 20 minut bylo zpátky a tak se to opakovalo dlouho do noci, každý den mého 

pobytu. Nevím jak dlouho každou noc létalo, taky jsem musela spát. Ale o co šlo, jsem nikdy 

nezjistila. 

Piloti hromadně umírají 

Podle studie7 z r. 2014, která byla zveřejněna v ‘Journal of Thrombosis‘, piloti mají zvýšené 

riziko srážlivosti krve kvůli tomu, že musí dlouhé hodiny sedět, obzvláště při mezinárodních 

letech. Když se taková možnost spojí dohromady s tím, že nová očkování srážlivost krve 

přímo způsobují, tak je to návod na těžké problémy. 

Různé aerolinie po celém světě ustanovily, že jejich letecký personál musí být povinně 

očkován a dnes ruší stovky letů kvůli tomu, že nemají dostatek lidí – všichni jsou nemocní, 

anebo zemřeli. Běžně je očekáváno, že asi 330 letů je celosvětově zrušeno za jeden den. Ale 

to, aby jich bylo zrušeno 3 530 za pátek a sobotu, to ukazuje, že je něco hodně v nepořádku. 

Je to sváděno na počasí, na technické potíže, ale nikdo nechce přiznat o co doopravdy jde, že 

piloti a obsluha letadel jsou buď nemocní, nebo mrtví, následkem očkování. 

Do 22. června zemřelo8 celkem 17 pilotů na následky očkování proti Covidu, všichni 

poměrně mladí a naprosto zdraví. A to ještě nevíme, jestli některá úmrtí nejsou před námi 

utajována. Jak říká Dr. Lee Merritt, která pracovala 10 let jako armádní lékař a jejíž manžel 

byl vojenský pilot, piloti jsou snad ti nejzdravější ze zdravých. Musí podstoupit časté 

zdravotní kontroly a tam, kde mírné nachlazení by u někoho prošlo, je to u pilota vážný 

problém. 

Nepřipadá v úvahu, že by pilot ať už komerčního letadla, nebo vojenský pilot, měl nějakou 

vážnou nemoc. Přesto, aerolinie nespojují tyto nemoci a úmrtí s očkováním a nadále 

předstírají, že ‘přece o nic nejde‘. 

Proč zasáhla korona jen tři města? 

Je rozhodně podezřelé9, že se tak zvaný koronavirus rozšířil pouze ve třech světových 

městech (Wuhan, Milano, New York) a nepronikl nikam jinam. Kdyby se jednalo o 
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skutečnou chřipku, ta by se rozšířila lavinovitě po celém světě. Jenže tady se soustředila na tři 

hlavní města. To tím pádem nevypadá na chřipku, ale spíš na kontaktní genetický jed, říká 

Dr. Merritt. Jed, který je nějakým způsobem rozšířen mezi lidi, kde koluje spolu se vzduchem 

a vdechneme ho do sebe. 

Ty ostatní případy ‘korony‘ po celém světě byly záležitost medií a PCR testů. Každý vedoucí 

laboratoře a každý laborant dobře ví, jak má být PCR nastaven, že maximální počet cyklů je 

35 a nepřipadá v úvahu, že by to samovolně všichni zaráz zapomněli a nechali test na 45 

cyklech. Ne, spíš to vypadá, že toto měli odněkud přikázáno. A pak bylo zdravých 

nemocných jako naseto, protože to, co test hledá, je nedělitelnou součástí našeho těla, takže 

to většinou najde. 

Dnes konečně přišli s tím, že koronavirus skutečně ‘unikl‘ z laboratoře ve Wuhanu. Také 

přiznali, že Dr. Anthony Fauci ze své pozice vedoucího ‘Národního institutu na alergie‘ tento 

výzkum platil. Tím udělali z Fauciho obětního beránka (on to zasloužil), protože se to celé 

dál nedalo tajit. 

Ale to všecko není ani tak důležité odkud domnělý virus přišel jako to, co je to za látku. Ze 

začátku jsme viděli lidi padat na ulici buď v mdlobách, nebo mrtvé, či se třást jako třtina ve 

větru. Ty příznaky byly později zcela jiné. Takže – mluvíme tady o stejném vlivu a o stejné 

nemoci, anebo je to všecko divadelní představení pro ty důvěřivé? 

Koronavirus, anebo spíše jed, který tuto nemoc způsobuje je biologická zbraň, která byla 

uvedena do provozu jen proto, aby nás donutila nechat se očkovat. Dnešní odborníci dokážou 

ledacos, o čem nemáme ani potuchy. Mají technologii, která obalí nervy a špehuje co se 

v nich děje. Pomocí grafenu, SM-102 (SPIONS) mohou zvenčí sledovat co se děje uvnitř 

našich těl. 

Pomocí magnetismu dokážou dopravit injekčně dodané látky, či léky kamkoliv v těle si 

usmyslí. Dokážou s použitím injekcí přikázat našim vlastním buňkám aby vyráběly 

kterýkoliv lék, nebo i jed. Takže když se hrotová bílkovina hromadí v ženských vaječnících 

65x více než jinde, to není žádná náhoda, ale snaha učinit lidstvo neplodné. 

Další záhada je zmagnetizování očkovaných. Dr. Merritt říká, že ti, co jsou očkovaní, se 

nestanou magnetickými okamžitě. Chvíli to trvá a také vedlejší účinky očkování se mění. 

Skoro jakoby se něco uvnitř těchto lidí pomalu skládalo dohromady tak, jak to popisuje Dr. 

Carrie Madej. Také dochází u očkovaných ke změnám chování, zřejmě proto, že podle stupně 

zahřátí nano-částic železa mají tyto vliv pokaždé na jiné neurony. 

Dr. Merritt studuje očkování již několik let. Nespokojí se s tím, co jí obchodní zástupci 

farmaceutických firem v jejich reklamním proslovu řeknou. A říká, že žádné očkování 

nefunguje. Kdyby lidé věděli o co jde a jaké jedy tato očkování obsahují, nikdo by se očkovat 

nenechali. Jenže to musí každý nastudovat prakticky sám a většina lékařů na to nemá čas. 

Dnes se totiž nedá věřit ani vědeckým publikacím, protože velké farmaceutické koncerny 

najímají spisovatele, aby tito posílali odborným vydavatelům vylhané historky a vylhané 

testy. Hodně těch, kteří tyto časopisy vedou a také značné množství redaktorů jsou 

farmaceutickými firmami přímo upláceni. 
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1 https://vaccineimpact.com/2021/worldwide-genocide-continues-13867-dead-and-1354336-injuries-in-

european-database-of-adverse-drug-reactions-for-covid-19-shots/ 
2 https://www.thegatewaypundit.com/2021/06/shocking-jump-vaccine-deaths-reported-week-cdc-linked-vaers-
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7 https://thecoloradoherald.com/2021/thousands-of-flights-cancelled-as-vaccinated-pilots-fall-ill-or-die/ 
8 https://www.thelibertybeacon.com/mysterious-pilot-deaths-are-increasing-globally-large-numbers-of-flights-

cancelled/ 
9 https://www.brighteon.com/47c07826-ebc8-4826-95ba-bdd6ab13d708 
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KAPITOLA 18 

JE COVID OPRAVDU NAKAŽLIVÝ? A JE VŮBEC NĚJAKÁ PANDEMIE? 

17. června 2021 

Už kdysi dávno, na začátku minulého století, za dob tak zvané Španělské chřipky zkoušely 

americké vojenské organizace zjistit, jak moc nakažlivá tato chřipka je. A velmi se podivili, 

když jejich testy dokázaly, že není vůbec nakažlivá! Takže to zjevně nebyla infekční nemoc! 

Když budeme dnes pátrat, jestli je současný Covid-19 nakažlivý a jestli shromáždění více 

osob ho opravdu rozšiřuje a roušky s karanténou brání jeho rozšíření, s překvapením zjistíme, 

že tyto informace neexistují. 

Za celý rok a půl se vůbec nikdo nepokusil zjistit, jestli je tato chřipka opravdu tak nakažlivá 

jak říkají. A přesto, bez nejmenšího vědeckého podkladu jsme byli donuceni dusit se 

v rouškách, skrývat se za plexi zábranami, utíkat na druhou stranu ulice, když máme někoho 

potkat na úzkém chodníku. Je to všecko více než podivné! 

Kdoví, jestli Covid-19 existuje 

Derek Knauss z Kalifornie napsal1: 

„Mám PhD titul z virologie a imunologie (to je vyšší titul než Dr.) a pracuji 

jako vědecký pracovník v laboratoři. Během své práce jsem testoval 1500 

vzorků Covidu-19. Když jsem tyto vzorky testoval podle Kochových 

předpokladů a pozoroval je elektronovým mikroskopem, nenašel jsem ani já, 

ani moji spolupracovníci Covid v žádném z nich. Všecko, co jsme v těchto 

1500 vzorcích viděli byla chřipka typu A a B.“ 

„Pak jsme poslali nějaké vzorky na prestižní univerzity, Stanford, Cornell, na 

Univerzitu Kalifornie a jinam, celkem na 7 univerzit a ti všichni zjistili to 

stejné – žádný Covid. Dnes soudíme CDC organizaci za podvod s Covidem-

19. Tato organizace nám nebyla schopna dodat ani jeden jediný izolovaný 

vzorek této infekce, takže je zjevné, že Covid-19 neexistuje.“ 

Dr. Mark Trozzi z Kanady2, který pracoval 25 let jako pohotovostní lékař (ARO) a přitom 

učil medicínu na několika kanadských universitách, prohlásil zhruba následující: 

„Ze začátku této pandemie jsem pracoval na zvláštní pohotovosti pro pacienty 

s Covidem. Po pravdě řečeno, celou tu dobu jsem neměl vůbec co dělat. Nebyli 

skoro žádní pacienti a tím pádem žádná práce. 

„A zatím lidé venku si mysleli, že nemocnice jsou přeplněny a lékaři 

s ošetřujícím personálem zničeni z nadměrné práce. Za celý svůj profesionální 

život jsem neviděl jediný případ korony. Mluvil jsem s kolegy v jiných 

nemocnicích a ti mně říkali to stejné.“ 

„Když jsem pátral co je WHO, narazil jsem na čínskou diktaturu, která dosadila 

‘Dr.‘ Tedrose do jejího vedení. Zjistil jsem, že pravdomluvní čínští lékaři zmizeli 

a na jejich místo nastoupila propaganda. Mluvil jsem o tom se svými 

spolupracovníky, ale bylo mi řečeno, že tím způsobuji potíže. Zkoumáním PCR 

testu jsem dospěl k názoru, že je vysoce manipulovatelný a je pouze na 

vytahování peněz z lidí a obohacování manipulátorů, kteří to všecko způsobili. 
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„Také jsem zjistil, že roušky více škodí než pomáhají a ubližují nám po 

společenské, dermatologické dentální a otolaryngotické stránce. Já sám jsem na 

ně měl těžkou reakci, kdykoliv jsem je musel déle nosit. Také očkování proti 

koronaviru není žádné očkování, ale je to vpravení virů korony do člověka. 

„Protože jsem nemohl s takovou lží dále žít, dal jsem výpověď ze zaměstnání. 

Prodal jsem dům a přestěhoval se i s rodinou do malého bytu, abych ušetřil 

peníze. Chci se věnovat potlačení této kriminální Covidové propagandy. 

„Pátral jsem dále a zjistil, že to byli korupční oligarchové, kteří naplánovali a 

spustili tento zločin proti lidstvu. Rozšíření viru zde bylo využito k nastolení 

diktátorského systému za účelem odstranění našich lidských práv a svobod.“ 

Světové ekonomické forum (WEF) a jeho plán celé akce: 

• Plná kontrola všech medií a politických stran všech 193 národů OSN. 

• Rozšíření uměle vyrobeného viru, který je jen o trošku víc nebezpečný než 

chřipka. 

• Bombardování světa 24/7 s Covid propagandou. 

• Nucené nošení roušek pro všecky. 

• Vyvinutí algoritmů počítačové technologie, které dokážou identifikovat lidi 

v rouškách. 

• Začít s ‘Agendou 2030‘. (depopulace) 

• Sjednoťte Covid a Agendu 2030 za účelem znovunastavení světa (reset). 

• Systematicky zničte ekonomii a co nejvíce pracovních příležitostí s použitím 

opakovaných karantén. 

• Použijte PCR na vysoké cykly, abyste opodstatnili karanténu množstvím nových 

infekcí. 

• Začněte očkovat s prvním očkováním, které bude placebo (to bylo zjevně 

vynecháno). 

• Použijte PCR test na malý počet cyklů abyste dokázali, že očkování pomáhá. 

• Dovolte, aby si lidé mysleli, že se vše vrací do normálu. DNES JSME ZDE. 

• Zaveďte digitální peníze, očkovací průkazy a sociální kredit. 

• Zaveďte základní plat pro všechny nezaměstnané. 

• Sledujte populaci s pomocí 5G a jakýkoliv odpor pokutujte, nebo odpůrce 

uvězněte. 

• Zaveďte zákony, které budou nařizovat trvalé společenské distancování a nošení 

roušek. 

• Použijte nové, zmutované viry, nebo jiné viry teroristického charakteru. 

• V případě potřeby použijte PCR testy na vysoké cykly jako důvod pro novou 

karanténu. 

• Začněte očkovat se skutečným očkováním, které bude očkované zároveň 

sterilizovat. 

• Rozhodněte, kdo je hoden reprodukce. 

• Snižte světovou populaci na 500 milionů lidí (to je na 6,5% současného stavu) 

• Využívejte dokonalou kontrolu ‘udržitelného‘ množství lidstva. 

• Tím je Agenda 2030 ukončena. 
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Koncentrační tábory 

Amerika a některé3 evropské státy, na příklad některé německé oblasti, budují záchytné 

tábory pro ty, kteří nesouhlasí s oficiální koronavirovou teorií, nebo se odmítají podřídit 

násilným požadavkům pro karanténu a nošení roušek. Jsou to ve skutečnosti koncentrační 

tábory pro ty, kteří odmítají podřídit se vládnímu diktátu. 

Na příklad v německé oblasti Schleswig-Holstein je ‘záměrné rozšiřování korony‘ trestáno až 

5 lety vězení a pokutou ve výši 25 000 euro. ‘Záměrné rozšiřování‘ není nic jiného než 

nenošení roušek a nedodržování karantény. 

Informace o těchto táborech jsou velmi sporé, čemuž se není co divit. Ale je známo, že se 

v některých už lidé nacházejí. Jak dlouho jsou tam drženi a jestli jsou kdy propuštěni, anebo 

v jakém stavu se nacházejí, není zatím známo. Právníci v Berlíně a v Hamburgu říkají, že 

německá vláda jedná podle zákona, když tyto tábory buduje, protože podle tamního 

pandemického zákona jí toto právo přísluší. 

Kanadské tábory jsou pro veřejnost propagovány jako že lidé tam mohou přijít zcela 

dobrovolně a že to, že by někoho zavřeli násilím není pravda. A přitom lidé jsou tam 

dopraveni speciálním autobusem, nemají dovoleno opustit místnost a stráže hlídají celý 

objekt, aby nikdo neutekl. 

Toto vyjevila matka jednoho chlapce, který tam byl zavřen poté, když úředníci aerolinií 

neuznali jeho negativní Covid-19 test. Tak málo stačilo na jeho uvěznění. 

Na Novém Zealandu jsou do táborů zavíráni ti, kteří odmítnou podstoupit Covid test. 

V Británii k tomu využívají nemocniční budovu na bývalé vojenské základně a v Australii na 

to obětovali celý ostrov. I jinde ve světě jsou tyto tábory budovány a lidé, kteří nesouhlasí 

s vládní propagandou jsou v nich vězněni. 

Je prohlašováno, že nějaká studie zjistila, že ti, kteří nesouhlasí s nošením roušek trpí vážnou 

poruchou osobnosti, nebo neuropsychologickými nedostatky. Jiná studie propagovala, aby 

byly do pitné vody přidávány chemikálie, které by v lidech odstraňovaly odpor k vakcínám. 

Samozřejmě, že i v Číně mají koncentrační tábory, jenže tam je nazývají ‘Odborná učiliště‘ a 

tvrdí, že jsou tam lidé zaškolováni pro různé pracovní příležitosti, za účelem boje proti 

chudobě. Přitom tam zavírají údajné nežádoucí elementy, kterým myjí mozky 

v komunistickém stylu a dokonce je tam provozováno chirurgické odebírání tělesných orgánů 

k prodeji na transplanty. 

V Americe převáží dopravní firma Fedex stovky a stovky plastových pytlů na mrtvoly, viz 

krátké video zde4. Je to impresivní, kolik krabic s tímto obsahem je rozesíláno. Škoda, že 

informátor neměl tolik rozumu a iniciativy, aby si poznamenal aspoň některé adresy, na které 

měly být tyto bedny doručeny. 

V Británii zase inzerují5 nabídku pro podnikatele, kteří by měli zájem o hromadné 

odstraňování mrtvých těl. Hodnota této nabídky dosahuje až 2 milionů anglických Liber a 

celý projekt je plánován do srpna 2026. Čí mrtvá těla v tak obrovském množství asi 

očekávají? 
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Vládní podpora pro postižené 

Vládní podpora pro ty, kteří utrpěli nucenou karanténou, zavřením firem a jinými zásahy je 

v některých zemích dávána lidem a majitelům firem. Na příklad v Americe byly již dvě za 

presidenta Trumpa, v celkové hodnotě kolem 2000 dolarů. V současné době přišla třetí 

podpora, ale ti, kterým nebyly peníze převedeny elektronicky a kteří dostali poukázky přímo 

do ruky se velmi podivili, když prý na nich byl podepsán Trump! 

Takže – kolik je doopravdy presidentů v Americe? 

Finanční podpora6 pro americké farmáře je podmíněna tím, že zničí veškeré osivo! 

Nepřipomíná vám to tak náhodou hladomor na Ukrajině? Tehdy byl ten, u koho našli zásoby, 

což bylo osivo na další rok, označen jako kulak. A pak byli všichni hladem a houfně umírali. 

To stejné je zjevně chystáno pro Ameriku. 

Německo prý finanční podporu taky lidem dá, ale ne hned. Prý až to všecko skončí a život 

bude zpátky ve starých kolejích. Jeden by se rád zeptal, co když to nebude nikdy zpátky ve 

starých kolejích? Na což je jednoduchá odpověď: pak prostě žádná finanční podpora nebude. 

Na internetu7 se objevil dokument v několika řečech, není jisté kdo ho vydal, který navrhuje 

postup, jak snížit onemocnění Covidem na nulu. Nechtějí vůbec žádné případy Covidu, chtějí 

naprostou nulu! Je to podpisová akce, kterou již podepsala spousta lidí a která vyzývá ostatní 

evropské státy, aby se připojily a společně zavedly plánovaná opatření, která zahrnují: 

• Naprosté omezení kontaktu s jinými lidmi nejen doma, ale i v zaměstnání, ve 

školách a všude jinde. 

• Lidé musí zůstat doma a ti, co si to nemohou z finančních důvodů dovolit, by 

měli být podporováni (není řečeno kým). Ti, kteří žijí ve společné domácnosti 

s jinými by měli být rozděleni, aby měl každý svůj příbytek. (tím jsou myšleni 

nezákonní migranti, které chtějí umístit do jednotlivých obytných domů a 

původní obyvatele vyhnat). 

• Zvýšení platů zdravotním pracovníkům, zaměstnání více lidí v tomto oboru, 

zrušení privatizace zdravotních zařízení (neboli znárodnění). 

• Vakcíny jsou naprostá nutnost a musí být vyřazeny z výdělečného podnikání a 

zadarmo rozdávány. 

• Financování by mělo být zajištěno zabavením majetku bohatým a jeho 

rozdělením mezi ten zbytek. Proto je navrhována Evropská daň solidarity 

s Covidem, která bude zdaňovat bohaté a ty, kteří mají vyšší platy, firemní zisky 

a veškeré finanční transakce. 

Je možné, že tento dokument pochází z Německa, protože diktátorská vláda Angely 

Merkelové požaduje podobné zásahy do lidských práv a svobody. Plánuje zavřít továrny, 

uzavřít lidi doma, zabavit majetek a uprchlíky umístit v domech, které patří Němců, kteří 

mají nám tak známý ‘nadměr‘, anebo jim přímo rozdat zadarmo byty a jiná obydlí a původní 

majitele asi odtud vyhnat. Video v češtině je zde8. 

Právník se pokouší řešit situaci 

Dr. Reiner Füllmich je právník9, který má právnické oprávnění jak v Německu, tak 

v Americe. Je rovněž jedním ze čtyř členů německého výboru, ustanoveného na vyšetření 
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Covidu. Od července 2020 se tento výbor zaobírá získáním důkazů o nesprávném řešení tak 

zvané pandemie jednotlivými zdravotními organizacemi a vládami. Výbor vyslechl velké 

množství mezinárodních vědců, lékařů a jiných odborníků. 

Nedávno začali podávat první obžaloby proti americké organizaci CDC, kterou obviňují ze 

zločinů proti lidstvu. Dr. Füllmich se ptá tři základní otázky: 

1. Existuje skutečně pandemie korony, anebo je to pandemie PCR testů? 

2. Ochraňuje skutečně karanténa, roušky a společenské distancování lidstvo 

proti Covidu, anebo to bylo zavedeno proto, aby lidé propadali panice a báli 

se, že jsou ohroženi na životě? 

3. Je to pravda, že německá vláda byla nejvíc ze všech vlád ovlivňována jak 

různými organizacemi, tak odborníky za účelem zavedení co nejpřísnějších 

opatření, snad aby mohlo Německo, kvůli známé německé poslušnosti být 

pro svět jakýmsi vzorem? 

V rozhovoru10 s Dr. Füllmichem říká americký lékař Dr. Peter McCullough že to, co se dnes 

děje je bio-terorismus a zdá se, že byl mnoho dlouhých let předtím připravován. První vlna 

nemoci horních dýchacích cest zasáhla pouze 1% všech lidí, ale media a politikové se 

vynasnažili, aby ve všech vyvolali strach o život. A přitom o nic nešlo, nemoc sama byla 

běžné nachlazení. 

Jenže k prvotnímu strachu se přidal stres z nucené karantény a z nošení roušek, lidé se začali 

bát jeden druhého a rádi se pak zamykali doma, což jim škodilo psychicky a i jinak. Potlačení 

funkční a osvědčené léčby bylo těsně svázáno s vyvíjením očkování. Ten záměr byl zjevný, 

udržovat lidi v trvalém strachu, aby přijali škodlivé a neúčinné očkování. 

Dr. McCullough přišel s účinnou léčbou, ale začal všude narážet na odpor. Neměl možnost 

jednat se zdravotními organizacemi, ani s mediemi a dokonce ani se svými kolegy-lékaři. 

Všichni byli jako hypnotizovaní propagandou. Přesto, že patří mezi nejvíc publikované lékaře 

dnešní doby, podařilo se mu vydat pouze 2 články pro lékaře, s návodem jak léčit nemocné 

doma, aby nemuseli do nemocnice. Sám u svých pacientů docílil 85% snížení hospitalizace. 

V únoru 2020 byl učiněn značný nátlak farmaceutickými firmami na WHO organizaci, aby 

vyhlásila nouzový stav mezinárodního rozsahu. Nutně to potřebovali k tomu, aby získali 

nouzovou autorizaci pro jejich vakcíny, které nejsou vůbec vyzkoušené a nikdo neví co 

všecko mohou způsobit. 

WHO jim ale nemohlo vyhovět, protože nebyly žádné případy nemoci. A tak začali rychle 

testovat, aby získali dostatek nemocných a nemocnice musely všecka úmrtí hlásit jako 

koronu, jinak by nebyl nejmenší důvod pro vyhlášení pandemie. 

Dr. McCullough dodává, že očkování není schopno situaci ovlivnit. Je to matematicky 

nemožné. A ještě ke všemu očkují lidi, kteří už jsou imunní, což je neslýchané. CDC hlásilo 

deset tisíc případů, kdy očkování selhalo a pak tato selhání přestali počítat, protože jich bylo 

příliš mnoho. Ovšem ještě horší bioterorismus přinesou další vydání těchto očkování. 

Opravdu pandemie? 

Také odborníci11 z České republiky dobře vědí, že o žádnou epidemii nešlo. Pro vyhlášení 

epidemie jsou přesné předpisy a ty nebyly ani v nejmenším dodrženy. Zákon přikazuje, že 
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teprve v případě, že se vyskytne 1 600 klinicky nemocných na 100 000 obyvatel během 7 

dnů, do čehož se započítávají veškerá nachlazení a infekce, jako je rýma, kašel, záněty uší, 

chřipky, zápaly plic a jiné, pak je možno vyhlásit v patřičném kraji epidemii. 

To by znamenalo, že Česká republika by musela mít 160 000 klinicky nemocných lidí! A jich 

nebylo ani 25% tohoto množství. Žádná krajská hygienická stanice nevyhlásila v r. 2020 

nebo 2021 epidemii z jednoduchého důvodu, protože k tomu nebyl důvod. 

Takže je zjevné, že pandemii vyhlásili pouze politikové a media. 

Celá situace je ještě víc zkomplikována tím, že do celkového počtu skutečně nemocných byli 

započítáni i ti, kteří podle PCR testů byli pozitivní. To není správné, protože s PCR testem je 

vždy možno nějaké viry najít, však jsou jich v dýchacím ústrojí celé stovky. To, jestli jsou 

závažné, živé a škodlivé, to není PCR test schopen vyhodnotit a to je přitom to nejdůležitější. 

Část nemocných byla rovněž obětí propagandy. Když jsou lidé neustále strašeni 

s přeplněnými nemocnicemi, zprávami o tom, jak krematoria nezvládají množství mrtvých a 

hrobaři nestačí vykopávat hroby, tím je vytvářen obrovský nátlak na psychiku a lidé pak 

onemocní. Ať tomu věříme nebo ne, psychika se rovněž podílí na imunitě. 

Lepší Aspirin než SM-102 

Nedávno12 byla zjištěna další škodlivá přísada v očkování firmy Moderna. Ne že by Pfizer, 

Johnson & Johnson či AstraZeneca, nebo kterékoliv jiné očkování na tom bylo líp. Ovšem u 

Moderny byl zjištěn přídavek chemikálie SM-102. 

Tato chemikálie má dlouhé, složité chemické jméno a v podstatě je to karcinogen, který 

způsobuje neplodnost, škodí nenarozenému dítěti a při dlouhodobém používání způsobuje 

poškození centrálního nervového systému, poškození ledvin, jater a dýchacího ústrojí. 

Je velmi jedovatý pro vodní tvory a má dlouho-trvající vliv. Není doporučován pro použití 

pro lidi, ani pro zvířata. Položivot této chemikálie je asi 180 dnů. To znamená, že je potřeba 

celý rok na to, aby tato látka vyšla z lidského těla ven. 

Ta skutečnost13, že jak AstraZeneca, tak i Johnson & Johnson používají v jejich očkování 

adenovirus z opic a že proto očkování obsahuje i opičí neštovice, nás vůbec nemusí touto 

dobou překvapit. Nákaza neštovicemi vypukla v současné době v anglickém Walesu a jak je 

možno očekávat, britské zdravotnictví ji nespojuje s očkováním. 

A ještě ke všemu aluminium 

Běžně je tvrzeno14, že v očkování je aluminia velmi málo, takže je zbytečné se o ně starat. To 

není samozřejmě pravda. Aluminium je do očkování přidáno jako nano-částice a v takové 

formě je mnohem víc škodlivé, než běžné aluminium. Nano-částice aluminia se vážou na 

bakteriové antigeny, virové antigeny a antigeny hrotové bílkoviny a na jakékoliv další 

znečišťující látky, které se v očkování vyskytují a o kterých nikdo ani nemusí vědět, že tam 

jsou. 

Ve formě nano-částic se aluminium snadno dostane do mozku a přitáhne sebou i tyto 

škodlivé látky. Evropští vědci sledovali přítomnost aluminia v mozku a zjistili, že tam vydrží 

celé dlouhé roky, dokonce i celá desetiletí. 
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Odměna 2 milionů dolarů 

Jistý milionář v Americe nabídl 2 miliony dolarů tomu, kdo mu předloží důkaz, že zdravotní 

organizace, jako jsou CDC, WHO, NIH, FDA, udělaly jednu jedinou správnou věc pro 

skutečné řešení pandemické situace. Nikdo se nepřihlásil. Ani se s ním nikdo nezkoušel 

spojit. Nikdo takový důkaz nemůže sehnat. Všecko, co tyto organizace učinily bylo 

nesprávné, škodlivé a ve všech případech protilidské. 

Na příklad, už jen ty roušky! 

Nejen že vůbec nikoho neochraňují před případnou nákazou, ale jsou protispolečenské, mají 

špatný vliv na vztahy mezi lidmi, brání volnému styku a škodí uživateli. Většina z nich je 

zamořena bakteriemi, způsobujícími zápal plic a jiné nemoci. 

Skupina rodičů15 z Floridy vzala roušky, které jsou jejich děti povinny nosit ve škole a poslali 

je do laboratoře na vyšetření. Tyto roušky byly nošeny asi 5-8 hodin denně dětmi ve věku 6-

11 let. Jako kontrolní objekt bylo posláno tričko, na kterém nebyly nalezeny žádné patogeny. 

Výsledky testů na rouškách zato byly šokující. Bylo v nich nalezeno 11 velmi nebezpečných 

patogenních látek, jejichž seznam je uveden: 

• Streptokok zápalu plic, 

• Mykobakterie tuberkulózy, 

• Meningitida (zánět mozkových blan), 

• Amoeba encefalitidy (zánět mozku), 

• Acinetobakterie baumanni (zápal plic a zánět mozkových blan, odolný vůči 

antibiotikům), 

• Bakterie coli (otrava potravinami), 

• Borreliosa (způsobuje nemoc Lyme), 

• Difterie (záškrt), 

• Legionářská nemoc, 

• Stafylokok pyogen, serotype M3 (těžká, smrtelná infekce), 

• Stafylokok aureus (zánět mozkových blan, sepse). 

Také nějaké méně nebezpečné patogeny byly v rouškách nalezeny, které způsobují horečky, 

vředy, kožní vyrážky, kvasnicovou infekci (kandida), angíny, záněty ústní dutiny a dásní, 

horečku Skalistých hor a jiné. 

Měli bychom si uvědomit, že to je přesně nač bylo nošení roušek nařízeno, aby i ti, co jsou 

zdraví, onemocněli. Už příliš dlouho je známo, že ani roušky, ani ochranné štíty, ani helmy a 

prostě vůbec nic nezabrání rozšíření infekcí mezi lidmi. Všecky tyto drahé, neefektivní a pro 

naše okolí škodlivé věci nejsou na nic, než na zničení uživatele. 

Proč ještě nikdo nepřišel s nainstalováním ionizujících čističů vzduchu v obchodech a 

v místech, kde se schází větší množství lidí? Je to jasné proč, protože by opravdu fungovaly a 

ničily by všecky patogeny. Pak by byly roušky a distancování naprosto zbytečné. 

Namísto léků nám dali vakcíny 

Podle nejnovějších zpráv16 se ruskému hackerovi podařilo dostat se do databáze, která sbírá 

informace o očkovaných. Jsou tam jejich současné zdravotní informace, úroveň spánku a 
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GPS souřadnice místa, kde se nacházejí a mnoho jiného. Tito lidé jsou sledováni každou 

hodinu dne pomocí 5G technologie. 

Sledování je umožněno nano-technologií, která je přidána do současných očkování. Vysílač, 

takto vpravený do lidského těla se sám na svých dovede spojit s patřičnými servery a tam 

pravidelně hlásit požadované informace. Velikost těchto čipů je minimální, snadno se vejdou 

do ouška jehly. 

Ruský hacker na této stránce získal také přesné informace o počítačovém programu, které 

toto zařízení používá, o použitém procesoru a o celém nastavení tohoto špehujícího zařízení, 

o kterém očkovaní nejsou uvědoměni, když je jim vpíchnuta injekce. Už to je vážné 

provinění proti základním lidským právům. 

Podle odhadu odborníků je očekáváno, že většina očkovaných bude mrtva do r. 2025. Je na 

nás, abychom to brali jako skutečnost a zařídili se úměrně. Je zde totiž příliš mnoho 

ukazatelů, které tomu nasvědčují a které není radno brát na lehkou váhu. V odborných 

lékařských a vědeckých časopisech je o tom zcela veřejně pojednáváno, ale problém je, že 

tyto časopisy málokdo čte. 

Jako záhada na konec: je velmi podivné, že v současné době dochází k častým útokům psů na 

jejich očkované pány. Také nemluvňata odmítají své matky, které se nechaly očkovat, což 

bylo pozorováno v Israeli. Stala se s těmito lidmi nějaká podstatná změna? Vycítí psi, kteří 

jsou velice intiuitivní, že jejich pán už není ten stejný člověk? Cítí to stejné i nemluvňata? 

 

1 https://stillnessinthestorm.com/2021/01/explosive-if-true-im-a-clinical-lab-scientist-c19-is-fake-wake-up-

america/ 
2 https://rense.com/general96/er-doctor-we-are-being-deceived-and-manipulated.php 
3 https://www.theburningplatform.com/2021/02/28/the-fake-covid-pandemic-is-the-excuse-for-concentration-

camps/ 
4 https://www.youtube.com/watch?v=TL4gzSRf2tQ 
5 https://bidstats.uk/tenders/2021/W21/751632732 
6 https://forbiddenknowledgetv.net/theyre-manufacturing-a-food-shortage/?utm_source=Jeeng 
7 https://zero-covid.org/language/en/ 
8 https://www.youtube.com/watch?v=zH9gcXm6zGE 
9 https://www.aeginagreece.com/aegina-island/wp-content/uploads/2020/12/Transcript-testimony-Reiner-

Fuellmich-.pdf 
10 https://www.bitchute.com/video/cNa5JkmV27rj/ 
11 https://www.youtube.com/watch?v=yT9U7oe8vQk 
12 https://blog.nomorefakenews.com/2021/05/19/shocker-why-is-this-substance-in-the-moderna-covid-vaccine/ 
13 https://www.bitchute.com/video/97j4Z1vS2hNf/ 
14 https://rense.com/general96/nano-aluminum-the-kill-shots-zombies-and-the-end.php 
15 https://anti-empire.com/a-group-of-parents-sent-their-kids-face-masks-to-a-lab-for-analysis-heres-what-they-

found/ 
16 https://tapnewswire.com/2021/06/vaccinated-people-are-being-tracked-in-real-time/ 
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KAPITOLA 19 

DALŠÍ JEDY V TAK ZVANÉM ‘OČKOVÁNÍ‘ PROTI COVIDu 

20. června 2021 

Je to podivné1, že vedoucí států, kteří odmítli pro své lidi vakcínu, začali záhadně umírat. 

V Burundi to byl president Pierre Nkurunziza, kterému bylo 55 let. Prohlásil, že jeho země 

zatím žádné očkování proti Covidu nepotřebuje a brzy na to zemřel na srdeční mrtvici. Na 

Haiti to byl president Jovenel Moise, 53 let starý. Byl zastřelen záhadnými, španělsky 

mluvícími pistolníky. 

Třetí je president Tanzanie, John Magufuli, 61 let starý. Ten zmizel a nikdo nevěděl kde je. 

Když ho konečně našli, byl v nemocnici, údajně léčen na Covid a hned nato záhadně zemřel. 

President Madagaskaru2, 47-letý Andry Rajoelina, který upřednostňoval místní očkování, 

vyrobené z bylinných výtažků měl štěstí a vražedný útok přežil. Není přesně řečeno čím měl 

být odstraněn, ale víme, že zároveň bylo usilováno o životy několika dalších, vysoce 

postavených politiků na Madagaskaru. 

Hamed Bakayoko, 56 let, Premiér Slonovinového pobřeží, rovněž zemřel, údajně na Covid, 

z čehož se vyvinula ‘náhlá rakovina‘.  Zemřel v nemocnici. Ambrose Dlamini, 52 let, premiér 

afrického státu Eswatini (Swaziland), zemřel také údajně na Covid. Už už byl skoro 

v pořádku a pak náhle zemřel, také v nemocnici, jak jinak. 

Zdá se, že některým lidem tak moc záleží na tom, abychom byli všichni očkováni, že se kvůli 

tomu neváhají dopustit zločinu. Globalistům na tom záleží proto, že nás chtějí vyhubit a 

farmaceutické firmy z nás chtějí ještě před smrtí vyždímat co nejvíc peněz. To je vše, o co tu 

jde, jak u očkování, tak u současných nefunkčních léků, o špitálech nemluvě. 

Přitom tak zvaná očkování nejsou žádná očkování, ale jsou to genetické pokusy na lidech. A 

také jsou velice škodlivá. I sami výrobci to přiznávají, ale k tomu účelu bychom museli číst 

příbalový letáček, jenže když o tento řekneme lékaři, tak se do hloubi duše urazí. On přece ví 

vždycky víc, než my! 

Je zde ale ještě další problém: některé součásti těchto injekcí nejsou v jejich obsahu vůbec 

uvedeny, protože prý je to ‘výrobní tajemství‘! To je samozřejmě nesmysl. Spíš je to něco, co 

před námi zkoušejí utajit, protože by byli postižitelní i přes svoji právní imunitu. 

Grafen a hydrogel v injekcích 

Dnes již víme3, že injekce obsahují vodíkový biosensor, zvaný ‘hydrogel‘. Tuto látku vyvinul 

americký vojenský výzkumný ústav DARPA a je to v podstatě čip, obsahující nanočástice 

kysličníku grafenu. Grafen je ten nejtenčí, ale zároveň nejpevnější materiál na světě a velmi 

dobře vodí elektřinu. 

Každá injekční dávka obsahuje miliony těchto nanočástic, které se po vpichu mohou samy 

složit dohromady a znovu rozložit, čímž vytvoří různé sestavy nanobotů4 (od: nano robotů). 

To, že se tyto částice samy dokážou složit dohromady znamená, že přicházejí do těla 

s přesnými instrukcemi, podle kterých jednají. Ke své činnosti využívají naše vlastní zdroje, 

jako jsou železo a kyslík v krvi, voda, energie a jiné. Kupodivu, množství energie, kterou 

potřebují, je nepatrné. 
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Hydrogelové skládačky5 mají schopnost reagovat na podněty našeho těla a měnit sebe a své 

hodnoty v souladu s novými požadavky. Jejich chování a způsob poskládání je možno měnit i 

zvenčí, pomocí elektromagnetických impulsů. Tito miniaturní roboti mohou v sobě nést léky, 

ale také jedy, které dokážou vypustit do oběhu přesně podle předem naprogramovaného 

plánu. 

Nanoboti mají různá poslání v různých částech lidského těla. Mohou se také sami napojit na 

mnohé ‘chytré‘ jednotky, jako jsou mobily, internetový mrak (cloud) a podobně. Postupně 

zkoušejí proniknout do všech buněk, v čemž jim pomáhají nano-částice 

superparamagnetického železa (Superparamagnetic Iron Oxide Nanoparticles, SPIONS). 

S použitím magnetizmu je možno otevřít každou jednotlivou buňku a přímo do ní doručit 

hrotovou bílkovinu, takže veškeré tělesné orgány jsou jimi během krátké doby doslova 

prošpikovány. Tím je každý člověk změněn na hybridní stvoření, skládající se z lidské tkáně 

a z kovu. 

Celé houfy těchto hydrogelových nanobotů se rovněž ženou do mozku, kde se usídlí natrvalo 

a postupně zničí to, co nás dělá lidmi. Tělesné tekutiny jim umožní, aby se rozrůstali, takže 

postupně proniknou do všech orgánů v těle. Ve skutečnosti se chovají úplně jako živí 

tvorové, viz krátké video zde6. 

S použitím našeho vlastního krevního hemoglobinu, což je rovněž druh kysličníku železa pak 

nanoboti dále budují, což postupně zvyšuje magnetičnost lidského těla. A protože grafen tvoří 

údajně více než 90% každé očkovací dávky (ale není v obsahu uveden), je to aktivita nemalá. 

Vyskytlo se ale značné množství lidí, kteří začali být také magnetičtí a přitom očkováni 

nebyli. Pátráním se přišlo na to, že některé kupované potraviny, v tomto případě mražené 

kuřecí části, obsahovaly magnetický materiál. To se stalo v Americe, což ale neznamená, že 

se to nemůže stát i někde jinde. 

Grafen je velmi škodlivý 

Problém je v tom7, že grafen je jedovatý. Snad proto není uveden v obsahu přísad injekcí 

firem Pfizer a Moderna, které ho obě obsahují (AstraZeneca je právě vyšetřována). Grafen 

způsobuje srážení krve a trombózu a škodí imunitnímu systému. Akumuluje s v plicích, kde 

uplatňuje velice škodlivý vliv. Je možné, že všechna úmrtí na ‘očkování‘ proti Coroně jsou 

způsobena převážně nanočásticemi grafenu. Grafen je také přidáván do roušek, odkud stejně 

tak uplatňuje škodlivý vliv na člověka. 

Zdá se, že to, co farmaceutické firmy tím zkoušejí docílit je zjistit jak moc grafenu lidské tělo 

pojme, než ho to úplně zničí. Snad proto chtějí všecky přeočkovávat každých 6 měsíců. 

Grafen má sice nulový náboj, neboli je neutrální. 

Ale jak již bylo řečeno, je ho možno ovládat i zvenčí. V případě, že by dostal kladný náboj, 

pak zničí všecko, s čím přijde do styku. A kladný náboj může určitě získat snadno, 

z náhodného (nebo záměrného) elektromagnetického zdroje. Takže všichni ‘očkovaní‘ v sobě 

nosí časovanou bombu. 

Dr. Andrew Godsworthy, dříve profesor a bezpečnostní úředník Londýnské university, dnes 

v penzi říká, že ani grafen, nebo kysličník grafenu nejsou magnetické, ale přes buněčné 

membrány dokážou převádět dostatečné množství elektřiny, aby zmagnetizovaly 
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superparamagnetické částečky, jako je feritin a magnetit a způsobily širokosáhlé 

zmagnetizování očkovaných. Elektrická vodivost grafenu je vyšší než vodivost mědi. Tím 

pádem může grafen, nebo jeho kysličníky převádět velmi silný elektrický proud. 

A pak se může elektrický proud rozšířit jako lavina po celém těle, zasáhnout imunitní systém, 

cévy, srdce, plíce a nakonec i mozek. Kamkoliv tento náboj projde, vytvoří problémy 

s buněčnou prostupností a bude mít neuvěřitelné biologické následky, jako jsou srdeční 

poruchy, předčasné choroby Alzheimerova typu a kdyby byla zasažena i mitochondrie, pak to 

bude chronická únava. 

Lidské buňky se následkem tohoto vlivu mohou stát hyperaktivními a posílat falešné signály 

do mozku, což vytvoří hypersensitivitu, takže tito lidé nebudou moci použít telefon a 

bezdrátové počítačové zařízení na ně bude působit jakoby je píchali jehlami. Bude jim 

neustále špatně, budou trpět bolestmi hlavy, a jinými problémy. Nikdo ve skutečnosti neví, co 

přesně taková nepřirozená elektromagnetická manipulace dokáže způsobit. 

Snad to nejhorší, co se může stát je, kdyby tyto osoby podstoupily vyšetření MRI skenerem, 

protože pak magnet, který je součástí tohoto zařízení, by mohl magnetické částice v jejich 

těle zkoušet vytáhnout ven. V případě prohlídky páteře, nebo mozku, by to mohlo způsobit 

trvalé poškození na těle. Ostatní části těla nejsou zdaleka tak citlivé, ale časem by i tyto 

podlehly škodlivému vlivu a dostavily by se nevysvětlitelné nemoci. 

mRNA samotné je velmi citlivé na světlo, na teplotu, na vlhkost – je citlivé skoro na všecko, 

co existuje. Dýchněte na ně a je po něm. Proto bylo uloženo do jakéhosi obalu, aby přežilo 

dopravu do lidského těla a jeho buněk. Tento obal je vytvořen z PEGylátovaných nanotuků, 

které jsou vyráběny firmou Sinopeg v Číně. PEG je další jedovatá látka, v očkování 

obsažená. 

Důvod, proč jsou8 nanotuky použity v injekcích je ještě další. Náš mozek je velmi citlivý 

orgán a z toho důvodu je oddělen od zbytku těla neprostupnou krevní bariérou. Tato bariéra 

ho chrání před cizími látkami a různými škodlivými vlivy. Tukové nanočástice jsou možná ty 

jediné, které dokážou ochrannou krevní bariérou prostoupit. A protože škodlivá látka, kterou 

v sobě zákeřně přepravují není zjevná, náš mozek se takovému útoku nedokáže bránit. 

Dokonce i uran a jiné jedy jsou v injekcích 

Objevily se celkem9 dva nové dokumenty o laboratorní analýze tak zvaného očkování proti 

Covidu, ale než měl kdo čas je prostudovat, tak zmizely a zůstaly pouze jejich názvy a 

seznamy těch, kteří na výzkumu pracovali. Jeden z těchto dokumentů dokazuje, že 

v injekcích, které jsou vydávány za očkování proti Covidu, je obsažen uran-3665, který může 

mít hromadící se vliv na neočkované i očkované. Jelikož je to radioaktivní prvek, tak určitě! 

Druhý dokument má původ na Univerzitě v New Yorku, Škola medicíny a říká, že uran-3665 

usnadňuje spojení hrotové bílkoviny s imunitními přijímači u těch, kteří mají příliš výkonný 

imunitní systém. Což znamená, že pomocí uranu je možno zničit i ty naprosto zdravé. 

Takže v tak zvaném očkování proti Covidu je obsažen radioaktivní prvek uran a ať už je jeho 

přítomnost potřebná na cokoliv, co si výrobci usmysleli, je pro nás velice škodlivý. 

Moderna v jejich očkování10 má celou protirakovinovou léčbu. Je tam chemoterapie i 

radioaktivní látky, jak je popsáno v jejich patentu11 č. US2020/0354423A1 (viz bod 0712). 
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Z čeho se skládají injekce na popravu zločinců ve státě Arkansas? 

Injekce12, které jsou používány k usmrcení těchto odsouzenců obsahují celkem tři látky: 

Midazolam, což je sedativum, Vecuronium bromid, který paralyzuje svaly a chlorid 

draselný na zastavení srdce. 

A teď si představte, že chlorid draselný (potassium chloride) je též obsažen v očkování proti 

Covidu. Není jasné jestli je ve všech čtyřech typech, které jsou v současné době používány, 

ale Pfizer je tam má a je možno si stáhnout přímo jejich stránku, kde to říkají13. 

Chlorid draselný způsobuje nevolnost, zvracení a poruchy srdečního rytmu tak velkého 

rozsahu, že se srdce může zastavit. A přesto ho dali do injekcí a opravdu, mnoho očkovaných 

má vážné srdeční potíže. 

Další škodlivá látka v Pfizerově vpichu je jednosytný fosforečnan draselný (monobasic 

potassium phosphate). Je to chemikálie, která nebyla ještě zkoumána co do jedovatosti! 

Takže zkoumají její jedovatost na nás. 

N,N-Dimetylacetamid je v přílohovém letáku výrobce označován jako nebezpečný. Píšou, že 

je škodlivý při styku s pokožkou, nebo když je vdechován. Také způsobuje těžké zranění očí 

a ublížení nenarozenému dítěti. Přesto byla i tato chemikálie přidána do Pfizerových injekcí. 

PEG, polyethylenglykol je jedovatý, když je vpraven injekčně do těla. Kysličník ethylenu, 

který PEG obsahuje, byl používán v 1. světové válce jako nervový plyn a způsobuje leukemii 

a několik druhů rakoviny. PEG rovněž vykazuje genetickou toxicitu. 

Takže to všecko můžete v sobě mít a za pakatel, když se necháte ‘očkovat‘! 

Biologická zbraň proti nám a 5G 

Dnes už víme14, že hned ze začátku koronavirové paniky existovalo přímé spojení mezi 

výskytem nemoci a zavedením vojenské sítě 5G. Většina případů této chřipky se 

soustřeďovala kolem těchto instalací. Dnes, díky La Quinta Columna, což je skupina 

španělských vědců zjišťujeme, že to je přesně na co bylo 5G zavedeno a že jeho další použití 

je ovládat nás samotných pomocí injekcí, které obsahují tyto cizí, škodlivé látky, nesourodé 

s člověkem. 

Tak zvané vakcíny nebyly nikdy určeny jako očkování proti nemoci. Byly navrženy a 

vyrobeny jako geneticko-biologická zbraň proti lidstvu, na jeho vyhubení. Je to bioterorismus 

ve velkém a jeho snaha je způsobit globální genocidu. 

Dnes už víme, že ‘očkovaní‘ dostanou koronavirus, že na něj umírají a že oni sami vytvářejí 

nové varianty nemoci, kdežto neočkovaní se uzdraví. Dnes již také víme, že přenos očkování 

z člověka na člověka je možný a že je zde snaha sypat na nás škodlivé látky i shora, z letadel. 

Během epidemie planých neštovic v r. 1871 v Americe, 90% všech, kteří onemocněli, byli 

očkovaní. Dnes máme naprosto stejnou situaci s očkováním proti Coronaviru. 

Dr. Joseph Mercola, který po celou dobu varoval proti očkování a vysvětloval o co 

doopravdy jde, dostal tolik pohrůžek smrtí a jiných vážných hrozeb, že musel stáhnout 15 

000 svých článků z internetu, což reprezentovalo jeho práci za posledních 25 let. Jiní lékaři 

ztrácejí lékařská oprávnění a někteří i životy. 
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A stále dál nás straší 

Stále dál, tak jako na začátku, jsme strašeni nejrůznějšími odrůdami původní nemoci a tisíci 

přibývajících nemocných po celém světě. Na příklad, na Floridě měli rekordní počet 21 000 

nových případů koronaviru. Media křičela do světa jak jsou nemocnice zavírány, protože už 

nemají místo pro další pacienty. Veškeré operace a jiné lékařské procedury jsou odkládány na 

neurčito, aby bylo místo pro ty, zasažené Covidem. 

Nemocnice na Cape Canaveral, která byla použita jako výchozí bod pro tyto poplašné zprávy, 

prý doslova praská ve švech, kolik je tam pacientů. 

Lékařka, Dr. Shay se rozhodla15, že se tam pojede podívat. Byla velmi překvapena tím, co 

zjistila. Parkoviště pro pacienty jsou prázdná, parkoviště pro lékaře taky tak. Nemocnice je 

naprosto prázdná, nikde človíčka. Dlouhé chodby prázdné, přístup na ARO vylidněn, nikde 

ani živáčka. 

Covid je tím pádem politická ‘nemoc‘ 

A očkování proti němu16 jsou genetická manipulace lidské buněčné podstaty. Byla údajně 

navržena k tomu, aby ti z nás, kteří nic nevědí a nic nesledují, dostali dostatečné množství 

auto-imunitních nemocí, podobných tomu, co se dnes nazývá AIDS. Testovací tyčinky 

rovněž nejsou žádný test. Tyto jsou mnoho-účelové, biologické válečné zbraně a jsou 

součástí transhumanistické agendy, která je zaměřena na přeměnění biologického člověka na 

nemyslícího polorobota.  

Jen tak pro zajímavost, krátké video tančících robotů je zde17. Je to mistrovské dílo robotiky, 

programování a lidské anatomie, ale člověka mrazí na zádech, když si uvědomí, že těmito 

potvorami zkoušejí nahradit lidskou rasu. 

Britská stránka ‘gov.uk‘ to říká jasně: 

„Předpisy pro Čtvrtou průmyslovou revoluci: tato revoluce je co do velikosti, 

rychlosti a složitosti ničím nepředčena. Je představována spojením technologií, 

jako jsou počítačová inteligence (AI), editování genů a pokročilá robotika. To 

vše smazává ohraničení, které kdysi oddělovalo fyzické, digitální a biologické 

světy. Naruší to skoro každý průmysl v každé zemi. Vytvoří to nové příležitosti a 

předloží to nové výzvy lidem, místům a podnikům, které budou všichni muset 

řešit.“ 

Nové příležitosti pro koho? 

Rozsáhlost ublížení na těle a úmrtí, způsobené jedním z nástrojů této 4. průmyslové revoluce 

ve formě očkování jsou podstatně mnohem vyšší, než nám bylo řečeno. Je to ten největší 

lékařský podvod, co kdy byl. Je to hromadná vražda, je to genocida, jaké není rovno v celé 

historii lidstva a je řízená šílenými eugeniky. 

Teorie o bakteriích a virech je další eugenická lež. Kdyby byla pravdivá, už dávno by nikdo 

z nás nežil. 

Nová očkování zkouší vyburcovat imunitní systém člověka tím, že to těla dodávají antigeny. 

Antigen je látka obvykle bílkovinové podstaty, která v živém organizmu způsobí výrobu 

protilátek. Antigeny jsou jedy, cizí krevní buňky a buňky z transplantovaných orgánů. Jsou to 
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cizí jedy, které nemají v lidském těle co dělat. A přesto, běžné očkování obsahuje až 72 

takových jedů, které jsou do těla vpraveny, aby bojovaly proti jednomu jedinému škodlivému 

prvku, což je podle dnešní teorie virus. Není s takovou logikou něco hodně v nepořádku? 

Co má co dělat nano-technologie v medicíně? 

V testovacích vatových tyčinkách na Covid bývá také obsažen vodíkový biosenzor, neboli 

hydrogel a to ve formě nano-čipu. Je tam přidán z toho důvodu, aby snadno přilnul 

k tělesným tkáním a slizům a tím pádem se v těle déle udržel. Tím, že je testovací tyčinka 

otírána v nose, je absorpce těchto nanočástic, jinak také zvaných ‘chytrý prach‘, zaručena. 

Bylo zjištěno, že některé testovací tyčinky obsahují nanočástice radioaktivního kovu Tc-99 

(technetium), který má bio-infiltrační vlastnosti, zahrnující ovládání mysli a přímou 

manipulaci DNA. Tc-99 spolu s pyrofosfátovým iontem se snadno připojí k vápníku v těle. O 

vápníku je známo, že ho 5G frekvence rozpouštějí. Izotop technetia se chemicky váže na 

mnoho dalších, biologicky činných molekul, což ho dělá použitelný pro mnohé lékařské 

pokusy a testy. 

Ještě další magnetické kovy v očkování 

Tisíce a tisíce očkovaných zjišťují18, že se jim kovové předměty udrží na těle a nespadnou 

dolů. Stali se magnetickými. To proto, že do současných očkování jsou přidány nanočástice 

kysličníku železa, což je super-doručovací systém, který s pomocí různých chemikálií dokáže 

donutit cizí mRNA, aby vniklo do každé buňky v těle. Tomuto procesu se říká magneto-

fekce. 

Firma, která tyto magnetické nanočástice vyrábí zdůrazňuje, že jejich výrobky nejsou určeny 

pro diagnostické účely, nebo jako přídavek léčiv pro lidi. Přesto se tím výrobci očkování 

nenechali odradit a používají nanočástice železa naprosto nezákonně a právě pro lidi. 

Kdybychom žili v normálním světě, těžce by na to doplatili. Ale náš současný svět normální 

není a to je problém. 

Superparamagnetické nanočástice19 kysličníku železa jsou přes veškerá varování hojně 

využívána i jinde v dnešní medicíne. Mohou být totiž venkovním magnetickým zdrojem 

naváděny přesně na místo, kde jsou v těle potřeba. Tímto způsobem dovolují doručení k nim 

přidaného materiálu tam, kde je žádoucí, aniž by ovlivnily ostatní orgány. 

Ovšem železo je pro člověka jedovaté. Dokonce i železo, které nasbíráme během života 

z vody a z potravy se hromadí, nevychází ven a na stáří, kdy je ho víc a víc, způsobuje 

mozkové mrtvice. Jak to, že se na to zapomnělo? Anebo je to záměr? 

Nový výzkum dokazuje, že když jsou buněčné zábrany vystaveny nanočásticím kovů, pak 

náš obranný systém vyšle instrukce, které mohou změnit DNA vyvíjejících se mozkových 

buněk. Takže další debilizace. 

Proč vůbec očkování? 

Jak již bylo napsáno, současná očkování nejsou žádná očkování. Je to chemická patogenní 

injekce, která má za úkol způsobit v buňkách očkovaného člověka patogenní reakci. Tato 

látka naprogramuje lidské tělo aby samo začalo vyrábět tak zvanou hrotovou bílkovinu (spike 

protein), která je pro člověka jedovatá. Jakmile je tato bílkovina vyráběna, obranné části 

našeho organizmu proti ní začnou vytvářet protilátky. Tato činnost pokračuje do nekonečna; 
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není známo, že by injekčně dodaná látka měla v sobě něco, co později tento proces zastaví. 

Když je protilátek příliš mnoho, mohou člověka zahubit. 

Pomocí tohoto vlivu jsou také v těle postupně vytvářeny tak zvané auto-imunitní nemoci. 

Těchto nemocí je asi stovka a patří mezi ně cukrovka, roztroušená skleróza, lupenka, 

Crohnova nemoc, Addisonova nemoc, revmatická artritida, pankreatida, Gravesova nemoc. 

Cesta hrotové bílkoviny lidským tělem 

Kanadský výzkumný pracovník20 Dr. Byram Bridle říká, že zde se stala obrovská chyba. 

Zpočátku byla hrotová bílkovina považována za výborný antigen, ale nikdo si neuvědomil, že 

je to ve skutečnosti jed a patogen. Takže všichni očkovaní byli očkováni škodlivým jedem. 

Až teprve později bylo zjištěno – poté, co byly očkovány miliony lidí – že hrotová bílkovina 

se dostane do krevního oběhu, což vysvětluje stovky vedlejších účinků, jako jsou krevní 

sraženiny, srdeční a mozkové poruchy a problémy pohlavních orgánů. 

Nemělo by to být pro lékaře samozřejmé, že se bílkovina dostane do krevního oběhu?  

„Toto je poprvé, co mohli vědci sledovat kam tyto mRNA očkování po vpichu jdou,“ říká Dr. 

Bridle. „Dříve se myslelo, že očkování zůstane v rameni, ale to není vůbec pravda.“ 

Je vidět, že vědci nevidí les kvůli stromům. To je přece logické, že očkování nezůstane 

v místě vpichu jako jedna celistvá hrudka, ale že se postupně vstřebá do systému. To je, jak 

lidské tělo funguje. Však se to všichni učíme už v základní škole, co pak při studiu mediciny! 

Podle japonské studie cestuje hrotová bílkovina přímo do krve a několik dní s ní cirkuluje, 

než se začne hromadit v orgánech, jako jsou hlavně vaječníky a pak slezina, kostní dřeň, 

játra, nadledvinky. Očkované kojící matky ohrožují svá nemluvňata, protož bílkovina 

pronikne skrze mléko až k nim. Mladé maminky, těhotné ženy a ty, které chtějí mít 

v budoucnu děti by vůbec neměly být těmito jedy očkovány, protože to uškodí jejich dětem a 

je samotné to učiní neplodné. Tím ovšem není řečeno, že všichni ostatní by se měli nechat 

očkovat – v žádném případě! 

Hrotová bílkovina21 také způsobuje těžké záněty srdce, jak jsou hlášeny ve spojení se 

současným očkováním. Nemoc zvaná myokarditida, kterou to způsobuje, je velmi 

nebezpečná a zákeřná nemoc, o které nikdo nikdy neví kdy se projeví, jak říká Dr. Roger 

Hodkinson. Myokarditida může přijít za hodinu, nebo třeba za několik let a člověka pak 

zničí. Není proti ní obrana. 

Nejhorší na tom je, že buňky srdečního svalu se neobnovují. Jakmile je něco napadne a 

některé odumřou, na jejich místa už nepřijdou další, aby je nahradily, jak je tomu na příklad u 

jater a u ledvin. Nikdo nikdy nemůže odhadnout kolik buněk je zničeno a co to způsobí 

později. Takže my dnes děláme pokusy s něčím, u čeho nikdo nemůže předvídat jaké 

dlouhodobé následky to bude mít. A přesto to zkoušíme! A na lidech! 

Všichni lékaři dobře ví, že zastavit šíření virového onemocnění horních dýchacích cest není 

možné ničím, co současná medicína zná. Absolutně to není možné. A přesto byla na lidi 

nanucena nesmyslná opatření, která nejen že nefungují, ale ještě ubližují. 

Tisíce a tisíce lékařů se všemi těmito současnými nesmysly nesouhlasí. Ale když o tom 

zkoušejí mluvit a informovat veřejnost, pak jsou ponižováni, zastrašováni, zesměšňováni, 

censurováni, prohlašováni za tvůrce konspiračních teorií a někdy i dokonce odstraňováni. I 
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dříve zmíněný Dr. Bridle byl ponižován, hanlivá internetová stránka byla založena pod jeho 

jménem a byl vystaven nejrůznějším zákeřným útokům. Globalisté si své plány a své peníze 

dobře chrání! 

Lékaři pro etické řešení situace 

Organizace22 ‘Lékaři pro Covidovou etiku‘ (Doctors for Covid Ethics23), což je velká skupina 

amerických a evropských lékařů prohlašují, že ti, jejichž imunitní systém je zdravý, žádné 

očkování nepotřebují. A ti, kteří mají slabší imunitu, pak radši ať použijí některé léky, není 

jich málo. 

Očkování jim nejen že nepomůže, ale ještě uškodí. Již před začátkem koronavirové krize byla 

velká většina lidí proti této chřipce odolná. A jestliže je člověk přirozeně odolný proti jedné 

variantě viru, je odolný i proti jeho ostatním mutacím. 

Účinnost všech nových očkování je nulová, protože vytvoření protilátek neudělá člověka 

odolného proti nemoci. Žádné testy se současnými vakcínami neprokázaly, že očkování 

zabrání přenosu nemoci. Naopak, tato očkování jsou nebezpečná jak pro nemocné, tak pro 

zdravé. 

Také v současné době kolující názory, že ten, kdo nemá žádné příznaky nemoci tuto nemoc 

přesto může roznášet, jsou naprosto chybné. Tito lidé jsou naopak zdraví a potvrdila to 

obsáhlá studie, která použila skoro 10 milionů lidí. 

Tak zvané24 ‘Digitální zelené pasy‘, které mají rozlišovat očkované od zbytku populace, jsou 

podle těchto lékařů nesmyslné už kvůli tomu, že budou mít platnost pouze půl roku. To 

znamená, každého půl roku se nechat znovu naočkovat tím největším odpadem, jaký se 

farmaceutickým firmám podařilo sehnat. 

Za vším je Big Tech a Big Pharma a všecko mají patentováno 

V tom všem, co se dnes děje jsou obrovské peníze. Nejen že farmaceutické firmy vydělávají 

na nefunkčním a škodlivém vakcinačním programu, za který nenesou nejmenší 

zodpovědnost. Výrobci roušek a jiných zdravotních pomůcek mají nikdy předtím nevídané 

výdělky a testování rovněž vynáší mohutné příjmy pro mnohé. Však taky přibylo něco 

milionářů! 

Také výtěžek z patentů je značný a patentů bylo podáno celé hejno. Na příklad, americká 

telefonní firma AT&T vlastní patent25 US 101-63055B2, který usměrňuje převod informací 

mezi člověkem a sítí počítačové technologie, která je jak uvnitř jeho těla, tak i zvenčí. Toto je 

plánováno využívat (pokud to už využíváno není) ke spojení člověka s digitální technologií. 

Jejich další patent26 US 2013-0142363 pojednává o zařízení a metodách, jak převádět 

informace do lidského těla s použitím milimetrových 5G vln, Bluetooth technologie a jiných 

komunikačních prostředků. Zvýšení zabezpečení vysílané zprávy je docíleno vysíláním 

signálu skrze kosti a kůži člověka. Piezzo-elektrický transducer, neboli mikrofon, může 

vysílat vibrace, které obsahují potřebné informace a tyto nechat pronikat do lidského těla. 

Známý patent27 firmy Microsoft WO 2020-060606 je součástí systému odměn a trestů, který 

využívá aktivitu lidského těla na získávání krypto měny. Když sensory, do těla vpravené 

hlásí, že se člověk chová tak, jak mu bylo přikázáno, dostane nějaké peníze na účet. Když se 

člověk nechová podle příkazu, jsou mu peníze odebrány, anebo v nejlepším nedostane nic. 
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A nejenom to … 

Globalisté si nás pojistili i jinak. V r. 2015 přijaly a podepsaly všechny státy OSN smlouvu, 

nazvanou ‘2030, Udržitelné cíle vývoje‘ (2030 Sustainable Development Goals), které 

zahrnují podmínku, že do r. 2030 budou mít všichni pro své občany systém identifikace, 

který bude obsahovat veškeré informace o každém z nich. Základní složkou tohoto systému 

je digitální ID, které má být soukromé a trvalé a které bude s člověkem od narození až do 

smrti. To může znamenat, že je budeme mít přímo uvnitř těla. 

Globalisté jsou toho názoru28, že vyhubení lidstva je nezbytné a biosenzory v lidském 

organismu jim umožní sledovat celý proces, aby mohli později opačným způsobem vytvořit 

nového člověka. Budoucího člověka chtějí vytvářet v laboratořích, v plastikových sáčcích, 

nebo ve zvláštních nádobách. Pokusy tohoto druhu se už dějí na zvířatech. V r. 2030 má být 

tento způsob použit i u lidí, a to je kdy se přestanou děti rodit běžně známým způsobem. 

Přídavné karanténové zákony a vládní příkazy umožní, že budou v budoucnosti děti odděleny 

od rodičů a vychovávat je bude stát. Podle současných zkušenosti s takto vychovávanými 

dětmi jsou tito chudáčci vystaveni zneužívání, násilnostem, pohlavním zvrácenostem 

pedofilů, jsou zneužívány na dětskou prostituci a jako satanistické rituální oběti, o dětské 

pornografii nemluvě. 

Dříve tajný britský dokument říká: 

„2020-2023 – Zničení ekonomie je dosažitelné pouze když budou zavedena 

trvalá omezení, která zabrání obchodu mezi komerčními podniky a službami, 

bez ohledu na velikost organizace. Je možné, že stávky a všeobecné nepokoje 

budou následovat a vláda je bude nucena potlačit … tyto nepokoje budou 

bržděny veřejnou zdravotní kampaní, která bude rozšiřovat smíšeninu 

zdravotních informací a analýz, vydávaných vládou a nezávislými institucemi. 

Všichni ministři budou zainteresováni v publikování těchto zdravotních 

příkazů s použitím veřejných a soukromých medií.“ 

Praktické shrnutí 

Biologická laboratoř ve Wuhanu v Číně je vlastněna velkou nadnárodní farmaceutickou 

firmou, GlaxoSmithKline. Glaxo souběžně vlastní kontrolní počet akcií (68%) firmy Pfizer. 

Pfizer má své finance obhospodařovány firmou BlackRock. Jako náhodou, BlackRock vlastní 

8% firmy Pfizer a 6,8% firmy Astra Zeneca. Vedení investiční firmy BlackRock je zaměřeno 

na přeměnu finančního systému s ohledem na budoucí změny zemského klima. Spolu 

s Francií, Německem a jinými státy založili ‘Klimatické finanční společenství‘ (Climate 

Finance Partnership). 

BlackRock je v partnerském poměru s Thomson Reuters, což je mnoha-milion-dolarový, 

mezinárodní zpravodajský gigant, který dodává zprávy všem radio stanicím, televizním 

stanicím a novinám a to ve většině světa. Thomson Reuters založil oddělení, které se zabývá 

kontrolou správnosti informací (Fact Check) na společenských internetových stránkách. 

Světová banka (World Bank), která zcizila Afričanům jejich přírodní bohatství výměnou za 

nefunkční chemoterapii proti AIDS dnes říká, že celé Covidové šílenství bude pokračovat až 

do 31. března 2025. 
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Je očekáváno, že v té době bude veškeré světové podnikání zničeno. Lidé budou naprosto 

chudí, okradeni o všecko, co kdy měli a budou hladovět, pokud ovšem dříve nezemřou na 

povinná očkování, testy, nedostatek péče a potravin. 

 

1 https://halturnerradioshow.com/index.php/en/news-page/world/three-countries-on-earth-declined-the-covid-

vax-all-three-of-their-presidents-are-now-dead 
2 https://www.africanews.com/2021/07/23/madagascar-foils-assassination-attempt-on-president-andry-rajoelina/ 
3 https://morningstarstale.com/f/graphene-oxide-hydrogel-synthetic-mrna-code-into-every-cell 
4 https://www.bitchute.com/video/Vox8RnEZB94d/ 
5 https://www.naturalnews.com/2021-07-20-science-paper-documents-self-assembled-magnetic-nanosystems-

for-cybernetic-biocircuitry-interface.html 
6 https://www.bitchute.com/video/YCAV4xcMiR3e/ 
7 https://forbiddenknowledgetv.net/former-pfizer-employee-confirms-poison-in-covid-vaccine/ 
8 https://pubmed.ncbi.nlm.nih.gov/29886842/ 
9 https://rense.com/general96/update-uranium-in-the-vax.php 
10 https://rense.com/general96/chemo-and-radiation-in-modernas-own-patent.php 
11 https://patentimages.storage.googleapis.com/66/ca/38/81595c0d8524bd/US20200354423A1.pdf 
12 https://tapnewswire.com/2021/07/vaccine-ingredients-same-as-used-in-death-row-execution-shots/ 
13 https://www.fda.gov/media/144414/download 
14 https://tapnewswire.com/2021/07/the-verdict-is-in-theyre-deliberately-killing-us-with-the-covid-vaccine-

bioweapons/ 
15 https://beckernews.com/media-reports-florida-hospitals-are-overrun-then-one-person-actually-went-to-

hospital-at-the-center-of-storm-to-check-40656/ 
16 https://www.bitchute.com/video/gsugCztGYwqw/ 
17 https://www.youtube.com/watch?v=fn3KWM1kuAw 
18 https://forbiddenknowledgetv.net/magnetism-intentionally-added-to-vaccine-to-force-mrna-through-entire-

body/ 
19 https://www.sciencedirect.com/topics/medicine-and-dentistry/superparamagnetic-iron-oxide-

nanoparticle#:~:text=Superparamagnetic%20iron%20oxide%20nanoparticles%20%28SPIONs%29%20are%20t

he%20most,their%20unique%20physical%2C%20chemical%2C%20magnetic%20and%20biocompatibility%20

properties. 
20 https://www.lifesitenews.com/news/vaccine-researcher-admits-big-mistake-says-spike-protein-is-dangerous-

toxin?utm_source=top_news&utm_campaign=standard 
21 https://www.bitchute.com/video/cuHbtjAnA4rk/ 
22 https://vaccineimpact.com/2021/doctors-for-covid-ethics-covid-19-vaccines-are-unnecessary-ineffective-and-

unsafe/ 
23 https://doctors4covidethics.medium.com/covid-vaccines-necessity-efficacy-and-safety-b1d8bfbc9d2 
24 https://humansarefree.com/2021/05/huge-group-of-doctors-from-30-countries-there-is-no-scientific-

foundation-to-the-concept-of-vaccine-passports.html 
25 https://patentimages.storage.googleapis.com/87/a6/d7/8263d8c3801188/US10163055.pdf 
26 https://patentimages.storage.googleapis.com/51/13/52/01355466590a73/US20130142363A1.pdf 
27 https://patentscope.wipo.int/search/en/detail.jsf?docId=WO2020060606 
28 https://tapnewswire.com/2021/05/hydrogel-nanotechnology-biosensors-collect-data-for-artificial-intelligence-

world-control/ 
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KAPITOLA 20 

MIDAZOLAM  LÉČÍ USILOVNĚ, AŽ K SAMÉ SMRTI 

25. června 2021 

David Icke říká1, že první vlna Covidu nebyla vůbec žádná chřipka. Ani dnes není nejsou 

nejmenší důkazy, že koronavirus existuje. Ta iluze nebezpečného viru byla podpořena 

zfalšovanými testy, podvodnými úmrtními listy, kde byl vždy důvod úmrtí Covid, i když lidé 

zemřeli na něco zcela jiného. Pak přišla karanténa a roušky a všecko ostatní. 

Postiženi byli pouze starší lidé, převážně v domovech a dokonce to dalo podnět teorii, že 

korona ohrožuje hlavně ty staré, což nebyla pravda. 

Začátek celé historky je někdy v 1990. letech v Anglii, v domově pro důchodce zvaném 

‘Liverpool Care Pathway‘. Byl to speciální domov pro ty, kteří už neměli před sebou příliš 

mnoho života. Byla to, jak by se řeklo, jejich poslední štace. Podivuhodné bylo, že doba 

umírání těchto lidí byla zhruba ode 2 dnů do 10, což se zdá zvláštní. Jakoby na poslední 

chvíli tam s babičkou nebo s dědečkem honem-honem utíkali, aby mohli zemřít právě v tom 

domově. 

Teprve později se zjistilo, že to nebyl ten případ, že šlo o něco mnohem horšího a Liverpool 

Care domov byl zrušen. 

Nic to nepomohlo 

Sice zrušili instituci, ale její metody zůstaly nadále platné. Mezi 17. březnem a 16. dubnem 

2020 nechala britská vláda převézt všecky staré lidi z nemocnic do domovů pro důchodce. 

Nemocnice dokonce dostávaly náhradou za převezené starce a stařeny finanční odměny. Bylo 

to zdůvodněno tím, že jde o snahu ochránit je před Covidem. 

Nejen v Anglii, ale i v Americe se dělo to stejné a možná i jinde po světě. Ti, kteří se již v 

těchto domovech nacházeli a jejich příbuzní si hromadně stěžovali, že jim tam vozí nemocné 

z nemocnic a ti zdraví se pak od nich nakazí, ale nikdo na to nebral ohledy. 

Nákaza v tom nebyla žádná. Byly použity techniky, vyzkoušené předtím v již zmíněném 

Liverpool Care: po příjezdu nebyly nově příchozím dále dávány léky, které dostávali 

v nemocnici. Byli napojeni na vnitrožilní výživu a skutečnou stravu a ani vodu již nedostali. 

A pak jim začali dávat ve velkých dávkách léky pochybného druhu, z nichž ten hlavní byl 

Midazolam. Bez vody, bez jídla, otráveni směsí škodlivých léků, staří lidé hromadně umírali. 

Nesmíme zapomenout, že do domovů pro staré lidi neměli po dobu karantény rodinní 

příslušníci, ani nikdo jiný přístup. Snad aby neviděli co se tam děje? 

Co je Midazolam 

Midazolam je používán asi od r. 1982. Je to sedativum při anestézii a spolu s dalšími drogami 

je používán v Americe na popravy kriminálníků. Tato droga dokáže uklidnit natolik, že 

mnozí upadnou do bezvědomí a později zemřou. 

Lék sám způsobuje úpadek paměti, zapomnětlivost a nemoci horních cest dýchacích, 

naprosto stejné jako korona. Podán ve větších dávkách, anebo příliš rychle vstříknutá injekční 

dávka způsobuje smrt. Jak říká jedna ošetřovatelka, „dejte jim Midazolam a do pár dnů jsou 

pryč.“ 
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Na začátku epidemie Covidu nakoupila britská vláda obrovské množství Midazolamu. 

Vykoupila všecko, co měl výrobce na skladě a ještě skoupila zásoby ve Francii. Tam, kde 

před rokem koupili 33 329 dávek, v r. 2021 jich nakoupili 171 952. 

Údajně s pomocí této drogy zabije britská Národní zdravotní služba asi 130 000 starých lidí 

ročně, což bylo s hrůzou zjištěno někdy v r. 2014. Když pak nastal Covid, projekt Liverpool 

Care Pathway znovu oživl ve velkém. 

Lékaře v těchto institucích pro staré lidi není vidět. Případné léky předepisují na dálku, aniž 

by pacienta viděli. Je to přece konečná fáze jejich života, tak proč by se kdo namáhal. Jenže 

mnozí, které se podařilo z této vražedné mašinerie osvobodit, žili ještě dlouhá a dlouhá léta. 

Tomu ještě pomohlo, že při přijetí do nemocnice museli pacienti podepsat formulář souhlasu 

s ošetřením a s léčbou, která jim bude určena. Zdá se, že formulář tohoto druhu je v současné 

době požadován ve všech nemocnicích světa. Od jisté doby je v něm šikovně zabudována 

věta, že pacient svým podpisem dává souhlas k tomu, aby nebyl kříšen při jakémkoliv 

selhání, nebo kdyby upadl do bezvědomí. 

Aby ho prostě nechali při první příležitosti zemřít. 

Po první vlně korony přišlo očkování 

Dnes vytváří koronavirovou epidemii jednak testování, ale hlavně očkování. To množství 

lidí, které současné čtyři vakcíny zmrzačí a zabije je neuvěřitelně vysoké a přesto, nikdo proti 

tomu nic nedělá. Nikdo si nestěžuje, nikdo nenaříká, tisíce lidí umírají a přesto v tom nikdo 

nevidí záměr. Kam jsme všichni dali rozum? 

Když si představíte, že když člověk někoho zabije, je za to souzen, trestán, dostane mnoho let 

žaláře a tady – velké farmaceutické firmy hromadně vpichují populaci smrtelný jed, lidé 

umírají jako mouchy zjara a nic se neděje, žádná zodpovědnost. Není to podivné? 

V současné době2 byla provedena první pitva zemřelého na očkování, který za 18 dní po 

injekci testoval jako negativní na koronu a přitom za dalších 6 dnů zemřel. Pitva zjistila, že 

měl viry mRNA a tím pádem i jedovatou hrotovou bílkovinu (spike protein) skoro ve všech 

orgánech co v těle měl. Tato injekce, ve snaze vyvolat reakci imunitního systému napadla 

jeho celé tělo. 

Autor článku mluvil se specialistou na infekční nemoci a poslal mu výsledek pitvy. Tento 

člověk žádal o anonymitu a pak mu sdělil: 

„Lidé si myslí, že jen někteří mají zápornou reakci na tyto vakcíny, ale to není 

pravda. Podle výzkumu budou mít postupně všichni očkovaní zdravotní potíže, 

protože hrotová bílkovina se váže na ACE2 přijímače (receptors) všude v těle. 

Myslelo se, že mRNA zůstane tam, kam byla vpíchnuta, což se nestalo. Tím pádem 

budou zasaženy všecky orgány. To ukazuje na to, že vakcína buď nefunguje, anebo 

že virus způsobuje podpoření protilátek, což znamená, že se naopak rozšiřuje 

v očkovaných mnohem rychleji. Je to celosvětová časovaná bomba.“ 

Takže jsou v tom zamícháni všichni 

Britské a americké zdravotní organizace a možná i vláda sama, anebo aspoň její části, jsou 

tím pádem jedni z hlavních zločinců, kteří zkoušejí vyhubit většinu lidské populace na Zemi. 
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Američané se ještě dále vyznamenali3, když byl objeven tajný doklad o tom, že americká 

Národní instituce pro alergie a infekční nemoci (NIAID), jejímž vedoucím je Dr. Anthony 

Fauci poslala univerzitě v Severní Karolině k prověření vzorky ‘pravděpodobných kandidátů 

na vakcínu proti koronaviru‘ již 12. prosince 2019, což je 19 dnů předtím, než byla oficiálně 

oznámena existence koronaviru. 

Dokument je na shora uvedené stránce. Začátek koronavirového strašáka je možno najít na 

stránce WHO4. 

Takže měli vakcínu ještě dříve než my chřipku! Jak jinak je to možné, než že dobře věděli že 

ta chřipka přijde a byli na ni již předem připraveni. Z toho vyplývá, že tu chřipku taky 

způsobili, navrhli, vyzkoumali, vyrobili a nám naordinovali! 

Další důkaz je v patentech 

Již v r. 2003 vidělo5 americké CDC možnost značného výdělku v rozšíření koronavirové 

chřipky v Asii. A tak se rychle postarali, aby jim tato příležitost neunikla a patentovali 

všecko, co bylo patentovat možné. Patentovali: 

• Koronavirus samotný, patent č. US 7220852; 

• Vlastnické právo na koronavirus, patent č. US 7279327; 

• Zjištění a měření koronaviru, patent č. US 7776521. 

Tím pádem nikdo jiný než oni sami nemá právo tento virus sledovat, měřit, nebo vyvinout 

prostředky či metody na jeho zhodnocení. V r. 2007 pak podali přílohu k těmto patentovým 

přihláškám, která požadovala utajení původních patentů. 

Není to pouze CDC, kteří jsou v tomto zapleteni, ale také Dr. Anthony Fauci, Dr. Ralph Baric 

(z již zmiňované univerzity v Severní Karolině) a ještě celý seznam dalších vědců, kteří na 

tomto výzkumu pracovali. 

Samozřejmě, přírodu není možno patentovat. Takže kdyby byli bývali patentovali přírodní 

věc, bylo by to protizákonné. Jenže když je tato korona umělá, pak se zase provinili proti 

mezinárodním smlouvám a dohodám o vyrábění chemických a biologických zbraní. Takže ve 

skutečnosti jsou právně postižitelní ať tak, nebo onak. 

Ale – kde je zákon? Kde je zasloužený trest pro všecky ty spiklence a jejich a organizace? 

Spí snad všichni ti soudcové a zákonodárci, anebo jsou tak dobře podplaceni, že předstírají že 

spí, aby nemuseli zasáhnout a něco v tom udělat?  

Jak říká španělské přísloví, „Člověka, který spí, probudíš; člověka, který předstírá, že spí, 

neprobudíš.“ 

Co tím bude docíleno 

A přitom je to všecko špatná spekulace. Ať už očkovaní budou těžko nemocní, nebo zemřou, 

jak je očekáváno, pak se globalisté zbavili těch, kteří plně věří jejich propagandě a dělají 

všecko přesně tak, jak jim to v televizi diktují. 

A ti, co zbydou, ti neočkovaní, jsou všichni proti nim, nevěří jim a ignorují jejich 

propagandu. Zbavili se tím pádem svých přívrženců a zůstala jim jen nedůvěřivá 

opozice. 
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Očkovaní sami6 to brzy nebudou mít lehké. Kvůli magnetičnosti nebudou postupně mít 

možnost ani přejít v obchodě kolem pokladny, nebo kolem aut s elektronikou, Budou 

spouštět různé druhy hlásičů, způsobovat rušení radia a podobně. A kromě toho všeho budou 

velmi nemocní. 

Stran magnetičnosti7, právě se vynořily další odstrašující historky, jak lidé, kteří podstoupili 

genetickou terapii jsou rovněž magnetičtí. A nejhorší je, dokonce i některé maso, koupené 

s největší pravděpodobností v Americe (ve videu to není řečeno), je magnetické. Co je toho 

příčinou není zatím známo. 

 

1 https://davidicke.com/2021/06/04/the-real-first-wave-midazolam-hancock-must-be-jailed-for-life-david-icke-

dot-connector/ 
2 https://halturnerradioshow.com/index.php/en/news-page/world/global-time-bomb-first-case-of-postmortem-

study-of-patient-vaccinated-against-sars-cov-2-mrna-found-in-every-organ-of-the-body 
3 https://halturnerradioshow.com/index.php/en/news-page/world/documents-u-s-gov-t-sent-mrna-coronavirus-

vaccine-candidates-to-university-researchers-weeks-before-covid-outbreak-in-china-how-did-they-know-unless-

they-caused-it 
4 https://www.who.int/emergencies/diseases/novel-coronavirus-2019/interactive-timeline#event-0 
5 https://tapnewswire.com/2021/06/the-patenting-of-the-coronavirus/ 
6 https://www.bitchute.com/video/dlOzR6Wnb75F/ 
7 https://brandnewtube.com/watch/compilation-of-magnetic-meat-videos_6P1Wq9brhc1KWVe.html 
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KAPITOLA 21 

ENERGETICKÉ, CHEMICKÉ, BIOLOGICKÉ A ATOMOVÉ ÚTOKY 

28. června 2021 

Už kdysi dávno, v 60. letech minulého století, ještě za dob Sovětského svazu, byla americká 

ambasáda v Moskvě bombardována mikrovlnami. Byla to první zkouška nové zbraně proti 

lidem. U zaměstnanců ambasády se objevily nejrůznější kožní nemoci, problémy s pamětí, 

bolesti hlavy, deprese a zmatenost, plus změny v chromozomech. Někteří na to zemřeli. Dva 

ambasádoři skončili s leukemií a třetí měl těžkou krevní nemoc, krvácení z očí spolu s trvalou 

nevolností a postupem času skončil v kómatu. 

Dnes již víme, že extrémně nízké frekvence elektromagnetického záření způsobují rozbití 

DNA vláken v buňkách. Noční používání mobilů manipuluje mozkovou část zvanou 

hipokampus a tím dává vzniknout sebevražedným myšlenkám. Při delším používání mobilu 

jsou pak nádory v mozku, rakovina a jiné těžké nemoci. 

Dr. Martin Pall, profesor biochemie, dnes již v penzi říká, že elektromagnetické vlny 

způsobují: 

• Změny v mozkové struktuře a ve funkci mozku, včetně zničení krevní ochranné 

bariéry; 

• Změny v psychologických reakcích, v chování a neuropsychiatrické problémy; 

• Narušení nejméně šesti endokrinních hormonálních funkcí; 

• Manipulaci elektrické kontroly srdeční funkce; 

• Změny v chromozomech, poškození DNA a odumírání buněk; 

• Změny v mužských a ženských pohlavních orgánech a neplodnost; 

• Nemoci, jako na příklad rakovinu, nádory, šedý zákal, včetně poruch spánku. 

Čím kratší mikrovlny, tím větší vliv mají. Milimetrové vlny 5G mají vliv i na bakterie, 

molekuly, elektrony a protony. Skrze jejich vliv na krevní železo ovlivňují i krev a plasmu. 

Jestliže je ve vzduchu kov z chemtrails, který vdechujeme, tento funguje jako anténa. 

Proto je nesmírně škodlivé, když lidé drží telefon přímo u hlavy. 

Člověk přestává být božím tvorem 

Joseph P. Farrell, autor1 mnoha zajímavých knih, fyzik a esoterik říká, že když jsou do 

očkování přidány určité kovy, toto dramaticky zvýší elektrickou efektivitu očkovaného. 

Tento se pak stane jakousi živou anténou, nebo také přijímačem. 

Něco takového podstatně usnadňuje kontrolu myšlení člověka na dálku a není možno to 

vypnout. Koronavirus a všechen křik kolem něho je pouze na to, aby se lidé vystrašili natolik, 

že se hromadně nechají očkovat. 

Ruský výzkum dokazuje, že je možno měnit mikrovlnný signál natolik, že mu člověk 

podlehne. Při pitvě pak lékaři nepoznají co se stalo, protože všechno nasvědčuje na nemoc 

dýchacích cest, nebo na chřipku. 

Očkování má jako další úkol vypnout v mozku gen, kterému se říká ‘boží gen‘. Je to gen, 

který nás vede k víře v Boha, vede nás k morálnímu životu, k tomu, abychom respektovali 

zákon. Toto chtějí naši manipulátoři zničit. Nehodí se jim do plánu, aby lidé byli ve spojení 
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s něčím, co jim dává nezávislost a volnost myšlení a činů, něco, na co se mohou spolehnout. 

K uskutečnění svých plánů na ovládnutí celého světa potřebují zbavit lidstvo všech jeho 

kladných vlastností a morálních zásad, aby se z nich stala jakási lidská zvířata, která by mohli 

snadněji manipulovat. 

Musíme jen doufat, že se jim nepovede. 

Přesto stále dál zkoušejí. Jak zvolal jeden z účastníků pokusného očkování poté, když dostal 

vakcínu: „Necítím Boha; Bůh neexistuje.“ 

Lidé, u nichž byla tato část zničena, nemohou po smrti vstoupit do ‘království božího‘. 

Možná je to část jejich duše, možná je to duše sama. Jisté je, že když Ježíš Kristus řekl, že 

‘království Boží je ve vás‘, to je, co myslel. Jeho slova nebyla nic politického; byla to 

spirituální záležitost. A když je tato část v člověkovi zničena, je ji vůbec možno obnovit? 

Invaze Iráku s tím jaksi vzdáleně souvisí. Když byl napaden Irák, to nemělo nic do činění se 

Saddamem Husseinem. Ten byl pouhá výmluva pro důvěřivý svět. Američané tuto zemi 

napadli proto, aby odtud vyhnali německé a francouzské archeology, a nahradili je svými 

vlastními. Americké Ministerstvo zahraničí hledá v Iráku hrobky Nefilimů, což byli andělé, 

vyhnaní z nebe. Tito skončili na Zemi, kde se smíchali s obyvatelstvem a dnes jsou od nás 

nerozeznatelní. 

Američané hledají jejich originální hroby, protože chtějí sekvencovat jejich DNA a porovnat 

je s naším, aby mohli vyhodnotit rozdíl a mezi populací Nefilimy rozeznat, jak říká Farrell. 

Podivná synchronicita koronaviru se zavedením 5G sítě 

Je to velmi podivné2, že tak zvaný koronavirus vypukl ve stejnou dobu, málem na den, co ve 

městě Wuhan v Číně dokončili první dokonalou síť 5G, 60 GHz technologie a spustili ji. Ta 

‘náhoda‘ přímo bije do očí, obzvlášť když si člověk uvědomí, že následky, zanechané 

koronavirem a následky vlivu bezdrátové technologie jsou naprosto stejné. 

Jsou snadno zaměnitelné a lékaři nerozeznají vliv jedno od druhého už proto, že o 4G a 5G 

toho moc nevědí. Ve školách o tom není ani zmínka a stejně tak nikde jinde. Je to podivné 

tajemství. 

Čína se honosila, že do konce r. 2019 budou mít první město na světě dokonale zasíťováno 

5G technologií a opravdu, do konce roku měli ve Wuhanu nainstalováno 10 000 těchto antén. 

Má se za to, že koronavirus ‘unikl‘ z laboratoře v Číně jen proto, aby na něj bylo možno svést 

tragické následky, které spuštění nové 5G sítě způsobilo. 

Lidé padali na ulicích buď v mdlobách, nebo mrtví (což nám neřekli), nebo se třásli jako 

v zimnici. To byly příznaky toho, že najednou byli bez kyslíku, najednou nebylo co dýchat. 

Něco takového ale nejsou příznaky žádné chřipky! 

Někteří lékaři v Americe to potvrzují. Plíce takto zasažených vypadaly jakoby byli vyneseni 

letadlem do obrovské výšky a pak byl zastaven přívod vzduchu do kabiny. 

A stejně jako kdysi údajnou ‘španělskou chřipku‘ sváděli na epidemii a přitom byla zaviněna 

očkováním, tak i současný zásah 5G energií je sváděn na epidemii chřipky. Je zcela možné, 

že žádná z těchto chřipek ani nikdy neexistovala, ale obě sloužily jako skvělá výmluva pro 

všecky ty důvěřivé. 
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5G syndrom a 5G chřipka 

I mnozí současní (nad)uživatelé Smartphone mobilů trpí jakousi podivnou, chronickou 

chřipkou, ať už slabou a trvalou, anebo silnější a častou a nevědí čemu to onemocnění 

přičítat. To je ještě více zesilováno bezdrátovým napojením na internet ať už doma, nebo 

v zaměstnání a nazývá se to 5G syndrom. 

5G syndrom je ještě víc nebezpečný než 5G chřipka. Chřipka začne a zase skončí, i když je 

pravda, že malé množství těch, kteří jsou méně odolní, anebo mají zkompromitovaný 

imunitní systém, či přídavné nemoci, mohou na chřipku zemřít. Ale 5G syndrom je horší 

kvůli tomu, že mnoho jeho následků ani nezpozorujeme a považujeme je za něco úplně 

jiného, než co jsou. 

Ti, které jsme ve videu viděli padat v Číně na zem, trpěli obojím, jak 5G chřipkou, tak i 5G 

syndromem. Jejich návyk na smartphone mobily a jiné bezdrátové zařízení jim nedovoloval 

vidět následky těchto vlivů a náhlý příliv přídavných 5G energií, způsobený zapojením 

celoměstské 5G sítě (což zahrnuje extrémně vysoké radio-frekvence a ultra silné mikrovlnné 

přenosy), zcela ohromil jejich systém. 

5G chřipka a 5G syndrom se vzájemně podporují. Ten, kdo trpí 5G chřipkou je skvělý 

kandidát na 5G syndrom a naopak. 

Opakovaná nakažlivost chřipkou není normální 

Opakovaná nakažlivost tak zvanou koronavirovou chřipkou je přímý důkaz toho, že je to 

následek elektromagnetického záření a ne vliv nějakého viru, nebo biologického jedu. Kdyby 

se jednalo o biologickou nákazu, tak ta první by automaticky zabránila všem následujícím, 

protože by si člověk na ně vyvinul odolnost, což je u chřipek běžné. 

Možná proto vymýšlejí naši manipulátoři stále nové odrůdy této chřipky, ve snaze zmást nás. 

Zapomněli, že ten, kdo je proti určité chřipce odolný, je odolný i proti jejím obměnám. 

K opakovaným 5G chřipkám dojde, když se vyléčený vrátí zpět do bezdrátového prostředí, 

anebo když žije v blízkosti 5G antény, či spí se zapnutým smartphonem v těsné blízkosti. Ti, 

kteří jsou na smartphone navyklí, se snadno nakazí jakoukoliv chřipkou, která jde kolem. Tito 

lidé jsou rovněž o hodně více přecitlivělí na násilný akt očkování a snadno mu podlehnou. 

Kromě Wuhanu v Číně jsou ještě další tři místa na světě, kde byla ve stejnou dobu spuštěna 

5G síť vojenské technologie. Tato místa byla: Milano v Itálii, Seattle v Americe a o trochu 

později New York. Množství nemocných pak zjevně dokazuje spojení mezi 5G technologií a 

tak zvanou koronavirovou chřipkou. 5G rovněž způsobuje přeměnu původní nemoci na různé 

další varianty, které často mohou zůstávat v těle vyléčeného člověka i po skončení nemoci. 

Internet věcí (Internet of Things, neboli ‘IoT‘) 

Internet věcí je systém, kde může být všecko zařízení dálkově ovládáno za asistence 

nejrůznějších senzorů. Na příklad, pomocí IoT se můžete napojit na uliční svítidlo na rohu, 

anebo zapnout na dálku váš vlastní elektrický sporák, nastartovat auto z obyváku, či se spojit 

se známými na druhém konci světa. 

Ti, kteří jsou vystaveni IoT ohrožují svůj imunitní systém ještě mnohem víc. To je důvod, 

proč mnoho velkých výletních lodí se staly plovoucími nemocnicemi. Vojenská 5G 
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technologie tam byla plně využívána a dokonce byla inzerována jako obrovská výhoda pro 

mladší zákazníky. Samozřejmě, ti starší tím trpěli nejvíc a jako první onemocněli. Po nich se 

postupně přidali další a další, protože všichni byli neustále vystaveni tomuto nebezpečnému 

záření. 

‘Chemtrails‘ si přidaly svoje 

Tím, že dnes všichni žijeme v prostředí, neustále zamořovaném tak zvanými chemtrails ještě 

přidává ke shora popsaným elektromagnetickým vlivům. Když vdechujeme vzduch, 

prosycený aluminiem, bariem, stronciem, lithiem, radioaktivním thoriem a jinými škodlivými 

prvky, tak v sobě tyto látky hromadíme a náš tělesný systém je jimi víc a více otravován. 

Tyto látky pak dále fungují jako elektrolyty, které zvyšují účinek vojenských radarů a 

radiových vln. 

Takže čím více těchto záhadných pruhů na obloze máme, kterým se říká ‘chemtrails‘, nebo 

také ‘geoengineering‘, tím víc jsme náchylní na chřipky a jiné nemoci. Obzvláště ohroženy 

jsou horní cesty dýchací a pak samozřejmě plíce, kam jsou všecky jedy procesem dýchání 

dopraveny. 

Kovové částice v chemtrails jsou tak malé, že je pouhým okem nemůžeme vidět. Jejich 

velikost je zhruba 10 mikronů, co když porovnáme s lidským vlasem, ten má tloušťku 60–

100 mikronů. Proto snadno projdou našimi filtry v plících a dostanou se i do krve. 

Způsobují podstatné změny v endokrinním a nervovém systému, krevní sraženiny, škody 

cévám a mozkové mrtvice. Mohou způsobit vysoký krevní tlak a srdeční mrtvici během pár 

hodin po vdechnutí. 

Spolu s kovy, chemtrails také obsahují miniaturní plastové částice. Tyto jsou používány za 

účelem vstřebání elektromagnetické radiace. Americký patent3 č. US 6315213 popisuje, jak 

dokážou polymery, rozsypané do ovzduší ovlivňovat počasí. Některé z těchto polymerů 

obsahují bioaktivní materiály, které mohou být absorbovány pokožkou a pak způsobují vážná 

onemocnění. 

Doktor chemie, R. Michael Castle dokonce objevil polymery, které obsahovaly geneticky 

změněný fungus, zmutovaný spolu s viry. Tato směs vydávala velmi účinný jed, který se 

takto stal součástí vzduchu, který dýcháme. 

A to ještě skoro každý rok, ke konci zimy, někdy v březnu je možno vidět na trávě, nebo na 

sněhu cosi, co vypadá jako bílý sliz. Tato látka je nesmírně nebezpečná a stačí se k ní pouze 

přiblížit a zápal plic je jistý. Sama jsem toho svědkem. Jeden rok byl tento sliz na trávníku 

vedle chodníku, kde jsem odhrabovala sníh a o dva roky později byl přímo pod kuchyňským 

oknem, které jsem při vaření otevírala. Pokaždé mi to vyneslo těžký zápal plic. 

Dnes již je zjevné, že jak chemtrails, tak i korona a 5G jsou všecko součástí jedné 

celosvětové akce, která neznamená nic dobrého pro nás, pro lidi, pro zvířata a pro přírodu. 

Tomu nasvědčuje i to, že do chemtrails jsou přidány chemické a biologické látky, jejichž 

rozprašování nemůže mít žádný jiný význam než ublížit všem živým tvorům i přírodě, oslabit 

náš imunitní systém, otrávit naše těla a podlomit zdraví. 

Také dříve zmiňovaná města, Wuhan, Milano, Seattle a New York byla dlouho před 

koronavirovou panikou hustě sprejována z letadel, tak zvanými chemtrails. 
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Problém je v tom4, že tyto útoky jsou viditelné a zjevné. Ještě horší mohou být ty, které 

nevidíme, jako na příklad je denodenní bombardování ionosféry mikrovlnami vysokých 

frekvencí, které jsou používány na ovládání počasí, aby na příklad některé části Země zůstaly 

dlouhodobě bez vody a lidé tam hladověli, anebo aby jinde přibylo hurikánů, které všecko 

zničí, či aby jinde v létě nasněžilo, jak se právě stalo v Německu. 

Mikrovlny jsou rovněž používány na sbírání informací a na vytváření umělých zemětřesení, 

nebo tsunami. Má se za to, že ono známé tsunami v Thajsku v r. 2004 bylo uměle způsobeno 

bombardováním strategických spojů na mořském dnu. 

Zamořování atomovými zbraněmi 

Tito psychopati, kteří zcela nestydatě zamořují naši oblohu, ničí přírodu, kazí úrodu a otravují 

lidstvo se nespokojili pouze se shora popsanými útoky proti nám. Ještě dále zamořují planetu 

pomocí radioaktivních zbraní, což většina civilizovaného světa prohlásila za nemorální a 

nezákonné. Přesto byly radioaktivní zbraně používány v posledních válkách: 

• Válka v Perském zálivu (Kuwait), 1991 

• Válka na Balkáně (Kosovo), 1998 

• Trvalé okupační války proti Afganistánu a Iráku. 

Radioaktivní odpad z těchto válek nemá kam odejít a zůstane s námi ještě mnoho dlouhých 

let. Pokud některá chytrá hlava nevymyslí jak tyto organické jedovaté, mutagenické a 

rakovinotvorné látky zneutralizovat, pak nás budou otravovat ještě dalších 4,5 miliard let. 

Všecky tyto látky nezůstávají tam, kde byly válečnou mašinerií zanechány, ale rozšiřují se 

postupně do celého světa, takže nakonec je celá naše Země jimi zachvácena. 

Obyvatelé zemí, ‘osvobozených‘ tímto způsobem pomalu umírají na radiaci a otravu těžkými 

kovy. Mnozí z nich mají v sobě takovou koncentraci izotopů uranu, jaká ještě nebyla v lidské 

populaci zaznamenána. Tuny uranu zamořují jejich země, vodu, vzduch a potravu a pomáhají 

jim k předčasnému a velmi bolestivému konci života.  

Fukušima a Černobýl nebyly asi dost zlé a tak k nim museli přidat pár zbytečných válek, jen 

aby zkáza lidstva byla jistá. 

Podle britské organizace, zabývající se atomovou energií bylo pouze proti Iráku mezi lety 

1991 a 2003 použito více než 2 500 tun vyčerpaného uranu, což je schopno způsobit aspoň 25 

milionů nových rakovin. Je to ironie, protože populace Iráku je 25 milionů. 

Ale nejen obyvatelé těchto zemí jsou tímto způsobem ničeni. I jejich okupanti, všichni ti 

vojáci, kteří se těchto akcí zúčastnili, vdechovali spolu s nimi neviditelné keramické uranové 

částice, které vydávají alfa, beta a gama záření a které se usadí v plících, v ledvinách, v krvi, 

v kostech a jinde a odtud pomalu člověka ničí. A skutečně, američtí veteráni dnes hromadně 

trpí nemocemi, které jsou těmito zákeřnými zbraněmi způsobovány a opět se jim říká 

‘syndrom‘. 

Nejsou to pouze nemoci5, které sužují jak aktivní vojáky, tak i vysloužilce. Mnoho z nich trpí 

vážnými psychologickými problémy a často spáchají sebevraždu. Od r. 2001 spáchalo 

sebevraždu více než 30 000 z nich, což je víc než čtyřikrát tolik, kolik jich ve válkách 

zemřelo. 
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Toto může být zaviněno stresem, spojeným s válečnou situací, chronickými následky zranění, 

nebo nevhodnými, ale vynalézavými způsoby jak používat zbraně. Velká část sebevražed je 

rovněž zaviněna délkou války, která pro mnohé z nich trvá ne roky, ale desetiletí. Přechod do 

civilu je rovněž traumatický, protože není jistota možnosti zaměstnání a pak, vojáci tak 

dlouho zvyklí poslouchat své velitele často nedokážou myslet na svých. 

5G a obrovská spotřeba energie 

Některá města6 a celé země se snaží zakázat, zpomalit, nebo omezit množství 5G instalací na 

základě ohrožení veřejnosti a životního prostředí. Vede je k tomu také podstatně zvýšená 

spotřeba energie, kterou tato technologie vyžaduje, což někteří odborníci považují za značný 

problém. Je odhadováno, že 5G zvýší spotřebu elektrické energie do r. 2030 asi 61x. Seznam 

dokumentů, které dokazují zvýšenou spotřebu energie pro 5G a wi-fi můžete najít zde7. 

Takže tak, jak na jedné straně počet 5G instalací vzrůstá, na druhé straně dodávky elektrické 

energie jsou míň a míň schopny pokrýt tuto spotřebu. Je to prakticky neudržitelná situace a 

člověk se nestačí divit, proč namísto bezdrátového přenosu nejsou používány optické kabely, 

které jsou mnohem bezpečnější a ještě ke všemu rychlejší. 

Také školy, firmy a jiné instituce, jednotlivé domácnosti, veřejné budovy a všichni ostatní by 

měli povinně upřednostňovat napojení jejich počítačů pomocí drátů a naprosto upustit od 

bezdrátového spojení, které je škodlivé pro lidské zdraví a pro přírodu, způsobuje těžké 

nemoci a neplodnost. Wi-fi ve školách nám vytváří novou generaci nemocných a neplodných. 

6G se pomalu hlásí k životu 

A to se už najdou zprávy8 o výzkumu do 6G energie, což znamená šílenství ve formě 140 

GHz. Toto zařízení je již testováno v některých laboratořích a údajně slibuje bleskovou 

rychlost internetu a jiného bezdrátového přenosu. 

Není snadné pochopit, na co nám taková rychlost je, když programy, které používáme jsou 

pomalé a neohrabané. Windows snad ani není operační systém, ale je to virus. Jejich Word je 

pomalý jako šnek, který nemá naspěch. 

Stejně tak s telefony, nebo s televizním přenosem. Rychlejší přenos nemusí být vůbec na nic 

a taky není, jak přiznávají odborníci. Ovšem telekomunikační firmy se tím nenechávají 

odradit a s nadšením se vrhají na nový výzkum, který má potenciál nás jako lidstvo úplně 

zničit. 

1 https://www.youtube.com/watch?v=ZmSH9LI6hoo 
2 https://stateofthenation.co/?p=66082 
3 https://patentimages.storage.googleapis.com/5c/26/57/131e9efa6bca82/US6315213.pdf 
4 http://themillenniumreport.com/2015/08/operation-cloverleaf-the-most-dangerous-weapons-testing-program-

in-world-history/ 
5 https://www.commondreams.org/news/2021/06/21/over-30000-us-veterans-post-911-wars-have-killed-

themselves-2001 
6 https://humansarefree.com/2021/04/5g-increase-power-consumption-61-times-by-2030.html 
7 https://ehtrust.org/wp-content/uploads/EHT-5G-and-Energy-Consumption-White-Papers-and-Reports-

.docx.pdf 
8 https://gizmodo.com/forget-5g-super-fast-6g-is-already-here-1847112514 
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KAPITOLA 22 

NOVÉ KEJKLE EVROPSKÉ UNIE A KATASTROFY, KTERÉ ZPŮSOBÍ 

1. července 2021 

Francouzi se nesmírně1 na Evropskou unii rozzlobili a mají snahu se odtrhnout stejně, jako to 

udělala Británie. Florian Philippot, člen Evropského parlamentu a zakladatel politické strany 

‘Les Patriotes‘ (Vlastenci) veřejně agitoval pro vystoupení. Francie totiž uzákonila tak zvaný 

‘Egalim 2‘, který je přímo v souladu s nařízením EU a podle něhož se již nebude uvádět u 

hotových jídel země původu. Evropská unie to prostě zakazuje! 

Takže všecky francouzské popisy potravin, které dříve říkaly ‘Origine France‘, budou muset 

toto označení odstranit a pak nám místo toho globalisté tajně podstrčí všecko z Číny, nebo 

z Ameriky, geneticky upravené a zdraví škodlivé. 

I jiní Francouzi tomuto novému zákonu oponují a stěžují si, že za dalších pár let s EU bude 

zakázáno používat jméno země, kde člověk bydlí. 

Ano, to je přesně ta snaha, zrušit národní státy a udělat z celého světa jednu beztvárnou, 

pomíchanou, hybridní hmotu lidí, kteří nemají sounáležitost s ničím. To je samozřejmě 

hrozná rána lidské psychice, o vlasteneckém cítění nemluvě. Francouzi si právoplatně stěžují, 

že EU je vyvíjející se diktatura a mají naprostou pravdu. 

Ta diktatura se vyvíjela pomalu, napřed to byla pouhá nařízení, dnes jsou to zákony. Napřed 

nad jejich nesmyslnými příkazy každý mávl rukou, nebylo těžké se přizpůsobit, ale jejich 

intrikaření se stává horší a horší, už zasahuje do samotné naší podstaty, do našeho zdraví, 

takže je nutné to konečně začít brát vážně. 

Je možné, že Frexit, jak tomu říkají, se opravdu stane skutečností. Co tak Czexit a Slovexit? 

Už by bylo na čase začít o něčem takovém přemýšlet. 

Finanční machinace Evropské unie 

Jako další2, byrokrati v Bruselu zkoušejí převést celé evropské území na digitální měnu. 

V takovém případě by byl konec s hotovostí, i kvasnice v obchodě, nebo vstup na veřejný 

záchodek bychom pak platili digitálními penězi, k čemuž nám chtějí dát pod kůži mikročip. 

Dovedete si představit jak obtížné je aspoň jednou za měsíc tyto platby porovnávat se 

skutečností, o čemž si budeme muset vést poznámky? A srovnávat to budeme muset, protože 

najednou by se mohlo stát, že máme na účtu o hodně peněz míň a nebudeme vědět proč. 

Mnozí ekonomové jásají nad tímto ‘pokrokem‘, ale jejich přehnaný souhlas nic neznamená. 

Nakonec – ekonomové to byli, kteří nás do této šlamastyky dostali. Světové ekonomické 

forum (WEF) pro nás ukuchtilo Great Reset, takže – pozor na názory ekonomů a na jejich 

nadšení. 

Evropská centrální banka se chlubí, že digitální euro bude ‘dostupné všem, bude to bezpečný, 

efektivní, stabilní finanční systém, v souladu se zákonem‘. Proč v souladu se zákonem? 

S jakým zákonem? Co má zákon co dělat s platidlem? Anebo jsou snad papírové peníze a 

mince nezákonné platidlo? 

A jako další, co bude na digitálních penězích bezpečného a stabilního? Nic, vůbec nic. Budou 

to ta stejná, ničím nepodložená platidla, kterým se na západě říká ‘fiat money‘, jako jsou dnes 
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dolary, eura, libry a jiné bankovky a stejně tak ponesou 100% riziko devalvace. Budou 

vytvořeny z čistého vzduchu a ani ten kus papíru (pro nutný případ potřeby), nebo kousek 

kovu s nimi tentokrát nepřijde. Sběratelská hodnota tedy veškerá žádná. 

A ještě k tomu zde bude podstatná nevýhoda v tom, že když se něčí názory nebudou shodovat 

s názory současné politiky státu, nebo když se někdo nebude chtít nechat očkovat, že mu 

v bance prostě jeho digitální účet, neboli digitální peněženku (digital wallet) vypnou a 

všechny prachy budou ty tam. Pak budou lidé hladem, budou odsouzeni buď na smrt, anebo 

na dobrodiní ostatních. 

Finanční anonymita bude rovněž ta tam. Nebudeme si moci koupit vůbec nic, aniž by o tom 

někde nezůstal záznam. Všecky koupě, kde nechceme, aby se o nich vědělo, budou veřejné, 

k vidění pro všecky, kteří mají k těmto dokumentům přístup. Když půjdeme ke kartářce, nebo 

si předplatíme choulostivý časopis, či přispějeme na opačnou politickou stranu než je ta, která 

zrovna vládne, všecko tam bude vedeno a s největší pravděpodobností to bude přidáváno 

k profilu každého člověka, podle čehož bude později hodnocen a buď nechán na pokoji, nebo 

šikanován, pokutován a trestán. 

Když nám pak v takovém systému udělí vláda pokutu, pak nebude čekat až ji zaplatíme, ale 

peníze si jednoduše vybere z našeho digitálního účtu. A kdyby účet byl v komerční bance a 

tato zkrachovala, pak jsme opět bez peněz a nikdo nám nic nedá. 

Je pravda, že Evropská centrální banka zkrachovat nemůže. Ta může vytvořit kolik peněz 

chce a naprosto z ničeho, pouhým ťukáním na klávesnici a výše obnosu není pro ni problém. 

A to je také jedno z velkých nebezpečí. 

Další riziko je v tom, že hodnota těchto peněz je velmi snadno měnitelná. Inflace? Žádný 

problém. Jednoduše na centrálním počítači bude nastavena jiná sazba a hned máme půlku 

toho, co jsme měli včera. Stejným způsobem může být snadno ustanoven negativní úrok a my 

nemáme jak bychom vytáhli peníze z banky, protože žádné hmatatelné peníze doopravdy 

neexistují. Když koupíte zlato, nebo stříbro, či cokoliv, bude o tom záznam a mohou vám to 

přijít sebrat. 

Přečteme-li si Marxovo ‘Komunistické manifesto‘, pak zjistíme, že pátý bod k tomuto přímo 

nabádá: ‘Centralizace úvěru v rukou státu, drženého národní bankou se státním kapitálem a 

výhradním monopolem‘. 

Další a další migranti … 

Jak již bylo psáno3 dříve, Evropská unie plánuje navozit do roku 2035 do Evropy dalších 70 

milionů černochů a Muslimů z Afriky. Německá politická strana AfD (Alternative für 

Deutschland), je jen jedna z pouhých dvou oponentů proti něčemu takovému. Její premiér, 

Gunnar Beck řekl, že když byl tento strašlivý plán projednáván na schůzi v EU, byli tam 

přítomni i zástupci jiných států, jako je Dánsko, Estonsko a Francie. 

Žádný z přítomných nevznesl ani jednu námitku. Žádný z nich nezpochybnil to strašlivé číslo 

70 milionů. Asi se báli? Anebo mají tak vymyté mozky, že s tím souhlasí? Takové 

zákonodárce pak nepotřebujeme. 

Jenomže – takhle můžeme usuzovat, že ni zástupci České republiky a Slovenska 

neprotestovali! To je velice znepokojující myšlenka! 
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Beck se obává, že teď, když se situace trošku uvolňuje, že přijde snaha protlačit zmíněný 

zákon Parlamentem. Až se odpočatí lidé vrátí na konci léta domů z dovolených, nebudou 

tomu věnovat patřičnou pozornost a nedojde k odporu. Zdá se, že je to opravdu strategie 

Evropské unie, ve kterémžto případě se máme čeho obávat, protože příliv černochů pak 

nastane skoro ihned. 

Někteří politikové toto rozhodnutí obhajují tím, že Evropa je příliš stará a nemá dostatek 

mladých lidí pracovního věku. Je možné, že je to pravda. Ovšem to je vina vlád. Když štědře 

udělují všemožnou podporu kdejakým cizím elementům, kteří do státu zavítají, i když je to 

invaze a tito jsou vojáci-žoldáci, a pak pro své vlastní lidi nemají nic než hromady papírů 

k vyplnění, nekonečné hodiny na úřadech a výsledek skoro nulový, pak není čemu se divit. 

Lidé si nemohou dovolit více dětí, pokud chtějí v současném lichvářském systému slušně žít. 

Dnešní svět bohužel není ten společenský systém, který by umožňoval přežití obyčejné, 

běžné rodině na jednom platu s více dětmi. Nikdo záměrně nepodporuje Čechy a Slováky, 

aby se množili. A to je čistě vina vlády a temných sil, které ji z úkrytu ovládají. 

Prý emigranti jsou sem bráni jako pracovní síla, aby podpořili ekonomii jednotlivých států. 

Kdo s touto výmluvou přišel, musel užívat pervitin. Tito lidé jsou zátěž pro všecky státy! Oni 

sem nepřišli pracovat! Práce a oni nejsou prostě slučitelní. Nepracovali doma, všecku práci za 

ně dělaly jejich ženy, tak nebudou pracovat ani v cizině. Tito sem přišli krást, loupit, rvát se, 

džihadovat a hlavně – parazitit se na nás a ničit, co generace našich předků vybudovaly. 

Vždyť se podívejte na Francii, kolik z nich tam pracuje. A to jsou tam už celá desetiletí. 

Zaměstnavatelé je rovněž nechtějí najímat, nevěří jim, protože nejsou slučitelní s tamnější 

kulturou. Není čemu se divit! A stejně tak v Německu a v Rakousku – jejich ženy, které jsou 

vesměs v domácnosti, často kvůli velkému počtu dětí, se ještě dnes v nové zemi nedomluví. 

Je jasné, že jsou i výjimky, jako vždycky, ale kolik procent z celku ty výjimky dělají? 

Vzpomínám si případ, ředitel jedné velké švédské firmy najal do práce asi stovku Somálců. 

Během pár dnů je musel vyházet, anebo odešli sami. Tito lidé byli naprosto neslučitelní 

s ostatními. Neustále se hádali a žduchali jak s jinými zaměstnanci firmy, tak i mezi sebou a 

dokonce se i rvali. Práci nebyli schopni zvládnout, tak na co je tam držet? 

Takže Czexit a Slovexit? Co na to říkáte teď? 

Great Replacement Islámem 

Říkají tomu4 ‘velké nahrazení‘, což je snaha násilným způsobem nahradit bílou rasu touto 

neslučitelnou, multikulturní směsí potmavlých barbarů. (Míšenci bývají velmi často zločinní.)  

Odpor proti tomuto plánu je samozřejmě považován za ‘spikleneckou teorii‘, ale posuďte 

sami, jak moc velká ‘teorie‘ to je, když je to všecko naprostá pravda: denně se do Evropy 

hrne značná část Afriky, kde jsou místní mladí muži doslova agitováni neziskovkami, 

placenými Sorosem a jemu podobnými, aby šli na sever, do Evropy, tam se budou mít dobře 

a nemusí pracovat. 

Dokonce se vyskytl plakát, který dnes všichni popírají a tvrdí, že to byla uměle vyrobená 

propaganda. Nejspíš ale nemají pravdu, protože to byl záběr z ulice, i s lidmi a s auty. Text 

plakátu říkal: „Přijďte do Finska, tam je znásilňování bílých žen dovoleno.“ To bylo 

doplněno ilustrací, jak se dva černoši chystají znásilnit bělošku, ležící na zemi. 
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Dnes jsou ti, kteří s hromadnou emigraci nesouhlasí označováni za pravicové extremisty a 

dokonce za teroristy. Takže Islám, který se celých 1400 let zkoušel dostat do Evropy a tuto 

zotročit a zmuslimizovat, je najednou sem zván zcela otevřeně a je dokonce podporován, 

financován a v případě trestních činů ochraňován soudy. Díky zradě politiků, podporovaných 

tajnými zrádcovskými organizacemi a neziskovkami a díky bohatým jedincům dnes Islám 

dociluje ‘mírovou cestou‘ to, co se mu nepodařilo za celých 14 století vojensky. 

Všichni ti, které si Islám podrobil, na to doplatili. Ta první generace, která odmítla přestoupit 

víru, byla vesměs vyvražděna, nebo prodána do otroctví. Ti, co měli dovoleno zůstat, platili 

za toto privilegium vysoké daně. Ty další generace se pak přizpůsobily, přijaly Islám i 

s žihádem a s Mohamedem a se vším všudy a už od toho nemohou prakticky nikdy upustit. 

To proto, že díky zločinné obřízce ztratili muslimští muži schopnost myslet na cokoliv 

vyššího, než je sex a jídlo. Zůstali uzamčení v tom nejprimitivnějším období lidského vývoje. 

Obřízka je totiž provedena v tak ranném dětství, že pouze první dvě energetická centra dítěte 

jsou vyvinuta a ta se zabývají pouze pudem sebezáchovy. Kvůli trauma, které obřízka 

v malém tvorečkovi vyvolá, se už vyšší energetická centra nikdy nevyvinou. 

Jejich ženy to nevytrhnou, ty jsou považovány za lepší domácí zvířata, neboli dobytek a 

dovoleno nemají vůbec nic než pracovat a rodit děti. Za sebemenší přestupek jsou surově bity 

a někdy i beztrestně zabíjeny. A Obama bude fantazírovat, že Islám je náboženství míru! 

Bylo by zajímavé vědět, čím se dopuje, že tak hloupě mluví. 

Jak velké kulturní, sociální, pracovní a jiné osvícení můžeme od těchto lidí očekávat? 

Takže – co říkáte teď na ten Czexit a Slovexit? 

Muslimské bratrstvo v Německu 

Již v loni oznámila5 zpravodajská služba při německé ‘Kanceláři na ochranu ústavy‘, že 

Muslimské bratrstvo plánuje ustanovení svého vlastního, alternativního vládního systému, 

který – přesně podle Islámu – nebude zaručovat lidem svéprávnost, ani svobodu, či 

rovnoprávnost. 

Muslimské bratrstvo je organizace, která byla založena ve 1920. letech v Egyptě. Je to 

základní organizace muslimů v Německu, s centrálou v Mnichově a je členem ‘Federace 

Islámských organizací‘ v Evropě, jehož vedení sídlí v Bruselu. 

Všechny organizace, které jsou ve spojení s Muslimským bratrstvem jsou nebezpečné. Jedna 

z nich je ‘Evropský koncil pro fatwu‘, který byl založen v r. 1997 v Dublinu (Irsko) a který 

dohlíží na dodržování islámského zákona v Evropě. 

Veřejně se Muslimské bratrstvo snaží vystupovat jako přátelská a vstřícná organizace, která 

má zájem vyjednávat s jinými vládami a politickými institucemi. Ovšem tajně se snaží 

nahradit existující vládní uspořádání svým vlastním, což je protizákonné všude na světě. 

Jinými slovy zkoušejí docílit státní převrat. Stejně tak jsou zjevné a nebezpečné jejich 

sympatie s ISIS teroristy. Jejich odnož, zvaná ‘Koncil imamů a učenců‘, který je údajně jejich 

hlavní vědecká organizace, proniká do škol a na university, kde přebírá vedení některých 

oborů. 

Proslýchá se, že Muslimové plánují v Německu žihadové masakry a rozšiřují mezi svými 

souvěrci návody na doma dělané bomby. Proti komu chtějí žihádovat není zcela jasné – asi 
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proti těm, kteří je tak dobře platí, že nemusejí nikde pracovat, mají všichni nové oblečené, 

nové laptopy a iPhony a dostávají zadarmo, návdavkem k penězům, zdarma všecko potřebné 

k živobytí? Dnes posílají tyto peníze příbuznými domů a jezdí tam na dovolenou! 

Asi jim to všecko není dost a teď jdou po naší krvi. 

Proslov tajemníka Trilaterální komise 

Na konferenci Trilaterální komise6 v prosinci 2020 v Bruselu pronesl její (v článku 

nejmenovaný) tajemník zajímavou řeč, která se nějakou náhodou, anebo snad záměrně 

dostala ven. Řekl mezi jiným, že operace ‘Výměna‘, což je zaplavení evropského kontinentu 

miliony nezákonných migrantů, která 

byla finančně a logisticky zabezpečena Evropskou komisí, 

evropskými vládami a nadnárodními institucemi, 

byla narušena nezvládnutou prací kolegů ve střední Evropě. 

To víte, kdo jsou tito ‘kolegové ve střední Evropě‘! Díky jim za nezvládnutou práci. Zato 

němečtí, francouzští, španělští a jiní spolupracovníci odvedli skvělou práci, takže dnes mají 

své země zaplaveny nežádoucími davy odbůhvíkud. 

Podle pana tajemníka je problém, že se nepodařilo svrhnout 

Orbánovu vládu v Maďarsku a odstranit Kaczynského v Polsku. 

Žádá tamnější spolupracovníky, aby s tímto úkolem pospíšili. Zato 

na Slovensku šlo všechno podle plánu a je očekáváno, že to stejné se 

podaří letos v Praze. 

Také britská divize selhala, protože se jí nepodařilo zabránit 

odchodu Británie z Evropské unie. Ovšem byla to zkušenost, která 

pomůže při příštích prezidentských volbách ve Washingtonu. 

Operace ‘Pandemie‘ podle něho také velmi pomohla, takže bylo 

možno způsobit politický a ekonomický chaos a odstranit presidenta Trumpa. 

Dále prohlásil, že: 

„To všecko, včetně předcházejících operací, jako byly 9/11 a 

Arabské jaro se bude jevit jako nevinné hry ve srovnání s tím, 

co se stane, až začne Velké znovunastavení (Great Reset). 

Dokonalá registrace všech osob na planetě bude důležitým 

krokem k upevnění kontroly nad světem.“ 

Řečník pokračoval a řekl, že kromě jejich vlastní WHO organizace (WHO je soukromá 

organizace a přesto záhadně diktuje celému světu) to byly ještě jejich lékařské korporace a 

mladí vynalézavci, kteří uvedli celý projekt s Koronou do života. To způsobilo chaos, z jehož 

trosek oni sami vybudují krásný nový svět. 

Zde je opět zednářská vize bájného páva, který shořel na popel a z toho popele se celý dal 

znovu dohromady a vzlétl k oblakům. Má to být alegorická narážka na slunce, které každý 

večer zapadá, neboli obrazně řečeno zahyne a ráno se zrodí nové. I to je ovšem nesmysl, 

protože slunce nikdy nezapadá, pouze se neustále přemisťuje a v noci, když my máme tmu, 

 
Symbol Trilaterální 

komise, tři stylizované 

šestky, neboli 666 
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svítí někde jinde. To už by měli tito chytráci vědět. Nakonec – oni sami přišli s kulatou 

zeměkoulí! 

Řekl také, že: 

„Až když se podaří zlomit odpor v Moskvě a na některých dalších místech, 

bude vítězství kompletní. Pak konečně zmizí i národní státy a my budeme 

schopni zavést velkou transformaci lidstva … jejíž základy položili naši 

předchůdci, kteří byli schopni zavést několik dalších změn od francouzské 

revoluce, včetně obou světových válek, které nás posunuly vpřed do světa 

humanity a pokroku.“ 

Humanita a pokrok z války? Jak pro koho! 

Jen jako poznámka na okraj, všimněte si, že tento brepta přiznává, že jak francouzská 

revoluce, obě světové války, 9/11 a všechno ostatní krveprolití, rozbroje a katastrofy jsou 

jejich práce! WHO mají pod kontrolou a můžeme usuzovat, že s ním i všecky ostatní, 

nadnárodní organizace. 

Tím ovšem není myšlena Trilaterální komise. Ta byla založena Rockefellerem teprve 

nedávno, v r. 1973. Tím mohou být myšleni jenom a pouze Zednáři! Říkají si většinou 

‘svobodní‘, čímž je myšleno, že mohou dělat a páchat co chtějí, mají naprostou volnost. 

Zákony je neomezují. 

Nejmenovaný řečník pokračoval v proslovu tím, že řekl, že až budou zpátečníci odstraněni, 

bude čas na skutečnou práci, která bude znamenat úplnou přeměnu lidstva. Jinými slovy pak 

nám chtějí dokonale vymýt mozky a zmanipulovat nás na něco, s čím bychom v současné 

době rozhodně nesouhlasili. 

„Podlehnutí nebezpečnému křesťanskému kultu bude nahrazeno 

osvobozením lidí od minulých stereotypů.“ 

Ano, to už víme, že chtějí celé lidstvo přeměnit na vyznavače Satana se vším všudy a tak 

zvaná vakcína tomu má napomáhat; je na to upravena. 

„Klasická rodina přestane existovat a bude nahrazena volnými svazky 

bez pohlavní ukotvenosti. Tato nová kultura do sebe pojme všecky prvky 

míšení kultur (rasové míšení) a vzájemného míšení, což je anihilace.“ 

Takže můžeme usuzovat, že plánované kulturní, neboli rasové míšení nás má vyhladit jako 

bělochy a vzájemné míšení, což jsou zřejmě pohlavní svazky mezi nejbližším příbuzenstvem, 

nás má vyhubit jako lidi. 

„Nové osvobozené lidstvo, jehož počet se výrazně sníží v důsledku probíhající 

operace Covid, bude znamenat narození nového člověka a přípravu cesty pro 

vstup vyšších tvorů do našeho časoprostoru. Nesmíme zapomínat, že tento 

metafyzický cíl je skutečným důvodem, pro který napínáme své síly.“ 

Takže zde máme ‘vstup vyšších tvorů do našeho časoprostoru‘! Kdo jsou tito vyšší tvorové? 

Jsou to pochopitelně ti, kteří tyto spiklence odněkud ovládají, matou jim mysl, takže vidí 

černé jako bílé a naopak a zneužívají je na vykonání špinavé práce pro své nekalé účely. 
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Jelikož všichni tito lidé jsou vyznavači Satana, tak se dá čekat, že tito ‘vyšší tvorové‘ jsou 

pekelníci sami, kteří nám budou zkoušet vládnout. Podle Davida Icke jsou to ještěři, draci a 

reptiliáni, kteří odněkud ze 4. rozměru tyto pobloudilce ovládají sliby na království pekelné 

na zemi, kde budou do nekonečna vládnout a užívat si své moci a všeho co na zemi je. 

Sliby-chyby. Lucifer slibuje, ale nedodrží. Čeká je to stejné peklo, co v něm skončili všichni 

ti před nimi, co provedli ‘Velkou francouzskou revoluci‘, celoevropskou revoluci v r. 1848, 

dvě světové války, nesčetné drobné války a rozbroje po celém světě a všecko ostatní, co 

k tomu patří. 

Můžeme jen doufat, že se nic takového nestane. Kdyby se ale těmto psychopatům jejich plán 

zdařil, pak by ve srovnání s tím, co by nás čekalo byl 9/11 opravdu pouze nepodařený vtip. 

Vyznavači Satana 

Je pravda7, že propagátoři ‘Nového světového zřízení‘, neboli ‘Velkého znovunastavení‘ 

spolu s velkým byznysem, hlavními medii, mnohými politiky a i některou policií jsou 

Satanisté, kteří provozují obchod s dětmi na sex a na adrenochrom a na lidské rituální oběti. 

Málokdo ví, že americký president Trump přikázal armádě, aby celou operaci zastavila, 

překupníky i s jejich zákazníky uvěznila, zabavila jejich majetky a osvobodila děti. 

Byly nalezeny tajné komory í pod samotným Bílým domem, ve kterých bylo velké množství 

lidí vězněno. Není jisté, jestli byly odhaleny všecky úkryty, protože některé jsou opravdu 

těžko zjistitelné. Vyčistit toto místo a vynést všecko ven na světlo denní zabere značnou 

námahu. 

Asi 3 km pod Capitol Hillem (sídlo Kongresu a Senátu) jsou tunely, napojující se na síť 

podzemního bludiště, které se rozprostírá nejen po celé Americe, ale po celém světě. Tyto 

tunely byly použity na převážení uvězněných dětí pro Satana vyznávající pedofily. 

V podzemí se také nacházejí laboratoře, zařízení na klónování a mučírny. 

Mnoho hlavních politických osob po celém světě jsou členy těchto tajných spolků, 

vyznávajících Lucifera a zúčastňují se satanských rituálů, kde přinášejí své modle lidské 

oběti. Mnozí z nich běhají nazí po lesích jako je Bohemian Grove v Americe, honí malé děti 

a zabíjí je a obětují jejich krutému a krvežíznivému idolu, který je v těch místech zpodobněn 

jako obrovská sova. 

Loď společnosti Evergreen, která se před několika týdny vzpříčila v Suezském průplavu a 

blokovala dopravu, byla plná kontejnerů, které byly čínskými komunisty naloženy zbraněmi 

hromadného ničení, ale také v nich byly ukryty děti. Ruští a američtí vojáci společně tuto loď 

unesli a podařilo se jim osvobodit 1300 dětí. Dalších 1200 bylo již mrtvých. Snad se udusily, 

nebo zemřely hladem a žízní, protože loď tam stála delší dobu, s čímž nebylo čítáno. 

Takže celkem 2500 dětí v dopravních kontejnerech! Kam byly dopravovány? K jakému 

účelu? Byly vezeny do Evropy na sexuální obchod, pro Satanisty, anebo jako štít proti 

možnému útoku? 

To nejhorší byla atomová bomba, kterou loď Evergreen také vezla. Kde měla být 

vybuchnuta? Nad Evropou, nebo někde jinde? Kdo tento náklad posílal do civilizovaného 

světa? 
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Naštěstí se o obsahu lodní zásilky dověděli obojí, jak Rusové, tak Američané, rušili lodi 

signál, takže se nakonec zapíchla do břehu a nemohla doplout na místo určení. 

Jedna katastrofa byla tím odvrácena. Jaké další jsou plánovány? 

 

1 https://sputniknews.com/europe/202106261083247056-a-scandal-a-monstrosity-new-food-labelling-law-in-

france-triggers-calls-for-frexit-online/ 
2 https://www.zerohedge.com/crypto/dangers-lurking-behind-digital-euro 
3 https://www.rt.com/news/525690-africans-migration-eu-german/ 
4 https://sputniknews.com/europe/202103241082434881-finland-warns-of-far-right-terror-threat-as-great-

replacement-theory-gains-ground/ 
5 https://www.jihadwatch.org/2020/05/german-intelligence-exposes-muslim-brotherhoods-plan-to-undermine-

germany 
6 https://www.ireporter.cz/2021/01/20/dokument-tajne-unikly-projev-generalniho-tajemnika-trilateralni-komise-

z-prosincove-konference-v-bruselu/ 
7 https://www.youtube.com/watch?v=KuOf197SRaw 
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KAPITOLA 23 

17 BODŮ GLOBALISTICKÉHO PLÁNU NA OVLÁDNUTÍ SVĚTA 

4. července 2021 

Dnešní den je významný svátek v Americe. Je to ‘Den nezávislosti‘, čímž je oslavováno 

přijetí ‘Deklarace o nezávislosti‘, v roce 1776. Spojené státy se tímto plně odpoutaly od 

svého kolonizátora, což byla Británie – nebo aspoň se to říká. Možná proto je dobré projednat 

dnes plány globalistů na zničení této kdysi bohaté a pokrokové země a celého světa s ní. 

Investiční bankéřka1 Catherine Austin Fitts mluví o současných zákeřných akcích v Americe, 

jedna z nichž je zákon, týkající se finančního sektoru (FASB562). Tento zákon v podstatě 

oznamuje, že americké Ministerstvo financí bude zprivatizováno a bude je vlastnit výbor, o 

kterém nikdo neví, kdo jsou jeho členové. Tito lidé budou používat tajné účetní metody a 

veškeré jejich počínání bude tajné. To představuje privatizaci finanční části americké vlády. 

Zároveň je požadováno od Joe Bidena aby předal atomové kódy (na spuštění obranného 

systému atomových zbraní v případě ohrožení země), což je podle Catherine Fitts privatizace 

armády. Není ovšem jisté, jestli bude Amerika nějakou armádu vůbec mít a co to bude zač, 

protože 70% všech vojáků už bylo povinně očkováno smrtícími injekcemi proti Covidu. 

A centrální bankéři z BlackRock (jedna ze dvou firem, které vlastní podstatné podíly skoro 

všech světových korporací) se už začali stěhovat do vysokých pozic ve vládě. Takže to 

vypadá jako nenápadný státní převrat. Samozřejmě, ze všeho bude obviňován Covid a když 

pak lidem vezmou všecky peníze a vykradnou penzijní fondy, tak řeknou – za to může 

Koróna! 

To je možná důvod, proč jsou desetitisíce čínských vojáků v Kanadě, těsně u amerických 

hranic. Asi čekají na správný okamžik, aby převzali celou zemi. Americký státní dluh je totiž 

touto dobou 30 bilionů dolarů a Čína vlastní většinu jejich dluhopisů. Amerika tím pádem 

dluží Číně obrovské množství peněz, které nikdy nemůže splatit. V rozpočtu na americkou 

populaci by to dělalo asi půl milionu dolarů na každou rodinu. 

Ovšem jestli Čína uchvátí Ameriku, pak se celý svět má důvod obávat, protože Čína ho chce 

obsadit taky, jak to prozradil v projevu k vedení čínského vojska jejich generál a politik Či-

Haotian, o čemž bylo psáno v Kapitole č. 38, ve 2. dílu této publikace. 

A co na to Čína 

Vyšetřující novinář3 Mitchell Gerber, který dlouhodobě sleduje co se děje v Číně hlásí, jak 

jsou statisíce lidí v čínských nemocnicích a v koncentračních táborech vražděny a jejich 

orgány prodávány na mezinárodním trhu za obrovské peníze. 

„Tato vláda teroru zavraždila již sto milionů lidí, zničila 5000 let starou 

čínskou kulturu a stále dál pokračuje v zabíjení politických a nábožensky 

založených vězňů a nemocných, kterým mnohým z nich vyoperovávají 

orgány ještě za živa. Čínský politický systém má asi 252 koncentračních 

táborů, 36 táborů smrti a přes 1800 nemocnic, kde lékaři pod dohledem 

vojska musí tyto zákroky provádět,“ říká novinář. 

Dále vysvětluje, že americká vláda je prošpikována čínskými komunisty, což bylo umožněno 

Clintonem, Obamou a Bidenem, což jsou všichni pedofilové a až po uši v prodávání malých 
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dětí na sex. Také mnozí v britské a australské vládě, plus vedoucí nadnárodních korporací 

jsou tímto způsobem zkompromitováni. 

Největší australské noviny před časem vydaly databázi asi 2 milionů čínských komunistů, 

kteří pronikli do vládních pozic v Americe, v Británii, v Austrálii a také do velkých, 

nadnárodních firem. I ve školách a na univerzitách je najdeme, ve výzkumu a na jiných 

důležitých místech. 

Joe Biden byl nastolen komunistickou stranou Číny. Však mu taky přezdívají Čínský Joe. 

„To všecko je jedna obrovská vlastizrada,“ říká novinář Gerber. Bidenův syn Hunter veřejně 

obchoduje s Čínou, založil v Číně jedno-miliardový investiční fond nazvaný Bohai Harvest 

RST, čemuž byl i jeho otec přítomen. V té době byl Joe Biden americkým místopresidentem 

a letěl do Číny s Hunterem v americkém vládním letadle, ‘Air Force 2‘. 

Biden uvádí v činnost plán globalistů 

Všecko, co Joe Biden dělá, je podle plánu globalistů na ovládnutí světa a zavedení jedné 

celosvětové vlády pod tak zvaným Novým světovým zřízením (NWO). Podrobný popis plánu 

vypracovala nikým nevolená, ale přesto vládnoucí organizace OSN a nazvala ho ‘Agenda 21‘ 

a někdy v r. 1992 ho odsouhlasilo 178 členských zemí OSN. 

To znamená, že s největší pravděpodobností i Česká republika a Slovensko podepsali! Jestli 

věděli co podepisují, to je otázka, protože text byl jako obvykle zabalen do slovíčkaření, které 

zakrývalo skutečný význam a kterému často ani anglicky mluvící právníci nerozumí. 

V tom případě, když nerozumí textu, tak ovšem nemají nic podepisovat! 

Tento plán byl několikrát pozměněn a jeho konečná verze se nazývá ‘Agenda 2030‘. Je to 

plán na podrobení všech národů světa. Jeho 17 cílů vypadá na první pohled poměrně dobře, 

ale když je člověk začne zkoumat, je to útok proti lidstvu ve své nejhorší formě. Nesmíme 

zapomínat, že byl vytvořen těmi, kteří považují volnost a svobodu za nebezpečnou a pomocí 

tohoto plánu chtějí vést život každého člověka, sledovat ho a kontrolovat a hlavně pak trestat 

a manipulovat. 

Nástin 17 bodů tohoto plánu je uveden níže: 

1. Učinit konec veškeré chudobě po celém světě. Už to samo není proveditelné. Velmi 

chudé státy by často potřebovaly několik generací školení, vedení a vývoje na zlepšení své 

úrovně. Obvyklý způsob přídavného zdanění bohatších zemí a posílání těchto peněz těm 

chudým by nefungovat, protože peníze by cestou jako obvykle zmizely do kapes těch, kteří 

by program vedli a prováděli. 

2. Skončit veškerý hlad, zajistit dostatek jídla a propagovat udržitelné zemědělství. Opět 

neuskutečnitelné. Tito lidé by rádi diktovali zemědělcům co a kde mají pěstovat a rovněž by 

jim chtěli přikazovat kam úrodu prodat. Protože kupující by byly ty nejchudší země, které 

nemají peníze na zaplacení, zemědělci sami by pak neměli dost peněz na nakoupení osiva a 

potřebného vybavení a hromadně by bankrotovali. 

3. Zajistit zdravý život a propagovat spokojenost pro každého. Snad je tím myšlen 

celosvětový zdravotní systém. Takže to, co mám dnes, bychom pak měli ve velkém, což by 

bylo nezvládnutelné a hlavně: nezaplatitelné! Byrokratická stránka takového systému by byla 
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na překážku skutečné léčbě. Lidé potřebují zdraví, osvětu a prevenci proti nemocem a ne 

systém, který dodnes nedokáže vyléčit ani obyčejné nachlazení. A po zkušenostech se 

smrtícím očkováním – jsou tito lidé schopni a ochotni nám zaručit zdravý život a 

spokojenost? 

4. Zajistit kvalitní vzdělání pro každého. Nemohou být všichni lidé vzdělanci, někdo musí 

taky pracovat. Tak, jak je vzdělání postupně po celém světě degradováno, tak to spíš vypadá 

na pravý opak. Zde je také zapomínáno na Muslimy, jejichž ženy nejsou považovány za 

lidské tvory. Jakpak je chtějí vzdělávat? 

5. Docílit rovnoprávnost pohlaví a podpořit ženy a dívky. Další neproveditelný záměr. 

Rovnoprávnost je nadnesený název pro to, aby nahnali ženy a dívky do zaměstnání a zničili 

tím rodiny. A co již zmíněný muslimský problém? Jak ten bude řešen? 

Já, jako žena jsem toho názoru, že rovnoprávnost mezi pohlavími je nesmyslná propaganda. 

Jaká rovnoprávnost, když i mnohé naše orgány rovnoprávné nejsou? Muži mají své přednosti, 

ženy mají také své. Navzájem se doplňují, ale o rovnoprávnosti se nedá ani mluvit. 

Nechci ovšem v žádném směru snižovat ženy a dívky. Mezi nimi je mnoho schopných, 

pokrokových, chápavých, přizpůsobivých, přímých a spravedlivých. Takové si ale cestu 

nahoru najdou samy a nepotřebují žádnou podporu zvenčí a tu vládní už vůbec ne. A nemějte 

obavy, i jejich platy budou na stejné úrovni jako ty mužské, ne-li vyšší. 

6. Zařídit dostupnost a udržitelné obhospodařování vody a její čistoty pro všecky. To by 

představovalo obrovský přesuv peněz do méně vyvinutých zemí. Tento záměr jako jediný by 

natolik ochudil vyvinutější státy, že by se dostaly na úroveň těch nevyvinutých. 

Něco takového by znamenalo obrovské výdaje nejen na vybudování čisticího zařízení, ale 

také na výchovu lidí samotných, jak žít hygienicky. Mnozí z nich by to nikdy nepochopili, 

protože jsou příliš zvyklí na to, co mají teď. Jsou země, kde lidé mají doma perfektně 

vybavené koupelny a přesto chodí dál vykonat potřebu na ulici – jsou na to tak zvyklí! 

Ale možná je tímto míněna snaha veškerou vodu zprivatizovat. 

7. Zajistit přístup k levné, spolehlivé a udržitelné energii pro všecky. Kde ji tak asi budou 

brát, když ani my ji dnes nemáme a nezdá se, že ji někde hledají. Leda tak kdyby přišla sama 

a sama se taky prosadila. Opět, je to vina globalistů samotných, protože buď výzkum v tomto 

směru neexistuje, anebo je před námi utajen právě proto, abychom levnou, spolehlivou a 

udržitelnou energii neměli. Tito lidé nám tvrdí, že sluneční, větrná a vodní energie udrží celý 

svět v chodu. To je samozřejmě naprostý nesmysl a všichni odborníci to velmi dobře ví. 

8. Zajistit udržitelný ekonomický růst, slušnou a produktivní práci pro všecky. Toto 

samo by chtělo roky a roky výzkumu, plánování, přeškolování, narážení na předsudky a 

řešení jednotlivých případů. Dnešní vlády to absolutně nezvládají, nejsou na to dostatečně 

znalé a schopné, tak jak by to mohly řešit ve velkém? 

9. Vybudovat odolnou infrastrukturu a propagovat udržitelnou industrializaci. 

Vybudovat infrastrukturu je velice náročné a drahé a u nás by to znamenalo placení 

dálničních známek na skoro všecky cesty včetně chodníků ještě celé dlouhé generace. Na 

Západě by to řešili zvýšením již tak vysokých daní. Udržitelná industrializace je opět 

149



zpochybnitelná – poté, co se globalisté zapsali ničením průmyslu a obchodu v dobách 

Covidové karantény, jakým způsobem chtějí zpátky industrializovat? Jak a kde a za co? 

Zde je ovšem klíčové slovo ‘udržitelná infrastruktura‘, což v překladu z globalistické řeči 

znamená ‚omezená‘. Mají v úmyslu veškerý průmysl zničit a jen některý bude mít dovoleno 

dále se vyvíjet a jaksi prosperovat. Jsou ještě další, četné zákeřnosti, které se mohou za tímto 

jednoduchým výrazem skrývat. 

10. Snížit nerovnoměrnost mezi jednotlivými zeměmi. Je to vůbec možné docílit? Na to by 

museli sjednotit systém školství, zákonodárství, soudní a právní předpisy, platové rozdíly, 

rozdíly v řeči jednotlivých národů a mnoho jiného. Je to projekt aspoň na 100 let, pokud je to 

vůbec uskutečnitelné. Ale hlavně by nás museli přestat popuzovat jednoho proti druhému, 

což je jejich zjevná manipulační strategie: ‘rozděl a panuj‘. Bez rozdělení by nemohli 

panovat. 

11. Udělat města a jiná lidská obydlí bezpečná, odolná a udržitelná. Ukázky toho, jak to 

chtějí docílit vidíme všude dokola: rozbroje v Americe, ve Francii a jinde, protesty po celém 

světě, rasová nenávist, společenské distancování a roušky na vytvoření strachu jednoho z 

druhého. Vědí tito lidé co je skutečný význam toho, co říkají? 

Co v tomto případě znamená výraz ‘odolná obydlí‘ je těžké určit. Mají být tato obydlí odolná 

proti vodě, ohni, přírodním katastrofám, útokům vojska, hejnům kobylek, dravé zvěři, nebo 

nájezdu mimozemšťanů? Pokud to není přesně vyjádřeno, tak to může znamenat cokoliv. 

A opět, slovo ‘udržitelná‘ má rovněž tak celou škálu skrytých významů. Udržitelné je něco, 

co je levné, dostupné, praktické a ekonomické. Takže nás chtějí dát do miniaturních obydlí, 

do malých škatulek, kde se nebudeme moci po ránu protáhnout, protože bychom prorazili 

strop. Najděte si na internetu ‘tiny house‘, to je určitě to, co chtějí pro nás. 

12. Zajistit udržitelné spotřebitelské zvyky a hromadnou výrobu, která je podporuje. 

Tím je myšlena spotřeba potravin, oleje a všeho ostatního, co je označováno jako spotřební 

zboží. Takže nám budou přikazovat kolik smíme sníst a vypít, budou nám diktovat jak moc 

můžeme jezdit auty, jak moc smíme cvičit, bavit se a smát se (abychom nevydechovali příliš 

mnoho kysličníku uhličitého), jak moc smíme pobývat venku v přírodě, protože i to 

způsobuje zamoření vzduchu. 

Možná vymyslí systém kuponů na potraviny, na čas k oddechu, na nákup benzinu, na 

množství odpadu, které smíme vyprodukovat a na všecko možné další. 

Nám již známé slovo ‘udržitelné‘, v případě spotřebitelských zvyků zde znamená, že bude 

všeho nedostatek. A hromadná výroba bude tovární výroba umělých potravin, jejichž 

požívání bude zdraví nebezpečné, papírových oděvů, abychom neplýtvali vodou na praní a 

spotřebního zboží té nejnižší kvality, aby to moc nestálo. 

13. Postarat se okamžitě o zamezení změny klima. To, jak se v současné době o toto 

starají, je pravý opak toho, co by měli dělat. Chemtrails, neboli geoinženýrství zamořuje 

oblohu (viz obrázky níže), nebezpečné chemikálie, používané na postřiky ničí zemědělskou 

výrobu potravin a pole samotná, zvyšovaná produkce elektromagnetického záření ničí nejen 

veškerý život na zemi, ale i magnetosféru, a tak dále. Takže můžeme očekávat nějakou 

změnu k lepšímu? 
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A ještě ke všemu chtějí zneužít neexistující změnu klima na kontrolu a sledování nás, 

samotných, aby nás tím do nekonečna strašili a vydávali na tento ‘boj‘ obrovské množství 

financí, které samozřejmě zpronevěří. 

 
Vybavení letadel na postřikování země jedovatými látkami, tzv. chemtrails, neboli geoengineering 

Záběry z videa: https://www.bitchute.com/video/2ng8lLrRqE10/ 

 

Jejich plán také zahrnuje snížení počtu obyvatel Země na pouhou desetinu současného počtu, 

prý aby nevydechovali příliš mnoho CO2, neujídali jim jejich jídlo a nespotřebovávali jejich 

benzin, nerosty, vzácné kovy a mnoho jiného. 

14. Ochraňovat oceány a mořské zdroje za účelem udržitelného vývoje. Už teď ničí 

mořský život pomocí elektromagnetického vlivu vojenských sonarů, znečišťují moře 

plastovým odpadem neuvěřitelného množství, jehož částice mají dnes v sobě skoro všichni 

mořští tvorové. Je to opět snaha jak zabrat oceány pod velení OSN, aby toto mohlo vyrabovat 

všecko, co se v nich nachází a prodat to s výdělkem, který půjde do kapes globalistům. 

Ochudí tím velké množství zemí, pro které moře znamená obživu a kterým bude třeba 

zakázán rybolov. 

15. Ochraňovat, obnovovat a propagovat udržitelný zemský ekosystém, obhospodařovat 

lesy, zastavit degradaci země a zamezit ztrátám biologické různosti. To stejné, co platí 

pro bod #14 platí i zde. Tak, jak se k přírodě chovají dnes nedělá jejich zdánlivě kladné a 

chvályhodné záměry proveditelné. Používání nebezpečných chemikálií v širokém měřítku, 

zamořování země jadernými pokusy a válkami, instalace mikrovlnných antén se záměrně 

škodlivými frekvencemi – to všecko je nesmírně škodlivé pro lidi, zvěř a přírodu. A nic 

z toho nesvědčí o kladných záměrech. Ve skutečnosti nás chtějí všecky nahnat do 

neudržitelných a čím dál tím víc záměrně zločinných měst a všecko kolem nechat přírodě 

k převzetí. 

Pak se může stát, jako se děje v Americe, že si na domě udělá hnízdo nějaká zvláštní vosa, 

nebo sova, či jiné zvíře. Když se to místní vláda doví, pak se dům stane útočištěm pro tohoto 

tvora, který všecko převezme. Nebudete smět chodit hlavním vchodem, protože to by ho 

rušilo, nebudete smět dělat opravy, nebo obdělávat pozemek, nebudete smět ani dům prodat – 

nebudete smět prostě vůbec nic a váš majetek přestane být váš vlastní, až vám nakonec 

spadne na hlavu. 

16. Propagovat mírovou a vše zahrnující společnost za účelem udržitelného vývoje, 

zaručit spravedlnost pro všecky a zodpovědné úřady na všech úrovních. Toto má v sobě 

tolik problémů, že na jejich vyjmenování by bylo zapotřebí několika stran textu. Snad to 

nejpodstatnější je, že nám opět chtějí diktovat co smíme a co nesmíme a to pod podmínkou 

těžkých trestů. 
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Jejich ‘mírová‘ společnost znamená neustálé války, nárůst všeobecné zločinnosti a ‘vše 

zahrnující společnost‘ bude zahrnovat opravdu všecko, co je možno. ‘Spravedlnost pro 

všecky‘, tam chybí slovy ‘vybrané‘, neboli spravedlnost pro všecky vybrané, a tak dále. 

17. Podpořit možnosti zavedení a obnovení globálního partnerství za účelem 

udržitelného vývoje. Opět, to je stejné jako otevřít plechovku plnou živých žížal a chtít je 

udržet uvnitř. Má to tolik možností vysvětlení, že snad ani nejsou vyčíslitelné. Už jen ten 

stále opakovaný ‘udržitelný vývoj‘, čímž je ve skutečnosti myšlen nulový vývoj a zavedení 

globální policejní moci, která přemění zákony, kulturní zvyky, stav rodin, společenské zásady 

a dokonce i zábavu, na kterou jsme zvyklí na cosi jiného, co jim samotným bude vyhovovat. 

To je policejní stát. Globalisté si nadutě myslí, že jen oni sami ví, co je pro nás dobré a my se 

musíme jejich příkazům pod policejním dozorem a pod hrozbou těžkých trestů podřídit. 

A pak dopadneme4 jako v Číně, kde mají speciální Canon kamery, které rozeznají, jestli se 

člověk usmívá či ne a pustí do budovy a do zaměstnání pouze ty, co to dokážou. Jsou 

dokonce firmy5, které vyvíjejí kamery, které dokážou odečítat z úst co lidé říkají. Zatím není 

přesnost tohoto zařízení dostačující, ale již jsou používány v nemocnicích, ve veřejných 

dopravních prostředcích a i jinde, vesměs na odchycení vulgárních výrazů. 

Podstatný průlom do tohoto oboru udělala irská firma Liopa, jejíž zařízení čte pohybující se 

rty i bez jakéhokoliv zvuku. Jsou financováni britským vojenským průmyslem, jak jinak, což 

jen potvrzuje to, že tyto systémy budou využity hlavně jako bojové prostředky, proti nám. Již 

se vyskytly nějaké námitky vůči etické stránce celého programu. 

Takže chceme tento svět? Chceme Nový světový řád globalistické nadvlády? 

1 https://forbiddenknowledgetv.net/dark-journalist-catherine-austin-fitts-world-in-crisis/ 
2 https://constitution.solari.com/fasab-statement-56-understanding-new-government-financial-accounting-

loopholes/ 
3 https://nationalfile.com/investigative-journalist-exposes-reported-us-government-ties-to-ccp-organ-harvesting-

death-camps/ 
4 https://www.breitbart.com/tech/2021/06/19/say-cheese-china-office-uses-ai-to-only-let-smiling-workers-enter-

building/ 
5 https://www.vice.com/en/article/bvzvdw/tech-companies-are-training-ai-to-read-your-lips 
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KAPITOLA 24 

APOKALYPSA 5G KORUNY NEFILIMŮ, 1. ČÁST 

10. července 2021 

‘Apokalypsa 5G Koruny Nefilimů‘ je název knihy1, kterou napsal Dean Henderson a která 

vyšla v r. 2019. Je to kniha plná šokujících námětů a ještě více šokujících vysvětlení. K tomu 

ještě přispívá Hendersonova další kniha2, ‘Illuminati Agenda 21: Luciferiánský plán na 

zničení Stvoření‘, z r. 2018. 

Tento článek, který má několik částí, je výtažek hlavních myšlenek z obou knih. Není lehké 

shrnout tolik informací do jednoho článku, proto žádám čtenáře o trpělivost, jelikož mám za 

to, že co nám autor sděluje, je pro nás důležité. 

Mnozí určitě nevědí, co znamená slovo Nefilim, nikdy o něčem takovém neslyšeli. Podle 

autora těchto knih a podle mnohých jiných, včetně Wikipedie, jsou Nefilimové záhadní 

tvorové, zmiňovaní v židovských knihách Tanach a ve Starém zákoně, kde se píše o 

Kannanitech. Byli to prý obři a některá vysvětlení je označují za padlé anděly, svržené 

z nebe. 

Jejich potomci žijí stále mezi námi, ale na první pohled nejsou rozeznatelní. Údajně přibyli 

kdysi dávno na Zemi při planetární srážce, kdy se planeta, zvaná Nibiru (také nazývaná 

Planeta X) dostala do styku se Zemí. Aspoň to je, co se říká. 

V současné době se prý tato planeta opět blíží k nám, což Nefilimové nepovažují za dobré 

znamení a zbytek světa se toho přímo obává. Mnozí věří, že pokud by došlo ke srážce se 

Zemí, to by znamenalo konec vlády Nefilimů. Ovšem jiní jsou toho názoru, že žádná Planeta 

X neexistuje a Nefilimové se k nám dostali jiným způsobem. 

Je možné, že Planeta Nibiru opravdu není. Ale Nefilimové jsou skuteční a jsou mezi námi a 

jsou na první pohled nerozeznatelní a pro nás velice nebezpeční, jak ukáže další text. 

* * * 

Je jedno, jestli věříte na Bibli, anebo ne. Zde je důležité si uvědomit, že všichni přední bibličtí 

badatelé na světě jsou luciferiánští Zednáři. Tito dobře ví, že to, co Bible říká, je naprostá 

pravda, i když navenek nám tvrdí pravý opak. Pilně studují co je v Bibli napsáno, aby jim nic 

neuniklo, žádná skrytá metafora, nepatrný náznak, nebo nesprávně vysvětlená věta. To 

všecko je důležité obzvláště dnes, v tak napjaté situaci, kdy se opravdu blížíme k tomu 

prorokovanému konci. 

I my bychom se měli snažit vidět situaci takovou, jaká je, bez předsudků a bez zkreslení, 

abychom nepodlehli jejich lžím a nenechal se nalákat na jejich ‘Velikou práci všeho věku‘, 

což je Nový světový řád (Great Work of Ages & New World Order, NWO). 

Kdo jsou Nefilimové 

Celou historií lidstva se jako červená nit táhnou plány a skutky Nefilimů, kteří se pokaždé 

snažili zvrátit situaci svým směrem a většinou se jim to dařilo, protože byli naprosto tajní. 

Byli takřka neviditelní. Celá staletí se skrývali za skutečnými lidmi, vybranými z našich řad, 

kteří – ať už z donucení, či dobrovolně – vykonávali jejich příkazy. Až na pár badatelů, 

učenců, anebo až na některé pověsti našich pradávných předků, lidé o Nefilimech skoro nid 

nevěděli. A i kdyby věděli, nikdo by nepodezříval spiknutí tak obrovského rozsahu. 
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Mnozí je považují za mimozemšťany, jiní v nich vidí staré sumerské bohy, zvané Anunnaki, 

ale ve skutečnosti se jedná o padlé anděly, kteří byli vyhnáni z nebe kvůli tomu, že 

protestovali proti Velkému duchovi, kterého někteří nazývají Bohem, nebo Stvořitelem. 

Většina Nefilimů byla zničena při potopě světa, ale část jich přežila. Zalíbily se jim lidské 

ženy, tyto pojali za manželky a měli s nimi děti. Tyto děti, jejich potomkové, jsou jiní než 

zbytek lidské populace a nacházejí se mezi námi dodnes. Jsou to ti, kteří zkouší zmanipulovat 

náš svět do NWO, zbavit nás všech lidských práv a uvrhnout nás do věčného otroctví. To 

jsou Nefilimové, jinak také zvaní Černá nobilita, nebo Ilumináti, ale také Satanisté, nebo 

Luciferiáni. 

Když budete číst popis vyhnání Adama a Evy z ráje, pak je zde zjevná manipulace lidského 

DNA, což učinili právě zmínění Nefilimové a to jak na lidech, tak na zvířatech. Tehdy se 

jeden z padlých andělů, sám ďábel, pohlavně spojil s Evou, čímž založil hybridní rasu Kaina, 

zvanou Kannanité. 

Ono pokoušení kousnout do jablka všech vědomostí nebylo jen tak, i to se s námi táhne celá 

staletí. I dnes je máme stále před očima ve formě loga Apple počítačů. Zřejmě Apple dobře 

ví, o co jde a zkouší na tom kapitalizovat – všimněte si, skoro každý současný řečník používá 

Apple počítač. 

Kannanité, neboli rod Danův, byli nemilosrdní a krutí lidé, kteří se stali egyptskými faraony a 

také zakladateli Svatého římského impéria, neboli Svaté říše římské. Tato říše zahrnovala 

území v západní, střední a jižní Evropě, včetně Českých zemí, Německa, Francie, 

Burgundska a Itálie. Kannanité jsou původní, skrytí vládcové, kteří všichni dohromady jsou 

často nazýváni ‘Koruna Nefilimů‘. 

Rodinná jména těchto lidí jsou mezi jinými: Merovingian, Habsburk, Algobrandini, Saxe-

Gotha (dnes Windsor, anglická královská rodina), Tudor, Guelph, Payseur, Sinclair, Spencer 

(anglická Diana) Bourbon, Plantagenet, Albani, Lombard, Colonna, Orsini, Medici, Bard, 

Massimo, Bernadotte, Turn & Taxis, Savoy, Ruspoli, Torlonia, Borghese, Hohenzollern, 

Pallavicini, Farnese, Crescenzi, Rollo. V Asii to jsou Li, Khan, Singh a Yamamoto. 

Spolu s jejich přiženěnými a přivdanými rodinami sefardických židovských bankéřů, jako 

jsou na příklad Rothschild, Warburg, Rockefeller, Kuhn-Loeb a Lazard, tvoří tento klan asi 

30 rodin, které dnes tajně, ze zákulisí ovládají svět. 

Podle badatele Michaela Tsariona byli tito krvežízniví pedofilové vyhnáni z jejich původního 

bydliště, což byla planeta Tiamat, jejíž jiné jméno je Lucifer. Byli prý vyhnáni kvůli celé 

škále zločinů, které tam páchali. Po jejich odchodu se za nimi hvězdná vrátka zavřela a oni se 

od té doby marně pokouší vrátit se zpět. Odtud pramení jejich zájem o Vesmír, o 

meziplanetární lety, křemík a počítačovou technologií. 

Tito lidé velí tajnému Koncilu 33, který zase ovládá Výbor 300 a pod nimi jsou v této 

mocenské pyramidě všechny spolky, tajné i veřejné, včetně politických úřadů a institucí, jako 

jsou CFR, anglický Round Table, Trilaterální komise, Bilderbergové, ale i WHO, OSN, 

WEF, CDC a všecko podobné. 

Rovněž uplatňují svůj vliv na všechny světové vlády a že to není žádný výmysl, je možno 

poznat podle toho, jak rychle byla všude zaráz, jako na povel, přikázána karanténa, nošení 

roušek a později tak zvané ‘očkování‘. 
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Historický původ Nefilimů 

Sumerské tabulky popisují jak v období asi 6000 let před Kristem byli lovci a sběratelé 

plodin v Mezopotámii manipulováni falešnými ‘bohy‘, zvanými Anunnaki (Nefilimové). 

Lidé tehdy vedli spokojený život jako členové různých klanů, kdy potřebovali pracovat 

pouhých 8 hodin za týden, aby měli potravu na celý rok. Zřídkakdy mezi sebou válčili, ale 

pod vlivem ročních období se často stěhovali, jak hledali lepší pastviny pro dobytek. 

Vyhnání z Ráje znamenalo začátek zemědělství a tím pohodlný život skončil. To přineslo 

velké změny, nadbytek se střídal s nedostatkem a ti jediní, kteří z toho získávali byli bankéři 

a další boháči, plus různí překupníci. Údajně, když se sedlákovi neurodilo, musel si vypůjčit 

osivo a to musel po sklizni vrátit spolu s podstatným úrokem. Ten, kdo nedokázal 

vyprodukovat úrodu, která by dluh a úrok pokryla, se stal i s jeho rodinou otrokem toho, 

komu dlužil a jeho majetek byl zabaven. Jako otrok museli pak všichni pracovat každý den, 

celý den a celý rok pro toho, kdo je vlastnil. 

Bohatí bankéři si začali stavět lodě, na který se plavili po celém světě a okrádali roztroušené 

lidské skupiny. Ze zisku pirátství později založili již zmíněnou Římskou říši. Vypálili 

knihovnu v Alexandrii, aby zakryli historii jejich nepřetržité vlády nad světem a přestěhovali 

se na sever. Také si změnili jména, čímž zkoušeli zajistit, že se nikdo nedoví o jejich zločinné 

a krvavé minulosti. 

Z Říma byli vyhnáni Katolickou církví a proto obsadili Benátky, odkud vypudili původní 

obyvatelé, což podle všech úkazů byli Slované a pravděpodobně Češi, jak píše profesor Ivšín. 

Proto máme u nás města jako je Beroun, což je odvozeno od Verona, nebo Benátky nad 

Jizerou a několik dalších Benátek. 

Vliv Benátek 

Z Benátek pak tito paraziti lidské společnosti rozpoutávali války a rozbroje jak v Evropě, tak 

i na Blízkém východě, kdy pokaždé podporovali obě strany konfliktu a taky obě strany 

patřičně zadlužili, čítaje 120-180% úrok. K záškodnické činnosti využívali své agenty, lépe 

řečeno špiony, které měli málem všude. To oni financovali Luthera a Calvina, aby rozložili 

Katolickou církev, podporovali Casanovu, který stejně jako Cagliostro byl jejich špion, 

podporovali Loyolu, aby založil Jesuitský řád. 

Benátčané, také nazýváni Černí Benátčané pletichařili u všech vládnoucích dvorů a má se za 

to, že způsobili i evropské morové epidemie. Svých nepřátel se někdy zbavovali tak, že je 

zmanipulovali natolik, že se sami zkompromitovali a zničili. 

Tak na příklad, v 16. století popouzeli Benátčané strategickým způsobem otomanské Turky 

proti španělským a rakouským Habsburkům a Habsburky samotné popichovali proti 

Francouzům. Také se pokoušeli podnítit Portugalce proti Holanďanům, Holanďany proti 

Angličanům a Angličany proti Francouzům. 

Začátkem 13. století, když mongolské hordy pod vedením Džingis Chána zabraly málem 

celou Evropu, jejich vítězství nad jinými národy nebyla žádná náhoda, ani přesila. 

Mongolové postupovali přesně podle podrobného plánu. Všude kam táhli, jejich generálové 

věděli předem jaký je stav místní vlády, jaké vnitřní nepokoje a nesrovnalosti v zemi existují, 

které mohly být využity k jejich prospěchu. Tyto informace měli samozřejmě – od 

Benátčanů. 
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V r. 1508 už měla celá Evropa dost benátských intrik a šlechta některých států se spojila a 

vytáhli proti nim do boje. Chtěli tehdy Benátky dokonale vymazat z mapy světa. Bohužel, 

výprava neuspěla a Benátky, i když totálně zbídačelé válkou, se pomocí intrik opět vzmohly. 

Londýn a Magna Karta 

Někdy ve 13. století podepsali Benátčané smlouvu, zvanou Magna Karta, podle které si mohli 

vybudovat své vlastní město, později nazvané ‘City of London‘ (město Londýn) v Londýně, 

kam se později také přestěhovali. Jejich firmy ‘Holandská East India‘ a ‘East India‘ 

(Východní Indie) zotročovaly lidi po celém světě. Afričtí černoši byli jimi donuceni pracovat 

na plantážích s cukrovou třtinou na Karibských ostrovech, zemědělci v Indonézii, Brazili a 

v Ghaně, nebo ostrovy Kréta, Kypr, Korfu a Naxos byli jimi rovněž zneužívány na otrockou 

práci. 

Sami nikdy nic nevyprodukovali, kromě soli a výrobků italských skláren Murano. Byli pouze 

penězoměnci a překupníci, kteří okrádali obě strany, jak prodávající, tak kupující. 

Asi v polovině 19. století, to už okupovali Londýn, začali vozit do Číny opium z Indie a 

vynaložili značnou snahu na to, aby ně Číňany navykli. Situace došla tak daleko, že Číňané 

vyhlásili Anglii válku. O pár let později bojovali znovu, jak s Anglií, tak s Francií. Nakonec 

museli Číňané udělat podstatné ústupky a postoupit Hong Kong Anglii, jen aby dovoz opia 

zastavili. Čínský císař musel doslova prosit západní velmoci, s tímto obchodem přestaly, 

jinak by celou zemi zničili. 

Britský Lord Palmerston to byl, kdo vedl Opiové války s Čínou, zatím co James Bruce, 

potomek zakladatele Skotských Zednářů Roberta de Bruce dohlížel na obchod s otroky 

z Karibských ostrovů. Všechny harémy Otomanské říše od Balkánu až po Maroko a stejně 

tak turecká armáda byly zásobovány otroky, které dodávaly Benátky. 

V Evropě začali Černí Benátčané tak zvanou ‘Průmyslovou revoluci‘, kdy okrádali sedláky 

natolik, že o všecko přišli a museli nastoupit do jejich továren jako dělníci. Začátkem 20. 

století začali vyvážet model tohoto průmyslového zotročení do Afriky, Asie, Jižní Ameriky a 

jinam. 

Venkov byl vesměs ponechán živořícím zemědělcům, zatímco města byla zotročena na 

průmyslovou produkci. Později se města stala obětí kapitalistického kolonialismu a nakonec 

se jich zmocnily chamtivé finanční organizace dnešního světa, jako je IMF, Světová banka 

(World Bank) a podobní lichváři. 

Iluminátové a jejich záměry 

Jak říká bývalý holandský bankéř a bývalý Iluminát Ronald Bernard, válka je součástí 

zednářských plánů na příliv trvalých lidských obětí a na trvalé prolévání lidské krve, což 

dodává Luciferiánům moc. Uvědomte si, všichni vojáci mají na výložkách, na uniformách a 

na vojenské výzbroji hvězdy. Jedni mají bílé hvězdy, jiní červené, nebo zlaté ale vždycky 

jsou to hvězdy. To je označuje jako oběť Satanovi. 

Podle Bernarda, náš rodný list, potvrzující naše narození, nás automaticky zařazuje jako 

služebníky Satanistů. V korporaci, která se nazývá Holandsko (a stejně tak i v korporaci 

nazvané Spojené státy Inc., nebo Deutschland, GmbH) je každému novorozeněti připsán 

dluh, který v Holandsku činí 500 000 euro. 
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Během života je očekáváno, že tyto peníze každý jedinec Iluminátům splatí ve formě daní, 

nebo své vlastní spotřeby a otrocké mzdy. Na příklad v Americe je s rodnými listy 

obchodováno na burze; je to tak zvaná komodita. 

Není zcela jasné a už vůbec není pochopitelné, za co máme Iluminátům platit, když pro nás 

prstem nehnou a ještě nás okrádají. 

Iluminátové mají o sobě příliš vysoké mínění. Považují se za přímé potomky historického 

krále Davida a z toho odvozují své nároky na světovou vládu. David Icke nazývá krále 

Davida ‘řezníkem‘, protože za svého života zmasakroval obrovské množství lidí. Jeho syn 

Šalamoun dokonce zavraždil svého vlastního bratra, aby mohl vládnout. 

Šalamounův zámek bylo místo špatné pověsti, kde obžerství, prostituce obrovského rozsahu a 

obětování lidských obětí bylo považováno za normál. Šalamoun rovněž studoval v Egyptě, v 

Akchenatenově ‘Škole Mystérií‘, kde ovlivňování mysli, neboli mytí mozků, bylo běžným 

procesem. 

I v dnešní době, krvežízniví nefilimští Kabalisté vymýšlí stále nové triky na zničení nás, 

skutečných majitelů planety. Celých 8000 let nám tito zrádní kouzelníci kradli naši zemi, 

připravovali nás o cenné suroviny, o peníze, o klidný život a dnes i o naše zdraví a naše 

přežití. Rozkradli veškerý světový majetek a teď se bojí, že bychom na to přišli a proto nás 

zkoušejí sprovodit ze světa. 

Iluminátové vedou všecky tajné spolky, jejichž úkolem je vytvářet jakýsi ochranný val pro 

‘Korunu Nefilimů‘. A když je Ježíš Kristus veřejně odhalil, tak ho ukřižovali. 

Jejich konečný cíl je přeměnit nás na jakési živé, robotické baterie, které budou neustále 

produkovat zápornou energii. Tato energie, spolu s válkami a s lidskými obětmi, dodává moc 

jim samotným a podporuje ještěří stvůry ve 4. rozměru, kteří je ovládají. 

Nefilimové jsou mechaničtí tvorové a jsou posedlí čísly. Proto takový zájem o digitální 

technologii, počítače a všecko podobné. Čísla 3, 9, 13 a 33 jsou pro ně velice důležitá. 

Vedení Bilderbergů se sestává ze 13 osob a je to jeden ze 3 výborů po třinácti, které všechny 

podléhají původnímu zakladateli, holandskému princi Bernhardovi z rodiny Habsburků. 

Že žádné jejich plány nejsou prospěšné pro nás, je víc než zjevné. Tito pomatení psychopati 

vyhlásili lidstvu válku, což se promítá naprosto do všeho. Abychom je mohli potřít, na to 

musíme dobře vědět kdo doopravdy jsou. Musíme znát jejich jména a odhalovat veřejně 

jejich plány. Jakmile by většina lidstva věděla o co doopravdy jde, Satanisté by se stáhli do 

úkrytu a nedovolili by si vylézt na světlo. 

‘The City of London‘, nebo taky ‘The Crown‘ 

‘City of London‘ (Město Londýn) je vlastněno Korunou (The Crown). Koruna neznamená 

korunu anglických králů, ale představuje přesně tuto část, nazvanou ‘City of London‘, takže 

tyto dva názvy jsou prakticky zaměnitelné. ‘City of London‘ se sice nachází v Londýně, ale 

je to oddělená část jak od Londýna, tak od Velké Británie. Má svého vlastního starostu, 

vládní organizace, zákony a dokonce i policii, která čítá 1200 osob. Na tak malé území, které 

zabírá, což je 2,9 km2 je to řádné množství policejní ochrany. Pro příslušnost k vládním 

kruhům je členství v zednářské lóži podmínkou a ta největší zednářská lóže se nachází přímo 

v ¨‘City‘. 
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V ‘City of London‘ je rovněž londýnská Burza a Banka Anglie (Bank of England), což je 

soukromá banka. A stejně tak má v City pobočku každá jiná, významná světová banka. Také 

Anglikánská církev má své hlavní sídlo v ‘City of London‘. Je známo, že tato církev pomáhá 

krýt Satanisty-Ilumináty, kteří v City vládnou. 

Veškeré daňové úniky a místa praní špinavých peněz jsou řízena odtud. Rovněž ‘freeport 

status‘, je zde udělován některým lodím, které pak jsou na jeho podkladě vyjmuty z daňového 

zákona v každém přístavu, kam připlují. 

Vznik Zednářů 

Historicky, když byl Templář Jacques de Molay za živa upálen v r. 1314 na příkaz 

francouzského krále a papeže, kvůli podezření ze Satanismu, princové ze Svaté říše římské 

naložili templářský poklad na vozy a odvezli ho do Skotska, kde nefilimské milice, chráněné 

rodinami Bruce a Sinclair, se postaraly o jeho zabezpečení. Rodina Sinclair (St. Clair, neboli 

Saint Clair) později založila v 15. století zednářství, jak je známo dodnes. V té době usedl na 

anglický trůn William III., který spojil první soukromou centrální banku z Amsterodamu 

s benátskými bankami, nacházejícími se v City. 

Černí Benátčané přišli do Anglie ve 13. století na základě dokumentu, zvaného ‘Magna 

Karta‘3, což byla dohoda mezi nimi a evropskou šlechtou. Obsadili část Londýna, dnes 

známou jako ‘City of London‘ a s pomocí templářského zlata ze Skotska ji vybudovali. 

Takže ‘Říše římská‘, která měla původ u egyptských faraonů, kteří zase přišli z Babylonu a 

ze Sumeru, ve skutečnosti nikdy nezanikla, pouze se přesunula jinam. 

Přísné předpisy 

Ani anglická královna nesmí přijít do City bez ohlášení. Prvně musí dostat k návštěvě 

povolení a když se dostaví, musí ji podle předepsaného rituálu uvítat Lord Starosta. Královna 

se mu pokloní a pak ho následuje do města (jinými slovy, jde ze ním jako Muslimka). 

Takže když slyšíte slovo ‘Koruna‘, to neznamená anglickou královskou korunu, ale ‘City of 

London‘, finanční základnu Nefilimů. 

‘Koruna‘ ovládá celý svět pomocí ‘Tavistock institutu‘. Její mediální část je BBC a pro 

ovlivňování světové politické situace používají ‘Royal Institute for International Affairs‘ 

(RIIA), což je obdoba amerického CFR (Council on Foreign Relations). 

Každý den, až do roku 2007, se sešlo pět zástupců velkých firem v bance ‘M. Rothschild‘, 

aby ustanovili celosvětovou cenu zlata na ten den. Tohoto jednání se zúčastnili zástupci 

následujících firem: 

• Kleinwort‘s Sharps Pixley (banka a prodej zlata), 

• Mocatta Metals (prodej zlata), 

• Midland banka, 

• Johnson Matthey, 

• N.M. Rothschild (banka). 

Johnson Matthey a N.M. Rothschild jsou oba ve vedení firem ‘Anglo-American‘ (těžba zlata, 

platiny, diamantů apod.) a ‘Hong Kong Šanghaj‘ banky. ‘Anglo-American‘ je kontrolován 

Oppenheimery z Jižní Afriky, kteří rovněž vlastní firmu ‘Engelhardt‘, což je monopol na 

zpracování světového zlata. 
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Agenti Nefilimů 

Finance, patřící ‘City of London‘ jsou uloženy v ‘Bance pro mezinárodní úmluvy‘ (Bank of 

International Settlement, BIS) v Basileji, ve Švýcarsku. Tato banka je vedena celou hordou 

Iluminátů – je to jejich hlavní bankovní systém. To je ten pravý důvod, proč Švýcarsko 

nepatří do Evropské unie. 

Nefilimové vždycky pobízejí ostatní, aby se spolčili v organizace nejrůznějších druhů, ale 

sami chytře zůstávají volní, neohrožováni možnými ‘demokratickými‘ a tím pádem 

nežádoucími vlivy. Se stejnou vervou propagují ‘volný obchod‘, bez celních poplatků, bez 

daní, bez byrokratických požadavků. Ovšem tento volný obchod chtějí jen pro sebe, ne pro 

nás. 

Někteří významnější agenti Nefilimů jsou uvedeni níže: 

Královský institut pro mezinárodní vztahy (RIIA, Royal Institute for International Affairs) 

byl založen v r. 1919 Rothschildy, ve spolupráci s Exxon-Mobil, Chevron-Texaco a BP-

Amoco a Shell olejářskými firmami. Tato organizace je zapsána jako dobročinná instituce 

britské královny a vedou ji Rytíři Sv. Jana, Maltézští rytíři, Templáři a Skotští Zednáři 33. 

stupně. Rytíři Sv. Jana byli založeni v r. 1070 a podléhají přímo ‘královské rodině‘ Windsorů, 

neboli Saxe-Gotha. 

Atlantická unie (AU) odnož RIIA, kterou založil Cecil Rhodes, který celý život snil o tom, 

že Spojené státy připadnou zpátky Británii. Rhodes byl miliardář, založil fond, zvaný Rhodes 

Scholarship, který až do dnešní doby vybírá studenty na studium v Anglii (ale nesmí to být 

ženy, nebo černoši), kde jsou indoktrinováni pro-Britskou propagandou na ovládnutí světa. 

Nejznámější Rhodes scholar je Bill Clinton. AU podávala v letech 1949-1976 každoročně 

petici v americkém Kongresu, kdy žádali o zrušení americké ‘Deklarace nezávislosti‘ a 

přidružení se k Anglii. Dnes se tato organizace nazývá ‘Atlantická rada‘ (Atlantic Council) a 

jsou to hlavní propagátoři války s Ruskem a se Syrií. 

Spojení světoví federalisté (UWF, United World Federalists) jsou další pobočka RIIA, 

kterou založil Norman Cousins a James P. Warburg. Warburgovi předchůdci, Max a Paul 

Warburgové byli za 2. války ve vedení I.G. Farben a vypovídali před americkým Senátem, 

že: „My budeme mít celosvětovou vládu ať se vám to líbí nebo ne, buď se souhlasem, nebo 

skrze boj.“ Zakladatel UWF James P. Warburg hlásal: „Jeden svět, nebo žádný!“ 

SERCO je další Korunní agent, který má smlouvy na zajišťování bezpečnosti ve 

všech hlavních letištích a další obchodní smlouvy s každou odnoží americké armády, 

s Ministerstvem obrany a s Ministerstvem zahraničí. Běžně jsou této firmě udělovány 

zakázky, o které se nikdo jiný nesmí ucházet. 

SERCO je vlastněno spolkem Britských rytířů. Vyvinulo z Kennedyho atentátníků, 

sdružených kolem RCA poté, když byla RCA koupena Korunním agentem ‘General Electric‘ 

(GE). Jak SERCO, tak GE jsou v těsném spojení s hlavními leteckými firmami Lockheed 

Martin a British Aerospace, obojí agenti Koruny. 

City of London rovněž využívá SERCO na rozpoutání válek. V Británii tato firma vlastní 

také patologickou laboratoř, od které je očekáváno, že vynese obrovské zisky z nastávající 
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depopulace světa. Rovněž mají smlouvu na zabezpečování amerického FEMA obvodu č. 9, 

který zahrnuje Arizonu, Nevadu, Kalifornii, Havaj a Pacifické ostrovy. 

Asi před asi 3 lety sopka Kilauea na Havaji projevila známky života a tehdy upozornila 

skupina vědců z amerického ‘Geologického výzkumu‘, že prostor na jejím jižním svahu, 

velikosti Manhattanu, se začíná pohybovat a že je možné, že se odtrhne a spadne do moře. To 

by vyslalo tsunami proti americkému západnímu pobřeží s vlnami více než 30 m vysokými, 

pohybujícími se rychlostí 800 km/hod. Města jako San Diego, Los Angeles by pak byly 

v mžiku smeteny do moře. 

Smlouva firmy SERCO na ochranu tohoto území by pak měl pro Korunu cenu miliard dolarů. 

 

1 Dean Henderson: Nephilim Crown 5G Apocalypse, 2019, ISBN: 9781080790043 
2 Dean and Jill Henderson: Illuminati Agenda 21; the Luciferian Plan to Destroy Creation, 2018, ISBN-10: 

1720819106; ISBN-13: 978-1720819103 
3 https://cs.wikipedia.org/wiki/Magna_charta_libertatum 
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KAPITOLA 25 

APOKALYPSA 5G KORUNY NEFILIMŮ, 2. ČÁST 

14. července 2021 

Adam a Eva, což určitě nebyli dva lidé1, ale je to metafora pro lidstvo, se po snězení jablka ze 

zakázaného stromu přestali vidět jako lidé, přestali si vážit přírody a začali proces 

intelektuálního sebe-uctívání, který pokračuje až dodnes. Odvrácením se od přírody a později 

díky intrikám Satanistů, spolu s industrializací a kapitalizmem, lidé takto ztratili schopnost 

sami se léčit, vytvářet zdarma energii, najít snadno potravu a spojit se telepaticky s druhými. 

Původní lidé měli sedm smyslů, dnes máme pouhých pět. Luciferiáni nás záměrně zbavili 

našich dalších schopností, což před námi tají a nazývají to ‘Velkou mysterií‘, i když to vůbec 

žádná záhada není. 

Už ve starověkých městech Ur a Babylon, která byla pod vládou vyznavačů Lucifera, neboli 

Satana, byly založeny mnohé tajné spolky, které propagovaly myšlenku, že člověk je 

chytřejší než Stvořitel. Postupně se veškeré lidstvo soustředilo kolem pyramid v Gize, 

v Egyptě. Badatelé mají za to, že pyramidy byly důležitá část sítě volné (zdarma) energie. 

Možná mají pravdu, protože z výšky vypadají mnohé z nich jako tištěné elektronické obvody. 

Naši pradávní předkové věděli, že Země je živý organismus, který nazývali Gaia, zatímco 

Luciferiáni v ní viděli pouze zdroj majetku, který neustále vykrádali, za účelem vlastního 

obohacení. Materialismus je jejich jediné, skutečné náboženství. Jejich filozofie je filozofie 

napadení, rozdělení a podrobení. Zavrhují přírodu, a popírají skutečnost, že všichni lidé, jak 

zde na světě jsou, jsou prakticky jeden tvor. 

Luciferiáni si říkají ‘Bratrstvo hada‘, což je opět metafora toho, jak had pokoušel Evu v Ráji. 

Postupem let plenili a drancovali co mohli, vraždili původní obyvatele a kradli jejich 

majetky. 

David Icke má za to, že Rothschildové reprezentují hlavu Hadího krále tajných spolků. Jsou 

to ty hlavní postavy na světovém jevišti – vyvolali veškeré války a pokaždé financovali obě 

strany konfliktu. Stejnou měrou financovali Hitlera jako Bolševickou revoluci v Rusku. Ale 

jejich jméno, což je v překladu ‘Rudý štít‘ napovídá, že slouží jako pouhá ochrana někoho 

ještě mocnějšího a ještě výše postaveného. 

Materialistická podstata 

Protože Nefilimové jsou čistí materialisté, tak mnoho subtilnějších věcí nechápou a žijí 

v ignoranci, dalo by se říci v jakémsi zajetí. To stejné se dnes pokoušejí nanutit i na nás, 

abychom i my zůstali ve 4. rozměru otroctví, abychom se honili za penězi a za slávou, 

namísto hledání spokojenosti, štěstí a lásky. Tito ubozí, nechápaví a popletení tvorové, kteří 

vraždí neviňátka, a jejichž staletí dlouhá touha je vyvraždění lidstva, tito upírští příbuzenští 

kříženci jsou natolik pobláznění, že si myslí, že jsou chytřejší než my. Proto si nadnešeně 

říkají ‘Iluminátové‘. 

Jak všichni víme, nakonec byli Adamité vyhnáni z Ráje. Ráj se údajně nacházel tam, kde je 

dnes Irák. Okupace této země má co do činění nejen s krádeží oleje, který se tam nachází 

v hojném množství, ale také se zakrytím historie. První, co američtí okupanti udělali, že 

zabrali Národní muzeum v Bagdadu a vykradli je. Až teprve druhá přišla na řadu ‘Irácká 

národní banka‘, která byla předána Rothschildům. 
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Zhruba ve stejné době, v r. 2003 se stala Dubaj, jedna z částí Spojených arabských emirátů 

bezcelním přístavem a prádelnou špinavých peněz z drog pro Ilumináty z City of London. 

Tuto roli převzal Dubaj po Hong Kongu, který podobné služby vykonával během války ve 

Vietnamu a později. V současné době jsou makovice na opium pro ‘Korunu Nefilimů‘ 

pěstovány v Afganistanu, kde je až doposud ochraňovali před zničením američtí vojáci v plné 

zbroji. To byl pravý důvod pro okupaci Afganistanu. 

Nová věda, počínající kvantovou fyzikou, začíná odhalovat lži Nefilimů, pomocí kterých nás 

celá staletí zotročovali. Postupně je rovněž zjišťováno, že věda není materialistická, jak se 

původně myslelo, ale má spirituální základ. Luciferiáni toto dobře ví a taky si uvědomují, že 

nic nejde utajovat do nekonečna. Proto se bitva mezi Dobrem a Zlem začíná vyhrocovat, jak 

tito tvorové bojují u udržení své nadvlády nad námi za každou cenu. 

Pravda a síla jsou v soudržnosti a v celistvosti, proto nás zkoušejí rozdělit, narušit a tím i 

zničit. 

Nefilimové potřebují naši krev 

Nefilimové stále ještě potřebuji naši červenou krev, aby si podrželi lidskou podobu. Jejich 

vlastní krev není červená, ale purpurová (odtud ‘modrá krev‘ šlechticů). Aby obstáli, všichni 

Nefilimové pijí naši krev a známý upír Drakula (románová postava podle Vlada III., Prince 

Valašského v Rumunsku) byl příbuzný současné královské rodiny Windsorů. (Windsor = 

Wind-vítr a sor-sorcerer, tedy Větrný čaroděj). 

Nefilimy zásobuje krví Červený kříž, což je metafora pro jejich křížení s lidskou rasou. 

Přinášení živých lidských a dětských obětí, obchod s orgány – to všecko je rovněž v přímé 

souvislosti s tímto nedostatkem Nefilimů. Skoro všichni z nich jsou lidožrouti a pojídají 

syrové lidské orgány, aby si udrželi lidskou podobu. Proto takový zájem o naše orgány, které 

jsou všude ve světě draze skupovány. 

Bylo by zajímavé vidět, jak by vypadali bez naší krve a bez našich orgánů. Podle bývalé 

‘Matky bohyně‘, která si říká Arizona Wilder a která dlouhá léta vykonávala úřad hlavní 

kněžky při satanských rituálech anglické královské rodiny a šlechty, prý vypadají jako 

krokodýli. 

Falešná realita 

Zednáři, coby dvorní slouhové jsou vedeni k tomu, aby vytvářeli mezi lidmi zmatek, 

rozdělovali společnost podle všech možných předpokladů a vedli všechny špatným směrem. 

Jejich úkol je vytvořit umělou skutečnost zkreslováním historie a utajováním důležitých 

informací. A oni pilně vykonávají satanské plány, které pro ně vymysleli Nefilimové z City 

of London a jaksi záhadně nechápou, že ty plány jsou i proti nim samotným. Jaksi záhadně si 

neuvědomují, že až pro své dozorce vykonají špinavou práci, pak se jich tito budou zkoušet 

zbavit. Nikdo nepotřebuje svědky. Vždycky to tak bylo, u každé revoluce, u každého 

povstání, které provedli, vždycky byli ti první, kteří propadli hrdlem a přesto to záhadně 

nevidí a nechápou. 

Metody tohoto druhu jsou stále dokola Nefilimy s úspěchem používány. Pokaždé napřed 

nastolí chaos, aby v lidech vyvolali zlost a vztek, závist a dokonce i válku, aby potom mohli 

sklízet veškeré záporné frekvence, které z nás vyzařují pro sebe, kteří jsou paraziti a my jsme 

zdroj jejich živobytí. 
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Parazita se zbavíme nejsnadněji tím, že mu odřízneme přísun obživy. Proto neživte parazity 

žádnými zápornostmi, vulgaritou, nenávistí, závistí a vším podobným. Nekrmte krokodýly; 

až budou dost silní, sežerou i vás. 

Dokud se těmto čarodějům bude dařit držet nás ve vylhané skutečnosti, dokud 

neprohlédneme a nepochopíme rozdíl mezi pravdou a lží, do té doby může jejich ‘šlechta‘ 

nadále pokračovat po krvavé cestě, vykrádat veškeré bohatství naší planety a obelhávat 

lidstvo. 

Stále nám mávají před obličejem jejich králi a královnami, urozenými i neurozenými boháči, 

pochybnými hvězdami filmového nebe a jinými zatracenci, jakoby chtěli v obyčejných lidech 

vyvolat závist a touhu po té stejné společenské a politické pozici. A přitom – není oč stát. Ti 

všichni za své výsady velice draze platí. A nejsou to pouze peníze, co je dnes považováno za 

platidlo. 

Tajné spolky 

Všechny tajné spolky jsou založeny na podvodu. Už jejich samotná existence je podvod. 

Tajnůstkářství přivolává tmavou energii Archonů, která tyto spiklence naplňuje falešným 

pocitem moci, což je podmíněno jejich schopnostmi lhát a podvádět ostatní. To je 

samozřejmě proti přírodním zákonům a i proti lidské povaze a mělo by to být právem viděno 

jako něco cizího a nenormálního. A zatím je to považováno za běžnou záležitost a agenti 

Koruny Nefilimů, což jsou Zednáři, Kabbalisté, Muslimské bratrstvo a jiné tajné spolky nám 

to jako takové předkládají. 

Tajné spolky jsou používány mimo jiné také na ochranu tajností, které Koruna Nefilimů 

používá na manipulaci lidstva. Tyto tajnosti se v podstatě týkají sedmi svatých věd, což jsou: 

gramatika, rétorika, logika, aritmetika, geometrie, hudba a astronomie. 

Ale to největší tajemství, které hlídají jako ostříži je to, že královská krev (Sangreal, neboli 

Svatý Grál, angl. Holy Grail) je jiná, než krev lidská. Jak již bylo napsáno, jejich krev je 

purpurová. 

Sedm věd 

V Řecku bylo těchto sedm věd nazýváno ‘Sedm moudrostí‘ a Bible je pojmenovala na ‘Sedm 

pečetí‘, nebo také ‘Sedm trumpet‘. Pomocí svaté vědy rétoriky kontrolují Nefilimové lidstvo 

již celá staletí. Příchod televize udělal jejich práci ještě snadnější. Takže dnes můžeme 

navenek vypadat zcela rozdílně, ale vlivem tohoto v podstatě psychologického nátlaku jsme 

uvnitř všichni přetvářeni na naprosto stejné, trans-lidské (robotické) tvory, kteří mají všichni 

stejné názory a myšlenky a ve skutečnosti nejsou nic víc než zdroj záporné energie pro 

Nefilimy. 

Nefilimové, kteří jsou sami záporní, potřebují naši zápornou energii k životu. Proto 

tolik strašných zpráv, katastrof, epidemií, zločinů, podvodů a jiných hrozných událostí 

všude kolem nás. 

Každý z nás má ovšem možnost toto přetváření na živého robota zamítnout, ale k tomu 

potřebuje dvě věci: za prvé, uvědomovat si existenci Stvořitele, což zednářská skutečnost 

zkouší převrátit, učením, že Lucifer a jeho padlí andělé jsou chytřejší než Bůh a že jsou 

původci Stvoření. Za druhé, jeden musí rozeznat a zamítnout všecko, co je lež. To není tak 
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snadné, jak se na první pohled zdá, protože propaganda Iluminátů je vytvářena těmi 

nejlepšími psychology a pravdivé informace jsou v dnešní době stále více censurovány. 

Jako příklad, když se budete dívat půlhodinu na tak zvané ‘zprávy‘ v iluminátské televizi, 

buďte si vědomi, že to všecko jsou pouze příběhy, které nemusí být vůbec pravdivé. 

V každém příběhu je jako podstata něco, co vyvolává strach, pak je tam něco o kulturních 

požadavcích, podle kterých se máte řídit a nakonec, aby vás odměnili za 25 minut mytí 

mozku, dají příhodu o nějakém místním hrdinovi, který nezištně sundal staré paní kočku se 

stromu, nebo něco podobného. Jakoby kočka neuměla sama se stromu seskočit! 

Na příklad to, že v současné době řádí v Jižní Africe děsivé nepokoje, že se v ulicích střílí 

naostro, jedna slupina proti druhé a už je tam velké množství mrtvých – informuje nás o tom 

televize? Těžko! 

Dnes dokonce i hlavní americké noviny, ‘The New York Times‘ prohlásily před soudem, že 

„mají právo spolu se zprávami vyjádřit i svůj názor, aniž by tento nějak označili, či odlišili.“ 

Jinými slovy, mají právo nám lhát a manipulovat nás. A vláda to potvrdila tím, že vydala 

zákon, který říká, že veřejné zpravodajské prostředky nemusí říkat pravdu. 

A pak jim věřte! Nejspíš to stejné platí i v Evropě, protože jak v Americe, tak i v Evropě, 

když ne hned, tak o pár měsíců později. 

Počítače a počítačové programy 

Když byl Kennedyho administraci v r. 1963 předložen první počítač, vyrobený firmou IBM, 

bylo rozhodnuto, že něco takového nemohou lidem prodávat, protože je to nebezpečná zbraň, 

která může být použita na rozšiřování desinformací. 

O pár let poté a o několik změněných zákonů později byla tato ‘zbraň‘ na trhu spolu s čipem, 

který umožňoval špionážním agenturám neomezený přístup ke každému počítači, jak zde na 

světě jsou. Ten čip je tam dodnes a ve Windows 10 je řádně vylepšen. 

Ukradený PROMIS program a několik zcizených patentů napomohlo tomuto vývoji. Se 

zcizením patentů byla velmi nápomocná právnická firma Hillary Clintonové, zatím co její 

manžel Bill Clinton monitoroval v Arkansasu pašované dodávky zbraní a kokainu z Jižní 

Ameriky. Jejich společný známý Jackson Stephens používal svoji banku na praní špinavých 

peněz, které IMF nakradl v nejchudších zemích světa. 

Hillary se rovněž zasloužila tím, že pomáhala IBM zcizit počítačový program firmy ‘Leader 

Technologies‘, ze kterého vznikl tak zvaný ‘LifeLog‘ a později ‘Facebook‘. Korunní agent, 

firma SERCO obdržela smlouvu na vedení americké patentní kanceláře a pak všecky patenty, 

týkající se 5G záhadně skončily u Richarda Walkera a firmy Hewlett Packard. 

Státní sekretář pro obchod a dozorce nad Trumpem, Wilbur Ross (o kterém bude psáno 

později) měl za úkol zabránit, aby se veřejnost o této činnosti dověděla.. 

Přeprogramování člověka 

Již v r. 1946 byl v Americe spuštěn program ‘Ultra‘, což měl být výzkum do kybernetiky, ale 

ve skutečnosti se jednalo o mytí mozků a přeprogramování člověka pomocí trauma. Lidé a i 

děti byli mučeni a terorizováni, znásilňováni, drženi na samotce a všelijak jinak trýzněni. 
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Hlavní účastník tohoto programu byl bývalý hitlerovský příslušník SS, Josef Mengele, pod 

pseudonymem Dr. Green. Tento výzkum byl prováděn na čtyřech univerzitách, které jsou 

všechny agenti Koruny Nefilimů: Cambridge, Oxford, Harvard a Yale. 

Později bylo jeho jméno tohoto programu změněno na ‘MK-Ultra‘ a vedl ho vědec jménem 

José Delgado. 

V r. 1975 byl pod vedením Senátora jménem Frank Church vytvořen ve Washingtonu D.C. 

zvláštní výbor, který začal MK-Ultra a jeho zaměření vyšetřovat. Jenže brzy na to Senátor 

Church zemřel na podivný druh rychle postupující rakoviny a vyšetřování tím skončilo, zatím 

co pochybný výzkum pokračoval dále. 

Jakmile bylo mytí mozků jednotlivců podchyceno, tajní nefilimští manipulátoři začali 

s výzkumem hromadného mytí mozků. Do r. 1993 byl do všech počítačů nainstalován čip na 

‘agresivní kontrolu na dálku‘, který byl navržen na bázi QRS-11 technologie pro gyroskopy a 

fungoval jako bod pro přístup dálkové kontroly. Tento čip umožňuje sledovat kdykoliv na 

dálku každý počítač a jeho použití. 

Pomoc společenských internetových stránek 

Manipulátorům to ale nestačilo, chtěli víc informací. Chtěli vědět, kdo jsou pravděpodobní 

rebelové, chtěli znát jejich záměry, odhalit jejich společníky a zjistit o nich cokoliv, co by jim 

umožňovalo je později vydírat. Proto přišel na scénu Facebook a všechny ostatní společenské 

internetové stránky. 

Facebook je projekt americké vojenské výzkumné instituce DARPA a israelského Mossadu a 

má za úkol sbírat informace o lidech na celé planetě, které jsou potom někde ve skrytu, tajně 

tříděny a organizovány. Facebook (a s ním skoro všecky ostatní společenské internetové 

stránky) má dále narušovat společenskou jednotu, vytvářet nesrovnalosti a limitovat skutečné 

informace skrze chytře navrženou psychologickou válku. Tím, že se lidé zúčastňují diskuzí, 

vyjadřují své názory, rozhořčují se, anebo se radují, úspěšně vytvářejí svůj osobní profil a 

dávají těmto špionům do rukou velmi nebezpečnou zbraň proti sobě samým. 

Vojenský odborník Eric Schmidt se stal vedoucím Google a firma IBM založila Silicon 

Valley, kde je soustředěna velká část počítačového výzkumu. Společně začali uvádět do 

provozu zezbraněný vynález militaristického výzkumu DARPA, což bylo 5G. 

Hardware (pevné zboží, neboli počítačové zařízení) na to dodala IBM; software (měkké 

zboží, čili počítačové programy) přišlo ze Silicon Valley a wetware (mokré zboží) už bylo 

nachystáno. To ‘mokré zboží‘ jsme totiž my, lidé, protože se skládáme ze 70% vody a tímto 

způsobem máme být ionizování a naprogramováni podle zvůle těchto zločinců. 

Naše DNA informace, které byly nasbírány skrze PCR testy jsou pravděpodobně k tomuto 

účelu zpracovávány v CERNu, kam také dodávají Facebook, Twitter, Instagram a jiné 

společenské stránky naše osobní názory a také psychologické, emocionální a spirituální 

informace. 

Echelon 

Projekt Echelon, původně tajný vládní špionážní program Spojených států, který je 

podporován Australií, Kanadou, Novým Zealandem a Anglií, později změnil jméno na ‘Five 

Eyes‘ (Pět očí). Byl oficiálně spuštěn v r. 1971 a dokázal sledovat veškeré telefonní hovory 
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po celém světě a později také veškerou počítačovou komunikaci. Systém třídění byl založen 

na vyhledávání klíčových slov, jako na příklad ‘revoluce‘, nebo ‘vzpoura‘, ale i ‘Afganistan‘ 

a podobné. Hovory, nebo počítačové zprávy, které tato slova obsahují, jsou okamžitě 

vytříděny bokem a podléhají podrobné kontrole a samozřejmě evidenci všech zúčastněných 

stran. Telekomunikační firmy samozřejmě s tímto zločinem spolupracují. 

George Soros mezitím pokračoval s jeho barevnou revolucí, zvanou purpurová revoluce 

(podle barvy krve Nefilimů), která měla za úkol rozdělit Američany, popudit jednu skupinu 

proti druhé a dohnat je k civilní válce. Také měl za úkol svrhnout presidenta Trumpa, kdyby 

nesouhlasil se zotročením lidstva, což se stalo. 

Internetové společenské stránky 

Pomocí internetových společenských stránek bylo zničeno naše soukromí a rovněž byl vážně 

ohrožen společenský styk s přáteli a mezi rodinami. Naše samostatnost byla zničena pomocí 

nátlaku druhých, často falešných a politicky ‘správných‘ skupin, plných hlupáků, kteří – opět, 

podle neviditelného diktátu – straní těm či oněm. Ale ať jsou pro, či proti, ten odpor je vždy 

monitorován a je vždy veden tak, aby doopravdy neuškodil těm, kteří z pozadí diktují tu 

jedinou verzi: jejich verzi! 

Algoritmy těchto společenských stránek jsou navrženy na popularizování psychopatů, 

psychopatických názorů a chování. Výsledek je jednoznačný, lidé již dále nejednají sami na 

svých, ale pouze reagují na podněty zvenčí. 

Nefilimové hojně využívají internetové společenské stránky jako rušivou složku, která 

vytváří chaos, nejednotnost, neinformovanost, malichernost, depresivní myšlenky, pocity 

osamělosti, nedůvěru, sklony k násilnostem a někdy i přímé zlo. Je to zjevná snaha o narušení 

našeho charakteru a sebedůvěry. 

Spolu s tak zvanými ‘chytrými‘ pomůckami (smart) jako jsou ‘chytré‘ telefony, ‘chytré‘ 

metry na měření vody, plynu, nebo elektřiny, které již jsou houfně instalovány v Americe, je 

zde zjevná snaha oslabit naše energetické pole ještě víc pomocí 5G technologie. 

Odstraněním našich starých, dobrých inkandescentních žárovek a jejich nahrazení rtutí 

naplněnými bílými fluorescentními nebo LED žárovkami je ještě ke všemu snaha zkazit nám 

zrak a zbavit nás spánku. V místnosti, kde se svítí LEDkami, rostliny neprosperují, takže lidé 

určitě taky ne. To všecko pod záhlavím ‘ochrany přírody‘ a ve skutečnosti je to součást 

programu na naše zničení. 

Řeč je velmi důležitá 

Zaměňování slovíček, jejich zkreslování a špatné vysvětlování je opět specialita těchto 

manipulátorů, protože ví, že tímto způsobem degradují člověka a jeho znalosti. Takže dnes 

máme dohledávání, namísto správného vyhledávání, mělnění masa namísto mletí, mléko už 

není zkysané, ale zakyslé, asi se jim zkazilo. Slovo ‘puzzle‘ nahradilo skládačku a věřím, že 

to málokdo vysloví správně. Anebo zubař nám zub ‘nabrousí‘ (jako nůž?) ale ne zbrousí – 

nabrousí ho na ostro? A pak relaxujeme, jsme erudovaní a mnoho podobných nesmyslů. 

Nejvíc člověka dostane výraz ‘lajkovat‘ něco na internetu. Kterýpak mudrc tohle vymyslel? 

To všecko přispívá ke zničení naší původní řeči a k naší vlastní desorientaci (správný výraz je 

‘disorientace,“ stejně jako ‘debet‘ je správně ‘debit‘, ale to je nám všem jaksi jedno). 
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Komolením cizích slov se cizí řeč sice nikdy nenaučíme, ale mezitím zapomeneme svoji 

mateřštinu. Potkala jsem osobně mnoho takových, kteří se domlouvají pomocí dvou řečí a 

žádnou z nich neznají pořádně. Není snadné s takovými lidmi komunikovat a oni sami určitě 

nepovažují za snadné domluvit se s druhými. 

Co je to 5G 

5G mikrovlnná technologie je proces transhumanismu, který s pomocí počítačů, očkování a 

strategického mytí mozků z nás má udělat nemyslící roboty. Telekomunikace je dnes ta 

největší skupina ovlivňovačů ve Washingtonu D.C., kde neustále orodují za další a další 5G 

antény, za další a další satelity a jiné zbytečnosti dnešní doby. Pro ně jsou to peníze – pro nás 

je to škoda na zdraví, zničené soukromí a mnoho dalších záporných vlivů. 

Jeden z agentů Koruny, GE vypomáhá kde může tím, že postavili skoro všecky atomové 

elektrárny na světě, včetně Fukušimy, která stále ještě ničí svět radiací, unikající do dnes již 

mrtvého Pacifiku. 

Další agent globalistů, ‘Crown Castle‘ (Korunní zámek), je největší provozovatel bezdrátové 

komunikace. Jejich malé 5G bezdrátové antény dnes nahrazují 4G i v tom, že jsou mnohem 

více škodlivé a životu nebezpečné. ‘Crown Castle‘ se v r. 2005 přejmenoval na ‘National 

Grid Wireless‘ (NGW) a o pár let později na ‘Arqiva‘. ‘Arqiva‘ je agent Iluminátů, vybraný 

na zavedení 5G sítě za účelem kontroly každého z nás a později pro potřeby zničení většiny 

populace. Ti, co náhodou zbydou budou tak oslabení a nemocní, že jakoby ani nebyli. 

Bohužel, lidstvo se nechalo Nefilimy obelstít a začali jsme se chovat přesně tak, jak si přáli. 

Následkem toho šlo naše IQ prudce dolů, trpělivost mezi lidmi vymizela a povahové 

vlastnosti a chování se staly ještě více násilnické, hrubé a vulgární. Lidé si bohužel 

neuvědomí, že jednají přesně podle tajného návodu a že tím kopírují chování svých 

Nefilimských otrokářů. 

Další společenská špionáž 

Všecky společenské stránky, včetně blogů a komentářů k článkům jsou jedna velká snaha jak 

vypátrat, co si myslíme, znát naše názory, naše reakce, pocity, nálady a vztahy. Jsou 

organizace, jako třeba Tavistock, které nedělají nic jiného, než vymýšlí, jak nás manipulovat, 

jak nás vést, organizovat a kontrolovat. Informace ze společenských stránek jsou pro ně 

hotový zlatý důl. 

Robert Mercer, pionýr v oboru umělé inteligence (AI) byl jedním z podporovatelů organizace 

politických poradců jménem ‘Cambridge Analytica‘ v Británii. ‘Analytica se odtrhla‘ od 

mateřské firmy ‘SCL Group‘ (Strategic Communication Laboratories), která si přezdívala 

‘globální pořadatel voleb‘. 

Mercer podporoval ještě jiné organizace, jako na příklad ‘Heritage nadaci‘, ‘Cato Institute‘ a 

‘Breitbart.com‘. Byl rovněž hlavní pákou za nedávným Brexitem, kdy použil Nigela Farrage 

na to, aby se Anglie odtrhla od Evropské unie. Mnoho lidí v tom vidělo kladný čin, odtrhnout 

se od zjevné tyranie a kruté byrokracie, ale pravý důvod byl trochu jiný. Byla to snaha 

odstranit City of London z dosahu dlouhých pařátů Evropské unie a jejích nesmyslných 

zákonů a příkazů, které by mohly ohrozit jejich suverenitu a jejich špinavé obchody. A ještě 

by se museli s bruselskými chamtivými byrokraty o své zisky dělit. 
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Analytica a Facebook se stali v r. 2018 klíčovými herci ve skandálu, kdy ‘Analytica‘ získala 

pro své pochybné potřeby osobní informace 87 milionů uživatelů Facebook, kteří používali 

aplikaci ‘Toto je tvůj digitální život‘. Media začala Analyticu sledovat a tak se stalo, že 

krátce poté zachytil novinář rozhovor jednoho z jejích ředitelů, což byl Alexander Nix, který 

je současně dodavatel služeb pro anglickou špionážní organizaci MI6. 

Nix se chlubil, že Britové stále dál používají služby israelských firem, které jsou podle nich 

velmi schopné, co se týče sbírání informací, neboli špionáže. Vyprávěl, jak Analytica spolu 

se ‘SCL Group‘ tajně zmanipulovali volby v asi 200 zemích po celém světě, včetně České 

republiky, Nigerie, Keni, Argentiny a Indie. Takže – volby lidu!? 

Říkal dále, že Analytica používá úplatky, falešné dokumenty, prostitutky a všecko možné na 

zdiskreditování volebních kandidátů, kteří se Iluminátům nehodí. Prý ukrajinské dívky jsou 

velmi pěkné a vyplatí se je k tomuto účelu používat. Nemůžeme se moc divit, obchod 

s bílými otroky byl vždycky součást britské špionáže a pedofilie je u nich skoro 

samozřejmostí. Mluvě o Ukrajině, tito lidé rovněž dostali Porošenka a jeho mafii k moci. 

Jak řekl Nix, Analytica se rovněž postarala o americké presidentské volby v r. 2016 a určitě i 

v r. 2020. V současné době rozšiřují proti-ruskou propagandu, přesně podle přání City of 

London. 

Nix se dále chlubil, že „my pouze vypustíme patřičné informace do krevního toku internetu a 

pak sledujeme, jak se rozšiřují a stačí jen občas k tomu něco přidat. Všecko to se musí dělat 

nenápadně, aby si nikdo myslel, že je to propaganda, protože pak by lidé pátrali, čí 

propaganda to je. Často nastavíme nové internetové stránky, jakože jsme cizí studenti, 

pracující na nějakém výzkumu, anebo turisté – je mnoho příležitostí, jak to zařídit.“ 

Cambridge Analyticu a SCL Group jeho schlubné řeči stály všecko co měli – obě firmy 

zbankrotovaly. 

1 Dean Henderson: Nephilim Crown 5G Apocalypse, 2019, ISBN: 9781080790043 

Dean and Jill Henderson: Illuminati Agenda 21; the Luciferian Plan to Destroy Creation, 2018, ISBN-10: 

1720819106; ISBN-13: 978-1720819103 
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KAPITOLA 26 

APOKALYPSA 5G KORUNY NEFILIMŮ, 3. ČÁST 

16. července 2021 

Naše těla obsahují převážně vodu1, takže fungujeme jako jedna velká anténa, která snadno 

zachytí jakékoliv elektromagnetické kmitočty ve svém okolí. Naše schopnost reagovat na tyto 

frekvence se nesoustředí pouze na ty, které slyšíme, ale i na ty, které neslyšíme. Stejně tak 

neslyšíme zvuk, který vydává slunce, hvězdy, planety a všecko ostatní kolem nás. 

NASA vědci a různé observatoře zjistily už dávno, že každé hvězdné těleso rezonuje 

příjemnými harmonickými frekvencemi. Tedy – všecka vesmírná tělesa, pouze naše Země 

ne! Před lety vydávala určitě i Země příjemný zvuk, ale dnes zní jako když škrábete kovem 

po skle. A to je, co naše těla ‘slyší‘ pomocí vnitřní citlivé antény a poslouchají to celý den a 

celou noc. 

Tento skřípavý zvuk je způsoben elektromagnetickou aktivitou, která obaluje Zemi jako 

černý mrak a ničí její přirozenou frekvenci a možná do jisté míry i frekvenci naši vlastní. 

Nejen to, elektromagnetický vliv rovněž mění tep naší Země. Není divu, že pak lidé 

neprosperují jak by měli a nejsou zdraví! 

Nekalé využití zvuku na zbraně 

Všechny vlády, vojsko, NASA, NATO a všichni ostatní dobře vědí o harmonických 

frekvencích z vesmíru a o jejich vlivu na život na Zemi, ale soustavně tyto důležité informace 

ignorují a před námi je tají. A potom využívají zvuk na nekalou práci. Na příklad zvuková 

zbraň LRAD (Long Range Acoustic Device), zvaná též ‘Zvukový kanon‘, způsobuje silnou 

bolest každému, kdo se přiblíží na 100 metrů. Také dokáže přenášet příkazy a debilizovat 

všechny v okruhu skoro 10 km. Způsobuje neschopnost pohybu a trvalou ztrátu sluchu. 

Vojenská výzkumná organizace DARPA (Department of Defense Advanced Research 

Projects Agency) vyrábí své vlastní zhoubné zbraně podobného druhu. Na příklad, vyvinuli 

zbraň ‘Přímé energie‘ (Directed-Energy weapon), která používá úzce zaměřený paprsek, něco 

jako je laser, mikrovlny a částicové paprsky. Jejich další zbraň je ‘Projektil pulsující energie‘ 

(Pulsed Energy Projectile), který vydává infračervený laserový puls, vystřelující plasmu, což 

způsobuje paralyzu a silné bolesti. Jejich ‘Elektrolaser‘ vysílá proudy podél ionizované 

plazmy a dokáže znehybnit a dokonce i zabít člověka. 

Snad ta největší a nejhorší zbraň je HAARP (High Frequency Active Auroral Research 

Program), což je vysoko frekvenční radiová vysílačka, kterou také vyvinula DARPA. Návrh 

zařízení byl ukraden Nikolovi Teslovi a vylepšen zezbraněním radiových frekvencí. 

Veřejně je nám říkáno, že toto strašlivé zařízení bylo vytvořeno na pokusy v ionosféře, ale ve 

skutečnosti je to technologie na špionáž, na ovlivňování počasí a na umělé vyvolávání 

přírodních katastrof, jako jsou zemětřesení, tsunami a podobné. HAARP dokáže sestřelit 

letadlo asi tak snadno, jako když se utrhne hruška ze stromu. 

Všecky tyto zbraně nejsou možná ani tak moc zákeřné jako ty, které nám byly vnuceny pod 

záminkou, že je potřebujeme, nebo je dokonce musíme mít. Jedná se o mobilní telefony a 4G 

a 5G bezdrátovou mikrovlnnou energii. Veškerá bezdrátová energie je nesmírně škodlivá. 

Nakonec – ta energie, která by normálně protékala skrze dráty, si chodí volně vzduchem a 
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zasahuje všecko, co je jí v cestě. Takže pak vede přes nás a skrze nás, skrze naše děti a skrze 

každého v blízkém okolí. Uvědomte si prosím dobře dosah něčeho takového! 

Mikrovlny jsou velice nebezpečné 

Mikrovlny způsobují celou škálu těžkých nemocí. Předně je to rakovina, nádory, bolesti 

hlavy, ztráta paměti, sluchu a spánku. Také mění DNA, způsobují neplodnost, mutaci buněk, 

vytváří mezery mezi mozkovou ochrannou bariérou, mění činnost vápníkových iontů 

v buňkách, což silně ovlivňuje centrální a okrajovou nervovou soustavu, včetně výroby 

energie a mnoho dalšího. 

Jinými slovy, bezdrátová technologie je vakcína, fluor, tabák, olověná barva, Roundup 

a jiné chemické postřiky, geneticky změněná potrava a rtuťové plomby, všecko 

v jednom. 

Mnoho lidí tomuto odmítá věřit. Buď se nechtějí vzdát mobilů a snadného napojení na 

internet bez použití drátů, anebo si myslí, že když to nebzučí, nehvízdá, nerámusí a nehřeje, 

tak že to neškodí. To je ale naprostý omyl a tito bláhoví na svou důvěřivost pouze doplatí. 

Dnes už i lékaři potvrzují, že se zvýšeným používáním mobilů dochází k riziku gliomů a 

jiných zhoubných rakovin. Pokud to nevíte, tak glioblastoma je ortel smrti. 

4G a 5G energie Iluminátů nás zbaví schopnosti přijímat vodu a kyslík, což jsou jedny 

z nejdůležitějších látek, potřebných k životu. A ještě k tomu, podle amerického armádního 

výzkumu mají tyto frekvence schopnost zmutovat a zničit molekulární strukturu každé části 

lidského a zvířecího organismu. 

Řečeno krátce a důrazně, elektromagnetické vlny mohou trvale změnit naše DNA a tím zničit 

každého z nás. 

Ti, kteří nám tuto zbytečnou technologii vnucují, dobře ví, že dříve nebo později pochopíme 

o co jde a pak proti tomuto zlu vystoupíme. Proto jsou mnohé antény maskovány. Přidávají je 

k pouličním lampám a k jiným osvětlovadlům, montují je do stromů, zakrývají je umělými 

větvemi, dělají je součástí architektury na domech. A odtud nás tyto zločinné jednotky 

bombardují nepřetržitým proudem elektromagnetických vln, což způsobuje nejen všecky 

každoroční chřipky, ať už jsou to korony nebo ne, ale také všecky shora popsané vážné 

nemoci a ještě mnoho a mnoho dalšího. 

Proč píšu ‘zbytečnou‘ technologii? Protože je zbytečná. Elektromagnetické vlny mohou 

zrovna tak dobře, ne-li líp proudit skrze telefonní dráty, nebo optické kabely, což všecko 

může být zakopáno v zemi, kde je to stíněno hlínou. Za druhé, k přenosu energie byly 

vybrány ty nejvíc škodlivé kmitočty, jaké je možno najít. 

Také je nutno si uvědomit, že instalací 5G nedošlo k  podstatného zrychlení internetu, nebo 

telefonního přenosu. Ještě pořád záleží na tom, jak rychlé jsou jednotlivé programy a jak 

rychlé je počítačové zařízení. Zároveň záleží na druhé straně tohoto spojení, jak ta je rychlá, 

jak moc překážek je postaveno do cesty, co všecko se musí naladit, než dojde ke spojení a k 

přenosu. 

Dejte si na internetovou stránku obrázky s vysokou rozlišovací schopností a vysoká rychlost 

přenosu je vám rázem na nic. Takže zrychlení je pochybné a ještě ke všemu nevyváží 

zdravotní a jiné škody, které mikrovlnná elektromagnetická energie způsobuje. 
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Země je přece jenom živý tvor 

S objevem Schumannovy resonance (7,83 Hz) v r. 1952 museli i vědci přiznat, že země je 

elektromagnetický, živý organismus, který neustále vydává vlny extrémně nízkého kmitočtu. 

Ptáci a hmyz používají tyto vlny jako kompas, když táhnou na jih, anebo zpět. 

Mnoho pokusů dokázalo špatný vliv zvýšené elektromagnetické aktivity a je předvídáno, že 

stovky druhů ptáků, motýlů a hmyzu brzy kvůli tomu přestanou existovat. 

Ale stejně tak jsou ohroženi i lidé, protože i my jsme elektromagnetičtí tvorové. Už jen EKG 

v nemocnici je toho důkaz. Rakouský elektrický inženýr Lewis Hainsworth byl první, který 

prohlásil, že naše zdraví je závislé na tom, abychom byli v souladu se Schumannovými 7,83 

Hz. Řekl, že pokud budou lidé nadále vystaveni současným nepřirozeným kmitočtům, 

nastane evoluční změna lidského mozku. 

Evoluční změna? Kterým směrem? 

Bylo také zjištěno, že kmitočet Schumannovy resonance je možno naměřit v přírodě, nebo na 

moři, ale není ho možno naměřit ve městech, kde jsou vztyčeny mobilové antény. Je zcela 

pravděpodobné, že tomuto elektromagnetickému vlivu můžeme přičítat i zvýšený výskyt 

podivností mezi lidmi, jako jsou rozdvojené osobnosti, či problémy s pohlavním zaměřením. 

Mikrovlny způsobují také nespavost, kterou trpí v současné době čím dál více lidí. Bylo 

zjištěno, že melatonin, který je vyměšován šišinkou pouze když spíme v naprosté tmě a který 

ovlivňuje cyklus spánku a bdělosti, není vyměšován v přítomnosti extra nízkých frekvencí. 

Náš mozek totiž nepozná rozdíl mezi světlem a elektromagnetickými vlnami, takže s těmito 

frekvencemi k produkci melatoninu pak nedochází a my trpíme nespavostí. 

To může být jeden z důvodů, proč jsou Iluminátové doslova posedlí myšlenkou na zničení 

šišinky ve všech lidech, ale před námi její důležitost tají. 

Další zbraně a jejich nekalé použití 

Ke konci 1970. let pracovali vědci v laboratořích ‘Lawrence Livermore‘ na vývoji tak zvané 

‘mozkové bomby‘. Byla to nízko-frekvenční zbraň, plánovaná pro válečné pole, která 

dokázala zaráz zničit mozky všech vojáků, tam se nacházejících. Údajně byla tato zbraň 

použita proti irácké armádě během války v perském zálivu, v 1990. letech. Celá armáda byla 

tehdy jedním rázem zničena. Jejich těla byla buldozéry nahrnuta do hromadných hrobů a 

nikdo nezkoumal jak a na co zemřeli. 

Podle očitých svědků prý bylo náhle vidět na obloze obraz jejich proroka Mohameda (asi 

laserové představení), který jim říkal: „Allah vám přikazuje, vzdejte se.“ Vojáci hromadně 

odhodili zbraně hned poté na ně spustili tuto zbraň. 

Na nás sice nic takového použito zatím není, ale zato je nám celé roky sypán na hlavy 

neznámý materiál ve formě tak zvaných chemtrails, neboli geoinženýrství. Říká se, že to je za 

účelem naplnění našich těla aluminiem a bariem, abychom se stali ještě lepšími anténami pro 

nově zavedenou 5G síť. Barium (Ba) a Aluminium (Al) = Baal, což byl bůh plodnosti, 

uctívaný Kannanity (Nefilimové). Byly mu přinášeny lidské oběti ve formě nemluvňátek, což 

bylo doprovázeno orgiemi, na výrobu dalších nemluvňátek. 
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Internet of Things (IoT) 

V tomto ‘Internetu věcí‘ (Internet of Things) se my, lidé máme stát jednou z těchto ‘věcí‘, 

protože podle Luciferiánů stejně nemáme žádnou cenu. Pomocí očkování chtějí změnit naše 

organické DNA na kovové a přidat nám další vlákno, skrze které nás budou ovládat. 

Jen tak na okraj, protože všichni očkovaní budou mít DNA změněno stejným způsobem, pak 

bude DNA každého z nich naprosto stejné a všichni budou jako jeden tvor, naprosto stejní 

roboti. 

Protože jsme dennodenně bombardování elektromagnetickou radiací, tato rovněž mění 

způsob, jak náš mozek zpracovává informace. Spolu s Googlovými algoritmy na produkování 

lží a výmyslů, jedno podporuje druhé. 

Co je ale velmi zlé, že elektromagnetické frekvence snižují u mužů počet spermií a u žen 

způsobují potraty. Ženy mají stále větší a větší potíže otěhotnět. Agenda Iluminátů 

s propagací změny pohlaví, nebo podporování homosexuality ještě více přispívají k celkové 

neplodnosti. I to je nutno vidět jako nástroj depopulace a ne jako důvod pro soucit s ubohými 

zvrácenci. Tím pádem je možno předpokládat, že ať tak či onak, i bez vraždícího očkování 

lidstvo pomalu na Zemi vyhyne. 

Trans-genderismus 

Trans-genderismus, neboli měnění vrozeného pohlavního zaměření je další cíl Agendy 2030, 

která zkouší převést lidstvo na trans-humanitu, neboli na roboty, za něž bude myslet počítač. 

K našemu ovládání chtějí použít ‘chytré‘ čipy, což je odrůda dříve zmiňované nízko-

frekvenční bojové technologie, pomocí kterých chtějí ovládat naše biologické procesy a 

myšlení. 

Jejich cíl je změnit nás na stroje, abychom mohli být naprogramováni pouze na určitou práci 

a na myšlení pouze určitých myšlenek a tím v nás vyvolávat vrcholně záporné pocity. 

Zápornou energii těchto pocitů pak chtějí sbírat k použití pro Nefilimy a jejich krvavé rituály 

s lidskými obětmi, což má být vysíláno do paralelní reality pro pekelné bytosti, kteří je 

ovládají. 

Jak již bylo napsáno, skrze Facebook a podobné stránky jsou sbírány emocionální a 

psychické informace o každém jedinci. Tyto údaje mají být použity později, až bude naplno 

spuštěna 5G technologie a tím nás budou zkoušet převést na zásobárny záporné energie pro 

jejich satanský Nový světový řád. Někteří usuzují, že nějakým způsobem, asi pomocí mobilů, 

je dokonce zjišťována frekvence každého jedince, takže ho pak mohou snadno najít kdekoliv 

na světě. 

Pokud jste na Facebook, nebo na jiných společenských stránkách, bylo by lepší to konto 

zrušit a zapomenout, že něco takového vůbec existuje. 

CERN – tak se jmenoval jeden z padlých andělů 

CERN (Conseil Européen pour la Recherche Nucléaire, neboli Evropská organizace pro 

atomový výzkum) je jedna velká vědecká laboratoř. Ve znaku mají tři šestky, neboli satanské 

číslo 666. Podle jejich vlastních slov zkoumají základní strukturu částic, které jsou všude 

kolem nás. Jiní jsou toho názoru, že zkoušejí izolovat ‘částici Boha‘ s použitím vysoko-

rychlostního urychlovače atomového štěpení. Štěpí atom, namísto aby spojovali atomy 
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dohromady, protože jsou proti Stvoření a proto rozbíjejí všecko, co ještě zůstalo celé. 

Spojování atomů by mohlo vytvořit energii zcela zadarmo, bez odpadu a přesto se tito šílenci, 

vzniklí staletým pářením nejbližších příbuzných zabývají jeho rozbíjením. 

U vchodu do CERNu je socha boha Hindů, Šívy, což je bůh ničení. Před časem kolovalo po 

internetu krátké video, kde byl před touto sochou v noci prováděn tajný rituál a zdálo se, že 

zúčastněné osoby v dlouhých pláštích s kapucemi nakonec jednoho z nich zavraždili. CERN 

samozřejmě všecko popřel. 

Podle názoru některých zkoušejí vědci v CERNu vyrobit ‘temnou hmotu‘, ze které má být 

vytvořen ‘oblak‘ (cloud), což je krycí výraz pro ‘Světový mozek‘, který má být brzy 

dokončen. Tento umělý mozek bude bude všecko sledovat, všecko si pamatovat a podle toho 

jednat. 

Jiní badatelé jsou toho názoru, že pomocí 27 kilometrového urychlovače zkouší CERN 

otevřít vstup do dalšího rozměru, kterému my v lidové řeči říkáme peklo. Vědci, kteří v tomto 

výzkumu pracují, dnes již otevřeně mluví o tom, že při pokusech viděli démony. Jistý 

Kanaďan, který tam pracuje na počítači se s nimi také setkal a řekl, že: „stejně musíme ve 

výzkumu pokračovat a jen doufám, že v procesu nezničíme tento svět.“ 

Je pravda, že pomocí kvantového, neboli D-vlnového způsobu počítačů, který používá jak 

CERN, tak i Google, obojí nacházejí velmi zajímavé vstupy do jiných rozměrů. 

Technologie se ubírá špatným směrem 

I my pocítíme vliv tohoto technologického vývoje, který se zjevně ubírá naprosto špatným 

směrem. Již dnes se kdesi vysoko nad námi vznášejí dróny, které pořizují naše fotografie, pro 

pozdější kamery s rozeznávajícím systémem obličejů. Když vyřizujeme finanční záležitosti, 

často musíme transakce potvrdit telefonicky – to proto, aby mohli ukrást náš hlas pro 

pozdější rozpoznávací programy. 

5G technologie bude sledovat každý dům, ‘chytrý‘ telefon bude sledovat všecko co děláme, o 

čem mluvíme, co kupujeme, jak se cítíme a co si myslíme. Bude také schopna naše myšlenky 

změnit, kdyby nebyly v souladu se satanskou agendou. Skrze Facebook a jiné společenské 

stránky budou dobře znát naše slabosti a taky je mají v plánu využívat. 

Snad jen ti z nás, kteří pevně věří ve Stvořitele a mají dobře vyvinutý a ničím nepoškozený 

čelní lalok (třetí oko) budou schopni přetrvat v tom, co tito tvorové na nás chystají. Pomocí 

5G zbraní pro kontrolu davu spálí milimetrové vlny kůži každého, kdo by protestoval během 

tří vteřin. Jejich účinnost je zaručena našimi Ba-al prosycenými těly, které fungují jako 

anténa. 

V závěrečné fázi bude požadováno abychom se všichni nechali očipovat a přísahali věrnost 

Luciferovi. Málokdo odmítne, protože budeme ovlivněni 5G sítí natolik, že budeme jednat 

podle cizích instrukcí a ani o tom nebudeme vědět. 

Fyzikální zákony a elektřina 

Několik fyziků, pod vedením Davida Talbota, kteří pracují na tak zvaném ‘Thunderbolt 

Project‘ (Bleskový projekt) přišlo se zajímavými objevy. Nejen že prokázali nepravdivost 

Einsteinovy teorie relativity, ale také dokázali nepravdivost mnohých vžitých fyzikálních 

zákonů, což naprosto vyvrátilo názor Iluminátů na stvoření světa pomocí výbuchu kdesi ve 
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vesmíru. Tito vědci přišli na to, že vesmír je elektrický, jeho podstatou je plasma a proto se 

neustále mění. Všecko, co se ve vesmíru děje je způsobeno elektřinou, která vesmír neustále 

přetváří. 

Černá nobilita Nefilimů údajně používá nízkofrekvenční elektřinu, kterou vysílají skrze 

Saturn (Satan), na mytí našich mozků a za účelem snížení mozkové kapacity lidstva. K tomu 

ještě přispívá vojenská ionizace atmosféry, která ji neustále zahušťuje. To všecko dohromady 

způsobuje sklony k depresi, nepříjemné pocity a debilitu. 

Nefilimy vyvíjené nové technologie jsou tak bizarní, že nad tím člověkovi zůstává rozum stát 

a pak se ptá: ‘je něco takového opravdu zapotřebí‘? Jako třeba tabletka, která po požití 

zůstane sedět v žaludku, kde je dobíjena pomocí žaludečních kyselin, aby vydávala 18-bitový 

digitální signál. Anebo spojení mezi lidským mozkem a počítačem, vyvíjené Facebookem, 

které dovede překládat myšlenky uživatele do srozumitelné řeči a vystavovat je na obrazovce. 

Jak říká bývalý holandský bankéř a informátor Ronald Bernard, záměr Zednářů, což jsou 

pouzí vykonavatelé příkazů odněkud z neznáma, je přeměnit všecky lidi na ‘baterie‘, které 

budou dodávat zápornou energii líným a náročným rodinám Nefilimů. Jestliže je elektřina 

podstatou reality, pak je tento druh otroctví docela pravděpodobný. 

Kdybychom skutečně chápali, o co zde jde a nezjednodušovali si život na úkor budoucnosti 

tím, že považujeme všecky tyto informace za nesmysly, pak bychom nedovolili upírským 

Nefilimům, aby z nás ssáli jakoukoliv energii. Pak bychom také komunikovali jen s těmi, 

kteří myslí kladně. Co je kladné? Je to hlavně láska a také laskavost, soucit, chápání druhých, 

promíjivost a podobné vlastnosti. Kdybychom vždycky jednali podle těchto základních 

přírodních zákonů a chovali se vždy jeden k druhému eticky a slušně, pak by tito temní 

vládcové nad námi neměli moc. 

Ale příliš mnoho z nás jsou bohužel zbabělé povahy, které se radši přizpůsobí čemukoliv, než 

by razili svoji vlastní cestu lidskosti. To, že morální úpadek je vždy následován úpadkem 

ekonomickým, je další příspěvek k naší neutěšené situaci. 

Přelidnění, Agenda 2030 a MK-Ultra 

Zatím co Nefilimové si staví podzemní bunkry, živí se pouze zaručenou organickou stravou a 

v arktických úkrytech schovávají původní semena, nás chtějí krmit geneticky změněnými 

jedy, nebo dokonce nechat vyhladovět a na pospas všem živlům, jak je na nás mají 

nachystány a jak je postupně spouštějí s pomocí HAARP a podobných zařízení.  

Někteří lidé jaksi tuší, že se něco zlého na nás žene a dělají zásoby potravin, čtou knihy o 

tom, jak přežít i v divočině a sledují videa na podobná témata. Jiní se jim kvůli tomu 

posmívají. Jak moc ale pravdy mají ti první, když si uvědomíme, jaké obrovské množství 

podzemních staveb a podzemních bunkrů je budováno pro super-boháče, Ilumináty, vojsko a 

všecky ty u moci, pak je nutno dobře zvážit kterým směrem se dát. 

Již v r. 1957 zkoumal americký president Dwight Eisenhower pravděpodobnost přelidnění 

planety. Vybral k tomu skupinu vědců, kteří potvrdili, že je proti této hrozbě nutné něco 

dělat. Navrhovali tehdy dvě možnosti: rozšíření jedovatých látek, anebo nekonečné války. A 

protože Rockefeller vlastní polovinu všeho amerického farmaceutického průmyslu, tak byly 

použity jedovaté látky, nebo aspoň obavy z nich. Uvědomte si, všechna současně používaná 
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tak zvaná ‘očkování‘ jsou vyráběna v Americe, to znamená Rockefellerem. Chcete očkování 

od někoho, kdo propaguje vylidnění země? 

Zástupci amerického Ministerstva obrany tehdy vypovídali před Kongresem, že za účelem 

vylidnění planety plánují vyrobit syntetický biologický prostředek, který se v přírodě 

nenachází v žádné formě, takže proti němu nemůže být nikdo imunní. Jak se později zjistilo, 

jednali na základě příkazu klubu Bilderbergů. 

Zákon č. 5090 pak uvolnil finance na spuštění projektu MK-NAOMI, jehož výsledkem byl 

AIDS virus, zaměřený na ‘nežádoucí složky‘ lidské populace. První injekce této látky byly 

lidem dávány spolu s očkováním proti planým neštovicím ve Střední a Jižní Africe, což 

organizovala WHO v r. 1977. O rok později hledali pomocí amerického tisku dobrovolníky, 

převážně ‘homosexuální muže‘, aby se zúčastnili studie s očkováním proti Hepatidě B, které 

rovněž obsahovalo AIDS. 

Na příklad, San Francisko bylo obětí mnoha takových pokusů, které na nic netušícím 

obyvatelstvu prováděla organizace CIA. To proto, že v tomto městě bylo odjakživa velké 

množství politicky orientovaných levičáků, které Iluminátové považovali za nežádoucí. 

Celé dlouhé roky to byl jed Malation, původně vyvinutý fašisty za války v Německu, který 

byl sprejován na město z helikoptér. Snad proto je v San Francisku nejvyšší výskyt rakoviny 

z celé země a vyskytuje se tam hojnost i jiných, mnohdy neobvyklých nemocí. 

Jen tak mimochodem, Malation je i nadále používán na jabloně, prý proti ovocným muškám. 

Stromy jsou postřikovány každých 10 až 14 dnů poté, co opadají květy. 

Zemím Třetího světa Bilderbergové otevřeně přikázali, aby snížily populaci. Ty země, které 

neuposlechly, nedostaly žádnou další finanční podporu, anebo byla na jejich území započata 

dlouhodobá válka proti civilistům, převážně proti mladým ženám. I v Afganistánu, americká 

vojska měla za úkol likvidovat hlavně ženy, které byly ve stáří, kdy mohly mít děti. 

V Africe a v Indii sterilizuje hromadně Bill Gates populaci pomocí očkování. Ebola je 

rozšířena hlavně v Kongu, asi proto, že má na svém území největší zásoby coltanu 

(columbine-tantalit, černá, metalická ruda, ze které se dobývá niobium a tantal), který je 

nutný pro výrobu mobilních telefonů a počítačů. Hladomor a válečné rozbroje mezi 

jednotlivými částmi populace jsou tam neustále podněcovány a vyžádaly si již asi 5 milionů 

mrtvých. 

V r. 1975 založil korunní agent Henry Kissinger ‘Kancelář pro populační záležitosti‘ (Office 

of Population Affairs, OPA). Zaměstnanec této kanceláře z Jižní Ameriky, Thomas Ferguson 

řekl o jejich záměrech: 

„Celá naše práce směřuje pouze k jednomu cíli: snížit hladinu populace. 

Buď to lidé provedou naším způsobem, s použitím čistých, pěkných 

metod, anebo dostanou stejný zmatek jako byl v El Salvadoru, nebo 

v Iránu, či v Bejrutu, nebo v Kambodži … ten nejrychlejší způsob jak 

snížit populaci je hladomorem, jako v Africe.“ 

Kissinger je v úzkém spojení s Chase Manhattan a Goldman Sachs, kteří pomohli bance 

‘New York Bank‘ a ‘First Boston‘, doslova zaplaveným drogovými penězi, vykrást v r. 1998 

ruské finance. Ve vedení všech těchto banek jsou hlavně olejáři a velkoobchodníci s drogami. 
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KAPITOLA 27 

APOKALYPSA 5G KORUNY NEFILIMŮ, 4. ČÁST 

20. července 2021 

Známá ‘Zpráva ze Železné hory‘1 (Report from Iron Mountain) se rovněž zabýval kontrolou 

populace a jejím snížením. Jejich závěry nejsou moc rozdílné. Píšou, že: „Válka sama je ten 

základní společenský systém … je to nutný ekonomický stabilizátor moderní společnosti; je to 

systém, který v žádném případě nemůže zmizet, pokud nebudeme vědět čím ho nahradit. Bez 

války nemůže žádná vláda zůstat u moci dost dlouho.“ 

Podle této ‘Zprávy‘, vojenské instituce dostatečně zásobují svět protispolečenskými 

elementy, vybranými z nižších společenských vrstev. Ostatní mladí lidé, kteří jsou víc 

agresivní a tím pádem nebezpeční, byli zatím drženi pod kontrolou pomocí nucené vojenské 

služby. Na její místo musí nastoupit nějaký způsob technologie, spolu s politickým procesem, 

jako je na příklad otroctví. Nějaká forma vyspělého druhu otroctví se zdá být to nejvhodnější 

pro udržování míru ve světě. 

Další možnosti ovládání populace jsou podle nich: sociální podpora (sociálka) pro všecky, 

různé programy za účelem snahy po nedosažitelných cílech, trvalá kontrola zbraní, všemocná 

globální policie a mír-udržující jednotky, nebo obrovské zamoření země, které bude 

vyžadovat značné úsilí na nápravu, či drsné a i krvavé sporty a samozřejmě, eugenika. 

Udržitelnost, neboli ‘sustainability‘ 

V r. 1992 byla uspořádána velká konference v Rio de Janeiro, kde pod záminkou 

‘udržitelnosti‘ byla spuštěna luciferiánská snaha zničit lidstvo. Jakmile slyšíte slovo 

‘sustainability‘ v jakékoliv souvislosti, tak se nejedná o nic, co by bylo pro nás prospěšné, ale 

je to pokaždé na naše zničení. 

Takže udržitelnost začala vládnout světu a s ní byl propagován nedostatek, který jsme – podle 

nich – samozřejmě zavinili my, lidé. Z jejich babylonských kazatelen obviňovali lidstvo za 

přílišné vyměšování uhlíku, volali po uhlíkových daních, po miniaturních domech a 

celkovém snížení životní úrovně. 

Environmentalisté v tomto vedli, jejich organizace jsou doslova přecpány agenty Koruny, 

olejáři, zástupci důlního a chemického průmyslu. A pak se vytasili s plánem, který nazvali 

Agenda 21. Některé z jeho cílů byly: skončit se samostatnými státy, změnit, čili odstranit 

rodiny, určitá zaměstnání aby byla jen pro určité lidi, zákaz volného pohybu, předání všech 

dětí státu k výchově, vytvoření hustě zalidněných míst a naprosté vylidnění venkova, 

podstatné snížení úrovně školství, zrušení soukromého majetku a masivní snížení zemské 

populace. 

Jak může někdo se zdravým rozumem myslet, že cokoliv z toho přinese jakékoliv zlepšení, 

zvýhodnění, zlevnění, nebo zpříjemnění? Vždyť čím více lidí, tím větší prosperita. Když 

bude jeden člověk sám, ať už v lese, nebo ve městě, či na poli, tak zahyne. Ale když jich tam 

bude deset, pomůžou si a nakonec budou prosperovat! Žádné přelidnění neexistuje. 

Při současném stavu populace, což je 7,6 miliard, je to pěkný skok na půlku jedné miliardy! 

A nemyslete, že chtějí začít s nějakými odlehlými místy. Tam to bude snadné, něco na ně 

nasypou, nebo je napíchají tak zvaným ‘očkováním‘ a je to. Ne, začnou právě s námi a ve 

skutečnosti už začali, protože všichni očkovaní budou ti první. 
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Návrh OSN, nazvaný ‘Globální zhodnocení biodiversity‘ (Global Biodiversity Assessment) 

chce snížit zemskou populaci na 1 miliardu. A pak prý je OSN na naši ochranu! 

Po pravdě řečeno, v Iráku už začali naveliko. Některé organizace odhadují počet obětí války 

v Perském zálivu na jeden milion lidí. Byla to válka, kam media, ani nezávislí novináři a 

zpravodajové neměli přístup. Podle ‘Mezinárodního tribunálu válečných zločinů‘ bylo 

zničeno 676 škol, 38 nemocnic, 8 velkých hydroelektrických přehrad, 11 elektráren a 

polovina všech telefonních linek. Většina útoků se odehrála v noci, kdy jsou lidé 

nejzranitelnější. 

Tím ale všecko neskončilo. Kvůli barbarským sankcím, které pak byly na tuto zemi uvaleny, 

jakoby se kdovíjak provinila, asi 1,5 milionů iráckých dětí zemřelo, z nichž desetina zemřela 

před jejich prvními narozeninami. Válka zničila systémy čištění pitné vody a odvod 

odpadních vod, takže místní lidé museli pít znečištěnou vodu, což způsobilo obrovské 

množství zdravotních problémů. Dovážet chlor na čištění vody bylo rovněž zakázáno, stejně 

jako dovoz léků. Elektřinu smějí používat 3 hodiny denně a běžný obyvatel Iráku dnes žije na 

50 Kč za měsíc, za což si sotva koupí pár bot. 

Američané shodili na Irák více než 90 000 tun bomb, z nichž mnohé měly špice vyztužené 

vyčerpaným uranem. Vzít takovou věc do ruky může znamenat těžkou nemoc a možná i smrt. 

Je uvažováno, že to samo způsobilo tak zvaný ‘Gulf War Syndrom‘, kterému podlehlo hodně 

amerických vojáků a tisíce z nich již na to zemřely, protože lékaři neví jak to léčit. 

I Evropa je tím postižena, protože radioaktivní zamoření se stále rozšiřuje do celého světa, 

takže nejen Černobýl a Fukušima, ale i Irák, francouzské atomové pokusy na Sahaře a mnoho 

jiného. Můžeme se pak divit, že většina lidí není zdravá? 

Psychotronická válka 

Nebyly to jen hrubé zbraně hromadného ničení, které byly na ubohou populaci Iráku použity. 

Také psychotronické zbraně byly na nich zkoušeny. CIA psychiatr José Delgado, který 

studoval kontrolu mysli v 1950. letech, kdy byl součástí programu MK-Ultra, říká: 

„Fyzická kontrola mnoha mozkových funkcí je naprostá skutečnost … je 

dokonce možné vložit do člověka záměr, který pak opravdu provede … 

elektronickým vlivem na určité mozkové struktury mohou být pohybové 

reakce vyvolány i na dálku.“ 

Již v r. 1967 použila americká armáda ve Vietnamu psychotronické zbraně, které dokážou 

zjistit myšlenkové pochody nepřítele a změnit je v souladu se záměry útočníka. Tímto 

způsobem se ve Vietnamu vzdalo Američanům skoro 30 000 plně ozbrojených vojáků Viet 

Congu. 

Major Michael Aquino byl armádní specialista na psychologické operace (psyops) ve 

Vietnamu, kde jeho jednotka dělala pokusy na lidech s pomocí drog, mytí mozků, virových 

injekcí, mozkových implantů, hypnozy, elektromagnetických vlivů a radiových vln extrémně 

nízké frekvence. Aquino, coby vysoce postavený operátor vojenské rozvědky, který měl 

přístup ke všem tajným informacím, založil po návratu do Ameriky ‘Templ Set‘. Set je 

starodávné egyptské jméno pro Lucifera. Později se zjistilo, že tento Templ je odnož ‘Církve 

Satanovy‘, kterou založil neslavně známý satanista Anton LaVey. 
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Technologie, kterou Aquino testoval na ubohých Vietnamcích je dnes k sehnání zcela běžně. 

Miniaturní čipy jsou používány pro zvířata, aby se neztratila. Ve Švédsku si asi 6000 lidí 

nechalo implantovat čip do ruky, aby mohli s jeho pomocí platit. V Anglii strašili 

obyvatelstvo tím, že se větší množství dívek ztratilo a již bylo uvažováno o implantování čipů 

dětem. 

Údajně to nejlepší místo pro mikročip je na čele, hned jak končí vlasy. Čip je tam snadno 

dobíjen tělesnou teplotou, která je tam nejvyšší. V těch místech se nachází tak zvané ‘třetí 

oko‘. 

Nesmíme zapomínat, že v Bibli je psáno, že „budou mít znamení na čele a na ruce …“ 

Psychologická válka 

Luciferiáni vždy využívali nátlak a teror na ovládání běžných lidí. To oni organizovali 

vzpoury a revoluce, veřejně křižovali opozici a mučili protestující občany. Tyto ukázky 

barbarismu sloužily k tomu, aby nedošlo k ohrožení jejich vlastních pozic. 

A dnes dělají to stejné, i když někdy trochu jiným způsobem. Jejich atentáty již nejsou 

prováděny veřejně, pro všecky k vidění. Pro své účely dnes používají intriky neziskovek, 

uplácí politiky a jejich politické strany, včetně těch opozičních, organizují stávky, revoluce, 

censurují pravdivé informace a tak dále. 

Psychologická válka je ale využívána nejvíc. Televize, navigovaná předními 

psychologickými odborníky z Tavistocku je jejich nejúčinnější zbraň proti nám. Další 

možnost je školní výchova, kdy mohou tvárnit mladé mozky kterýmkoliv směrem se jim 

zlíbí, což také dělají. 

Se svými záměry nepostupovali rychle, měli dost času. Ale generace po generaci, kousek po 

kousku ovlivňovali názory lidstva natolik, že to, co bychom před sto lety považovali za 

zločin, nad tím dnes nikdo ani nemávne rukou. Degradaci školského vzdělání odůvodňují 

tím, že nepotřebují další filosofy, vzdělance, nebo vědce … těch už prý mají dost. 

Otrávené jídlo 

Dnes již málem každý ví o geneticky změněných organismech a potravinách, ale málokdo si 

uvědomuje, co to znamená. Zde se totiž jedná o takovou změnu, kdy byl „… genetický 

materiál (DNA) upraven tak, jak se nikde v přírodě nevyskytuje.“ 

Tato technologie je vydávána za ‘moderní‘, jen aby se lidem zalíbila. Ovšem geny, které byly 

uměle přidány na příklad k rostlinám, jsou často ze živých organizmů, což mohou být zvířata, 

hmyz, bakterie, viry, fungus a dokonce i lidské geny. Tak na příklad, aby se jahody snadno 

nekazily, je k nim údajně přidáván gen švába! Anebo rýže, ta v sobě má geny z myší! 

Výrobci geneticky měněné potravy se příliš nezajímají o to, jak bude taková strava přijata 

lidským, nebo zvířecím organismem. Směle představují tyto potraviny i s jejich dalšími, 

přídavnými chemickými látkami kontrolním orgánům k odsouhlasení a vydávají je za 

bezpečné pro člověka. 

Těch šest největších výrobců Frankenštejnských potravin jsou: BASF, Bayer, DuPont, Dow 

Chemical, Monsanto a Syngenta. Političtí přimlouvači těchto firem zařídili, že spolu 

s potravou dnes dostáváme Agent Orange (zbaví rostliny listů, u lidí způsobuje těžké 
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nemoci), DDT, Roundup a mnohé jiné, velice nebezpečné chemikálie, které naše zbabělé 

vlády odsouhlasily jako ‘prospěšné‘ pro lidi. 

V Indii zahynuly tisíce ovcí, buvolů a koz, když se napásly na ‘Roundup-ready‘ rostlinách. 

‘Roundup-ready‘ rostliny vyrostly z patentovaných, geneticky změněných semen, která byla 

uměle upravena, aby nebyla citlivá na Roundup. To, že jsou pak tyto rostliny pro živého tvora 

nestravitelné a dokonce škodlivé, to je ignorováno. 

Myši, které jedly geneticky změněnou kukuřici měly horečky a menší potomky, plus 

vykazovaly známky agrese, nespolečenského chování a popletenosti, což bývají příznaky 

autismu. Druhá generace myší, které byly živeny geneticky změněnou sojou, zahynula během 

tří týdnů. Křečci, živení tou stejnou sojou ztratili schopnost se množit již ve třetí generaci. 

Jiní hlodavci na geneticky měněné soji a kukuřici měli nefunkční imunitní systém a jevili 

známky otravy. 

Žaludky krys, které byly krmeny geneticky změněnými bramborami vykazovaly zjevné 

bujení buněk, což je začátek rakoviny. Jiná zvířata na geneticky upravené stravě trpěla 

škodou na orgánech, změnou v játrech a ve slinivce břišní, změnami v enzymech a jinými 

vážnými problémy. Všecky tyto pokusy byly dělány v začátcích genetického výzkumu; 

později nikdo raději nepokračoval, protože ty výsledky by mluvily proti nim. 

A pak to došlo tak daleko, že lékaři byli žádáni, aby nabádali pacienty, aby se vyvarovali 

geneticky měněných potravin. Ovšem jak mohou lidé tuto škodlivou stravu rozeznat, když na 

příklad vláda v Americe uzákonila, že genetické zásahy nemusí být uvedeny spolu s obsahem 

potravin, nebo v jejich popisu. V Evropě to určitě není o moc jiné. 

To nejhorší na tom je, že geneticky měněné rostliny dokážou mnohem snadněji rozšířit pyl 

mezi jiné rostliny. Takže – jakmile jedno pole obsahuje geneticky měněné produkty, pak je 

možno čítat s tím, že všecka pole v okolí budou do jisté míry také zasažena. 

A jakmile se pyl z geneticky změněných rostlin dostane na běžné rostliny, pak je zákonem 

zakázáno je pěstovat, protože majitel patentu na genetickou úpravu to nedovoluje. Už byly 

kvůli tomu mnohé těžké soudní spory, které pokaždé vyhrál majitel patentu a jeho chemie a 

sedlák přišel o všecko a ještě platil pokutu. 

Jestliže vlády tyto problémy ignorují, což je zjevné, pak je možná na nás, na občanech, 

abychom každé takové pole s geneticky změněnými rostlinami dostali pryč ze svého okolí 

jakýmkoliv způsobem. Dřív jsem si myslela, že pouze v Americe jsou tak hloupí, aby něco 

takového pěstovali, ale při návštěvě Evropy jsem zjistila, že i tam byla některá pole označena 

cedulkami, že jsou oseta geneticky změněnými rostlinami. Čert aby ty hlupáky vzal. 

Pitná voda má být čistá a ne škodlivá 

Je těžké uvěřit, že se ještě v mnohých zemích přidává fluor do vody, že je v zubní pastě, 

v soli a v jiných produktech. A když není v soli fluor, tak je tam aspoň naprosto zbytečný 

kysličník železa, prý proti spékavosti, což je naprostý výmysl. Železo nikdo z nás 

nepotřebuje, máme ho všichni dost. A čím jsme starší, tím víc ho máme a pak způsobuje 

mozkové mrtvice. 

Ovšem fluor je ještě víc zákeřný. Napřed byl propagován proti zubnímu kazu, ale pravý opak 

je pravda, fluor zubní kaz způsobuje. Dělá totiž sklovinu velmi tenkou a tvrdou a zubní masu 
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pod ní měkkou, takže tenká sklovina se na měkkém podkladu snadno zbortí a celý zub je 

pryč. Ještě ke všemu, fluorové zuby jsou žluté, často plné hnědých fleků a ničím je není 

možno vybělit. 

Šílenství s přidáváním fluoru do vody a do potravy má svůj původ v nacistických 

koncentračních táborech, kde bylo zjištěno, že přidáváním fluoru byli lidé mírnější a 

poslušnější. To je důvod, proč byl fluor vnucen i nám – je to opět sprostá kontrola populace. 

I Google potvrzuje, že fluor je škodlivý, ale je to psáno opatrně. Říkají doslova: „… fluor se 

jeví jako že má podstatný vliv na vznik zubního kazu.“ 

Fluor je pro živé tvory nesmírně nebezpečný. Nejen že škodí na zuby, jak již psáno, ale 

hromadí se v kostech a v kloubech a způsobuje kostní fluorózu, což je trvalá a velice 

bolestivá porucha, která vede k artritidě, kostním nemocem a kostní rakovině. Fluor dále 

způsobuje škodu na mozku, obzvláště u dětí. Dokáže zvápenatět a doslova udusit žlázku, 

zvanou šišinka. 

Podle mnohých má šišinka mystickou moc. Také se jí říká ‘třetí oko‘ a je považována za 

spojení mezi fyzickým a spirituálním světem. Poškození šišinky přeruší naše spojení 

s jednotou vesmíru a s Bohem. To také naruší naše chápání skutečnosti, což vede k popletení, 

depresím, napjatosti a k celé škále mentálních a neurologických problémů. 

Šišinka produkuje hormon melatonin, který reguluje spánek, reguluje cykly ženské plodnosti, 

chrání srdce před nemocemi a naše tělo před rakovinou. Zvápenatělá šišinka a zvápenatělé 

části mozku jsou spojovány s různými druhy demence. 

Přirozený fluor, který se vyskytuje ve vodě, většinou škodlivý není. Tento typ fluoru je 

fluorid vápenatý. Ale to, co je dáváno do zubní pasty a do výplachů úst, to je fluorid sodný, 

nebo silikofluorid sodný, či kyselina fluorokřemičitá (kyselina hexafluorokřemičitá) a ty jsou 

pro živé tvory jedovaté. Jsou to nebezpečné odpadní látky, které zbyly buď při výrobě železa 

nebo aluminia, nebo při výrobě chemických hnojiv, ale také při výrobě atomových zbraní. 

Tento odpad je ještě navíc zamořen jinými jedy, jako jsou aluminium, železo, olovo a arsenik 

a to je nám přidáváno do vody, soli, zubní pasty a kdovíkam jinam. Seznam jedů, který 

sestavila americká vláda obsahuje fluor jako jen o malou trošku méně jedovatý než arsenik. 

Přidejte k tomu skutečnost, že většina fluoru je dovážena z Číny, kde je zamoření 

průmyslových částí nadměrné a nikým nekontrolované a máte návod na těžké zdravotní 

komplikace. 

Však je na zubní pastě napsáno, že se nemá polykat. V případě spolknutí je prý nutno ihned 

vyhledat lékařskou pomoc. Množství zubní pasty, které je považováno za jedovaté a je kvůli 

němu důležité vyhledat lékařskou pomoc, je asi velikost hrášku! 

Kdysi dávno, když lidé jedli pouze přírodní stravu a neměli tolik cukru a škrobovin 

k dispozici, zubní kaz prakticky neexistoval. Ale škroboviny a cukry ulpí na zubech a žádné 

množství čištění je není schopno odstranit. To proto, že všecky zubní pasty obsahují glycerin. 

Jak říká doktor chemie, Gerard F. Judd, glycerin utvoří na zubech povlak, pod kterým se 

zuby kazí a není ho možno kartáčkem odstranit. Jedině vyplachováním úst je ho možno 

dostat ven, ale pak si člověk musí vypláchnout ústa asi 27x. Proto doporučuje používat místo 

zubní pasty obyčejné mýdlo, nebo také jedlou sodu. Zuby se pak mnohem míň kazí a některé 
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malé kazy se dokážou i zahojit. Někteří se otřesou, když pomyslí na mýdlo namísto zubní 

pasty, ale copak není zubní pasta jen jakýsi druh mýdla? 

Čistá voda je nesmírně důležitá 

Voda ještě ke všemu má paměť a dokáže nás buď posílit, nebo taky zničit. Jak zjistil Japonec, 

Dr. Masaru Emoto, který pracuje s vibrační energií, když mluvil na vodu krásnými slovy, 

anebo jí hrál příjemnou hudbu, voda byla ‘posílena‘ a měla léčivý vliv. A když naopak vodě 

říkal zlá slova, voda byla škodlivá. 

Dr. Emoto rovněž zmrazil vzorky vody, ovlivněné různými emocionálními výrazy a pak 

porovnával jejich krystalickou strukturu. Ta voda, která byla pod vlivem laskavých a 

příjemných slov, měla krystaly pěkně formované, krajkovité a příjemné na pohled. Zato 

krystaly vody, která byla ovlivněna zápornými výrazy, vykazovaly obrazce zmatené, 

nesourodé a někdy přímo chaotické. Ukázky tohoto vlivu můžete najít v Kapitole 14, tohoto 

dílu. 

My jsme také z větší části voda. Dovedete si představit jak reagujeme na zlá slova, nadávky, 

anebo i na ‘heavy metal‘ hudbu? A je jedno, jestli ta zlá slova říkáme, nebo posloucháme. 

V Israeli udělali jiný pokus: nechali různé lidi nakapat vodu na skleněné destičky, které 

potom vysušili a vyfotografovali s pomocí mikroskopu. Bylo zajímavé, že kapky každé 

jednotlivé osoby byly všecky naprosto stejné, ale přitom rozdílné od kapek osob jiných. Asi 

tak, jako jsou rozdílné otisky prstů. To potvrzuje, že voda nejen že má paměť, ale že dokáže 

odrážet všecko, s čím přijde do styku na molekulární úrovni. 

Francouzský držitel Nobelovy ceny, profesor Luc Montagnier a jeho následovník, profesor 

Giuseppe Vitiello prokázali, že voda, která byla zbavena všech přídavných látek byla fyzicky 

schopna vytvořit vlákna DNA pouze tím, že ‘poslouchala‘ nahrávku vody, do které bylo 

DNA přidáno, kdesi na druhém konci světa. Takže sklenice s vodou okopírovala přesně to 

stejné DNA vlákno pouze na základě zvuku, vydávaného jinou, tekoucí vodou. 

Je lékařská věda zdraví prospěšná? 

V r. 2016 bylo v Americe zjištěno, že délka lidského života se začala snižovat. Těžko říct, 

čím je to způsobeno, ale je docela možné, že ten hlavní vliv jsou farmaceutické léky, které 

dnes málem každý člověk bere. Určitě byste měli problém najít někoho, obzvláště někoho 

staršího, kdo pravidelně nebere aspoň jeden farmaceutický lék. Mnoho z nás bere léky na 

spaní, na depresi, proti bolestem a jiné. Dnes dokonce přišly do módy medikální opiáty proti 

bolestem a mnoho lidí se tak stalo závislými na drogách! 

Všecky farmaceutické léky mají vedlejší vlivy a když proti těmto vedlejším vlivům bereme 

další léky, i ty mají své vlastní vedlejší vlivy a to všecko se násobí a jde to dál a dál. Takže 

postupem času bereme čím dál tím víc prášků a je nám stále hůř. Původní problém tak 

většinou nenapravíme, ale přidáme k němu problémy další. Jenže pro farmaceutické firmy je 

to obchod, nic víc než obchod a obchod je vždycky dobrý, protože přináší peníze. 

Co tak očkování? 

A pak přišlo očkování a všechny děti musely být očkovány, což jim ohrozilo zdraví hned na 

začátku života. Přitom každé očkování, naprosto každé, je úplně zbytečné, protože žádné 

z nich nefunguje tak, jak je nám říkáno. To není ten způsob správné prevence proti nemocem. 
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Za tím není ta správná logika. Proto chtěli mít všecky děti očkované, aby nebylo srovnání, 

aby se nepoznalo, že očkování nepomáhá, ale naopak škodí. 

Dříve dostávaly děti v Americe 5 očkování; ale pak jich bylo začátkem 1970. let 8 a dnes, 

podle očkovacího plánu CDC mají do 6 let dostat 49 dávek 14 různých očkování a do 9 let 

(někdy do 18 let) to je 69 dávek 16 různých očkování. Je mnoho dalších očkování, které CDC 

radí a podle nich bychom se měli nechat očkovat až do 65 let, což je nesmysl. 

Už to, že hned po narození jsou nemluvňátka očkována proti Hepatidě B (mezi jinými), což 

je výhradně nemoc prostitutek a homosexuálů, plus zdravotního personálu, který je ošetřuje, 

by nám mělo říct co je to za podvod. 

Takže bychom se měli ptát, jestli jsou americké děti o to zdravější než byly dříve, kdy žádná 

očkování nebyla. Odpověď je jednoznačná: Ne! Naopak, americké děti jsou velmi nemocné. 

Autismus je málem běžný, i když před r. 1940 (před zavedením povinného očkování) nebyl 

vůbec známý. Cukrovka, široko-spektrální alergie, ohrožený imunitní systém a mnohé jiné 

těžké poruchy jsou velmi časté. 

Jen jako příklad, v r. 1987 vyvinula farmaceutická firma Smith Kline Beecham kombinované 

očkování proti spalničkám, příušnicím a zarděnkám, které bylo naočkováno dětem v Kanadě. 

Ihned vypukla epidemie zápalu mozkových blan. Očkování bylo rychle staženo, ale namísto 

aby je zničili, bylo posláno do Británie, kde vyvolalo ty stejné následky. Opět, očkování bylo 

staženo a posláno do Brazilie, kde došlo k tomu stejnému. Byli tito zločinci za to souzeni, 

nebo trestáni? Ne, v žádném případě ne! 

Bohužel, lidé stále nejsou zdraví 

Dnešní lidé nejsou zdraví také z jiných důvodů: příliš mnoho času je stráveno sledováním 

televize, rozhovory po telefonu, na počítačích, nebo při video hrách, což jsou vesměs pasivní 

a sedavé zábavy. Všechna tato ‘činnost‘ vede k nečinnosti, neboť všichni neustále sedí doma, 

nevyjdou ven na slunce, nechodí na procházky jako kdysi dříve. 

Lidé nečtou, nevzdělávají se, nemají valné zájmy, na ničem nepracují a někteří ani nevaří a 

vařit neumí. Doma jsou většinou vystaveni škodlivému LED osvětlení nejen z různých 

osvětlovadel, ale také z elektronických obrazovek, což ničí šišinku a způsobuje nespavost. 

Současná nucená karanténa tomu všemu jenom dodala. 

Luciferiáni dobře znají vliv umělého osvětlení a proto zakázali staré dobré žárovky, které 

měly aspoň částečně slušné barevné spektrum, vyznačující se uklidňující, oranžovou barvou, 

oproti modrému a bílému světlu LED, což je světlo, které nutí lidi pracovat déle a spát míň. 

Prý LEDky jsou úspornější! Ale proč musíme tak úporně šetřit a naprosto se vším? Ten, kdo 

příliš šetří, zůstane žebrákem na celý život. Ubožáci, kteří navenek nemají ani na slanou vodu 

mívají často doma pod matrací miliony. A přesto zůstanou chudí. Chudoba je mentální 

problém a ne finanční. 

Slunce je pro nás naprosto nutné, neboť v nás vytváří tolik potřebný vitamin D, který nás dělá 

odolné proti nemocem. Při nedostatku vitaminu D jsou vyšinuty z normálu také rytmy spánku 

a bdění, hormony, a dokonce i plodnost. Všecky tyto vlivy dohromady značně snižují naši 

schopnost regenerovat se na buněčné úrovni, což nás dělá zpomalené, mentálně vyšinuté a 

často chronicky nemocné. 
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Slunce je také nutné na zrak, protože ti, kteří se stále zdržují ve tmě, nebo při umělém 

osvětlení a když jdou ven, tak si nasadí tmavé brýle, nevystavují oční mechanismus změnám 

světla a stínu a tento pak zaostává, nefunguje jak by měl a my ztrácíme zrak. 

 

1 Dean Henderson: Nephilim Crown 5G Apocalypse, 2019, ISBN: 9781080790043 

Dean and Jill Henderson: Illuminati Agenda 21; the Luciferian Plan to Destroy Creation, 2018, ISBN-10: 

1720819106; ISBN-13: 978-1720819103 

 

 

184



KAPITOLA 28 

APOKALYPSA 5G KORUNY NEFILIMŮ, 5. ČÁST 

24. července 2021 

Nefilimové jsou chladné příšery1, bez citu, bez emocí, bez zájmu o druhé lidi. Nemají 

svědomí, které by je trápilo, když někomu ublíží, ale stejným dílem se nedovedou radovat 

tak, jako my, nedovedou ani nikoho milovat. A tak vedou smutný, temný život psychopatů. 

Jejich klíčový útok se čím dál víc soustřeďuje na ‘jang‘, neboli na mužské pohlaví. Toto 

slovo je z čínštiny a znamená to oheň, což byla vždycky mužská vlastnost. Oproti tomu 

čínské slovo ‘jin‘ znamená vodu, což je považováno za ženskou vlastnost. 

Stará moudrost diktuje, že aby byla kterákoliv kultura vyvážena a fungovala správně, tyto 

dva opačné póly musí být v rovnováze. To je ovšem v přímém rozporu s tím, co propagují 

Nefilimové. 

Původní obyvatelé naší Země tyto základní moudrosti dobře znali. Na příklad Indiáni kmene 

Lakota měli stejnou úctu k ženám jako k mužům. Ženy považovali za trpělivé, dokázaly 

dlouhé hodiny šít mokasíny, zpracovávaly maso, staraly se o zahrady a vařily jídlo. Přesto 

byly pro ně stejně cenné jako muži, kteří dávali v sázku život při honech buvolů, bojovali 

s cizími útočníky, vyhledávali další loviště a zabezpečovali celou vesnici. 

Útok proti mužům začal 

Koncem 1960. let se Korunní Tavistock Institut začal zajímat o společenský vývoj v Americe 

a jinde, který nepokračoval tím směrem, kterým by chtěli. Proto začali propagovat hnutí 

‘Nového věku‘, spolu s jeho odnoží, což byla ‘Wika‘, (od: Wicca, což je witchcraft, 

čarodějnictví). 

Oba směry jsou ve své podstatě luciferiánské, zastávající satanskou morálku, spolu 

s matriarchálním způsobem života, což bylo navrženo tak, aby to zničilo americkou kulturu. 

Pak se z ničeho nic vynořila Zionistka a CIA agentka Gloria Steinem, která hlásala do světa 

‘osvobození žen‘, což bylo zaměřeno proti mužům. Ženy byly nenápadně, ale i zjevně 

ponoukány, aby opustily domovy a výchovu dětí a přidaly se k zotročeným pracujícím. 

Mnohé to učinily, buď pod nátlakem propagandy, anebo proto, že další plat rodině pomohl. 

Jenže jak léta plynula, platy se vyrovnávaly a postupně ani dva platy nestačily na to, co dříve 

zastal jeden. 

Toto vše zničilo vnitřní rodinné styky s příbuznými a válka proti mužům dostala spád. 

Postupně se boj přesunul i proti základní rodinné jednotce a pak se stovky, ne-li tisíce žen 

rozváděly, rodiny upadaly, děti vyrůstaly bez otců, jejichž oheň by jim pomohl naučit se 

rozpoznávat správné od špatného a mnoho jiných věcí. 

Postupem času byly i ve školách samé paní učitelky, což vytvořilo nedostatek mužského 

vlivu, na který děti by mohly spoléhat a který by je dokázal ochránit. Takže děti se staly 

velice zranitelnými. Obzvláště chlapci trpěli nedostatkem mužské složky v rodině a jinde, 

protože se neměli podle koho utvářet; neměli mužský vzor. 

Děvčata zase neměla jak se naučit jednat s mužskou povahou, což ještě víc urychlilo rozpad 

rodin a rodinného života. To všecko byla ale součást plánu Koruny na drastické narušení 

lidské morálky, snížení inteligenční úrovně lidstva a omezení populace. 
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S příchodem psychotronických zbraní, jako jsou televize a internet se útok proti mužům jen 

zesílil. Muži jsou často znázorňováni jako blbečkové, zatím co ženy jsou bojovné Amazonky, 

plné energie a intelektu. Namísto aby se kvůli tomu urazily a rozzlobily na ty, kteří tyto 

falešné a lživé představy rozšiřují, mnohé z nás se cítí polichoceny a možná se i snaží do této 

role vžít. 

Ten hlavní problém je, že nechrání své muže před těmito urážkami, ale přidaly se k davu 

nezkrotných bosorek, podníceny falešnými lichotkami a bez schopnosti rozeznat pravdu ode 

lži, bez schopnosti rozpoznat o co doopravdy jde. 

Původ všeho toho zla byli jako vždycky Iluminátové, neboli Nefilimové, kteří zkoušejí ukrást 

všecek mužský oheň a nechat si ho pro sebe. A ty ženy, které ničí všecko mužské v jejich 

mužích, bratrech a otcích, svým počínáním tyto zločince ochraňují a ke své vlastní škodě jim 

pomáhají při dosahování jejich zhoubných cílů. 

Velmi dobrá, politicky a historicky zaměřená internetová stránka, která se dříve jmenovala 

‘Save the Males‘ (Zachraňte muže), kterou založil a vede Dr. Henry Makow, je zde2. 

Zatím co bojujeme … 

A zatím co bojujeme jeden s druhým, bankéři a pojišťovny se svými mafiemi vyvolávají víc a 

více válek za účelem zisku. Obchod s dětmi roste exponenčním tempem, spolu s obchodem 

drog, zbraní, lidských orgánů, prostituce a otroctví, což všecko jsou okruhy zájmu agentů 

Koruny a jejích špionážních odvětví. Lidstvo je stále více decimováno glyfosátem, fluorem, 

vakcínami, homosexualitou, transhumanismem a ničím nepodloženými pandemiemi a 

výsledek je, že mladí lidé se stále méně stýkají, nemají zájem o opačné pohlaví, dokonce se 

mnozí bojí intimního styku a o sňatku a o založení rodiny uvažuje málokdo. 

Jenže – když se nebudeme množit, tak vymřeme, to je jasné – ale i to je plán Nefilimů. 

Nejrůznější vědecké studie dokazují, že muži jsou přednostně vybíráni na očkování, jsou 

upřednostňováni pro příjem do věznic a také při výběru na smrt, do válek. Ten muž, který 

měl v sobě kdysi oheň už ale není žádoucí a tak se i školy starají o to, aby z chlapců vyrostli 

lidé, kteří se na nic neptají, po ničem nepátrají, kteří pouze poslouchají příkazy a nikdy 

nepochybují o autoritě. 

Iluminátové dokonce přišli s novým výrazem, ‘toxické mužství‘. Neví, jak nejvíc by muže 

zdegradovali. A většina lidí, kvůli tak zvané ‘politické správnosti‘, což je opět jeden z jejich 

nástrojů proti nám, bude ráda tento výraz používat a budou si přitom myslet kdovíjak moudří 

a pokrokoví nejsou. 

Darwinismus je o spolupráci 

Boj o naše myšlení používá mnoho způsobů. Ale snad ten nejzákeřnější je Darwinismus, 

který údajně propaguje ‘přežití těch nejschopnějších‘. Tento chybný, čistě luciferiánský 

názor, podpořený četným korporačním ‘vědeckým výzkumem‘ (jimi placeným) je nutno 

odstranit. 

Charles Darwin, sám Zednář, byl financován evropskými boháči. Darwin ale nepřišel s tímto 

globalistickým výmyslem o ‘přežití těch nejschopnějších‘. Ne, přišel na něco zcela jiného. 

Přišel na to, že přežití určitého druhu tvorů závisí do velké míry na spolupráci mezi nimi. 

Takže jedině spolupráce jednoho s druhým může dnes zachránit i nás. 
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Autor knihy, Dean Henderson to potvrzuje. Celý život, který strávil v málo zalidněné části 

Ameriky, kde buď pěstoval zvířata, nebo je lovil. Potkával je v lese, sledoval je na safari 

v Jižní Africe a opravdu, ještě nikdy neviděl dvě zvířata stejného druhu, aby spolu zápasila na 

život a na smrt. Naopak, bylo možno vidět vrcholnou spolupráci často i mezi různými druhy. 

Tak na příklad, když půjdete lesem, můžete slyšet ptáka, jak skřehotá, protože varuje lišku, že 

se blížíte jejím směrem. Skupina srnek je vždy utvořena tak, že mláďata a staří jsou uprostřed 

a na venkovním okraji jsou silní, zdraví jedinci. 

V Africe, zebry vidí daleko do dálky a hlídají, aby se nepřiblížil lev, zatím co malé 

bradavičnaté prasátko čeká dole, protože svými ostrými zuby dovede i lva odrážet dostatečně 

dlouho, aby se zebra dostala do bezpečí. 

Ke konfliktu mezi zvířaty dojde v dobách říje a když je nedostatek potravy. Je to 

samozřejmé, všichni musíme jíst. 

Spolupráce je i lidem bližší než soutěživost. Aspoň těm, kteří ještě zůstali normální. Media 

nám tvrdí, že původní obyvatelé, jako třeba američtí Indiáni mezi sebou neustále válčili. To 

je opět nepravda a zkreslování skutečnosti. Tyto kmeny nikdy neválčily uvnitř a když už 

vedly válku, tak proti venkovnímu nepříteli, který je napadl. 

Ti, kteří doopravdy začali indiánské války byli žoldáci pod vedením Alberta Pike, agenta 

Koruny, zakladatele Skotského Zednářství a Ku Klux Klanu v Americe, On sám a jeho hordy 

začali Indiány vojensky napadat za účelem vyhubení. Oni naučili Indiány skalpovat tím, že 

jim za každý skalp vypláceli odměnu. Co s těmi skalpy dělali? Kdoví. 

Pike rovněž vybíral zkoruptovatelné kmeny, které uplácel, hlavně pomocí whisky a s nimi 

pak napadal mírumilovné kmeny Indiánů. Jeho kniha ‘Morálka a Dogma‘ slouží jako bible 

pro americké Zednáře. V ní Pike píše, mimo jiné: „Zednářské náboženství má být námi 

všemi, vyššími stupni udržováno v čistotě Luciferické doktriny.“ 

Něco jim ale nevychází, jak by mělo 

Britské parazitní impérium, které ovládá celou planetu pomocí svých finančních manipulací 

má dnes zjevně problém. Jejich Ministerstvo obrany hledalo již v r. 2019 soukromé 

provozovatele, kteří by byli schopni uvést do provozu nový psychologický výzkum, týkající 

se ‘ovlivňování lidského chování‘. Někde jim zřejmě teče voda do bot. 

V současné době zavádí program, který pojmenovali ‘Výzkumná schopnost lidstva a 

společenských věd‘, což má zahrnovat psychiatrii, neuro-vědu a některé společenské vědy. 

To všecko za účelem zpopularizování Britanie před světem, který nachází stále více důvodů 

této zemi a jejím zrádným manipulacím nevěřit. 

Ta skutečnost zůstává, že Britanii se jedná o dokonalé ovládnutí světa, což byl vždycky jejich 

záměr. Je to podivné, ale v současné době je víc a víc těch, kteří se ve své aroganci opájejí 

přehnanou důvěrou ve své schopnosti a chtěli by vládnout celému světu. Mnozí si dokonce 

myslí, že jsou k tomu předurčeni! 

Za hlavní předpoklad pro splnění svých plánů považují Britové vyvinutí ‘skupinového 

myšlení‘ u všech lidí, kdy jako včeličky v úlu budou myslet a jednat všichni naprosto stejně. 

Jejich hlavní pomocník je samozřejmě televize, ve spolupráci s Facebook a s dalšími 

společenskými stránkami. 
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Černí benátští pedofilové v City of London se ale necítí ohledně tohoto nového výzkumného 

programu dobře. Je možné, že začínají pociťovat nátlak všech těch, kteří ač censurováni na 

všech stranách, stále dál zkoušejí odhalit jejich tak dlouho skrytou globální feudální 

oligarchii. 

Znárodňování jejich korporačních majetků, které začalo s jejich centrálními bankami, jim 

rovněž nepřidává ke spokojenosti. Také dochází k podstatným pozemkovým reformám, 

včetně hromadné de-urbanizace, takže – cosi se mění. 

Ještě pořád ale mají Britové ‘Tavistock Institut lidských vztahů‘ (Tavistock Institute of 

Human Relations), který byl založen v r. 1947 snad tím nejzhoubnějším tajným spolkem, což 

je britská špionážní agentura MI6. Stejný rok byla založena v Americe CIA. Obě organizace, 

každá po svém, usilují o zničení všeho, co kdy lidé vybudovali. 

Tavistock operuje na psychologické bázi a během let zavedl velkou řadu projektů na 

hromadné mytí mozků světové populace a na její degradování. CIA se zase věnuje násilným 

politickým změnám, koruptování vedoucích osobností, převratům ve státě a atentátům. 

Čarodějnictví? 

Stejně myslící lidé, jak je Britové chtějí mít, snadno a rádi napadnou každého, kdo by myslel 

sám na svých, kdo by kritizoval něco, čemu oni pevně věří, aniž by k tomu měli sebemenší 

důvod. Kontrola medií s pomocí svaté vědy rétoriky, neboli čarodějnictví, vede ke kontrole 

politiky tím, že media představují jednu stranu jako opozici té druhé, takže udržují v lidech 

iluzi demokracie a politické různorodosti, což je jen iluze a ne skutečnost. 

Už ten název veřejných sdělovacích prostředků a také internetu – media! Co to znamená? 

Media, to je magie. Je to černá magie, protože media tradičně lžou, takže nás odvrací od 

pravdy. Je to čarodějnictví ve velkém. 

Internet skýtá jiné možnosti. Když něco na internetu vyhledáváme, tak to hledáme, protože to 

nemáme, nebo neznáme. Je to málem jako nějaký posvátný obřad, který nás uzavírá do zajetí 

levé mozkové hemisféry, kdy nám internet může dodat (vesměs) mylné informace. Mezitím, 

soustředěním se výhradně na snahu nalezení hledaného a tím zvýšení našich znalostí 

zanedbáváme a doslova uzavíráme cit pro druhé, spolu s energetickým centrem lásky. 

Jaksi se to rovná snězení onoho zakázaného jablka ze stromu vědomostí, kdysi dávno v ráji. 

Protokoly zionských mudrců 

Protokoly byly prvně zveřejněny v r. 1864 ve francouzské knize ‘Dialogy mezi Machiavellim 

a Montesquieu‘. V r. 1890 je vydal ruský profesor Sergěj Nilus. Byl kvůli tomu vězněn, 

mučen a pak byly na mnoho dlouhých let Protokoly staženy z oběhu. Jsou to ve skutečnosti 

zásady tajného spolku, jakýsi návod na to, jak se zmocnit vlády nad světem. Autoři tohoto 

dokumentu se považovali za nadřazené ostatním a používali hebrejské slovo ‘gojím‘, což 

v překladu znamená dobytek, když se zmiňovali o běžných lidech. 

Byli mnozí, kteří z toho důvodu považovali Protokoly za židovské spiknutí, ale ve 

skutečnosti jejich tvůrci byli Satanisté, kteří usilovali o založení politického hnutí zvaného 

Zionismus. Hlavní sídlo tohoto hnutí mělo být v Israeli, odkud pod vedením City of London 

měli v úmyslu vládnout celému světu. 
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Zionistické hnutí je vedeno tajnými spolky satanských Iluminátů, jako jsou Templářští rytíři, 

Zednáři, Kabbalisté a Muslimské bratrstvo. Jeho centrála byla původně v Sumeru, pak se 

přesunula do Egypta, později do Říma a dnes je v City of London. 

Nutno dodat, že existuje názor, že Protokoly jsou padělek. A možná je to pravda. Proč se pak 

ale podle nich celý svět řídí a všecko postupuje jejich směrem, to je otázka. Některé vybrané 

protokoly jsou uvedeny níže, pro ilustraci: 

Protokol č. 4: Aby gojím neměl čas myslet a sledovat, jeho mysl musí být 

odvedena na průmysl a obchod. Tím budou všecky národy zaměstnány 

honbou za výdělkem a nevšimnou si jejich společného nepřítele. 

Protokol č. 10: My jsme ti, kteří způsobují veškerý teror ve světě. V našich 

službách jsou lidé všech názorů: monarchisté, demagogové, socialisté, kteří 

zkoušejí svrhnout zavedenou autoritu. Tímto způsobem jsou všecky státy 

drženy ve stavu mučení; touží po klidu a jsou ochotni se vzdát čehokoliv, aby 

dosáhli míru. Ale my jim nedopřejeme klid, dokud otevřeně neuznají naši 

mezinárodní nadvládu a dokud s odevzdaností nedojde k úplnému vyčerpání 

lidstva pomocí rozporů, nenávisti, bojů, závisti a dokonce s použitím mučení, 

hladovění, očkování nemocemi, takže gojím nebude vidět jinou možnost než 

se uchýlit k naší kompletní nadvládě peněz. 

Protokol 13: Jak bystrozrací byli naši učení stařešinové, když řekli, že za 

účelem dosažení velkého cíle se nemáme zastavit, abychom počítali oběti. 

Nemáme počítat oběti gojímského dobytka. A aby masy netušily o co jde, 

musíme ještě víc odvádět jejich pozornost pomocí her, zvyklostí, vášní, 

paláců boháčů … jak jsou míň a míň zvyklí sledovat a utvářet si vlastní 

názor, lidé začnou mluvit stejným tónem jako my, protože my sami jim 

budeme předkládat nové směry myšlení. 

Protokol 15: Vytvoříme a rozmnožíme zednářské Lóže do všech zemí světa 

a do nich přijmeme všecky, kteří jsou významní na veřejnosti, protože 

v těchto Lóžích najdeme naše přední rozvědčíky a zdroje vlivu. Mezi členy 

těchto Lóží budou skoro všichni agenti mezinárodní a národní policie, 

protože jejich služby jsou pro nás nenahraditelné, s ohledem na to, že policie 

nejen že je v pozici použít jejich vlastní metody proti neposlušným, ale ještě 

poslouží sledováním naší činnosti a vymýšlením záminek a zamaskování. 

Všechny tyto Lóže budou pod jednou, centrální administrativou, která bude 

známa pouze nám a o které ostatní nebudou vůbec nic vědět. Tato 

administrativa se bude sestávat z našich učených stařešinů (Iluminátů). 

Protokol 16: Předně musíme oslabit první stupeň kolektivismu, což jsou 

university … jakékoliv studium starodávné historie je nutno nahradit studiem 

budoucnosti. Postupně vymažeme z paměti lidí bývalá století, která pro nás 

nejsou žádoucí. Systém omezování myšlení je již zaváděn ve formě nového 

systému učení pomocí věcných lekci (objektivita). V našem programu bude 

celá třetina nám podřízených udržovat ten zbytek pod dozorem. Pak již 

nebude ponižující být špionem. 

V jiné části tohoto dokumentu je řečeno: 
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„My jsme ti vybraní, my jsme ti jediní praví muži. Naše mysl vydává 

skutečnou moc ducha; inteligence zbytku světa je pouze instinktivní a zvířecí. 

Mohou vidět, ale nedovedou předvídat. Není pak zjevné, že nás sama příroda 

vybrala, abychom vedli tento svět? Navenek se budeme snažit, abychom 

vypadali čestně a ochotní spolupracovat. Státníkova slova nemusí být 

v souladu s jeho činy. 

„Jestliže budeme sledovat tyto zásady, vlády a lidé, které jsme již na to 

připravili, budou brát naše směnky za hotovost, i když tyto jsou pouhou 

náhražkou za úrok-přinášející peníze. Ekonomické krize byly všecky 

způsobeny námi a to jednoduchým způsobem, že jsme odstranili peníze 

z oběhu. Jednou v nás všichni budou vidět dobrodince a zachránce lidské rasy. 

A kdyby kterýkoliv stát si dovolil nám oponovat a jestliže i jeho sousedé se 

k němu připojí proti nám, pak začneme celosvětovou válku.“ 

Náboženství a druhý příchod Ježíše Krista 

Ježíš Kristus kdysi dávno prohlásil, že je syn Boží, ale nikdy neřekl, že je jediný syn Boží. 

Všichni lidé jsou synové a dcery Boží. Ježíš řekl, „následujte mne,“ ale tím nemyslel, aby ho 

lidé uctívali, ale aby se chovali tak, jako on. Nikdo z nás není ‘spasen‘ tím, že bude slibovat 

věrnost Ježíšovi, ale bude spasen když se bude chovat jako on. 

Ježíšova smrt na kříži rovněž nebyla něco, co bychom měli oslavovat jako svoji spásu, ale 

spíš bychom měli truchlit, protože Koruně Nefilimů se tím podařilo zavraždit důležitého 

proroka. Toto vše co hlásal, byla původní církevní doktrina, na které Petr postavil Katolickou 

církev. 

Starý Zákon je často zlehčován a mnozí tvrdí, že by ani neměl k Bibli patřit. To proto, že je 

v něm možno dočíst se hodně pravdy o padlých andělech, neboli Nefilimech, o tom co jsou, 

co všecko mají na svědomí a o jejich revoluci proti Stvořiteli. Tyto informace jsou často 

doplněny popisem krvavých válek a zločinného pronásledování lidí a lidských skupin, což 

byly všecko činy krutých Nefilimů. 

Přesto, že byla Katolická církev ve svém základě značně ovlivněna Maltézskými rytíři a 

jinými, přesto je to Satanisty nejvíce nenáviděná církev, protože i to málo pravdy co v ní 

zbylo stačí, aby jim byla trnem v oku. Oproti tomu veškeré protestantské odrůdy jsou všecky 

odpadlické. Zde nesmíme zapomínat, že jak Luther, tak Calvin byli vedeni a placeni 

z Benátek, z tehdejšího hlavního centra Nefilimů.  

A dnes Nefilimové zavádějí celosvětově přesně to, co způsobilo zničení Atlantidy a Sodomy 

s Gomorou. Počítače jsou v tomto směru víc než nápomocny, ale také dochází k manipulaci 

DNA. Wikánské (čarodějnické) kulty rostou jako houby po dešti, příliš mnoho lidí jsou 

zombies, vampirismus a kanibalismus začínají být považovány za normální. Pedofilie, 

homosexualita, rozvody, morálně zdegradované lidstvo jen přispívají k celkovému úpadku. 

To všecko nás postupně dostává blíž a blíže k Babylonu, který byl pro svoji zkaženost rovněž 

zničen. Evropská unie sama se svojí oblibou Babylonu netají a jedna z jejích hlavních budov 

je postavena jako moderní kopie babylonské věži. 

Kdo bude nový celosvětový vládce, neboli Antikrist, po kterém Nefilimové již celá staletí 

tolik touží? Někteří uvažují, že to bude anglický princ William, syn Diany. Diana za svého 
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manželství s Charlesem měla rovněž poměr se španělským králem Juan Carlosem a William 

je jeho syn. Žádný z jejích dvou synů není Charlesův. 

Takže William vznikl ze spojení Dianiny Bruce-Spencer merovingianské nefilimské krve a 

Carlosovy habsburkské, bourbonské, merovingiánské nefilimské krve. Je předvídáno, že když 

bude uveden to funkce, tak to bude vydáváno za druhý příchod Ježíše Krista. 

Druhý příchod skutečného Ježíše Krista je výmysl Nefilimů, kteří takto zkoušejí zakrýt to, že 

budou na světového vládce korunovat antikrista. 

Merovingiánové jsou snad ta nejmocnější rodina Nefilimů. Svůj původ odvozují od Oannese, 

což je hybridní nefilimský netvor, který přišel z moře a byl z půlky muž a z půlky ryba. 

Merovingiánové rovněž tvrdí, že v sobě mají i krev Ježíše Krista, který byl podle nich sejmut 

z kříže předtím, než zemřel a když se uzdravil, vzal si Marii Magdalénu a s ní odejel do 

Francie, kde měli tři děti. To je samozřejmě výmysl. 

Další mocná Nefilimská rodina jsou Plantagenetové, kteří se zkřížili z norskými Vikingy 

z rodiny Rollo, když se tito přestěhovali do francouzské Normandie. V Normandii nežijí 

Francouzi, ale jsou tam vesměs Dánové-Vikingové. Skoro každý americký president má 

v sobě krev Plantagenetů. 

Indický rod Khan (Chán) je další mocná rodina. Byli to zakladatelé Sufismu a islámského 

teroru po celém světě, který stále dál provozují skrze Nadaci jejich agenta, Aga Khan. 

Mongolský zločinec Džingis Khan byl jedním z tohoto rodu, kterého černí bankéři z Benátek 

využívali na své útoky proti Konstantinopoli a Vatikánu. 

Čínská rodina Li ovládá mafii Triád a považují se za dračí krev (draco, hlídači). Všichni 

japonští císaři byli z další nefilimské rodiny, Yamamoto. 

Požáry v kostelech 

V dubnu 2019 bombardovala teroristická organizace ISIS kostel Svatého Antonína a jiné 

křesťanské kostely a hotely na Sri Lance. Media ihned volala do světa, že to je oplátka za 

útok proti dvěma mešitám na Novém Zealandu, ke kterému došlo o měsíc dříve. Pravda je, že 

Luciferiáni zorganizovali oba tyto útoky. 

Poté přišel záhadný požár v katedrále Notre Dame v Paříži a skoro ve stejnou dobu vypukl 

požár ve významné Al-Aqsa mešitě v Jeruzalémě. Hned na to, v Kalifornii byl zadržen 

člověk, který vyhrožoval vedení Baptistického kostela v Dallasu, ‘ve jménu Allaha‘. Pár dnů 

předtím chytili jiného člověka, který stěhoval zápalné látky do katedrály Svatého Patricka 

v New Yorku. 

Takže je zjevné, že kostely a mešity jsou Iluminátům trnem v oku. Někteří usuzují, že za tím 

vším může být jejich snaha popudit proti sobě Křesťany a Muslimy a tím rozpoutat 3. 

světovou válku, která má podle dopisu amerického Zednáře Alberta Pike jeho italskému 

zednářskému ‘bratrovi‘ Giuseppe Mazzinimu začít jako konflikt mezi Israelem a arabským 

světem. 

Ten hlavní důvod je ale ten, že všichni Nefilimové vyznávají Satana a proto nenávidí všecky 

ostatní víry. Nenávidí Boha, nenávidí lidstvo, nenávidí přírodní zákony a nevěří, že máme 

duši. Považují nás za bezcenné přítěže, jejichž existence ohrožuje planetu. 
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Jedna z podmínek vstupu do jejich Nového světového zřízení (NWO) je rovněž přísaha 

věrnosti Satanovi. Chtějí, abychom všichni vyznávali Satana. V souladu s jejich záměry 

vyvinul právě britský Telecom čip, který má uvěznit duši (Soul Catcher chip). Není známo na 

jakém principu má fungovat. 

Jestliže chceme přežít to peklo, které pro nás tito barbaři chystají, pak bychom se měli naučit 

mít rádi svůj život, mít rádi druhé lidi, chápat je, cítit s nimi, promíjet jim jejich chyby, 

podporovat je a pomáhat jim. 

 

1 Dean Henderson: Nephilim Crown 5G Apocalypse, 2019, ISBN: 9781080790043 

Dean and Jill Henderson: Illuminati Agenda 21; the Luciferian Plan to Destroy Creation, 2018, ISBN-10: 

1720819106; ISBN-13: 978-1720819103 
2 https://www.henrymakow.com/ 
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KAPITOLA 29 

APOKALYPSA 5G KORUNY NEFILIMŮ, 6. ČÁST 

28. července 2021 

Koruna Nefilimů a Adolf Hitler 

Rothschild, Rockefeller a ostatní bankéři1 plně podporovali Hitlerův fašismus. V r, 1933 se 

na schůzce u bankéře Barona von Schrödera, kde byli přítomni i Rockefellerovi bratranci, 

bratři Dullesové dohodli, že Hitler bude další vládce v Německu. 

Bylo mnoho jiných, kteří s novým německým fašistickým režimem spolupracovali. 

Warburgové byli ve vedení I.G. Farben, Avery Rockefeller ustanovil spojení se 

Schröderovými, kteří byli Hitlerovi osobní bankéři. Prescott Bush, děda mladého Bushe 

rovněž podporoval Hitlerovské Německo přes banku, kterou vedl. 

Holandský Shell se připojil, americký Exxon (dříve Esso), Du Pont, General Motors a jiné 

firmy se rovněž zúčastnily. Bylo jich mnoho a všichni souhlasili s tehdejším německým 

fašistickým přístupem a nepřáli si nic jiného, než další válku, protože válka je pro ně byznys! 

Propagování ‘Velkých mistrů‘, nebo ‘Velkého bílého bratrstva‘ fašisty bylo použito jako 

obhajoba jejich tvrzení o arijské nadřazenosti. To ale nebyly žádné nové myšlenky, přišly 

původně z egyptských ‘Škol záhad‘, od Teutonských rytířů, od židovských Kabalistů a 

dokonce od Iluminátů samotných. Ty stejné názory najdeme dnes v tak zvaném ‘Hnutí 

nového věku‘ (New Age movement), jehož časopis byl poprvé vydán Grand Orient 

zednářskou lóží ve Washingtonu D.C. Henry Kissinger byl jedním z jejich prvních 

podporovatelů. 

Nefilimové rovněž podporovali Hitlera a pozdější de-industrializaci Německa. Využili válku 

k tomu, aby dostali zionistické Židy do Palestiny, kde zkoušeli navýšit jejich počet jak jen to 

šlo, aby převýšili množství Palestinců. Jejich stát pak měl vykonávat funkci místního 

dohlížitele na Rothschildovy a Rockefellerovy olejářské zájmy a měl se stát budoucím 

hlavním sídlem nefilimského vládce, Antikrista. V jejich počínání nebyl ani nejmenší zájem o 

ustanovení nového a bezpečného domova pro po světě roztroušené Židy. Jejich zájmy byly 

čistě sobecké a materialistické. 

Zion 

Slovo ‘zion‘ je odvozeno od slova ‘scion‘, což znamená ‘štěp‘. Nefilimové se naštěpovali na 

lidstvo – to je skutečný význam Zionismu. Nemá to nic společného ani se Židy, ani 

s Israelity. My, lidstvo, jsme dnes ti, kteří jsou rozstrkáni po celém svět, takže jsme ve 

skutečnosti oni Bohem vyvolení lidé a ne tak zvaní Židé. 

Fašističtí okultisté věřili, že staré německé klany byly ti praví opatrovatelé ‘Starých záhad‘, 

které pocházely z Atlantidy z dob, kdy sedm rasových skupin bohů-mužů přišlo na naši Zemi. 

Tito poté ztratili své božské schopnosti tím, že se spojili s lidmi. 

Psychoanalysta Dr. Walter Langer analyzoval povahu Hitlera a přitom objevil dokument 

rakouské policie, který potvrzoval, že Hitlerův otec byl nemanželský syn Marie Anny 

Schicklgruber, která v době početí pracovala jako kuchařka v domě Rothschildů ve Vídni. 

Takže je zcela pravděpodobné, i když to není prokázáno, že Hitler byl jeden 

z Rothschildových nemanželských potomků. 
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V r. 1941 přiletěl Hitlerův pobočník Rudolf Hess do Anglie, na pozemky vévody 

z Hamiltonu a prohlásil, že nadpřirozené síly mu přikázaly, aby letěl do Anglie a vyjednával 

s Brity. Údajně byl tehdy Hitler též navštíven nějakým přízrakem, což mu nahnalo strach a 

obrátil se proti okultismu. Proto pak vytáhl do boje proti Zednářům, Templářům a proti 

Teosofické společnosti. 

A hned na to – záhadně – mezinárodní bankéři ztratili o něho zájem, peníze přestaly proudit 

do Německa a jeho bývalí přívrženci náhle nemohli přijít Hitlerovi na jméno. O šest měsíců 

později se vylodila americká vojska v Evropě. 

Koruna Nefilimů a John F. Kennedy 

Clint Murchison měl na Haiti jatka, na která mu dohlížel agent CIA, George de 

Mohrenschildt. Mohrenschildt byl bohatý olejář z Ruska a podle FBI byl za 2. války 

fašistický špion. On to byl, kdo vezl Lee Harvey Oswalda z New Orleans do Dallasu pár dní 

před 22. listopadem 1963, kdy byl tamtéž zavražděn president John F. Kennedy. 

Zvláštní vyšetřovatel Kongresového výboru, který tuto vraždu vyšetřoval, Gaeton Fonzi, jel 

Mohrenschildta vyslýchat na Floridu, ale nedojel: byl nalezen s kulkou v hlavě. 

Kennedy toho udělal hodně, čím si Korunu znepřátelil. Předně se pokoušel skončit 

Vietnamskou válku. Zavrhl veřejně CIA akci neúspěšného napadení Kuby a zkoušel 

s Fidelem Castrem jednat. Vyhodil ředitele CIA Allena Dullese, který byl Rockefellerův 

bratranec a také jeho zástupce Charlese Cabella (Cabellův bratr byl starostou Dallasu). 

Vyhodil ještě několik dalších, vysoce postavených osob a chtěl CIA rozpustit. Vystoupil 

veřejně proti tajným spolkům, chtěl zastavit daňová úniková centra na různých ostrovech a 

zvýšit daně boháčům. 

Jeho osud byl ale zpečetěn, když nařídil, aby americké Ministerstvo financí samo vydalo více 

než 4 miliardy dolarů. Dolary totiž tiskla centrální banka, tak zvaná ‘Federální reserva‘, která 

není ani federální ani reserva, ale je to soukromá banka. Tištění amerického oběživa touto 

organizací je protizákonné; podle Ústavy, bankovky smí tisknout pouze Ministerstvo financí. 

Zhruba před 100 lety udělal tehdejší president Abraham Lincoln to stejné, vytiskl vlastní 

peníze, tak zvané ‘greenbacks‘ a taky ho to stálo život. Jak to, že něco podobného prošlo 

Donaldu Trumpovi, je tak trochu záhada. 

Lee Harvey Oswald který byl zastřelen Jackem Rubinsteinem (Ruby) v pravý čas, aby 

náhodou nevypovídal a nevyšlo by najevo, že v Kennedyho vraždě neměl žádnou spoluúčast, 

se vyjádřil následovně: 

„Odpověď na atentát na Kennedyho je ve Federální reservě. Nikdy to 

nepodceňujte. Není dobré vinit pouze Angletona a CIA. To je pouze 

jeden prst té stejné ruky. Lidé, kteří to platí jsou vysoko nad CIA.“ 

V den atentátu na presidenta Kennedyho byli v Dallasu viděni mnozí, kteří se tam správně 

neměli vyskytovat. Někteří byli zachyceni i na fotografiích. Mezi jinými byli: 

• Edward Lansdale, jeden ze šéfů letecké rozvědky, 

• Howard Hunt, CIA účastník nepodařeného útoku na Kubu, který později 

zkompromitoval presidenta Nixona, 
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• George Bush St., pozdější americký president, jehož olejářská firma ‘Zapata‘ 

byla používána na transportování kokainu (zatím co Exon, Shell, BP, Amoco, 

Chevron a Texaco posílali do Kolumbie chemikálie, na tuto výrobu potřebné). 

V rozhovoru z r. 1973 říká Kennedyho vice-president Lyndon Johnson, později americký 

president a také další olejář, že tehdy v Dallasu to bylo spiknutí a mluvil o ‘Vražda s.r.o.‘ 

(Murder Incorporated), které bylo vedeno z CIA a z Karibských ostrovů. 

Permindex a jiní 

Zřejmě měl na mysli firmu Permindex, specialisty na atentáty, která byla pod vedením 

oddělení ‘Zvláštních operací‘ britského MI6. Podle 700-stránkové knihy nazvané ‘Drogy, 

s.r.o.‘ (Dope Inc.), kterou vydal EIR, Permindex byl financován kanadskou rodinou 

Bronfmanů a bohatým polským socialistou Radziwillem (Lee, rozená Bouvier, sestra 

Jacqueline Kennedy se provdala za Radziwilla). 

Další členové ‘Zvláštního oddělení‘ byli David Sarnoff (majitel televizního konglomerátu 

RCA) a Walter Sheridan, zpravodaj hotelů ‘Resorts International‘, které později koupil 

Donald Trump. Permindex rovněž zásoboval zbraněmi vražedný israelský gang ‘Haganah‘, 

který pomohl Zionistům zabavit velkou část palestinského území, které pak nazvali Israel. 

Po vraždě presidenta byl Permindex donucen se vystěhovat z Evropy do země, fašistům více 

nakloněné, což je Jižní Afrika. Francouzský president de Gaule zase vypověděl israelský 

Mossad z Francie, kvůli jejich těsnému spojení s Permindexem. 

Kennedyho atentátníci byli za svou špinavou práci zaplaceni bankou ‘Credit Suisse‘ v 

Kanadě. Operační centrum celé akce vedl William ‘Intrepid‘ Stephenson, významný špion 

pro britskou MI6, který ustanovil centrálu v budově Sarnoffovy RCA televizní stanice 

v Rockefellerově centru v New Yorku. Stephenson rovněž pomohl po válce Allenovi 

Dullesovi ukrýt Hitlerovy a Göbbelsovy peníze ve švýcarských bankách. On sám také 

zorganizoval a naplánoval atentát na presidenta Kennedyho ve Montego Bay na Jamaice. 

Sarnoffovo RCA bylo později koupeno firmou General Electric, jejíž pobočka SERCO 

funguje jako hlavní Korunní agent a má prsty v americkém Ministerstvu obrany a 

Ministerstvu zahraničí a ve všech odvětvích americké armády, jak již bylo popsáno. General 

Electric nám dnes instaluje vražedné 5G antény a zásobuje nás zhoubnými žárovkami, 

plněnými rtutí. 

Kennedy tehdy jel do Dallasu aby pronesl řeč v dallaském obchodním centru, které bylo 

přidruženo k Permindexu. Po atentátu změnil Permindex jméno na Intertel. 

Vyšetřování atentátu na presidenta 

Warrenova komise, která atentát na presidenta vyšetřovala, byla sestavena přesně z těch lidí, 

proti kterým Kennedy vystupoval. Byli tam ti, kterým dal výpověď z CIA, FBI ředitel J. 

Edgar Hoover, homosexuál a pravicový fanatik, který Kennedyho nenáviděl a jiní, všichni 

podobného ražení. Všichni z nich se vynasnažili, aby CIA nebylo ani zmíněno a výsledek 

jejich pátrání je hanebně lživý, ne-li přímo směšný: prý jedna jediná kulka zranila guvernéra 

Texasu Johna Connallyho, který seděl vedle řidiče, obletěla auto a vnikla zezadu do lebky 

presidenta Kennedyho. 
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A přitom jsou důkazy, že bylo celkem 5 ostrostřelců a všichni údajně minuli cíl. Říká se, že 

pak se řidič auta, člen presidentovy ochrany otočil a zastřelil presidenta zblízka. Proto prý 

zkoušela Kennedyho manželka Jacqueline utéct z jedoucího vozu. Jiná teorie je, že jeden 

ostrostřelec který, byl schován v kanále, těsně vedle cesty, se neminul cílem. 

Koruna Nefilimů a 911 

Je jasné, že Koruna byla i za 911. Nakonec oni byli ti, kteří tím nejvíc získali. Ten den, 11. 

září 2001 bylo prováděno finančními firmami v budovách ‘Světového obchodního centra‘ 

(WTC) neobvyklé množství finančních transakcí. A většina investičních bankéřů, kteří při 

pádu budov zahynuli patřili k opoziční straně, k tak zvané ‘Velké šestce‘ (Big Six), což jsou 

staré peníze, žádní zbohatlíci nebo oportunisté. 

Pouhých pár týdnů před tímto činem zrušila velká skupina bohatých investorů nájemní 

smlouvy ve budovách WTC. Věděli předem co se stane! Jak to, že nebyli vyšetřováni? 

Majitel budov č. 1 a 2, Larry Silverstein nechal těsně před 11. zářím budovy pojistit proti 

nárazu letadel. Po katastrofě žádal vyplacení 7,2 miliard dolarů pojistného, ale Federální 

reserva, kontrolovaná osmi rodinami (Rothschild, Rockefeller, Kuhn-Loeb, Lazard Freres, 

Warburg, Israel Moses Seif, Lehman/Oppenheimer, Goldman Sachs) mu vyplatili pouhých 

3,6 miliard. 

Bratr presidenta Bushe mladšího Marvin byl ve vedení firmy ‘Securacom‘ (dnes Stratesec 

Inc.) těsně před touto událostí, v letech 1993-2000. Tato firma měla všecky spadlé budovy 

zabezpečovat. Kromě toho zabezpečovala ještě Los Alamos laboratoře, kde bylo hned 

několik případů porušení bezpečnosti. Securacom zorganizoval útoky na WTC a také je 

provedl. Podle Davida Icke je to agent Koruny, a vlastní také ‘Nadaci Aga Khan‘.  

Skupiny falešných islámských teroristů byly rychle dány dohromady pro případ, že by bylo 

nutné je za tyto útoky vinit. Všichni jejich členové byli agenti, vycvičení CIA a israelským 

Mossadem a všichni pocházeli ze Saudy financovaného islámského střediska ‘Nadace Aga 

Khan‘ v Pakistánu, což je opět pobočka Koruny. Koruna byla rovněž za útokem na Skripala a 

za ‘Bílými helmami‘ v Syrii. 

Bushova rodina a stejně tak politik Al Gore jsou bratranci s anglickými Windsory. Druhý 

bratr presidenta Bushe ml., Marvin, který byl tehdy guvernérem státu Florida, nařídil 

nouzový stav ve státě týden před útokem na WTC. Později doručil osobně dokumenty 

z letecké školy, kde se údajní únosci letadel učili létat, do Washingtonu DC. 

Tehdejší starosta New Yorku, Rudolf Giuliani byl považován za hrdinu, ale přitom začátkem 

listopadu 2001 přikázal hasičům, aby snížili počet těch, kteří se podíleli na hašení požáru ve 

WTC. Den před tímto příkazem bylo odtud odvezeno 200 tun zlata, uschovaného ve 

sklepních prostorách budov, které patřily bance jménem ‘Silver Triangle‘. 

Kupodivu, nikoho nenapadlo zeptat se Giulianiho na to podivné časování. A ani se ho nikdo 

nezeptal na co přikázal skladovat 24 000 litrů paliva v budově č. 7, kde měl jeho osobní 

protiletecký kryt. Je možné, že výbuch tohoto paliva mohl způsobit kolaps budovy, do které 

žádné letadlo nenarazilo? Byl Rudy Giuliani součástí snahy o zakrytí pravdy? Skoro to tak 

vypadá, zvlášť když si uvědomíme, že v únoru 2002 byl povýšen královnou Alžbětou II. do 

šlechtického stavu. V Americe jsou šlechtické stavy protizákonné! 
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Věděli, ale nevarovali 

Vyskytly se pomluvy, že asi 3000 Israelců, kteří v budovách WTC pracovali jako brusiči 

diamantů, se ten den hromadně nedostavili do zaměstnání. Dokonce bylo dokázáno, že 

skutečně, israelská internetová společenská stránka vydala den-dva před útokem varování, 

které nikdy neproniklo za židovskou bariéru. 

Je usuzováno, že jeden z důvodů, proč byl tento útok proveden bylo rovněž zničení 

důležitých tajných dokumentů, tamtéž uskladněných, které se týkaly aféry s firmou Enron. 

Rovněž CIA a FBI měly v těchto budovách kanceláře tajných operací a obrovské množství 

dokumentace, na to se vztahující. 

Bylo příliš mnoho těch, kteří věděli předem co přijde a přesto nikoho nevarovali. Bylo by 

bývalo snadné zjistit, kdo tito lidé nebo firmy jsou a možná to i zjištěno bylo, ale nikdy 

nebyly tyto informace využity. Na příklad, všichni, kteří těsně před 11. zářím prodali akcie 

leteckých firem, v této aféře zúčastněných, museli předem vědět, co přijde. Jedním z nich 

byla i Deutsche Bank, která tím získala obrovské peníze, které přesto nestačily krýt její 

požadavky a banka je dnes ve skutečnosti před krachem. 

Úklid sutin byl svěřen firmě ‘Controlled Demolition‘ (Kontrolovaná demolice). Je to ta stejná 

firma, která se bleskurychle zbavila důkazů o původu výbuchu při odklízení Murrahovy 

budovy v Oklahoma City před pár lety. ‘Staré železo‘ z WTC bylo promptně odesláno do 

Číny ke zpracování. 

Profesor Steven Jones z Brigham Young university studoval odpad z WTC a našel v něm 

zbytky termitových výbušnin. Za svou práci byl odměněn tím, že ztratil místo na universitě. 

Kdo je doopravdy Donald Trump? 

Jako president se zdál progresivní a nebojácný. Velké množství zločinů bylo odhaleno a 

viníci potrestáni. Některé skutečně humánní zákony vešly v platnost a lidé začali mít naději, 

že se celková situace lepší. Drobné mráčky na politické obloze byly ignorovány, i když tyto 

později přinesly vážné problémy. Přesto, většina národa stála za Trumpem. 

V r. 1987 koupil Trump 93% hotelů a kasín, zvaných ‘Resorts International‘ a hned na to 

koupil Taž Mahal kasíno v Atlantic City a další majetky tamtéž. Tím se ovšem dostal do 

těžké finanční situace a pak se stalo, že nemohl platit splátky. Z ničeho nic se objevil 

miliardář jménem Wilbur Ross, který se vydával za ‘samostatného investora‘, ale ve 

skutečnosti vedl Rothschildovu bankrupční poradenskou kancelář. A tato kancelář tentokrát 

zastupovala ty, kterým Donald Trump dlužil, takže mu hrozilo, že přijde o všecko. 

Jenže Ross si dobře všiml Trumpovy schopnosti ovlivňovat celé davy lidí, což neuniklo ani 

Rothschildovi. Slovo dalo slovo, Trump se vzdal poloviny vlastnických práv v Taž Mahal, za 

což dostal lepší podmínky splátek a příslib amerického presidentství. Tím získal Rothschild a 

jeho City of London nejen novou prádelnu špinavých peněz v Atlantic City a zároveň držel 

Trumpa pod krk. 

Později se Ross spojil s Trumpovým budoucím zetěm Jaredem Kushnerem a společně 

kupovali obchodní majetky v New Yorku. Kushner si později vzal Trumpovu dceru Ivanku, 

která předtím chodila se synem Lorda Jacoba Rothschilda, Nathanielem, který je jaksi 

záhadně podobný majiteli Facebook, Zuckerbergovi. 
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Takže se zdá, že stejně jako Biden, i Trump je agentem Iluminátů, jenže zřejmě má trošku 

jiné poslání a úkoly. Je to škoda, tolik lidí v něho věřilo. 

Americké volby v r. 2016 byly doopravdy zápas mezi nejvyšší radou Druidů, 

reprezentovaných čarodějnicí Hillary Clinton a Rothschildovou mafií s figurkou Trumpa. 

Trump přelstil mnoho těch, kteří věřili, že je nezávislý průkopník a přitom byl od začátku 

agentem Rothschildů a Koruny. A že nakonec nevyužil všecky své možnosti a bez boje 

předal Ameriku Bidenovi ke zničení, čímž všecky zradil, to bylo hanebné jednání. 

Ovšem i to byla zřejmě součást plánu a vyskytli se mnozí, věrohodní a přímí lidé, kteří pořád 

dál věřili a veřejně prohlašovali: ‘počkejte, však ono to dobře dopadne‘. A nakonec to dobře 

nedopadlo. Takže i oni byli pouzí šašci v této hře ‘kdo z koho‘. 

Snad jediné řešení, které nám, prostým lidem zbývá je přestat tleskat komukoliv z nich, 

přestat jim provolávat slávu, když jednou jedinkrát udělají něco dobrého. To všecko je pouze 

na to, aby nás ve druhém kole zradili, prodali nás za hrst stříbrňáků jako kdysi Jidáš a zradili i 

svoji zemi a nakonec i sebe sami a své děti. 

Je vůbec možná náprava? 

Pokud chceme lepší svět, pokud chceme žít lepší život jak my, tak i naše děti, pak nemůžeme 

čekat, že se něco změní k lepšímu samo od sebe. I my musíme zabrat a něco pro to dělat. I 

my se musíme zasnažit a pomoct vývoji současné situace. 

Někteří čekají nový příchod Ježíše Krista – ‘on přijde a všecko za nás vyřeší‘, říkají. Ale to se 

nestane. Jeho druhý příchod je výmysl Iluminátů, kteří to nastavili tak, že místo Krista nám 

podstrčí jejich Antikrista a budou ho za původního Krista vydávat. 

Údajně spolu s tím má přijít i mega podívaná, kdy z oblohy na nás budou mávat 

mimozemšťané, nabádat nás k lepšímu chování a andělé budou zpívat do kroku. 

A i kdyby se Ježíš opravdu vrátil a viděl tu spoušť, kterou jsme tady, na zemi dopustili, co 

myslíte že by udělal? Upletl by si bič, jako kdysi dávno a vzal by nás jednoho po druhém a 

každému by vysázel dvacet. A právem! 

Protože – co jsme udělali, jak jsme se zasnažili aby k současné tragedii nedošlo? Snažili jsme 

se přijít věci na kloub, zjistit jak to všecko je a přemýšlet jako to změnit? Ne a ne a ne. Ve 

skutečnosti ještě dnes, se všemi informacemi, hodně z nás nechápe o co jde, brání se 

názorům, které nesouhlasí s těmi, co si na základě báchorek a pověstí v televizi vytvořili a 

budou do krve bojovat s každým, kdo by si jim troufal oponovat. 

Taková je lidská povaha. 

Laskavost, slušnost, úcta jednoho k druhému, trpělivost a chápavost jsou vlastnosti minula, 

které zmizely spolu s kterýmsi kalendářním rokem, nikdo neví se kterým. Od té doby se z nás 

stali bezohlední sobci, kteří myslí jen na sebe a na svůj prospěch. Dávno jsme zapomněli na 

stará osvědčená přísloví, jako na příklad ‘jak se do lesa volá, tak se z něho ozývá‘, anebo ‘čiň 

čertu dobře, peklem se ti odmění‘. 

Každý z nás dnes mluví stejným, monotónním hlasem, bez zájmu, bez citového zabarvení a 

mele pořád dokola tu stejnou legendu, kterou není možno změnit. Operátorka v telefonu říká 

mechanicky za každou větou ‘hmm, hmm‘ a vy dobře víte, že vás skoro nevnímá. 
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Je to také vidět v obchodech, když se otevře nová pokladna, ti poslední v řadě se k ní nahrnou 

a vůbec neprojeví tolik společenské slušnosti, aby dali možnost těm, co stojí před nimi, aby 

šli první. Prostě – ten systém, který jsme pod vedením mluvících hlav v televizi vytvořili, je 

systím ‘kdo z koho‘. Džungle a prales, přesně podle plánu Iluminátů. 

Každý ví všecko nejlíp a nedá si říct ani co by se za nehet vlezlo. Lidé taky příliš mnoho 

mluví a nikdo, vůbec nikdo neposlouchá. To proto, že mu vůbec nezáleží na tom, co si druzí 

myslí a co říkají. 

Kdykoliv jsem byla na návštěvě v České Republice, ani jednou se mne nikdo nezeptal: „tak 

jak to chodí tam u vás, v cizině? Jak tam lidé žijí, co dělají, čím se baví? Je to stejné jako u 

nás, nebo je to jiné?“ Nikoho to totiž nezajímá. Ale zato unavovali ze široka vyprávěnými 

příběhy o tom, jak jim auto přejelo starou kočku, jak potkali tu nebo onu současně populární 

osobu, se kterou si samozřejmě tykají (kterou vy neznáte ani podle jména), kde byli letos na 

dovolené, jak neuvěřitelně významný člověk byl jejich dědeček, který sbíral motýly, i když o 

něm svět dodneška neví, ale přesto by mu měli postavit pomník. 

Jinými slovy, každý je sám svá vlastní a největší hvězda na světovém nebi. 

Ovšem čas se krátí, síť, do které jsme chyceni se zatahuje, je potřeba jednat a to rychle. 

Musíme si vybrat, každý z nás, co chceme: lásku, nebo strach? Tady není nic mezi tím. 

Jestliže zvolíme lásku, pak se spojíme s ostatními v jeden organismus a společně vytvoříme 

zdravou, hojivou energii. Jestliže zvolíme strach, rozpadneme se na střípky záporné energie, 

která dokáže roztrhat i látku, ze které je vytvořen vesmír. 

Zastavení blížící se zkázy 

Vědomosti o nepříteli, znalost jeho plánů a taktik, plus sjednocení lidstva jsou ty hlavní 

předpoklady pro zastavení zkázy, kterou na nás zkouší nový Babylon uvalit. Zkouší nás 

roztříštit na jednotlivé kousky, rozdělit nás, popudit proti sobě. Měli bychom si to uvědomit a 

zkoušet udělat pravý opak, protože jedině tak zastavíme tento zhoubný proces. Zkoušejme 

vyjít s druhými lidmi i přesto, že mají opačný názor než my, anebo že je nezajímá to, co nás; 

buďme přátelští a pomocní, vycházejme si vstříc, podejme si pomocnou ruku. 

Luciferiáni sami jsou velice nesnášenliví. Když je jich víc v místnosti, nikdo si netroufne 

vyjít ven, protože ti ostatní by ho v ten moment začali slovně trhat na kusy. Proto se uchylují 

k rozbíjení vztahů mezi jinými a ve skutečnosti rozbíjení všeho ostatního, včetně atomu. 

Velký indický vzdělanec a pokrokový myslitel J. Krišnamurti řekl: 

„My jsme svět a svět jsme my. Svět není oddělen od tebe a ode mne. Zde 

existuje společné vlákno příbuznosti, které nás všecky svazuje dohromady. 

Kdesi hluboko dole jsme všichni spojeni, i když navenek jsme rozdílní. Jsou 

rozdílné druhy, rozdílné rasy, rozdílné kultury a barvy, rozdílné národnosti, 

náboženství a politiky. Ale když to všecko studujete zblízka, my všichni 

jsme součástí jednoho obrovského gobelínu života.“ 

Když onemocníme, máme horečku – to je způsob, jak se naše tělo brání patogenu. Ze 

stejného důvodu hřeje slunce stále víc, protože zkouší vyléčit nemoc, kterou Luciferiáni 

uvalili na Zemi. Výbuchy na slunci jsou častější, sopečná činnost a zemětřesení častější a 

počasí se zmítá od extrému k extrému. 
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Velký Duch Indiánů nás zkouší probudit, abychom pochopili, že ‘Sedmá generace‘ je zde a 

my musíme povstat proti Iluminátům a jejich ničení. A je to nutno udělat teď, co nejdříve, 

protože později může být horečka příliš vysoká a naše Země může zemřít. 

Uvědomte si jen, současné povodně v Německu, v Belgii, v Číně. Nemají nám něco říct? 

Neříká to něco Evropské unii? Je to zjevné varování, takže proč na to nedat? 

 

KONEC 

1 Dean Henderson: Nephilim Crown 5G Apocalypse, 2019, ISBN: 9781080790043 

Dean and Jill Henderson: Illuminati Agenda 21; the Luciferian Plan to Destroy Creation, 2018, ISBN-10: 

1720819106; ISBN-13: 978-1720819103 

 

200



KAPITOLA 30 

ELEKTROMAGNETICKÁ PODSTATA COVIDU-19 A MYTÍ MOZKŮ 

2. srpna 2021 

Někteří říkají, že Covid je virus. Jiní jsou přesvědčeni, že je to bakterie a další by přísahali, že 

se jedná o parazita. A přitom nikdo z nich nemusí mít pravdu. Je podivné, že se vyskytly 

případy, kdy celé skupiny lidí, žijící poměrně osaměle, byly náhle magnetické a přitom 

očkovány nebyly. Co mohlo něco takového způsobit? 

Již v r. 2018 říkal1 Joe Imbriano, chemik a biolog, že všecky antény na 4G a 5G jsou válečné 

zbraně. Lidé to stále nechápou, asi si myslí, když to nebzučí, nehvízdá, nebo nehouká, že to 

nic nedělá. To je ale naprostý omyl. Toto zařízení je smrtelně nebezpečné pro všechny živé 

tvory. Uvažte jen ty kábly, často o průměru 10 až 15 cm a pohon antén, který má velikost 

zámořských kontejnerů a dokáže vytvořit stovky tisíců voltů – na co? měli bychom se ptát. 

To, co je po celém světě instalováno, to je vraždící síť, která nás může uvařit všecky zaráz 

pomocí neviditelného mikrovlnného záření a ani jeden výstřel nemusí v této válce padnout. 

Již delší dobu je zde snaha nahnat nás všecky do měst, kde budeme ovládáni, kontrolováni a 

zároveň ničeni těmito frekvencemi, spolu s nesmyslnými zákony a příkazy. Dříve nebylo 

možno vysílat bez radio licence. Pak přišli se 2,40 GHz, což je jedna z nejškodlivějších 

frekvencí, která způsobí, že se vodní molekuly roztočí kolem jejich osy. Proč si zahrávají 

s vodními molekulami? No přece proto, že my všichni jsme z 80% voda a tito lidé dobře ví 

(ale nám to neřeknou) co to s námi udělá. 

A proto udělali tuto frekvenci přístupnou všem, pouze za malý poplatek. Již není zapotřebí 

licence a to proto, aby byla co největší hustota vysílání, neboli aby nás doslova zaplavili 

elektromagnetickými frekvencemi, které narušují naše vodní molekuly. 

Další frekvence, což je 5G, je 60 GHz. Tato ovlivňuje kyslíkové molekuly a opět, je to další 

válečná zbraň. Když je kyslíková molekula zasažena 60 GHz mikrovlnami, to ovlivní oběžné 

vlastnosti jejích elektronů a výsledek je nedostatek kyslíku. Krev pak není okysličována. 

Železo je magnetické a váže se na hemoglobin. Když se omezením kyslíku, hemoglobin se 

železem přestane vázat, pak nedochází k okysličování orgánů a člověk zemře. 

Vliv 5G milimetrových vln rovněž ovlivňuje schopnost pokožky vytvářet vitamin D. Vitamin 

D se také vytváří vlivem slunečního svitu na oči – proto jsou tak propagovány sluneční brýle, 

abychom neměli dostatek slunce a tím pádem dostatek vitaminu D a byli náchylní ke všem 

nemocem jak jsou. A ještě se nám kvůli nedostatku světla zkazí zrak. 

5G je nebezpečná zbraň 

To všecko je tak zvaná magneto-biologie, říká Imbriani. Nikde není tato věda učena, málokdo 

o ní něco ví, málokdo chápe, co způsobuje živému organismu a rostlinám. To je záměrné, je 

zde obrovská snaha to před námi utajit, protože se jedná o tajnou zbraň, která je používána 

proti nám. 

Jestliže máte 5G doma, pak je to pomalá smrt. Tato energie způsobuje srdeční poruchy a 

arytmie, neurologické problémy, mravenčení v končetinách, únavu, mdloby, nervově-

invazivní encefalitidu a jiné. Až všecky ty věže jednou zapnou na trošku větší výkon, tak se 

to projeví jako epidemie obrny. 
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5G je převážná část současné ekonomie. Kdyby tato technologie byla odhalena co doopravdy 

je, ekonomie po celém světě by zkolapsovala. Všecko je v ní investováno, veškeré podstatné 

peníze do toho šly a například penzijní fondy jsou doslova těmito investicemi zamořeny.  

Pokusy s 5G milimetrovými vlnami byly dělány již v 1980-tých letech a jejich výsledky byly 

záměrně zkresleny jak nejvíc to šlo. Takže dnes zde máme skoro 40ti letou technologii, nikdo 

neví co způsobuje a ti, kteří ji na nás používají ví hlavně to, že je velmi škodlivá. Spoléhají, 

že nikdo nekontroluje kolik energie antény vydávají, na jakou vzdálenost působí a co všecko 

způsobují. Takže jejich majitelé si s námi mohou dělat co chtějí. 

Vsadím se, že žádný z nich u sebe nenosí spuštěný mobil.  

Vliv elektromagnetického pole na buňky, tkáně a organismy 

Následující materiál2 je přímo z americké vládní stránky. Ve veřejně dostupných vládních 

dokumentech je možno najít skoro všecko, snad aby mohli jednou říct: „však jsme vám to 

říkali, ale vy jste to ignorovali.“ Jenže kdo má čas procházet stránky a stránky odborných 

textů v dnešní době, doslova zamořené informacemi všeho druhu? 

Tento vládní dokument pojednává o tom, jaký je společný vliv elektromagnetického pole při 

megahertzích, gigahertzích a tetrahertzích na živý organismus. Když uvážíme, že skoro 

všecky biologické systémy velmi silně reagují na elektromagnetické vlny a že lidé jsou 

průběžně vystavováni vyšším a vyšším kmitočtům ve formě komunikačního zařízení a 

zabezpečovacích systémů, rozumnět těmto vlivům je naprosto nutné. 

Elektromagnetické vlny ovlivňují aktivitu v buněčných membránách (vodivost sodíku a 

draslíkových iontů) a mají vliv na ne-výběrové cesty, celomembránový potenciál a dokonce i 

na buněčné cykly. Vyšší hertzové radiace narušují DNA a způsobují genomické 

nevyváženosti. 

Při pokusech s frekvencemi od 500 MHz do 9 GHz bylo pozorováno, že lidé dostávali 

‘akustické chápání‘, neboli sluchové halucinace. Zajímavé je, že to fungovalo i u těch, kteří 

byli naprosto hluší. Bylo zjištěno, že halucinace se dostavily už při 0,4 mW cm-2. 

V 1970tých letech dokázal ruský vědec Děvjatkov že 39-46 GHz vysílaných na kvasnice 

podpořilo jejich růst. (Je pak možné, že ten stejný vliv můžeme očekávat při rakovinném 

bujení?). Potlačení biologické činnosti spolu se změnami metabolismu bylo pozorováno pod 

vlivem milimetrových vln u kyselých amino kyselin, zatím co u zásaditých amino kyselin 

nedošlo ke změnám. 

Milimetrové vlny po dobu 1 hodiny neovlivnily aktivitu ovocných mušek, ale udělaly je 

neplodné. Při pokusech s krysami, denní vliv milimetrových vln je učinil depresivní, zbavil je 

chuti k jídlu a způsobil trvalou únavu. 

Více informací můžete najít v dokumentu samotném a v literatuře, která činí jeho podklad. 

Covid jako způsob dozoru, cenzury a diktátu 

Ruské Ministerstvo zdravotnictví3 údajně vydalo zprávu, že po důkladném vyšetřování 

zjistili, že Covid není žádný virus. To celé je globální podvod. Lidé umírají na otravu, 

způsobenou dlouhodobým vlivem elektromagnetické radiace. 
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Lékaři v Rusku jednali proti příkazu WHO, která zakazuje pitvy zemřelých na Covid 

(pročpak asi?) a zjistili, že hlavní příčina úmrtí jsou krevní sraženiny a ty virus nezpůsobuje. 

S krevními sraženinami v cévách krev nemůže proudit, tělo není okysličováno a lidé se dusí. 

Protizánětlivé léky, včetně acylpyrinu to často dokážou vyléčit. V Itálii na to přišli už skoro 

před rokem a během několika dnů šlo mnoho pacientů z nemocnic domů, zdraví. 

Všecko je to nastaveno tak, abychom kvůli strachu z nějaké neznámé příšery, zvané ‘Korona‘ 

neviděli skutečný důvod pro všecka ta nesmyslná opatření, která na nás byla uvalena, což je 

totalitární diktatura. V Kanadě4 se tím nějak moc netají. Říkají, že se lidé nesmějí shlukovat, 

protože by se tím mohly rozšiřovat ‘neověřené informace‘. 

Takže už ne viry a bakterie, ale neověřené informace! To znamená, lidé by mohli říkat nahlas 

co si myslí a dokonce to diskutovat a to přece nepřipadá v úvahu! 

David Menzies, novinář5 z Ontaria byl předvolán k soudu a obviněn, že si při jedné 

z mírových demonstrací, které se zúčastnil, aby ji zdokumentoval, ‘potřásal rukama s jinými 

lidmi a dokonce se smál!‘ Soud povolal i ty, se kterými si potřásal rukama a všecko bylo 

vyšetřováno! Jak dopadl on sám neříká, ale ti, se kterýma si podával ruce, prošli s pokutou. 

Kanada není extra přísná země. Kvůli komunistickému vedení Justina Trudeau je pouze o pár 

týdnů či měsíců napřed, před námi. 

Co dokáže grafen v očkování 

Evropská unie investovala6 celou 1 miliardu euro do projektu, zvaného ‘Grafenová vlajková 

loď‘ (Graphene Flagship), což byla snaha nejen zkomercionalizovat grafen, ale také vytvořit 

z Evropy základnu pro technologie na bázi grafenu. Tento projekt byl největší výzkumný 

projekt dnešní doby, i když je podezření, že Čína pracuje na výzkumu grafenu ještě pilněji. 

Ojedinělé vlastnosti7 grafenu přímo volají po jeho uplatnění v elektronice. Jeho nejčistší 

forma je jednu molekulu silná, má pevnost diamantu a přesto je pružná jako guma. Grafen má 

tu největší elektrickou a tepelnou vodivost, jaká byla kdy zaznamenána. Je to vodivost 10x 

vyšší, než jakou má měď. Také se vyznamenává největší pohyblivostí elektronů, která je asi 

100x vyšší, než jakou má křemík, což samo předurčuje tento materiál pro použití 

v elektronice. 

Grafen, který je přidán do současných očkování, je paramagnetický, takže nemůže 

způsobovat magnetizmus očkovaných. Údajně se stává magnetickým pouze za obrovských 

tlaků, které samozřejmě není možno v lidském těle docílit. Ale snad získává magnetické 

vlastnosti tím, když převezme teplotu těla – což není zatím nikým potvrzeno 

Nikdo netušil, že nám budou grafen injekčně dopravovat do těla. Grafen je totiž s lidským 

tělem neslučitelný, i když se v podstatě sestává ze stejných atomů, jako naše orgány a tkáně. 

Jenže jeho troj-rozměrná podstata způsobuje neobvyklou reakci krevních bílkovin a 

biologických membrán a vede k těžkým trombotickým problémům, biodegradaci a 

k zápornému ovlivnění imunitního systému. 

Přesto je grafen využíván v lékařství, protože jeho fyzikální vlastnosti ho dělají použitelným 

k dopravení látek přímo na místo a jeho vodivost ho činí využitelným jako bio-sensor. Enzym 

myeloperoxidáza, který se nachází v některých bílých krvinkách, rozkládá grafen a ten je pak 

snadno vyplaven z těla ven. Kupodivu, alkohol i kouření zvyšují množství tohoto enzymu. 
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Grafen a 5G technologie 

Vodivost grafenu umožňuje snadné spojení s 5G technologií, protože tato forma uhlíku dobře 

funguje jako anténa. Ty řeči, že nás to má napojit na Internet věcí (Internet of Things) jsou 

podle některých pouhé zastírání pravdy. 5G síť je vojenská zbraň, je to smrtící síť a zvýšením 

jejího výkonu je možno vyhubit všecky lidi, jak zde jsou a ty očkované přednostně. 

Dnes už naši otrokáři nepotřebují plynové komory; pomocí 5G radiace nás mohou pomalu 

vraždit i v našich vlastních domovech a kdyby tento proces chtěli urychlit, stačí zvýšit 

výkonnost antén. 

Příznaky vlivu 5G na člověka jsou ty stejné jako u každé chřipky. Ve skutečnosti, všecky 

chřipky jsou následkem vlivu elektrické energie. Příznaky se projevují dýchacími potížemi, 

dostaví se tlak na prsou, někdy kašel a rýma, bolesti a malátnost v celém těle. 

Výzkum na universitách8 v Italii, v Americe a v Rusku zjistil, že 5G milimetrové vlny mohou 

být absorbovány dermatologickými buňkami v pokožce, které pak fungují jako antény a jsou 

hlavním činitelem pro vytvoření koronavirů v lidských buňkách. 

Ovládání mikrovlnných antén 

Španělští mikrobiologové9 a jiní vědci objevili informace o počítačovém programu, který je 

používán na ovládání funkcí bezdrátových 5G antén. Tento program určuje čas, kdy má 

anténa vydávat patřičnou radiaci, které části jejího okolí budou ovlivňovány a jakou silou. 

Když jsou 5G antény nainstalovány, tak žádný program nemají. Ale později se dostaví další 

pracovníci, o kterých nikdo neví kdo jsou a odkud přišli a tito nainstalují software (program). 

Program spojuje každou anténu s hlavním centrem, odkud je na dálku řízena. Tito určují ve 

kterou hodinu dne bude anténa vydávat jaké frekvence, jak dlouho a kdy tato činnost skončí. 

Tímto způsobem je ovlivňován termostat celého okolí, anebo pouze jeho části. 

Elektromagnetické frekvence mají i jiné využití 

Elektromagnetické vlny10 mohou být používány k ovládání myšlení, k navozování stresových 

situací a i k přímému útoku jak na jednotlivce, tak na celé lidské skupiny. S jejich pomocí, 

s použitím tak zvaných ‘Zbraní přímé energie‘ (Direct Energy Weapons), anebo akustických 

zbraní je možno přivést mnohé k naprostému šílenství, nebo je donutit spáchat činy, které by 

jinak neudělali a to aniž by věděli, že jsou manipulováni. 

Tyto metody jsou samozřejmě vrcholně neetické a protilidské, což je důvod pro jejich 

utajování. Nijak to ale neodrazuje vojenské badatele, pro které zjevně život druhého člověka 

nemá tu stejnou cenu jako život jejich vlastní a životy členů jejich rodin. Proto pilně pracují 

na dalších a dalších zbraních, které by nás, obyčejné lidi zotročily, donutily k činnosti, se 

kterou nesouhlasíme, nebo nás terorizovaly, či přímo zničily. Jsou za svoji práci dobře 

placeni a to zřejmě dokáže umlčet jejich svědomí, pokud jaké mají. 

Podle plánů našich tajných manipulátorů je zde snaha zbavit se dvou třetin celosvětové 

populace pomocí elektromagnetických zbraní, atomových zbraní, očkování, hladomoru a 

jiných prostředků. Dnes již mají technologii, aby ten zbytek, co přežije, napojili pomocí čipů, 

implantovaných do mozku na satelity a 5G antény a ovládali je pomocí počítačů. V Americe 

jsou všecky části armádního výzkumu plně zainteresovány v tomto vývoji a je jedině správné 

předpokládat, že mnohé jiné země dělají totéž. 
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Tím pádem se naše mozky stávají součástí bojového pole, kdy manipulací je rovněž možno 

psychicky ovlivnit jedince, aby na příklad proti své vůli vystoupili proti organizaci, kterou 

založili, anebo nahrávali globalistům v jejich plánu na zavedení diktátorství. 

Na příklad, všecko střílení ve školách a v obchodních domech, kde jsou vražděni nevinní lidé 

bláznivými jedinci, mohou být výsledky takového ovládání mozku útočníka. Proto ho 

pokaždé policie zlikviduje, aby nezůstal naživu a nevypovídal, protože mnoho informací by 

se tímto způsobem dostalo ven. 

Stejně tak pálení domů, hlavně v Kalifornii, kdy domy shoří, auta na ulici se roztaví na 

kovové kaluže a přitom stromům se nic nestane – to je zase ‘Zbraň přímé energie‘ v plné šíři. 

Patentovaná technologie 

Pouze v r. 2010 bylo podáno 800 patentů, týkajících se neurotechnologie, což byl 

dvojnásobek těch, které byly podány rok předtím. Je možno předpokládat, že s každým 

dalším rokem se tento počet bude jen zvyšovat. 

Jedna z těchto zbraní11, zvaná ‘Hlas Boha‘ (Voice of God) je zařízení, které vysílá hlas přímo 

do mozku a to dává pocit, že sám Bůh k nám promlouvá. Tato zbraň působí na dálku a 

dokáže promlouvat k jednomu jedinému člověkovi z celého davu. Byla prvně vyzkoušena 

v Iráku, kde zmíněný hlas byl považován za hlas Allaha. Nikdo jiný z okolních lidí nic 

neslyšel, než jeden, určitý člověk. 

I extrémně nízké12 elektromagnetické frekvence mohou značně ublížit lidskému organizmu. 

Je dokázáno, že elektromagnetické pole o 100 Hz a 5,6 mT dokáže po 45 minutách narušit 

DNA buněk v laboratorní misce. Lidé jsou těmto frekvencím vystaveni denně, neboť je 

vydávají mnohé elektrické spotřebiče, dnes i mnohá elektrická auta, nebo vlaky. Skoro 

všichni strojvedoucí elektrických lokomotiv mají leukemii a jiné těžké nemoci. 

V kombinaci s rentgenovými paprsky je frekvence 100 Hz ještě víc škodlivá a vznik rakoviny 

je znám. Také genetické ublížení je toho následek a byly zjištěny i neurodegenerativní 

choroby. 

Jak škodlivé jsou mobilní telefony 

Geny, životní prostředí a chování každého jedince určují délku jeho života a i případný 

výskyt nemocí. Stres, způsobený námi samotnými a naším okolím rozhodne, jestli se 

genetické předpoklady projeví, či ne. Jedním z těchto stresorů jsou i radiové frekvence 

elektromagnetických vln. 

Myslet si, že vyzařování mobilních telefonů je neškodné, což je propagováno jak vládou, tak 

i telekomunikačním průmyslem, je velký omyl. Tato nepravda je založena na mylném 

názoru, že ne-tepelné biologické vlivy neexistují. Je uvažováno, že všecky biologické vlivy 

na člověka mohou být pouze tepelné podstaty. 

Na vysvětlenou, každý vliv je považován za ne-tepelný, když není následován zvýšením 

teploty. Ne-tepelné vlivy záleží na mnoha podmínkách, jako jsou délka doby vystavení, doba 

trvání jednotlivých úseků, na jaký druh organismu je vliv uplatňován a přítomnost 

přídavného magnetického pole. 
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Protože ne-tepelné vlivy nejsou mylně brány v úvahu, i když existují, stejně jako není brán 

zřetel na dlouhodobý vliv tohoto záření, nemohou být současné bezpečnostní předpisy 

považovány za právoplatné. Nesmíme zapomínat, že většina mikrovlnných signálů, které jsou 

v mobilní komunikaci používány, nebyla nikdy nikým testována a její záporné vlivy jsou tím 

pádem ignorovány. 

Nejvíc ohroženy jsou v tomto směru děti a dospívající mladí lidé, už kvůli tomu, že jsou 

nejčastějšími uživateli mobilních telefonů. Také jejich anatomie způsobuje, že jsou více 

ohrožení než dospělí. Další ohrožené jsou těhotné ženy a pak ženy celkově. 

Elektromagnetické frekvence způsobují vytváření určitých druhů kyslíku, jako jsou O2, HO, 

ale také H2O2, O3 a ovlivňují jeho stabilitu. Když tento tak zvaný reaktivní kyslík, nebo také 

reaktivní dusík přijdou do styku s bílkovinami, tyto podlehnou okysličení, což vyústí v 

degeneraci aminových kyselin a bílkoviny tím ztratí funkčnost. Značné okysličení bílkovin je 

možno najít v mozku Alzheimerových pacientů. 

Také v tucích způsobují reaktivní kyslíky a dusíky okysličení, které je nazýváno peroxidace 

tuků. Odpadní látky v důsledku tohoto procesu, jako jsou hydroxylové radikály, mohou 

narušit DNA. Peroxidace tuků hraje klíčovou roli u degenerativních nemocí a způsobuje 

urychlené stárnutí. 

Jestliže není k dispozici dostatečné množství antioxidantů, anebo když je škoda, spáchaná na 

DNA příliš značná, genetické regulační procesy jsou tím znevýhodněny a pak dochází 

k patogenickým následkům. Pravděpodobnost vzniku rakoviny je tím zvýšena, neboť 

onkogeny jsou současně aktivovány. Ublížení mitochondriální DNA je smrtelné, protože toto 

DNA je desetkrát více zranitelné okysličovacím stresem. 

Bylo provedeno velké množství testů a studií, které dokázaly, že vliv elektromagnetických 

vln vede ke DNA a chromosomálnímu narušení. Genetický škodlivý vliv závisí na mnoha 

podmínkách a jejich vliv je tak různorodý, že ho není snadné vyhodnotit. 

Jedna věc je však jistá, ohrožení na zdraví zde je a je značné. 

1 https://www.youtube.com/watch?app=desktop&v=oY5SReQ2Kqc&feature=youtu.be 
2 https://www.ncbi.nlm.nih.gov/pmc/articles/PMC5746568/ 
3 https://rense.com/general96/covid-19-not-a-virus.php 
4 https://twitter.com/NewGranada1979/status/1409185402280316929 
5 https://anti-empire.com/canadian-journalist-summoned-to-court-for-shaking-hands-and-laughing/ 
6 https://spectrum.ieee.org/europe-has-invested-1-billion-into-graphenebut-for-what 
7 https://www.bitchute.com/video/aY2Lz61w4AAB/ 
8 https://scienceintegritydigest.files.wordpress.com/2020/08/fioranelli-2020-5g-technology-coronavirus.pdf 
9 https://www.orwell.city/2021/08/5G-software.html 
10 https://gangstalkingmindcontrolcults.com/attack-on-the-brain-neurowars-and-neurowarfare-article-by-armin-

krishnan-2016/ 
11 https://www.wired.com/2007/12/the-voice-of-go/ 
12 https://www.ncbi.nlm.nih.gov/pmc/articles/PMC3897901/pdf/2052-336X-12-15.pdf 
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KAPITOLA 31 

OČKOVÁNÍ BYLA POVOLENA POUZE PRO NOUZOVÝ STAV 

5. srpna 2021 

Doktorka Dolores Cahill je imunolog a molekulární biolog a tyto vědy učí na univerzitě 

v Dublinu, v Irsku. Dříve byla členkou ‘Vědeckého výboru‘ (Scientific Committee) Evropské 

komise, ale poté, co prohlásila, že ani karanténa, ani roušky a společenské distancování 

nejsou pomocné k zastavení koronaviru, musela ze své funkce odstoupit. 

Dr. Cahill říká1, že koronaviry jsou mezi námi již celá dlouhá léta. Už v r. 2003 jsme měli 

SARS-CoV2 (stejný jako ten současný) a ta možnost na některou tuto chřipku zemřít je jedna 

z osmi milionů. Lidé jsou již na tyto chřipky zvyklí; jsou proti nim imunní. Naši manipulátoři 

si ve skutečnosti vybrali špatnou nemoc, se kterou nás straší.  

Děti dostávají celou spoustu očkování ještě jsou velmi malé. Ale dětský imunitní systém 

dokončí svůj vývoj až ve věku 3-5 let, takže tyto injekce jsou nejen naprosto zbytečné, ale 

ještě dětem škodí. Veškerá očkování jsou jedovaté látky, velmi nebezpečné. Očkování není 

ten způsob, jak se bránit nemocem; za tím vším je naprosto špatná, ‘darwinovská‘ logika, 

neboli nelogičnost. 

Někoho nutit je protizákonné po celém světě 

Dnešní národní státy, což jsou ve skutečnosti velké korporace, zkouší lidi nutit, aby se 

nechali testovat pomocí PCR testů, zkouší je donutit nechat se očkovat. Ale nutit někoho, to 

je kriminální čin. Nutit někoho do karantény, nebo do záchytného centra je na úrovni únosu. 

A když řeknou, že tam ‘musíte jít‘, to je druh smlouvy, je to právní dohoda a tito lidé nabízejí 

smlouvu, kterou my nemusíme přijmout. 

Jestliže se vám něco takového stane, ptejte se na jména těch, kteří vyžadují vaši poslušnost a 

oznamte jim, že se proviňují proti zákonu a mohou skončit ve vězení. Většinou se odmítnou 

identifikovat a nechají vás radši jít. Ale kdyby došlo k soudu, pak vyhrajete. 

Tady nejde o žádný nouzový stav. Ve skutečnosti máme dostatek léčebných prostředků a 

žádná očkování nejsou zapotřebí. Všechna očkování byla povolena pouze pro nouzový stav. 

Jakmile nebyl nouzový stav vyhlášen, pak musí být toto injekční vpichování škodlivých látek 

okamžitě zastaveno, obzvláště když máme dostatečné množství osvědčených léčivých 

prostředků. 

Ovšem zde je jejich plán, plán globalistů, nazvaný ‘Agenda 21‘, který má za úkol snížit délku 

života lidské populace. A tito lidé to všecko chtějí táhnout celých 5 let. Jenže ta očkování 

musí být okamžitě zastavena, protože škodí lidem mnohem víc než chřipka sama. Evropa už 

má desetitisíce mrtvých a skoro 2 miliony nemocných, z toho polovina jsou těžce nemocní, a 

všecko následkem tak zvaného očkování. Kolik víc důkazů potřebujeme, abychom pochopili, 

že to celé je podvod, že je to genocida? 

Nenormální situace 

V normální situaci, kdyby 25-50 lidí v celém světě zemřelo na nějaký lék, okamžitě by bylo 

jeho použití zastaveno. A tady, veškerý lékařský personál, včetně právníků, z nichž všichni 

skládají přísahu, že budou své zaměstnání provozovat jak nejlépe mohou a ve prospěch 

lidstva, ti všichni se proti této přísaze proviňují. Ti všichni by měli být trestáni. Až lidé 
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konečně pochopí, že tyto injekce jim zkrátily život, pak bude mnoho z nich řádně rozezleno a 

možná se mnohým ‘profesionálům‘ budou i mstít. 

Jsou ovšem i takoví lékaři, kteří veřejnost varují a tito pak ztrácejí lékařská oprávnění, jsou 

pronásledováni, je jim vyhrožováno smrtí. A mnozí, jako na příklad vynálezce PCR testu, 

Kary Mullis, jsou odstraněni, neboli nedobrovolně zemřou. 

Ti, kteří ztratili člena rodiny kvůli očkování by měli soudit politiky. Podle zákona jsou 

farmaceutické firmy chráněny proti soudům, což je další zločin proti lidem. Pak je ale nutno 

soudit politiky, kteří toto všecko na nás nanutili a snad i lékařský personál, který používal 

jako léčebný prostředek něco, o čem neměl nejmenší informace. Nesmíme zapomínat, že 

záměrná smrt někoho je pořád ještě vražda, to není možno zapřít a ta je všude trestatelná. 

Teď dokonce ‘očkují‘ i děti, což je normální zločin. Je to nemorální a protizákonné, protože 

úmrtnost dětí na kteroukoliv chřipku je nulová. A dnes dostávají děti po očkování srdeční 

mrtvice, umírají, anebo jsou velmi nemocné. 

U starších lidí, kteří mají přídavné zdravotní problémy, tato injekce vyburcuje imunitní 

systém natolik, že to člověka vyčerpá a on zemře. A předtím dostali jiné injekce proti chřipce, 

to způsobí vytvoření tolika protilátek, že je to zabije. 

Každý, kdo dostal mRNA injekci proti Covidu má automaticky zkrácený život. Je možno 

očekávat, že ti, kteří měli nějaké další, přídavné nemoci, nepřežijí 2-3 roky. Proč jinak by se 

na příklad britská vláda tak horlivě připravovala na velký nárůst úmrtí, rozšiřovala 

krematoria, hřbitovy a všecko, co má co dělat se smrtí? 

Mechanismus protilátek 

Dr. Sucharit Bhakdi je tajsko-americko-německý mikrobiolog v penzi, který je obviňován, že 

rozšiřuje spiklenecké teorie a propaguje antisemitismus. Nejen že Dr. Bhakdi žádné 

spiklenecké teorie nerozšiřuje, ale varuje lidi před očkováním a vysvětluje, jak chřipky 

fungují. Ale že z něho udělali antisemitu, nad tím už zůstává rozum úplně stát. 

Je to snad kvůli tomu, že když se člověk vyjádří proti jakémukoliv oficiálnímu názoru, ať už 

je dobrý nebo špatný, tak je automaticky antisemita? Jak v tom potom ti Semité fungují? Jsou 

snad za vším, co je sice politicky správné, ale logicky špatné? 

Dr. Bhakdi vysvětluje2, že tak, jak je nám tvrzeno, že Covid je nový virus a že náš imunitní 

systém ho nerozpozná a nemůže proti němu vyvinout protilátky a proto že potřebujeme nutně 

očkování, že nic z toho není pravda. Vědecké publikace samy říkají, že Covid-19 a jeho 

odrůdy nejsou vůbec rozdílné od starých koronavirů. A stejně tak není důležité, jestli náš 

imunitní systém již s tímto virem přišel do styku, nebo ne. V případě, že je to neznámý vir, 

bude jeho reakce pouze o něco pomalejší. 

Ve styku s nemocí, náš imunitní systém vytváří mnoho obranných látek a protilátky jsou 

pouze jedna část z nich. Protilátky mají celkem dvě funkce. Jednak zkoušejí zabránit, aby se 

virus dostal do buněk. Když ale přece jen dojde k infekci, lymfocyty to jsou, které tyto buňky 

zničí a virus se dále nemůže rozmnožovat. Druhá funkce protilátek je v případě bakterií a 

plísní. Zde se opět protilátky navážou na bakterie, aby je kontrolovaly a když tyto proniknou 

do krve, leukocyty je okamžitě požerou. 

Takže lymfocyty jsou používány proti virům a leukocyty proti bakteriím a plísni. 
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Když se jedná o neznámou nemoc, výroba protilátek trvá až 4 týdny a to, co imunitní systém 

vyprodukuje, se nazývá imunoglobulin M, neboli IgM. V případě známé nemoci, protilátky 

jsou vyrobeny během 5-10 dnů a nazývají se IgG a IgA. 

Toto všecko bylo potvrzeno testy tří nezávislých skupin badatelů, kteří záměrně infikovali 

pokusné osoby a pak denně měřili stav jejich krve, za účelem zjištění časového intervalu, 

potřebného na produkci protilátek. Zároveň zjišťovali, jaké protilátky jsou vyráběny. Doba, 

jakou imunitní systém všech testovaných potřeboval na vytvoření protilátek odpovídala tomu, 

co bylo právě napsáno. A protilátky, které byly vyprodukovány byly skoro všecky IgG, nebo 

IgA. To znamená, že imunitní systém většiny lidí již tyto nemoci znal a dovedl se proti nim 

bránit. 

U ‘očkovaných‘ se IgG a IgA protilátky dostavily velmi brzy a s opakovaným ‘očkováním‘ 

stále jejich počet vzrůstal. Ten problém je, že genetický materiál, který je do těla spolu 

s injekcí vpraven se dostane do krve a pronikne do buněk, které tvoří vnitřní povrch cév, 

protože ty jsou první, se kterými přijde do styku. Tyto buňky pak začnou vyrábět hrotovou 

bílkovinu (spike protein), která postupně také pronikne do krve. 

Lymfocyty rozeznají nepřítele, kterého hrotová bílkovina reprezentuje a napadnou ho, což 

spustí počátek srážení krve. Tímto způsobem nás ve skutečnosti zkoušejí lymfocyty zabít 

hned po vpichu, ale nedaří se jim to, protože v té době (7-10 dnů po injekci) ještě imunitní 

systém nevyprodukoval dost protilátek. 

Za několik dalších dnů je protilátek podstatně víc. Jestliže jsou další hrotové bílkoviny 

vylučovány do krve, lymfocyty, spolu s leukocyty a protilátkami napadnou buňky, které tyto 

protilátky vyrábějí, protože je považují za jedy vypouštějící bakterie, viry, nebo plíseň. A 

protože tyto buňky jsou součástí cévních stěn, pak části našeho vlastního imunitního systému 

začnou tyto stěny užírat. 

Něco takového nebylo ještě nikdy viděno, protože leukocyty a lymfocyty, pokaždé napadaly 

buď viry, nebo bakterie. Ale v tomto případě napadají buňky vlastního těla. Následky něčeho 

takového nejsou předvídatelné; nikdo neví, co můžeme očekávat, ale je jisté, že to nebude nic 

kladného a příjemného. To všecko je – ve skutečnosti – genocida! 

Chudáci lékaři, nemají to lehké 

Určitě by bylo hodně skutečných zdravotních profesionálů, kteří by nás rádi varovali a 

upozorňovali na případné nesrovnalosti v současné politicko-zdravotní situaci. Ale většina 

z nich si netroufá cokoliv říct a mnozí z nich se určitě i bojí. Přece mají taky děti, ty potřebují 

vystudovat, půjčka na auto, hypotéka na dům – to všecko stojí peníze a peníze. 

Když lékaři dostanou3 oprávnění k provozování lékařské praxe, tak tím prakticky slibují 

věrnost farmaceutickému průmyslu, jeho nefunkčním drogám, vydávaným za léky a jeho 

škodlivým vakcínám. Ti lékaři, kteří nepředepisují dost léků, anebo nepoužívají vakcíny, se 

vystavují zlovůli farmaceutických gigantů a na příklad v Americe mohou snadno ztratit 

oprávnění k provozování medicíny. Touto dobou dokonce varuje lékaře i sama americká 

‘Federace státních lékařských výborů‘, aby nerozšiřovali nepravdy o vakcínách, nebo by je to 

mohlo stát lékařské oprávnění. 

Krátce a stručně: ‘nepokoušejte se hlásit škodlivé vlivy těchto injekcí, nebo přijdete o 

příjem‘. 

209



Lékařům je teď dokonce zakazováno zúčastňovat se diskuzí, kde by nebyly propagovány 

vakcíny. Nesmějí vyjádřit svůj názor na společenských stránkách, psát odborné články, které 

by byly proti vakcínám, anebo jinak zveřejnit vlastní názor, jestliže je opačný od toho, co 

propaguje Big Pharma. Dokonce i když lékař navrhne léčbu, pak riskuje ztrátu lékařského 

oprávnění, protože v dnešní pomatené době je vakcína přece víc než léčba. 

Dr. Eric Nepute ze St. Louis v Americe byl dokonce obviněn ‘Federací‘, když doporučoval 

pacientům zinek a vitamin D. 

Jak říci ‘ne‘, když nechceme být očkováni 

Proto4 člověk musí být opatrný i když by chtěl vyjádřit nesouhlas s očkováním. Nikdy 

nevíme, kdy to začne být bráno za útok proti ostatním, za ničení světového blaha anebo za 

vlastizradu. Dnešní svět není normální, největší šílenci si na nás vymýšlí intriky a i bránit se 

je nutno opatrným způsobem. 

Předně, když třeba v zaměstnání bude požadováno, aby byl člověk očkován, pak není 

doporučováno odmítnout a říct přímo ‘ne‘! Namísto přímého nesouhlasu je lepší říct něco 

jako: 

„Nemám nic proti očkování, když mi dodáte následující informace, na které mám 

podle zákona plné právo: 

1. Můžete mi sdělit současnou právní situaci tohoto očkování, jestli náhodou 

není pokusné? 

2. Můžete mi předložit důkazy, že toto očkování bylo správně testováno 

nezávislými organizacemi a nechat mne prostudovat výsledky těchto testů? 

3. Můžete mi sdělit úplný seznam obsahu tohoto očkování, které mám dostat 

abych mohla zjistit, že neobsahuje škodlivé látky? 

4. Můžete mi sdělit jaké byly doposud vedlejší škodlivé účinky tohoto 

očkování? 

5. Můžete zaručit, že je to opravdu očkování a ne pokusná mRNA, geny 

měnící terapie? 

6. Můžete mi sdělit jaká je možnost úmrtí a jaká je pravděpodobnost 

uzdravení v případě, že bych nebyl očkován a dostal Covid-19? 

7. Můžete zaručit, že nebudu pod žádným nátlakem stran rozhodnutí o 

vakcinaci od vás, ani od nikoho jiného, v souladu s Norimberským 

kodexem? 

„Jestliže mi dodáte tyto požadované informace, pak jsem ochotna se nechat očkovat, ovšem 

požaduji písemné potvrzení, podepsané lékařem, že mi tím nebude ani v nejmenším ublíženo a 

že v případě jakýchkoliv vedlejších účinků tento lékař na sebe bere právní a finanční 

zodpovědnost za případné škodlivé následky očkování. Jestli ale očkování odmítnu, pak 

potvrďte písemně, že toto rozhodnutí nikterak neohrozí moji pozici a že nebudu vystaven 

předsudkům nebo diskriminaci.“ 

Tyto informace vám samozřejmě nikdo nemůže dodat a ani vám nikdo nevystaví požadované 

písemné potvrzení. Tak zvané ‘očkování‘ je pokusné, je to mRNA geny měnící terapie, je 

velice škodlivé a žádný lékař vám nebude ochoten něco takového podepsat. Takže byste tím 

měli být teoreticky zproštěni povinnosti nechat se očkovat. 
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Co na to říká Dr. Vladimir Zelenko 

Dr. Zelenko je nesmlouvavý. Říká, že napřed musíme zastavit zbytečné umírání lidí a pak je 

nutno oběsit ty, co to způsobili. Samozřejmě, to věšení přijde až poté, co zamezíme 

zbytečnému umírání. Lidé k tomu účelu musí udělat dvě věci: za prvé, nenechat si napíchat 

jedovaté, smrtící injekce, zvané mylně očkování a za druhé, když onemocní, okamžitě se 

začít léčit. 

A zdůrazňuje: „nenechte si napíchat ty smrtelné jedy!“ 

Ta skutečná zbraň Covidu-19 je strach. Strachem nás manipulují a strachem nás nutí dělat 

nesmyslné věci, jako nechat se očkovat. Na příklad, očkovat dětí je zločin. To, že by děti 

umíraly na Covid, ta možnost je jedna z milionu. A když by i tuto chřipku dostaly, pak si 

musíme uvědomit, že 99,998% z nich se uzdraví, aniž by dostávali jakékoliv léky a to je co 

říká samo CDC. Takže důvod pro očkování dětí není medikální, ale je to dětská oběť 

nějakému podivnému a podezřelému božstvu. 

I očkování dospělých je dodávání živých lidských obětí. Dospělí nepotřebují být očkováni; 

většina z nich už má přirozenou odolnost a ta je daleko lepší, než co může kterákoliv vakcína 

vyprodukovat. Takže i to je obětování živých lidských bytostí. 

A zatím, reakce na tak zvané vakcíny jsou děsivé 

Evropské sběrné centrum5 pro následky léků a očkování, zvané ‘EudraVigilance‘ uvádí ke 

21. červenci 2021 celkem 18 928 úmrtí a 1,8 milionů nemocných, z toho 50% těžko 

nemocných. Nemělo by nám to konečně už něco říct? Neměli bychom se už konečně 

zamyslet nad tím, co se děje a přestat věřit těmto zločincům a vrahům? Vždyť s takovou nás 

všecky velmi brzy vyhubí! 

Trvalá karanténa plánována pro Británii 

Informátorka a badatelka6 Deborah Tavares získala e-mail, který buď někdo vypustil do světa 

schválně, aby nás varoval, anebo došlo k omylu. Také se může jednat o podvod, i když 

dotazem věrohodných a znalých osob ve Washingtonu D.C. se už opravdu o něčem takovém 

jedná. 

Tento e-mail uvědomuje několik britských lékařů, že Anglie uvalí na své lidi trvalou 

karanténu, která měla začít 15. července 2021. Že nezačala, může potvrzovat nepravdivost 

tohoto e-mailu, ale také mohlo dojít ke změně plánu. U plánů tohoto druhu je to časté, 

jakmile se důležité informace dostanou ven, pak je od celé akce upuštěno. 

Globalisté nám vždy dají vědět co plánují. Když se proti tomu vyjádříme záporně, nic se 

nestane. Jenže zjistit kdy, kde a jak nám dají vědět, to není vždycky snadné. 

Podle textu emailu měla být karanténa zavedena na bázi nové varianty koronavirové chřipky, 

zvané ‘indická‘ a ‘nepálská‘ varianta, která ale není nic jiného, než jinak pojmenovaná senná 

rýma. Je očekáváno, že vystrašená veřejnost se novým příkazům ráda podřídí, jako se stalo už 

předtím. 

Má to být v souladu s Kalergiho/Schwabovým plánem, což je: nedostatek vody (2022-23), 

nedostatek potravin (2023-24), globální finance a hromadná inflace (2024-25), což vyústí 

v konečnou fázi globálního Kalergiho plánu, podporovaného OSN, WHO, WEF a ostatními, 
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k čemuž dojde v r. 2025. (Richard von Coudenhove-Kalergi byl ten, kdo navrhl spojenou 

Evropu se vším všudy, i s vyhlazením původní evropské populace, o čemž jsme nebyli 

uvědoměni). 

Jestli je tento e-mail pravdivý sice není jisté, ale uváděná data se zdají být správná. WHO 

plánuje ukončit pandemii 31. března 2025, což vystavili na jejich internetové stránce již na 

začátku r. 2020. Podle zasvěcenců čítají s tím, že v té době bude veškeré drobné podnikání 

zničeno, průmysl a výroba rovněž zničeny, veškeré státy budou zbankrotovány, většina 

lidstva bude mrtvá a ti, co zbydou budou zdemoralizováni, bez financí, bez možností a ještě 

ke všemu hladem. To je ten skutečný plán na spojenou Evropu a svět spojený v jeden celek, 

neboli NWO. 

Ale zpátky ke zmíněnému e-mailu, kde je psáno, že všecky internetové zprávy musí být 

přísně censurovány, aby se opačné názory nedostaly na veřejnost. Ti, kteří budou otevřeně 

protestovat, půjdou do vězení, z důvodů rozšiřování nenávisti a násilností. Staří lidé a děti, 

které jejich rodiny odmítnou nechat ‘očkovat‘, budou násilím odstraněni z jejich domovů, bez 

ohledu na jejich osobní práva. Armáda má být vypuštěna do ulic, aby dohlížela na dodržování 

všech příkazů. 

Farmaceutické firmy jsou zajedno s tímto plánem a jsou ochotny naprosto zastavit výrobu 

léků proti běžnému nachlazení, chřipce a senné rýmě. To proto, aby se víc a víc lidí muselo 

uchýlit pouze k ‘vakcínám‘. Žádná lékárna nebude mít dovoleno běžné a všeobecné 

prostředky proti těmto nemocem prodávat. 

Stran právní ochrany všech zúčastněných osob, pisatel e-mailu si je jistý, že britský premiér a 

všichni ministři s tímto plánem souhlasí. A kdyby premiér zkoušel selhat, ‘on dobře ví, že 

máme na něho páky a proto je povinen nám pomáhat‘. To znamená, mají na něho 

inkriminující informace, takže skáče, jak tito lidé pískají. „A kdyby přece jen došlo 

k soudnímu stíhání, pak řekneme, že jsme to všecko podnikali s dobrým úmyslem, pomoci 

lidem a ochránit je před nemocemi,“ zakončuje email jeho pisatel. Tento dokument je možno 

najít zde7. 

Ukázalo se, že tento e-mail podepsal Neil M. Ferguson. Pokud si pamatujete, tak začátek 

celosvětové plándemie Covidu-19 začal vypracováním chybného počítačového modelu, který 

vytvořil právě profesor Neil M. Ferguson! Na bázi jeho výtvoru byl zavřen celý svět do 

nucené karantény, nasazeny roušky a zavedeno povinné distancování. Takže ten chybný 

počítačový model, který předvídal miliony a miliony mrtvých na chřipku Covid nemusel být 

vůbec žádná chyba, byl to s největší pravděpodobností záměr! 

V Americe je to BLM, Antifa, Biden a Fentanyl 

Každou hodinu každého dne8 zemře v Americe 250 lidí na předávkování fentanylem. 

Používají ho spolu s heroinem, kokainem a jinými drogami. Nejhorší na tom je, že ne všichni 

z nich jsou skutečně závislí na drogách. Jistá část jsou také ti, kteří kdysi dostali od lékaře 

předepsaný OxyContin proti bolestem, což je umělý opiát, v současné době populární po 

celém světě. Když pak ale lékař už drogu předepsat odmítá, aby nedošlo k návyku, pak se 

lidé, touto dobou závislí, uchýlí k okrajovým, pouličním zdrojům a takový pokoutně 

vyráběný OxyContin přijde i s fentanylem. 

A tak se z nich stanou feťáci. 
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To obrovské množství fentanylu, kterým je dnes Amerika doslova zaplavována, chodí z Číny. 

Čína dnes dělá to, co kdysi, v 19. století provozovali Angličané, lépe řečeno City of London 

(jak víme, je to soukromá část Londýna, ne město samotné), když zkoušeli navyknout 

všechny Číňany na opium. Čína se dnes mstí Americe za tento historický zločin, zkouší ji 

zničit a skrze nehlídané hranice s Mexikem a částečně i s Kanadou (ve státě Minnesota) 

pašují do země obrovské množství této drogy. 

Francie se brání zničení zevnitř 

V Paříži se vydaly9 tisíce lidí do ulic, aby protestovali proti očkovacím průkazům. Již 6. 

týden protestují proti těmto nesmyslným nařízením, která jsou zaměřena na diskriminaci 

neočkovaných. 

Minulý týden to bylo skoro 15 000 lidí, kteří se rozhodli vyjádřit svůj nesouhlas. Protestující 

tloukli do bubnů a provolávali hesla proti očkování a na ochranu svobody. Demonstrovalo se 

nejen v Paříži, ale i v jiných městech, po celé Francii. Podle policie došlo k asi 220 

demonstracím. 

Protesty byly rovněž vyprovokovány tím, že neočkovaným bez očkovacích průkazů nebylo 

dovoleno jít do obchodů a koupit si potraviny. Asi měli zemřít hladem! Krátké video zde10. 

Více než 55% Francouzů jsou již plně ‘očkováni‘ proti Covidu a ten zbytek nejeví snahu se 

podvolit smrtící injekci. Údajně je počet úmrtí11 na tento zásah 113 472 osob a počet těch, 

kteří po injekci onemocněli, často velmi těžce, je asi 6,6 milionů lidí! A to pouze ve Francii! 

Nejhůře je na tom Austrálie a Nový Zealand 

Austrálie byla uvržena12 do celostátní karantény na podkladě 9 případů korony, z nichž 

všecky byly naprosto sporné, protože jak již víme, PCR test nefunguje. Byla nařízena velmi 

přísná karanténa, která byla udržována policií. Policejní brutalita vůči občanům dosáhla snad 

nejvyššího stupně, kdy byli lidé biti přímo na ulici, sráženi na zem, kopáni a jinak 

brutalizováni. 

Již celých 200 dnů13 nesmí lidé v Melbourne pod přísnými tresty vůbec vycházet z domovů, 

než že by si šli koupit potraviny, což může učinit pouze jedna osoba z celé rodiny. Na pohyb 

na čerstvém vzduchu mají vyhrazeny 2 hodiny denně. Dále mohou z domu pouze když 

cestují do ‘předem povoleného‘ zaměstnání, které nemůže být vykonáváno z domu a také 

když se jdou nechat očkovat. 

Vládní příkazy jsou naprosto nesmyslné. Člověk si ani nemůže někde sednout, daleko od 

jiných, aniž by hned nebyl policií pokutován. Parky a hřiště jsou zavřeny, přírodní atrakce a 

pláže též. Cestování, i mezi městy, je zakázáno. Po 21 hodině nesmí být nikdo v ulicích, 

takže mají stanné právo! To není dobré! 

Přesto, ani tak násilnická karanténa nic nedocílila a počty nemocných stoupají rekordním 

tempem. V oblasti Nový South Wales přibylo pouze za předminulou neděli 830 nových 

případů za jeden jediný den, zatím co hlavní město Canberra, které do jisté doby nemělo 

karanténu, roušky a nic z těchto nesmyslů, mělo 19 případů. Přesto chtějí Australané 

pokračovat s karanténou až do doby, kdy bude 70% všech lidí plně ‘očkováno‘. 

Jak Australie, tak i Nový Zealand chtějí docílit nulový výskyt koronaviru a jaksi se jim to 

nedaří. Není se ovšem čemu divit. Ve spojitosti s nefunkčními PCR testy a vražedným 
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očkováním to nejsou schopni docílit, jedině až naprosto všecky lidí vyhubí. Pak budou mít 

opravdu svoji ‘nulu Covidu‘ a celou zemi naprosto prázdnou. Možná o to jim doopravdy jde. 

Nutno poznamenat, že Nový Zealand uzavřel celý ostrov do karantény na podkladě jednoho 

jediného případu Covidu, měřeného chybným a nespolehlivým PCR testem. 

Austrálie je v karanténě už několik měsíců a lidem dochází trpělivost. Jsou časté potyčky 

s policií, kdy se s nimi lidé doslova rvou. Policie zase používá pepřový sprej proti 

australským občanům a vydává stovky a stovky pokut a příkazů k zatčení. 24 000 dětí nahnali 

násilím do stadionu, kde je proti jejich vůli a bez souhlasů rodičů očkovali. Několik z nich 

hned zemřelo, ale ani to je nezastavilo. 

Řidiči nákladních aut14 vzali celou záležitost do vlastních rukou. Upozornili Australany, aby 

si nakoupili zásoby potravin na 2-3 týdny, protože v tom období mají v úmyslu převzít celou 

zemi pomocí blokády cest. Říkají, „toto je naše země, my ji povedeme tak, jak my chceme.“ 

Mají v úmyslu blokovat silnice, dálnice a i přístavy. Prohlašují očkování za podvod a 

odmítají podrobit sebe a své rodiny tomuto zásahu. 

Jeden z nich říká: „My, řidiči nákladních vozů převezmeme zemi zpátky. Vy, politikové, 

nereprezentujete nás, lidi a také nereprezentujete tuto zemi.“ Viz shora zlinkované video, 

5:10. 

Je to rozhodně zajímavý nápad. 

1 https://tapnewswire.com/2021/07/professor-dolores-cahill-says-mrna-vaccines-cause-injury-and-death-06-07-

2021/ 
2 https://tube.doctors4covidethics.org/videos/watch/7ca43fab-fa9d-46e6-ac7a-a0c739d9e277 
3 https://www.afinalwarning.com/541828.html 
4 https://rense.com/general96/advice-on-rights.php 
5 https://humansarefree.com/2021/07/eu-database-adverse-drug-reactions-covid-19-vaccines.html 
6 https://bestnewshere.com/investigator-deborah-tavares-updates-us-with-a-leaked-email-that-will-your-blood-

boil-video/ 
7 https://files.constantcontact.com/daa02ded201/9556d7b6-e243-495e-8b0f-53095aa428ec.pdf 
8 https://www.zerohedge.com/geopolitical/fentanyl-flood-us-why-cant-we-make-it-stop 
9 https://www.rt.com/news/532741-france-coronavirus-pass-protest/ 
10 https://www.bitchute.com/video/kIOE9XD9fwlj/ 
11 https://sputniknews.com/europe/202108211083676084-protests-against-covid-19-health-pass-continue-in-

paris/ 
12 https://www.zerohedge.com/covid-19/australia-rethinks-covid-strategy-after-cases-his-record-despite-

draconian-lockdowns 
13 https://www.revolver.news/2021/08/australian-professor-reveals-dark-truth-about-tyrannical-covid-

lockdowns/ 
14 https://rumble.com/vljove-australian-truckers-warn-citizens-to-stock-up-on-food-as-they-prepare-to-ta.html 
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KAPITOLA 32 

LÉČBA COVIDU A ODSTRANĚNÍ NÁSLEDKŮ INJEKCÍ 

8. srpna 2021 

UPOZORNĚNÍ: Níže uvedené léčebné návody jsou přiloženy pouze pro informaci a 

v žádném případě ne jako doporučovaná léčba. Autorka nebere zodpovědnost za nikoho, kdo 

by cokoliv z těchto přípravků chtěl sám na svých zkoušet. Každý sám se musí poradit 

s lékařem co do bezpečnosti použití toho či onoho přípravku. 

* * * 

Je mnoho léčiv, které mohou pomoci při koronavirové a jiné chřipce a při jakémkoliv dalším 

onemocnění dýchacích cest. V tomto článku je uvedeno několik z nich. Je usuzováno, že 

některé z těchto léčiv, nebo léčebných metod dokážou odstranit i zhoubné následky nových 

vakcín. 

Vitamín D 

Jedna z hlavních1 účinných látek je vitamín D. Tam, kde lidé mají dostatek vitamínu D, 

nejsou prakticky žádné chřipky. Na příklad Afrika nebyla zdaleka tak zasažena koronavirem 

jako severské země a to proto, že my všichni, kteří žijeme nad 35. rovnoběžkou nemáme 

v zimě dostatek slunečního záření. A ještě ke všemu media proti slunci brojí a varují a 

jakmile nějaký profesor napíše něco o tom, jak je slunce prospěšné, tak přijde o místo. 

Vitamin D je ve skutečnosti steroidní hormon, který má schopnost změnit chování buněk v 

těle. Podle potřeby dokáže zamezit, anebo vyvolat vepsání DNA do RNA. Cukr může učinit 

vitamin D neúčinný a lidé s nemocí ledvin (nefrotický syndrom) ho mají nedostatek, protože 

ho vymočí. 

Jak jsou lidé starší, jejich pokožka ztrácí schopnost vyrábět vitamin D ze slunečního světla. 

Také obézní lidé ho mají nedostatek, protože se usadil v tuku a není pro tělo použitelný. 

V těchto případech a také v zimě je žádoucí dodávat vitamin D umělý asi v následujícím 

množství: 

Stáří 
Denní dávky 

vitamínu D 

do 6 měsíců 1000 IU 

6 měsíců až 1 rok 1500 IU 

1 rok až 3 roky 2500 IU 

4 roky až 8 let 3000 IU 

8 let a více 4000 IU 

 

Zinek 

Zinek je jedna ze základních látek, naprosto nutných pro naše zdraví a pro správnou funkci 

orgánů. Podporuje imunitu, stabilizuje hladinu cukru v krvi, pomáhá na zrak, léčí kožní 

poruchy a špatně hojící se rány, je prospěšný na srdce, zlepšuje spánek, proti padání vlasů, 

má kladný vliv na chuť a čich. Podporuje růst u dětí a správný vývoj zárodku v těhotenství. 

Zinek je součástí buněčného metabolizmu a dělení buněk. Spolu s Plaquenilem je velmi 

účinný proti chřipkám a jiným onemocněním. 
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Většina z nás má zinku nedostatek, protože naše těla nemají žádný systém úschovy pro tento 

prvek. Nedostatek zinku poznáte snadno, když dáte tabletku do úst, nemá vůbec žádnou chuť. 

Zato když máte zinku dostatek, tak tabletka chutná doslova odporně. 

Zinek je velmi důležitá látka proti každé chřipce a na podporu imunního systému. Dr. 

Dolores Cahill, světoznámý vědec v oboru molekulární genetiky a imunologie říká, že denní 

dávky zinku spolu s vitaminem D vybudují funkční a spolehlivý imunní systém u každého. 

Během posledních 50 let bylo rovněž nashromážděno značné množství důkazů o tom, že 

zinek působí antivirálně proti široké škále různých virů. 25 mg zinku denně je dobrá dávka na 

vybudování imunnity a rovněž na podporu spánku.  

Zinek je rovněž2 nutnou součástí mnoha enzymů a v případě jeho nedostatku nemůže imunní 

systém vyvinou potřebnou činnost proti infekcím a ani trávení nefunguje jak by mělo. 

Lékařské studie po celém světě účinnost zinku potvrdily. Bylo dokonce zjištěno, že ti, kteří 

měli největší náklonnost na COVID-19 měli současně nejnižší obsah zinku. 

Nebývá snadné dostat zinek přímo do buněk, někdy potřebuje pomocníka, aby pronikl 

buněčnou obrannou vrstvu. Tento pomocník může být zelený čaj, nebo také Plaquenil. 

Zinek je vyvažován mědí. Jestliže bereme větší množství zinku, můžeme trpět nedostatkem 

mědi. Stejně tak železo vypuzuje měď z lidského organismu. Měď je velice důležitá pro 

velké množství enzymatických procesů v těle a také zabraňuje mozkovým mrtvicím. 

Nedostatek mědi, nebo také přebytek železa je možno poznat podle předčasně bílých vlasů. 2 

mg mědi je běžná denní dávka. Nepodávat současně se zinkem, musí se brát odděleně, jinak 

se vzájemně ničí. 

Vitamin C 

Vitamin C je všelék a je nutný při každé nemoci a také jako prevence. My všichni ho máme 

nedostatek, protože naše těla ho nedovedou vyrábět tak, jako to dovedou těla zvířat (s 

výjimkou morčat). Proto potřebujeme vitamin C denně dodávat. 

Tento vitamin je důležitý nejen pro růst, ale pro obnovu a opravu všech tělesných tkání. Je 

přítomen u mnoha tělesných funkcí, včetně výroby kolagenu (dokáže dorůst kloubní 

chrupavky), při absorpci některých prvků, velmi důležitý pro správnou funkci imunitního 

systému, hojení ran, nutný pro správnou stavbu kostí a zubů. 

Denní dávkování je doporučováno až do 2 gramů denně, ale v případě vážné nemoci je 

možno brát i mnohem více, 10-12 gramů za den. Tyto dávky musí být rozděleny po 1-2 

hodinových intervalech, jinak způsobuje nekontrolovatelný průjem. Pozor na zuby, leptá je. 

A věřte, Celaskon na to nestačí; to je výsměch! 

NAC, neboli N-Acetylcystein 

NAC byl dříve3 považován za doplněk stravy a někde se ještě sežene bez receptu. Je to látka, 

často používaná na ochranu jater, srdce a ledvin a také na zlepšení imunity. V lékařství je 

používán při otravě jater Paralenem, proti bronchitidě, zápalu plic, astma, TBC, rozedmě plic, 

cystické fibrose a také dokáže zarazit postup rakoviny. 
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V současné době se ukázalo, že pomáhá i proti koronaviru. A v ten moment to přestal být 

potravinový doplněk a stal se z něho lék. A dokonce ho zkoušejí v Americe zakázat. 

Pochopitelně, další levný lék, co by pak dělali s těmi drahými přípravky a s očkováním. 

NAC je naprosto nutný pro výrobu antioxidantu glutationu, který pomáhá mozkové funkci. 

Dále je účinný při odstraňování jedů z těla a má se za to, že zmírňuje některé psychiatrické 

poruchy. Může rovněž podpořit plodnost jak u žen, tak u mužů a stabilizuje krevní cukr tím, 

že snižuje záněty v tukových buňkách 

Peroxid vodíku 

Doktor Thomas Levy doporučuje4 jako léčbu nemocí dýchacích cest peroxid a to skrze 

nebulizaci. Říká, že všecka virová onemocnění jsou vyléčitelná, obzvláště když k infekci 

došlo skrze dýchací cesty. To platí i pro Covid a všecky další patogeny, ať už přirozené, nebo 

vyvinuté v laboratoři. 

Běžně prodávaný 3% kysličník je příliš silný a je ho nutné zředit v poměru asi 1:30, čímž se 

docílí ředění 0,1%, jak radí Dr. Joseph Mercola. Takto používaný kysličník pomáhá i proti 

jiným potížím a posiluje plíce. Vitamin C zde funguje jako katalyzátor. 

Alkohol 

Léčba alkoholem je stejná jako léčba peroxidem a je ji možno provozovat i bez nebulizátoru. 

Zakryjte si hlavu ručníkem, povařte v kastrolu trochu vody a až je horká, přidejte k ní lžíci 

alkoholu a vdechujte výpary. Rovněž osvědčené. 

Česnekové mléko 

Mléko s česnekem je ultimativní lék. Je to osvědčená metoda proti všem chřipkám, zápalu 

plic a nemocem horních cest dýchacích. Zahřejte mléko až k bodu varu, odstavte a přidejte 

nastrouhaný česnek. Zamíchejte a nechte odstát. Pijte co nejvíc teplé. Česnek je možno 

zcedit. 

Borovicové jehličky 

Borovicové jehličky5 obsahují látku jménem suramin. Tyto jehličky, uvařené jako čaj mají 

údajně fungovat proti některým účinkům současných očkování, protože zabraňují srážení 

krve a rozmnožování RNA a také růstu nádorů. Již asi sto let je touto látkou léčena africká 

spavá nemoc a říční slepota. Suramin dále zpomaluje činnost enzymů, které jsou potřebné pro 

DNA a RNA syntézu, což je přesně to, co Pfizer a Moderna vakcíny zkoušejí zrychlit. 

Dr. Judy Mikovits říká6, že globalisté si už dávno vaří čaj z borovicových jehliček na ochranu 

proti případné infekci, nebo nakažení od očkovaných. 

Není ale jistota, jestli je možno tímto způsobem suramin získat. Možná je účinnější luhovat 

borovicové jehličky v alkoholu, anebo přímo použít (pravý) terpentýn. 

Růže skalní, neboli Cistus Incanus 

Tato rostlina je s úspěchem používána na všecky nemoci dýchacího ústrojí, ale též při 

nedostatečné funkci imunitního systému a jako antivirový prostředek. Studie7 z r. 2019 

dokázala na 160 pacientech, že oproti kontrolní skupině u nich došlo k opravdu měřitelnému 

zlepšení. Rostlina je rovněž protizánětlivá, pomáhá hojení ran a zabraňuje infekcím. 
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Ajurveda z Indie 

V severním8 indickém státě Haryana se vláda státu rozhodla léčit koronavirus pomocí 

přírodních prostředků, které dal dohromady místní jogín Baba Ramdev. Tento lék se jmenuje 

‘Coronil kits‘ a obsahuje tři ajurvedické léky: Swasari vati, Anu taila a Coronil. Lék vyrábí 

firma Patanjali Ayurved. Jejich rozhodnutí vyvolalo značné protesty lékařů, kteří léčí 

chemickými přípravky západní medicíny. 

Chloroquin a Hydroxychloroquin 

Takže máme dvě látky – chloroquin (Aralen) a hydrochloroquin (Plaquenil). Někdo by 

možná myslel, že jsou zaměnitelné, ale není tomu tak. Oba léky jsou používány již více než 

50 let proti malarii, ale jsou použitelné proti chřipce a i proti koronaviru. Plaquenil bývá dále 

používán na léčbu revmatické artrózy a lupenky. 

Při delším užívání9 mohou mít oba léky vedlejší účinky. Vedlejší účinky Plaquenilu jsou 

mírné a dočasné, bývají to bolesti hlavy, nevolnost, zesláblost, a podobně. 

Zato vedlejší účinky Aralenu jsou mnohem vážnější. Nejen že Aralen způsobuje zvonění 

v uších a hluchotu, ale rovněž způsobuje nenapravitelné zranění oční sítnice, záchvaty, 

hepatitis, anemii. Takže Plaquenil je rozhodně lepší výběr, ale delší užívání určitě není 

prospěšné. Nakonec – je to lék a všecky léky dřív nebo později škodí. 

Proč nemá Dr. Fauci rád Plaquenil 

Jakmile se president Trump zmínil o Plaquenilu jako o léku proti koroně, který sám 

preventivně bral (stačí jedna tabletka na týden), ihned byl po celé zemi Plaquenil zakázán. Je 

víc než zjevné proč se tak stalo – Plaquenil stojí pár korun, na něm by farmaceutické 

koncerny moc nevydělaly. 

A tak přesto, že kladný účinek Plaquenilu byl potvrzen studiemi a prohlášením mnohých 

významných lékařů, Dr. Fauci odmítl potvrdit jeho použití pro koronu. Je ale nutné si 

uvědomit, že kdyby veřejně přiznal jeho účinnost, pak by bylo Gatesovo očkování zbytečné, 

že? A tak si chrání svůj vlastní zisk za cenu utrpení a dokonce i smrti mnoha nemocných. 

Dr. Vladimir Zelenko řekl přímo, že Fauci lhal lidem, když odmítal přiznat účinnost 

Plaquenilu. Jeho vinou zemřely tisíce lidí na nemoc, která byla snadno odvratitelná. 

Ivermectin 

Ivermectin je další starý a osvědčený lék, který účinkuje proti parazitům a je také používán 

proti několika tropickým nemocem včetně malarie. Doporučené dávkování bývá 200 mcg na 

kilogram váhy jednou denně na lačno, po 3-5 dnů. 

V Americe ihned zkoušeli účinnost ivermectinu zpochybňovat. Říkali o něm, že je to lék pro 

zvířata, hlavně pak pro koně. Není to pravda. Ivermectin mohou používat nejen koně, ale i 

lidé. Jeho účinnost je podobná Plaquenilu, který je rovněž proti parazitům. 

Kde sehnat Ivermectin nebo Plaquenil 

Ivermectin a Plaquenil jsou dnes pouze na lékařský předpis. Pokud ho lékař odmítne vystavit, 

pak je možnost jít jinam, ale pravděpodobnost, že druhý lékař předpis vystaví není velká. 

Nakonec i lékaři sledují televizi a nemusí vědět skutečnou podstatu celé dnešní tragedie. 
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V takovém případě je možno využít americkou službu organizace ‘American Frontline 

Doctors‘10, kteří za poplatek 90 dolarů udělají s člověkem konzultaci přes telefon a vystaví 

mu předpis. K tomu účelu je samozřejmě nutno mluvit anglicky. 

Není doporučováno použít obdobu těchto léků, vyrobenou pro zvířata, protože tyto mohou 

obsahovat znečištění, které může být pro lidi škodlivé. 

Když chtějí něco prokázat, tak to zařídí 

Je pravda, že byla započata11 studie Plaquenilu a tento byl zkoušen na pacientech s koronou. 

Jenomže, jak zjistila Dr. Meryl Nass, tyto studie byly nastaveny tak, aby spolehlivě prokázaly 

jeho škodlivost. Pacientům, kteří byli v intenzivní péči, často v posledním tažení, dávali 

několikrát vyšší dávky, než co je doporučeno. Pochopitelně, většina to nepřežila. 

A Dr. Mass se ptá kolik lidí bylo tímto způsobem zavražděno? 

Doma vyrobený Plaquenil 

Účinnou obdobu Plaquenilu je možno12 vyrobit i po domácku, jak radí Dr. Betty Martini. 

Hlavní látka v tomto léku je chinin a ten je možno získat následovně: 

Vezmeme kůru ze 2-3 citronů a 2-3 grapefruitů (tyto jsou u nás mylně nazývány grepy). 

Nakrájíme na kousky, dáme do pokud možno skleněné varné nádoby a zalijeme vodou asi 8 

cm nad úrovní slupek. Přikryjeme pokud možno skleněnou pokličkou. Vaříme na mírném 

ohni asi 2 hodiny a pak necháme vychládnout. Nesmíme zvedat pokličku, až když je voda 

úplně studená, protože chinin by vyprchal zároveň s párou. 

Nápoj bude hodně hořký, ale je možno ho přisladit. Bereme asi 1 polévkovou lžíci každých 

pár hodin. Jakmile se stav pacienta zlepší, přestaneme. 

Další recept13 na výrobu Plaquenilu je řádně silný a není vhodný pro děti: 

• 0,3 dcl 100% vodky nebo jiného čistého alkoholu, 

• 1 dcl Schweppes tonic limonády (ta musí s chininem), 

• Špetičku zinku, rozmačkaného na prášek, 

• 1-2 kapky vitaminu D s vitaminem K2. 

Vše smíchat, dobře protřepat a po trochách popíjet. Na vyléčení jsou potřeba asi 4 dávky. 

Isoprinosin 

Je další lék s prokázanou účinností při léčbě jakékoliv akutní nemoci dýchacích cest, jako 

jsou chřipky, parachřipky a jiné, včetně na příklad pásového oparu. Podporuje funkci 

imunitního systému. 

Při sníženém počtu lymfocytů (součást bílých krvinek), k čemuž dochází u starších osob, je 

doporučováno brát tento lék aniž by byly jakékoliv příznaky nemoci, protože se ukázalo, že 

dokáže zabránit úmrtnosti. 

C60, neboli Carbon 60 Fullerene 

Tato látka je antioxidant, který funguje velmi dobře na pročištění organismu a na rychlé 

odstranění poškozených, nebo mrtvých buněk. Nemá žádné vedlejší účinky, je protizánětlivý 

a ochraňuje mozek, kde by tukové částice z očkování měly tendenci působit problémy. 
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Aviptadil, nebo také RLF-100 

Podle zpráv14 různých lékařů tento lék dokáže zastavit množení chřipkových virů v plicích a 

také účinkuje proti zánětům plic a proti plicní embolii, či tvoření vody v plicích. Pomáhá 

dokonce i těžce nemocným pacientům, kteří jsou na tom opravdu zle. Je to lék, patentovaný 

ve Švýcarsku a je to syntetická obdoba přirozených peptidů, které ochraňují plíce. 

V současné době probíhá hromadné testování, ale lék je již dáván těžce nemocným. Dokonce 

i americká FDA slevila ze svých požadavků a doporučuje tento lék na léčbu těžkých případů 

Covidu. 

Acetaminofen a jiné ‘léky‘! 

Acetaminofen, u nás prodávaný pod názvem Paralen a prosazovaný s ironií, hodnou 

farmaceutického průmyslu za lepší náhražku acylpyrinu, je nesmírně škodlivý. Ničí játra a 

může způsobit jejich totální kolaps, kdy nemocného zachrání pouze nahrazení zasažených 

jater játry někoho jiného, neboli transplant. V souvislosti s alkoholem – a nemusí toho 

alkoholu být vůbec moc – dokáže paralen zničit játra za jedno posezení. Staly se případy, sice 

ojedinělé, že i dětské dávky způsobily kolaps jater u dětí. 

Nový výzkum15 z University ve státě Ohio v Americe prokázal ještě další účinky tohoto léku: 

ovlivňuje i psychickou stránku člověka. Nejen že oslabuje pocity a způsobuje znecitlivění, ale 

také omezuje chápavost. Skupina testovaných studentů měla rovněž daleko větší sklony 

riskovat, což pochopitelně může ovlivnit rozhodování a reakci v kritických chvílích. 

Ibuprofen 

Nemyslete si ale, že je dobré nahradit Paralen Ibuprofenem. Ibuprofen je další zákeřnost 

farmaceutického průmyslu: nejen že jeho účinnost časem slábne a je ho nutné brát víc a víc, 

ale také nevychází ven, hromadí se v těle. Až je ho dostatečné množství, proděraví střeva a 

člověk zemře. Není proti tomu pomoci. U mé známé zkoušeli lékaři děravou střevní stěnu 

záplatovat, ale nikam se nedostali. Znala jsem sama několik optimistů, kteří nevěřili ve 

škodlivý vliv tohoto ‘léku‘ a všichni jsou již po smrti. 

Voltaren 

Že Voltaren způsobuje srdeční a mozkové mrtvice, kromě jiných, přídavných problémů, to 

máte napsáno přímo na příbalovém letáčku. Přesto si pro něho chodí do lékáren celé zástupy 

zoufalců, kteří bláhově věří, že jim opravdu pomůže od bolestí. Jenže taková pomoc nemá 

cenu toho rizika. 

OxyContin, fentanyl a jiné opiáty 

Americký výrobce syntetického opiátu s názvem OxyContin právě vyhlásil bankrot. Mají 

totiž proti sobě více než 2 tisíce soudů kvůli epidemii a drogové závislosti, které tento ‘lék‘ 

proti bolestem způsobil. A nejen to, i zde dochází k slábnoucí účinnosti a uživatelé jsou 

nuceni brát větší a větší dávky. 

Acylpyrin 

Jako člověk, který si svou dávku bolestí nejen užil, ale možná i nadužil na sto let dopředu, 

mohu potvrdit, že pomocný vliv žádného z těchto léků se nevyrovná riziku, které s sebou 
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nesou. A pak zbyde pouze starý známý acylpyrin, neboli aspirin (to stejné), který američtí 

indiáni používali už dávno a dávno. Vyráběli ho ze stromu zvaného ‘aspen‘ (Populus 

tremola), od čehož je jeho původní název, aspirin. 

Kyselina salicylová, která tento lék tvoří, je rovněž obsažena v jiných jedlých plodech, jako 

jsou jahody, třešně, broskve, meruňky atd. Takže to není umělá, syntetická látka, ale 

přirozeně se vyskytující součást potravy. 

Ani acylpyrin ale není dobré nadužívat. Ve větších dávkách a při dlouhodobém užívání může 

mít škodlivý vliv na ledviny a také na sluch. 

Přístroje a technické zařízení 

Clif High doporučuje proti následkům očkování Rifův generátor16 (vynalezl ho Američan 

Royal Rife), ale k tomu účelu je nutno znát správné frekvence. V tomto směru je možná 

snadnější použít tak zvaný Scenar17, což je malá jednotka, vynalezená v Rusku. 

Obojí zařízení jsou energetické pulsující přístroje a mohou v některých případech zničit 

hrotovou bílkovinu v těle. 

Terapie využívající červené světlo dokáže podstatně snížit záněty. Její vliv je podobný tomu, 

co dělá shora popsaný C60. 

Pět lékařů 

Pět lékařů18 udělalo video o tom, co oni sami dělají proti ohrožení chřipkou, včetně korony a 

proti nakažlivosti očkování. Tito lékaři jsou: Dr. Larry Palevsky, Dr. Sherri Tenpenny, Dr. 

Christiane Northrup, Dr. Carrie Madej, Dr. Lee Merritt. 

Jejich rady jsou v podstatě jednoduché. Hlavně je nutné vybudovat imunitu, brát vitamin C, 

D a jiné, nepoužívat žádné rostlinné oleje (ty všecky způsobují cukrovku a zelený zákal 

kromě jiných problémů), a hlavně nevěřit těm, kteří mají nějaký zisk z této pandemie. 

Čaj z borovicových jehliček je doporučován, taky čaj z přesličky, ten odstraňuje aluminium z 

těla, také fenyklový čaj, pít čistou vodu. Jód pomáhá, ten odstraňuje brom z těla, kterého 

máme v dnešní stravě hodně. (Možná ne v Evropě, ale v Americe je skoro všecka mouka 

bromována.) 

Chodit bosky se též osvědčuje a 20-minutová procházka udělá hotové divy s krevní 

viskozitou, což je velice pomocné, protože elektromagnetické frekvence dovedou tak zahustit 

krev, že je jako kečup. 

Někteří radí krátkodobé půsty, 12-16 hodin hladovky prý podstatně sníží hladinu inzulinu. 

Koupele s přidáním bentonitového jílu, nebo jedlé sody, epsomových solí, někdy i borax. Na 

noc vypínat elektřinu do místnosti, kde spíme, žádný telefon v blízkosti, žádné wi-fi. 

Kupte si měřič elektromagnetických vln a měřte své okolí – někdy nenaměříte vůbec nic a 

z toho ve 2 hodiny v noci všecko kolem doslova vibruje frekvencemi. 

Dr. Palevsky obzvláště vyzdvihuje spojení sami se sebou, spojení s druhými, spojení s vyšší 

mocí. Porozumění druhým a láska. Zdržujte se v pravdě a ve světle; lež a temnota nesou 

zkázu. 
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Léčba z Rumunska 

Rumunská lékařka19 Flavia Grosan vyléčila 100% celé tisícovky pacientů s údajnou koronou 

s pomocí antibiotika Clarithromycinu a několika dalších přídavných a velmi levných léků. 

Neuznává dodávání kyslíku pomocí ventilátorů, protože to podle ní způsobuje překyselení 

systému a otoky a vede pouze ke smrti pacienta. 

Za svoje názory byla předvolána před soud. Když se spolu s právníkem dostavila, byla 

přivítána celým zástupem novinářů a nadšených podpůrců všeho stáří, kteří ji zahrnuli 

potleskem a květinami. Soud posléze rozhodl, že i její metoda léčby má své místo a 

osvobodil ji. Později tvrdili, že o žádný soud nešlo, že to byla pouhá diskuze. 

Dr. Peter McCullough a léčba Covidu 

Dr. McCullough vypovídal před americkým Senátem o ubohém stavu lékařské péče, kterou 

mají k dispozici ti, co byli testováni a vyšli jako pozitivní: jsou poslání domů, aby dva týdny 

čekali co a jak bude. Není žádná instituce, která by je podpořila, informovala, nebo 

preventivně léčila. Když jdou k lékaři, ten je pošle zpátky domů, protože on přece 

koronavirus neléčí. Proč? Protože na to léky nejsou, zní odpověď. 

Veškeré léky, veškeré léčebné metody a prostředky byly odstraněny, jen aby lidé přijali 

nefunkční a škodlivé očkování, které bylo mezitím horlivě vyvíjeno. Takže ti, co vůbec nic 

neví o běžných životních záležitostech a co si ani nedokážou koupit pár acylpyrinů a 

spoléhají výhradně na lékaře (což je obrovské množství lidí), zůstanou bezradní, zoufalí a bez 

pomoci. Takoví se pak rádi nechají očkovat, protože celou tu dobu jim media předváděla 

vakcíny v úloze spasitelů lidstva. 

Dr. McCullough radí20 následující postup pro prevenci koronaviru a případného úmrtí, který 

je založen na několika bodech: 

1. Žádné přeočkování. V případě sebemenších příznaků okamžitě brát zinek, zajistit 

pobyt na čerstvém vzduchu 

2. Kombinace antivirové terapie, což je Plaquenil 200 mg spolu s Azitromycinem 250 

mg, nebo Doxycyclinem 100 mg, nebo Favipiravirem 600 mg 

3. Immunomodulace: Prednisone v dávkování 1 mg na 1 kg váhy, Kolchicin 0,6 mg 

4. Protisrážlivá, neboli protitrombotická terapie: Acylpyrin, heparin nebo Apixaban, či 

Rivaroxaban, Dabigatran, nebo Edoxaban 

5. Dodávání kyslíku, sledování 

Dr. Vladimir Zelenko a léčba Covidu 

New Yorkský lékař21 Dr. Vladimir Zelenko byl navržen na Nobelovu cenu za jeho práci na 

vývoji léčby Covidu-19 a přesto jsou jeho rady, názory a výsledky všude ignorovány. 99% 

jeho pacientů bylo jeho zásluhou z Covidu vyléčeno a 80% z nich vůbec nemuseli do 

nemocnice. 

Dr. Zelenko také pracoval jako poradce pro Bílý dům, pro mnoho světových vlád, pro různé 

nemocnice, veřejné osobnosti a jednotlivé lékaře. A ještě ke všemu, na své internetové 

stránce dává všecky své znalosti a zkušenosti s léčbou Covidu-19 zdarma k dispozici celému 

světu. Přesto nejsou jeho osvědčené a vyzkoušené metody všeobecně používány – namísto 

léčby je stále propagováno nefunkční a nesmírně škodlivé ‘očkování‘. 
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Dr Zelenko říká, že dnešní vlády nám naprosto zjevně a otevřeně lžou. Lékaři, kteří mají 

skvělou pověst and fantastické výsledky jsou zbavováni lékařského oprávnění kvůli tomu, že 

říkají lidem pravdu. Vedlejší účinky tak zvaného ‘očkování‘ jsou zkreslovány a počet úmrtí je 

záměrně snižován. Mnoho případů ze systému hlášení zmizí, nikdo neví kam. 

Někteří zkoušeli nahlásit nové případy, ale byli ignorováni a jejich zprávy nebyly pod 

záminkou technických problémů použity. Dr. Zelenko odhaduje počet úmrtí na vakcíny proti 

Covidu v Americe na 200 000 lidí. 

Evropská unie hlásí22 počet těch, u nichž vakcína způsobila vedlejší účinky 1,7 milionů, 

z čehož polovina jsou vážné případy. Úmrtí na tyto vakcíny je údajně 17 503 lidí. 

Tak zvané ‘očkování‘ je smrtící injekce, říká Dr. Zelenko. mRNA a hrotová bílkovina mohou 

po čase zmizet, ale protilátky, které jejich následkem vznikly, budou přetrvávat a nikdo neví 

jak dlouho. Mohou to být celé dlouhé roky, snad i napořád. Někdo by si mohl myslet, že to je 

dobré, ale pravý opak je pravda. 

A ještě ke všemu neexistují žádné studie na lidech, podle kterých by se dalo určit, jak 

dopadnou očkovaní, až přijdou do styku se skutečným, živým zdrojem chřipky. 

Veškeré studie na zvířatech dokázaly pouze jedno, že všecka zahynula. Když přišla do styku 

se skutečnou nemocí, protilátky vyvolaly tak přehnanou imunitní reakci, že jí všecka 

podlehla. 

„A i kdyby to očkování bylo bezpečné a účinné,“ říká Dr. Zelenko, „jakým právem může 

někdo rozhodovat, že je kdo potřebuje? A my si máme nechat napíchat injekce, vyrobené 

někým, kdo propaguje snížení lidské populace?“ To je samozřejmě námět k zamyšlení! 

Dnes už máme dostatečné množství důkazů pro to, že tato tak zvaná očkování způsobují 

těžké zdravotní potíže a zkracují život o několik desetiletí. Taková úmrtnost a tolik 

škodlivých vedlejších vlivů ještě nikdy nebyly. Jak to, že to najednou nikomu nevadí a dále je 

propagována vakcinace? Je to kvůli tomu, že nějaký nabubřelý Klaus Schwab ze Světového 

ekonomického fora řekl, že svět se už nikdy nevrátí zpět k tomu, co byl a že úměrně samolibý 

Bill Gates prohlásil, že všichni musí být očkováni? Jak to, že tito lidé jsou bráni za autority, 

které poroučí celému světu ve zdravotních záležitostech, aniž by měli patřičné znalosti? 

Dr. Zelenko říká, že nejdůležitější ze všeho je předcházet nemoci a vyvarovat se 

hospitalizace. Nedovolit, aby se nemoc vyvinula a když už k ní dojde, okamžitě se začít léčit. 

A když už se někdo nechal očkovat, v žádném případě nejít na další očkování, ani proti 

chřipce ne. Podle něho ti, kteří byli očkováni, prochází dvěma obdobími, jak popsáno níže. 

První rizikové období – akutní 

Toto období začíná momentem vpichu a trvá asi 3 měsíce. Mnoho lidí tuto dobu nepřežije. Je 

hlášeno zhruba asi 6 000 úmrtí, ke kterým dojde do 48 hodin po očkování. Další vážné 

problémy se dostaví poměrně rychle, během následujících dnů, nebo týdnů. To proto, že 

hrotová bílkovina je pro člověka škodlivá; je to přímý jed. Jakmile se dostane do krve, vnikne 

postupně do každé buňky v těle. 

mRNA má položivot jen asi dva týdny, ale za tu dobu vyrobí každá její molekula až 5 000 

dalších hrotových bílkovin, takže lidské tělo se stane hromadnou výrobnou této škodlivé 

látky. 
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Buňky, do kterých se hrotová bílkovina dostane, ji začnou rovněž vyrábět a postupně se touto 

výrobou začne zabývat všecko, co člověk v sobě má. To samozřejmě vede k těžkým 

zdravotním potížím a způsobuje to nadměrné srážení krve. 

Údajně dojde již během prvních dvou dnů ke 40% prosycení celého těla těmito látkami. 

Postupně se toto ohrožení zmírní, ale na jeho místo nastoupí srdeční a mozkové mrtvice, 

ledvinové a plicní infarkty, jejichž možnost přetrvává až do tří měsíců po očkování. 

Druhé rizikové období – sub-akutní 

Toto období začíná za 3 měsíce od doby vpichu a může trvat několik měsíců, ale i několik let. 

Ohrožení spočívá v tak zvané patogenické přípravě s pomocí zesílení vlivu protilátek 

(antibody-dependent enhancement). 

Dr. Zelenko předpokládá, že v té době již mRNA zdegradovaly a nevyrábějí dále hrotovou 

bílkovinu. Nutno poznamenat, že jiní lékaři s tímto názorem nesouhlasí a myslí, že výroba 

hrotové bílkoviny pokračuje nadále, prakticky do nekonečna. Ten druhý názor je podpořen 

tím, že cizí mRNA, injekčně dopravené do těla změní lidské DNA, což učiní výrobu hrotové 

bílkoviny permanentní a ještě navíc přenosnou na další generace. 

To, co v tomto období ohrožuje očkovaného nejvíc jsou právě protilátky. V kontaktu se 

skutečným, živým virem (používám slovo virus z nedostatku jiného názvu, i když dnes již 

víme, že viry žádné nemoci nezpůsobují) tyto protilátky vyburcují imunitní systém, který se 

projeví přehnanou reakcí, která je tak silná, že může snadno člověka zabít. 

Proto je ze všeho nejdůležitější předejít této reakci a zamezit aby k ní vůbec došlo, což bude 

vysvětleno později. 

Jak se na podzim začnou nemocnice naplňovat těmi, kteří byli očkováni, to bude signál, že 

dochází právě k takovým reakcím. Podle Dr. Yeadona, tato reakce je smrtelná, je genocidální. 

Je to opravdu genocida? 

Měli bychom si uvědomit, že skoro všechny léky proti koroně, která není ve skutečnosti nic 

jiného než obyčejná, každoroční chřipka, byly potlačeny a dokonce zakázány. Mnohé účinné 

prostředky byly staženy z trhu a ani lékaři a lékárníci k nim nemají přístup. Škodlivý vliv tak 

zvaných očkování je záměrně potlačován a očkování je nadále všude propagováno. 

Veřejně je nám tvrzeno, že je neškodné a účinné, ale to není ničím podloženo. Žádné testy 

nebyly v tomto směru podstoupeny a ty, které byly provedeny na zvířatech, dopadly všecky 

tragicky. 

Lékaři jako je Dr. Zelenko, Dr. Yeadon, Dr. McCullough a mnoho ostatních dobře vědí, že 

hromadné očkování není vůbec zapotřebí. Tato nemoc, pokud vůbec ještě existuje, má u 

mladých lidí 99,998% možnost samovolného uzdravení (u starších je to procento 99,7%) a 

mnozí ani neví, že koronu měli. Takže proč očkovat populaci, která má skoro 100% možnost 

se uzdravit i bez lékařské pomoci a bez jakýchkoliv léků? 

Prodělání této – dalo by se říci – lehké chřipky navíc vytvoří protilátky. Tyto protilátky jsou 

přesně v tom množství, v jakém jsou zapotřebí a jsou mnohem účinnější jak proti koronaviru, 

tak i proti jeho mutacím, než injekčně dodané, umělé protilátky. Ovšem zde jsou lidé 

manipulováni strachem, hlášením nejrůznějších obměn již neexistujícího koronaviru, jedna 
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horší než druhá, které jsou většinou mediální výmysly. Bohužel, ti, kteří nemají správné 

informace, snadno této propagandě podlehnou a nechají si tento tisíckrát nebezpečnější vpich 

dát. 

Třetí rizikové období – dlouhodobé 

To, co přijde za tři roky od očkování je velmi těžké předvídat. Je pravděpodobné, že dojde 

k omezení plodnosti, protože za tím účelem byla tato očkování vyvinuta. 6 000% nárůst 

v potratech očkovaných těhotných žen to už teď potvrzuje. Rovněž tomu nasvědčuje snížení 

počtu spermií u mužů, otoky varlat a narušení menstruačního cyklu u žen. Ten vliv na lidskou 

plodnost je více než zjevný, takže můžeme očekávat to nejhorší. 

Když přidáte k hromadné neplodnosti ještě myokarditidu mladých očkovaných (nebezpečná a 

nevyzpytatelná nemoc srdce), hromadný výskyt rakoviny a auto-imunitních nemocí, to 

dohromady, spolu s neustálou propagací očkování a hrozbami povinného zákroku pro všecky, 

opravdu není nic jiného než genocida lidstva. 

Jak se bránit proti škodlivým vlivům ‘očkování‘ 

Podle Dr. Zelenko, během prvních 3 měsíců prvního rizikového období pomáhá brát léky 

proti srážlivosti krve, jako je acylpyrin a také přírodní NAC (n-acetyl cystein). Ovšem NAC 

byl promptně zakázán – u nás se sežene na pouze předpis, i když je to přírodní látka. Také je 

ho možno koupit v Německu, ale je nutno dát pozor, aby neměl umělá sladidla. 

První rizikové období se dále dělí na virové období, které trvá 5-7 dnů a které je snadno 

léčitelné. Po něm následuje zánětlivé období, jehož léčba je trochu složitější. Velmi důležitý 

je zinek, což je součást jak prevence, tak i léčby. Zinek ale musí být přímo v buňkách, kam 

ho není snadné dopravit a proto je třeba k tomu účelu brát spolu s ním ještě zinkové ionofory, 

což je na příklad Quercetin, nebo výtažek ze zeleného čaje, Plaquenil, nebo Ivermectin. 

Rovněž pomáhá brát vitamin D, nebo se vystavovat slunci (když není člověk nemocný). Ale 

jakmile by se dostavily příznaky, okamžitá lékařská pomoc je nutná. Podrobná léčba bude 

uvedena níže. 

Ve druhé fázi následků na očkování je důležité za každou cenu zabránit útoku protilátek. To 

je důležité sledovat u očkovaných už proto, že když jim zatím nic není, tak mají falešný pocit 

bezpečí a při prvních příznacích nic neudělají. A přitom je naprosto nutné se při prvních 

příznacích okamžitě začít léčit. 

Jako příklad uvádí Dr. Zelenko zánět v krku, neboli angínu. Lékaři léčí pouze typ ‘A‘ a ty 

ostatní typy léčeny nejsou, protože je známo, že imunitní systém se o ně sám postará. Ale na 

typ A je nutno použít antibiotika, protože bez léčby by imunitní systém vytvořil tolik 

protilátek, že by se staly nebezpečnými a vážným ohrožením pro srdce. 

To stejné se stane při tak zvaném očkování proti Covidu, kdy ve skutečnosti mají být 

antibiotika nasazena dřív, než imunitní systém zareaguje. To nejdůležitější je, aby protilátky 

nevyprovokovaly přehnanou imunitní reakci, čímž by mohly napáchat velké škody.  

Léčba Covidu a léčba následků ‘očkování‘ 

Většina léčby je zaměřena na zamezení rozmnožování RNA virů. Viry ke svému 

rozmnožování používají enzym RNA-polymeráze, závislý na RNA. Tento enzym dokáže 
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kopírovat genetický materiál viru, což umožňuje vznik nových virů a jejich rozšíření. Tomuto 

musí být zabráněno, aby nedocházelo k další výrobě hrotové bílkoviny, která podněcuje 

tvorbu protilátek. Zinek sám dokáže zamezit rozmnožování RNA virů, ale musí být obsažen 

v buňkách, jak již bylo řečeno.  

Ovšem pozor, zinek a měď se vyvažují, jak již bylo psáno na začátku této kapitoly. 

Nedostatek zinku má skoro každý z nás. Tento nedostatek se projevuje špatnou funkcí 

imunitního systému, holohlavostí, průjmy, chronickými záněty, depresemi, srdečními 

nemocemi, cukrovkou a rakovinou, neurologickými problémy a neuro-degenerativními 

nemocemi jako Alzheimer. 

Zinek spolupůsobí při funkci asi 300 enzymů, což zahrnuje skoro všecky druhy enzymů, co 

v těle máme. 

Spolu se zinkem a zinkovým ionoforem je dále stěžejní udržovat hladinu vitamínu D a C. Na 

příklad, vitamin C je naprosto nutný pro Quercetin, aby účinkoval jako ionofor pro zinek. 

Dr. Zelenko sestavil vitamin C, Quercetin, Vitamin D a zinek do jednoho produktu, který 

nazývá ‘Z-Stack‘ a který může být zakoupen zde23. 

Dávkování 

Vitamin C (250-500 mg), Vitamin D (5000 IU), Quercetin (250 mg) a zinek (25-50 mg) je 

nutno brát denně už jako prevenci. U očkovaných je to naprosto nutné, i když nemají žádné 

příznaky. Je možné, že už tím je možno zabránit nejhoršímu. 

Další pomocná metoda je vdechování nebulizovaného kysličníku, což bylo popsáno na 

začátku této kapitoly. 

Další pomocné látky pro vstřebání zinku do buněk jsou tak zvané ZIP bílkoviny. Tyto se 

nacházejí v rostlinách, jako jsou rajčata, hrášek, brokolice, červená cibule, ořechy, červené 

hrozny a třešně. Podmínkou je, aby rostliny měly dostatečné množství minerálů, což většinou 

není v dnešní době prakticky možno docílit při hnojení umělými hnojivy, která se skládají 

pouze z dusíku, draslíku, fosforu a síry a postrádají jakékoliv další stopové prvky. 

A jak říkají jiní lékaři, jestliže naše zemědělství používá na všecko glyfosáty (Roundup) a 

ještě je nám dodáváno hojné množství aluminia, spolu s mikrovlnnou technologií, to nás jako 

lidstvo během dvou generací spolehlivě zničí. Prostě vymřeme a nebudou mladí, kteří by nás 

nahradili, protože to všecko dohromady způsobuje současně neplodnost. 

Další rady, použitelné ke snížení rizika očkovaných 

a k prevenci všech ostatních 

Přestaňte používat veškeré rostlinné oleje, včetně oleje olivového. Všecky jsou škodlivé, 

protože obsahují kyselinu linoleickou (Omega 6), která brzdí mitochondriální funkce a je 

velmi škodlivá při všech problémech horního dýchacího ústrojí. Používejte pouze máslo a 

sádlo, na smažení je možno použít přečištěný kokosový tuk. 

Věnujte zvýšenou pozornost potravě a pokud možno nejezte továrně připravované výrobky a 

nic, co bylo sklizeno s použitím Roundupu. Časově omezení jídla, s intervaly 6-8 hodin 

denně také pomáhá. Je rovněž doporučována každodenní sauna. 
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Jako hlavní vidí Dr. Zelenko nedostat se do nemocnice. 

To zdůrazňuje jako jednu z důležitých podmínek pro uzdravení. Asi sám dobře ví o čem 

mluví, protože byl velmi těžko nemocný. Před několika lety dostal rakovinu, ztratil kvůli 

tomu pravou polovinu plic, měl zničené srdce a musel podstoupit operaci srdce. Loni v půli 

roku měl další rakovinu, k ní se mu přidal Covid, což s polovinou plic nebylo lehké 

zvládnout. 

Podrobný popis léčby Covidu a následků ‘očkování‘ 

podle Dr. Zelenky 

Prevence Covidu-19 se nachází zde24, s názvem ‘Covid-19 Prophylaxis Protocol‘ 

Léčba Covidu-19 se nachází zde25, s názvem ‘Covid-19 Treatment Protocol‘ 

Ionofory zinku s názvem ‘Zinc Ionophores: Optimism for the Immune Systém‘ se nachází 

zde26. 

Všecky tyto texty jsou poměrně strohé a obsahují hlavně jména léčivých prostředků, která 

jsou mezinárodní. Text samotný snadno přeložíte v Googlu, nebo v jiném překladači. 

 

 

 

 

1 https://www.youtube.com/watch?app=desktop&v=ha2mLz-Xdpg&feature=youtu.be 
2 https://www.zerohedge.com/news/2020-08-05/hydroxychloroquine-and-coronavirus 
3 https://www.naturalnews.com/2020-08-21-fda-trying-make-n-acetylcysteine-illegal-could-help-treat-

covid19.html 
4 https://tapnewswire.com/2021/05/doctor-offers-free-book-to-the-public-on-curing-respiratory-virus-infections-

through-hydrogen-peroxide-nebulization/ 
5 https://www.thelibertybeacon.com/is-this-a-possible-covid-vaccine-antidote/ 
6 https://www.naturalnews.com/2021-05-14-health-ranger-jeffrey-prather-covid-pine-needles.html 
7 https://pubmed.ncbi.nlm.nih.gov/19828122/ 
8 https://www.rt.com/news/524838-india-covid-remedy-guru/ 
9 https://www.medicinenet.com/chloroquine_aralen_vs_hydroxychloroquine_plaquenil/article.htm 
10 https://speakwithanmd.com/americasfrontlinedoctors/ 
11 https://www.palmerfoundation.com.au/health-impact-news-dr-meryl-nass-discovers-hydroxychloroquine-

experiments-were-designed-to-kill-covid-patients-how-many-were-murdered-opinion/ 
12 https://rense.com/general96/home-recipe-for-hydroxychloroquine-hcq.php 
13 https://rense.com/general96/coronavirus-patient-creates-own-hydroxy.php 
14 https://www.click2houston.com/news/local/2020/08/05/houston-methodist-reports-rapid-recovery-of-covid-

19-patients-with-new-drug/ 
15 https://www.rt.com/news/500240-common-painkiller-increases-risk-taking/ 
16 https://generatorgrid.com/db/search/rife frequency generator for sale 
17 https://scenar.com.ru/en/ 
18 https://vaccineimpact.com/2021/5-holistic-doctors-discuss-what-they-are-doing-to-protect-themselves-from-

the-bioweapon-shots-and-transmission/ 
19 https://principia-scientific.com/romanian-doctor-says-she-cures-100-percent-of-covid-patients/ 
20 https://www.amjmed.com/action/showPdf?pii=S0002-9343%2820%2930673-2 
21 https://www.brighteon.com/bb5a9453-d171-4be3-80af-4bdd4cef2d16 
22 https://healthimpactnews.com/2021/17503-dead-1-7-million-injured-50-serious-reported-in-european-unions-

database-of-adverse-drug-reactions-for-covid-19-shots/ 
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KAPITOLA 33 

ROTHSCHILD ZAVÁDÍ KALERGIHO PLÁN NA ZNIČENÍ EVROPY 

10. srpna 2021 

Autorka: Susan Bradford; Překlad: Jane Kaufman 

Tento článek je výňatek z knihy ‘Královské krevní lži‘ (Royal Blood Líes), kterou napsala 

Susan Bradford1. Překlad je přetištěn se souhlasem autorky. 

Benátčané byli kdysi2 ta nejmocnější námořní síla v Evopě a jejich říše se táhla přes celou 

Evropu, až do Asie. Tím, že se spolčili s žoldnéřskými armádami Kazarů, Mongolů a Turků, 

pak klestili cestu skrze jedno lidské společenstvím za druhým, přičemž zabíjeli miliony lidí a 

zabavovali jejich majetek. 

Založili obchodní stezky, které byly později obnoveny formou modernějších Hedvábných 

cest, které spojují Evropu, Asii a Střední východ skrze Palestinu. 

Když uvážíme jejich dravost, kacířství, neúctu ke zvyklostem, k lidskému životu a 

k zákonům, spolu se zálibou v temných okultních vědách, benátská říše postupně upadla do 

chaosu, do vnitřních rozepří a okrádání jednoho druhým. Založili nadnárodní špionážní síť 

skrze evropský a asijský kontinent, která měla za úkol varovat je před ohrožením, což jim 

umožňovalo vyhrávat ve válečných sporech.  

Tito lidé měli pouze jednu touhu: nashromáždit co nejvíc bohatství a moci a pak vládnout 

všem poraženým jako tyrani, kteří se zodpovídají pouze sami sobě. Za tím účelem zkoušeli 

všude svrhnout právoplatnou vládu a vládnoucí šlechtu a sami se takto dostat do pozice moci. 

K tomu, aby se stali jedinými vládci světa bylo nutno nahradit božské právo vládnout, které 

bylo založeno na zasvěcení a pokrevním příbuzenství a na jeho místo dát ‘osvícené‘ vládce, 

kteří popírají Boha a takto nahradit právoplatné a spravedlivé vládce nezákonnými, 

korupčními živly. 

Vatikán, který byl ovládán mocnými rodinami obchodníků, se zpočátku snažil přivlastnit si 

autoritu, nutnou k pověřování vládců udělováním ‘božského práva vládnout, ‘ ale 

oportunistický patriarcha Rothschildů zjistil o co jde a ihned se pokusil dostat jeho vlastní 

rodinu a její členy mezi ty, kteří mohou vládnout celému světu. 

Jeho taktiky zahrnovaly okultní černou magii, nekonečné války a revoluce, zneužívání 

stížností za účelem převedení peněz druhých sobě, dluhy, ústupky, atentáty a zkoruptování 

veřejné cnosti pro svůj vlastní zisk. Skrze každou válku, revoluci, nebo šarvátku získával 

Rothschild víc a více majetku druhých pro sebe. 

Fašismus, komunismus, Marxismus, socialismus, revoluce a popouzení jednoho vůči 

druhému, to všecko byly taktiky Rothschildů, které používali za účelem rozdělení nepřítele, 

což bylo v tomto případě celé lidstvo. A zatím oni sami, jejich rodina a agenti, zůstali 

sjednoceni ve svých záměrech. 

Poté, co Rothschildové úspěšně financovali americkou a francouzskou revoluci, jejich agent, 

Napoleon Bonaparte začal svrhovat vlády po celé Evropě, zatímco Rothschildové financovali 

všechny strany válečného konfliktu, uvrhovali jednotlivé vlády do nesplatitelných dluhů a tím 

pádem pod svoji kontrolu. 
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Napoleonův dynamit vybuchoval Evropu 

Mayer Amschel Rothschild (1744-1812) založil ‘Dům Rothschildů‘ ve Frankfurtu nad 

Mohanem, což bylo císařské město, náležící Svaté říši římské (žádná spojitost s Vatikánem, 

pozn.překl.). Rychle získal zaměstnání v Oppenheimerově bance, čímž měl přístup k princům 

Svaté říše římské, k britské monarchii a také k firmě East India Company. Skrze tyto styky se 

chamtivý ctižádostivec Rothschild stal bankéřem elit a aristokratů, přičemž jeho záměr byl 

odebrat jim jejich bohatství a stát se tím nejbohatším člověkem v Evropě. 

Tím, že financoval Americkou revoluci a jiné revoluce v Jižní Americe a v jiných zemích, 

Rothschild oddělil kolonie od jejich vládnoucí šlechty, čímž oslabil a zadlužil obě strany. 

Jakmile byli zadluženi, Rotschildové zkoušeli v těchto zemích převzít dozor nad vydáváním 

peněz a to skrze centrální banku, zatím co propagovali ‘osvícenou vládu rozumu‘ ve formě 

republiky. To samo je na základě Platonova modelu, ve kterém elity drží veškeré bohatství a 

moc a lidé pozbydou všecko co měli, včetně svého hlasu ve vládních záležitostech. 

Financováním Francouzské revoluce, která měla svůj základ v principech osvícení rozumu, 

Rotschildové úspěšně zničili konkurenční aristokracii, zabrali jejich majetky a pak všecky 

jejich cennosti putovaly do Rothschildových paláců. Každá další válka a revoluce, které byly 

všecky založeny na uměle vyrobených stížnostech, umožnily Rothschildům reorganizovat 

společnost podle své vůle a převést více majetku, který náležel druhým, sobě. 

Dobře si uvědomovali, že Vatikán měl ‘morální autoritu‘ přímo od Boha, na základě které se 

pokoušel předat jednotlivým vládcům ‘božské právo vládnout‘, Rothschildové se zaměřili na 

Vatikán a na britskou šlechtu, jejíž právoplatné božské právo vládnout nebylo na papežském 

pověření závislé a která vlastnila firmu East India Company (EIC). 

EIC byla založena jako obyčejná obchodní společnost, která měla pomoci londýnským 

obchodníkům získat více odbytišt‘ v Severoamerických koloniích a jinde ve světě. Benátčané 

ale pronikli do jejího vedení a přeměnili tuto dobročinnou organizaci na imperialistický 

nástroj k dobývání druhých zemí pro Británii, kde měli v úmyslu vládnout. 

Když úspěšně provedli Americkou revoluci, což oddělilo vládnoucího monarchu od jeho 

kolonie, Rothschildové se zaměřili na kontrolu financí jak Vatikánu, tak Britské královské 

rodiny. Zároveň zradili prince Svaté říše římské, kteří jim poskytli prostředky a kontakty, na 

jejichž podkladě mohli rozvinout svoji loupeživou bankovní kariéru. 

Skrze frankfurtskou poštu, kterou zřídili Benátčané za účelem sbírání informací, byl 

Rothschild schopen zachytit komunikaci mezi vedoucími osobnostmi a také mezi svými 

oponenty, což mu pomáhalo vyhrát války a vyřídit konkurenci. Rothschildové pak ještě více 

rozšířili existující benátskou špionážní síť, takže mohli manipulovat pohyb vojsk skrze 

Evropu a Asii a i jinde, aby docílili požadované výsledky. 

Jejich dynastie budovala tyto sítě stále dál a postupně vytvořila dnešní informační agentury, 

které sloužily Rothschildovým finančním zájmům, přednostně před národními zájmy států, 

což zahrnovalo mezi jinými i Kancelář strategických služeb (Office of Strategic Services, 

OSS, předchůdce CIA), dále CIA, Mossad, MI5, MI6 a sovětskou Čeka. 

Během napoleonských válek byly Benátky použity jako zástava pro vyjednávání, pomocí 

které Rothschildové ničili šlechtu a monarchie skrze revoluce a převraty a na jejich místa 
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dosazovali své vlastní lidi. Takže Rakousko vyměnilo Lombardii za to, že mohlo dosadit do 

benátské vlády své vlastní lidi, zatím co Rothschildově kontrolovali Rakousko skrze finance. 

Benátští vládci měli zvláštní výsady, ale byli to nevzdělaní a nedisciplinovaní oportunisté, 

kteří za své pozice vděčili nepotismu, dědictví a loupežím, Rakousko nedovolilo 

Benátčanům, aby si v nové vládě podrželi jakákoliv zodpovědná místa, což určitě způsobilo 

mnoho stížností mezi nimi a to mohl Rothschild později využívat. Tímto způsobem dostal 

Rothschild některé zbývající benátské královské rodiny ven z Benátek. 

Spolu s Rothschildy, kteří platili všechny strany napoleonských válek, dokázal francouzský 

císař Napoleon Bonaparte rozložit rakouskou říši a vytvořit vládu jemu podléhajících vazalů. 

Lombardie byla jedním z největších komerčních center v Evropě. V lombardském království 

vládli němečtí Lombardové, kteří od jejich invaze do Byzancie v r. 568 kontrolovali většinu 

Itálie. Kdysi předtím vládli Lombardové celé Itálii, s výjimkou Vatikánu a Benátek, ale teď 

se Rothschildové snažili ovládnout všecko sami. 

Tím, že ukradli bohatství a poklady zničené aristokracie a uvrhli celé národy do dluhů skrze 

války, revoluce a nejrůznější budovatelské projekty, si mohli Rothschildové kupovat 

aristokratické tituly, čímž získávali status šlechty, po čemž tak nesmírně toužili. 

Během války ve Waterloo, která skončila napoleonské války v Evropě, Rothschildově 

vyřídili britskou burzu, což jim umožnilo koupit si reprodukční práva britské královské 

rodiny. K jejímu zděšení pak neustále znásilňovaná královna Viktorie rodila nezákonné 

Rothschildovy bastardy, což byli následníci trůnu, kteří pokračovali v ničení Velké Británie a 

skrze sňatky se spojovali s královskými rodinami po celé Evropě. 

V té době byli Rothschildové na cestě stát se skutečnou aristokracií, ale pouze podle jména, 

což byl titul, koupený s ukradeným bohatstvím. Tím, že zůstali naprosto vulgární, neslušní, 

zvrhlí a nedůstojní, ovlivnili chování ostatní šlechty, takže namísto aby sloužili jako vznešení 

ochránci lidské společnosti, byli dravými hady, kteří mysleli pouze na sebe. 

V r. 1817 jim Rakousko jako první přidělilo erb. Tuto čest prokázali Solomonovi 

Rothschildovi za odměnu, že financoval železnici císaře Ferdinanda a jiné projekty. Byla to 

první rakouská železnice, Návrh, který Rothschildové předložili, dělil celý erb na čtyři části, 

které obsahovaly orla (ten představoval císařské a královské Rakušany), leoparda (který 

představoval anglickou královskou rodinu), lva (představujícího výhru s pomocí hessenských 

žoldnéřů při Americké revoluci) a pěst, která svírala pět šípů (symbol spojení pěti bratrů 

Rothschildů, kteří se snažili rozdělit si mezi sebe Evropu). 

Rok na to udělili Angličané erb Nathanovi Rothschildovi a jeho potomkům. O čtyři roky 

později získali Rothschildové skrze rakouský císařský dekret titul ‘baronů‘. 

V Londýně vyškolený Karel Marx vytvořil inteligenční základnu pro revoluce, které 

Rothschildové způsobovali a pro jejich zabírání majetků. 

Francouzské (benátské) osvícení rozumu se rozšířilo po celé Evropě, což posílilo feminismus, 

společenskou spravedlnost a Marxistické podhoubí. To všecko mělo za úkol oslabit rodinu a 

rozpoutat revoluce, za účelem rozkladu lidské společnosti pro konečný útok Rothschildovy 

tyranie. Došlo ke vzniku salonů, což byl italský vynález 16. století, které propagovaly 

revolucionářské zásady, které později prošpikovaly celou Evropu. 
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Kdekoliv se vyskytl Rothschild, ten salon získal na proslulosti a popularitě. Představovány 

jako intelektuální společenská setkání pro elitní kruhy, salony propagovaly principy osvícení 

rozumu. Tím často přitahovaly lidi s dobrými úmysly, kteří byli inspirováni nadnesenými 

principy a ideály, hlásajícími spravedlnost, rovnoprávnost a reprezentativní vládu. Byla to 

pouze líbivá hesla, použita k tomu, aby v lidech podporovala vyšší záměry. Za tím vším se 

skrývala zlověstná Rothschildova touha po moci. 

S velkorysou finanční podporou Rothschilda a jeho spolčenců, se revoluce, inspirované 

osvícením rozumu v r. 1848 šířily Evropou. Zatímco hlásaly demokratické a liberální zásady, 

všecky byly zaměřeny na odstranění starých monarchistických struktur, které ochraňovaly 

právoplatné, křesťanské vládce a vytváření nezávislých národních států, kde vládli 

Rothschildové. 

Přes 50 zemí bylo tímto ovlivněno a desetitisíce lidí kvůli tomu přišly o život. 

Znechucena nízkými Rothschildy, anglická královna Viktorie tajně ukrývala právoplatného 

následníka trůnu skrze tajný sňatek. Rothschild zkoušel tohoto právoplatného dědice 

zavraždit, ale nepodařilo se mu to. 

Ruský car Alexander II. byl kmotr královny Viktorie, která byla pokřtěna Alexandrina 

Viktoria. Alexander sdílel snahu královny Viktorie o zachování křesťanské monarchie skrze 

‘Třetí Řím‘, což mělo podnítit znovuobnovení křesťanství. (Viktorie byla z benátské rodiny, 

pozn.překl.). 

Antikrist byl dávnověký benátských cíl, pomocí kterého zkoušeli nahradit spirituální moc 

Ježíše Krista v Evropě světskou mocí tyrana, který by získával moc z okultních věd. 

Antikristova aktivita 

Ruský spisovatel, který přijal doktrínu Třetího Říma, byl Vladimír Solovjev. Byl to člen 

Společnosti k propagování kultury mezi Židy v Rusku a zkoušel překlenout rozdíly mezi 

židovskou vírou a křesťanstvím. Tvrdil, že přirozený vztah mezi Židy a Křesťany je soulad a 

přátelství, což se Rothschildové pokoušeli nahradit nepřátelstvím a nedůvěrou. 

V jeho apokalyptickém díle ‘Příběh Antikrista‘, který měl podtitul ‘Báje o podvodníkovi‘ 

varoval Solovjev před silami zla, které zkoušely porazit křesťanské Rusko. Charakterizoval 

tyto síly jako ‘Pan-Mongolismus – spojení všech rasových celků Východní Asie, s cílem vést 

konečnou válku proti cizím vetřelcům, to je proti Evropanům‘. 

Mongolové byli žoldnéři Benátčanů, kteří získávali moc temnými okultními způsoby, včetně 

satanských rituálů, aby mohli hodit ‘nový mongolský chomout‘ Evropě přes krk. 

Solovjev psal o znameních satanského podvodníka v knize ‘Otevřená cesta ke světovému 

míru a blahobytu‘. Říkal, že Antikrist bude zdánlivě dobře smýšlející osoba, která bude 

slibovat lidem volnost, ale namísto toho je uvrhne do otroctví; bude hlásat všeobecná práva, 

ale zavede tyranii; bude propagovat světovou vládu k odstranění válek a nastolení míru a 

bude kázat nedostatek namísto nadbytku. 

Ďáblové, Solovjev uvažoval, jsou radikálové, reformátoři a revolucionáři, kteří slibují 

osvícení, mír a prosperitu a zatím nastolí ničení, bídu a trvalé temno. Podle něho měl 

Antikrist předložit ‘manifest, který bude pobízet vlády k tomu, aby vstoupily do Spojených 

Států Evropských, pod svrchovanou vládu římského císaře‘. 
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Od pádu Říma zkoušeli Benátčané oživit bývalou Římskou říši, které by vládli. Coby 

budoucí celosvětoví tyrani, Rothschildové se pokoušeli tento plán naplnit. Poté, co dvě 

světové války, štědře podporované penězi Rothschildů, jejich spolčenců na Wall Street a 

různých vlád zpustošily Evropu a zabily desítky milionů lidí, tato dynastie začala propagovat 

‘Evropskou uhelnou a železářskou společnost‘, která se stala základem Evropské unie, což 

měl být další krok k nastolení Říma. 

Rothschildové byli onou stínovou pákou za skupinami jako jsou ‘Round Table‘ (Kulatý stůl), 

‘Pilgrims Society‘ (Poutnická společnost), ‘Committee of 300‘ (Výbor 300) a ‘Club of 

Rome‘ (Římský klub), které verbovaly hlavy států a vlád, úředníky z OSN, politiky a různé 

vládní úředníky, diplomaty, vědce, ekonomy a přední obchodní osobnosti, aby s jejich 

pomocí mohli svůj plán uskutečnit. 

=========================== 

V r. 1972 vydal Club of Rome knihu ‘Limitace růstu‘ (Limits to Growth), která doporučovala 

odstranění ‘nadbytečné populace‘ a odstranění průmyslu, což by Rothschildům umožnilo 

ustanovit dávkování všeho (na příděl, pozn.překl.). To by vedlo k tomu, že by lidé měli jen 

základní nutnosti, zatím co Rothschildové a jejich nejbližší by žili životem aristokracie, 

v nekonečném nadbytku, na úkor všech ostatních. 

Depopulační plán Rothschildů potvrdil mezi jinými, kteří do něho byli zasvěceni, i H.G. 

Wells. 

Mezi zakládajícími členy spolku ‘Club of Rome‘ byl David Rockefeller, dědic bohatství, 

které patřilo firmě ‘Standard Oil‘, což byl jak protivník, tak přítel Jacoba Rothschilda. (Pozn. 

překl.: také Václav Havel byl jedním se zakládajících členů). 

Rothschildové se rozhodli, že na to, aby mohli vládnout světu, potřebují udržovat světovou 

populaci v rozmezí zvládnutého počtu. Po dvou světových válkách to byl Richard von 

Coudenhove-Kalergi, který nastínil program pro evropskou genocidu, který je znám pod 

jménem ‘Kalergiho plán‘. 

„Budoucí Evropan bude rasově smíšený člověk,“ Kalergi napsal. 

„Současné rasy a společenské třídy zmizí následkem odstranění národů, 

času a předsudků. Evropská negroidní rasa budoucnosti bude zjevem 

podobná dřívějším Egypťanům a nahradí rozdílnosti národů rozdílností 

jednotlivců.“ 

Tím Rothschildové úspěšně použili agendu Benátčanů a jejich žoldnéřských kazarských, 

mongolských a tureckých armád pro dobytí světa. 

Sám rasový smíšenec rakouského otce a japonské matky, Kalergi byl nadšený obhájce 

evropského společenství, což znamenalo odstranění národnostních celků a vybudování 

nadnárodní struktury přes celou Evropu. Tím měl být vytvořen evropský společný trh, spolu 

s evropskou armádou, evropskou ekonomií a evropskou politickou strukturou, kterou by vedli 

Rothschildem manažovaní byrokrati, kteří nemají věrnost vůči žádnému národu. Bohatství a 

výsady pak mají být všem lidem odebrány a převedeny Rothschildovi a jeho zájmům. 

V rámci tohoto plánu, elity mají v úmyslu převzít veškerou moc a bohatství světa pro sebe a 

zbavit lid jeho moci, majetku a práv, což je v souladu s Great Resetem (Velké 
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znovunastavení), které Rothschildové a jejich agent Klaus Schwab, zakladatel organizace 

World Economic Forum (WEF) dnes propaguje. 

Rothschildové, coby podporovatelé Kalergiho plánu chtěji islamizovat Evropu tím, že dovolí 

Muslimům, kteří byli zradikalizováni skrze vměšování cizí firmy East India Company, aby 

překročili Turecko a vtáhli do Evropy, kde jim byl slibován volný, ničím neomezený pohyb 

po celém kontinentě. 

Skrze šenghenskou smlouvu jim bylo umožněno napojit se na sociální pomocné programy, 

které byly vyhrazeny pro Evropany a později mají v úmyslu zaútočit na Židy a na Křesťany. 

Zatím co Rothschildové tajně vyzbrojili radiální Islám a postavili ho proti Západu, současně 

zmobilizovali Zionisty proti Islámu, za účelem ochrany židovsko-křesťanské civilizace, čímž 

popudili jednotlivé rasy a jednotlivá náboženství jedno proti druhému. To je součást jejich 

‘rozděl-a-panuj‘ strategie na zničení Západu a jeho populace. 

Kalergiho plán byl ve skutečnosti vymyšlen rakouským baronem Louisem Nathanielem de 

Rothschildem, který představil Kalergiho Maxovi Warburgovi a tento Kalergiho snahu na 

sjednocení Evropy financoval. 

Další podpůrce Kalergiho byl ‘Wild Bill‘ (Divoký Bill) Donovan, zakladatel ‘Office of 

Strategic Services‘ (OSS), což byl předchůdce CIA. Donovan rovněž pomohl nastolit 

Rothschildova pokrevního příbuzného, čínského Mao Ce Tunga a prosadit jeho 

komunistickou revoluci. 

To nasměrovalo Čínu ke komunismu, takže mohla být tajně řízena Rothschildy, aby mohla 

vést Nový světový řád poté, až zničí americkou výjimečnost a poníží Spojené Státy na úroveň 

zbankrotovaného státu. 

Ruská revoluce byla podnícena proti ruské vládě a opět ji financovali jak Rothschildové, tak i 

Jacob Schiff, což byl (americký) bankéř, ve spojení s Rothschildy od 1800. let, kdy obě 

rodiny žily ve stejné budově, v židovském ghetu ve Frankfurtu nad Mohanem. 

Schiff později založil banku Kuhn, Loeb & Company, což bylo prodloužené Rothschildovy 

bankovní říše a najal Paula Warburga, aby založil (americkou) Federalní reservu, která 

vytvářela finanční a měnové zákony Spojených Států, vše pod kontrolou Rothschildů. 

V následujících desetiletí byla (americká) federální vláda okradena o biliony dolarů 

Rothschildy a jejich agenty, kteří dravě plenili veřejný majetek. 

Rothschildové si představovali, že celosvětový tyranický celek povedou jejich korporace, 

placené daňovými poplatníky, zatím co jejich dynastie bude shromažďovat veškerý majetek a 

bude mít svrchovanou kontrolní moc nade vším. 

Slavný socialistický autor H.G. Wells popsal tuto budoucnost v knihách ‘Nový světový řád‘ 

(The New World Order) a ‘Otevřené spiknutí‘ (The Open Conspiracy). Píše Wells: 

„Tato nová a dokonalá revoluce, kterou zamýšlíme, může být popsána velmi málo 

slovy. Je to čistý celosvětový socialismus, vědecky plánován a řízen … Množství 

lidí bude toto nové světové zřízení nenávidět a budou proti němu protestovat. Když 

zkoušíme zhodnotit jeho příslib, musíme mít na paměti utrpení zhruba jedné 

generace nespokojenců. Výraz ‘internacionalismus‘ byl v současné době 

234



zpopularizován z důvodů zakryti spojitosti mezi finančními, politickými a 

ekonomickými světovými silami a jejich snahy o nastolení jedné, celosvětové 

vlády.“ 

Rothschildův Koronavirus 

Nazývat koronavirus ‘Wuhanskou chřipkou‘ nebo ‘čínským virem‘ je urážka Číňanů. 

Přesněji řečeno, je to Rothschildův virus. Tato dynastie uplatnila vliv na komunistické 

Číňany, aby vytvořili krytí pro světovou ekonomickou bublinu, potrestali svět s pomocí ještě 

většího množství útlaku za to, že odporuje jejich celosvětové vládě a aby popudili Západ 

proti Číně, což je součást další, až příliš dobře předvídatelné ‘rozděl-a-panuj‘ strategie. 

Všecko bylo přesně podle plánu v Rothschildově Novém světovém zřízení až do té doby, kdy 

se vyskytly důkazy o nelegitimnosti královny Alžběty II., které vzápětí odhalily 

nelegitimnost všech Rothschildových loutkových vlád po celém světě. 

A tehdy hrozilo, že plán, který byl celá století zpracováván, mohl být odhalen, což by 

vyústilo v masivní zatýkání a soudní stíhání všech zúčastněných. (Viz předešlou kapitolu č. 

12, ve 2. dílu této publikace, nazvanou ‘Anglie má nového krále: Joseph Gregory Hallett’, 

pozn.překl.). 

Rothschildova agenda byla odhalena během Clintonovy vlády. Z toho důvodu, president Bill 

Clinton, sám příbuzný Rothschildů, nezareagoval tak, jak měl, i když se spojil se členem 

Kongresu jménem Tom DeLay, aby pomohl zajistit Číně členství ve World Trade 

Organization (WTO). Oba byli odhodláni propagovat zájmy amerických korporací 

v komunistické Číně na úkor prospěchu Spojených Států a jejich lidí. 

Tajná válka proti lidem, popsaná v knize ‘Tiché zbraně pro neslyšné války‘ (Silent Weapons 

for Quiet Wars), která byla započata spolu s korunovací královny Alžběty II., byla odhalena a 

proto se začala pohybovat dopředu značnou rychlostí, aby bylo možno nastolit změny ještě 

předtím, než by došlo k jejich zrušení. 

Druhá vláda Bushe a potom Obamova administrativa se zuřivě draly skrze tento plán, který 

do základů změnil Spojené Státy, zatím co Hillary Clinton měla vládnout nad jejich totálním 

zničení v úloze presidenta. 

A pak zasáhl Bůh, když proti všem předpokladům dostal presidentství Donald Trump, čímž 

dostalo lidstvo druhou šanci. A hned byli Rothschildové, kteří se předváděli všem jako druhé 

zrození Krista, v opozici. Neměli v úmyslu v tichosti odstoupit. 

Veřejné záznamy dokazují, že Spojené Státy vydaly patent na koronavirus (spolu 

s případným očkováním) ‘Pirbrightovu institutu‘, což je britská výzkumná organizace, 

placena nadací ‘Wellcome Trust‘, nadací Billa a Melindy Gates, Evropskou komisí, WHO a 

DARPA, což je agentura (amerického) Oddělení obrany pro nové vojenské technologie 

Čínská laboratoř ve Wuhanu, která dostala peníze od (americké) federální vlády, podle 

příkazu Dr. Anthony Fauciho, provedla výzkum netopýrů v době, kdy došlo k vypuknutí 

koronaviru. To dodalo Gatesovi a ostatním krytí, spolu s možností věrohodného popírání. Ale 

ten patent byl udělen (dávno) předtím. 

Ty stejné finanční zájmy, které založily ‘Pirbright institut‘ také vytvářely a financovaly 

celosvětovou vládní a mediální reakci. Poté, co měli koronavirus a jeho vakcínu patentované, 
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ta stejná skrytá síť si vyprosila miliardy dolarů na vakcíny, na výzkum a na další léčbu 

koronaviru. Tito podporovatelé měli společný zájem v uplatňování vojenské technologie v 

očkování jednak za účelem zisku a aby upevnili kontrolu Koruny nad Rothschildovou 

neoprávněně nabytou říší. 

Lady Lynn Forester de Rothschild apeluje spolu s Vatikánem na přesvědčení lidí, aby svěřili 

její rodině kontrolu a vlastnictví celého světa. Doporučuje ‘Vše zahrnující kapitalismus‘ 

(Inclusive Capitalism) na to, aby její dynastie mohla po kouscích rozdávat bohatství, které 

nakradla za to, že ukončí Rothschildy placené vzpoury Antify a BLM a že svolí, aby každý 

dostával základní minimální příjem. 

Předchůdce nadace ‘Wellcome Trust‘ byl ‘Burroughs, Wellcome & Company‘, kteří 

v průběhu Druhé burské války (v Jižní Africe) poskytli pokusné očkování Britům a toto 

zabilo přes 60 000 lidí. ‘Pirbrightův institut‘ byl pojmenován po Henry de Worms, což byl 1. 

baron Pirbright, neboli Rothschild, jehož bratranci byli zaměstnáni u N.M. Rothschild & Co. 

Pirbrightův pradědeček byl Mayer Amschel Rothschild, patriarcha, který Rothschildovu 

dynastii založil. 

Pirbright byl zaměstnán u ‘East India Company‘, což je Rothschildova imperialistická firma, 

která financovala Britskou říši v období obchodu s otroky a s opiem a podporovala tajnou 

organizaci ‘Skull & Bones‘ na Yale universitě, odkud vzešli presidenti a jiné státní osobnosti. 

Dále pomáhala programu ‘deep state‘ (tajná garnitura) a vyškolila Mao Ce Tunga jak vést 

čínskou komunistickou revoluci, která vyprodukovala mezi 40 a 80 miliony mrtvých. 

V r. 1880, Henry Solomon Wellcome, v Americe narozený britský podnikatel, založil 

‘Burroughs Wellcome & Company‘, což byla farmaceutická firma, která se postupem času 

přetvořila na ‘Glaxo Smith Kline‘, jenž v současné době spolupracuje s čínskou ‘Clover 

Biopharmaceutical‘ na očkování, která má zastavit rozšiřování koronaviru. 

Když by lidé odmítli se podřídit, Rothschildy ovládaná Koruna má způsoby, jak zotročit 

lidstvo skrze nanotechnologii. S pomocí nanotechnologie dokážou kontrolovat člověka skrze 

jeho buněčnou podstatu a tím vyřadit jeho svobodnou vůli a ovlivnit jeho rozhodování a činy 

radiovými frekvencemi. 

Je to vyzkoušeno na krysách, které je tímto způsobem možno vést skrze bludiště, kdy jsou 

řízeny energií, vysílanou na počítačové čipy, které mají v tlapkách. 

Skrze 5G technologii může být lidstvo zrobotizováno pomocí technologicky vylepšených 

očkování, v souladu s šílenou transhumanistickou agendou, která na věky oddělí člověka a 

jeho duši od Stvořitele. Namísto hledání boží vůle budou pak lidé vedeni Rothschildem. 

A pak, namísto tvořivého, svobodného myšlení budou lidé automatizovaní drónové, kteří 

budou sloužit tak zvaným elitám až do doby, kdy přestanou být užiteční a pak bude jejich 

život ukončen. Můžeme se pak divit, když Bill Gates, coby veřejný representant medického 

plánu britské královny, volně a radostně diskutuje v mediích jeho plány na snížení populace, 

sterilizaci a vakcíny? 

Jak byl svět víc a více zničen, Rothschildové začali propagovat Great Reset, který byl uveden 

v činnost Schwabovou organizací WEF. Great Reset zahrnuje odstranění průmyslu po celém 

světě a zabránění lidem, aby byli nezávislí a řídili auta. Geneticky změněná potrava, která má 

být vyráběna v laboratořích, bude odměřována, zatím co lidé sami budou uvězněni v techno-
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gulagu, budou pracovat z domu a budou mít omezenou možnost cestovat, nebo se 

rozmnožovat. 

Budou neustále sledováni, monitorováni a všecko bude na příděl. Budou závislí na minimální 

mzdě, bez možnosti samostatné práce nebo podnikání, protože to všecko bude nahrazeno 

Rothschildy ovládanými monopoly. 

Namísto boty, neustále šlapající po obličeji lidstva budou použity povinné roušky, který 

blokují volnou diskuzi. Ale jaksi budou lidé ‘štastni‘ i jako otroci, slibují Rothschildové a 

jejich agenti. 

Klaus Schwab je toho názoru, že je povolán vést náš 

vlastní život a rozhodovat o osudu lidstva, jelikož 

byl povýšen do šlechtického stavu nelegitimní 

královnou Alžbětou II., protože pracoval 

v Rothschildy vytvořeném OSN a posléze se sám 

postavil do vedoucí pozice WEF. 

Schwaba, tohoto Kissingerova chráněnce podporuje 

v jeho záměrech Lynn Forester de Rothschild, která 

založila ‘Inclusive Capital‘. Rothschildová se 

spojila s Rothschildy-kontrolovaným Vatikánem za 

účelem propagování těchto myšlenek pomocí 

nekonečného předstírání dobré vůle. 

Namísto aby Rothschildové vrátili to, o co celé generace okrádali svět, rozhodli se dát 

každému zaručený příjem, který může rovněž být odebrán, když by někdo získal záporné 

body společenských zápočtů, což bude vyhodnocováno Rothschildovými algoritmy umělé 

inteligence (AI). 

Poté, co zničili malé podnikatele, Rothschildové chtějí těmto lidem nabídnout zaměstnání 

v jejich mega-korporacích, podporovaných daňovými poplatníky. 

Namísto propagování zdraví, Rothschildové podporují nemoci, jen aby zvýšili výdělky jejich 

farmaceutických firem. 

Zatím co množství bezdomovců narůstá v ulicích země, která kdysi byla bohatá (v Americe), 

Rothschildové přivážejí uprchlíky a chudé emigranty skrze národní hranice, spolu 

s nevinnými dětmi, které pak filmují, jak jsou nadužívány a házeny zpátky přes zeď. Tyto 

nepravosti jsou  podporovány organizacemi, které jsou s nimi ve spojení, jedna z nichž je 

‘Mezinárodní záchranný výbor‘ (International Rescue Committee). 

Poradní skupina Výboru obsahuje individua jako je Tim Geithner, finanční sekretář pro vládu 

Barack Obamy, nebo Laurence Fink, ředitele BlackRock, který dohlíží na vyplácení 

Rothschildových velkých korporací federální vládou z peněz daňových poplatníků. 

Také je tam Winston Lord, který pomohl vytvořit Rothschildovy podklady pro jednání 

s Čínou, podle kterých byly Spojené Státy vydány na milost komunistické Číně. 

Rothschildové, coby členové výboru pro ‘Inclusive Capitalism‘ chtějí ‘proveditelné závazky‘ 

v souladu s ‘Mezinárodním obchodním výborem‘ WEF pro udržitelné vytváření hodnot – 
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lidé, planeta, podmínky vlády, prosperita – což všecko pomáhá plánu OSN na udržitelné 

vývojové cíle. 

Tato skupina propaguje ‘udržitelný růst‘ jako odpověď na ‘pláč země‘, nebo ‘pláč chudiny‘ 

poté, co Rothschildova dynastie vykradla za biliony majetku, zamořila planetu, zničila 

ekonomie, vlády a lidskou společnost po celém světě. 

================== 

Socialistický autor H.G. Wells popisoval dystopickou budoucnost lidstva na základě plánů, 

navržených Rothschildy, kteří jeho práci objednávali. Předpověděl Great Reset a Inclusive 

Capitalism ještě předtím, než Lynn Forester de Rothschild nebo Klaus Schwab byli narozeni. 

Otevřené spiknutí 

Rothschildův plán na depopulaci byl vypracováván o celá desetiletí a snad i století dříve. 

Britský spisovatel H.G. Wells popsal Rothschildův-Kalergi plán již v r. 1928, v jeho knize 

‘Otevřené spiknutí – Plány na světovou revoluci‘ (The Open Conspiracy – Plans for World 

Revolution). 

Jeho knihy byly psány na zakázku a objednávány byly samotnými Rothschildy. 

Zaznamenávaly krok za krokem plán, který Rothschildové a jejich agenti postupně 

vykonávali, na cestě k ovládnutí světa. Velká část tohoto plánu se již stala skutečností. 

Wells o tom píše: 

Otevřené spiknutí se prvně objeví jako vědomé shromáždění inteligentních a v některých 

případech bohatých mužů, jako hnutí, které bude mít výrazné sociální a politické cíle. 

Jedna celosvětová vláda a jednotný finanční systém pod trvalými, nevolenými, dědičnými 

oligarchy, kteří se sami zvolí z jejich středu, vytvoří obdobu feudálního systému, tak, jak byl 

ve středověku. 

V tomto celosvětovém systému bude populace snižována omezením počtu dětí na rodinu, 

nemocemi, válkami, hladomorem, až bude dosažena jedna miliarda lidí, kteří budou 

použitelní pro vládnoucí vrstvy na účely, které budou přísně a přesně označeny. 

Toto množství zůstane jako celková populace světa. 

Střední vrstva nebude existovat, pouze vládci a sluhové. 

Všechny zákony budou stejné a právní systém světových soudů bude používat stejný, 

jednotný zákoník, který bude podporován ‘Celosvětovou vládní policií‘ a ‘Celosvětovou 

vládní sjednocenou armádou‘, která tyto zákony prosadí ve všech původních zemích, kde 

nebudou nadále existovat národní hranice. 

Tento systém bude základem sociálního státu: ti, kteří budou poslušní a poddajní vůči 

‘Celosvětové vládě‘ budou odměněni pomocí prostředků k přežití. 

Ti, kteří se budou bouřit, budou jednoduše vyhladověni k smrti, nebo budou prohlášení za 

vyhnance a stanou se terčem pro každého, kdo by je chtěl zabít. 

Vlastnictví zbraní jakéhokoliv druhu bude zakázáno. 

238



Pouze jedno náboženství bude povoleno a to bude formou ‘Celosvětové církve‘, která 

existuje již od r. 1920. Satanismus, Luciferianismus a čarodějnictví budou uznávány jako 

právoplatné zaměření, ale nebudou mít soukromé, nebo církevní školy. 

Všechny křesťanské kostely již byly již podchyceny a křesťanství se v ‘Celosvětové 

společnosti‘ stane záležitost minulosti. 

K vytvoření stavu, kde nejsou žádné osobní svobody, nebo náznak přežívající volnosti, 

nebude existovat něco jako republikanismus, svrchovanost, nebo právo, které by patřily 

lidem. 

Národní hrdost a rasové příslušenství budou potlačeny a v přechodném období bude pouhá 

zmínka o rasovém původu důvodem pro těžké tresty. 

Každá osoba bude náležitě poučena o tom, že je tvorem ‘Celosvětové vlády‘, s identifikačním 

číslem přímo na těle, které bude snadno přístupné, což bude identifikační číslo záznamů 

tohoto člověka, které budou neustále k dispozici kterémukoliv úřadu ‘Celosvětové vlády‘. 

Ti, kteří nepatří k elitám, budou zdegradováni na úroveň a chování zvířat, bez vlastní vůle a 

snadno ovladatelní a kontrolovatelní. 

Ekonomický systém bude založen na rozhodování a etice vládnoucích oligarchů a tento 

dovolí pouze tolik potravy a služeb, kolik je zapotřebí k udržení pracovních táborů otroků ve 

funkci. 

Všechno bohatství bude shromážděno v rukou elitních členů. Každý jednotlivec bude řádně 

spraven o tom, že je naprosto závislý na státu pro své přežití. 

Průmysl bude naprosto zničen. 

Pouze elity budou mít právo na jakékoliv přírodní zdroje. 

Zemědělství bude pouze v rukou elit a produkce potravin bude přísně kontrolována. 

Jak všecky tyto zásady začnou být uplatňovány, velké části populace, které žijí ve městech 

budou násilím vystěhovány do odlehlých částí a ti co se odmítnou podřídit, budou popraveni. 

Eutanasie (usmrcení) pro těžce nemocné a staré bude povinná. 

Žádné město nebude mít dovoleno se rozšířit víc, než bylo předem určeno, přesně jak to 

popisuje Kalergi. 

Potřební pracovníci budou přesunuti do jiných měst, kdyby došlo k přelidnění těch, ve 

kterých žijí. 

Další, nepotřební pracovníci budou vybíráni namátkově a posíláni do méně zalidněných měst, 

aby naplnili počet povolených obyvatel. 

Aspoň čtyři miliardy zbytečných jedlíků budou eliminovány do r. 2050 s pomocí válek, 

organizovaných epidemií, rychle postupujících smrtelných nemocí a hladomoru. 

Energie, potrava a voda pro ty, kteří nepatří k elitám, budou udržovány na úrovni pouze pro 

přežití, počínaje bílou populací Západní Evropy a Severní Ameriky, což postupně zahrne i 

ostatní rasové skupiny. 
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Populace Kanady, Západní Evropy a Spojených Států bude zničena rychleji než na jiných 

kontinentech. Tento proces bude trvat až do té doby, než bude světová populace snížena na 

ovladatelné množství jedné miliardy. 

Z toho počtu bude 500 milionů Číňanů a Japonců, kteří jsou vybráni proto, že to jsou lidé, 

kteří byli přísně kontrolováni celá staletí a jsou zvyklí poslouchat autoritu bez jakýchkoliv 

otázek. 

Čas od času nastanou uměle vytvořené nedostatky potravy, vody a lékařské péče, aby si davy 

uvědomily, že jejich přežití závisí na dobrozdání elit. 

Po zničení obydlí, aut, ocelářského a těžkého průmyslu bude povolena pouze omezená 

možnost bydlení a průmyslu jakéhokoliv druhu a i tato bude pod přímým vedením elit. 

Spojené Státy budou zaplaveny lidmi cizí kultury, kteří po čase převezmou bílou Ameriku. 

Budou to lidé, kteří nemají ponětí co znamená Ústava Spojených Států a kteří následkem 

toho neudělají nic, aby ji hájili. V jejich myslích je pojem svobody a spravedlnosti tak slabý, 

že nemá žádný význam. 

Ti, kteří se proviní proti zákonu, budou okamžitě popraveni. 

Hotovost, ani mince nebudou existovat v rukou těch, kteří nepatří k elitám. Všecky finanční 

transakce budou prováděny debit kartou, která bude mít na sobě identifikační číslo majitele. 

Každá osoba, která by se jakýmkoliv způsobem provinila proti příkazům a zákonům elit bude 

mít kartu zastavenou na různou časovou délku, podle druhu a závažnosti jeho přestupků. 

Taková osoba pak zjistí, že když jde něco nakoupit, že karta je na seznamu a že nemůže 

zaplatit za služby žádného druhu. 

Pokusy s použitím dřívějších mincí, čímž jsou míněny stříbrné mince dřívějších a v té době 

již zrušených národů, budou považovány za vrcholný zločin a budou trestatelné smrtí. 

Všechny takové mince budou muset být odevzdány do určité doby, spolu s pistolemi, 

puškami, výbušninami a automobily. Pouze elity a vysoce postavení Celosvětoví funkcionáři 

budou mít dovolenu soukromou dopravu, zbraně, mince a automobily. 

Jestliže je provinění vážné, karta bude zabavena při prvním použití. Taková osoba nebude 

schopna nadále kupovat potraviny, nebo platit za obydlí, či vodu, ani používat zdravotnické 

služby a bude oficiálně považována za vyhnance. 

Tímto způsobem budou vytvořeny velké skupiny psanců a ty budou žít v oblastech, kde 

budou ještě schopni přežít a stanou se lovnou zvěří, kterou je možno zastřelit na potkání. 

Kdokoliv by jakýmkoliv způsobem těmto vyhnancům pomáhal, bude rovněž zastřelen. 

Vyhnanci, kteří se po určitém čase nevydají policii nebo armádě, budou mít některé členy 

jejich bývalé rodiny vybrány k tomu, aby byli uvězněni místo nich. 

Opoziční skupiny a jejich části, jako na příklad Arabové a Židé a příslušníci afrických kmenů 

budou mít jejich rozdílné názory zvýrazněny a bude jim dovoleno, aby mezi sebou vedli 

válku až do naprostého vyvraždění jednoho druhým. 

Stejné taktiky budou použity ve Střední a Jižní Americe. K těmto válkám za účelem 

vyhlazení dojde ještě předtím, než jedna Celosvětová vláda převezme svět a budou 
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vyprovokovány na každém kontinentě, kde existují velké skupiny lidí s rasovými a 

náboženskými rozdíly. 

Rasové a náboženské rozdíly budou zvýrazněny a záměrně zhoršeny, přičemž násilné střety 

jako způsob řešení těchto rozdílů bude podporován a pěstován. 

Všechny informační služby a tištěné zprávy budou pod kontrolou Celosvětové vlády. Běžné 

metody mytí mozků budou vydávány za zábavu a to způsobem, jakým to bylo praktikováno a 

vylepšeno na umělecký projev ve Spojených Státech. 

* * * * * 

To je plán, jak si ho představují Rothschildové, pokud ho veřejnost přijme. O století později 

jsou světu předloženy krypto-měny, vakcinační pasy, společenský kredit, technologie na 

sledování, smrtelné pandemie, ‘udržitelná, chytrá‘ města, nucené očkování, vázané na 

společenský život, uměle vytvořené a korporačně podněcované rasové války a společenské 

nepokoje, deindustrializace společnosti, snaha odstranit automobily, nucená závislost na 

státu, zničení dodávkových řetězců a soukromých sedláků, zabíjení starých a slabých a 

vykrádání velkých korporaci rychle se blížícího korporačního fašistického státu. 

Rothschildem podporované neziskovky zaplavují bílé země uprchlíky a zároveň podporují 

nenávist vůči bělochům a Křesťanům, dochází k vymazání americké historie, zvyků a tradic, 

jsou běžné mediální zprávy, které se nezakládají na faktech, ale jsou prosáklé zaujatostí, 

propagandou a nepravdivými informacemi. 

Dochází k veřejnému popírání Boha a vzniká bezectná lidská společnost, kde lidský život 

nemá žádnou cenu a morálka je mizivá. 

Elity, spolčené s Rothschildy chtějí všecko ‘vybudovat znovu a lepší‘. To může být docíleno 

pouze obnovením bezúhonnosti našich vlád, dodáním hodnot do společnosti a Boha do 

našich srdcí. 

‘Vybudovat znovu a lepší‘ vyžaduje založení vlád a institucí odděleně od Rothschildů, 

vytvoření skutečných Republik, které zodpovídají lidu a jejichž mezinárodní vztahy jsou 

založeny na dobré vůli, přátelství, lidských právech a zákonech a ne na zneužívání, krádeži, 

válkách a zradě. 

S obnovou bezúhonnosti by pak university, nemocnice, media a společenské instituce mohly 

znovu sloužit zájmům veřejnosti, namísto aby sledovaly pouze vlastní zisky, na úkor všeho 

ostatního. 

Globální finanční systém musí být naprosto nezávislý na korupčních a nezákonných elitách a 

měl by stát na správných ekonomických principech, podložen skutečnými hodnotami. 

Zákonodárství, lidská práva a ústavní ochrana mohou nahradit onu venkovní botu na hlavě, 

předpovězenou Orwellovým hrůzostrašným dystopickým románem ‘1984‘. 

Lidská práva nebyla lidem dána Rothschildy, ale byla jim volně dána Bohem, jehož svět je 

plný přebytků a ne nedostatků. Rothschildové, dokonalí dodavatelé bídy, chaosu a 

zlomyslnosti, by měli být převedeni do odpadkového koše historie, kde by sloužili jako 

varovný příběh pro případ, kdyby se historie chtěla opakovat. 
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(c) 2021 Susan Bradford 

1 http://(www.susanbradford.org/ 
2 https://humansbefree.com/2021/09/rothschild-dynasty-is-seeking-to-fulfill-kalergi-depopulation-agenda.html 
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KAPITOLA 34 

JAKOU JISTOTU NÁM DÁVÁ OČKOVÁNÍ A JAKÁ RIZIKA PŘINÁŠÍ? 

12. srpna 2021 

Pod nejrůznějším nátlakem1 na nás globalisté nanutili tak zvané očkování, které vůbec žádné 

očkování není, protože nesplňuje základní předpoklady, což je ochrana proti dané nemoci a 

zábrana jejího přenosu. Teď by rádi věděli, jak daleko se jejich jedy a manipulační látky, 

v injekcích obsažené, dostaly. Jedná se hlavně o umělý pseudovirus, nazvaný Luciferase, 

který je schopen připojit se k našemu DNA, infikovat jeho části a tím změnit genetický 

základ člověka. Pátrají, co v tělech očkovaných přetrvalo, v jaké formě a také jestli se to jako 

nákaza rozneslo i mezi neočkované, jak plánováno. 

Sledováním vládních pohledávek v Americe zjistíme, že ‘Národní zdravotní institut‘ (Dr. 

Fauci) vypsal letos v červenci konkurs na nové laboratorní zařízení, které by bylo schopno 

zjistit přítomnost pMLV-SARS-CoV-2 Luciferase pseudoviru v lidech. 

Poté je plánováno testování očkovaných, kteří tento vpich přežili, ale i neočkovaných, ve 

snaze zjistit, jak moc se pseudovirus rozšířil mezi ně. Samozřejmě, výrobci falešných 

‘očkování‘ už mají připraveny další injekce, které mají podpořit přeměnu očkovaných na 

ještě dokonalejší polo-lidi a ještě spolehlivěji zajistit rozšíření škodlivého materiálu na 

neočkované. 

Nám bude s určitostí řečeno, že minulý PCR test byl opravdu velmi špatný a proto že 

vyvinuli nový test, který je daleko lepší, daleko přesnější a kdovíco jiného. Ale ve skutečnosti 

budou pátrat pouze po tom, jak moc se která část jejich jedů a manipulativních elementů 

z očkování rozšířila mezi populaci. 

Rovněž bude snaha vyhodnotit stav chromosomu č. 8, na který je jak ‘očkování‘, tak i PCR 

test zaměřen. Chromosom 8 je ve spojení s naší imunitou a s nervovým systémem, což 

zahrnuje i hlavní defensin (DEF) soubor genů, včetně MCPH1. To je gen, který je považován 

za klíčový pro evoluční vývoj našich mozků. Jestliže je vakcína na tento chromosom 

zaměřena, tak to spolehlivě není k našemu prospěchu. 

Není to vůbec žádné očkování 

Dr. Lee Merritt potvrzuje, že současné vakcíny nejsou žádná očkování, protože nejen že 

neochrání proti dané nemoci, ale stejně tak nezamezí přenosu jak nemoci samotné, tak i 

očkování. Naopak, ‘očkování‘ uvede v lidských tělech do provozu výrobu přesně těch látek, 

které dělají lidi nemocné a na které postupně zemřou. V Israeli se více než polovina všech 

úmrtí sestává z plně očkovaných – je to potom nějaká ochrana? Zjevně ne! 

Jak moc můžeme věřit kterémukoliv očkování, když tato už od 1940. let obsahují opičí SV-

40 virus, což je rakovinotvorná látka, která tam byla záměrně přidána a které zjevně vděčíme 

za rozšíření rakoviny po světě. V začátcích minulého století lékaři rakovinu skoro neznali. 

Jen pro porovnání, úmrtnost na ostrově Malta a také v Albánii začala letos v létě klesat. 

Řeklo by se pochopitelně, že chřipky přece na slunci neprosperují. Úmrtnost v Albánii ale 

zůstala nízká, protože neočkovali. Zato úmrtnost na Maltě, která je jedna z nejvíc očkovaných 

zemí světa, později vylétla směrem nahoru. Není čemu se divit, v celostátním očkovacím 

pokusu v Israeli bylo zjištěno, že když se starší lidé nechají očkovat, tak mají 40x větší 

možnost zemřít. To proto, že jejich imunitní systém není schopen zvládnout takový nátlak. 
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Je opravdu ‘očkování‘ přenosné? 

Ta možnost přenosu očkování z člověka na člověka je velmi nebezpečná. Sice se nezdá, že 

můžeme očkování od někoho ‘chytit‘, když jdeme do obchodu na nákup. Ale jestliže žijete 

s někým, kdo byl očkován, anebo pracujete v malé, těsné kanceláři s očkovanými, pak je 

opravdu možné očkování dostat. 

Neočkované děti onemocní, když jdou do školy, kde jsou v přímém styku s očkovanými. Ani 

roušky, ani distancování tomu nezabrání, což by mělo být touto dobou už konečně známo. 

Americké FDA vydalo oběžník již v r. 2015, ve kterém říkají, že přenos očkování je možný 

v období do 10 týdnů po vpichu. Podle nich, k přenosu nedochází vzduchem, ale dotekem a 

skrze tělesné tekutiny. Ovšem nikdo neví co je přenášeno – je to genetický materiál, nebo 

viry, či něco jiného, co neznáme? 

Také neočkovaná babička nemůže infikovat děti, protože tyto mají perfektní imunitní systém. 

A děti nejsou schopny nakazit babičku nebo dědu, protože jejich imunitní systém zničí 

zárodky každé nemoci celkem okamžitě. Ale jestliže se babička nechá očkovat a přijde do 

styku s vnoučaty, tyto mohou být sterilní (neplodné) na život. 

Děti nejsou chřipkou, ani koronavirem v žádném směru ohroženy. Ale jestliže jsou očkovány, 

pak ztrácejí schopnost ubránit se nemocem. Očkováním je ve skutečnosti zabíjíme. 

Co všecko způsobují nová ‘očkování‘ 

Kromě krevních sraženin a myokarditidy se rovněž začaly vyskytovat nádory. My všichni 

máme v sobě geny, které dokážou způsobit nádory a nejrůznější nemoci, ale tyto se většinou 

neprojeví, když k tomu nedostanou příležitost. A protože vakcíny dodají do našeho DNA 

kód, který vyřadí imunitní systém z funkce, protože jinak by naše těla nepřijala cizí genetický 

materiál, pak mají všecky nádorové a rakovinové geny volné pole. 

Další nebezpečí je plicní hypertense, způsobená mikro-sraženinami, což je smrtelná 

záležitost. Mikro-sraženiny, které tato očkování způsobují v srdci a v plicích způsobí, že 

očkovaní ztratí energii, jsou věčně zesláblí a unavení. Přítomnost mikro-sraženin není možno 

zjistit pomocí MRI skenu; k tomu účelu je nutno použít D-Dimer test. 

Výrobci očkování dobře ví, jak moc škodlivé jejich produkty jsou. Nakonec Pfizer sám 

nepožaduje od svých zaměstnanců, aby se nechali očkovat. Sázejí pouze na to, že jsou ze 

zákona imunní proti soudům. Celosvětově, farmaceutické firmy vymáhají na zemích, kam 

své jedy dodávají smluvní přísliby, že i tam, v cizině, budou imunní proti soudním řízením. 

Jsou dokonce tak drzí, že vydírají vlády jiných zemí žádostí o příslib, že koupí vakcíny, které 

si objednali, i když tyto nebudou doručeny včas a i kdyby byl objeven jiný, účinnější způsob 

léčby. Rovněž požadují finanční záruky ve formě vládních budov, vojenských instalací a 

podobných zařízení. Tady se nejedná o ochranu proti nemoci; tito lidé dobře ví, že nám 

dodávají jedy! 

Už to samotné by mělo jednotlivé vlády donutit, aby si dobře rozmyslely, než od takových 

lumpů něco objednají a aby nevěřily ani jejich produktům. To, že tomu tak není může mít 

důvod pouze ve dvou příčinách: buď je většina světových vlád tak hloupá, což určitě není 

možné, anebo jsou to podplacení vlastizrádci. 
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Očkovaní jsou mnohem více nemocní než neočkovaní 

Dr. Kobi Haviv z Israele2 říká v televizním vysílání, že 85-90% všech hospitalizovaných jsou 

plně očkováni. Očkování také rapidně ztrácí na účinnosti (mělo vůbec kdy jakou?) a jsou 

vážné problémy s tím, že jeden pacient dokáže nakazit celou řadu lidí. 

Stejné zprávy přicházejí z Australie, kde vládní zdravotní úředníci přiznávají, že minulý 

měsíc byly všecky případy hospitalizace na Covid až na jednoho jediného člověka, očkovaní. 

To znamená, zhruba 99,999% všech přijetí do nemocnice jsou očkovaní. 

Státně ověřený3 terapeut z Havaje, Abrien Aguirre je pohoršen, že media neříkají pravdu o 

Covidu a o testování. On sám pracuje pro největší domov důchodců na Havaji a předtím byl 

na několika místech, vyhrazených pro pacienty s Covidem. Říká, že jakmile lidé testují 

pozitivní na Covid, pak jsou všecky jiné nemoci ignorovány a tito jsou zařazeni do 

Covidového oddělení. I v nemocnicích, lidé tam přijdou s infarktem, se srdečními problémy, 

nebo s jinými nemocemi a to všecko je ignorováno a nesmí ani dostat žádné léky, když testují 

pozitivní na Covid. 

Na Covidovém oddělení se jim nedostane žádného ošetření. Prostě je dají na lůžko a nechají 

je, aby se uzdravili sami na svých. To proto, že je neustále propagováno, že proti Covidu 

nejsou žádné léky, pouze očkování. Účinné léky byly dokonce zakázány, protože ta snaha je 

nanutit na všecky očkování. S takovou péčí se jen málo pacientů uzdraví, hodně z nich 

nepřežije. 

Personál Covidového oddělení, kde tento člověk pracoval, se sestával z jedné ošetřovatelky, 

dvou pomocníků a dvou fyzikálních terapeutů (cvičitelů). Žádní lékaři, žádní speciálně 

cvičení pracovníci tam nebyli. 

Aguirre podotýká, že problém s PCR testem je větší, než si lidé myslí. Tento test totiž 

nedokáže rozlišit mezi různými viry. Takže každý virus, který najde, je pro něho dost dobrý. 

A už vůbec nedokáže vyhodnotit, jestli se jedná o vir živý, účinný, či ne. I sám vynálezce 

PCR testu toto říkal, ale nikdo na něho nedal. A pak záhadně zemřel. Jaká to náhoda! 

Sám byl též svědkem, jak účetní oddělení v nemocnicích mění účtovací kódy nemocí, na 

které pacienti umírají z čehokoliv, co bylo udáno lékařem, na Covid. Takže veškerá úmrtí 

jsou na Covid, ať jsou to srdeční infarkty, mozkové mrtvice, nebo zlomeniny. Také nezáleží 

na tom, jestli zemřelý testoval na PCR testu jako pozitivní nebo ne, všecko je to Covid. To 

proto, že za Covid jsou příplatky, kdežto za jiné nemoci ne. 

Sám zkoušel o těchto podvodech uvědomit vládu města, vládu státu, místní politiky, ale 

nikdo nemá o tyto informace zájem. Když psal dopisy a e-maily, nikdo mu neodpověděl. 

Že následky ‘očkování‘ jsou mnohem horší než nemoc sama bychom už touto dobou měli 

vědět. Vědecké shrnutí dvou odborníků, z nichž jeden je počítačový expert na prestižní MIT 

Universitě v Cambridge a druhý je naturopat, léčící hlavně rakovinu, je přiloženo zde4. 

Patolog shrnuje, co očkování způsobuje 

WHO zakázala celosvětově pitvy těch, kteří zemřeli na Covid. Proč asi? Zřejmě nechtěli, aby 

se přišlo na to, o co doopravdy jde a co byla skutečná příčina smrti. Takže kvůli tomu (a kvůli 

zákazům některých účinných léků) medicína nemohla přijít na nic, co proti Covidu použít. 
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A pak začali očkovat. Očkování napadá hlavně srdce a ledviny. Když je srdce infikováno, 

buňky odumírají. Tyto buňky nejsou ničím nahrazeny, zůstane po nich pouze jizva a ublížení 

na srdci na celý zbytek života. Ledviny potřebují krev, aby cirkulovala, potřebují abychom 

volně dýchali a močili. Když tyto tři věci jsou omezovány, člověk zemře. 

Nano-tuky z očkování se zase soustředí hlavně ve vaječnících a ve varlatech, což znamená, že 

očkovaní jsou zároveň sterilizováni a zůstávají na zbytek života neplodní. 

Když dostaneme tak zvané očkování proti Covidu, náš imunitní je systém vyburcován na 

maximum a mnoho lidí zemře už jen na to. Neexistují dlouhodobé studie těchto vakcín. 

Dokonce i testy byly zfalšovány, protože jak skutečně očkovaní, tak i kontrolní skupina, která 

má správně dostat neškodnou látku, dostala nějaký druh očkování, takže reakce byla stejná. 

Očkování vyšine imunitu a tělo se nemůže bránit dalším nemocem. Jak dlouho tato změna 

potrvá, to nikdo neví. 

Že očkování obsahuje i implanty, o kterých očkovaní nejsou uvědoměni, stejně jako nejsou 

uvědoměni o mnoha dalších škodlivých a přímo jedovatých látkách, o tom už bylo psáno. Na 

videu můžete vidět, jak se podařilo jeden takový implant odstranit. Video zde5. 

Úmrtnost na Covid je mnohem nižší 

Profesor6 Michel Chossudovsky píše, že kdyby nebyly záměrně změněny směrnice pro 

hlášení úmrtí na Covid a kdyby byly dodržovány dřívější, před-panikové podmínky pro jejich 

hlášení, celková úmrtnost by klesla na asi 9,8% současných čísel. A to ještě není jisté, jestli 

by vůbec jaká úmrtí na Covid byla, když vezmeme v úvahu, že PCR testy mají 90% chybu. 

I samo CDC (soukromá organizace) hlásilo, že 94% všech úmrtí na Covid měli další přídavné 

nemoci, které byly v průměru 2,6 přídavných nemocí na každé úmrtí. To znamená, že to 

všecko byli velmi nemocní lidé! 

K tomu musíme přičíst skutečnost, že koronavirových chřipek je více druhů, které nespadají 

pod název Covid-19. Takže kdyby byly odečteny ještě tyto případy, kolik asi zemřelých na 

skutečný Covid-19 by bylo? Snad žádný? 

Současné vedení7 Ameriky pod nevoleným presidentem Bidenem šlo dokonce tak daleko, že 

nařídili, že lékaři smějí používat pouze tři důvody pro úmrtí: (1) Covid-19, (2) Změnu klima, 

(3) Rasismus. Mohou také použít všecky tři dohromady. Nemyslím, že je to pouze špatný 

vtip. 

Biden se prý k tomu vyjádřil, „poslouchejte, lidi, takhle je to mnohem snadnější.“ A údajně 

se vyskytli někteří, kteří k těmto třem důvodům chtěli přidat další dva: Trump a homofobie, 

neboli odpor proti homosexuálům. Člověk neví, jestli se má smát, nebo plakat. 

Dr. Zelenko se zastává dětí 

New yorkský lékař8, Dr. Vladimir Zelenko úspěšně léčil a vyléčil 6 000 pacientů, mezi nimi i 

presidenta Trumpa a právníka Rudy Giuliani. Také zacvičil do jeho metod léčby stovky 

jiných lékařů, kteří dále učili další a další zdravotníky. 

Dr. Zelenko léčí hlavně tím, že drží lidi mimo nemocnice. Neradí nikomu jít do nemocnice – 

je zjevné, že má své vlastní, trpké zkušenosti. Jeho léčba Covidových pacientů, i těch 

očkovaných, již byla popsána v Kapitole 32, v tomto dílu. 
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Dr. Zelenko říká, že očkovat dítě může jen ten, kdo věří na lidské, dětské oběti. Ty děti, které 

se uzdravily z korony bez jakýchkoliv léků, těch bylo 99,995%. Podle něho, miliony dětí ale 

zemřou na tato ‘očkování‘. Říká, že: 

„Pokaždé, když hodnotíte nějaký lék, musíte ho studovat ze tří náhledů: je 

bezpečný? je účinný?  je zapotřebí? Předně musí existovat zdravotní nutnost. 

Jen proto, že máte možnost nějaký lék použít, to neznamená, že ho musíte 

použít.“ 

Podle něho jsou všechny dnešní vlády jako Josef Mengele, protože dovolily, aby byly 

prováděny pokusy na jejich vlastních lidech. (Josef Mengele byl lékař, který za nacistického 

Německa dělal drsné pokusy na lidech v koncentračních táborech. Po skončení války přešel 

do Ameriky, kde v těchto pokusech pokračoval a vedl státem podporované programy na mytí 

mozků, vytváření rozdvojení osobnosti a jiné, neetické a nelidské zásahy). 

Dr. Zelenko ví, že tím, že varuje lidi, dává v sázku svůj život, svoji kariéru lékaře, svoji 

dobrou pověst a také finance a rodinu. Je zásadně proti obětování dětí a věří, že Bůh tady na 

zemi každého člověka zkouší. A toto je ten test. Ti, kteří to všecko provádějí jsou sociopati. 

Vlády nám otevřeně a nestydatě lžou a statistické informace o škodlivosti vakcín jsou 

zkreslené. 

Děti tím vším trpí nejvíc 

Nejen že dětem nesmírně9 škodí nošení roušek v období, kdy jejich vyvíjející se mozky 

potřebují veškerý kyslík, který je možno dostat. Nedostatkem kyslíku odumírají mozkové 

buňky a tyto již nikdy nejsou nahrazeny, takže jejich mozková kapacita tím klesá. A ještě ke 

všemu je tito nenormální šílenci chtějí očkovat proti něčemu, co není ani prokázáno, že 

existuje. 

Současná studie 672 dětí, narozených v období tak zvané ‘pandemie‘, kterou provedla 

prestižní Brown Universita v Americe zjistila, že tyto děti mají nižší IQ (inteligenční 

quotient) a omezené kognitivní funkce. Za důvod pro tento pokles je považován nedostatek 

styku s venkovním světem a s jinými lidmi. 

Ale také jsou za tím určitě i roušky, které způsobí podstatné snížení množství kyslíku matce 

v těhotenství. Také psychické napětí a nejistota rodičů, spolu se všemi současnými zákazy a 

příkazy, nám vnucenými, nepomáhají ke spokojenosti a ke klidu. 

Takže tam, kde měly dříve děti ve stáří od 3 měsíců do 3 let 100 bodů, bylo dnes naměřeno 

78, což je skoro o čtvrtinu méně. Studie byla provedena na bílých dětech; je očekáváno, že 

děti z horších socio-ekonomických podmínek na tom budou ještě hůře. 

Bylo očkování vždycky škodlivé? 

Ano, bylo, ale neřekli nám o tom. Tajili to před námi. Očkování lidí je založeno na chybné 

logice a funguje výhradně jako škodlivý vliv. Absolutně nic kladného není a nebylo nikdy 

očkováním docíleno a nejen že neposkytuje ani nejmenší ochranu proti nemoci, ale ještě tento 

cizí a škodlivý zásah způsobí přecitlivělost na další nemoci. Takže jsme – aniž bychom to 

pozorovali – s každou generací víc a víc nemocní. 

V současné době10 byly uvolněny 30 let staré britské vládní dokumenty o očkování proti 

spalničkám, příušnicím a zarděnkám. Dokumenty dokazují, že celou dobu anglická vláda 
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dobře věděla, že očkování způsobují neurologickou poruchu, zvanou ‘subakutní sklerotizující 

panencefalidu‘. Je to v podstatě postupující neurologická porucha centrálního nervového 

systému, která se projevuje výbuchy vzteku, nespavostí, autismem, špatnou pamětí a ztrátou 

předtím nabytých intelektuálních znalostí, špatným chápáním a celkovou neurologickou 

degenerací. 

Tyto vlivy se mohou vystupňovat až k trvalému ublížení na mozku, hluchotě a i leukemii. 

Někdy dojde až ke komatu a lidé pak umírají na selhání srdce, nebo neschopnost mozku 

kontrolovat jejich autonomní nervový systém. 

V r. 1972 sestavili v Anglii skupinu odborníků, která měla celý problém prostudovat. Zjevně 

v té době dosahoval počet obětí očkování příliš velkého počtu. I v Americe bylo zhruba ve 

stejné době pátráno a výsledky byly označeny jako ‘Ne pro zveřejnění‘. Nechtěli nás o tom 

informovat a dále se očkovalo jako předtím. 

A pak všecky tyto zprávy zůstaly někde uzavřeny na celých 30 let. 

Tolik pro jakékoliv očkování. 

 

1 https://www.bitchute.com/video/ZXlw6q2E21Rg/ 
2 https://healthimpactnews.com/2021/israel-australia-report-95-99-hospitalized-are-fully-vaccinated/ 
3 https://www.bitchute.com/video/im8tqf0JtSPB/ 
4 https://ijvtpr.com/index.php/IJVTPR/article/view/23/51 
5 https://www.bitchute.com/video/jG679bmfl8RP/ 
6 https://www.globalresearch.ca/covid-19-and-the-falsification-of-death-certificates-the-cdcs-more-often-than-

not-clause/5742321 
7 https://anti-empire.com/updated-death-certificates-require-choosing-between-covid-climate-change-or-

systemic-racism-as-cause-of-death/ 
8 https://www.bitchute.com/video/WsvhxBD4k1uZ/ 
9 https://www.blacklistednews.com/article/80606/study-finds-children-born-during-lockdown-have-lost-iq-

points-impaired-cognitive.html 
10 https://vactruth.com/2012/08/30/government-document-vaccine-unsafe/ 
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KAPITOLA 35 

VYTVOŘÍ OČKOVÁNÍ PROTILÁTKY I PROTI NĚČEMU, CO NEEXISTUJE? 

16. srpna 2021 

Patrick King ze státu Alberta1 v Kanadě dostal nedávno pokutu 12 000 dolarů za to, že byl ve 

skupině lidí, kterých bylo více než deset. Pokutu schválně nezaplatil, aby se musel dostavit 

k soudu. Tam žádal soudce, aby předvolal hlavního zdravotního odborníka ve státě a aby mu 

tento dokázal, že koronavirus existuje. Načež byl soudní proces proti němu stažen. On ale 

žádal obnovení soudu a předvolání zdravotních znalců, kteří by mu dokázali, že virus 

existuje. 

Když byl soud na jeho přání znovu obnoven, seděli tam zástupci kanadské vlády a najednou 

z toho byl soud anglické královny Alžběty III. proti Patrickovi Kingovi. Přesto mu nikdo 

nedokázal předložit důkazy o tom, že koronavirus existuje. Poté byla pokuta zrušena a King 

prakticky soudní spor vyhrál. Na základě toho měl kanadský stát Alberta odstraněny všecky 

zákazy a příkazy a opatření proti koroně. 

Internetový komentátor2 Stew Peters si nemyslí, že King soud doopravdy vyhrál. Je příliš 

mnoho lidí v Kanadě, kteří nedovolí, aby k něčemu takovému došlo. King pouze docílil to, že 

ukázal světu, že koronavirus neexistuje a jak se mají bránit. 

Dr. Lee Merrit je jiného názoru. Říká, že soudní spor sice neublíží nijak těm, kteří ze skrytu 

celou pandemii organizují. Pár vysoce postavených zdravotních úředníků v Kanadě to sice 

připraví o místo, ale to není žádná tragedie. Teď je pouze nutno pokračovat v tom, co King 

začal a to celosvětově, žádat soudní důkazy o tom, že Covid existuje. 

Koronavirus opravdu neexistuje! 

Asi 40 zdravotních institucí v zemích, jako jsou Spojené státy, Ukrajina, Brazilie, Holandsko 

a jiné potvrdily, že nemohou dodat žádné informace o koronaviru, protože neexistuje ani 

jeden jeho přečištěný exemplář. Takže když koronavirus neexistuje, tak nemůže přece být 

žádná pandemie, virus nemůže mutovat na něco jiného a tím pádem nemohou vznikat žádné 

odrůdy! 

Dokonce i uhýbačný Dr. Fauci dnes říká, že je nutno použít léky a zabránit nemoci, aby 

postupovala směrem do plic, čímž se z ní stane naprosto neškodná záležitost, něco jako běžné 

nachlazení. Takže z nebezpečného koronaviru máme běžné nachlazení. 

Doktorka Jane Ruby otevřeně prohlašuje, že není žádný jiný koronavirus než ten, který 

vytvořili grafikové v počítači. I samotné CDC přiznalo, že nemají k dispozici ani jeden 

izolovaný vzorek. 

Je to pravda, koronavirus nebyl nikdy nikým izolován, ani sekvencován a také nikdy nikdo 

neprokázal, že existuje. To, co používá PCR test k porovnání s testovaným materiálem je 

sbírka nejrůznějších virů, které mají koronavirus napodobovat. CDC přiznalo, že kontrolní 

testovací materiál byl dán dohromady v počítači a že je to napodobenina předpokládaného 

koronaviru. 

A přesto chtějí pořád dál očkovat a očkovat. Teď už očkují i mladé lidi od 12 do 21 let, kteří 

absolutně něco takového nepotřebují. Hodně z nich již na tento vpich zemřelo a 40% jich má 

myokarditidu, což je nemoc srdce na život. Dalších 41% trpí bolestmi na prsou, což bývá 
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předchůdce infarktu a 40% má vysokou hladinu triponinu, což ukazuje na poškození 

srdečního svalu. Když je srdeční sval poškozen, ten už se nikdy nezahojí, nespraví a nedá do 

pořádku. A to jsou mladí lidé ve věku 12-21 let! To má být budoucnost národa! 

Ředitelka3 CDC Rochelle Walensky přiznává, že tak zvané očkování proti Covidu nezastaví 

infekci. Mimochodem, CDC není státní organizace, ale soukromá firma, která pouze 

předstírá, že patří státu a diktuje příkazy, jakoby měla nějakou pravomoc. 

Co je vydáváno za koronavirus a za ‘očkování‘ 

Několik virů běžného nachlazení a úlomky virů z opic jsou dnes vydávány za Covid a proti 

této smíchanině byla vyvinuta biologická zbraň, nazvaná ‘očkování‘. Obsah těchto 

‘očkování‘ je tvořen mRNA částicemi ve škodlivém tukovém obalu, které donutí naše vlastní 

buňky vyrábět jedovatou hrotovou bílkovinu (spike protein). Pak jsou tam chemikálie, 

většinou škodlivé, nanotechnologie a mikročipy, takže není divu, že něco takového dělá 

všecky očkované nemocné. Někteří onemocní hned, jiní později, ale všichni pocítí vliv této 

látky už proto, že budou přecitlivělí na všecky ostatní nemoci, jak jdou kolem. 

Tato směs jedů nejprve potlačí imunitní systém každého očkovaného, jinak by byl tento 

biologický útok okamžitě zneškodněn a většina látek by byla ihned vyhoštěna z těla. 

Spolu s podvodným a nefunkčním PCR testem, jehož důležitost je do nekonečna zveličována 

lživými mediemi a politiky, to všecko vytváří strach a paniku v každém, kdo neví, o co 

skutečně jde. Bez přečištěného a izolovaného vzorku základního viru není možno vyhodnotit 

kdo Covid má a kdo ne, ať už jsou k tomu použity jakékoliv testy. Rovněž tak není možno 

vytvořit jakékoliv zásady pro léčbu a prevenci této nemoci. Když nevíme proti čemu jsme, 

tak se chováme jako člověk se zavázanýma očima, který se bije s vidícím soupeřem. Tlučeme 

do prázdna a náš neúspěch je jistý. 

Některé laboratoře inzerují, že se jim Covid virus podařilo izolovat a prodávají vzorky těm, 

kteří jsou natolik naivní, že tomu věří. Jenže to, co kupující dostanou je genetický materiál 

z lidských buněk, spolu s nějakými buňkami z hovězího dobytka a s čímkoliv dalším. A to 

má být přečištěný a izolovaný virus! 

Jak již bylo řečeno, bez čistého, izolovaného vzorku pak testujeme co? To nikdo neví. Což je 

přesně úroveň dnešní politicky správné ‘vědy‘, kterou nám vnucují politikové, ne lékaři. 

Další překážka úspěšného testování na Covid je, že PCR test nedokáže vyhodnotit jak moc 

hledané látky našel. Může to být jedna jediná buňka, mohou jich být miliony. Samozřejmě, u 

infekce je velmi důležité vědět, kolik infekční látky se v těle nachází, protože s malým 

množstvím k infikování člověka nikdy nedojde. Dále je důležité vědět, jestli je nalezená látka 

funkční, anebo nefunkční. Ani to nedokáže PCR test vyhodnotit. 

PCR test se může zaměřit na cokoliv a vždycky to najde. S ohledem na namnožení 

testovaného materiálu jsou pak docíleny požadované výsledky, jenže jistota, že to, co test 

namnožil je opravdu to, co hledáme, není žádná. 

To není věda! To není zdravotnictví! To je šarlatánství a lékaři by se měli hromadně urazit a 

protestovat proti takovým podvodům. 

Dr. Judy Mikovits, která pracovala na úpravě virů na zbraně ve vládní laboratoři, tomu 

nasazuje korunu, když říká, že opravdu neexistuje vzorek tak zvaného koronaviru, který by 
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byl získán od nemocného člověka, přečištěn a který by po naočkování zkušebním zvířatům 

způsobil ty stejné příznaky. Něco takového prostě není. 

Dr. Fauci záměrně vybral zezbraněný laboratorní vzorek, který byl infikován několika druhy 

koronavirů a tento dodal výzkumnému ústavu ve Wuhanu v Číně k výrobě Covidu. Dobře 

věděl, že tím vytváří frankensteinského monstra, kterého pouze politicky správní, skutečnou 

vědu popírající ‘vědci‘ ochotně přijmou za cosi, co budou moci pojmenovat Covid-19. To 

samo, spolu s mediální hysterií vytvořilo celosvětovou paniku, zničilo ekonomii, způsobilo 

smrt milionů lidí a bude nám dále škodit ještě hodně a hodně dlouho. 

Nejhorší na tom je, říká Dr. Mikovits, že to nikdo neříká, všichni to tají, ale ten výzkum ve 

Wuhanu byl prováděn pod dohledem čínských a amerických vojenských institucí. Ti všichni 

se společně snažili vyrobit zbraň na vyhubení lidstva! 

Můžeme infekci zastavit? 

Dr. Dan Stark, imunolog4 z amerického státu Indiana říká naplno, že jak CDC, tak NIH 

(Národní institut pro zdraví) se neobtěžují vědeckými výsledky a vědeckými poznatky, když 

vydávají svá nařízení, která doposud všecka byla vrcholně nevědecká. Podle něho, korona a 

jiné škodlivé jedy jsou rozšiřovány aerosolovými částicemi, které velmi snadno projdou 

jakoukoliv rouškou. 

Existují aspoň 3 studie, které platilo samo NIH, které toto potvrzují, ale přesto se všichni 

svorně rozhodli skutečné a právoplatné vědecké podklady ignorovat a nanutit roušky na 

všecky. Mermomocí chtěli zastavit rozšiřování infekce, nebo aspoň to je, co nám tvrdili a 

neváhali použít kdejaký nesmysl, třeba i nefunkční. 

Dr. Stark říká, že infekce není možno zastavit nikdy, ničím a nikým. Jsou s námi neustále, 

celý rok zde cirkulují a jen čekají, až bude náš imunitní systém oslaben, aby v něm vyvolaly 

nemoc. 

Tento postup není možno zastavit u chřipek, u nachlazení, nebo u infekcí horních cest 

dýchacích a u všech ostatních nemocí, které používají ‘zvířecí zásobníky‘. Jinými slovy, tyto 

nemoci přetrvávají celý rok na svých živých hostitelích, jako je ptactvo, domácí zvířata, ale i 

člověk. Na příklad plané neštovice zvířecí zásobníky nemají, takže je bylo možno dokonale 

zastavit. 

To všecko už bylo vyzkoušeno předtím a touto dobou by už každý měl vědět, že to 

nefunguje. Stejně tak je nesmysl doufat, že očkování v tom může cokoliv změnit. Současné 

očkování, to už vůbec nepřipadá v úvahu. Proč jsme ještě nedokázali vyvinout očkování proti 

běžnému nachlazení, chřipce, nebo proti nemocem dýchacích cest? To proto, že všecky tyto 

viry mají velmi nízkou patogenicitu a očkování dokáže pouze zhoršit příznaky nemoci. Žádné 

očkování na světě ale nedokáže zastavit infekci! 

A i kdyby tato nová očkování byla tak vynikající, jak je nám říkáno, jak to, že se vyskytly 

jeho odrůdy, v létě, kdy je obsah vitaminu D v lidech nejvyšší a tím pádem k nějaké chřipce 

prakticky nemůže dojít? A pak zjistíme, že 75% těch, kteří teď, v létě onemocněli, byli plně 

očkovaní! 

Na příklad, v r. 2014 vypukla epidemie příušnic v Národním hokejovém mužstvu a ti 

jediní, kteří onemocněli byli ti, kteří nebyli očkováni. To se zdá být skvělé a na podporu 
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očkování, ale není tomu tak. Ti neočkovaní totiž dostali tuto nemoc od těch, co byli proti 

ní očkováni. Žádné očkování na světě nedokáže nikoho ochránit, aby nedostal infekci. A 

když je člověk infikován, pak rozšiřuje patogeny všude kolem. Jenže ti, co jsou očkováni 

sice nemoc dostanou, ale necítí její příznaky, takže se mylně domnívají, že jsou proti ní 

imunní a rozšiřují ji mezi ostatní. 

Není možno zastavit rozšiřování nemoci anebo tomu preventivně zabránit pomocí žádného 

očkování, protože očkování prostě nefunguje tak, jak si myslíme. Ta logika za tímto 

způsobem ochrany je naprosto špatná. A ještě ke všemu ti, kteří už tu chřipku měli a 

vyvinuli si proti ní patřičnou obranu, když tito jsou očkováni, tak mají mnohem horší 

příznaky než neočkovaní. 

Je to proti zákonu a mezinárodním smlouvám 

Dr. David Martin říká5, že když někdo vpraví do člověka známý jed, to je proti všem 

mezinárodním zákonům a smlouvám o používání chemických a biologických zbraní. Pak 

není možno se schovávat za plané fráze, jako ‘my to děláme v zájmu veřejnosti‘, když dobře 

víme, že tyto látky jsou v mnoha případech smrtelné. 

Farmaceutická firma Pfizer měla dokonce tolik drzosti, že prohlásili, že mají přijatelnou 

úmrtnost na jejich očkování. Řekli, že riziko je u každého očkování, jenomže to, co se děje 

teď, to už není náhodné riziko, to je záměr. Je to záměrná a předem plánovaná genocida. 

Dřívější očkování, která rovněž byla naprosto neúčinná, měla fungovat na tom principu, že 

člověk dostal oslabený virus určité nemoci a proti ní si vyvinul protilátky. To je velmi špatná 

logika, ale řekněme, že jsme nevěděli líp. 

Dnešní, tak zvané očkování je založeno na tom, že nám je naočkován kód pro naše buňky, 

který jim přikazuje, aby vyráběly hrotovou bílkovinu, proti které náš imunitní systém má 

vyprodukovat protilátky. Tento ‘kód‘, neboli příkaz, nebo také mRNA, byl vyvinut v Číně a 

předán americkým velkovýrobcům ke zpracování. Takže jsme ‘očkováni‘ neznámým a 

neověřeným jedem a ještě ke všemu z Číny, která není známa přátelskými úmysly vůči 

zbytku světa. 

Poté byl pověřen veterinář Peter Daszak, aby propagoval historku, že virus byl z nějakých 

netopýrů v Číně. Dokazují to Fauciho e-maily, které dnes máme k dispozici. Daszak byl toho 

názoru, což sdělil Faucimu písemně, že dokud infekční nemoc není dostatečně strašlivá, lidé 

ji budou vesměs ignorovat. Takže ten hlavní činitel musí být media, říkal, která vytvoří 

paniku a investoři budou následovat, když v tom budou vidět zisk. 

Už toto prohlášení z nich obou dělá zločince, trestatelné podle amerického zákona. 

Dr. Martin sám poslal soupis všech těchto okolností americkému Ministerstvu spravedlnosti 

hned na začátku tak zvané pandemie a přesto tím nic nedocílil. Jak to, že tito lidé, kteří 

záměrně rozšiřují nepravdy a přímo lži a domáhají se nesmyslných opatření, jsou nějakým 

způsobem chránění před spravedlivým trestem? 

Musíme si uvědomit, že jsme neměli SARS dokud nebyla tato zbraň uměle vyrobena. Data 

podání patentů ukazují, že zbraň předcházela virus, nebo cokoliv, co bylo za virus vydáváno. 

A bylo to uměle vyrobeno v laboratoři, přičemž celý výzkum byl placen Faucim z peněz 

daňových poplatníků. 
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Jedna věc je jistá, i když oficiální záznamy nejsou příliš přesné, virus to není. Je to něco 

jiného, ale nevíme co. Svůj účel to ale splnilo, protože s pomocí mohutné mediální podpory 

to vnutilo celému světu vakcíny. 

Fauci zkoušel dlouhé roky propagovat universální očkování proti chřipce už proto, že 

každoroční očkování není žádný zázrak a v podstatě nefunguje. Chřipka v r. 2018, která byla 

neuvěřitelně těžká a velké množství lidí na ni zemřelo, jim uštědřila řádnou ránu, když přes 

vážnost situace se lidé nechtěli nechat očkovat. A tak přišli s novou historkou o netopýrovi a 

veterinář Daszak, sám ne lékař! tento nesmysl propagoval. 

Následovně napsal Faucimu zprávu o výzkumu v Číně: „Do 2. ledna 2020 bylo 41 pacientů 

přijato do nemocnice, kteří měli laboratorně potvrzenou infekci Covid-19.“ 

Že měli laboratorně ověřenou infekci něčím, co nebylo nikdy izolováno? Která pak laboratoř 

vydala tak odvážný výrok? A jakým způsobem k takovému závěru došli? 

Není to vakcína, je to pokusná a neověřená genetická manipulace 

Co tato genetická manipulace, mylně nazývaná vakcína způsobí u lidí dlouhodobě je záhada 

pro všecky. Žádné studie v tomto směru nebyly nikdy podstoupeny, však na to taky nebyl 

čas. Pokusná zvířata, běžně používaná k testům, všecka zahynula. Ti, kteří jsou dnes 

očkovaní je nahrazují, oni jsou ta pokusná zvířata, oni nám předvedou, co všecko takový 

patogen dokáže v lidském těle způsobit – pokud ovšem dříve nezemřou. 

To, co do nich bylo napícháno není žádná vakcína; je to stimulant, který má za úkol 

vyprodukovat jed, na který bude imunitní systém reagovat. Problém je, že ten jed zůstává 

v těle prakticky napořád a denně je nový a nový vyráběn na základě mRNA instrukcí … a to 

do nekonečna! 

Při zkušebních pokusech s neinformovanými a nerozumnými dobrovolníky, kterým byly tyto 

vakcíny napíchány, nebylo vůbec zkoumáno jak jejich tělo reaguje, jestli imunitní systém 

vytvořil potřebné protilátky, jestli byla docílena dostatečná úroveň ochrany a ani nebyla 

zkoumána přenosnost nemoci. Takže všecko to, co má správné očkování v člověkovi 

vytvořit, což je obrana proti nemoci, to nebylo nikdy zkoumáno a není to zkoumáno dodnes. 

To ve skutečnosti nikoho nezajímá. 

Skutečnost, že Dr. Fauci dostal hrotovou bílkovinu, kterou mu poslal Ralph Baric 

z Univerzity v Severní Karolíně již v listopadu 2019, což bylo měsíc před tím, než se o 

koroně vůbec začalo mluvit, je rovněž potvrzeno Fauciho e-maily. 

Tyto důkazy byly zaslány Dr. Martinem, jak již bylo psáno, Ministerstvu spravedlnosti, 

různým kongresmanům, právníkům a jiným vlivným osobnostem. Přesto – nic se neděje. 

Fauci nadále rozšiřuje po světě lži a nesmyslné požadavky a celá americká justice se chová 

přesně tak, jako při volebním podvodu v r. 2020, kdy Biden zákeřně nahradil Trumpa:  

jednoduše odmítají celou záležitost vyšetřovat. 

Návod, jakým způsobem je možno se bránit následkům očkování podle rad Dr. Vladimira 

Zelenko, bylo vydáno v Kapitole č. 32, tohoto, 3. dílu. 
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1 https://leakedreality.com/video/18845/canadian-court-victory-proves-covid-19-is-a-hoax 
2 https://rumble.com/vkt3mh-covid-not-isolated-cannot-be-located-does-not-exist-foia-response-reveals-w.html 
3 https://www.naturalnews.com/2021-08-08-hhs-documents-admit-the-cdc-has-never-isolated-any-covid-19-

virus-global-hoax.html 
4 https://tv.gab.com/channel/standonprinciples/view/dr-destroys-the-entire-covid-narrative-

611132777b022aa59dd65777 
5 https://www.bitchute.com/video/WCV5ZkFF8k4e/ 
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KAPITOLA 36 

GREAT RESET A NAŠE KOMUNISTICKÁ BUDOUCNOST 

22. srpna 2021 

Catherine Austin Fitts se v r. 1998 rozhodla1, že nebude nadále spolupracovat s globalisty. 

Bylo jí jedno, jaké následky její rozhodnutí bude mít a když jí bylo nabídnuto členství ve 

‘Council on Foreign Relations‘ (CFR), tak odmítla. Nabídka tohoto druhu je považována za 

velkou poctu a přesto odmítla. 

Říká, že nechce být součástí tohoto šíleného plánu, který je zaměřen pouze na ničení a který 

stejně nemůže nikdy fungovat. Ta hra, kterou centrální banky hrají, je hra na zničení všeho, 

jak to známe, včetně nás samotných. Finanční odborníci dokázali dovést celý svět do krachu, 

do naprostého finančního zruinování a teď hledají cestu ven ve formě ‘Great Resetu‘, neboli 

‘Velkého znovunastavení‘. Chtěli by začít znovu, od začátku, jenže při jejich schopnostech, 

které doposud prokázali, zde není ani zblo naděje, že by mohli něco kladného docílit. 

Samozřejmě, na to, aby pak všecko aspoň jaksi fungovalo, to musí někdo platit. To znamená, 

pomocí digitálních peněz mají v úmyslu okrást nás a za naše peníze a za naše zmařené životy 

pak budovat ‘nový a lepší svět‘. Pro koho? No ne pro nás, to je jisté. 

Zde stojí proti sobě centrální bankéři a obyčejní lidé. Centrální bankéři tisknou peníze (které 

má správně tisknout stát) a až mají 3 biliony dolarů, tak řeknou svým přátelům: ‘hele, tady 

jsou 3 biliony, vezměte ty peníze a nakupte za ně všecko, co má cenu‘. A jejich přátelé 

namítnou, ‘no jo, ale to udělá obrovskou inflaci. Napřed musíme podstatně snížit ceny, 

abychom nespustili hyperinflaci, jako jsme to provedli po 1. světové válce ve Výmarské 

republice‘. 

Centrální banka na to řekne, ‘to není žádný problém zavřeme všecky malé firmy, všecky 

malé banky a všecky malé podniky a pak je shrábnete skoro zadarmo a nebudete mít 

konkurenci‘. Takže pak nám zmrazili ekonomii, zničili malé podnikatele, zničili rodiny a 

zabili obrovské množství lidí. 

A teď kupují domy, pole, statky a všecko ostatní, co se jim dostane do spárů. To proto, že 

chtějí zavést ‘chytrou síť‘ 5G bezdrátové technologie a k tomu účelu je nutno upravit všecko 

ostatní. Až bude chytrá síť nastavena, pak teprve vytáhnou nejrůznější druhy nové 

technologie, včetně levné energie, protože pak teprve půjdou ty majetky nevídaně nahoru 

v ceně. 

To je, jak získají správné procento návratu na své investice, když ceny všeho půjdou nahoru a 

ještě ke všemu za to platili penězi, které dostali zadarmo. Chtějí začít zbrusu novou civilizaci, 

takže se napřed zkoušejí zbavit té minulé, to je o co tady jde. 

Něco takového by nešlo docílit, kdyby lidé byli v pořádku a všecko fungovalo tak jak má a 

proto se rozhodli napřed navodit chaos ve formě pandemie a lidi otrávit tak zvaným 

očkováním. 

V Americe, která je ta první země v pořadí, kde své metody zkoušejí, bylo nutné převést jak 

armádu, tak daně a výrobní možnosti ze státem kontrolované struktury, pod globální dohled. 

Je to zjevná snaha o zničení Spojených států a bez oslabení lidu jedy, jako jsou tak zvaná 

očkování, léky, chemtrails a kdovíco, by to nebylo proveditelné, protože by vzniklo příliš 

mnoho odporu. 
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Co je to ‘Great Reset‘ 

„Velké znovunastavení, neboli Great Reset  bude znamenat miliony mrtvých,“ říká Catherine 

A. Fitts. Zbývá vědět co je důvod pro tolik mrtvých a kolik jich bude celkem, než bude tento 

nový systém zaveden. 

To všecko se jeví jako jakýsi test a je možné, že manipulátoři sami ještě neví odpovědi na 

tyto otázky a přesto chtějí postupovat co nejrychleji a zavraždit miliony jen kvůli jejich 

pochybnému plánu. 

Tito lidé dokážou chladnokrevně odsouhlasit, aby bylo šmahem 500 milionů lidí bez 

zaměstnání. Uvědomujete si, kolik lidí takové zastavení ekonomie naprosto zničí? Kolik 

z nich to přímo zabije? A pak si natisknou peníze, rozdají je svým přátelům na to, aby 

skoupili všecky majetky, které předtím zničili. To je zločin světového rozsahu. Je to naprostý 

podvod. 

Ještě ke všemu na nás nutí tento nový trans-sexuální systém. Nutí to i na naše děti, na mladé 

lidi a ti pak, z nedostatku zkušeností a z nedostatku podezřívavosti, jen proto, že je to zrovna 

‘módní‘, podstoupí zbytečné a škodlivé operace a neověřené a nepotřebné hormonální léčby a 

skončí nešťastní na celý život. Ovšem i to má svůj účel. Když zbavíte lidi pohlavního 

zaměření, snadno z nich uděláte roboty a ještě navíc, omezíte nárůst populace. 

Když máte na jedné straně lidi a na druhé roboty, mezi tím jsou cyborgové, což jsou napůl 

lidé, napůl roboti, vyrobeni očkováním, umělou inteligencí (AI) a jinými zásahy. Vymyslet 

nový systém, který by používal tak různorodé pracovní síly, což zahrnuje nový systém daní a 

předpisů pro každou skupinu, to je po právní a administrativní stránce hotová hrůza. 

Ale když je možnost nastrkat je všecky do jedné kategorie, pak je to daleko snadnější. A tak z 

nás ze všech zkoušejí ty roboty udělat. 

Ekonomie, tak jak dnes funguje, je naprosto neudržitelná a tito manipulátoři to dobře vědí. 

Kvůli své neschopnosti, špatnému plánování a špatné logice dostali celosvětovou ekonomii 

do úzké uličky, ze které není úniku. Proto volají po Znovunastavení. Ovšem přeměna 

z jednoho ekonomického modelu na jiný není tak snadná. 

Kdyby zvítězil systém, nazývaný ‘meritocracy‘, což je systém, kde jsou ve vedení států a 

hlavních institucí lidé, vybraní podle jejich schopností a ne podle politické propagandy, nebo 

známostí, pak by ti, kteří s námi mávají, neměli žádnou záruku, že zůstanou u vesla. 

Tito lidé očekávají, že jim nová technologie umožní žít do 160 let. Oni nám to samozřejmě 

neřeknou, protože se bojí, že i my bychom pak chtěli žít tak dlouho, což by vytvořilo značný 

problém. Ne, oni sami chtějí žít do 160 let a proto chtějí zamezit tomu, aby ti, kteří v 78 

zemřou, si toho všimli a dožadovali se toho stejného. 

Proto považují zkrácení lidského života a uvrhnutí všech lidí na Západě do plánované 

chudoby za naprosto nutné. Říkají, že by to snížilo možnost inflace a zaručilo by to stabilitu 

lidské společnosti! 

Jestli ovšem chtějí, aby lidská rasa v tak strašných a nevyhovujících podmínkách dále 

pokračovala, pak musí zařídit, aby nad námi měli dokonalou kontrolu. A tak zkoušejí zbavit 

pohlavního zaměření muže a ženy, oddálit narození nových potomků od rodiny a pěstovat 

děti v inkubátorech – což samozřejmě není normální. 

256



Digitální vězení a globalismus 

Digitální peníze jsou další krok v jejich postupu na ovládnutí celého světa a nás s ním. Kdyby 

ale byly zavedeny digitální peníze, tak by všecko malé podnikání, všecky malé banky a malí 

obchodníčci byli rázem zlikvidováni. Bylo by to ještě horší, než jakákoliv karanténa. 

Proto bychom měli používat hotovost kde můžeme. Zapomeňte na platby kartou! Používejte 

hotovost jak nejvíc to jde. Je možné, že tím způsobem vytvoříme vlnu, která zdůrazní 

hodnotu skutečných peněz a to nás může oddálit od zavedení digitální měny.  

Manipulátor2 Klaus Schwab rovněž propaguje spojení naší fyzické a biologické části spolu s 

částí digitální, počítačovou, v jedno. Když byl tázán, kdy budou čipy na ovládání lidí použity, 

řekl: „rozhodně v dalších deseti letech. Napřed je vsadíme do oblečení, které lidé nosí a 

postupně je dostaneme i do jejich těl, do mozků a pod kůži. Takto nakonec dojde 

k přímému spojení mezi lidskými mozky a světem digitálních počítačů.“ 

V jeho knize píše Schwab, že: „Úspěch Evropské unie jako celku, s volným obchodem … se 

stal takovým malým vzorem, jak má globalismus vypadat.“ To je samozřejmě nerozumný 

názor, protože Evropská unie nejen že v ničem neuspěla a nic nedocílila než další zákazy, 

příkazy a omezení a pak – zkuste si něco objednat z jiného státu Unie a uvidíte, jak moc je 

obchod volný. 

Podle Schwaba, současný strašák Covidu by měl podnítit různé země, aby uplatňovaly větší 

kontrolu nad jejich místními dodávkami. Jinými slovy, aby byly místní dodávky omezovány. 

To by měl být jakýsi přechod mezi nacionalismem a globalismem. Mělo by to odstranit 

národní vlastenectví a zaměřit všecky na globální dodavatelské zdroje. 

Ono to ale nevychází přesně tak, jak si to tihle nepraktičtí snílkové představují. Pořád ještě 

jsou různé státní spolky, typu Evropské unie, v podstatě nefunkční a neúspěšné a jejich 

členské státy se velmi často nemohou jeden s druhým dohodnout. To ovšem ukazuje, že ten 

celý záměr není proveditelný. 

Australie vede ve snaze o NWO 

Snad nejdále3 se ve snaze o ‘Nový světový řád‘ dostala Australie, kde policie doslova 

přepadá lidi na ulici a násilím je očkuje, kde nošení roušek, distancování a všecky ostatní 

nesmysly jsou naprosto povinné všude, jen ne v hlavním městě, což je Canberra. 

10. července 2021 vyhlásila Austrálie začátek ‘Nového světového řádu‘. Spolu s tímto 

oznámením vešly v platnost následující příkazy: 

• Veškerá shromáždění jsou limitována na 2 lidi; 

• Cvičení a vycházky maximálně do 10 km radiusu od obydlí; 

• Procházení se po obchodech a prohlížení zboží je zakázáno; 

• Pouze jedna osoba na domácnost smí obstarávat nejnutnější nákupy; 

• Pohřby jsou omezeny na 10 zúčastněných. 

Někteří radí sledovat Australii, která se stala důležitým ukazatelem toho, jak to bude vypadat 

za několik málo měsíců i u nás. 

Tedros Ghebreyesus, ředitel WHO, stejně jako již zmiňovaný Klaus Schwab se shodují na 

jednom: návrat k starému systému života nepřipadá v úvahu. Tedros ještě dodává, že 
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„očkování samotné neskončí pandemii. Dozor musí dále pokračovat, lidé musí být testováni a 

izolováni …“ 

NASA a jejich plán naší budoucnosti 

Před časem4 dala NASA organizace na jejich stránku dokument, nazvaný ‘Strategické náměty 

týkající se budoucích válek‘, ale pak ho rychle stáhli, když zjistili, že neušel pozornosti. 

Tento dokument zdůrazňuje nutnost odlišného plánování, protože svět se nachází v agonii 

trojité, exponenční technologické revoluce, což jsou IT, Bio a Nano. Neboli počítače, člověk 

a nanotechnologie. To budou podle nich klíčové technologie budoucnosti. 

IT odvětví má být rozšířeno na vyvinutí levné robotiky pro naprosto všecko co je dnes 

používáno. Bio, neboli člověk, má mít délku života zdvojnásobenou a genetické inženýrství 

(manipulace DNA) ho bude formovat ještě před narozením. Mají vzniknout živé továrny, 

jejichž zaměření není objasněno, ale zřejmě se jedná o nás, lidi, kteří budeme pracovat jako 

otroci. 

Veškerý styk mezi lidmi bude prováděn skrze počítače; již nebudeme dojíždět do zaměstnání, 

ale budeme pracovat doma. Budeme nakupovat, bavit se, cestovat a vzdělávat se také z domu. 

I společenský život bude před počítače a stejně tak medicína. Plánují implanty sensorů za 

účelem sledování zdraví, rozšíření našich pěti smyslů a umělé podněcování mozku k činnosti. 

Levné motivační vzdělání přes internet umožní odstranění společenského ‘spodku‘, umožní 

vytváření bohatství z nových vynálezů a bude stabilizovat hladinu světové populace. Z toho 

důvodu bude velká část školského systému, jak ho dnes známe, odstraněna. Vzdělání bude 

okamžité, počítačová technologie se napojí přímo na mozek a předá do něho vědomosti 

málem jakoby nám je nalili trichtýřem do hlavy. 

Biologická revoluce bude zahrnovat farmaceutická zvířata, což jsou opět lidé, kteří budou 

udržováni pomocí léků a v případě zdravotní poruchy budou jejich orgány vyměňovány jako 

se to dělá u aut nebo u strojů. Rychle rostoucí rostliny budou pěstovány v moři, těsně pod 

hladinou. 

Rostliny budou produkovat polymery (plasty). Geny pavouka v kozách umožní produkci 

pavoučího hedvábí, které bude mít pevnost pancéřového plechu a bude tkáno z kozího mléka. 

Opravdu si to nevymýšlím, něco takového by mne ani nemohlo napadnout. 

Zbraně budoucnosti budou hlavně elektromagnetické, radiofrekvenční, chemické a biologické 

(znehybňující, nebo rostliny hubící), informační, psychologické a akustické. Také budou 

používány nízko-frekvenční zbraně na ovlivnění mozku a tepelné, či povrch ovlivňující 

zbraně. Mikrovlny budou používány na vyrábění záchvatů, mozkových poruch a na usmrcení. 

Také budou používány bakteriologické zbraně, jako jsou priony, paraziti, karcinogeny a jedy, 

hormonální zbraně, vzduchem rozšiřované nemoci, mechanický mikro-prach, zvaný chytrý 

prach. Škodlivé látky budou rozšiřovány v oblečení, v potravinách, ve vitamínech. 

Sensory budou používány na rostlinách, zvířatech a hmyzu a budou sledovat pohyb v jejich 

okolí. Rostliny, zvířata a hmyz mohou být rovněž využity na roznášení infekčních látek. 

A pak zde jsou samozřejmě miny, rakety, výbušniny, torpéda, bomby, nukleární zbraně a jiné 

známé vojenské haraburdí. Zrychlovač výbuchové vlny, vybuchování podmořského metanu 
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za účelem vyprodukování tsunami (obrovské vlny), spirálové projektily, sítě z Tyveku (extra 

silný materiál, připomínající papír), a tak dále. 

Škoda, že jejich nezměrná fantazie je takto zneužita na ničení. Kdyby psali romány, bylo by 

to zajímavější. 

Rudolf Steiner to všecko tušil už dávno 

Rudolf Steiner5 (1861-1925), rakouský filosof, společenský reformátor, architekt, esoterik a 

údajný jasnovidec napsal již před sto lety, že: 

„V budoucnosti bude lidská duše odstraněna pomocí medicíny. Pod 

záminkou ‘zdravého náhledu‘ bude vyvinuto očkování, které každý člověk 

dostane jak nejdřív to bude možno, s největší pravděpodobností hned při 

narození, aby neměl možnost získat vědomost o existenci duše a ducha.“ 

„Materialističtí lékaři dostanou za úkol odstranit lidem duši. Tak, jak jsou 

dnes lidé očkováni proti tomu či onomu, tak budou v budoucnosti děti 

očkovány látkou, která bude upravena na to, aby z nich udělala tvory, 

imunní vůči ‘bláznivosti‘ spirituálního života. 

„Budoucí člověk bude velmi chytrý, ale nebude mít svědomí, což je ten 

skutečný cíl některých materialistických skupin. 

„S očkováním je snadné oddělit éterické tělo od fyzického. Jakmile je 

jednou tělo odděleno, jeho spojení s vesmírem se stane velice nestálým a 

z člověka se stane automat, protože fyzické tělo může být zde na Zemi 

vylepšeno pouze spirituálním myšlením. 

„Takže očkování se stane jakousi ahrimanickou silou (satanskou) a 

očkovaný člověk se už pak nebude moci zbavit materialistického cítění. 

Stane se materialistou a nebude se dále spirituálně vyvíjet.“ 

Jurij Bezmenov to viděl po svém 

Jurij Bezmenov (1939-1993) byl bývalý člen6 KGB v Sovětském svazu. V r. 1970 se mu 

podařilo dostat se na Západ. Napřed se zdržoval v Řecku, ale pak získal politický asyl 

v Kanadě. 

Považoval za svoje poslání uvědomovat zbytek světa o tom, jakým způsobem se komunismus 

rozšiřuje, jak koruptuje jednotlivce a i celé národy, ve snaze roztáhnout se všude, kam to jen 

jde. 

Tehdy to byl sovětský komunismus; dnes je to čínský, americký a kdovíjaký další. 

Podle toho7, co Bezmenov říká, Amerika byla skoro úplně převrácena na komunismus dávno 

před tím, než BLM a Antifa začali se všeobecným ničením, pálením, rabováním a 

terorizováním druhých lidí. 

Ovšem Sovětský svaz měl v Americe snad ty nejlepší příznivce: velká část členů Kongresu se 

příliš neskrývala se svými pro-komunistickými sklony a mnozí udržovali kontakt s čistě 

komunistickými organizacemi. Media byla zjevně na straně komunistů a když zemřel Fidel 

Castro, tak se všichni rozplývali nad tím, jak tento světec komunismem všecky pozvedl. 
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Hollywood je naprosto prosycen komunisty a Marxisty a jejich vliv je vidět i v mnoha 

filmech, které ať už skrytě, či otevřeně, propagují komunistické myšlenky. To, co bývalý 

president Obama zaváděl v Americe je jakoby bylo vybráno z komunistického návodu na 

převzetí státu. 

Samozřejmě, vždy ochotná media mu byla plně nápomocna. Jeho taktiky zahrnovaly kulturní 

převrat skrze filmy a televizi, lživé zprávy, uměle zinscenované útoky proti lidem a dětem 

(pod falešným praporem), které byly vydávány za skutečné násilné činy. Samozřejmě, že 

k tomu patřila degradace učebního systému, včetně naprosto zjevné indoktrinace. 

Bezmenov říká: 

„Nejvyšší válečné umění je vůbec nebojovat, ale převrátit (zkoruptovat) 

všecko, co má v zemi nepřítele jakou cenu. To musí být provedeno až do té 

míry, kdy je jeho chápání skutečnosti natolik popleteno, že vás už nevidí jako 

nepřítele a váš systém, vaše civilizace a vaše plány mu přijdou jako možné 

řešení, pokud ne přímo žádoucí. To způsobí, že v konečné fázi převratu 

jednoduše převezmete nepřítele, aniž by byla jediná kulka vystřelena.“ 

Podle jeho výpovědi, funkce KGB byla pouze z 15% špionáž a ten zbytek, 85% zabírala 

koruptivní činnost. Tuto činnost je snadné zjistit a sledovat, protože je zcela zjevná a podle 

současných zákonů není považována za trestný čin. Komunisté ji provádějí skrze diplomaty, 

učitele ve školách, herce, ale i skrze cizí studenty. 

Podle Bezmenova8, změna hodnot člověka, neboli jeho zkoruptování se skládá ze čtyř bodů: 

1. Demoralizace, která trvá 15-20 let a spočívá ve zničení lidských hodnot, náboženství, a 

školní učební látky. Na příklad v Americe, Obama jako president neustále hypnotizoval lid 

aby věřil, že existuje neuvěřitelný rasismus. A přitom byl sám první černý president. Také 

neustále zaměřoval lidi na sex a homosexualitu a zatím opiový příliv z Afghanistánu doslova 

bujel. Asi 45 milionů Američanů přešlo za jeho vlády na ‘sociálku‘. 

2. Destabilizace, což zahrnuje zničení společenského života a zkoruptování zákonů. 

K destabilizaci přispívá současné sjednocování obou pohlaví, kdy jsou si všichni rovni a také 

násilné měnění pohlaví člověka operacemi a hormonálními přípravky, což signalizuje 

nedostatek sebevědomí v lidech. Muži se oblékají jako ženy a ženy jako muži. Dnes není 

žádoucí v Americe říkat, že ‘žena porodila dítě‘. Je nutno říct, že ‘osoba porodila dítě‘. A 

otec už není otec, ale ‘jeden z blízkých předků‘. George Floyd, jehož údajná smrt 

odstartovala běsnění BLM a Antify, zemřel na předávkování drogami, což určitě inspirovalo 

mnohé. 

3. Krize, což je období, ve kterém se právě nacházíme. Je to signalizováno formou falešné 

pandemie, dehumanizace pomocí roušek a karantény, nedostatek společenského styku 

s druhými, což všecko je jakoby vypsáno z komunistického scénáře. Podvody při volbách 

přidaly k celkovému znechucení a pak přišlo zničení malých podnikatelů a učení dětí na 

dálku, přes počítač, což je spolehlivý způsob, jak zničit důvěryhodnost školství.  

4. Normalizace, neboli závislost na vládě, netečnost k ničení dalších a dalších lidských práv 

a nezájem o protiústavní jednání politiků. Touto dobou už málokdo oplakává ztrátu 

základních svobod člověka, aniž by kdo litoval ztráty náboženství – to všecko je považováno 

za ‘normální‘. Lidé volají po zachránci a ten je jim náležitě předložen a tak, jak byl kdysi 
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darován starověkému městu trójský kůň, stejně tak dnes přichází záchrana lidstva ve formě 

smrtící vakcíny. I ta je brána na lehkou váhu, málokdo zjišťuje co je v ní obsaženo a proč nás 

do očkování politikové a vláda (ale ne lékaři) tolik nutí. Většině lidí to nepřijde kupodivu 

vůbec podezřelé. 

Kolik komunistů četlo ‘Komunistické manifesto‘? 

Opravdu by bylo zajímavé vědět, kolik skutečných komunistů (ne oportunistů, kterých byla 

většina) tento poměrně malý spis od Karla Marxe opravdu četlo. Vím, že mnozí měli celé 

knihovny komunistické literatury, které rádi vystavovali přímo proti oknům do ulice a 

nechávali záměrně večer svítit světlo, aby bylo vidět, jak ‘správní‘ jsou. 

Ale jestli kdo z nich něco z toho opravdu četl, o tom pochybuji. Protože kdyby to četli, 

tak by dále nemohli zůstat komunisté. 

Co je to doopravdy komunismus? To není zcela to, co jsme zažili ještě nedávno u nás. To 

byla pouhá předehra; pouhá závěrečná zkouška na skutečné představení, jehož premiéra se 

nazývá ‘Nové světové zřízení‘ (NWO), nebo taky ‘Great Reset‘. Ano, NWO je skutečný, 

pravý komunismus a když si přečtete9 zásady Marxova ‘Manifesta‘, tak to ihned poznáte. 

Ty hlavní zásady jsou: 

1. Zrušení soukromého majetku a zabavení všeho, co lidé vlastní a také zabavení všech 

výtěžků z nájmů a jiných smluv. Nebudeme mít nic, říkají společně Great Reset a NWO a 

Reset k tomu ještě dodává, že přesto budeme šťastni. Asi proto, že v takovém rozpoložení 

budeme udržováni léky, neboli drogami. 

2. Vysoká a progresivní daň z příjmu (stoupající úměrně s příjmem). Kolik že to platíme u 

nás průměrně daň z příjmu se všemi přídavnými poplatky? 65%? Takže skoro 8 měsíců 

pracujeme na stát a zbývající 4 měsíce na sebe? Co za to od těch, které tak draho platíme 

dostáváme? Že nic? A to jsme ještě zdaňováni víckrát, protože na příklad, když platíte 

v obchodě DPH, tak je platíte penězi, které už byly aspoň jednou (ne-li víckrát) zdaněny. 

3. Zrušení dědictví, čímž nikdo nebude nic dědit po předcích. Však i za to je dnes lidem 

čítána řádná suma, když konečně dojde k vyřízení dědictví a převedení na dědice. Takže další 

daně, další poplatky. 

4. Zabavení majetku všech emigrantů a rebelů. Každý, kdo nesouhlasí se systémem, bude 

prohlášen buď za psance, nebo za teroristu a jeho majetek propadne státu. Podle některých 

verzí NWO bude možnost na tyto lidi pořádat hony a střílet je na potkání. 

5. Centralizace kreditu (majetku) v rukou státu. Kredit bude soustředěn v národní bance, 

která bude obhospodařovat veškerý státní kapitál a bude pro to mít výhradní monopol. Tu 

banku bude samozřejmě vlastnit vláda státu. My do ní přístup mít nebudeme. Ten bude 

vyhrazen pouze nevolenému vedení státu a nevoleným hlavním úředníkům, kteří se nebudou 

muset vůbec nikomu zodpovídat. 

6. Centralizace všech komunikačních a dopravních prostředků v rukou státu. To 

znamená, že předáme státu všecky automobily, vysílačky a snad i mobily. Možná i internet 

bude zakázán. NWO je o kousek dále než byl Marx, že vyžaduje rovněž předání veškerých 

zbraní státu. 
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7. Rozšíření továren a nástrojů výroby, vlastněných státem; kultivace neúrodné půdy a 

zlepšení kvality zeminy. V tomto se NWO liší, zřejmě postupem času od r. 1848, kdy Marx 

Manifest napsal, změnili názor, protože NWO chce všecku průmyslovou výrobu zničit a pole 

nechat ladem, aby nás mohli udržovat hladem. Naše budoucí potrava bude podle nich 

geneticky upravená a pěstována v laboratořích. Tím pádem bude jídlo nejen nestravitelné a 

zdraví škodlivé, ale ještě ke všemu velmi drahé. 

8. Pracovní povinnost pro všecky, vytvoření pracovních skupin, obzvlášť pro zemědělství. 

9. Spojení zemědělství s průmyslovou výrobou; postupné zrušení rozdílů mezi městy a 

venkovem a rovnoměrnější rozložení populace. NWO nás chce všecky nahnat do měst, která 

budou mít nevýhodné podmínky, špatné životní prostředí a značnou zločinnost. To proto, 

abychom nemohli spokojeně žít. Zaměstnání bude pouze pro použitelné pracovníky, ten 

zbytek bude živořit na státní podpoře, která jim může být kdykoliv odebrána. 

10. Zdarma vzdělání pro všecky děti. Odstranění tovární práce dětí a spojení výchovy 

s materiální výrobou. Takže chtějí odstranit z továren dětskou práci a zároveň chtějí, aby děti 

ve školách něco vyráběly. Skoro to vypadá, že se továrny přesunou do škol. A to ještě 

nemluví o záměrech NWO, kdy děti budou patřit státu a rodiče na ně nebudou mít právo. Stát 

je bude vzdělávat (indoktrinovat) po svém – prostě nám děti vezmou a už je nikdy neuvidíme. 

Tolik pro Marxovo ‘Manifesto‘. 

Musím poznamenat, že český překlad tohoto dokumentu je trošku zkrácen a proto se tento 

výčet v některých bodech maličko liší. Nejsou to ale podstatné rozdíly. 

Jak píše H.G. Wells v knize ‘Otevřené spiknutí‘ (Open Conspiracy), vláda budoucnosti 

nebude volena. Volby politiků, referenda a jakékoliv jiné sociální výhody pro lidi přestanou 

existovat. Vládci budou doživotní a jejich funkce se bude v rodinách dědit. Wells nepsal 

z vlastní fantazie. Byl na tuto práci najat právě těmi, kteří NWO a všecko s ním spojené 

organizují. Byl najat a zaplacen za to, aby zdokumentoval plány těchto šílenců. 

Více podrobností najdete v jedné z předešlých kapitol, s názvem ‘Rothschild zavádí 

Kalergiho plán na zničení Evropy‘. 

1 https://www.youtube.com/watch?v=2LOIABoZOyw 
2 https://www.globalresearch.ca/klaus-schwab-great-reset-includes-region-building/5751990 
3 https://twitter.com/PieterChrist/status/1413995251476443138 
4 http://www.stopthecrime.net/docs/nasa-thefutureof-war.pdf 
5 https://rense.com/general96/r-steiner-predictions.php 
6 https://grandmageri422.me/2021/02/27/stop-shaking-your-heads-in-bewilderment-at-why-america-is-now-

communist-take-the-time-to-watch-i-am-embedding-two-videos-one-short-one-and-a-longer-one-you-will-

finally-understand-what-happened/ 
7 https://www.naturalnews.com/2017-01-09-communist-subversion-of-america-is-nearly-complete-left-wing-

media-soviet-style-overthrow-yuri-bezmenov.html 
8 https://www.afinalwarning.com/523170.html 
9 https://dl1.cuni.cz/pluginfile.php/455967/mod_resource/content/1/kom-manifest.pdf 

 

262



KAPITOLA 37 

KORONAVIRUS NENÍ NAKAŽLIVÝ, ZATO OČKOVÁNÍ JE SMRTELNÉ 

26. srpna 2021 

Dr. Judy Mikovits, PhD. říká1, že Covid, jinak také zvaný SARS-CoV-2, je laboratorně 

vyvinutý virus z opičích buněk, který je možno spolu s očkováním proti chřipce a s jinými 

očkováními dodat komukoliv. Dr. Mikovits to velmi dobře ví, protože jako virolog pracovala 

na vládních projektech, kdy studovala a přečišťovala právě tyto viry. Také vyvinula buněčné 

tkáně, které podporují rozmnožování virů. 

Potvrdila, že SARS-CoV-2 virus neexistuje. Nebyl nikdy isolován a nikdy to nebyl lidský 

virus už v prvním případě. Byl vyvinut v ledvinových buňkách afrických zelených opic, kde 

byl současně zamořen jinými retroviry. Již od 90. let je tento virus injekčně dáván všem 

lidem spolu s očkováním proti běžné každoroční chřipce, proti obrně, příušnicím, 

spalničkám, zarděnkám a proti jiným nemocem. 

To je ten jediný způsob, kdy Covid virus dokáže vyvolat u lidí onemocnění, když je 

dodán injekčně. 

Tento virus není a ani nemůže být přečištěný už proto, že je pěstován v opičích ledvinách. 

Tím pádem obsahuje ještě mnohé další, přídavné látky. Na to, aby bylo možno zjistit, jestli 

člověk Covid má, musí být brán vzorek krve, nebo hlenů, či plicního moku nemocných. Ale 

protože infekční část viru nebyla nikdy pěstována v lidských buňkách, tyto nemohou 

podporovat jeho rozmnožení. 

Jinými slovy, koronavirus není pro lidi nakažlivý! A stejně tak není možný jeho přenos 

z osoby na osobu a už vůbec ne na zdravé jedince. 

Dr. Mikovits říká, že: 

„Když vezmete syntetickou část viru a pěstujete ji v opičích buňkách, 

dostanete kombinovanou věc, složenou z různých opičích virů a pak je to 

opičí virus. Jeho HIV součást pochází z opičího imunitního viru, což je 

také jeden z přirozených opičích virů.“ 

Proto byl koronavirus již několik let rozšiřován běžným očkováním proti každoroční chřipce 

a proti ostatním nemocem. Americké Ministerstvo obrany potvrdilo, že ti, kteří dostávali tyto 

injekce v letech 2017-2018 jsou mnohem citlivější na nákazu koronavirem. 

Fauci o tom dobře věděl 

Podle Dr. Mikovits, Dr. Fauci to všecko dobře věděl (před lety pracoval ve stejné laboratoři 

jako ona) a proto poslal buněčný materiál do laboratoře ve Wuhanu, kde měl být zezbraněn. 

Pokusy s viry, spolu s použitím opičích tkání dokázaly, že je možno vyprodukovat nekonečné 

množství obměn. Amino kyseliny dokážou změnit virus leukemie na virus Parkinsonovy 

nemoci a množství obměn, které je možno tímto způsobem docílit, je nekonečné. 

Ten problém je, že chyby v očkování se dají snadno svést na přírodu a na zdravotní dispozici 

každého jedince, což je důvod, proč Dr. Fauci a jeho spoluviníci v tomto nemorálním pokusu 

nutí jejich vakcíny na všecky. Jejich výzkum virů je skrz naskrz vědecký omyl, snad i 

záměrný ‘omyl‘ a dnes otravují miliony a miliony lidí a dělají je přecitlivělé na jakékoliv 
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další infekce na dlouhé roky dopředu. ‘Big Tech‘ (velké technologické firmy) pro ně 

censurují vědecké zprávy opačného názoru, takže veřejnost se těžko doví o co skutečně jde. 

Co tak radiace? 

Je to další2 podivný vliv, který byl zaznamenán hned u prvních případů korony a to je 

radiace. Dokonce ta první úmrtí byla vedena jako úmrtí radiací. Všichni mrtví se jevili jakoby 

byli ozářeni radioaktivním materiálem; měli všecky známky úmrtí na radiaci. 

Nebyla to ale radiace, kdy je člověk vystaven radioaktivnímu prachu, protože v jejich tělech 

nebyly stopy po žádném radioaktivním materiálu. Spíš to vypadalo na ozáření zvenčí a 

pochopitelně, teprve později vyšly najevo informace o mobilových anténách a nově zaváděné 

5G technologii, která snadno dokáže něco takového způsobit. 

A protože ozáření mikrovlnami se projevuje jako chřipka, mnohá úmrtí, způsobená 

bezdrátovými 5G anténami, byla vydávána za úmrtí na Covid, přesně jak nás informoval 

nezávislý badatel a spisovatel David Icke počátkem minulého roku. Covid byl použit pouze 

na zakrytí skutečného původu této nemoci, což bylo vždycky a je pořád dál, pouze 5G. 

Další zbraň proti nám 

Podle3 Dr. Richarda Fleminga, Fauci a jeho organizace už má v zásobě další biologickou 

zbraň, která má schopnost vyvolat příznaky podobné HIV a zcela potlačit imunitu. Údajně 

tento nový druh útoku dokáže přelstít imunitní systém a pak nás infikovat. 

Virus Covidu se mění a mutuje pouze kvůli očkování. Takže to očkování, o kterém media 

prohlašují, že jako jediné pandemii zastaví, ji ve skutečnosti vytváří. Tato zrada je jen 

podpořena skutečností, že všechen výzkum a vývoj ve Wuhanu byl financován americkou 

vládou, z peněz daňových poplatníků. 

Viry mají velké možnosti obměn, říká Dr. Fleming. Čínský virus, neboli Covid se v přírodě 

nevyskytuje a změny, kterým podléhá, jsou ty stejné, jakým by podléhal živý organizmus. 

Takže se můžeme ptát – je to neživý virus, anebo je to živý organismus, třeba parazit, nebo 

mikroorganismus? A tak, jak antibiotika pomáhají vytvářet silnější a mocnější nemoci, stejně 

tak očkování pomáhá vyrábět ‘superviry‘. 

Bohužel, ti, kteří již byli očkováni a dostali tímto způsobem do sebe mRNA částice, které 

spustí výrobu hrotové bílkoviny (spike protein), budou nadále náchylní k daleko vážnějším 

chorobám a budou tyto roznášet i na druhé lidi. A v souvislosti s 5G technologií bude ještě 

celá další škála problémů přidána. 

Jak odstranit následky vakcinace 

Dr. Carrie Madej radí detoxifikaci4. Snad nejlepší detoxifikační prostředek (chelation) na 

těžké kovy je DMSA (kyselina dimercaptosuccinická, neboli dimercaptosuccinic acid), ale ne 

všude se sežene. Stejně jako všecky účinné léky, byla z obchodů odstraněna. Další je tinktura 

z koriandru. 

Za vynikající způsob považuje koupele, kdy se do vany s vodou přidají na příklad Epsomovy 

soli, nebo bentonit, či jedlá soda, nebo borax, které všecky fungují jako detoxifikace pesticid. 

V pesticidách bývá často obsažen arsenik a glyfosáty, neboli Roundup, což je velmi mocná 

zábrana správné absorpce živin. 
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Dr. Christiane Northrup radí na odstranění parazitů horkou koupel, do které byla přidána hrst 

rostliny alfalfy a malý kousek mýdla na praní. Je nutno se v této vodě máčet celí, i s vlasy. 

Paraziti prý milují alfalfu a rychle do ní nalezou. Po vykoupání je nutno bylinu vybrat 

v gumových rukavicích, nedotýkat se jí. 

Dr. Northrup je toho názoru, že současný zdravotní systém zpracovává lidi, aby věřili, že 

nemohou být zdraví bez lékařského dozoru. A to, čemu se dnes říká prevence, je ve 

skutečnosti vytváření nemoci. 

Některé preventivní lékařské zákroky jsou naprosto škodlivé, jako na příklad mamogram, ten 

způsobuje rakovinu. (Stejně tak invazivní test prostaty.) Monitorování nenarozeného dítěte 

(sken na pohlaví) je škodlivé a zvyšuje podstatně riziko pozdějšího císařského řezu. 

Nemluvňátka jsou hned po narození odstraněna od matky, což je velmi špatné. 

Guardasil proti papilomaviru způsobuje rakovinu děložního hrdla; Remdesivir velmi škodí na 

játra a na ledviny. 

Jak je možno zjistit, kdo byl očkován 

Na mnoha místech v Americe (o Evropě zatím nejsou informace) jsou instalována nová 

pouliční osvětlení. Je to tak zvané ‘černé světlo‘, což je ultrafialové světlo a ve tmě je možno 

je rozeznat podle toho, že je mírně zbarveno do fialova. Pomocí černého světla je možno 

vidět některé věci, které jsou při normálním osvětlení neviditelné, jako třeba staré jizvy, 

zahojené modřiny, ale také zranění, které podle těch, kteří věří na mimozemšťany, tito na 

pokožce zanechali. 

Pod černým světlem je rovněž možno rozpoznat, jestli byl člověk očkován současnými 

vakcínami, nebo ne. U očkovaných totiž jejich žíly výrazně svítí. Co to způsobuje? Těžko 

říct, nikdo to zatím neví. Několik ukázek je v krátkém videu5. 

Další možnost6 jak zjistit přítomnost očkování objevila německá lékařka Dr. Bärbel Gitala. 

Vzala očkovaným pacientům krev a prohlížela ji pod mikroskopem. S překvapením zjistila, 

že červené krvinky se vůbec nechovají tak, jak očekáváno. Tyto krvinky mají mít záporný 

náboj a z toho důvodu se odpuzují. Jenže u očkovaných jakoby byly nabity kladně: přitahují 

jedna druhou, shromažďují se ve sloupce a lepí se jedna na druhou. Něco takového je možno 

vidět pouze u rakoviny krve! Také zjistila v krvi neznámý objekt, cosi jako částečně svinutý 

pruh nějakého materiálu, který vydával kovový lesk. Co to je, nezjistila. 

Očkování proti Covidu z nás dělá geneticky změněné tvory 

Dr. Carrie Madej říká7, že naše DNA je podobné binárnímu počítačovému kódu. Stačí malá 

změna a vliv na zbytek DNA je obrovský. To je stejné jako v počítačovém programu. I u 

DNA je možno něco vydělat, něco přidat, změnit umístění – ve všech těchto případech je 

měněn náš genetický kód, neboli přepisujeme program, který je podstatou našeho lidství. 

Jak moc změn je možno udělat, než přestaneme být lidé, to málokdo ví. Už to, že co do nás 

injekčně vpravují je umělé a je to patentované, je dost odstrašující. Takže když v sobě 

přechováváme patentovanou látku, stáváme se rovněž patentovatelnými a stáváme se 

majetkem toho, kdo tyto patenty vlastní. 

Dokonce i Nejvyšší soud v Americe tuto skutečnost potvrdil soudním rozhodnutím. 
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Při výrobě injekcí, zvaných mylně ‘očkování‘ které jsou dnes po celém světě rozšiřovány a 

lživě prohlašovány za bezpečné, bylo naprosto vynecháno testování, což není vědecký 

přístup. Jenže jakmile to farmaceutickému průmyslu jednou prošlo, udělají to stejné i s jinými 

vakcínami a prostě je nebudou testovat, což se opravdu děje. Pro povolení k použití potřebují 

pouze prokázat, že vakcíny vyprodukují protilátky, což je naprosto nedostačující a často i 

škodlivé. 

Veškerá očkování také obsahují MRC5, což jsou tkáně z potracených dětí, kterým se také 

někdy říká diploidní buňky. Tyto tkáně jsou nesmrtelné, což znamená, že nikdy nezahynou, 

ale stále dál, do nekonečna se rozmnožují, jako správné rakovinné buňky, což ve své podstatě 

jsou. Takže nás očkují rakovinnými buňkami, škodlivými chemikáliemi, což zvyšuje možnost 

mutace našich vlastních genů a možnost přenosu nemocí na druhé lidi. 

Spojení více očkování dohromady se chová synergicky, což znamená, že jejich vliv se 

nesčítá, ale násobí, někdy i mnohonásobí. 

Syntetické DNA očkování, které vyvinula DARPA (americký vojenský výzkum!) dokáže 

‘zesílit a zkoruptovat‘ člověka v jeho genetické podstatě. DARPA rovněž vynalezla způsob 

vložení nanotechnologie do člověka bez chirurgického zákroku. Nanotechnologie dokáže 

spojit mozek s počítačem, takže počítač pak může psát přímo do mozku. Tímto způsobem je 

možno se naučit cokoliv a velmi rychle, třeba cizí řeč, nebo nějaké řemeslo. Nevýhoda je, že 

někdo jiný ovládá náš mozek a pak může také ovládat naši paměť a postupně nemusíme 

vědět co je skutečnost a co je výmysl. 

Staneme se figurkou v počítačové hře, kterou hraje někdo jiný. 

DARPA rovněž vynalezla již známý hydrogel, který se nachází v současných očkováních 

proti Covidu. Tato látka se může napojit na různé ‘apps‘ v mobilu a trvale hlásit zdravotní 

stav člověka a mnoho jiného. Jakmile se jednou nachází hydrogel v lidském těle, rozrůstá se 

dál a dál a ve skutečnosti nevíme, jak moc dokáže ovlivnit naše DNA. 

Ty ‘apps‘, neboli aplikace, na které se skrze mobil napojuje, mohou být zastaveny, ale 

nemohou být odstraněny. A jakmile máme v sobě hydrogel, ten hlásí všecko, jaký máme 

krevní tlak, krevní cukr, teplotu, menstruační cyklus, kolikrát máme sex, kolik alkoholu 

vypijeme, jaké vitamíny a minerály bereme, kdy jsme spadli, kolik kroků denně uděláme, 

jestli jsme naštvaní, nebo se smějeme, jak spíme – to všecko je neustále hlášeno někam do 

dálky, neznámému počítači a ti, kteří tento počítač ovládají o vás pak ví naprosto všecko. 

Vakcíny nejsou vůbec bezpečné a stejně tak nejsou účinné. Skrze vakcíny nám jsou do našich 

těl vloženy mutagenní materiály, jedy, nejrůznější zvířecí geny, včetně tkání z potracených 

lidských zárodků. Tímto způsobem je možno vytvořit neznámé, ale trvalé genetické změny. 

Je očekáváno, že tímto způsobem bude vytvořen nový druh člověka a pravděpodobně zničen 

jeho dosavadní druh. Nanotechnologie v našich tělech z nás rovněž vytvoří roboty. 

Očkování není bezpečné 

Dr. Shawn Brooks, PhD. připomíná8 vynálezce mRNA vakcíny, Dr. Roberta Malone, který 

prohlásil, že „Nikdo by se nikdy neměl nechat touto injekcí očkovat. Nikdy, za žádných 

okolností.“ Lidé, kteří se očkovat nechali, zemřou během 6 měsíců až 3-5 let. Z toho není 

vyhnutí, říká Dr. Brooks. 
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Jsou tři důvody pro toto tvrzení: 

1. Injekce dramaticky sníží funkčnost imunitního systému. První injekce sníží imunitu o 

asi 15% a druhá o dalších 35%. Jakékoliv další injekce člověka zabijí. Jestliže si 

nechá v budoucnu píchnout injekci proti chřipce, pak zemře. 

2. Posílení protilátek ošidí imunitní systém, který jich pak vyprodukuje příliš mnoho. To 

způsobí tak zvanou cytokinovou bouři a člověk zemře. Proti tomuto není žádná 

pomoc, žádné léky. 

3. Krevní sraženiny. Každý, komu píchli kteroukoliv ze současných  injekcí, je má. Jestli 

jste očkovaní a nevěříte tomu, nechte si udělat D-Dimer test, který vyhodnocuje 

krevní sraženiny na mikroskopické úrovni. 

Miliony již zemřely kvůli těmto injekcím, zvaným mylně ‘očkování‘. Všichni očkovaní, 

včetně dětí, budou trvale sterilizování (neplodní). 80% žen, které se nechaly očkovat během 

prvních tří měsíců těhotenství, potratily a byly nadále sterilní. Injekce rovněž obsahují HIV, 

které takto dostáváte do sebe. Hrotová bílkovina půlí naše vlastní RNA a my přestáváme být 

lidmi. Rovněž jsme natrvalo ohroženi nespočetnými nemocemi. 

Přesto, že očkování nefunguje, je nám stále vnucováno 

Nemoci a úmrtí, způsobené očkováním se hromadí a přesto nás chtějí všecky a co nejrychleji 

očkovat. Co nejrychleji proto, že následky na tento nepřirozený zásah se dostaví až po čase, 

takže lidé ještě pár týdnů nebudou vědět o strašlivém vlivu těchto vakcín. Do té doby je snaha 

podchytit co největší množství, aby nás co nejvíc zlikvidovali. 

Pro-očkovací propaganda se valí stále dopředu jako tank a ničí všecko, co se jí dostane do 

cesty. Pojišťovny posílají úpěnlivé výzvy, abychom zachránili když ne sebe, tak své okolí 

(protože mrtvým pak nemusí vyplácet pojistky). A media neustále třískají do bubnů paniky, 

strachu a lží. 

Politické a jiné veřejné a známé osoby se nechávají očkovat před kamerou, ve snaze dodat 

nám odvahu a podnítit nás k tomu stejnému. I Dr. Fauci se nechal očkovat před kamerou, 

dopustil se ale podstatné chyby: když odcházel, tak se držel za opačné rameno, než za to, do 

kterého údajně dostal vpich. V krátkém videu můžete vidět9, jakým způsobem byl očkován 

belgický Premiér – injekční stříkačka nemá žádnou jehlu. 

Tábory na isolování neočkovaných – koncentrační tábory 

V Americe, v Australii a i jinde10 zašli tak daleko, že plánují tábory na isolaci neočkovaných, 

čímž jsou myšleny koncentrační tábory. Je to nápad šílenců v CDC, což je soukromá 

organizace a přesto nám diktuje, jakoby byla hlava státu. Chtějí přemístit všecky neočkované 

do těchto táborů, za trojitý, 3m vysoký plot s žiletkovým zakončením! A přitom jsou to 

očkovaní, kteří jsou nemocní a tyto nemoci roznášejí, vyrábějí obměny původní nemoci a 

umírají na Covid. Když více než 50% úmrtí na Covid tvoří očkovaní, jakou cenu pak takové 

očkování má? 

CDC samo potvrzuje, že vakcína nechrání proti novým obměnám nemoci. To, že nechrání ani 

proti nemoci původní, takticky zamlčují. A oběti Covidu mezi neočkovanými, pokud vůbec 

jaké jsou, protože PCR testy jsou z 99% nespolehlivé, mají většinou jednu a více přídavných 

těžkých nemocí, na které s největší pravděpodobností zemřeli. To ovšem není politicky 

správné tvrzení a proto není bráno v úvahu. 
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CDC spis11, který to všecko popisuje říká, že do těchto táborů budou přesunuti hlavně starší 

lidé a pak ti, kteří mají jakékoliv jiné vážné nemoci. To znamená, že jakmile tam tyto lidi 

umístí, odepřou jim veškerou lékařskou péči, nasadí namísto lékařů a odborného personálu 

cvičitele a trenéry a nemocní budou umírat jako mouchy zjara. Tento přístup již byl 

popisován v Kapitole 34 současného dílu, kdy státně ověřený terapeut, Abrien Aguirre to na 

vlastní oči viděl. 

Muži, ženy a děti mají být v těchto táborech umístěni odděleně, i když malé děti mohou být 

uvězněny s jedním opatrovatelem. Není řečeno, jestli to bude některý z rodičů, anebo cizí 

osoba. Namísto záchodů a koupelen budou společné latríny a umývárny. Žádný z uvězněných 

se nesmí vzdálit ze své ‘zelené zóny‘.  

Je zajímavé, že tento dokument je psán jakoby pro cizí země, z nichž některé jsou i 

jmenovány. A přitom dobře víme, že to všecko se vztahuje i na Ameriku a na Evropu a že to 

není ani trochu dobré. 

Touto dobou dokonce chtějí do podobných koncentračních táborů umístit i ty, kteří se 

zúčastnili manifestace 6. ledna 2021 ve Washingtonu D.C., na kterou tehdejší president 

Trump lid vysloveně pozval. To je naprosto protismyslné a protizákonné. Žádný z těchto lidí 

se ani v nejmenším neprovinil. Ti, co se skutečně chovali ničivě, to byli členové Antify a 

BLM, které tam zrádci národa sami navozili ve vládních autobusech a z těch nebyl žádný 

obviněn a vězněn. 

Jaká je situace v Evropě? 

Jak hlášeno12, k 18. srpnu 2021, v Evropských zemích je celkem 21 766 úmrtí a 2 miliony 

nemocných, z toho 50% vážně nemocných, kteří všichni doplatili na tak zvaná očkování proti 

Covidu. Jestli jsou všichni nemocní a zemřelí hlášeni není jisté, takže tato čísla mohou být 

spíš mnohem vyšší, než nižší. 

 

1 https://www.naturalnews.com/2021-08-11-dr-mikovits-sars-cov-2-lab-made-virus-deployed-through-vaccine-

supply.html 
2 https://www.orwell.city/2021/08/radiation-fatalities.html 
3 https://www.afinalwarning.com/543714.html 
4 https://www.bitchute.com/video/IItIcFYlVkpp/ 
5 https://rense.com/general96/black-lights-vaxxed.php 
6 https://rumble.com/vldaex-vaxxed-patients-blood-examined-horrific-findings-revealed-by-german-

physici.html 
7 https://www.globalresearch.ca/covid-vaccines-and-genetically-modified-humans/5718907 
8 https://www.bitchute.com/video/Ecux1OTy56oK/ 
9 https://www.bitchute.com/video/MxVnv4pL1o9B/ 
10 https://www.paulcraigroberts.org/2021/08/10/tyranny-comes-to-america-cdc-proposes-concentration-camps-

as-a-covid-measure/ 
11 https://www.cdc.gov/coronavirus/2019-ncov/global-covid-19/shielding-approach-humanitarian.html 
12 https://healthimpactnews.com/2021/21766-dead-over-2-million-injured-50-serious-reported-in-european-

unions-database-of-adverse-drug-reactions-for-covid-19-shots/ 
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KAPITOLA 38 

GENOCIDÁLNÍ SMLOUVA OSN STÁLE PLATÍ 

29. srpna 2021 

Genocida byla prohlášena za zločin na schůzi OSN v r. 1946 a o rok později, 9. prosince 

1947 bylo vydáno plné znění Smlouvy o genocidě1 (dále: Smlouva). Tato Smlouva stanoví 

definici genocidy, vymezuje dosah a dává návod, jak při výskytu genocidy postupovat. Ke 

dnešnímu dni potvrdilo souhlas se Smlouvou 153 států OSN. Česká republika2 podepsala 22. 

února 1993 a Slovensko 28. května 1993. Z větších zemí dlouho váhalo s podpisem 

Švýcarsko, ale nakonec podepsalo, 7. září 2000. Amerika se také k podepisování příliš 

neměla a upsala se až 25. listopadu 1988. 

Smlouva je ve skutečnosti první umělý, mezinárodně uznávaný zákon v historii lidstva. 

Význam slova ‘genocida‘ je v češtině popisován jako3: „Trestný čin proti lidskosti, spáchaný 

v úmyslu zničit úplně nebo částečně některou národní, etnickou, rasovou, nebo náboženskou 

skupinu.“ 

Popis je krátký a výstižný a říká naprosto všecko. Přesto byla vyhotovena tato Smlouva, která 

není ani krátká, ani výstižná a to, co říká je často sporné. 

Podstatné části Smlouvy jsou: 

Článek I. Smluvní strany potvrzují, že genocida, ať už spáchaná v dobách míru, nebo ve 

válce, je zločin podle mezinárodního práva, kterému se zavazují zabránit a (viníky) potrestat. 

Článek II. Podle současné Smlouvy, genocida znamená kterýkoliv z následujících činů, 

provedených s úmyslem zničit, ať už celek, nebo část, národní, etnické, rasové, nebo 

náboženské skupiny, jako na příklad: 

a) Zabití členů skupiny; 

b) Způsobení vážného ublížení na těle, nebo mentálního ublížení členům skupiny; 

c) Úmyslné uvalení na tuto skupinu podmínek, jejichž záměr je navodit fyzické zničení 

buď celku, nebo jeho části; 

d) Zavádění opatření za účelem zabránění zrození dětí v této skupině; 

e) Násilné převádění dětí z jedné skupiny do druhé. 

Článek III. Následující činy jsou trestné: 

a) Genocida; 

b) Spiknutí za účelem provedení genocidy; 

c) Přímé a veřejné pobízení ke genocidě; 

d) Snaha provést genocidu; 

e) Účast na genocidě. 

Článek IV. Osoby, provádějící genocidu, nebo jakékoliv jiné činy, shrnuté v Článku III 

budou potrestány, ať už jsou to ústavně vázaní vládci, veřejné osoby, nebo soukromé osoby. 

Článek V. Smluvní strany souhlasí s vytvořením potřebných zákonů, v souladu s jejich 

Ústavami, aby uvedly v platnost jednotlivé body této Smlouvy a obzvláště aby předložily 

účinné tresty pro osoby, vinné genocidou, nebo kterýmkoliv jiným činem, ze seznamu 

v Článku III. 
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Článek VI. Osoby, obviněné z genocidy, nebo ze kteréhokoliv jiného činu, uvedeného 

v Článku III. budou souzeny oprávněným soudem Státu, na jehož území byl tento čin 

spáchán, nebo takovým mezinárodním trestním soudem, pod jehož pravomoc toto území 

spadá, s ohledem na Smluvní strany, které přijaly jeho pravomoc. 

Článek VII. Genocida a další činy, shrnuté v Článku III. nebudou považovány za politické 

zločiny za účelem vyhoštění ze země. Smluvní strany se zavazují, v takových případech řešit 

vyhoštění ze země v souladu s jejich platnými (vnitřními) zákony a smlouvami. 

Konec výpisu, ale ne konec Smlouvy. 

Co je tady v nepořádku? 

Této Smlouvy by se měli chopit všichni právníci a zažalovat patřičné zdravotní, politické, 

vládní, státní, mezinárodní, nadnárodní, soukromé, veřejné a všelijaké jiné orgány, instituce, 

organizace, jednotlivce i spolky. Měli by soudit Billa Gatese, George Sorose, Dr. Anthony 

Fauci, WHO, CDC, OSN a všechny ostatní, kteří se spikli proti lidem a zkouší na nich 

praktikovat genocidu. 

Protože to, co se děje dnes, není nic jiného než plánovaná a organizovaná genocida. 

Je naprosto nutné žalovat všecky viníky u jakéhokoliv soudu je to možné. Je naší povinností 

popohnat je k zodpovědnosti za jejich zločiny proti lidem. A kdyby tento článek někdo 

přeložil do jiných řečí a rozeslal po světě, budu za to nesmírně vděčná nejen já, ale i ty 

miliony lidí, které tím mohou být zachráněny. 

Stav úmrtí a ublížení na těle a na duši z důvodů Covidu a vakcinace 

V současné době, máme v Evropě skoro 22 tisíc hlášených úmrtí na čtyři oficiálně uznávané 

a dodávány vakcíny a 2 miliony nemocných, z toho polovinu vážně nemocných, což je 

možná pouhý zlomek skutečného stavu. Co jiného je to než genocida? Je to záměrně 

způsobené ublížení milionům lidí po celém světě, kterým nebyly dány patřičné informace o 

tom, co lživě nazývané ‘očkování‘ obsahuje, co tím bylo plánováno a jaké budou jeho 

následky. Když vezmeme v úvahu jednotlivé body této Smlouvy, tak dostaneme následující 

výčet: 

• Všichni mrtví a nemocní kvůli ‘očkování‘, to je zjevné provinění 

proti Článku II.a, b. 

• Karantény a roušky a ‘očkování‘ jsou provinění proti Článku II.c. 

• Potraty a sterilizace následkem tak zvaného ‘očkování‘ jsou 

provinění proti Článku II.d. 

• Karantény, roušky pro děti a ‘očkování‘, jsou provinění proti 

Článku II.e. 

Jsou zde ovšem úskalí, na která je nutno si dát pozor 

Proč Amerika váhala podepsat Smlouvu a trvalo jí to přes 40 let, než se k tomu odhodlala? 

Přední američtí právníci tuto Smlouvu studovali a prohlásili, že text je nejasný a tím pádem 

nebezpečný. Nejrůznější lidé, nebo skupiny lidí mohou být nařčeny z genocidálních úmyslů a 

to prakticky bez jakýchkoliv důkazů. Mnohé formulace je možno vysvětlovat různými 

způsoby, takže je možno obvinit málem každého, koho si soud obvinit umíní. 
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Už jen to, že genocidu může provést pouze stát, je důležitý fakt. Vezměte to jak chcete, ale 

jednotlivec, nebo skupina lidí nemohou v žádném případě genocidu provést, protože takový 

čin je okamžitě označen jako zločin, jako vražda a zločinci jsou potrestáni podle stávajících 

zákonů státu, ve kterém se nacházejí. 

Takže možnost obvinit skupiny, nebo jednotlivce z genocidy dává soudům příliš velkou 

pravomoc nařknout a zničit málem každého. Už to je chybné vyjádření, v tomto dokumentu 

přesto obsažené. 

Rovnou měrou ve Smlouvě chybí označení za původce genocidy národy, vlády, nebo 

politické skupiny. A přitom jsou to právě tito lidé, kteří jsou schopni skutečnou genocidu 

provést. 

Text Smlouvy (v originále) rovněž nepoužívá obvyklé a předepsané právnické výrazy a 

některá terminologie je tak nejasná, že není snadné určit, co je tím přesně míněno. Tím 

pádem je tento dokument zneužitelný a jako zavazující smlouva by měl být zrušen. Česká 

republika a Slovensko by měli okamžitě podat písemné oznámení o odstoupení od Smlouvy, 

jak je předepsáno v Článku XV., protože taková neprofesionální slátanina nevěští nic dobrého 

a může vyvolat pouze komplikace. 

Tak na příklad, když vezmete v úvahu Článek III.b nebo d – jak je možno někomu dokázat 

spiknutí za účelem genocidy, nebo snahu o provedení genocidy? Ty možnosti jsou zde příliš 

široké a po důkladném uvážení dojdeme k závěru, že veškeré činy, naprosto všecko, může 

být v případě potřeby bráno jako snaha o genocidu. A ještě ke všemu, člověk ani nemusí 

nikomu ublížit, ani se ho nemusí dotknout, ale stačí, když někomu způsobí ‘mentální 

ublížení‘ (Článek II.b) buď tvrdými slovy, nebo hanlivými výrazy a je to hned genocida, což 

není správné. 

Dnes nás Evropská unie navádí k potratům, to je zjevné provinění proti Článku II.d.  

Podle Článku V., tak, jak text určuje, ‘v souladu s Ústavou‘, to může znamenat, že se 

podmínky Smlouvy stávají součásti Ústavy každého státu, ale také je to možno chápat jako že 

Ústava státu bude použita k tomu, aby Smlouva byla uzákoněna. 

V některých státech (Amerika) dokonce mají mezinárodní smlouvy přednost před vnitřními 

zákony. Ovšem jestliže některý stát uzavírá smlouvy, které jsou v konfliktu s jejich vlastními 

zákony, pak tento stát není hoden své existence. A když smlouvy nejsou v konfliktu s 

vnitřními zákony, pak není nutné, aby měly přednost. 

V Článku VI. se píše, že osoby, obviněné z genocidy a jiných trestních činů mohou být 

dopraveny do cizího státu, kde budou souzeny nějakým soudem, který údajně má být 

mezinárodní, což ale nemusí být pravda. Budou souzeny pod tamnějšími podmínkami a pod 

tamnějšími zákony a ještě ke všemu v řeči, které nemusí rozumět. To není vůbec dobré. 

Je rovněž zajímavé, že Smlouvu celkem rychle podepsaly ty národy, které genocidu opravdu 

praktikují, anebo utiskují některé části populace, většinou na základě jejich politického 

zaměření, nebo náboženského vyznání. 

Přesto přese všecko je stále možno Smlouvu využít k obvinění všech zainteresovaných 

orgánů z genocidy, která je v současné době na lidech celého světa prováděna. Je to na naši 

ochranu, tak proč to nevyužít. 
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Právník soudí vládu 

Právník z amerického státu Ohio4, Dr. Thomas Renz, má v úmyslu soudit americkou vládu. 

Zjistil, že během pouhých tří dnů od vpichu tak zvaného ‘očkování‘ došlo ke 45 000 úmrtí a 

to všecko bylo před lidmi utajeno. Namísto toho bylo hlášeno pouze 11 000 mrtvých. I to je 

dost velké číslo; i tehdy bychom měli být zalarmováni. 

Představte si na příklad město Kolín, které má asi 32 000 obyvatel. Kdyby někdo tyto lidi 

naprosto všecky vyhubil, tak to pořád ještě nebude 45 000, které zabilo ‘očkování‘. Ale 

protože jsou roztroušeni, nenachází se na jednom a tom stejném místě, tak to snadno unikne 

pozornosti. 

Problém v Americe – a určitě i všude jinde – je ten, že ne všecka hlášení úmrtí, nebo ublížení 

na těle jsou zanesena do systému. Státní organizace s tím nespěchají, nehodí se jim to. Tak na 

příklad, v Americe uvádí jejich systém hlášení VAERS prokazatelně pouze 1% až maximálně 

10% skutečných výsledků. Studie, vypracovaná universitou v Harvardu již v r. 2010 dokonce 

prokázala, že VAERS registruje méně než 1% skutečných úmrtí a ublížení na těle. 

Ten hlavní problém je v tom, že Amerika má nejen VAERS, ale ještě dalších 11 různých 

databází na hlášení úmrtí a ublížení na těle léky a očkováním. Co je v těch zbývajících 

databázích? Kolik mrtvých a nemocných je tam hlášeno? – Nikdo neví! 

Advokát Renz je přesvědčen5, že počet mrtvých kvůli vakcinaci je mnohem vyšší. Má 

spolehlivé informace od vládní programátorky-analystky, která má přístup k tajným 

dokumentům a tato mu pod přísahou některé informace dodala. 

Nejnovější zpráva6 od Dr. Sherri Tenpenny to celé ještě víc upřesňuje. Dr. Tenpenny mluvila 

s člověkem, který pracuje u firmy Pfizer a který jí řekl, že množství mrtvých na následky 

‘očkování‘ v Americe je 200 000 lidí, z nichž všichni zemřeli do týdne, nebo ještě dříve po 

vpichu. 

Tento člověk je ochoten dodat veškerou dokumentaci, která to dosvědčuje. Zatím Dr. 

Tenpenny žádnou dokumentaci nemá, takže tomu nemusíme věřit, ale pravděpodobné to 

rozhodně je. 

Zamyslete se, prosím 

Zamyslete se sami a spočítejte, kolik znáte těch, kteří měli těžký koronavirus a nebyli před 

tím ani očkováni ani testováni. (Testování a očkování, obojí tuto nemoc mohou způsobovat). 

Nejspíš tak jako já, neznáte nikoho. Lehké nachlazení, to snad, to se stane. Ale vážná těžká 

nemoc? To ne! Sama jsem prošla Covidem, mám to lékařsky potvrzeno a ani jsem o tom 

nevěděla. Pouze 2-měsíční ztráta chuti mne na to upozornila. 

A teď přemýšlejte, kolik znáte těch, kteří jsou těžce nemocní, anebo zemřeli po PCR testu, 

nebo po očkování. Já sama jich znám hned několik. 

Podvod, zvaný Covid 

Thomas Renz říká7 ve videu, že skoro všichni noví pacienti, přijati do nemocnic, jsou plně 

očkováni. Roušky mají účinnost asi 1% a vakcíny způsobují přesně tu nemoc, proti které byly 

údajně vyvinuty a ještě mnoho dalších zdravotních problémů a budou je způsobovat nadále, 

celé dlouhé roky, u všech očkovaných. 

272



V nemocnicích je to dnes administrativa, která přikazuje lékařům co mají dělat. A lékaři 

mohou pouze poslechnout, protože jinak ztratí místo. Rádi by pacientovi naordinovali 

Ivermectin, ale administrátor přikáže dát mu škodlivý Remdesivir, pustit mu životu 

nebezpečný ventilátor, což nemocné dostane do komatu a pak zemřou. To proto, že 

administrátor spolupracuje s pojišťovnami a s vládou a ti všichni upřednostňují zisk před 

zdravím pacientů. 

Nemocnice dobře ví, že když za každý případ korony dostanou příplatek, tak že pak musí mít 

všichni koronu. Pak se jim odřízne jídlo, dá se jim do žíly jehla s umělou výživou a ponechají 

se svému osudu. Někteří přežijí, jiní ne. 

Nám je stále opakováno, že nemocnice jsou přecpány nemocnými, ale ani to není pravda. 

Pravda je, že nemocnice dnes nemají dostatek personálu. Zaměstnanci dávají hromadně 

výpověď, protože vedení je nutí, aby se nechali očkovat. 

Renz obtelefonoval skoro všecky nemocnice v Americe a všecky jsou poloprázdné. Jedna 

nemocnice na Floridě požadovala chlazený vůz pro mrtvoly, kterých prý mají příliš mnoho, 

ale když vůz přistavili, ukázalo se, že v něm byly diagnostické přístroje a nemocnice byla 

poloprázdná. 

Toto zašlo tak daleko, že některé nemocnice používají nafukovací panáky, které naaranžují 

před okna, aby to zvenčí vypadalo, jakože tam jsou pacienti. Big Tech (internet apod.) dnes 

najímá herce, kteří pózují před kamerou jako lékaři a vyprávějí hrůzostrašné historky o 

Covidu a přikazují nám držet se dál od ostatních, nosit roušky a nechat se očkovat. 

Strach z toho, že pochopíme … 

Podle tohoto advokáta, globalisté se nás bojí. Bojí se, že pochopíme, o co doopravdy jde a 

pak bude s nimi zle. Nás je totiž mnohem víc než jich. Proto má v úmyslu soud proti vládě 

udělat co nejmohutnější, aby o něm každý věděl, protože jedině tak je možno něco docílit. 

Ať dělá co dělá, pořád ještě mají globalisté nad námi vrch a to jen proto, že to jsou 

nemilosrdní vrahové a zločinci, kteří se neštítí ničeho. My se sice bouříme a protestujeme, ale 

to jsou tak trochu prázdná gesta, i když i to je nesmírně potřebné. Je to ovšem naše plus, že 

nejsme zločinní jako tito tvorové, ale zároveň nám to k ničemu nepomáhá. 

Ovšem není dobré protestovat proti vládě, nebo proti některému Ministerstvu, proti některé 

organizaci. Je potřeba zjistit vlivné osoby a protestovat přímo proti nim. Použít přímo jejich 

jména a postarat se o jejich odstranění. 

Ta vlivná osoba ale nemusí být vždycky pan ministr sám. Ne, to může být jeho pobočník, 

jeho našeptávač, jeho asistent, který mu ve skutečnosti potichu šeptá příkazy a diktuje, co má 

dělat. A když by neuposlechl, tak na něho vytáhnou to, nebo ono, anebo už nebude dále 

dostávat peníze bokem a přijde o místo. Tak daleko nás dostala korupce. 

Lékař zkoušel pomoci a sám na to doplatil 

Dr. Stephen Guffanti musel8 do nemocnice a byl dán do místnosti s jiným pacientem, který 

měl Covid. Tento člověk potřeboval nutně antibiotika, protože měl také zápal plic, ale 

nemocnice mu je odmítala dát. Dr. Guffanti za něho zkoušel z nemocničního štábu 

antibiotika vymáhat, ale nepodařilo se mu nic docílit. Nemocniční personál je totiž povinen 

dodržovat předepsaný protokol, i když tento je naprosto špatný a dokonce škodlivý. 
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Takže namísto aby pacientovi pomohl, sám skončil svázaný a přivázaný k posteli, zatím co 

nemocniční personál se domlouval co s ním udělat. 

Americký internetový komentátor Alex Jones už toho všeho má zřejmě taky dost. V krátkém 

videu naprosto fantasticky zuří na celou situaci. Video zde9. Nutno dodat, že je značně 

nevybíravý, co se týče používaných slov. 

 

 

1 https://www.un.org/en/genocideprevention/documents/atrocity-crimes/Doc.1_Convention on the Prevention 

and Punishment of the Crime of Genocide.pdf 
2 https://treaties.un.org/Pages/ViewDetails.aspx?src=IND&mtdsg_no=IV-1&chapter=4&clang=_en 
3 https://www.bezplatnapravniporadna.cz/ruzne/pravnicky-slovnik/609-genocida-genocidum-definice-

vysvetleni-co-je-to-genocida.html 
4 https://www.bitchute.com/video/dsj8j3ztmltO/ 
5 https://www.lifesitenews.com/news/bombshell-lawsuit-govt-whistleblower-says-coronavirus-vaccine-deaths-

at-least-45000/ 
6 https://www.bitchute.com/video/DPNHRTGX4Ozo/ 
7 https://bestnewshere.com/attorney-thomas-renz-drops-bombs-hospital-administrators-killing-for-cash-

threatening-docs-stew-peters-must-video/ 
8 https://www.thegatewaypundit.com/2021/08/breaking-exclusive-doctor-sarasota-hospital-witnesses-50-year-

old-man-covid-killed-hospital-personnel-doctor-restrained-advocates-patient-video/ 
9 https://www.bitchute.com/video/QKtgtLUO9vGV/ 
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KAPITOLA 39 

DALŠÍ PROHRANÁ AMERICKÁ VÁLKA – AFGHANISTAN 

2. září 2021 

Špatně placené1 afganistánské vojenské jednotky a policie státu se rádi nechali uplatit 

Talibanem, aby složili zbraně. Celý rok a půl skupoval Taliban ozbrojenou vojenskou obranu 

země, až se dostal k branám hlavního města. 

Mnozí zradili stát jen kvůli penězům. Ale byli i takoví, kteří si dobře uvědomovali, že když je 

Amerika povinna Afganistan opustit, pak určitě připadne celá země Talibanu. Proč by se pak 

stavěli do opozice, když by byli v naprosté menšině!? 

To, že korupční vedení státu a jednotlivých oblastí tak tak že platilo své vlastní obranné 

vojenské síly a policii, že tito lidé často nedostali plat za posledního půl roku, pouze pomohlo 

celé situaci. Mnozí říkají, samozřejmě anonymně, že viděli jasně k čemu to povede, když se 

Amerika rozhodla zemi opustit. Někteří Talibanu přímo nahrávali. 

„Bez přítomnosti Spojených států, korupční jedinci v armádě a policii 

měli volnou ruku, nemuseli se bát, že budou přistiženi a potrestáni,“ 

řekl jeden důstojník. 

Tam, kde opravdu došlo ke střetu s Talibanem, vzorně vycvičeni afgánští vojáci, kteří by se 

útočníkům ubránili, byli často posíláni na výpomoc daleko míň schopným vojenským 

jednotkám, které se pak rády vzdaly. Jinde zase velitel přikázal vojsku: „ani jeden výstřel!“ 

Takže jak Američané, tak i NATO pomáhali tajně Talibánu zemi získat zpět. 

A ti, co se za žádnou cenu vzdát nechtěli, složili zbraně, navlékli civilní oblečení a jednoduše 

opustili svá místa. 

A tímto způsobem převzal Taliban zpátky Afganistan. Dvacet let tam Američané a NATO 

školili místní armádu a pracně zkoušeli zavést jakousi civilizaci, což stálo miliardy dolarů 

daňových poplatníků a pak to při první příležitosti všecko odhodili jako nepotřebné a celé 

oblasti bez boje věnovali zpátky Talibanu. 

Jak Amerika, tak i NATO, se opět zachovali jako slon mezi porcelánem. Dvacet let tam 

seděli, byli určitě velmi dobře obeznámeni s místními poměry, měli k dispozici nejen vojsko, 

ale i rozvědku, zpravodaje a informátory mezi populací. Není prakticky možné, ledaže by si 

seděli na uších a zakrývali oči, aby nevěděli, že se něco chystá, že celé provincie upadají 

zpátky pod vládu Talibanu a že dochází k pomalému a nenápadnému převratu. 

Co když to všecko bylo domluveno? 

Podle zkušeného rozvědčíka2 jménem Drew Berquist, který situaci v Afganistanu dobře zná, 

muselo být převzetí země Talibanem předem domluveno. Jinak není možné, aby k něčemu 

takovému došlo. On sám věděl už před rokem, že tehdejší afgánský president udělal 

s Talibanem dohodu, že jim zemi předá. Všude dosazoval lidi, kteří dobře věděli, co mají 

dělat a podpláceli vedení jednotlivých provincií, aby umožnili Talibanu postup. 

Vojenským jednotkám, které Američané vyškolili, nedali munici a odmítli jim jakoukoliv 

podporu. Podle plánu měl president se svými penězi opustit zemi – to všecko bylo předem 

domluveno. 
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To, že to rozvědka všecko věděla a američtí a evropští politikové ne, není pravděpodobné. 

Určitě byli o všem informováni, ale vůbec nic neudělali. Buď jsou to ti nejhloupější lidé na 

světě (naprostá pravda), anebo si to tak globalisté přáli a přikázali jim, jak se zachovat. 

20 let tam Amerika a NATO bojovali za zničení Talibanu a nakonec jim zemi předali se vším 

všudy, obohacenou o vojenské znalosti a o obrovské množství nejmodernějšího vojenského 

vybavení, zbraní, vozidel, letadel a i celých vojenských základen, v hodnotě miliard a miliard 

dolarů. 

Tisíce Afgánců pak okupovalo letiště, ve snaze opustit zemi, protože nechtěli žít pod 

fanatickou islámskou vládou. Jenže civilní lety byly zrušeny, kvůli vojenskému provozu při 

evakuaci země. 

Afgánský president3 Ašraf Gani, dosazený na presidentské křeslo americkými a evropskými 

okupanty, rovněž spěšně opustil zemi a uchýlil se do Arabských Emirátů. Jakmile Taliban 

převzal bez boje hlavní město Kabul, Gani práskl do bot, spolu se čtyřmi auty, plnými peněz, 

zlata a cenností. Ty peníze se pak na letišti snažil vecpat do čekající helikoptéry, ale všecky 

se tam nevešly, tak je nechal stát na startovací dráze a zmizel. 

Někteří jsou toho názoru, že ty peníze ukradl afgánskému lidu, že prostě vykradl státní 

pokladnu a žádají Interpol, aby ho zatkl a vyšetřoval. Jak moc tím docílí, zbývá vidět. 

Zbyly ještě nějaké peníze? 

Ředitel afgánské4 centrální banky Ajmal Ahmady rovněž uprchl ze země, více méně 

z donucení. Pochopitelně, protože by byl ten první člověk, kterého by Taliban zkoušel dostat 

do spárů, aby z něho vymámil peníze. Podle jeho výpovědi, kterou později vydal přes 

Twitter, všecky peníze a zlato, které se nacházely v bankovních trezorech, Taliban okamžitě 

vykradl. Veškeré další peníze, kterých je nemalé množství, jsou umístěny v několika 

mezinárodních bankách. 

Taliban bude nutně tyto peníze potřebovat, ale s největší pravděpodobností je nedostane, 

protože nebude považován za legitimní vládu státu. New yorkská pobočka Federální reservy, 

která drží ve svých podzemních trezorech afgánské zlato v hodnotě 1,3 miliard dolarů, jim 

dokonce to zlato v rychlosti zabavila. 

Když Taliban nedostane žádné z těchto peněz, bude muset řešit situaci po svém. Co se pak 

stane? Bude zkoušet okrást domácí obyvatelstvo? Nebo bude pokračovat s prodejem makovic 

na opium? Jen čas to ukáže, ale v každém případě na to afgánský lid doplatí. Jako vždycky! 

Ne, to nebyla žádná zvláštní vojenská strategie 

Hlavní5 ruský vojenský odborník prohlásil, že převzetí země Talibanem nebylo součástí 

žádné skvělé vojenské strategie. Americká vláda sice zkouší předstírat, že tak, jak to dopadlo, 

že to bylo plánováno, ale to je jen pozlátko na ošizení důvěřivých. 

Je možné, že spoléhali na to, že afgánská armáda je dostatečně vycvičena, aby stát ubránila. 

Jenže když vojáci nedostali potřebnou munici a když 6 až 9 měsíců neviděli výplatu, pak 

mnohým z nich přišlo 150 dolarů na osobu, které Taliban nabízel, jako výhra v loterii. 

A pak6, ještě ke všemu urazil mluvčí Pentagonu, John Kirby všecky Američany, když řekl, že 

při evakuování země to nebudou Američané, kteří budou přednostně odvezeni. Ne, před nimi 
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má přednost asi 30 000 afgánských uprchlíků, všichni držitelé speciálního emigračního víza! 

Prý je nutné předně dostat tyto lidi ven ze země a na další zastávce se to pak už nějak roztřídí. 

Jak to měl v úmyslu třídit, to neřekl. Nejspíš to ani nevěděl, neplánoval, nezajímal se. Snad 

dokonce doufal, že lidé sami se o sebe postarají. 

Toto bylo samozřejmě vystaveno okamžité kritice, spolu s Bidenovým neschopným řešením 

celé situace. Zdá se, že nebyl vypracován vůbec žádný plán na to, jak odchod vojsk 

zorganizovat a všecko bylo řešeno chaotickým způsobem. FBI nabídlo Bílému domu plán 

evakuace, ale byli odmítnuti. Bidenova vláda si to chtěla zpackat po svém! 

A přitom jsou Američané v Afganistanu nesmírně ohroženi. Celé davy Afgánců tam proti 

nim protestují a hromadně odříkávají: „smrt Americe, smrt Americe.“ Přesto vláda nehodlá 

těmto lidem, svým vlastním občanům pomoci ze země. Nikým nevolený president Biden se 

dokonce vyjádřil, že „když tam všichni zahynou, tak z toho budeme vinit Trumpa.“ 

Zajímavé je, že ani NATO nepohnulo prstem, aby postup Talibanu zarazili a přitom i oni 

měli své zpravodaje a určitě dobře věděli, co se v zemi dělo. 

Rusové jako jediní s Talibanem jednají 

A pak, stejně jako všichni ostatní, i cizí vyslanectví začala hromadně opouštět zemi. Ruská 

ambasáda jako jediná zůstala na svém místě, zatím co Britové, Francouzi a Američané se 

uchýlili na letiště, které stále ještě spadalo pod ochranu NATO. 

Nikdo z nich7 nebyl ochoten a snad ani schopen s Talibanem jednat. Jedině Rusové s nimi 

navázali kontakt, vyjednávali a nabídli jim pomoc při zformování nové vlády. Podle nich, 

Taliban už nemá zájem bojovat a chce veškeré záležitosti řešit politickou cestou. Rusové 

zamýšlí napřed sledovat, jak se nové vedení země bude chovat a na základě toho jsou ochotni 

uznat Taliban za právoplatné vedení státu přesto, že v současné době je stále ještě tato 

organizace vedena v Moskvě jako teroristé. 

Ruská ambasáda je nyní hlídána Talibanem, když vojáci, patřící předešlé vládě opustili svá 

místa. Ambasador sám prohlásil, že mu bylo slíbeno, že nikomu nebude zkřiven ani vlásek. 

Dokonce plánuje projížďku městem, spolu se zástupci Talibanu, aby mohl posoudit celkovou 

situaci a stav obyvatelstva. 

Připravit se na nejhorší? 

Vedoucí8 čečenské oblasti Ramzan Kadyrov prohlásil, že je nutno připravit se na nejhorší, 

protože tak, jako Bin Laden a Al Kaida, stejně i Taliban je jeden z amerických ‘projektů‘, 

který je zaměřen proti Muslimům. Proto jim není radno věřit. 

Už to, že Američané napřed řekli, že nikdy z Afganistanu neodejdou, je velmi podivné. Co se 

změnilo? Jak to, že najednou spěchají pryč? Celé dlouhé roky tam bojovali, vyprodukovali 

miliony mrtvých civilistů a najednou se ztratí jako pára nad hrncem; doslova odtud utekli. 

Zde není příliš známo to, že hlavní vývozní produkt Afganistánu byl až doposud opium. 

Američtí vojáci v plné zbroji a s kulomety v rukou ve skutečnosti hlídali makovicová pole, 

jejichž úroda byla zpracovávána na opium. Tato pole hlídali právě proti Talibanu, který je 

ničil kde mohl. Nechtěli opium v zemi, nechtěli, aby místní lidé těmto drogám podlehli. 

Takže – co se změnilo? 
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Že by západní boháči, včetně anglické horní vrstvy a City of London ztratili zájem o tento 

výnosný produkt, na kterém vždycky vydělávali obrovské miliardy, nepřipadá v úvahu. Pak 

je ovšem možné, že Taliban změnil názor na pěstování makovic a bude sám na jejich vývoz 

dohlížet. A co když globalisté získali nové místo na pěstování makovic, výhodnější a 

levnější? Co tak Čína? 

Kadyrov je toho názoru, že státy jako Uzbekistán, Tadžikistán, Kyrgyzstán a Turkmenistán 

by měly posílit své hranice. Zjevně se obává napadení ze stran Afganistánu. Je zcela možné, 

že má pravdu, protože Taliban, dnes finančně podporován Saudskou Arábií a s použitím 

všeho nejmodernějšího vojenského vybavení, které jim tam Američané zanechali, se ve 

skutečnosti může obrátit i proti Rusku samotnému. 

Údajně již začal mluvčí Talibanu jednat s Anglií a s jinými západními státy a pobízí 

k investování do Afganistánu. 

Kdo ví, co Taliban skutečně zamýšlí 

Hned během9 prvních dnů ‘vlády‘ začal Taliban sbírat zbraně, které měli mezi sebou civilisté. 

Říkají, že pod jejich vedením budou lidé dostatečně bezpečni a nebudou zbraně potřebovat. 

Sbírají dokonce i zbraně, které patří obranným složkám státu, hlídačům a podobným. To 

samozřejmě nevěstí nic dobrého. 

Již za pár hodin po převzetí země byla vidět ve městech podstatná změna: ženy prakticky 

zmizely ze světa a muži zaměnili západní oblečení za tradiční hábity. Všechny plakáty, kde 

byly znázorněny ženy, byly zamalovány. Touto dobou už je bráno za samozřejmost, že 

děvčata se pod vládou Talibanu do škol nevrátí, neboť Islám nedovoluje vzdělávání ženského 

pohlaví. Pro Muslimy je žena pouze lepší kus dobytka. 

Taliban také10 posbíral mobily, ve snaze kontrolovat jejich obsah. Kdokoliv by měl na mobilu 

křesťanskou Bibli, anebo jiný křesťansky zaměřený text, je ihned popraven. Špioni a 

vyzvědači se pohybují mezi lidmi a pátrají, kdo má křesťanské názory, aby ho mohli vydat 

katovi. 

Bývalý afgánský vice president, Amrullah Saleh se mezitím prohlásil za opatrovatele-

presidenta a hodlá s Talibanem bojovat. Označil Taliban za teroristickou organizaci a odmítl 

spolupracovat s jejich islámským režimem. Jak moc se mu to povede, když Taliban už 

převzal všechna hlavní města, to zbývá vidět. 

Je nějaké řešení současné napjaté situace v Afganistanu? 

Afganistan je země různých kmenů a tyto se mezi sebou hádaly a strkaly celá staletí. Ať si 

nikdo nemyslí, že v dnešní době, jen proto, že my sami se tak už nechováme, že i oni s tímto 

dětinským jednáním přestali. 

A teď ještě dostali do rukou nejmodernější americké zbraně a vojenské vybavení, včetně 

letadel, které Američané při nezorganizovaném a spěšném ústupu všude zanechali, což ještě 

víc pomůže jejich nedospělé pýše, a snaze o nastolení celosvětového kalifátu. 

Nesmíme zapomínat, že plán islámistů je ovládnout celý svět a udělat z něho jeden kalifát. 

Podobně jako komunisté chtěli udělat celý svět komunistický. Skoro se zdá, že kdejaký lump 

má dnes v sobě tolik pýchy, že se považuje za vládce světa. 
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Ovšem co můžeme očekávat od země, kde se stařec pyšně prochází po ulici s malým, 

10tiletým chlapcem, který je jeho sexuální hračkou, kterého pravidelně sodomizuje, což je 

v této zemi známka společenského statusu? Tento malý chlapec jednou vyroste a jeho sexem 

zničené chápání světa mu nedovolí chovat se jinak, než se chovali jeho předchůdci. I on se 

bude veřejně pyšnit malým chlapcem, kterého bude pohlavně zneužívat, protože to bude 

považovat za normální. 

Co můžeme očekávat od lidí, kteří provdávají malá děvčátka, kterým napřed uřezali na 

pohlavních orgánech všecko, co uřezat šlo a to bez umrtvení, tupou žiletkou nebo nožem a 

pak je nechají v ranném věku znásilňovat jejich neurvalými ‘manžely‘. Mají první děti 

v době, kdy jsou samy ještě dětmi, jsou surově bity a odstrkovány a jejich děti jsou pohlavně 

zneužívány, jak děvčata, tak i chlapci, již v ranném věku. 

A to všecko je normální, dělali to tak už jejich předkové, tak proč by v tom nepokračovali i 

oni sami!? 

Je nějaká pomoc proti těmto zrůdnostem? Je pomoc proti nevycválané bandě chlapů 

s vymytými mozky, do nichž je islámský fanatizmus vtloukán od útlého dětství a kteří kvůli 

obřízce, která je zbaví vyššího chápání, nemají mozkovou kapacitu na nic lepšího? 

Amerika ve své bláhovosti jim tam zkoušela nastavit moderní svět. Používali k tomu zbraně a 

stálo je to nesmírné množství peněz, ukradených daňovým poplatníkům. Nikam se nedostali. 

Před nimi to zkoušeli Rusové, taky se zbraněmi v ruce, se stejnými ztrátami a taky se nikam 

nedostali. Teď se Rusové znovu pokouší docílit svého, trochu jinou cestou a přidává se k nim 

vždy ochotná Čína. 

Rusko a Čína v Afganistanu 

Rusové se opravdu11 poučili a zkoušejí celou záležitost řešit diplomaticky a Čína s nimi. 

Zvláštní presidentský vyslanec do Afganistanu Zamir Kabulov, který s Talibanem vyjednává 

přiznal, že jejich jednání se táhne již celých 7 let. Podle něho, tito lidé nejsou žádnou hrozbou 

pro střední Asii. Chtějí budovat, nechtějí válčit. 

Ruský ambasador v Afganistanu rovněž pomáhá v jednání. Na schůzku s talibánskými 

vedoucími přijel sám v autě, bez doprovodu, bez osobních stráží. Buď je odvážný, anebo je 

má dobře podchyceny a ví, že jim může věřit. 

Stejně tak Čína, ti pozvali zástupce Talibanu do Číny už v červnu a jednali s nimi o obchodní 

a politické spolupráci. Mít Afganistan na své straně by znamenalo pro Čínu obrovské plus 

v její snaze postavit novou hedvábnou cestu. Jedna její část, super-dálnice je plánována 

z Pešawaru (Pakistán) do Kabulu, což je hlavní město Afganistanu. 

Pakistan je rovněž souhlasný a hodlá spolupracovat, takže vytvoření koridoru mezi Čínou, 

Pakistánem a Afganistanem není nemožné. Čína nemá problém s uznáním islámského 

Emirátu v Afganistanu, v čemž ji pravděpodobně bude následovat Turecko a nakonec snad i 

Rusko. 

Samozřejmě, že si Čína zároveň brousí zuby na obrovské minerální bohatství Afganistanu, 

ale jestli o tom s nimi v této fázi otevřeně jedná, je spíš sporné. Taliban chce jednou pro vždy 

skončit s pěstováním makovic na opium a chce v zemi zavést průmysl, výrobu a obchod a 

zajistit pro Afgánce jak zaměstnání, tak i lepší budoucnost. 
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Napřed musí ovšem prokázat, že nebyli účastni při útoku na Světové obchodní centrum 

v New Yorku, neboli 9/11, což by je odstranilo ze seznamu teroristů a umožnilo jim to 

obchod s celým světem. 

Je zjevné, že jak Rusko, tak Čína tyto původní barbary zpracovávají na více civilizované 

tvory a zdá se, že se jim to jaksi daří. Na nedávné tiskové konferenci se Taliban vyjádřil 

ohledně některých sporných bodů následovně: 

‘Děvčata se budou moci vzdělávat až na úroveň univerzit. Musí ale nosit 

‘hižab‘, ale nemusí mít ‘burku‘. Všechna práva žen budou zaručena 

v rozmezí hranic, stanovených islámským zákonem.‘ 

Těžko říct, jestli je to dobré, protože pak asi ta jejich ‘práva‘ zůstanou stejná, ne? 

Chtějí dále odstranit islámskou povinnost pomsty a dokonce omilostnit všecky Afgánce, kteří 

spolupracovali s Američany a s NATO. Slibují bezpečnost cizím ambasádám a novinářům. 

Jistá dávka opatrnost je ale nutná, protože není zaručeno, že lze těm, kteří tak horlivě 

vyznávají Islám věřit. Jak víme, krádež je u Muslimů trestána useknutím ruky a lež je také 

nemilosrdně stíhána. Ale toto se týká pouze krádeže a lhaní mezi Muslimy samotnými. Lhát a 

okrádat ne-Muslima, což je pro ně nevěřící, neboli ‘infidel‘, není považováno za zločin, ale 

naopak, za chvályhodný čin. 

 

1 https://anti-empire.com/how-the-taliban-paid-their-way-to-kabul-bribing-unpaid-troops-to-lay-down-their-

arms/ 
2 https://rumble.com/vldbtk-afghanistan-story-is-deep-details-from-30-time-deployed-counterintelligence.html 
3 https://sputniknews.com/world/202108161083620203-afghan-president-ghani-fled-kabul-with-cash-filled-

cars-russian-embassy/ 
4 https://www.zerohedge.com/commodities/did-ny-fed-confiscate-13-billion-afghan-gold-striking-revalations-

afghanistans-central 
5 https://www.rt.com/russia/532152-russia-china-rise-afghanistan-presence/ 
6 https://www.wnd.com/2021/08/america-last-pentagon-wont-give-priority-americans-afghanistan-evacuation/ 
7 https://www.rt.com/russia/532190-kabulov-recognition-taliban-official-government/ 
8 https://www.rt.com/russia/532308-kadyrov-us-control-taliban/ 
9 https://www.rt.com/news/532167-afghan-taliban-kabul-weapons/ 
10 https://newsthud.com/taliban-executing-people-if-they-find-a-bible-on-their-phones/ 
11 https://www.zerohedge.com/geopolitical/escobar-how-russia-china-are-stage-managing-taliban 
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KAPITOLA 40 

MIKROVLNY – NEJVĚTŠÍ A NEJZÁKEŘNĚJŠÍ POKUS V HISTORII LIDSTVA 

5. září 2021 

Vedoucí pobočky1 Vodaphone vypráví anonymně ve videu o plánu, napojit naprosto všecko 

na Internet věcí (Internet of Things), neboli na tak zvanou ‘chytrou síť‘, ať je to telefon, 

lednička, elektrický proud, pouliční lampy, naprosto všecko. Mobily byly původně 

zamýšleny pro lidi na cestách, ale jejich použití uvnitř budov si vyžádalo lepší kvalitu signálu 

a proto byla zavedena 4G a později 5G technologie, bez ohledu na jejich škodlivý vliv na 

lidský organismus. 

Vynálezci mohli samozřejmě zvolit jinou frekvenci, bezpečnější, ale neudělali to. 

5G je asi 10x silnější než 4G. Je to velmi vysoká frekvence, jen o malý kousek pod 

klasifikací jako zbraň. Tato frekvence, když se dostane do styku s lidským tělem, tak způsobí 

otravu buněk. Lidský organismus se zkouší toho vlivu zbavit a vypudí zasažené buňky ven 

spolu s jedovatými látkami a zbytky RNA, což všecko dohromady se dnes nazývá virus. 

Takže to, co považujeme za korona virus není žádná korona, ale je to otrava buněk 

elektromagnetickou energií, která se projevuje vylučováním mrtvých buněk a jiného odpadu 

s pomocí virů. Velká většina všech našich současných nemocí jsou reakce na 4G a 5G 

satelity, antény, radary, mobilní telefony, ‘chytré‘ hodinky, nebo hračky. 

To, že tato skutečnost je před námi skrývána a tajena je ten největší podvod v historii 

světa, protože to je, co lidi zabíjí. 

První síť 5G byla spuštěna ve Wuhanu, v Číně, odkud údajně koronavirus přišel. Trvá to 

zhruba 6 měsíců, než se škodlivý vliv elektromagnetické energie projeví a pak se jeho 

následky jeví jako chřipka. Další místa, která zaváděla 5G jsou Španělsko, Itálie, Londýn a 

většina hlavních měst. 

Celkem byly tři hlavní pandemie 

Ta první byla tak zvaná ‘Španělská chřipka‘ v r. 1918, kdy byly celosvětově spuštěny radiové 

vlny a vylepšena celosvětová elektrická síť. O 6 měsíců později, miliony lidí zemřely na 

chřipku. Nutno ovšem dodat, že velkou dávku úmrtnosti způsobilo očkování. Ve 2. světové 

válce to byla další pandemie, když byly prvně použity radary a také byly vypuštěny první 

satelity. V r. 1960 pak přišla ‘Hong Kongská‘ chřipka, která byla způsobena další vlnou 

satelitů, vyslaných do Van Allenova pásu. V té době jich tam už bylo asi sto tisíc a všechny 

vysílaly telekomunikační radarové signály. 

Rusko nemá zdaleka to množství úmrtí na tak zvaný Covid, protože ještě nenainstalovali 5G 

pro běžnou populaci. Používají tuto technologii zatím pouze pro vojsko. Ale tam, kde je 5G 

zavedena pro běžné lidi, tak i zdraví jedinci podléhají záhadné nemoci a někdy na ni umírají. 

To všecko kvůli radiaci, která si nevybírá mezi starými nebo mladými – všichni, jak tady 

jsme, postupně této radiaci podlehneme. Zprávy o nakažlivosti ‘chřipky‘ a ‘očkování‘ jsou 

pouze na zakrytí skutečného původce všech těchto nemocí, což je 5G. 

My, lidé, jsme elektromagnetičtí tvorové 

Náš nervový systém není nic jiného, než složitý systém drátů, skrze které proudí energie. 

Mozkové signály a jiné tělesné signály – tyto produkují různé druhy chemikálií, na které 
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reagujeme. Elektromagnetická frekvence nás ovlivňují po všech stránkách. Srdce a i naše 

mysl operují elektricky a také vytváří spirituální energii, která je mocná a je vědecky 

prokázáno, že přispívá k naší elektrifikaci. Když se více lidí sejde a společně se modlí, to 

vytváří mocnou spirituální energii na naši ochranu. Asi proto jsou nejvíce ze všeho 

v současné době zakazovány bohoslužby a shromažďování lidí v kostelech. 

Tři strategie na převzetí světa 

Naši manipulátoři používají tři strategie na získání vlády nad celým světem: 

1. Očkování jedovatými látkami a nanotechnologií, které nás spojí s 5G sítí. 

Očkování obsahuje grafén, který dělá 5G energii efektivnější, ale také 

smrtelnější. Proto jsou dnes všude budovány velké márnice, jsou 

rozšiřovány hřbitovy, protože jsou očekávány miliony nových přírůstků 

následkem bezdrátové energie a očkování. 

2. Očkování obsahuje také mikročip, který nás sleduje a zaznamenává všecko, 

co děláme. 

3. Je plánováno zavedení celosvětových digitálních peněz, což má být 

započato v Americe a rozšířeno do celého světa. 

Pomocí Covidu jako strašáka a následného očkování zničili globalisté celosvětovou ekonomii 

jen proto, že chtějí vzít veškerou moc malým firmám, rodinným podnikům a jiným drobným 

podnikatelům. Chtějí zavést nový druh monopolu, nebo spíš oligopolu, což je 

bezkonkurenční stav, kdy veškerý trh bude ovládat několik mezinárodních firem, odhadem 

čtyři až pět, jako jsou Amazon, Google a podobné. Tyto firmy mají v budoucnu zaručovat 

dodávky všeho, co lidstvo potřebuje. V nejnovějších zprávách se píše, že Amazon už začíná 

otevírat i obchodní domy. 

Jako další, globalisté chtějí co nejvíce lidí nezaměstnaných. To, že by tito dostávali od státu 

peníze jsou pohádky pro naivky; nic takového se nestane. Chtějí zavést nový systém 

digitálních peněz a ti, kteří nebudou moct prokázat, že mají vakcínu a čip, které budou 

povinné, nebudou mít peníze žádné. 

Tento plán se zakládá na naprostém zničení společenského základu jak ho známe, počínaje 

školstvím, zaměstnáním, společenskými styky – to všecko má být totálně změněno. 

Spěchají, protože mají málo času 

Proti tomu všemu postupuje jakési esoterické osvícení, které se blíží k naší Zemi. Možná 

proto globalisté se vším tak horlivě spěchají, protože nás chtějí mít všecky podchyceny, 

zrobotizovány, ještě než nás toto osvícení dosáhne. 

Proto uplatňují svůj vliv i na církve, neboť když se lidé sejdou a spolupracují, jsou schopni 

navodit velké změny. Když se skupina lidí společně modlí, to vytváří vibrace, vytváří to Boží 

moc na Zemi, ztělesňuje to Boha. Tak je vytvářena mocná spirituální energie, jejíž 

elektromagnetické frekvence pak z nás vyzařují a produkují vyléčení nemocných jako 

vedlejší účinky. 

Z toho důvodu jsou kostely zavírány, bohoslužby zakázány, protože globalističtí šílenci 

chystají cestu pro jejich Antikrista a čistá a spravedlivá spirituální energie by jejich plány 

překazila. A když my se nemůžeme scházet a společně vytvářet spirituální energii, o to větší 
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moc nad námi mají, o to víc se blíží svému cíli. Má se za to, že k tomu účelu organizují tajné 

satanské rituály spolu s obětováním dětí a dospělých, kdy se snaží podbízet se Satanovi, aby 

jim nadále pomáhal s jejich ďábelskými plány. 

To nejlepší, co můžeme v této době dělat, je zvýšit naše frekvence. To předpokládá čistý a 

spravedlivý život a odstranění všeho, co by bránilo Boží energii v postupu. Modlitba a pevná 

víra v Boha jsou to jediné, co dokáže vytvořit naše vlastní ochranné energetické pole. 

Proč je dnes tolik barbarství a ohavností? 

Mnozí říkají, že Bůh není, protože kdyby existoval, tak by nedopustil to všecko, co se dnes 

děje. Jenomže Bůh nevládne tomuto světu. Tomuto světu vládne Satan. A pak je zde další 

věc, Bůh nám jednou dal svobodnou vůli a nemíní se míchat do našich záležitostí. Je ale 

ochoten pomoci těm, kteří žijí čistý život, mají čisté srdce, bez závisti nebo pýchy, bez 

nízkých inklinací, kteří nejsou sprostí a vulgární a mají úctu pro druhé lidi. Musí být ale o 

tuto pomoc požádán, jinak sám nezasáhne. 

Kdybychom dokázali informovat druhé a spolupracovat s nimi, pak bychom byli schopni 

společně vytvářet spirituální energii a veškeré plány globalistů by tím byly zmařeny. 

5G jako největší nemorální medikální pokus v lidské historii 

Někteří badatelé2 považují instalace 5G za nejvíc nemorální pokus na lidech. Určitě mají 

pravdu, protože nikdo nás neinformoval o tom, že tato energie je nebezpečná, že způsobuje 

těžké nemoci, že mobily jsou také velice nebezpečné a kdo s nimi neustále zachází a 

telefonuje na všecky strany, doplatí na to jednak zdravotně a jednak psychicky. 

Lidé si vesměs myslí, že když je to tiché, nevrčí to, nehvízdá, nerámusí, že je to bezpečné a 

ono to bezpečné není. Zrovna tak jako rentgen, tam už jsme jaksi pochopili, že to záření je 

škodlivé, tak si budeme muset zvyknout na myšlenku, že i bezdrátová mikrovlnná energie 

nesmírně škodí. Však dobře víme, že je používána jako zbraň, což by nám mělo cosi říct. 

V biomedické literatuře je o vlivu bezdrátové radiace pojednáváno už asi 70 let. To, že se nic 

z těchto informací nevyneslo na veřejnost, je opravdu podivuhodné. Málokteré dřívější 

pokusy ale zahrnovaly pulsující energii a modulaci přenášeného signálu, jak jsou dnes 

používány. A skoro žádné se nezabývaly přídavným vlivem dalších jedovatých podnětů, 

které jsou dnes uplatňovány v souladu s touto radiací. 

Tyto přídavné vlivy jen zhoršují už tak škodlivé následky elektromagnetického záření. Tím, 

že nebyly dříve brány v úvahu se stalo, že účinky bezdrátových frekvencí jsou značně 

podceněny, navzdory tomu, že doposud zjištěné následky jsou více než hrozné. 

Je pravda, že co budou celkové následky při zasíťování celé země bezdrátovou 5G 

technologií nikdo neví a ani vědět nemůže. Je to technologie příliš nová, neprozkoumaná a 

neověřená. I když už víme, že zdravotní následky budou pro lidstvo katastrofální, co to udělá 

naší Zemi, která je údajně živý tvor, to může být ještě horší. 

Bezdrátová technologie je schopna navodit v živých bytostech jakoukoliv nemoc, nebo 

zhoršit stav existující nemoci. Ti, kteří pracují s nebezpečnými chemikáliemi (zemědělci), 

nebo odstraňují nebezpečné materiály, nebo pracují s vibrujícím zařízením, či sedí většinu 

dne na jednom místě a vykonávají stále se opakující úkony, ti, kteří používají na úklid silné 

chemikálie, ti všichni jsou tímto zářením nejvíc ohroženi. 

283



Stejně tak je ale ohroženo i naše přežití, protože když radiace zasáhne a zničí nižší tvory, jako 

je hmyz, ptáci, včely, larvy a také semena, neboli osivo, mnozí z těchto podpůrných tvorů 

mohou přestat existovat a pak naše pole nebudou opylována a my nebudeme mít co jíst. 

Jako další, tito malí, nepatrní živočichové, nebo semena skončí často jako potrava větších 

zvířat a záhadným způsobem, někdy přefiltrováni přes několik zvířecích druhů, se jednoho 

dne mohou ocitnout v nějaké formě i na našem talíři. Jestliže je tento základní tvor zasažen 

radiací, i na nás se tento vliv může projevit. 

Další škodlivý vliv bezdrátové technologie je na implanty. Mohou to být kardiostimulátory, 

defibrilátory, nebo zubní implanty, korunky a můstky, umělé klouby, nebo kostní spony a 

jiné. Mezi to patří také kovové brýle, kovové šperky, hodinky a podobné. Elektromagnetické 

záření může nejen narušit funkci těchto zařízení, anebo u pasivních implantů urychlit jejich 

trvanlivost a funkčnost. Může též dojít ke zvýšenému zahřívání okolní tkáně, což vyvolá 

pálení v oné oblasti a mnohdy i spálení. 

Vliv bezdrátové radiace na srdeční implanty může ohrozit život člověka, který je v sobě má. 

Rovněž dochází ke zrychlenému uvolňování nanočástic kovového materiálu, které pak 

mohou proniknout do hloubi těla a způsobovat otravu těžkými kovy. Na příklad, na umělé 

klouby je vesměs používána kadmiová nerezová ocel a kadmium je velmi jedovaté. 

Očekávaná výmluva je, že ve slitinách tomu tak není, což nemusí být pravdivé. 

Jak působí bezdrátová mikrovlnná radiace 

Bezdrátová 4G technologie (1,0 – 2,5 GHz) má délku vln při 1 GHz radiace 30 cm a dokáže 

proniknout do lidského těla do hloubky několika centimetrů. Oproti tomu milimetrové vlny 

5G (600 MHz – 47 GHz) proniknou do lidského těla pouze do hloubky několika milimetrů. 

To je ale nečiní bezpečnější. 

Reakce na tyto vlny sice vznikne na pokožce, ale signalizace zásahu uplatní svůj vliv na celý 

nervový systém, srdce a imunitu. Jsou rovněž důkazy, že škodlivý vliv milimetrových vln byl 

zjištěn i v orgánech hluboko uvnitř lidského těla. 

Bylo rovněž pozorováno, že tato radiace dokáže uvolňovat naše vlastní opiáty, které máme 

každý v sobě. To může způsobit utlumení bolestí, anebo zesílení vlivu zvenčí dodaných léků. 

Je to poměrně krátkodobý vliv, který ale způsobí dlouhodobé ublížení na těle s daleko 

horšími následky. Mobily, Wi-Fi a podobná zařízení to všecko mohou způsobovat a ještě 

navíc maskují dlouhodobý škodlivý vliv tohoto zařízení. 

Žádná z těchto technologií nebyla zkoumána co do bezpečnosti a škodlivosti. Nikdo se až 

doposud s takovým výzkumem neobtěžoval, o dlouhodobém pátrání ani nemluvě. 

Jediná spolehlivá obrana proti chřipkám a ve skutečnosti i proti jiným nemocem je dobře 

fungující imunitní systém. Bezdrátová radiace omezuje funkci imunitního systému a ničí ho. 

Tím pádem, ať už se jedná o koronavirus, nebo o jakoukoliv jinou chřipku, nebo jinou 

nemoc, radiace pouze urychlí zhoubný proces a ještě ke všemu vytvoří v lidském těle další, 

přídavné jedy ve formě otrávených buněk. 

Bezdrátová technologie a automobil 

Vliv bezdrátové radiace v autoprůmyslu je neuvěřitelné rozšířen. Málokdo si uvědomuje, že 

všecky sensory v moderním automobilu, plus jeho vlastní počítač jsou všecko bezdrátové 
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jednotky. Jsou to jakési malé radary, některé nás dokonce špehují a výsledky někam vysílají a 

nezdá se, že by výrobci usilovali o zmenšení jejich počtu. Z toho důvodu je pro nás dnešní 

automobil, ve spojení s bezdrátovou technologií velice nebezpečné zařízení. 

Když si uvědomíme, že často cestujeme celé hodiny uzavřeni v malém prostoru, obklopeni ze 

všech stran elektronikou a pokud vezeme spolucestující, pak jsme ještě dále ohrožováni 

všemi jejich mobily, notebooky a jiným počítačovým zařízením, tak to není zanedbatelná 

zátěž pro náš imunitní systém. O elektrických autech, poháněných motorem na střídavý 

proud, ani nemluvě; ta mají ještě o to horší vliv. 

Policejní radary podél silnic vystřelují na kolemjedoucí auta paprsky mikrovln, z jejichž 

odrazu zjišťují rychlost vozidla. K tomu musíme připočíst znečištění vzduchu, které ještě víc 

zhoršuje již tak škodlivý vliv bezdrátové radiace, zněkolikanásobený častými mobilovými 

anténami podél cest, dlouhodobé sezení ve stejné poloze kvůli záchranným pásům, což velmi 

škodí na zdraví, to všecko, spolu s vyměšováním škodlivých látek z materiálů uvnitř auta, 

když se jedná o nový vůz, to všecko je pro nás vrcholně škodlivé.  

5G technologie a její bezpečnost 

Debata3, týkající se horlivě zaváděného a nikým netestovaného 5G zařízení, antén a celých 

sítí je živá a žádná strana nemíní ustoupit. Ti, kteří toto zařízení zavádějí trvají na tom, že je 

naprosto bezpečné a neškodné. Na druhé straně se ale hromadí stále více důkazů o tom, že 

tomu tak není. 

Jsou zde ještě další problémy, technické. Na příklad, není přesně známo, jaká další 

technologie je přidána k 5G a chybí jakékoliv důkazy stran její bezpečnosti. Dnes již máme 

dostatečné množství svědectví o značné škodlivosti předešlého vydání bezdrátové 

elektromagnetické radiace, což je 4G a přesto nedošlo k nápravě. Celou situaci ještě zhoršuje 

to, že mnohé telekomunikační firmy zakládají jejich bezpečnostní předpisy na zastaralých a 

dnes již nepravdivých vědeckých podkladech. 

Ovšem 5G je jen další krok na cestě k dokonalé síti. Jsou k ní přidány nové a nijak neověřené 

přídavné elementy, jako jsou pulsování, vysílání paprsku, fázování a hlavně – mega množství 

zpracovávaných informací. Tam, kde 4G systém byl schopen obsloužit až 4000 radiových 

frekvencí na čtvereční kilometr, 5G dokáže spojit jeden milion jednotek na stejně velké ploše. 

Pulsování, polarizace a modulace, to všecko jsou tak nové přídavné technologie, že vůbec 

nikdo neví, jaký vliv budou mít na nás a na přírodu. 

5G je ale velmi citlivá technologie. Zdi budov, stromy, ale i listy stromů a keře ji dokážou 

zablokovat. Proto musí být antény velmi blízko jedna druhé, asi 100-300 m, což je mnohem 

kratší vzdálenost, než u předešlých způsobů bezdrátového přenosu. Takže můžeme očekávat, 

že zesilovací zařízení bude namontováno na každém třetím sloupu veřejného osvětlení. 

Existují i výhrady proti zavádění 5G, protože je to opravdu nebezpečná technologie a 

záporných hodnocení je čím dál víc. Už to, že bezpečnostní předpisy jsou minimálně 30 let 

staré a měly být už dávno přehodnoceny s ohledem na nový výzkum a přepsány. 

Problém je také v tom, že některé klíčové organizace, jako třeba WHO, sestavily skupiny 

odborníků, na posouzení bezpečnosti 5G. Bližší pátrání ukázalo, že skoro všichni členové 

těchto skupin byli v úzkém spojení s telekomunikačním průmyslem. Takže už předem víme, 

že se tímto způsobem nikam nedostaneme. 
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V některých zemích nebezpečí těchto nových technologií jaksi pochopili, takže na příklad 

Francie, Israel, Cyprus a Rusko zakázaly wi-fi v základních školách a veškerý internet musí 

být po drátech. To je správné. V Belgii zakázali prodej mobilů malým dětem a mnoho měst a 

městských částí zakázaly instalace 5G. Některé země také podstatně snížily dovolenou 

hranici elektromagnetických vln – ty nejvyšší hranice jsou v Americe, v Británii a ve většině 

států Evropské unie! Pak se stane, že na příklad iPhone je úplně na vrcholu povolené škály. 

Snad to největší nedorozumnění pramení z toho, že když se mluví o 5G technologii, ne každý 

má na mysli to stejné. Na příklad Američané to považují za 24-100 GHz, zatímco Británie a 

Evropská unie jednají, jako kdyby to byla stejná frekvence jako předešlá 4G, což je 2,4 GHz. 

Tím pádem nikdo z nich nemluví o stejné věci jako ten druhý. To je samozřejmě podstatný 

problém, který by bylo záhodno vyřešit co nejdříve. 

Bezdrátová technologie a nemoci 

Bezdrátová technologie je škodlivá, to je nesporné. Vždyť je to technologie, která dokáže 

pohánět lecjaké zařízení, takže to, co dřív vedlo v drátech, prochází teď volně vzduchem, 

prochází kolem nás a skrze nás, skrze naše rodiny, skrze naše děti. Pochopitelně, že škodlivé 

vlivy jsou pak nabíledni. 

Takže se nemůžeme divit, když tato technologie záporně ovlivňuje reprodukční orgány, 

způsobuje neuropsychiatrické problémy, ničí imunitu a na buněčné bázi způsobuje škodlivou 

oxidaci. Mění DNA, ovlivňuje naši genetickou podstatu a bakteriální odolnost vůči 

antibiotikům, způsobuje nádory a rakovinu. 

Studie z r. 2016 zjistila4 spojení mezi mikrovlnami a Alzheimerovou nemocí. Ať už je to 

mikrovlnná trouba, nebo mobil, vystavovat se těmto frekvencím třeba tím, že příliš často 

telefonujeme a držíme telefon u ucha, je velmi škodlivé na zrak a také na mozek. Jakákoliv 

anténa u mobilu dodává přídavný škodlivý vliv. Časté používání mobilu rovněž způsobuje 

nádory na mozku (gliomy) a migrény. U dětí je toto ohrožení mnohem vyšší, snad proto, že 

mají tenčí lebeční kost a proti mikrovlnám nemají vůbec žádnou obranu. 

Obzvlášť šokující je israelská studie, která dokázala, že potní žlázky fungují jako šroubovité 

antény, které jsou obzvlášť citlivé na 5G frekvence elektromagnetických vln. Když jsou tyto 

žlázky vystaveny bezdrátové 5G technologii, dochází k vyměšování hormonů a jejich 

rozesílání, spolu s jinými signály, po celém těle. Jaké to může mít následky, to uvidíme za pár 

let, ale spolehlivě to nebude nic, z čeho bychom se mohli radovat. 

 

1 https://thephaser.com/2021/04/must-hear-insider-exposes-5g-coronavirus/ 
2 

https://smartech.gatech.edu/bitstream/handle/1853/62452/LARGEST_UNETHICAL_MEDICAL_EXPERIME

NT_FINAL.pdf?sequence=4&isAllowed=y 
3 https://jech.bmj.com/content/75/6/562 
4 https://www.ncbi.nlm.nih.gov/pmc/articles/PMC5038365/pdf/etm-12-04-1969.pdf 
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Latinské přísloví říká, že my sami jsme svoji vlastní nepřátelé. Je v tom velký kus pravdy. Ve 

starých časech, neovlivněných hypnotickým vlivem televize a závislostí na internetu byli lidé 

moudřejší než dnes, proto si tyto spojitosti uvědomovali. Aspoň někteří z nich. Gustave Le 

Bon, francouzský vzdělanec a znalec lidské psychologie říká: 

„Většina dnešních lidí netouží po pravdě. Nemají zájem o důkazy, které by 

nesouhlasily s jejich vlastními názory a raději budou vychvalovat chybný 

názor, když je nějak zaujme. Kdokoliv jim může dodat iluzi, si je získává a 

kdokoliv by jim chtěl tuto iluzi vyvrátit, se stane jejich obětí.“ 

Lidstvo1, obzvláště ve formě davu, vždycky jedná podle svého nejslabšího článku, neboli 

podle nejnižšího společného jmenovatele. Zločin, který by žádný jednotlivec nespáchal, je 

bez zábran a bez váhání páchán davem. I ti, kteří mají vysoké morální zásady se nechají 

strhnout k nepříčetnostem, jestliže se stanou součástí davu. 

Tato hromadná psychóza se dá přirovnat k epidemii šílenství. Dojde k ní, když větší část 

lidské společnosti přestane chápat skutečnost a sklouzne do jakéhosi poblouznění. Nejhorší 

na tom je, že ti, kteří hromadné psychóze podlehli, o tom vůbec neví. Je to jako při nějakém 

sportovním utkání: když jeden z diváků křičí, všichni křičí, i ti, kteří by sami na svých nikdy 

nekřičeli. Jakoby se jakási horečka rozšířila davem a ta postihne i je. 

Je mnoho způsobů jak upadnout do šílenství. Nadměrné užívání alkoholu, nebo drog to zařídí 

celkem snadno a rychle. Dnes, kvůli věčně pilnému farmaceutickému průmyslu máme léků 

až až a skoro každý po třicítce bere aspoň něco. Jak mi kdysi řekla sousedka: „přece musíme 

něco brát!“ Že musíme? Mnohé vedlejší účinky těchto léků nejsou daleko od psychického 

narušení. 

Stav šílenství dokážou rovněž navodit psychologické, nebo také zvané psychogenické vlivy. 

Snad ten nejčastější psychogenický důvod pro hromadnou psychózu je záplava záporných 

pocitů, jako jsou strach, nebo obavy, které postupně člověka doženou do stavu paniky. 

Jestliže je celá skupina psychicky slabších jedinců přivedena trvalým strachem a obavami do 

stavu paniky, ať už je to strach skutečný, nebo vymyšlený, pak celá tato skupina a někdy celá 

lidská společnost podlehnou hromadné psychóze. 

Psychóza totalitární 

Nejčastější a nejnebezpečnější druh psychózy je psychóza totalitární. Je založena na 

naprostém poblouznění dospělých lidí, kteří upadnou do jakéhosi dětinského stavu, kdy 

dobrovolně svěří vládu nad svými životy politikům a byrokratům. Setrvávání v takovém 

stavu regrese samozřejmě dává politikům a byrokratům o to větší moc. A pokud jsou tito 

rovněž psychicky narušení, pak si mohou myslet, že tímto způsobem je možno úspěšně 

ovládat populaci a vedou celý stát ke stále většímu teroru a k jisté společenské zkáze. 

V takové společnosti pak dochází postupně ke stavu, který je nazýván ‘menticida‘, což 

znamená zničení lidské mysli. Tento stav pramení z neustálého strachu a obav, kterým je 

populace vystavena. Když je tato trvalá ustaranost doprovázena občasnými vlnami ještě 

většího nátlaku, kdy každá vlna je následována chvilkovým obdobím zdánlivého klidu, lidská 
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morálka upadá a lid sjíždí víc a více do stavu paniky. Panika, ještě více podpořena lživými 

zprávami a nepravděpodobnými výmysly politiků a medií, jen prohlubuje zmatek, do kterého 

lidé upadají, což postupně vede k ještě horším přeludům již zmíněného totalitariánismu. 

Logické řešení nebývá vždycky možné 

Joost Meerloo, holandský lékař a psychiatr říká, že logické záležitosti můžeme řešit s pomocí 

logiky; nelogické záležitosti ne. Nelogičnost také naprosto zmate ty, kteří jsou logičtí. 

Nesmyslná lež, spolu s monotonně opakovanými dalšími nesmysly působí víc na citovou 

stránku než na logiku a rozumné uvažování. A zatímco lidé stále ještě hledají vysvětlení té 

první lži, totalitariáni už je bombardují s několika dalšími vylhanými zprávami. 

Ještě nikdy to neměli totalitariáni tak snadné, zmanipulovat celé lidstvo do psychózy 

totalitariánismu, jako dnes. Ještě nikdy k tomu neměli tolik prostředků. Ale dnes, společenské 

internetové stránky, vždy věrná televize, ‘chytré‘ telefony, spolu s počítačovými programy, 

které vychytají všecky zprávy, které by nesouhlasily s oficiální historkou, to všecko jen 

přispívá ke zmatku v lidských hlavách a vrhá je to do totalitární psychózy. A ještě ke všemu 

jsou všecky tyto nástroje propagandy návykové. Málokdo dokáže odolat stisknutí knoflíku na 

televizoru, zvednutí telefonu, nebo spuštění počítače. 

S kým pak může jedinec cokoliv rozumně diskutovat, když mají všichni stejně vymyté 

mozky a jiný přístup, než ten, který jim vsugerovali totalitariáni, neznají. Hledá vůbec někdo 

jiné názory a jiné řešení než to, co je mu nabízeno, nebo lépe řečeno vnucováno všude 

kolem? Těžko, protože hotové odpovědi na případné otázky nachází kam se podívá a to, že 

nedávají žádný smysl mu snadno v té změti unikne, když si ještě navíc myslí, že když to 

říkají všichni, tak to asi bude pravda. 

Jak mně řekl jistý člověk, nemocný rakovinou, když se rozhodoval, jestli má podstoupit 

imunoterapii (celý název je ‘imunitu potlačující‘ terapie) nebo ne: „Když mně tři doktoři po 

sobě řekli, že je to to nejlepší, co můžu udělat, tak to asi bude pravda.“ Jenže ti tři doktoři 

chodili všichni do stejných škol, tím pádem měli naprosto stejně vymyté mozky a ani 

nevěděli, nikdy sami nepátrali, jestli existuje jiná léčba. Nebyli naučeni pátrat sami na svých, 

všecka řešení i s návodem k použití měli naservírována na stříbrném podnosu ve formě 

oficiálních učebnic přímo pod nosem. A pak ho zabili. 

Manipulativní taktiky: ticho a samota 

Další krok, který totalitární vládci, toužící po větší a větší moci mohou učinit, ve snaze 

naprosto ovládat své oběti, je isolovat je. Isolací přeruší jejich společenský život a tito se pak 

stanou mnohem víc náchylní na vytváření přeludů a nepravd ve své vlastní mysli. To proto, 

že jednak nemají žádný styk s opravným myšlením druhých a také že nevidí kolem sebe 

žádné kladné příklady. 

Isolovaní jedinci jsou proto mnohem více náchylní menticidě, což dokázal ruský psycholog 

Ivan Pavlov na psech už dávno. Pavlov také zjistil, že požadovaný reflex může být 

vyprodukován velmi snadno a rychle, když je pokusný tvor umístěn v tiché laboratoři, 

s minimálním vyrušováním. Když je prostě na samotce. 

Trenéři zvířat to velmi dobře ví: ticho, samota a trpělivé opakování vnucovaného názoru 

dokáže nejen u zvířat, ale i u lidí, vyprodukovat hotové zázraky v mytí mozku. Totalitariáni 

to také velmi dobře vědí. Znají veškerý psychologický výzkum daleko lépe než my a sledují 
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toto pole jako ostříži, aby všecky nové objevy mohli okamžitě uplatnit na nás. Osamocený 

člověk, zmatený vlnami teroru a strachu pak snadno sklouzne to stavu menticidy, která zničí 

veškeré jeho volné myšlení a on sám se stane loutkou, kterou totalitariáni a jejich veřejné 

zpravodajské prostředky mohou ovládat jak je jim libo. 

Totalitariáni tento stav samozřejmě využijí a v rozhodné chvíli nabídnou lidem východisko 

ze situace a zdánlivý návrat k bývalému pořádku a organizovanosti. Toto východisko ale má 

své podmínky a jedna z nich je ztráta osobních svobod a předání dohledu nad svými životy 

nadvládě. Musí se vzdát svobodného rozhodování, musí poslouchat co je jim přikazováno, 

aniž by se ptali je-li to správné, nutné, či potřebné. Musí přijímat všecky navrhované způsoby 

řešení situace bez odmlouvání či protiřečení. 

Toto vytvoří stav totalitární psychózy, což je patologický stav, který nevede k ničemu 

dobrému. Slepá poslušnost a zákaz volného myšlení a volného projevu zbaví lidi radosti ze 

života a naprosto v nich ubije vynalézavost. Výsledkem něčeho takového je celková stagnace 

ve všech směrech: je to tiché zoufalství v některých, ničivost a smrt ve velkém měřítku v 

jiných. 

Lidé přestanou být lidmi, se všemi svými přednostmi a chybami, a stanou se z nich roboti, 

kteří tupě a bezmyšlenkovitě vykonávají co je jim přikázáno shora. Tento stav postupně 

zdegraduje a zničí celou lidskou společnost a vyhubí v ní samostatnost a lidství. Lidé se tímto 

způsobem stanou polo-lidmi. 

Je možné tomu vzdorovat? 

Jak se proti tomu bránit, to je otázka. A jestli je vůbec možno napravit škody, který tento stav 

způsobil, to je ještě obtížnější otázka. Jelikož je menticidální útok mnohostranný, i obrana 

proti němu musí být mnohostranná. 

Švýcarský psycholog Carl G. Jung říká, že ti, kteří se chtějí zbavit vlivu šílenství dnešního 

bláznivého světa, si napřed musí udělat pořádek ve své vlastní mysli. To znamená, 

zpochybňovat všecko, co je nám předkládáno a pátrat po podstatě těchto názorů. Ptát se kdo 

tím či oním získává a kdo ztrácí. 

Je nutno začít studovat celý problém do hloubky a hledat důvody pro jeho existenci, ale i 

důvody proti ní. Pokud je pouze jeden názor všude kolem a ještě ke všemu je to stále ten 

stejný, pak je o to větší důvod pátrat, proč neexistují názory jiné. V takovém případě je 

samozřejmě naprosto nutné podezřívat cokoliv, třeba i hromadné spiknutí a censuru. 

Značně pomocný může být v tomto směru počítač. Když narazíte na myšlenku, nebo názor, 

který se zdá být výborný, pak si zadejte do vyhledávače jeho opak. Na příklad, léčba 

rakoviny imunoterapií by vyžadovala zadat něco jako ‘škodlivost imunoterapie‘. Není ale 

pomocné využívat k tomu účelu Google, ten je tak zkoruptovaný, že nemůže dodat správné 

informace ani kdyby chtěl. Ale zkuste třeba Yandex. 

Další kroky zahrnují rozšiřování získaných informací všude, kam je možno. Jelikož pravda je 

vždycky silnější než lež, postupně se spolehlivě rozšíří do celého světa a lidé pochopí, že byli 

ošizeni a že jim bylo celou dobu lháno. Takoví se pak rádi vrhnou na výzkum a začnou pátrat 

po původu těchto lží a to celé, jako jedna řetězová reakce přinese všem vysvobození z uměle 

způsobené menticidy. 
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Humor též pomáhá 

Dobrá taktika je rovněž využívat humor a zesměšňovat zkompromitované vládce a vlády, 

politické činitele a jiné totalitární osobností. Pomocí humoru a vtipů je mnohdy možno docílit 

víc, než vojskem se všemi jeho zbraněmi. Již zmiňovaný Joost Meerloo říká: 

„Musíme se naučit jednat s demagogem a rádoby diktátorem s pomocí 

zesměšňování a humoru a on pod touto tíhou zkolapsuje.“ 

Václav Havel radil vytvářet proti totalitární vládě ‘paralelní struktury‘. To jsou organizace, 

instituce, spolky, technologie a cokoliv jiného, které sice fyzicky pod totalitu spadají, ale 

morálně jsou mimo ni. Jinými slovy, ve své podstatě nepodléhají všeobecně propagovaným 

názorům a příkazům. 

Jak řekla jistá osoba, když se jednalo o tom, proč všichni odsouhlasili nesmyslná rozhodnutí: 

„když většina souhlasila, tak jsme taky museli souhlasit.“ Naprostý omyl, nemuseli! Ale 

uhnuli ze svých zásad, protože to bylo snadnější. Nestáli tím pádem mimo dav, nebyli 

ojedinělí. Bylo to snadnější a pak odsouhlasili něco, co bylo proti nim samotným a čeho 

později těžce litovali. 

To hlavní ale je, aby se co nejvíce lidí postavilo tímto způsobem na odpor. Aby co nejvíce 

lidí pátralo a hledalo skutečnou pravdu a odmítali věřit lžím, které jsou jim stále předkládány. 

Ani totalitariáni nesedí se založenýma rukama, ale pátrají stále dál jak jinak by nás připravili 

o svobodu, o naše práva, o naše názory, náš majetek, naše děti a všecko ostatní. 

Proto ani my nesmíme sedět se založenýma rukama a očekávat, že soused, nebo uliční rada, 

či městský úřad, nebo vláda za nás něco udělají. Jsme každý na svých. A jako celek máme 

obrovskou moc. 

Někteří se vymlouvají: „ále, za deset let už tady nebudeme, takže se nás to netýká.“ Pravda, 

za deset let zde mnozí nemusí být, ale jejich děti zde budou, jejich vnoučata, jejich oblíbení 

známí a příbuzní, i s jejich dětmi a vnoučaty. 

A co když tam odtud, kde budeme, ať už je to tam nahoře, anebo tam dole, budeme moci 

tento svět sledovat a budeme velmi dobře vidět, co naše současná ignorance a chyby tímto 

způsobem vytvořené způsobily? Co když budeme mít možnost sledovat ten nekonečný 

řetězec, který naše vlastní chybné činy způsobily? 

Co když to je ten tak zvaný ‘boží soud‘ a následný trest, který nás po smrti čeká? 

My ale nemusíme dělat to, co druzí 

Opakování rodinné hlouposti, nekonečné dědictví rodinného nerozumu a chybných zásad je 

naprosto běžné. Celé generace tradují špatný úsudkový postup svých předků, k jejich vlastní 

škodě. Když vidíte rodinu a všichni jsou obézní, nebo nemocní, to není genetická dědičnost! 

Ne, ta prakticky neexistuje, jak zjistil významný biolog, Dr. Bruce Lipton. Pouze 2% všech 

nemocí jsou geneticky dědičné nemoci a ty jsou tak vzácné, že jakoby neexistovaly. 

Když vidíte takovou rodinu, kde jsou všichni nějak nemocní, nebo všichni obézní, to je 

dědičnost návyků. Ta rodina má nějaký zvyk, nebo zvyky, či raději zlozvyky, které všichni 

jeden po druhém opakují a které toto způsobují. Nejčastěji ze všeho se živí něčím, co jim 

škodí, ale nezastaví se, nezamyslí a nezačnou pátrat co by to mohlo být. 
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Jako příklad ze života, v Americe se vypráví tento příběh: Mladík se oženil. Jednou sledoval 

jeho novopečenou manželku, jak připravovala svíčkovou k pečení. Vzala maso, odřízla 

z něho špičku a hodila ji do smetí. Zbytek masa dala na pekáč a do trouby. On se jí ptal, proč 

tu špičku odřízla a vyhodila, ale ona mu to nemohla vysvětlit. Řekla pouze, že její matka to 

taky tak vždycky dělávala. 

Když jeli příště na návštěvu ke tchýni, mladíkovi to nedalo a zeptal se jí, proč vždycky 

odkrojí špičku od svíčkové a vyhodí ji. Tchýně váhala s odpovědí, zjevně nevěděla co na to 

říct a nakonec se zní vysoukalo, že její matka to taky tak dělala. 

Babička ještě žila a tak se tam jednou vypravili. Na otázku, proč vždycky vyhodila špičku od 

svíčkové do smetí, odpověděla: „Ale chlapče, my jsme měli moc malý pekáč. Ten celý kus by 

se tam nevešel!“ 

Oficiálně potvrzeno 

Americká státní organizace2 Homeland Security (Zabezpečení domoviny) vydala oficiální 

dokument, kde potvrzují, že strach, v tomto případě strach z teroristického útoku, může 

způsobit hromadnou psychogenickou nemoc. Tuto nemoc vysvětlují jako že se společenské 

trauma a obavy spojí dohromady a způsobí psychosomatické příznaky, jako jsou žaludeční 

nevolnost, potíže s dýcháním a paralyzu. 

A jestliže více lidí uvěří tomu, že ty zdravotní problémy jsou ve spojení s tím, co původní 

trauma způsobilo, jako na příklad teroristický útok s použitím neznámých chemikálií, pak se 

tyto příznaky rychle roznesou po celé populaci. Nejzajímavější je, že zdravotní následky jsou 

velice podobné těm, které by způsobil skutečný chemický, nebo biologický útok, včetně 

chemikálií, které jsou k němu použity, jako třeba bacily chřipky, nebo i antrax. 

Na příklad, v Kalifornii, v r. 2003 přišel člověk do banky a když odcházel, nasprejoval do 

vzduchu nějaký aerosol. Všichni lidé v bance hromadně onemocněli: dostali bolesti hlavy, 

horečku, mrtvěly jim končetiny a mnozí omdlévali. Pátrání zjistilo, že sprejovaná látka 

nebyla v nejmenším škodlivá. Byl to typický případ psychosomatického onemocnění. 

Anebo jinde, 40 žen pracovalo v továrně, kde skládaly dohromady nějaké drobnosti. Všecky 

byly zdravé a velmi dobře spolu vycházely. Během práce, kterou dělaly mechanicky, 

brebentily jedna přes druhou, smály se a práce byla pro ně více méně zábavou. Jako pokus, 

nenápadně byla mezi ně rozšířena zpráva, že kolem chodí velmi nebezpečná chřipka, což 

nebyla pravda. Přesto, skoro všecky onemocněly. 

To by nás mělo donutit přemýšlet! 

Manipulace a disinformace 

Že jsme hromadně manipulováni3, to nám snad ani nikdo nemusí říkat. Každá televizní 

stanice opakuje to stejné, co každá jiná stanice. Někteří ani nemění slova, chrlí to jeden po 

druhém, jakoby to četli ze stejného scénáře. Dokonce i pátá největší internetová stránka, což 

je Wikipedie, která touto dobou obsahuje informace málem o všem, co se kdy kde ve světě 

šustlo, není dnes už ten kdysi spolehlivý zdroj. Její spoluzakladatel Larry Sanger řekl ve 

video-nahrávaném rozhovoru, že nestrannost a neutralita Wikipedie byla odsunuta bokem 

někdy v r. 2009. Postupem let se její zaměření stávalo víc a více souhlasné se současnou 

vládní propagandou, takže některé informace nejsou věrohodné. 
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Můžete si to vyzkoušet sami, změňte něco na stránce Wikipedie tak, aby to bylo v přímém 

rozporu se současným politickým náhledem a uvidíte, jak brzy to bude změněno zpátky, jako 

to bylo předtím. 

V Israeli dokonce4 pořádají kurzy, kde učí jak měnit informace na Wikipedii, aby byly 

v souladu s jejich vlastními názory, cokoliv tyto jsou. Samozřejmě, když takto hromadně 

bude jednat každý, tak ty informace spolehlivě nebudou pravdivé a nestranné už vůbec ne. 

Zmíněný Larry Sanger dále říká, že to, co Wikipedia píše na příklad o Covidu je přesně to, co 

propaguje CDC, WHO, WEF a jiné soukromé organizace, které se chovají jakoby byly 

součástí všech vlád světa. Někdy prý můžeme najít drobné odchylky, ale nenajdeme jediný 

opačný názor, ani jeho náznak. Východní medicína (čínská, indická, což jsou převážně 

byliny) je nazývána šarlatánstvím. Stejným způsobem je ponižováno křesťanství a cokoliv 

jiného, co současnému poblázněnému politickému systému nevyhovuje. 

Nejhorší na tom je, že lidé mohou tyto informace měnit anonymně, nemusí uvádět důvod pro 

změny a ani nemusí doložit změněné informace potvrzením své odbornosti v daném odvětví. 

Sanger říká, že kvůli této zaujatosti on sám nepovažuje Wikipedii za důvěryhodný zdroj 

informací. 

Už i sám název, ‘Wikipedie‘, kdy první část slova ‘wiki‘ je obměna slova ‘wicca‘, což je od 

‘witch‘, neboli čarodějnice, nabádá k opatrnosti. 

Je to pravda, jsme ovládáni, jsme manipulováni a censurováni. A může to být jenom horší, 

protože jakmile to jednou prošlo a nikdo kvůli tomu nereptal, nátlak se bude postupem času 

jen a jen zvětšovat. 

Číslo 233 a co je jeho význam? 

V krátkém videu5 můžeme vidět ukázky 17 různých novin z celého světa, které všecky 

oznamují 233 nových případů Covidu. Údajně i v Číně je toto číslo hojně používáno na 

společenských stránkách a má se za to, že je to náhražka výrazu ‘řádně se zasmát‘, což nezní 

příliš pravděpodobně. 

To číslo spolehlivě znamená něco důležitého. Skupiny lidí tímto způsobem předávají nějaké 

informace jiným skupinám lidí. Ale jaké informace to jsou? Je to snad datum? 23.3.? Anebo 

je to 2-33, či nějaké souřadnice, nebo kód na seznamu kódovaných zpráv? 

 

1 https://www.youtube.com/watch?v=09maaUaRT4M 
2 https://cdn.preterhuman.net/texts/sensitive_documents/dhs-mass-psychogenic-illness-2006.pdf 
3 https://anti-empire.com/wikipedia-co-founder-i-no-longer-trust-the-website-i-created/ 
4 https://rense.com/general96/israel-controls-wikipedia.php 
5 https://rense.com/general96/233-new-covid-cases.php 
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KAPITOLA 42 

SYNTETICKÁ MANIPULACE ČLOVĚKA A POČÍTAČ VE ZNAMENÍ BESTIE 

11. září 2021 

V přednášce1, která pojednává o spojení psycho-neurobiologie s válkou, říká Dr. Charles 

Morgan, že dnešní výzkum je tak daleko, že je možno ovládat i paměť člověka – je ji možno 

změnit, nebo vymazat a nahradit něčím zcela jiným. Říká: 

„Navrhněte buňku, aby dělala cokoliv si usmyslíte. Vložte ji do člověka nebo 

do zvířete a spusťte ji na dálku. Pak máte naprostou kontrolu nad těmito 

funkcemi. Na příklad, když naučíte jedno zvíře nějaký úkon, nahrajete jeho 

aktivitu a vložíte ji do smyslového centra mozkové kůry jiného zvířete, toto 

zvíře bude ten stejný úkon také ovládat. Z lidského hlediska, můžete spojit 

jeden lidský mozek s druhým a řídit jeho činnost, anebo předávat informace 

a příkazy.“ 

Dr. John Craig Venter, biotechnolog a vynálezce, který první sekvencoval lidský genom a 

jako první dokázal do lidských buněk vložit syntetický chromosom, přišel na způsob, jak 

vytvořit buňky, které dokážou vyprodukovat cokoliv si člověk usmyslí. Mohou vyrábět 

parfémy, nebo petrolej, či peptidy – na cokoliv je naprogramujeme aby vyráběly, tak to 

budou vyrábět. Jakmile je známa DNA sekvence požadované látky, pak je možno ji vyrábět. 

Buňky je také možno měnit, dělit a programovat podle libosti. Umělé buňky, umístěné 

v lidském těle, přímo na místě, kde jsou potřeba, je pak možno ovládat na dálku. 

V buňkách, v bakteriích, v kvasinkách a v jiných částech lidského těla je rovněž možno 

ukládat informace, fotografie a dokonce i filmy. Číňané dnes spojují DNA s kvantovým 

počítačem, což je z vědeckého hlediska fantastické, ale zároveň je to nebezpečná zbraň, 

velice snadno zneužitelná proti nám. 

I dnešní hromadně rozšiřované DNA-měnící vakcíny, které byly vyvinuty v Číně, mohou 

obsahovat tajné informace, které mohou být uvedeny v činnost prakticky odkudkoliv. 

Microsoft se též přidal 

Firma2 Microsoft se ho právě pokouší vyvinout. Zjistili, že naše DNA je velmi snadno 

programovatelné, stejně jako každý jiný počítač. Je možno do něho naprogramovat celu škálu 

různých funkcí a je možno je také celé předělat. To je prováděno pomocí odstranění jednoho 

pruhu DNA a nahrazení pruhem zcela jiným, novým a umělým. 

Microsoft také vyvinul novou programovací řeč, použitelnou k naprogramování 

molekulárních obvodů lidského DNA. Takže programátor dnes může na počítači naťukat 

změny, které pak přidá k člověkovi a úplně změní jeho genetický kód. 

To je docíleno s pomocí tak zvaného ‘algoritmu blízké většiny‘ (proximity majority 

algorithm). Tento proces je ještě ve fázi výzkumu, ale pokusy jsou již prováděny. Podle nich 

pak bude možno léčit i nevyléčitelné nemoci, vytvořit nové části člověka a v konečné fázi ho 

předělat na biologický počítač. To je ten pravý záměr, přeměnit nás všecky na biologické 

počítače, na roboty, kteří nemyslí, ale jen vykonávají příkazy. 

Chtěli byste v sobě mít Windows, které mají s každou novou verzí víc a víc chyb, jsou 

přístupné zadními vrátky komukoliv, kdo si umíní s daným počítačem/člověkem 
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manipulovat? Chcete mít Windows, které fungují jako jeden obrovský virus? Každý týden 

vám pak budou posílat nové ‘updates‘, aby se na vás nedostali hackeři. Nakonec vám oznámí, 

že vyšla nová verze programu a vaše ‘hardware‘ na ni není uzpůsobeno. Můžete si 

samozřejmě zakoupit značně předraženou nástavbu, ale když tak neučiníte, tak jejich 

technická podpora tím končí a můžete se vydat rovnou cestou na hromadné pohřebiště. 

Věda jde špatným směrem, ale asi je to záměrné 

Takže se zdá, že veškerá tak zvaná ‘věda‘ se ubírá špatným směrem a stává se z ní pavěda. 

To není jak se situace řeší, to není jak odstranit z lidstva nemoci. To je způsob, jak ty nemoci 

do nás dostat, jak nás ovládat, oslabovat a znevýhodňovat, abychom nebyli schopni odporu. 

To je způsob, jak nás dostat do dokonalého otroctví. 

Na světě jsou místa, kde lidé nemají co jíst. Existuje obrovské množství nemocí a je jich čím 

dál víc. Lékaři vůbec nevědí jak s mnohými zacházet, protože přibývají takovým tempem, jak 

narůstají houby po dešti. A my se budeme babrat v odstraňování paměti, v jejím 

nahrazováním nějakými vyfantazírovanými příběhy a dělat z lidí ovladatelné roboty? Je toto 

cíl hodný lidské populace a lidského ducha? Je toto cíl hodný člověka? 

Každá nemoc, tak jak je, se napřed manifestuje v lidské auře. To znamená, že každá nemoc je 

ve své podstatě spirituálního původu. Kdyby byla léčena už tam, v auře, nikdy by se v těle 

neprojevila. A co se stane, když tito techničtí barbaři začnou manipulovat naše DNA, naše 

mozky a naše těla? Jak se něco takového promítne do naší aury a do naší duše? Vždyť tito 

oslové vědí o životě pouhou polovinu, ne-li méně a před tím zbytkem si už celá staletí 

zakrývají oči. Takže můžeme celkem najisto očekávat, že cokoliv převratného vymyslí, 

skončí katastrofou. 

Zkoušejí nám vymazat paměť a považují to za velký pokrok. Ale jaký vliv to má na naši 

nesmrtelnou duši? Odrazí se to i v ní? Je duše vázána na paměť anebo ne? Nebude spolu 

s pamětí i naše nesmrtelná duše prostě ‘vymazána‘? To tyto dobrodruhy zjevně nezajímá, 

protože se nejedná o jejich těla, o jejich duše, ale jedná se o nás, které považují za odpad a 

zkoušejí se nás tímto složitým způsobem zbavit. 

Ale také je možné, že je to zajímá víc než si myslíme a že zničit spolu s  pamětí i mnoho 

jiného, důležitého, je přímo jejich zájem. 

Nesmíme zapomínat, že každý parazit vždy zkouší zahubit svého hostitele. 

Superpočítače a superspojení … s peklem? 

Anthony Patch vysvětluje3, že první adiabatický quantový computer (AQC) model č. 128 byl 

postaven již v r. 2008; nejnovější model č. 2048 byl uveden do provozu v r. 2015. 

Adiabatický znamená, že nedochází k ohřevu. Je to zcela jiný počítačový systém než ten, co 

známe a co je založen na transistorech. 

Adiabatický počítač je umístěn v černé krychli, což je velmi zvláštní. Černá krychle je rovněž 

v muslimském městě Mekka, pak je zde černé slunce, atd. Symbolika je zjevná – je to počítač 

Bestie, tak jako je znamení Bestie, což je číslo 666! Černá krychle chrání samotné zařízení od 

vlivu elektřiny a zaručuje stabilitu procesoru. Uvnitř je cosi, co vypadá jako lidská páteř, 

která obsahuje tak zvané qubity. Tyto qubity jsou ze zlata, ale opět, nefungují na základě 

transistorů a v nejnovějším modelu je jich 2048, což je současně jeho modelové číslo. 
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Tento počítač je tak rychlý, že se absolutně nedá srovnat s naším běžným zařízením, 

založeným na transistorech. Ani transistorový kvantový počítač se mu nemůže rovnat. Jeho 

operační schopnost je úměrná 7 miliardám lidských mozků a údajně se sám na svých dál 

vzdělává a získává stále rozsáhlejší schopnosti. 

Mnozí se ptají, jestli má vědomí o sobě samotném, jestli ví, že existuje. To nahání hrůzu! 

Nejzajímavější je, že tento počítač dokáže komunikovat mezi dimenzemi. Na vysvětlenou, 

my údajně žijeme ve třetím rozměru (x, y, z) a čtvrtý rozměr je podle některých čas, ale může 

to být také něco, co je mimo naše schopnosti chápání. V tomto a snad i v dalších rozměrech 

údajně přebývají záporní a nebezpeční tvorové, kteří z úkrytu ovládají vedoucí osobnosti naší 

planety. 

A nový super-počítač prý dokáže komunikovat právě s těmito tvory, nebo spíš netvory. 

K tomu používá tak zvané ‘kombinatoriální programování‘. To funguje tak, že když je mu 

zadán úkol a jsou přidána veškerá možná řešení, počítač převede zadání do jiného rozměru, 

kde je zpracováno a vráceno zpátky k nám. Funguje to tak pokaždé, naprosto přesně, 

spolehlivě a ověřitelně. 

První modely těchto počítačů koupil Google, Lockheed Martin (jedna z největších 

zbrojařských firem v Americe) a Universita v jižní Kalifornii. Model 2048 je dnes napojen na 

obrovský Hadron zrychlovač částic v CERNu, ve Švýcarsku, pomocí kterého je údajně 

prováděn pokus s otevřením vstupu (portálu) do dalších rozměrů, což je podle některých 

peklo. A skutečně, zaměstnanci CERNu, kteří na projektu pracují hlásí, že viděli démony, jak 

bylo již psáno v některé z dřívějších kapitol. 

Znamení Bestie 

Jelikož nový počítač má kapacitu mozků 7 miliard lidí a na zemi je nás zhruba 7 miliard, je 

možné, že to má něco společného. Snad nás má všecky nahradit, anebo je plánován na 

kontrolu každého z nás? Mnozí považují nový počítačový systém za znamení Bestie, 

prorokované v Bibli: 

„Ten, kdo nebude mít znamení Bestie, nebude moci ani kupovat, ani prodávat.“ 

A jak jinak sledovat a hlídat 7 miliard lidí než super-super-počítačem? Pak je možno sledovat 

nejen jejich chování, ale také veškeré transakce dnešního světa, všecky finanční manipulace, 

pohyb zboží, činnost vlád, ale také lidské myšlení a pocity, včetně zdravotní kondice každého 

jedince. A také je možné podle potřeby, na základě nějakého výběrového řízení vybrané 

osoby zničit pomocí látek, předem nainstalovaných formou očkování. 

Ti, kteří přijmou znamení Bestie, ztratí vědomí o tom, že byli jakkoliv změněni. Nebudou 

vůbec vědět o tom, že jsou obětí manipulace – možná jim bude vymazána paměť. Ta změna 

jde ale mnohem dál, než je DNA; ta změna jde do hloubi duše člověka, kterou tímto 

způsobem ti očkovaní možná ztratí. 

Jakmile je změněno naše DNA, k čemuž je použita patentovaná technologie, pak se stáváme 

majetkem majitelů patřičných patentů. Tito lidé, nebo organizace nás pak vlastní a z právního 

hlediska ztrácíme veškerá lidská práva a také status Člověka, protože se stáváme hybridem. 

Stáváme se polo-člověkem, polo-robotem. 
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Je mnoho způsobů, jak do lidí vpravit znamení Bestie a vakcíny jsou jeden z nich. Další 

možnosti zahrnují vdechnutí nanočástic, přenos stykem s jinými, kteří patřičné látky už 

v sobě mají, nanočásticemi v potravě, nebo v nápojích. Technologie dnes ovládá takovou 

miniaturizaci, že je možné málem všecko. 

Jakmile je tato látka jednou v těle, pak funguje tak, že ovládne a změní naše DNA. Podle 

patentu Microsoftu prý k němu přidá další vlákno, které bude umělé a bude obsahovat 

digitální informace, ovladatelné zvenčí. Toto ovládání přijde formou mikrovln, 5G, nebo ELF 

(extra low-nízké frekvence). Tímto způsobem nás bude počítač Bestie hlídat a ovlivňovat, 

měnit naše myšlenkové procesy, odstraňovat to, co se mu nebude hodit a přidávat co bude 

žádoucí. A v případě protestů a nesouhlasu nás může rovněž likvidovat. 

Ovládání pomocí telepatie 

Možná nevěříte4, že je to možné, protože vám samotným se to ještě nestalo. Ovšem jsou 

takoví, kteří to doopravdy zažili a to v souvislosti se současným ‘očkováním‘. Clif High 

mluví o těchto případech v jeho novém videu a potvrzuje, že on sám byl obětí takového 

útoku. Říká, že najednou dostal velmi příjemný pocit a poté přišla sugesce, že se má nechat 

očkovat. To spojení očkování s tak nezvykle příjemným pocitem ho zcela šokovalo a donutilo 

ho vydat o tom video, na které dostal odezvu od mnoha diváků, kteří zažili to stejné. 

Pravdivost tohoto mohu potvrdit, protože i já jsem najednou dostala myšlenku, že očkování 

přece není tak zlé a že je potřebné. To bylo doprovázeno velice příjemným pocitem, na který 

ještě dnes vzpomínám a pokaždé následuje myšlenka, že ‘to očkování přece není tak špatné‘! 

Jen proto, že vím, že ten vpich je mnohem a mnohem horší, že je to útok proti nám a že 

všichni očkovaní na to doplatí, tak na mne tyto sugesce nějakého tajného, skrytého 

hypnotizéra a manipulátora neměly vliv. 

Uvědomte si, když poženete stádo ovcí na pastvu, která je plná krásné zelené trávy – musíte 

je nutit? Samozřejmě že ne, půjdou rády a dokonce poběží. Ale když je poženete na strniště, 

plné kamení a bodláčí, pak je možná budete muset pohánět vším, co je po ruce. 

Stejně tak s námi. Kdyby tyto injekce byly opravdu dobré a lidé po nich ožili, cítili se lépe, 

bolesti by z nich rázem spadly a oni by samou radostí a nadšením tančili v ulicích – museli by 

nás nutit nechat si ten vpich dát? No rozhodně ne! 

Výzkum DNA 

Globalisté5 v OSN mají nesmírný zájem o výzkum našeho DNA a jeho využití, nebo lépe 

řečeno zneužití k našemu ovládání a k využívání všeho, co máme, známe a čeho jsme 

schopni, pro svoje účely. Jejich konference o biodiversitě, která byla pořádána v r. 1992 

v Rio de Janeiro, bok po boku s konferencí na téma ‘Agenda 21‘ (tj. vyhubení světové 

populace) ukázala jasně k jakému účelu chtějí tento výzkum použít a co tím chtějí docílit. 

Zde platí pouze jedna zásada: cokoliv chce OSN zavést, není nikdy dobré pro nás, pro lidi. 

Jejich hlavní námět na konferenci o biodiversitě byl, jak ochraňovat farmaceutický průmysl 

spolu s právě zaváděnými biotechnologickými laboratořemi. To proto, že jak farmacie, tak 

biotechnologie velmi rádi používají neetické a přímo protilidské metody výzkumu a jejich 

cíle jsou vesměs nekalé. Už to je k zamyšlení, že výzkum biodiversity je zaměřen hlavně na 

digitální genetické sekvencování všech druhů tvorů a rostlin, včetně lidí, aby tyto informace 

mohly být používány ve společné, globální databázi, za účelem licencování a pronájmu. 
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Takže nás chtějí prostudovat, rozkastlíčkovat a používat na různé projekty asi tak, jak 

mechanik používá šrouby a matky a jiné součástky, když dává dohromady nějaké zařízení. 

Jejich snaha, kterou skrývají za zavádějícím slovem ‘biodiversita‘, neboli bio-různorodost, se 

zaměřuje na genetické zdroje, které plánují využívat efektivněji, než jak to činí příroda. 

Genetický materiál bude pak někým vlastněn, snad i pronajímán a s pomocí genetického 

inženýrství bude používán pro předem stanovené účely. 

Pod falešnými hesly ‘udržitelný vývoj‘ (sustainable development) a biodiversita měly být 

nadále plundrovány a ničeny méně vyvinuté země, což má vyústit v ještě větší vlastnictví 

geneticky změněných produktů, jinými slovy geneticky zmanipulovaných lidí. 

Tím pádem se biodiversita nezabývá ochranou jednotlivých druhů rostlin a živých tvorů, jak 

tito lidé rádi tvrdí, ale spíše je to snaha o jejich zneužívání coby základního materiálu pro 

biotechnologický průmysl, kdy budou bráni jako komerční produkt. 

V 1990. letech zmapovali lidský genom a v r. 2010 začali studovat lidský mozek. V současné 

době mapují a kategorizují veškeré DNA, včetně lidského DNA, což je dávný sen všech 

technokratů a transhumanistů. Výsledkem vší této snahy bude manipulace všech živých tvorů 

na světě s pomocí umělého DNA, které se v přírodě nevyskytuje a které bude použito 

k manipulaci a ovládání nás. Však už na to má Microsoft patent, jak již bylo psáno. 

Nejen OSN, ale i Čína se přidala 

Existuje odvětví lékařské vědy, které si říká ‘Přesná medicína‘ (Precision Medicine) a které 

se zabývá genetikou. Přihlíží k životnímu stylu člověka, k jeho genetickým dispozicím a 

podle toho zkouší vyhledat správnou léčbu pro patřičnou nemoc. Aspoň to je, co říkají. 

Na universitě v americkém státě Wisconsin vyrobili umělé DNA, které injekčně vpravili do 

živého organismu. Toto se spojilo s původním DNA živého tvora, kterého pak bylo možno 

zvenčí ovládat a způsobit mu buď nemoc, nebo zranění pouhou kontrolou jeho genů.  

Amerika investovala v poslední době značné finance do tohoto výzkumu a Čína též. Je 

pravděpodobné, že oba národy mají ten stejný plán, využít ‘Přesnou medicinu‘ k výrobě 

válečných zbraní, mnohem horších než jsou ty, doposud používané. A tou novou válečnou 

zbraní bude člověk sám. 

Skrze manipulaci genů mají Číňané v úmyslu zaměřit jejich bojovou strategii na určité 

vybrané rasové, nebo etnické skupiny lidí. To by jim umožnilo ovlivnit mnoho 

fyziologických funkcí člověka, jako třeba schopnost učit se, zapamatovat si něco, nebo také 

motorickou činnost jako je chůze, rovnováha a jiné. V případě boje s nepřítelem je možno 

pomocí biotechnologických zbraní spolu s ultra-mikro škodlivým vlivem (tj. nezabíjející a 

často napravitelné ublížení) navodit fyziologickou nefunkčnost a takto nepřítele porazit. 

Číňané již dlouhá léta sbírají DNA informace lidí z celého světa. Pouze pomocí testů na 

ověření těhotenství, které celosvětově prodávala firma BGI, mají dnes genetické informace o 

osmi milionech žen. (BGI je vlastněna čínskou armádou.) Výsledky všech PCR testů rovněž 

přinesly hojné množství informací. Kromě toho, Číňané neváhají krást genetické informace 

zdravotním pojišťovnám, laboratořím a jiným institucím. 

Tak, jak pilně tyto vzorky sbírají po celém světě, stejnou měrou zakazují komukoliv dělat to 

stejné v Číně a vyvážet tyto informace ze země ven. 
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Biologické zbraně již používané 

Jedna z velmi nebezpečných biologických zbraní je každé očkování. Dnes je již tato 

barbarská a nevědecká metoda tak vžitá, že ji skoro nikdo nepovažuje za škodlivou a naopak, 

slibují si od ní ochranu proti něčemu horšímu. Tak jsme si na očkování navykli, že 

nechápeme jeho zneužitelnost a zákeřnost. A současná ‘očkování‘, všechna z nich, jsou právě 

takové zbraně. 

V současné době zachytila rozvědka čínské video6, které republikán z Virginie jménem 

Jarome Bell dal na internet. Ve videu diskutují komunističtí šéfové budoucnost Spojených 

států poté, co všichni lidé dostanou povinnou vakcínu. 

Mají v úmyslu nechat celé americké vojsko očkovat, což jejich věrný sluha Biden poslušně 

vykonal. S očkovanou armádou Číňané očekávají, že se americká vojenská moc zhroutí a pak 

bude komunistická Čína ten vítěz a bez boje! A jakmile se americká společnost nechá 

z nedostatku víry a kvůli strachu ze smrti očkovat, jakmile Wall Street, Hollywood, Bílý dům 

a armáda budou očkovaní, pak mají vyhráno. A těm, co zbydou, pak nabídnou protijed. 

Protijed? Ano, protijed. Takže Číňané dnes mají protijed, o kterém nikomu neřekli. Jenže to 

není protijed v pravém slova smyslu. Je to něco, co sice nenapraví ublížení na těle, způsobené 

vakcínami, ale zabrání to roznášení nemoci. 

Mluvčí poté prohlásil: „Ti, kteří byli očkováni, jsou odsouzeni k smrti. Protijed je stále 

v našich rukou a my chceme, aby zemřeli …“ zde video končí. 

Takže – co dělat? 

Předně, lidé, vzpamatujte se! Někteří vidí v tom, co se děje tragedii, ale ve skutečnosti je to 

úžasná a nevídaná příležitost, jaká tady nebyla snad mnoho tisíc let. 

Žijeme v době, kdy naši manipulátoři vytáhli na denní světlo všecky zbraně, které proti nám 

mají. Takže víme, proti čemu stojíme a tím pádem s tím můžeme patřičně zacházet. To nám 

dává obrovskou možnost jejich plány zničit, nebo změnit a je samotné porazit a donutit, aby 

zalezli zpět do svých děr ve 4. rozměru a tam se užírali svým neúspěchem, zatím co my, 

zbaveni jejich zákeřné činnosti, budeme mít hotový ráj na zemi. To všecko je na dosah ruky. 

To první je, mít veškeré informace a nebát se jich. Postavit se proti nim a použít je jako 

vodítko. Když víme, kde a jak jsme ohroženi, pak si dáváme pozor a ohrožení přestane 

existovat. To druhé je rozšířit tyto informace mezi co nejvíce lidí. 

1 https://forbiddenknowledgetv.net/how-to-operate-a-human-via-remote-control/ 
2 https://www.bitchute.com/video/mvfjCGSsBCtf/ 
3 https://www.youtube.com/watch?v=ZmNu6F8mhtk 
4 https://www.bitchute.com/video/Kkyvfzu2ys5t/ 
5 https://www.technocracy.news/?print-my-blog=1&post-

type=post&statuses%5B%5D=publish&rendering_wait=0&post_page_break=1&columns=1&font_size=normal

&image_size=medium&links=include&show_site_title=1&show_site_tagline=1&show_site_url=1&show_date

_printed=1&show_title=1&show_url=1&show_date=1&show_categories=1&show_featured_image=1&show_c

ontent=1&format=pdf&pmb-post=38473 
6 https://prepareforchange.net/2021/10/21/china-communist-party-bosses-discuss-vaccine-impact-on-usa-

military-forces-say-everyone-who-took-the-vaccine-is-dead/ 
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KAPITOLA 43 

DALŠÍ MUTACE COVIDU JSOU DALŠÍ PODVOD 

15. září 2021 

Pokud nejste očkováni1, pak se nemáte důvod bát Delta mutace a žádné jiné mutace Covidu. 

Další odrůdy koronavirové chřipky postihují pouze očkované a ještě ke všemu nová studie 

dokázala, že neočkovaní mají mnohokrát lepší odolnost proti všem nemocem, což jim není 

schopno zajistit žádné očkování. Takže je možno říct, že očkování způsobuje přesně tu 

nemoc, proti které bylo vyvinuto. 

Ono to tak byly vždycky, ale nevěnovali jsme tomu pozornost. V současné době je to ale o 

kousek horší, protože současná očkování způsobují nejen tu nemoc, proti které byla vyvinuta, 

ale ještě mnoho dalších závažných chorob, z nichž ta nejhůř vyléčitelná je smrt. 

Je pravda, že očkovaní něco přenáší i na neočkované, ale virus to rozhodně není. Viry jsou 

neživé částice, které vycházejí z těla ven za účelem vyhoštění škodlivých látek, které na sebe 

navázaly. To, co infikuje všecky je něco jiného, o čem nikdo nemluví. Snad mikroorganismy, 

snad paraziti, snad něco zcela neznámého. Umlčeli nás Koronou a teď mohou rozšiřovat 

cokoliv chtějí, včetně karcinogenů, jedů a jiných škodlivin a všecko to bude Korona! 

Israel to konečně pochopil 

Analýza očkovaných byla vypracována v Israeli a bylo k tomu použito 2,5 milionů osob. 

Israel má v současné době vážné potíže, neboť většina státu již byla očkována a ještě ke 

všemu dvakrát a teprve pak přišli na to, že všichni očkovaní jsou mnohem náchylnější na 

další odrůdy Covidu a mnohem víc nemocní. 

I ta troška údajné ochrany, kterou současná ‘očkování‘ poskytují, pokud tam kdy jaká byla, 

velmi brzy zmizí a všichni očkovaní, kteří jsou ve skutečnosti pokusní králici 

farmaceutického monstra, mají mnohem menší odolnost proti všem dalším nemocem, protože 

vakcína zničila jejich imunitní systém. A to ještě ke všem jim ten píchanec způsobil mnoho 

jiných, závažných zdravotních problémů, které předtím neměli. Toto pociťují2 i Israelské 

nemocnice, které už nemohou přijímat další pacienty, protože jsou přeplněny. 

Přesto začali ‘očkovat‘ třetí dávkou Pfizerova jedovatého koktejlu, který nazývají ‘booster 

shot‘. Ve snaze ochránit ty nejvíc ohrožené, očkují hlavně nemocné s rakovinou a ty, kteří 

měli transplantován nějaký orgán. Možná také chtějí urychlit jejich odchod ze světa, kdoví. 

Když byl jeden z lékařů tázán čím to je, že čím víc očkují, tím víc nemocných mají, řekl: 

„myslím, že je to velmi nebezpečný virus!“ 

Profesor Hagai Levine z University v Jeruzalémě byl jeden z prvních, který zastával názor, že 

snad nebylo dobré všecky hned očkovat novým, nevyzkoušeným přípravkem. Ale nakonec 

přistoupil na to, že to přece jen bylo dobré rozhodnutí, protože pouhých 0,2% očkovaných 

třetí dávkou na ni umírá. 

Samozřejmě, ten názor by rychle změnil, kdyby mezi těch 0,2% patřil někdo z jeho rodiny. 

Jenže 0,2% z celého počtu židovských obyvatel Israele činí asi 13 660 osob. Kdo to kdy 

slyšel, aby kterýkoliv lék, přípravek, injekce, procedura či cokoliv jiného zabila tolik lidí a 

nikdo tento proces nezastavil? Kdy kde kdo si mohl dovolit beztrestně provést takovou 

genocidu? Neboť – co jiného to je, než genocida? 
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Další a další ‘booster shots‘ 

A jakoby3 to nebylo dost, israelský zdravotní odborník Salman Zarka již upozorňuje na další, 

čtvrtou vakcínu, která prý má být ‘upravena k tomu, aby ještě lépe chránila proti mutacím 

Covidu‘. Zároveň varuje, že tím to nekončí, další a další injekce budou následovat, zhruba 

každých pár měsíců jedna. To, že denně přibývá více než 11 tisíc nemocných s Covidem ho 

zřejmě není stavu odradit. 

Takže tady musí být něco jiného ve hře – možná ti nemocní a zvýšená úmrtnost je právě ten 

záměr! Musíme si uvědomit, že současných 7 130 mrtvých z celkové israelské populace, 

která čítá 9 228 000 lidí, z nichž 75% jsou Židé je příliš mnoho mrtvých! Je to čistý a zjevný 

zločin a nikdo se nad tím nepozastavuje! Jak to? 

Přesto přese všecko4, najednou se vynořila zpráva, že právě Pfizerova vakcína byla povolena 

k použití organizací FDA, coby právoplatná vakcína proti Covidu. Jenže to je vrcholně 

sporná informace, protože Pfizerova a BioNTech vakcína, kterou společně vyvinuli a která se 

jmenuje Tozinameran nebyla ta, která byla povolena. 

Povolena k používání byla vakcína jménem Comirnaty, od stejných výrobců. Tozinameran 

zůstává nadále jen jako nouzové řešení, povolené pouze po dobu pandemie. A Comirnaty, i 

když je povolena, nikde není k sehnání a nezdá se, že později bude. Údajně je používána 

pouze v Evropě a to jak kde. 

Obě vakcíny jsou naprosto stejné, ale FDA říká, že z právního hlediska existují rozdíly, které 

nemají vliv na bezpečnost nebo účinnost. Když byli žádáni o vysvětlení, odmítli vypovídat. 

Mluvčí firmy Pfizer prohlásil, že „i když byly oba výrobky vyrobeny naprosto stejně, mohly 

být vyráběny na jiných místech, anebo byly použity jiné suroviny, od jiných dodavatelů.“ 

Hned na to5, dva dlouholetí a zkušení zaměstnanci FDA, Marion Gruber, PhD, vedoucí 

výzkumu a Dr. Phil Krause, zástupce ředitele Oddělení očkování, dali výpověď. Byli 

vrcholně rozhořčeni tím, že jiná, soukromá organizace, což byla CDC se zúčastňuje 

rozhodování o záležitostech, které má správně řešit pouze FDA. CDC požadovala okamžité 

odsouhlasení třetího očkování a také odsouhlasení očkování pro děti pod 12 let. 

OxyContin a Fentanyl 

Úměrně rozhořčení6 jsou lidé nad současným rozhodnutím bankrotového soudu, který 

osvobodil Mortimera Sacklera a členy jeho rodiny z jakékoliv zodpovědnosti za jimi 

vyráběné ‘léky‘ proti bolestem, což jsou oba těžce návykové opioidy, OxyContin a Fentanyl. 

Zmíněné ‘léky‘ mocně přispěly k současné drogové krizi v Americe a i jinde ve světě. 

Tyto drogy, celosvětově předepisované proti bolestem, nejen že udělaly ze Sacklerů multi-

bilionáře, ale také zavraždily statisíce těch, kteří je užívali a z dalších statisíců kdysi slušných 

lidí udělaly závislé narkomany. Přesto, Sacklerovi si nadále mohou ponechat své biliony a 

veškeré soudy, které proti nim už vyvstaly, anebo v budoucnu vyvstanou, jsou tímto soudním 

rozhodnutím anulovány. Sacklerovi byli úspěšně učiněni soudně nepostižitelní! Je zjevné, že 

cokoliv zaplatili soudu v úplatcích se jim bohatě vyplatilo. Tolik pro dnešní spravedlnost! 

Některé země konečně pochopily 

Na příklad Japonsko7, tam zastavili očkování Moderna vakcínou poté, co v ní objevili cizí 

látky a nějací lidé jim po očkování zemřeli. Není jasné jaké znečištění zjistili a Moderna se 
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vymlouvá, že to není možné, ledaže by došlo k nějakému přehmatu při výrobním procesu, 

jenže Japonci trvají na znečištění a přestali očkovat. 

Stejně tak Rumunsko8, tam zastavili dodávky dalších vakcín a zavřeli 117 očkovacích center. 

Důvod k tomu je nezájem obyvatelstva. Lidé prostě ty smrtící injekce nechtějí. A tak 

Rumunsko část svých zásob vakcín prodalo jiným státům, které ještě nepochopily, o co jde. 

Další část rozdali chudším národům a ten zbytek budou muset jednoduše zlikvidovat. 

A zatím mlýny propagandy melou stále dál 

Dr. Simone Gold @drsimonegold varuje, že veškerá úmrtí na Covid-19 jsou dnes podle 

příkazu CDC vedena jako úmrtí NEOČKOVANÝCH! Jak víme, Covid-19 je vyhodnocován 

na základě nefunkčních PCR testů a kvůli administrativním a finančním důvodům (že je za to 

víc peněz), jsou skoro všechna úmrtí, ať je způsobilo cokoliv, hlášena jako úmrtí na Covid-

19. A všichni tito mrtví, ať už očkovaní, nebo ne, jsou zařazeni do kategorie ‘neočkovaných‘.  

Naši manipulátoři začínají být naprosto nestydatí s jejich podvody a lhaním. 

Červený kříž nás nenápadně informuje 

Hodně vysvětluje9 současné oznámení americké pobočky Červeného kříže, že nepřijímají 

krev na výrobu plasma od těch, kteří byli očkováni. Podle jejich vyjádření, současná 

očkování zničí přirozené protilátky, čímž je krev očkovaných znehodnocena a takové plasma 

pak nemůže být použito jako léčebný prostředek pro jiné nemocné. 

Pitvy očkovaných to potvrzují, neboť bylo zjištěno, že celá jejich těla, včetně krve, mozku, 

srdce a všech ostatních orgánů, žil, cév a tkání, jsou prošpikována miliardami hrotových 

bílkovin (spike protein). To tyto lidi samozřejmě vyřazuje i coby dárce orgánů. 

Krevní plasma je ta největší část krve, která přenáší soli, vodu, enzymy, hormony, bílkoviny 

a jinou výživu do všech částí lidského těla a současně odstraňuje odpadové látky. Také 

obsahuje přirozené protilátky různým nemocem, což je dnes využíváno na tak výrobu tak 

zvané ‘léčebné plasmy‘, která je dávána nemocným s Covidem, anebo příliš zesláblým 

pacientům s rakovinou, cukrovkou a jinými nemocemi. Je to pro ně posilující terapie, která 

podporuje jejich imunitu. 

Plasma, v níž současné ‘očkování‘ tyto látky zničilo a ještě vytvořilo náchylnost ke 

sraženinám, nemůže být k tomuto účelu použita. 

Injekce nestačí, ještě ke všemu tablety 

Pfizer právě oznámil10, že kromě očkování budou lidé muset brát 2x denně jakési tabletky, 

které právě vyvíjejí a koncem roku je chtějí dát na trh. Údajně tyto tabletky obsahují přídavné 

léčebné látky, které podpoří obranyschopnost očkovaných. Tabletky mohou být také 

předepisovány jako léčba při prvních příznacích Covidu. 

Takže – brát tabletky do nekonečna jenom kvůli nějaké pochybné chřipce? To je pěkná 

vyhlídka! To není jak má správná imunizace fungovat. A protože všecky farmaceutické léky 

mají vedlejší účinky, i tyto tabletky je budou mít a pak budou potřeba další tabletky proti 

těmto nežádoucím vlivům a další a další. Big Pharma si tím uměle vytváří byznys a my, jako 

ti největší oslové jim ty jejich lži bereme za pravdu! 
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Farmaceutické koncerny se chovají jako švadlena, která spravuje díru v šatech a dá na ni 

záplatu, která má v sobě rovněž díru. Proto přidá další záplatu, taky s dírou. A tak stále dál, 

pořád dokola. 

Ovšem Big Pharma přijde ráda na trh s dalšími výrobky. Všecky ty vakcíny a pilulky jsou pro 

ně pohádkový finanční přínos bez nejmenšího rizika. Všichni výrobci těchto chemikálií se 

díky Covidu stali málem přes noc nesmírní boháči. Finanční závislost je zde zjevná a je to ta 

hlavní motivace za výrobou nefunkčních a škodlivých očkování a převážné většiny 

současných léků. 

Jak řekla bývalá obchodní zástupkyně farmaceutické firmy Merck, Brandy Vaughan 

(předtím, než ji zasebevraždili), vakcíny představují pouze zisk pro výrobce a žádný užitek 

pro uživatele. 

Co říká guvernér amerického státu West Virginie  

Jim Justice, guvernér11 West Virginie řekl v krátkém videu, že za posledních 8 týdnů došlo ve 

státě ke 26% nárůstu všech nemocných Covidem, kteří jsou všichni plně očkováni. Mají 

rovněž 21% nárůst těch, kteří jsou tak nemocní, že musí do nemocnice, z nichž jsou rovněž 

všichni plně očkováni. Nárůst úmrtí plně očkovaných je za těchto 8 týdnů o 25% vyšší. 

John O’Looney, majitel12 pohřebního ústavu v Londýně říká, že od té doby, co se začalo 

očkovat, úmrtnost stoupla o 250%. 

To je zcela zjevný trend – čím více očkování, tím víc nemocí a úmrtí. 

Nedostatek personálu v nemocnicích 

Nemocniční personál v Americe a jinde je hromadně propouštěn, anebo dávají sami 

výpověď, protože se nechtějí nechat očkovat. Většina nemocnic, ne-li všecky totiž vyžadují, 

aby jejich zaměstnanci byli povinně očkováni, čímž dochází ke konfliktu zájmů a k úbytku 

nemocničního personálu. Mnohde jsou lékaři nahrazování sestrami a je mnoho oddělení první 

pomoci, kde není jediný lékař. Když ho potřebují, zatelefonují mu a on přijede. 

Dr. Peter McCullough cituje13 článek z prestižního lékařského časopisu ‘The Lancet‘, kde je 

popisována současná studie Oxfordské university, která zjistila, že očkovaní pracovníci ve 

zdravotnictví mají v sobě 250krát větší množství virů než neočkovaní. Viry jsou podle článku 

považovány za původce nové Delta mutace Covidu. Studie dokazuje, že celé 2 měsíce po 

injekci tito lidé roznášejí nemoci, aniž by sami trpěli jejich příznaky. Tím vzniká mezi nimi 

řetězec nákaz, kdy neustále infikují jeden druhého a je pravděpodobné, že nakazí i mnohé 

pacienty. 

Co je to vlastně koronavirus? 

Ještě nikomu14 se nepodařilo přečistit coronavirus, odstranit z něho všecky přídavné látky, 

isolovat samotný virus a předvést ho světu. Takže nikdo ani neví, jak takový virus vypadá. 

To, co je vydáváno za coronavirus a podle čeho testují pomocí PCR testů je směsice 

genomických sekvencí, které vybral počítač. Dr. Lee Merritt vyšetřovala tyto genomické 

sekvence a testovala každou z nich. A všecky přišly zpátky se stejným výsledkem: homo 

sapiens, neboli člověk. Takže to, co je používáno v PCR testu za vzorek nemoci, je běžná 

lidská tkáň. Že ji pak v každém najdou, pokud chtějí, je zaručeno. 
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Viry nejsou nic jiného, než neživý odpad našich buněk, říká Dr. Merritt. Nikdo nikdy ještě 

neviděl virus a už vůbec nikdo nikdy neviděl virus dělat cokoliv. Nikdo nikdy neviděl virus 

vniknout do buňky, způsobit infekci, nebo něco zničit. Vědci prostě strčí testovanou látku 

pod mikroskop a řeknou: „ejhle, tady je virus!“ Ovšem neexistuje ani jeden důkaz toho, že 

by virus způsoboval cokoliv, jako třeba způsobil srážlivost krve, nebo aby zabraňoval 

přístupu kyslíku do krve, či do mozku. 

Tím pádem nemáme skutečný patogen. Nemáme ani test, který by cokoliv dokázal 

vyhodnotit. Máme pouze dogma, podle kterého léčíme lidi v nemocnicích, což je založeno na 

nulovém množství informací, zkušeností, testů, nebo čehokoliv jiného. 

Doopravdy nevíme, co způsobuje příznaky, které vidíme všude kolem. Je nám říkáno, že to 

dělá hrotová bílkovina, ale jiní našli molekuly HIV, našli purin, malárii a kdovíco dalšího, co 

je všecko součástí této biologické zbraně, zvané ‘očkování‘. Příznaky jsou podobné 

příznakům malárie. Není to žádná nemoc horních cest dýchacích, je to nemoc krve. 

Napřed je nutno zjistit, co zabraňuje přístupu kyslíku do krve, ale jakmile do takového 

problému nahlédnete, ihned vás WHO censuruje, přiznává Dr. Merritt. 

Jistý lékař v New Yorku dodával těm, kteří se dusili, injekčně červené krvinky a lidé se 

přestali dusit a uzdravili se. A všichni měli příliš vysoké serum železa a serum feritinu. Něco 

jim oddělovalo ‘heme‘ od ‘globinu‘ – ‘heme‘ je železo, ‘globin‘ je bílkovina. Tyto dvě mají 

být dohromady, pak se jim říká hemoglobin a pak taky jsou schopny přenášet kyslík. Namísto 

toho vidíme mikro-sraženiny v celém těle, viz video zde15. 

Hadí jed? 

U těch16, kteří zemřeli na Covid byla zjištěna jedna zvláštnost: jejich těla obsahovala 

nadměrné množství enzymu sPLA2-11A. Tam, kde zdraví lidé mají asi tak půl nanogramu 

tohoto enzymu na mililitr, ti, kteří na Covid zemřeli, ho měli víc než 10 nanogramů na 

mililitr. Tento enzym má stejný genetický původ jako smrtící enzym, obsažený v hadím 

jedu. Jak se tato látka do těla nemocných Covidem dostala, to není v článku vysvětleno, ale 

určitě to není ani známo. 

Universita v Arizoně, která to objevila prohlašuje, že sPLA2-11A enzym koluje v krvi 

nemocného podobně, jako by koloval hadí jed a má schopnost doslova roztrhat na kusy 

membrány hlavních orgánů. Podle nich, sPLA2-11A je v krvi na to, aby zničil útočící 

patogen, ale je k tomu účelu vylučován v tak velkém množství, že dokáže způsobit u 

nemocného selhání klíčových orgánů a smrt. 

Jeho vlivem se stanou kdysi čiperní a pohybliví lidé zesláblými troskami, které nedokážou jít 

ani 100 metrů. Odkud se tento enzym v těle bere a proč je z ničeho nic vylučován 

v nadměrném množství, to je další otázka. 

Jaké vyhlídky mají ti, co se nechali očkovat? 

Ne příliš růžové. Jak říká Dr. Larry Palevsky, lidé se nechají očkovat, aby se ochránili před 

Covidem, což je nesmysl, protože očkování jim dodá přesně ty látky, které způsobí, že jejich 

těla začnou vyrábět hrotovou bílkovinu, která Covid způsobuje. Tady je nutno si uvědomit, že 

současná ‘očkování‘ byla vyrobena firmami, z nichž mnohé ještě nikdy žádné očkováni 

nevyprodukovaly. Takže ani tato ‘očkování‘ nejsou žádná očkování, ale je to genetická 
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terapie, která dopraví cizí genetický materiál do člověka a udělá ten materiál součástí jeho 

těla. A protože zmíněný materiál je patentován, tak se očkovaní, kteří ho v sobě mají, stávají 

majetkem těch, kteří vlastní patřičné patenty. 

Tak zvaná ‘očkování‘ způsobí, že imunitní systém přehnaně zareaguje, když přijde do styku 

se skutečnou nemocí. Této reakci se říká ‘posílení, závislé na protilátkách‘ (antibody-

dependent enhancement). Imunitní systém pak vyrobí tak velké množství protilátek, které 

přímo přitáhnou hrotovou bílkovinu do bílých krvinek, což udělá každého očkovaného 

mnohem víc nemocného, než kdyby očkován nebyl. Protilátky potom vyvolají cytokinovou 

bouři, která je většinou smrtelná. 

Rozdíl mezi očkovanými a neočkovanými 

Dr. Nina Pierpont, MD, PhD. prostudovala17 současné materiály, které porovnávají očkované 

s neočkovanými. Celkem byly vypracovány tři studie, jednu vydalo samo CDC, druhou 

Universita v Oxfordu a třetí vláda v Britanii. 

1. Studie CDC porovnávala18 celkem 469 případů koronaviru, z nichž 346 byli očkovaní a 

123 neočkovaní. 1,2% očkovaných a 0,8% neočkovaných museli jít do nemocnice, ale nebyla 

žádná úmrtí. Zamoření viry každého účastníka bylo naprosto stejné jak u očkovaných, tak u 

neočkovaných, takže – jaká pomoc je ‘očkování‘? 

2. Další studii (10. srpna 2021) vypracovala Oxfordská universita, která sledovala 900 

zaměstnanců nemocnice ve Vietnamu, z nichž všichni byli očkováni AstraZenecou. 

Onemocnění na sebe dala chvíli čekat, ale za necelé 2 měsíce jich bylo 52 nemocných a 

dalších 16 onemocnělo záhy na to. Jejich zamoření viry bylo 250krát větší než předtím, než 

byli očkováni. Tato studie byla ihned zpochybňována, prohlašována za neplatnou a stažena 

z internetu. Censura v útoku. 

3. Britské Oddělení pro zdraví (24. srpna 2021) zjistilo, že zamoření viry je stejné jak u 

očkovaných, tak u neočkovaných. Většina očkovaných má příznaky nemoci, neočkovaní ne. 

Podle výsledků této studie ztratila Pfizerova vakcína a AstraZeneca účinnost. Dokonce je 

zřejmé, že očkování zvyšuje náchylnost na další odnože koronaviru, což bylo potvrzeno PCR 

testem, kde 82% pozitivních byli plně očkováni. 

Letecký inženýr má důkazy 

Fred Corbin je nejen19 letecký inženýr, ale má zkušenosti s nukleárními, biologickými a 

chemickými zbraněmi a dobře se vyzná i v mořské biologii. Na schůzi městského úřadu 

v ostrovním státě Barbados vypovídal o tom, jak je nám nalháváno, že SARS CoV-2 je nový 

virus a jak to není pravda. 

Je to virus, který patří do podskupiny beta koronavirové rodiny. Corbin na to přišel tím 

způsobem, že porovnal dostupné mezinárodní informace a jejich skutečné genetické sekvence 

s tím, co je uvedeno v žádostech o příslušné patenty. Závěr byl jednoduchý, koronavirus není 

vůbec nic nového. 

Je mnoho sekvencí koronavirů, které byly dodány do genetické sběrny, ale žádný z nich není 

nový. Patentování koronavirových sekvencí začalo již začátkem r. 1999. Předtím to byla 

záležitost pouze veterinářů. První očkování proti koronaviru bylo patentováno v lednu 2000 

firmou Pfizer, kdy patentovali hrotovou bílkovinu (spike protein) – to je před 21 lety! 
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SARS není přirozeně se vyskytující virus. Je to umělá, laboratorně vyrobená věc. Funkční a 

bezpečné očkování proti němu nikdy nebylo vyvinuto a ani vyvinuto být nemůže; není to 

proveditelné. Dokument, získaný od nejmenované osoby z čínské tajné rozvědky dokazuje, 

že současný koronavirus byl vyroben s použitím MERS koronaviru a přenesen na člověka 

z netopýra. 

Další dokument, který Corbin získal od nejmenovaného zaměstnance firmy Pfizer dokazuje, 

jakým způsobem byly chemické a biologické procesy zmanipulovány k tomu, aby 

vyprodukovaly mRNA, ke kterému je pak přidán pro člověka velmi nebezpečný jed, což je 

kysličník grafenu. Každá 30mg dávka očkování obsahuje 15 bilionů nanočástic grafenu. 

Po vpichu, zatím co se hrotová bílkovina navazuje na buňky v těle očkovaných, kysličník 

grafenu začne budovat struktury, což způsobuje srážlivost krve, selhání srdce a jiné 

problémy. Bohužel, toto nedořekl, protože byl přerušen vedoucím schůze, který – jak se 

zdálo – měl zájem na tom, aby se tyto informace nedostaly ven. 

Fred Corbin nakonec pouze oznámil, že jak koronavirus, tak i očkování proti němu jsou 

nebezpečné biologické zbraně. To je proti mezinárodní smlouvě20 o výrobě a skladování 

biologických a jedovatých zbraní, která se nazývá ‘Biological Weapons Convention‘. 

Amerika tuto smlouvu podepsala již v r. 1976; Evropská unie podepsala v r. 2006. 

Takže tím, že vlády států dovolily rozšíření koronaviru mezi lidi a tím, že nám vnucují 

nefunkční a smrtelné látky ve formě injekcí, které lživé nazývají ‘očkování‘, se všichni těžce 

proviňují proti mezinárodnímu zákonu o biologických zbraních a jsou tím pádem soudně 

postižitelní a trestatelní. 

Všichni tito lidé by měli být postaveni před soud, kvůli vojenskému útoku proti svým 

vlastním občanům a po právu obviněni a potrestáni. 

Fred Corbin nakonec dodal ještě jednu explozivní informaci: má kopii počítačových databází 

z Wuhanu, které tam záhadně zmizely. Tam je celý vývoj tohoto ‘viru‘, spolu se všemi 

dalšími okolnostmi obsažen a je to velmi vážné svědectví proti všem těm, kteří se na vývoji 

podíleli. 

Autonehoda jako další důkaz škodlivosti ‘očkování‘ 

27. srpna v noci21 se na dálnici ve West Virginii převrátilo obrovské nákladní auto, které 

údajně vezlo 1,2 milionů dávek očkování proti Covidu-19, vyrobené firmou Moderna. Tento 

náklad byl doručován na letiště, odkud měl být dopraven do Ghany, v Africe. Řidič nehodu 

v pořádku přežil, měl jen nějaká menší zranění, ale veškerý náklad, který vezl, se rozlil po 

dálnici a protekl až do nedalekého potoka. 

Šerif Perry Palmer, který byl na scénu přivolán, oznámil tuto nehodu na patřičných místech. 

Okamžitě byl na místo vyslán sbor, specializovaný na zneškodňování nebezpečných látek. 

Přišli ve skafandrech a celé okolí v okruhu 10 km uzavřeli. Prý proto, že tam bylo rozlito asi 

200 litrů oleje a automobilové nemrznoucí směsi, což je směšná výmluva. Ta hlavní rozlitá 

látka byla vakcína a tu se snažili posbírat a zachránit. Jak moc se jim to podařilo, není známo. 

Americké Ministerstvo obrany vyslalo na místo nehody velmi neobvyklé uklízečské čety, o 

kterých nikdo z místních lidí, ani z přítomných novinářů nikdy předtím neslyšel. Skoro 24 

hodin jim trvalo odklidit zbytky rozlitých tekutin. 
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Novinářům nebyl dovolen přístup, takže si zřídili malou stanovou vesnici nedaleko a odtud 

sledovali, co se děje. Když byli policisté a jiní zúčastnění tázáni co se stalo, řekli, že nemají 

dovoleno vypovídat. Také šerif odmítl odpovídat na otázky. Prý na to, aby jejich otázky byly 

zodpovězeny, se musí spojit s guvernérem státu. 

A když ti, kteří se nenechali odradit, volali guvernéra, bylo jim řečeno, že nikdo v jeho 

kanceláři vůbec neví o co jde. Jinými slovy, všichni zkoušeli zamlčet co nejvíc bylo možno. 

Nutno dodat, že zprávy o této nehodě z internetu ihned zmizely. Google vám je prostě 

nevyhledá! Dnešní censura je ještě horší než za komunistů! 

 

1 https://humansarefree.com/2021/08/israeli-study-natural-immunity-13x-more-effective-than-vaccines.html 
2 https://www.thedailybeast.com/ultra-vaccinated-israels-debacle-is-a-dire-warning-to-america 
3 https://anti-empire.com/israel-starts-preparing-for-4th-compulsory-vaccine-

dose/?utm_source=newsletter&utm_medium=email&utm_campaign=Daily+Headlines 
4 https://www.naturalnews.com/2021-09-07-vaccine-pfizer-fda-approval-not-available-us.html 
5 https://www.zerohedge.com/markets/two-fda-officials-40-years-experience-resign-anger-over-intensifying-

pressure-approve 
6 https://bigleaguepolitics.com/sickening-billionaire-sackler-opioid-dynasty-granted-immunity-from-lawsuits/ 
7 https://www.rt.com/news/533431-japan-suspends-moderna-vaccine-contaminated/ 
8 https://anti-empire.com/romania-stops-vaccine-imports-shutters-vaccination-centers-transfers-vaccine-stocks-

to-denmark-vietnam-ireland-s-korea-etc/ 
9 https://www.naturalnews.com/2021-09-05-red-cross-warning-covid-vaccinated-ineligible-donating-

plasma.html 
10 https://nationalfile.com/pfizer-is-now-developing-a-twice-per-day-covid-pill-that-must-be-taken-alongside-

vaccines/ 
11 https://twitter.com/clif_high/status/1434701502728138753?s=03 
12 https://www.bitchute.com/video/iopPf0YM6m7C/ 
13 https://childrenshealthdefense.org/defender/vaccinated-healthcare-workers-threat-unvaccinated-patients-co-

workers/ 
14 https://mamm.org/lies-lies-lies-a-discussion-with-the-5-

doctors/?utm_source=mailpoet&utm_medium=email&utm_campaign=alert-awakened-activist-important-

updates_12 
15 https://www.bitchute.com/video/XhLaVUT9tGIw/ 
16 https://www.jpost.com/science/does-this-enzyme-raise-the-chance-of-covid-related-death-678710 
17 https://www.bitchute.com/video/jbbcOmegJpmy/ 
18 https://www.cdc.gov/mmwr/volumes/70/wr/mm7031e2.htm?s_cid=mm7031e2_w 
19 https://www.redvoicemedia.com/2021/08/engineer-claims-he-has-proof-covid-covid-vaccines-are-

bioweapons-deleted-wuhan-database/ 
20 https://www.un.org/disarmament/biological-weapons/ 
21 https://timcast.com/news/exclusive-emergency-response-says-department-of-defense-has-taken-over-vaccine-

shipment-crash-that-shut-down-air-space/ 
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KAPITOLA 44 

VÁLKA V AFGHANISTANU A JEJÍ AMATÉRSKÉ UKONČENÍ 

18. září 2021 

Válka v Afghanistánu1 stála příliš mnoho peněz a také příliš mnoho lidských životů. Zatím se 

nikdo neodvážil tyto hodnoty spočítat, ale někteří odhadují, že spolu s Irákem a Syrií si tato 

‘Válka proti teroru‘, jak ji Američané mylně nazývají, vyžádala si 8 bilionů v dolarech a 

skoro celý milion v lidských životech. A co tím bylo docíleno? Nic, zhola nic. 

Jednak bylo útočeno špatným směrem, neboť ti hlavní teroristé byli cizí vojáci na území, 

patřícím jinému státu, kam nemají právo vkročit. Také bylo útočeno na špatnou zemi, protože 

nikdo, snad ani nadčlověk, pokud nějaký je, by nebyl schopen 11. září 2001 srovnat se zemí 

všech sedm budov Světového obchodního centra (WTC) z nějaké jeskyně v Afghanistánu. 

Mnozí jsou toho názoru, že jak cena, tak i ztráty na životech v těchto nesmyslných válečných 

akcích jsou řádně podhodnoceny. Bylo mnohem více zbytečných lidských obětí a mnohem 

více peněz bylo naprosto bezdůvodně vyházeno. 

Co zůstalo v Afghanistánu? 

Co tam po Američanech a po NATO zůstalo? Zůstal tam lepší režim? Přátelské ovzduší mezi 

lidmi? Výhodnější životní podmínky a zvýšená životní úroveň? Ne, nic z toho, v žádném 

případě. Zůstaly tam hromady mrtvých, velké množství zničeného soukromého i národního 

majetku, plus hodně amerických občanům, kterým nehodlají jen tak honem pomoci dostat se 

zpátky do vlasti. A pak tam zůstala obrovská spousta válečné výzbroje, včetně tanků, 

helikoptér, letadel a jiného drahého vybavení. 

Údajně je v Afghanistánu ještě asi 500 Američanů, se kterými jsou patřičné orgány 

v kontaktu a plánují jejich evakuaci ze země. Ale je tam také dalších asi tisíc lidí, o kterých 

nikdo nic neví kde jsou a kteří tam nejspíš zůstanou, vystaveni mstě a záludnostem 

krvežíznivých radikálních Islámistů. Spolu s nimi zaplatí za věrnost Americe i nesčetné 

množství Afghánců, kteří budou všichni platit svými životy. 

Asi šest letadel2, o kterých nikdo neví kdo je najal, bylo připraveno na menším letišti u města 

Mazar-e-Šarif k odletu. Někdo zřejmě zkoušel těmto lidem pomoci a dostat se ven ze země. 

Pasažéři byli hlavně Afghánci, kteří spolupracovali s Američany, ale byli mezi nimi i někteří 

Američané, asi 10 rodin, i s dětmi. Jejich odlet byl povolen, ale Taliban zasáhl a odletět jim 

nedovolil. 

Celé dny byli drženi v zajetí a nikdo pro ně nic neudělal. Prý neměli správné dokumenty 

k odletu, jako jsou pasy a víza. Jak dopadli, není známo. 

Současná americká vláda3 prý nabídla zbylým Američanům v Afghanistánu vyvezení ze 

země, ale pouze za peníze, což činí více než 2 000 dolarů na osobu. Veřejně to popírají, ale 

ve skutečnosti bez zaplacení nehodlají pomoci nikomu. Chtějí buď hotovost, anebo podepsat 

oficiální, právoplatný příslib, který je forma zúročitelné půjčky, kdy je pas každého žadatele 

použit jako zástava. 

Taliban si rozhodně pomohl, když Američané vytáhli 

Co se týče4 vojenské výzbroje, díky špatně zorganizovanému ústupu armády dnes Taliban 

vlastní 11 plně vybavených amerických základen, včetně: 
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• 174 Humvees (také Hummer, což jsou vojenská vozidla na přepravu osob), 

• 75 000 dalších vozidel, 

• 10 000 vysoce výbušných raket, 

• 600 000 zbraní, 

• 6 lehkých útočných letadel, 

• 200 letadel, 

• 85 miliard dolarů. 

Podle zpráv5 tiskové agentury Reuters se zdá, že Bidenova administrace toto vojenské 

vybavení do Afghanistánu navozila záměrně, což Reuters hlásil o měsíc dříve, než Taliban 

převzal zemi. Nové a nové zbraně, dróny, komunikační vybavení a jiné části vojenské 

výzbroje byly neustále posílány do Afghanistánu, i když bylo jasné, že americká armáda je na 

odchodu. 

Prý to tam neshromažďovali pro Taliban, prohlásili později. Tak pro koho jiného? A prý ty 

zbraně Afgháncům stejně na nic nebudou, protože jsou technologicky příliš vyspělé a 

potřebují údržbu, kterou když nedostanou, tak nebudou použitelné. Jenže zapomněli, že jak 

Rusové, tak Číňané budou velmi dobře vědět, jak s takovými zbraněmi zacházet a jak je 

ošetřovat. 

A pak si Biden stěžuje, že Afghanistán má zbraně hromadného ničení. Jak by ne, sami jim je 

tam dodali! 

Celý svět se obává nového vývoje situace 

Co když opravdu6 nechali Američané všecku vojenskou výbavu v Afghanistánu záměrně, aby 

vytvořili nové centrum, odkud podnikat útoky na evropský svět pomocí radikálních 

Muslimů? Plukovník Richard Kemp, který v Afghanistánu velel britské části NATO a také 

americký poradce John Bolton se obávají, že Taliban se teď bude pokoušet ještě ke všemu 

získat atomové zbraně, které má sousední Pakistán. A co je velmi znepokojující, proslýchá 

se, že jim v tom CIA rozvědka pomáhá. 

Jsou rovněž obavy7, že členové teroristických skupin, jako jsou al-Kajida, ISIS a Daeš se 

budou zkoušet vydávat za prosté Afghánce a takto se dostat do Evropy a do Ameriky. Sice 

jsou k jejich rozlišení používány různé osvědčené metody, ale ani ty nejsou často bez chyby. 

200 Afghánců ze 30 000, kteří se již nalézají na americké základně v Ramsteinu, v Německu, 

bylo odhaleno jako teroristé. Ovšem jestli bude možnost poslat je zpět do Afghanistánu poté, 

co tam Taliban převzal vládu je sporné, protože německý zákon to nedovoluje. 

Takže si jak Evropa, tak Amerika opět nasazují vši do vlastního kožichu a importují si do 

země další teroristy, kteří tam rozhodně nepřicházejí bezdůvodně. Co je jejich záměr je 

snadné usoudit, protože všichni jsou Muslimové, kteří zkouší rozšířit jejich víru po celém 

světě a to za každou cenu, i kdyby nás všecky měli vyvraždit. 

Odborníci dále podezřívají možnost vypuknutí občanské války v Afghanistánu, kterou by 

vedl Talibán proti Daeš jednotkám. Problém je, že Daeš má zvláštní schopnost rozšířit se po 

celém středním východě a naverbovat do svých řad i cizí jednotlivce. Další obava je ze 

zřízení základen na výcvik teroristů přímo v Afghanistánu. Mají tam na to veškerou výbavu, 

kterou jim tam Američané a NATO zanechali. Nesmíme zapomínat, že jak Daeš 
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(ISIS/ISIL/Islámský stát), tak Daeš-K (ISIS-K), al-Kajida a také Taliban jsou stále ještě 

považovány za teroristické organizace. 

Kdo vlastně vyhrál válku v Afghanistánu? 

Amerika zjevně prohrála8; NATO taky prohrálo. Vyhrál snad Taliban? Možná dočasně, ale 

jeho pozice také není jistá. Kdo ale vyhrál naprosto spolehlivě jsou výrobci zbraní. Ti všichni 

ocenili návrat na investované peníze, kdy za jednu jedinou miliardu, kterou vydali na 

ovlivňování zákonodárců a politiků dostali zpátky 2 biliony dolarů. V rozmezí 2001 až 2021, 

věnoval americký Kongres celé 2,2 miliardy pěti hlavním zbrojařským firmám: Raytheon, 

Lockheed Martin, General Dynamics, Boeing and Northrop a Grumman. A vládní podpora 

pro tyto firmy v těchto letech vzrostla o 188%. 

Julian Assange řekl9 již v r. 2011 o válce v Afghanistánu, že ten hlavní důvod pro konflikt je 

praní peněz nadnárodních manipulátorů, kterým se nadneseně a bezdůvodně říká ‘elity‘. Ta 

snaha nikdy nebyla tuto, nebo kteroukoliv válku vyhrát. Ta snaha byla vždy a pouze vést 

trvalou, nekonečnou válku. 

Varování pro lidstvo 

Assange nás rovněž10 varoval ohledně nikdy předtím nevídaného obrovského útoku na naše 

práva a na naši svobodu. Podle něho, internet je válečné pole, kde jsou agresivně likvidovány 

jednotky, zasazující se za naše práva a za naše přežití a jsou nahrazovány propagandou 

vládnoucích manipulátorů. Tato censura, prováděna soukromými firmami je něco, co lidstvo 

ještě nezažilo, takže většina nechápe plný dopad těchto útoků. 

„Budoucnost lidstva je mezi lidmi, kteří kontrolují stroje a mezi stroji, 

které kontrolují lidi,“ řekl Assange. 

Je to snaha nastolit transhumanismus, kdy je biologický člověk změněn na stroj. Snad jen 

kryptografie (zakódování) nás může osvobodit, abychom mohli volně sdělovat své názory 

dalším stejně smýšlejícím a postarat se takto o osvobození internetu a s ním celého lidstva. 

Útoky na nevinné občany 

Celý svět11 je pohoršen tím, že útok americkým dronem v Afghanistanu zabil nevinného 

sociálního pracovníka pro charitu, jménem Zemari Ahmadi a jeho rodinu. Prý byl celý den 

sledován a podle jeho údajně podezřelého manévrování byl považován za teroristu. 

Američané asi mají velmi špatnou rozvědku, když si nevšimli, že Ahmadi objížděl tu stejnou 

trasu jako každý den a jimi zmiňované ‘neznámé zřízení ISIS‘ byla kancelář neziskovky, pro 

kterou pracoval. Byla to americká neziskovka jménem ‘Nutrition & Education International‘, 

pro kterou Zemari rozvážel již 14 let potraviny chudým. Zasáhli ho právě když přijel po práci 

domů a to, co považovali za bomby, se ukázaly být nádoby s vodou. 

Pentagon se12 neslavně zapsal již před několika týdny, když na letišti v Kabulu zaútočil 

dronem proti členům ISIS, kdy podle jejich výpovědi zabil dva vysoce postavené teroristy a 

dalšího zranil. Jejich jména ale nezveřejnili, což tyto informace zpochybňuje. 

Američané podnikli v Afghanistánu příliš mnoho útoků na nevinné občany. Napadali všecka 

shromáždění, jako na příklad svatby, pohřby, sportovní události, ale i nemocnice a školy a 

také sedláky v polích. V červnu 2010 oznámil WikiLeaks, že zaznamenali 90 000 takových 
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útoků, kdy byly zabity stovky civilistů, včetně obyčejných obchodníků, pracovníků a také 

dětí a kdy byli neozbrojení motoristé považováni za sebevražedné teroristy. 

A přitom si celý Pentagon se všemi jejich odborníky, specialisty, drahým zařízením a 

dokonalým systémem nevšiml, že druhý den ráno bylo stejně vypadající auto jako měl 

Zemari, Toyota Corolla, použito teroristy skupiny Daesh-K za účelem odstřelení raket 

z letiště v Kabulu. 

Jakým právem vůbec Američané vraždí občany cizího státu, kde nemají co dělat? Jak to, že 

to není trestáno? 

Byl opravdu Afghanistán darován Číně? 

Tak, jak Amerika Afghanistán opustila, že nechali všecko na místě a jednoduše od toho 

utekli, to vypadá, jakoby celou drahou vojenskou výbavu záměrně přenechali těm, co přijdou 

po nich. A po nich přišla Čína. 

Proč jim předali Afghánistán se vším všudy, i se zbraněmi, základnami a jiným vybavením? 

Proč tam tolik let naprosto zbytečně a neúspěšně bojovali s jakýmsi uměle vytvořeným 

nepřítelem (kterého předtím sami poskládali dohromady ze všelijakých bojůvek), aby tam 

nakonec navozili co největší množství vojenské technologie a vytáhli pryč? To je velmi 

podezřelé a je na první pohled zjevné, že to tak bylo někde domluveno. 

Čína v současné době uvažuje o vyslání svých vlastních vojenských a ekonomických 

zástupců do Afghanistánu – pokud tam už samozřejmě nejsou. Když na jejich pozvání přijeli 

zástupci Talibánu do Číny, tak pro ně byl doslova připraven červený koberec, rezervovaný 

pouze pro speciální hosty. 

Číňané nutně potřebují Afghanistán pro jejich projekt nové ‘Hedvábné stezky‘, zvaný ‘Belt 

and Road Initiative13,‘ nebo také ‘One Belt, One Road‘ (Opasek a cesta), čímž je myšleno 

opásání země jejich plánovanou cestou. Kvůli tomu poskytují zbankrotovanému Talibánu 

peníze na vylepšení vnitřní struktury státu, cest, letišť, přístavů. Číňané v podstatě kupují 

kousek po kousku celý svět s pomocí amerických a jiných firem, které zase sledují své vlastní 

zisky. Více informací na toto téma najdete zde14. 

Takže Číňané docílili velmi snadno v Afghanistánu to, co se za celá ta léta bojů nepodařilo 

ani Rusku, ani Americe. Dnes prakticky Čína vlastní Afghanistán: patří jim přístavy, letiště, 

práva na dolování minerálů a mnoho dalšího. A to, co jim ještě nepatří, jim bude patřit velmi 

brzy. 

Samozřejmě, že Čínu vůbec nezajímá vnitřní situace ve státě. Nehodlají vést vůbec žádné 

potyčky s Talibánem, obzvlášť když hodně z jeho členů již bylo vyvezeno do Ameriky. Práva 

žen je rovněž nezajímají a jestli si tam pěstují drogy nebo ne, taky tak. 

Pokud je teroristické skupiny nechají v klidu budovat jejich ‘Hedvábnou cestu‘, nechají je 

také v klidu. Ale kdyby se jim jakkoliv začali míchat do jejich záležitostí, jako na příklad 

kvůli tomu, jak Čína zachází s muslimskými Ujgury, pak by proti nim Číňané ihned 

vystoupili. A ten útok by byl daleko krutější než co kdy dokázali Rusové a Američané a taky 

by byl daleko rychlejší: svět by o tom ani nestačil začít mluvit a bylo by po všem. 

Když si uvědomíme vrcholně strategickou pozici Afghanistánu, který je přímo mezi Iránem a 

Pakistánem a kde se nachází obrovské množství nerostného bohatství, tak pak teprve 
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chápeme, jak hroznou věc udělala Amerika, když jim tam navozila veškerý potřebný 

vojenský materiál a pak odtud urychleně vypadli. Ne, to nebyl pouhý přehmat; to byl 

dokonalý zločin. Čína není nepřátelská pouze vůči Americe, ale vůči celému světu, včetně 

Evropy. To bychom si měli uvědomit. 

Jakou naději na lepší život mají afghánské ženy 

Reportérka15 Lara Logan hlásí přímo z Afghanistánu, že teď, co se Talibán zmocnil vlády, 

budou afghánské ženy ve velmi těžké pozici, přese všecky sliby o tolerantnosti. Už teď, 

ženské reportérky byly vyhnány z medií a na příklad jedna žena, která snila o tom, že se stane 

lékařkou, ztratila s příchodem Talibanu místo porodní babky. 

S Talibanem se všecko vrátí do starých kolejí, kterých se většina Afghanistánců ve 

skutečnosti obává. Pro ženy bude tato situace nesnesitelná. Jejich život se stane zpátky 

životem sexuálního otroka, kdy je každá z nich nucena nechat se jednou denně znásilnit od 

člověka, který ač je její manžel, je jí naprosto cizí. 

Ženy nemají dovoleno chodit do škol, nesmí nikde pracovat a ani nesmějí opustit dům bez 

mužského doprovodu. A přitom jsou bity za sebemenší přestupek. Ženy nesmějí být ani 

prohlédnuty lékařem, protože by je viděl beze všech těch závojů a jiných barikád. 

V sirotčincích, dívky dostanou najíst až co zbyde po chlapcích a jídla je málo i pro ně. 

A válka pokračuje 

V Afghanistánu se také stále dál válčí. V Panajwajské oblasti se stále dál bojuje a Amerika 

spolu s NATO to pouze sledují. Mlčí i k tomu, že pakistánská vojska vtrhla do země, chodí 

dům od domu a vraždí ženy a děti. Zabili dokonce i bratra afghánského presidenta. 

Pakistán vyhrožuje Americe atomovými zbraněmi a požaduje uvolnění 9 milionů dolarů, 

které jim Američané zmrazili. Lara Logan říká, že Pakistánci vyhrožují, nebo ještě lépe 

řečeno vydírají Ameriku již celá desetiletí. 

Po převzetí země Talibanem utekli afghánští piloti do sousedního Uzbekistánu. Amerika 

souhlasila s tím, že zanechá Talibanu všecky helikoptéry a letadla, z nichž některá jsou 

vybavena velice citlivým špionážním zařízením. Nechali to tam i přesto, že vojsko má příkaz 

při opuštění válečného prostoru nezanechat tam žádnou výzbroj a kdyby nějaká přece jen 

zůstala, mají možnost spustit systém, který všecko zničí. To proto, aby vojenská výstroj 

nepadla do rukou nepřítele. 

Jenže Bidenova vláda nejen že všecko Talibánu přenechala a ještě jim chtějí doručit jisté 

drahé a citlivé zařízení, které ukrývali v Uzbekistánu. A na dovršení všeho jim posílají 

peníze, které maskují jako ‘humanitární pomoc‘. 

Odezva na sebe nenechala dlouho čekat 

Bývalý senátor16 za stát Pennsylvanii Scott Wagner nechal vyrobit plakát, který ukazuje 

presidenta Bidena v oblečení talibánského teroristy a s textem (v překladu): „Děláme Taliban 

opět mocným.“ Je to narážka na dřívější výrok presidenta Trumpa, který prohlašoval: 

„Udělejme Ameriku znovu mocnou“ (Make America Great Again, neboli MAGA). 

Za nošení MAGA čepice, nebo trička byli mnozí krutě zbiti a i jinak terorizováni opozicí. 
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Tento plakát nechal vystavit podél několika hlavních cest ve státě. Nápad padl na úrodnou 

půdu a dnes jsou již k sehnání trička a všecko možné s touto dekorací. 
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3 https://www.wnd.com/2021/08/biden-admin-evacuating-americans-afghanistan-price/ 
4 https://www.thegatewaypundit.com/2021/08/worse-thought-taliban-seized-75000-vehicles-600000-weapons-

200-aircraft-afghanistan-leftover-biden-admin/ 
5 https://thelibertyloft.com/2021/08/19/biden-administration-appears-to-have-stockpiled-military-equipment-for-

taliban-months-before-collapse/ 
6 https://www.rt.com/op-ed/533893-taliban-size-pakistan-nukes-cia/ 
7 https://sputniknews.com/20210907/al-qaeda--daesh-k-will-try-to-use-afghan-refugee-flow-to-make-it-to-eu--

us-security-experts-say-1083810269.html 
8 https://anti-empire.com/top-arms-corporations-spent-1-billion-on-lobbying-during-afghan-war-saw-a-2-

trillion-return/ 
9 

https://twitter.com/wikileaks/status/1427929346262642688?s=20&utm_source=WikiLeaks%20Shop&utm_cam

paign=464eff7e33-

EMAIL_CAMPAIGN_5_11_2021_0_3_COPY_01&utm_medium=email&utm_term=0_94f18156c4-

464eff7e33-90195815&mc_cid=464eff7e33&mc_eid=UNIQID 
10 https://www.thelibertybeacon.com/julian-assanges-warning-humanitys-last-stand-video/ 
11 https://sputniknews.com/20210912/bungled-kabul-drone-strike-us-has-a-long-record-of-killing-wrong-

afghans-observers-say--1089004484.html 
12 https://www.thegatewaypundit.com/2021/09/new-york-times-obtains-security-footage-revealing-isis-

facilitator-killed-biden-drone-strike-actually-aid-worker-returning-family-video/ 
13 https://www.bakermckenzie.com/-/media/files/insight/publications/2017/10/belt-

road/baker_mckenzie_belt_road_report_2017.pdf?la=en 
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